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Wprowadzenie 

 

Przedmiotem konsultacji były priorytetowe projekty Rewitalizacji Obszarowej Centrum 

Łodzi na lata 2014-2020+, zgodnie z Zarządzeniem nr 770/VII/15  Prezydenta Miasta Łodzi  

z dnia 8 kwietnia 2015r. 

Celem konsultacji było zebranie opinii i propozycji do priorytetowych projektów 

Rewitalizacji Obszarowej Centrum Łodzi na lata 2014-2020+. 

Konsultacje prowadzone były w okresie od dnia 8 maja 2015 r. do dnia 5 czerwca 

2015 r. do godziny 16:00 w formie: 

1) mobilnych punktów konsultacyjnych, czynnych od 8 maja do 1 czerwca 2015 r., 

w których były zbierane, na formularzu konsultacyjnym, według poniższego 

harmonogramu, opinie i propozycje mieszkańców Łodzi:   

a) w dniu 8 maja 2015 r. w godz. 13:00-19:00 – cztery punkty konsultacyjne znajdujące 

się przy: ul. Sterlinga 17a, ul. Rewolucji 1905 r. 31, ul. Jaracza 45, Placu 

Dąbrowskiego, zbierające opinie dotyczące przedsięwzięć przewidzianych do 

realizacji w ramach projektu dla obszaru nr 13 i 17, 

b) w dniu 11 maja 2015 r. w godz. 13:00-19:00 – dwa punkty konsultacyjne znajdujące 

się przy: ul. Tuwima 25, ul. Sienkiewicza 75/77, zbierające opinie dotyczące 

przedsięwzięć przewidzianych do realizacji w ramach projektu dla obszaru nr 11, 

c) w dniu 15 maja 2015 r. w godz. 13:00-19:00 – cztery punkty konsultacyjne znajdujące 

się przy: ul. Gdańskiej 16, ul. Legionów 34, ul. Żeromskiego 19,  

ul. 6 Sierpnia 19, zbierające opinie dotyczące przedsięwzięć przewidzianych do 

realizacji w ramach projektu dla obszaru nr 16 i 18, 

d) w dniu 18 maja 2015 r. w godz. 13:00-19:00 – dwa punkty konsultacyjne znajdujące 

się przy: ul. Piotrkowskiej 138/140, ul. 6 Sierpnia 1/3, zbierające opinie dotyczące 

przedsięwzięć przewidzianych do realizacji w ramach projektu dla obszaru nr 10, 

e) w dniu 22 maja 2015 r. w godz. 13:00-19:00 – cztery punkty konsultacyjne znajdujące 

się przy: ul. Jaracza 12, ul. Kilińskiego 49, ul. Pomorskiej 29,  

ul. Północnej 15a, zbierające opinie dotyczące przedsięwzięć przewidzianych do 

realizacji w ramach projektu dla obszaru nr 9 i 12,  

f) w dniu 25 maja 2015 r. w godz. 13:00-19:00 – dwa punkty konsultacyjne znajdujące 

się przy: ul. Wólczańskiej 73, Gdańskiej 87, zbierające opinie dotyczące 

przedsięwzięć przewidzianych do realizacji w ramach projektu dla obszaru nr 19,  

g) w dniu 29 maja 2015 r. w godz. 13:00-19:00 – dwa punkty konsultacyjne znajdujące 

się przy: ul. Kopernika 5, ul. Struga 44, zbierające opinie dotyczące przedsięwzięć 

przewidzianych do realizacji w ramach projektu dla obszaru nr 20, 

h) w dniu 1 czerwca 2015 r. w godz. 13:00-19:00 – cztery punkty konsultacyjne 

znajdujące się przy: ul. Wólczańskiej 118, ul. Gdańskiej 20, ul. Zachodniej 109,  

ul. Kościuszki 62, zbierające opinie dotyczące przedsięwzięć przewidzianych do 

realizacji w ramach projektu dla obszaru nr 14 i 15; 
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2) ośmiu otwartych spotkań z mieszkańcami Miasta Łodzi z wykorzystaniem metody pracy 

warsztatowej umożliwiających wyrażenie opinii i składanie propozycji i opinii 

do protokołu,  spotkania odbyły się: 

a) w dniu 12 maja 2015 r. w godz. 17:00-20:00 w Szkole Podstawowej nr 175,  

ul. Pomorska 27 – tematem spotkania były przedsięwzięcia przewidziane do realizacji 

w ramach projektu dla obszaru nr 13 i 17, 

b) w dniu 14 maja 2015 r. w godz. 17:00-20:00 w Państwowym Gimnazjum nr 5,  

ul. Sienkiewicza 117 – tematem spotkania były przedsięwzięcia przewidziane do 

realizacji w ramach projektu dla obszaru nr 11, 

c) w dniu 19 maja 2015 r. w godz. 17:00-20:00 w Szkole Podstawowej nr 23,  

ul. Gdańska 16 – tematem spotkania były przedsięwzięcia przewidziane do realizacji 

w ramach projektu dla obszaru nr 16 i 18, 

d) w dniu 21 maja 2015 r. w godz. 17:00-20:00 w Państwowym Gimnazjum nr 5,  

ul. Sienkiewicza 117 – tematem spotkania były przedsięwzięcia przewidziane do 

realizacji w ramach projektu dla obszaru nr 10, 

e) w dniu 26 maja 2015 r. w godz. 17:00-20:00 w Szkole Podstawowej nr 175,  

ul. Pomorska 27 – tematem spotkania były przedsięwzięcia przewidziane do realizacji 

w ramach projektu dla obszaru nr 9 i 12, 

f) w dniu 29 maja 2015 r. w godz. 17:00-20:00 w Państwowym Gimnazjum nr 24  

im. Gen. I. Wybickiego, ul. Żeromskiego 26 – tematem spotkania były 

przedsięwzięcia przewidziane do realizacji w ramach projektu dla obszaru nr 19, 

g) w dniu 2 czerwca 2015 r. w godz. 17:00-20:00 w XXI Liceum Ogólnokształcącym im. 

B. Prusa, ul. Kopernika 2 – tematem spotkania były przedsięwzięcia przewidziane do 

realizacji w ramach projektu nr 20, 

h) w dniu 3 czerwca 2015 r. w godz. 17:00-20:00 w XXI Liceum Ogólnokształcącym im. 

B. Prusa, ul. Kopernika 2 – tematem spotkania były przedsięwzięcia przewidziane do 

realizacji w ramach projektu dla obszaru nr 14, 15; 

3) czterech spacerów badawczych zorganizowanych: 

a) w dniu 13 maja 2015 r. dla obszarów projektowych nr 12, 13 i 17 – początek spaceru  

o godz. 17:00, przy Szkole Podstawowej nr 175, ul. Pomorska 27, 

b) w dniu 20 maja 2015 dla obszarów projektowych nr 9, 15 – początek spaceru,  

o godz. 17:00, przed budynkiem znajdującym się przy ul. Jaracza 12, 

c) w dniu 25 maja 2015 dla obszarów projektowych nr 10, 11, 19 – początek spaceru  

o godz. 17:00, przy bramie budynku znajdującego się przy ul. 6 Sierpnia 1/3, 

d) w dniu 27 maja 2015 dla obszarów projektowych nr 16, 18; - początek spaceru  

o godz. 17:00, przy Szkole Podstawowej nr 23, ul. Gdańska 16; 

4) zbierania propozycji i opinii na formularzu konsultacyjnym. Wypełniony formularz 

można było przekazać: 

a) drogą elektroniczną na adres: rewitalizacja@uml.lodz.pl, 

b) drogą korespondencyjną na adres: Biuro ds. Rewitalizacji i Rozwoju Zabudowy 

Miasta w Departamencie Prezydenta Urzędu Miasta Łodzi, ul. Piotrkowska 171,  

90-447 Łódź, 
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c) bezpośrednio do Centrum Informacyjno-Konsultacyjnego znajdującego się przy  

ul. Sienkiewicza 61a (wejście od Pasażu Schillera) w godz. 11:00-19:00  

lub do Biura ds. Rewitalizacji i Rozwoju Zabudowy Miasta w Departamencie 

Prezydenta Urzędu Miasta Łodzi, ul. Piotrkowska 171, 90-447 Łódź  

w godz. 8:00-16:00 (we wtorki 9:00-17:00). 

 

Materiały informacyjne oraz formularze konsultacyjne były dostępne: 

 w Biuletynie Informacji Publicznej pod adresem internetowym http://bip.uml.lodz.pl/, 

na stronie internetowej Urzędu Miasta Łodzi pod adresem http://www.uml.lodz.pl 

(wejście przez zakładki: „Samorząd”, „Konsultacje społeczne”), 

 w Biurze ds. Rewitalizacji i Rozwoju Zabudowy Miasta w Departamencie Prezydenta 

Urzędu Miasta Łodzi, ul. Piotrkowska 171, 90-447 Łódź w godz. 8:00-16:00  

(we wtorki 9:00-17:00),  

 w Centrum Informacyjno-Konsultacyjnym znajdującym się przy ul. Sienkiewicza 61a 

(wejście od Pasażu Schillera) w godz. 11:00-19:00  

 

W okresie od rozpoczęcia do zakończenia konsultacji czynne było forum dyskusyjne pod 

adresem internetowym: http://www.forum.samorzad.lodz.pl. 

 

Zakres negocjowalny konsultacji był ograniczony do zagadnień związanych z priorytetowymi 

projektami Rewitalizacji Obszarowej Centrum Łodzi na lata 2014-2020+. 

 

Przeprowadzenie konsultacji zostało powierzone Fundacji Urban Forms z siedzibą  

w Celestynowie nr 8a, 95-035 Ozorków.  

 

  

 

W niniejszym raporcie przedstawione zostały opinie mieszkańców na temat procesu 

rewitalizacji oraz poszczególnych obszarów miasta (obszary numer 9 - 20), które zostaną nim 

objęte. Informacje te zostały zebrane w ramach Programu Partycypacji Społecznej, który 

realizowany był przez Fundację Urban Forms. Podstawowym założeniem tego Programu było 

zorganizowanie skutecznej, obustronnej komunikacji pomiędzy mieszkańcami a władzami 

miasta, która dotyczyła wspomnianego wyżej procesu rewitalizacji obszarowej. Realizacji 

tego celu służyły m.in. konsultacje społeczne, które przybrały formę mobilnych punktów 

konsultacyjnych, spotkań konsultacyjnych oraz spacerów badawczych. W ramach punktów 

konsultacyjnych zbierane były formularze konsultacyjne wypełniane przez Łodzian, 

natomiast w trakcie spotkań i spacerów prowadzone były rozmowy z mieszkańcami na temat 

potrzeb i propozycji mieszkańców odnoszących się do obszarów, które mają zostać 

zrewitalizowane. 

 

 

http://bip.uml.lodz.pl/
http://www.uml.lodz.pl/
http://www.forum.samorzad.lodz.pl/
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1. Informacje z formularzy 

 

1.1. Zestawienie odpowiedzi dotyczących rozkładów pytań zamkniętych 

 

1. Jak Pani/Pan ocenia stan techniczny budynków znajdujących się na terenie obszaru, 

którego dotyczą te konsultacje? Czy ogólnie rzecz biorąc, stan techniczny większości 

budynków jest: 

 

BARDZO 

DOBRY 
DOBRY ZŁY BARDZO ZŁY 

TRUDNO 

POWIEDZIEĆ 

8 (0,5%) 122 (8,1%) 549 (36,5%) 356 (23,7%) 77 (5,1%) 

 

2. Jak Pani/Pan ocenia stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, 

ławki, place zabaw), czyli otoczenia budynków znajdujących się na terenie tego 

obszaru? 

 

BARDZO 

DOBRY 
DOBRY ZŁY BARDZO ZŁY 

TRUDNO 

POWIEDZIEĆ 

5 (0,3%) 150 (10,0%) 509 (33,8%) 399 (26,5%) 49 (3,3%) 

 

 

 

3. Jak Pani/Pan ocenia dostępność placówek użyteczności publicznej np. szkół, 

przedszkoli, żłobków, przychodni lekarskich dla mieszkańców tego obszaru? Czy te 

placówki są: 

 

ZDECYDOWANIE 

DOSTĘPNE 
DOSTĘPNE 

TRUDNO 

DOSTĘPNE 

ZDECYDOWANIE 

NIEDOSTĘPNE 

TRUDNO 

POWIEDZIEĆ 

92 (6,1%) 586 (39,0%) 201 (13,4%) 35 (2,3%) 197 (13,1%) 

 

4. A jaka jest Pani/Pan zdaniem dostępność usług, tzn. sklepów, punktów 

gastronomicznych, rzemieślniczych na terenie tego obszaru? Czy te placówki są: 

 

ZDECYDOWANIE 

DOSTĘPNE 
DOSTĘPNE 

TRUDNO 

DOSTĘPNE 

ZDECYDOWANIE 

NIEDOSTĘPNE 

TRUDNO 

POWIEDZIEĆ 

260 (17,3%) 595 (39,6%) 173 (11,5%) 37 (2,5%) 44 (2,9%) 

 

5. Czy Pani/Pana zdaniem dostęp do środków transportu publicznego – autobusów, 

tramwajów – jest dla mieszkańców i odwiedzających ten obszar: 

 

BARDZO 

ŁATWY 
ŁATWY TRUDNY 

BARDZO 

ZTRUDNY 

TRUDNO 

POWIEDZIEĆ 
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254 (16,9%) 580 (38,6%) 162 (10,8%) 67 (4,5%) 47 (3,1%) 

 

6. Czy czuje się Pani/Pan bezpiecznie, czy też niebezpiecznie, przebywając na terenie 

tego obszaru? 

 

ZDECYDOWANIE 

BEZPIECZNIE 

RACZEJ 

BEZPIECZNIE 

RACZEJ 

NIEBEZPICZENI 

ZDECYDOWANIE 

NIEBEZPICZENIE 

TRUDNO 

POWIEDZIEĆ 

75 (5,0%) 421 (28,0%) 354 (23,5%) 193 (12,8%) 62 (4,1%) 

 

7. A jak Pani/Pan sądzi, czy – biorąc pod uwagę ruch uliczny – osoby takie jak Pani/Pan 

czują się tutaj bezpiecznie, czy też niebezpiecznie? 

 

ZDECYDOWANIE 

BEZPIECZNIE 

RACZEJ 

BEZPIECZNIE 

RACZEJ 

NIEBEZPICZENI 

ZDECYDOWANIE 

NIEBEZPICZENIE 

TRUDNO 

POWIEDZIEĆ 

53 (3,5%) 446 (29,7%) 378 (25,1%) 172 (11,4%) 59 (3,9%) 

 

 

1.2. Zestawienie opinii dotyczących obszarów numer 9 - 20 

 

Opinie dotyczące obszarów numer 9 - 20 

 

Stan techniczny budynków 

 

 Brak wskazań. 

 

Stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw) 

 

 Krzywe chodniki, podwórka straszą – trzeba je wyremontować, zieleni nie ma wcale. 

 Trawniki są łyse, nikt nie sprząta - zrobić coś z tym. 

 Brak zieleni. 

 Więcej zieleni i skwerów (jest ich zbyt mało). 

 Brak czystości. 

 Jak dotąd jest dobrze. 

 

Dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, przychodnie 

lekarskie, biblioteki) 

 

 Zamykanie większości szkół średnich widocznie nie było dobrą inicjatywą. 

 Gdyby służba zdrowia była faktycznie bezpłatna, to byłby zwiększony dostęp. 

 Otworzyć więcej takowych, zwłaszcza bibliotek brakuje. 

 Brak dostępu dla niepełnosprawnych. 

 W tej kwestii powinni wypowiedzieć się mieszkańcy tego obszaru, bo oni korzystają 

z tych placówek użyteczności publicznej; jeśli jest za mało, trzeba zwiększyć ich 
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dostępność. 

 

Dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło) 

 

 Na Radogoszczu jest mało hipermarketów, prosiłbym o więcej sklepów na osiedlu 

Radogoszcz-Zachód. 

 Możliwość szybkiego dostępu dzięki komunikacji miejskiej. 

 Np. na ulicy Zielonej/1 Maja brak małych i jakichkolwiek sklepów - 2-3 przystanki 

od domu. 

 Doskwiera brak miejsc, w których można byłoby coś zjeść, zwłaszcza w okolicach 

obrzeża. 

 Za mało jest punktów usługowych, trzeba by było przemyśleć możliwość powrotu do 

starych tradycji. 

 Brakuje punktów rzemieślniczych. 

 Dostęp jest dobry. Stworzyć bary mleczne. 

 Brak parkingów. 

 

Dostępność transportu publicznego 

 

 Rozmieszczenie jest dobre, ale należy zwiększyć częstotliwość kursów. 

 Jest OK. 

 Komunikacja w centrum miasta jest bardzo dostępna natomiast dostanie się do niego 

stanowi problem (z dzielnic takich jak Chojny czy Teofilów). 

 Umieszczenie torowisk tramwajowych na pasie jezdni nie jest dobrym pomysłem, 

tramwaj nie może stać w korku. 

 Przystanki są w dobrej lokalizacji ale przy ul. Narutowicza jest ich zdecydowanie 

zbyt dużo (zbyt blisko siebie). Połączenia są źle rozmieszczone, powinno więcej linii 

dojeżdżać na obrzeża Łodzi. Tak jak w centrum jest ich zbyt wiele, tak w dalszych 

rejonach prawie w ogóle. 

 Tramwaje dojeżdżające do północnej części miasta od strony ul. Kopcińskiego, 

buspasy umożliwiające szybsze przedostanie się do różnych miejsc. 

 Zmiany w rozkładach są kłopotliwe, a tramwaje w soboty powinny zacząć wcześniej 

kursować. 

 Od tego są służby i ludzie, którzy biorą za to pieniądze. 

 Komunikacja jest w porządku, chaos komunikacyjny powoduje bałagan w planach 

remontowych. Najpierw wymienia się nawierzchnię potem C.O. 

 Przeszkadza ogólny bezwład, brak planu remontów miasta. 

 Za rzadko są przystanki. 

 

Stan bezpieczeństwa 

 

 To zadanie policji, a przede wszystkim straży miejskiej. 

 Zależy to od dobrej woli służb do tego powołanych, czasami monitoring nic nie daje. 

 W uliczkach śródmieścia brak wieczorami a nawet za dnia patroli policji, dużo nie 

mogą, ale niech blokują szerzenie się swawoli młodych niewyżytych opryszków. 

 

Inne 
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 Brak wskazań. 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 9 

 

Stan techniczny budynków 

 

 Nie, są w porządku. Można ew. elewacje odrestaurować bo są brzydkie 

 

Stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw) 

 

 Brak parków i placów zabaw dla dzieci bezpiecznych! 

 

Dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, przychodnie 

lekarskie, biblioteki) 

 

 Brak bibliotek mała ilość nie ma informacji. 

 Żadnych zmian. 

 Jest wystarczająca. 

 Nie trzeba moim zdaniem żadnych zmian. 

 Bez zmian. 

 Moim zdaniem jest odpowiedni dostęp. 

 Są dostępne. 

 Myślę że są dostępne. 

 Jest wystarczające. 

 Jest wystarczająco dobrze. 

 OK. 

 Wydaje się, że dostęp do tych punktów jest OK. 

 Dostęp jest dobry. 

 

Dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło) 

 

 Jest prawidłowa. 

 Dostępność zadowalająca. 

 Nic. 

 Szereg placówek – brak (szewc i inne). 

 Żadnych zmian. 

 Są dostępne. 

 Mało sklepów spożywczych, rynek byle jaki. 

 Tak jest dobrze. 

 Dostęp nie jest utrudniony – problemem jest brak punktów usługowych. 

 

Dostępność transportu publicznego 

 

 Obecne rozmieszczenie linii autobusowych i tramwajowych jest zadowalające. 

 Nie wymaga zmian. 

 W/g potrzeb. 

 Raczej bym nic nie zmieniał. 

 Nic. 
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 Nie zmieniałbym. 

 Jest w porządku. 

 W tej chwili jest problem z trasami przejazdu i z przystankami. Są korki, ale 

wcześniej było. dobrze. 

 Jest dostępna na dobrym poziomie. 

 Moim zdaniem jest odpowiednio. 

 Jest dostępny. 

 Nie zmieniłabym. 

 Bez zmian. 

 Jest idealnie. 

 Bez zmian. 

 Nic. 

 Nie zmieniłbym. Przystanki zarówno tramwajowe jak i autobusowe są dobrze 

rozmieszczone. 

 Nic. 

 Tak jest dobrze. 

 Nie widzę potrzeby zmian. 

 

Stan bezpieczeństwa 

 

 Jest bezpiecznie, mniej straży miejskiej i policji, bo tylko ludzi drażnią. 

 Zbyt mało patroli straży miejskiej i policji (np. Park Moniuszki). 

 Ja się czuję tutaj bardzo bezpiecznie. Gdyby wszystkie miasta były takie jak Łódź to 

byłoby dobrze. 

 Nic się nie da już chyba więcej zrobić. Straż miejska nie reaguje. 

 Skrzyżowanie Piotrkowska-6 sierpnia jest prawidłowo monitorowane. 

 Jest bezpiecznie. 

 Straż miejska nigdy nie chodzi po ul. Piramowicza. 

 Brak oświetlenia. 

 

Inne 

 

 Wizualność i godne warunki bytowe. 

 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 10 

 

Stan techniczny budynków 

 

 Nie, jest wszystko piękne dla mnie. 

 Projekt 100 Kamienic jest świetny, prosimy o więcej. 

 

Stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw) 

 

 Jest w porządku. 

 Szalenie podobają mi się skwery róg Sienkiewicza a Narutowicza. Skwerek na zbiegu 

ulic. Traugutta i Sienkiewicza jest okropny. Brakuje trawy. 

 Brak oświetlenia. 
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Dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, przychodnie 

lekarskie, biblioteki) 

 

 Dostępność jest wystarczająca. 

 Wszystko jest dostępne. 

 Nic. 

 Nie mam zastrzeżeń. 

 Nic. 

 Dostęp jest dobry. 

 Dostęp jest. 

 B/Z. 

 Dostęp do tych placówek jest wystarczający. 

 

Dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło) 

 

 Dostęp do sklepów jest OK. 

 Nie mam zastrzeżeń. 

 Dostęp jest dobry. 

 Dostęp do ww. jest OK. 

 Nic, dostęp do sklepów i punktów usługowych jest bardzo dobry (jedynie 

udogodnienia dla osób niepełnosprawnych). 

 Wszystko jest dostępne. 

 Nie mam zastrzeżeń. 

 Jest w porządku. 

 Dostęp jest dobry. 

 Dostęp jest bez problemu. 

 Akurat nie widzę tutaj większych problemów. 

 Dostęp jest. 

 B/z. 

 Sklepy i punkty usługowe są w dostatecznej ilości. 

 

Dostępność transportu publicznego 

 

 Według mnie są OK. 

 Mając na uwadze i wierząc w funkcjonalność nowego „centrum przesiadkowego” na 

razie nie widzę potrzeby kolejnych zmian 

 Komunikacja miejska w tym obszarze jest wg mnie bardzo dostępna. Ewentualnie 

wprowadzić częstsze kursy linii nocnych autobusów. 

 Komunikacja na Kościuszki OK. Być może warto przemyśleć organizację 

skrzyżowań – tramwaje działające jak metro (zasada). 

 Komunikacja na Kościuszki OK. Być może warto przemyśleć organizację 

skrzyżowań – tramwaje działające jak metro (zasada). 

 Nic bym nie zmieniła. 

 Moim zdaniem komunikacja na tym odcinku jest raczej dostępna. 

 Według mnie linie MPK są ok, jeżeli ktoś chce to się wszędzie dostanie bez 

problemu. 

 Nie zmieniłabym. 

 Uważam, że jest dostępna wystarczająco. 

 Jest dostępna. 

 Jest OK. 
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 Rozmieszczenie linii jest wystarczające. 

 Komunikacja w tym obszarze jest bardzo dobra. 

 Myślę, że nie trzeba nic zmieniać. Jest dobrze. 

 Wystarczy tak jak jest. 

 Nie mam zastrzeżeń. 

 Nie zmieniłbym. 

 Jest OK. 

 Jest dobrze. 

 Nie potrzeba zmian. 

 Jest dobrze. 

 Jest OK. 

 Komunikacja OK. 

 Jest OK. 

 Są dobre. 

 Jest naprawdę nieźle. 

 B/z. 

 Nic. 

 

Stan bezpieczeństwa 

 

 Czuję się bezpiecznie. Brakuje jednak zajęć dla młodzieży, boisk, obiektów w 

których bez dużych opłat mogliby spędzać czas. 

 

Inne 

 

 Nie chciałabym tu mieszkać ze względu na [nieczytelne] w centrum miasta. 

 Bardzo chętnie zamieszkałabym w Śródmieściu już teraz, pomimo częściowych 

uniedogodnień. 

 Jest tu prawie idealnie :-) 

 Kocham Łódź, nic nie musi się tutaj zmieniać. 

 Komunikacja miejska jest na tym obszarze wystarczająco dobra. 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 11 

 

Stan techniczny budynków 

 

 Brak wskazań. 

 

Stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw) 

 

 OK. 

 Brak miejsc zabaw dla dzieci - wkoło tylko same auta. Brak ławek - są skwery, a nie 

ma gdzie usiąść. 

 

Dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, przychodnie 

lekarskie, biblioteki) 

 

 Centrum miasta, obok Galerii Łódzkiej, i wstyd dla miasta, aby były tak wyglądające 

kamienice. Przynajmniej część. 
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 Dostępne. 

 Nie ma takiej konieczności gdyż wszystkie placówki znajdują się w pobliżu. 

 Obecnie trudno mówić o dostępie przy tak dużej przebudowie dróg w Łodzi, 

zwłaszcza w tym rejonie. Sądzę, że po otwarciu trasy W-Z i obocznych ulic będzie 

lepiej. 

 Bez zmian. 

 Dostępność OK. 

 Nie wymaga zmian. 

 Ok. 

 W moim rejonie są dobre. 

 Dostęp ten jest wystarczający. 

 

 

Dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło) 

 

 Jest OK w tej okolicy. 

 Dostępne. 

 Nie ma takiej konieczności aczkolwiek małe interesy (sklepy spożywcze) zostały 

niemal kompletnie wyparte przez duże sieci handlowe. 

 Nic bym nie zmieniał. 

 Na dzielnicy za mało punktów usługowych. 

 Nic, jedynie więcej parkingów, ale nie przed wyjazdami z bram (gdzie nie ma żadnej 

widoczności). 

 Nie ma konieczności poprawy. 

 W tym obszarze dostępność jest OK. 

 Nie wymaga zmian. 

 Ogólnie brak punktów usługowych. 

 Dobry poziom. 

 Nie ma problemu (mamy Rynek Wodny ze zdrową żywnością) - zadbać o jego 

estetykę. 

 Brak sklepu rybnego, warzywniaka. 

 Brak tanich barów, punktów gastronomicznych - uzupełnić to! 

 Liczba sklepów i punktów usługowych jest wystarczająca. 

 

Dostępność transportu publicznego 

 

 W chwili przeprowadzenia ankiety trwają prace budowlano-remontowe i nie znam 

decyzji o nowej lokalizacji przystanków. 

 Dostępne. 

 Myślę, że są dobrze rozmieszczone i nie ma najmniejszego problemu z dostępnością. 

 Jest dobrze. 

 Myślę, że po remoncie dróg i przystanki i komunikacja będzie ułatwiona. 

 Nic bym nie zmieniał. 

 Są dostępne. 

 Dostępność OK. 

 Bez zmian. 

 Po zakończeniu trasy W-Z komunikacja wystarczająca. 

 Za dużo jednokierunkowych ulic. 

 Komunikacja jest w tym obszarze doskonała. 

 Jestem zadowolona z obecnej. 



 
 

14 
 

 Obecnie komunikacja miejska działa fatalnie w związku z przebudową Trasy W-Z . 

Po zakończeniu prac drogowych warunki komunikacyjne się zdecydowanie 

poprawią. 

 

. 

Stan bezpieczeństwa 

 

 Bezdomni. Dużo ich. 

 Dużo pijących w bramach i na podwórkach (socjalizacja, nadzór?). 

 

Inne 

 

 Brak wskazań. 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 12 

 

Stan techniczny budynków 

 

 Brak wskazań. 

 

Stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw) 

 

 Brak skwerów, placy zabaw. 

 Brak wszystkiego. Więcej zieleni, ławek, ogródków i jeszcze raz więcej zieleni. 

 Brak – proszę założyć zieleń. 

 Brak zieleni – zasiać trawę zlikwidować beton. 

 Już jest dosyć ładnie odnowione, oprócz podwórek nie wymaga dużych zmian. 

 Wschodnia 14 – super zielony skwer, ale zaniedbany. 

 

 

Dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, przychodnie 

lekarskie, biblioteki) 

 

 Uważam, że akurat na to narzekać nie można. Dostęp jest łatwy i jest tego dużo. 

 Uważam, że jest to nie do zrobienia, jedynie można zrobić zajęcia (domy kultury) dla 

najmłodszych. 

 b/u. 

 Zmiany nie są potrzebne. 

 Myślę, że żadne. 

 b.z. 

 Są wystarczające. 

 Jest dobrze. 

 Uważam, że dostęp jest dobry. 

 Nic nie zmieniać. 

 To, co było zniszczone i zamknięte w latach 90-tych, nie da się odtworzyć. 

 To zadanie bardziej globalne, dotyczące całego miasta. 

 

 

Dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło) 
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 Nie trzeba nic zmieniać. 

 Dostęp jest dobry. 

 Jest ok. 

 Nie wiem. Uważam, że jest duży dostęp do punktów usługowych. 

 b/u. 

 b.z. 

 Zmiany nie konieczne. 

 Szczerze nic dużo sklepów jest. 

 Nic. 

 Nie ma sklepów Wschodnia-Nowomiejska. 

 Uważam, że dostęp jest dobry. 

 Nic nie zmienić. 

 Nic. 

 

 

Dostępność transportu publicznego 

 

 Komunikacja jest dostępna, moim zdaniem nie trzeba nic zmieniać, prócz tego, że 

miasto stoi w korkach. 

 Jest ok. 

 Uważam, że jest dobry dostęp. 

 b/u. 

 Są dobre i wcale bym ich nie zmieniał. 

 b.z. 

 Nie zmieniałbym. 

 Jest dość dobra. 

 Jest dostępna komunikacja. 

 Są wystarczające. 

 Jest dostępna. 

 Nic nie zmienić. 

 Nie. 

 Komunikacja jest dostępna. 

 Jest tak źle, że nie wiem, jak to naprawić. 

 Mieszkam w centrum i brakuje bezpośrednich połączeń z głównymi dzielnicami 

Łodzi, np. z Widzewem Wschodem (komunikacją miejską to 1,5 h), brak autobusów 

nocnych. 

 

Stan bezpieczeństwa 

 

 Na tym obszarze mieszka bardzo dużo osób, które nadużywają alkoholu, dlatego też 

myślę, że pomoc społeczna powinna się tymi osobami zająć, pomóc im walczyć  

z nałogiem. 

 

Inne 

 

 Brak wskazań. 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 13 
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Stan techniczny budynków 

 

 Rewitalizacji przede wszystkim wymagają budynki na Jaracza i Rewolucji bliżej 

Piotrkowskiej. 

 Większość budynków wymaga generalnych remontów. 

 Stan kamienic, budynków zróżnicowany. Jedne są fatalne, inne są OK. 

 Wydaje mi się, że przewidziane zmiany są wystarczające, o ile dojdzie do 

konsekwentnej realizacji. 

 

Stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw) 

 

 Nic. 

 Nierówne chodniki zagrażają zdrowiu. 

 Teren posesji 41 i 39. (Narutowicza – przyp. Transkrybenta). 

 Największym problemem jest kwestia rozjeżdżania przez samochody trawników, 

zastawiania chodników, parkowania w okolicy przejść dla pieszych, niszczenie placu 

Dąbrowskiego. Rozwiązaniem byłoby wprowadzenie możliwości parkowania na 

wyłącznie wyznaczonych miejscach. Brak też zieleni na podwórzach. 

Nieuporządkowane są trawniki, chodniki w złym stanie. 

 Nawierzchnia podwórzy, chodniki wymagają wymiany na nowe. Zieleń jest bardzo 

zaniedbana, trawników właściwie nie ma, a drzewa wymagają pielęgnacji koniecznie. 

Trzeba zadbać o czystość, wszędzie zalega piach, który koniecznie musi być 

zamiatany. 

 Niewystarczająca liczba parkingów z uwagi na 2 teatry, które są w pobliżu. 

 Obskurne podwórka, żwir, piach, błoto. Wyrównać chodniki, zrobić wylewkę! 

 Moim zdaniem skwery, ławki w Łodzi są w dobrym stanie i cieszą oko. ale w 

niektórych miejscach chodniki są do wymiany, np. ulica Sterlinga oraz podwórza. 

 Obskurne podwórka, żwir, piach, błoto. Wyrównać chodniki, zrobić wylewkę! 

 Nic. 

 Na ul. POW duży, zapuszczony teren zielony, który mógłby być zrewitalizowany. 

Brak ławek. 

 W większości przypadków wspomniane elementy otoczenia nie wymagają renowacji, 

jednak zaproponowałabym wprowadzenie ich większej ilości. 

 

Dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, przychodnie 

lekarskie, biblioteki) 

 

 Nic. 

 Nic. 

 Nie są konieczne, tego typu placówek jest dostateczna ilość. 

 Jest duży dostęp. 

 Jest OK. 

 Te placówki są dostępne. 

 Dostęp jest wystarczający. 

 Nie mam zastrzeżeń, ogólnie są dostępne w tym obszarze. 

 W podanym obszarze użyteczność jest bardzo dobra. 

 Nie dotyczy tego obszaru. 

 Jest OK. 

 Myślę, że to funkcjonuje dobrze. 
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 nie ma potrzeby. 

 Nic. 

 Nic. 

 Są dostępne. 

 Nic. 

 Placówki te są dość łatwo dostępne, więc w tym temacie możemy się wstrzymać  

i skupić na innych rzeczach. 

 Nie mam pomysłu, ja ze służby zdrowia jestem zadowolona. 

 Nie potrzeba zmian. 

 Dostateczna liczba tych placówek. 

 Nic. 

 Nic. 

 Nie są konieczne, tego typu placówek jest dostateczna ilość. 

 

 

Dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło) 

 

 Jest wystarczający. 

 Jest duży dostęp. 

 Jest OK. 

 To jest dobrze zapewnione. 

 W pobliżu brak dużego supermarketu i rynku. 

 Dobry jest dostęp do sklepów. 

 Nie dotyczy tego obszaru. 

 Małe sklepy nie są atrakcyjne cenowo w stosunku do postępujących w centrum 

dyskontów. 

 Jest OK. 

 Jest OK. 

 Bez zmian. 

 Nie ma potrzeby. 

 Nic. 

 Nic. 

 Wiele zakładów się zamyka ze względu na konkurencję Manufaktury i Galerii 

Łódzkiej. 

 Wszystko w porządku. 

 Ilość punktów usługowych musi być większa - obecnie deficyt. 

 Nic. Jestem zadowolona. 

 Dostęp do sklepów jest dobry. 

 Dostęp jest na dobrym poziomie. 

 Brak sklepów różnych branż. 

 Sklepów jest aż za dużo. Zwłaszcza dyskontów należy zwiększyć ilość sklepów 

prywatnych. 

 Jest dobrze. 

 Dostęp jest dobry. 

 

Dostępność transportu publicznego 

 

 Brak przystanku przy Jaracza (tramwajowy). 

 Wystarczająco. 

 Nie zmieniać. 
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 Nie zmieniłbym. 

 Jest OK. 

 Decyzje dot. tego terenu zostały już podjęte. 

 Jest wystarczająca. 

 Nad tym należy się zastanowić po otwarciu nowego centrum miasta. 

 Wystarczająco. 

 Nic bym nie zmieniał. 

 Jest wystarczająco dostępna. 

 Komunikacja jest OK, nie zmieniłbym nic. 

 Bez zmian. 

 Jest dostępna. 

 Aby przyjeżdżały na czas, przystanki są tu dostępne. 

 Rozmieszczenie linii jest bardzo dobre 

 Nie dotyczy tego obszaru. 

 Niestety przemieszczam się autem, więc nie wiem, co w tym temacie należy 

poprawić 

 Wystarczyłoby, żeby autobusy jeździły częściej i punktualnie. 

 Jest OK. 

 Bez sensu umieszczony jest przystanek na rogu Jaracza i Kilińskiego. Są przystanki 

autobusowe, ludzie się przesiadają, to było robione bez sensu. 

 Zamiast udrożnić ulicy, zostały one zablokowane. 

 Jest dobrze rozmieszczona. 

 Mały dostęp do Dąbrowy, nie ma autobusów. 

 Jest OK. 

 Idealnie. 

 Jest dostępna. 

 Nie zmieniłbym niczego. 

 Bez zmian, aktualnie jest OK. 

 Tylko remonty są utrudnieniem. 

 Jestem usatysfakcjonowany infrastrukturą na tym obszarze. 

 Nic, jestem zadowolona. 

 Nie dotyczy, ponieważ jeżdżę autem. 

 Rozmieszczenie linii jest dobre, ale w okolicy przydałaby się pętla autobusowa, gdyż 

przy pl. Dąbrowskiego autobusy się tłoczą i blokują ruch uliczny. 

 Nic. 

 Myślę, że samo się to zmieni, jak skończą się remonty. 

 Komunikacja jest dobrze zorganizowana. Ewentualnie przydałoby się więcej 

sygnalizatorów świetlnych, zwłaszcza skrzyżowanie Sterlinga/Jaracza. 

 Rozmieszczenie miejsc autobusowych i tramwajowych oraz przystanków jest dobre. 

Można zamontować większą liczbę sygnalizatorów. 

 Obszar jest znakomicie skomunikowany. 

 Jest OK. 

 Rozmieszczenie linii jest OK. 

 Nie korzystam z komunikacji publicznej, uważam że dostępność przystanków jest 

wystarczająca. 

 Jest dobrze. 

 Bez zmian. 

 

Stan bezpieczeństwa 
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 Jest średnio. 

 Nic. 

 Bezpieczeństwo jest na poprawnym poziomie. 

 Na razie nie mam zdania przed remontem Dworca. 

 Nic! 

 Nie mam pomysłu. Moje poczucie bezpieczeństwa lub jego brak to poczucie 

subiektywne. Po prostu boję się wychodzić, kiedy jest ciemno. 

 Nic. 

 Jak dla mnie ten obszar jest wystarczająco bezpieczny. 

 

Inne 

 

 Brak wskazań. 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 14 

 

Stan techniczny budynków 

 

 Brak wskazań. 

 

Stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw) 

 

 Brak zieleni. 

 

Dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, przychodnie 

lekarskie, biblioteki) 

 

 Na pewno brakuje placówek typu żłobek i przedszkole, szczególnie w centrum. 

 Radykalnych zmian nie trzeba wprowadzać, bo są dobre. 

 Jest dobrze. 

 Brak! przedszkola dla dzieci integracyjnego. 

 Dostępność przedszkoli (liczba miejsc). 

 Zdecydowanie są dostępne, dlatego nie wiem. 

 Bez zmian. 

 Bez zmian. 

 Mała ilość takich placówek powoduje niedogodność w postaci trudnego dostępu np. 

do lekarzy w poradniach, duża ilość dzieci w klasach, przedszkolach. 

 

Dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło) 

 

 Trudno powiedzieć, może jest zbyt wysokie wynajęcie lokalu, aby prowadzić jakiś 

sklep. 

 Jeśli będzie bezrobocie, 3% to i większość problemów będzie rozwiązanie. 

 Jest dobrze. 

 Same sklepy monopolowe. 

 Jest dobry dostęp. 

 Nie trzeba robić nic. 

 Trudno mi ocenić. 

 Bez zmian. 
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Dostępność transportu publicznego 

 

 Są dostępne. 

 Nie korzystam z komunikacji miejskiej. 

 W godzinach szczytu autobus jest śmiesznie wolny. Co do tramwajów, mógłby 

kursować częściej, bo są zapchane. 

 Wydaje się, że nie jest zła. 

 Nie zmieniałabym nic. 

 Do weryfikacji po wykonaniu trasy W-Z. 

 Sprawa dla MPK. 

 Najpierw zakończyć remonty. 

 Bardzo istotnym jest inteligentne planowanie remontów. Rozumiem, że unijne 

fundusze są dostępne tylko przez jakiś czas., ale chyba można wykonywać 

strategiczne remonty w trybie ekspresowym (24 h na dobę, mały obszar). 

 Przystanki tramwajowe za skrzyżowaniami to pomysł zły. 

 Nic bym nie zmieniała. 

 OK. Wystarczający. 

 Żadne. 

 Bez zmian. Dostęp taki jaki jest, jest dobry. 

 Jest OK. 

 Bez zmian. Dostęp jest dobry. 

 Nie mam zdania. 

 Trudno ocenić. 

 Bez zmian. 

 

Stan bezpieczeństwa 

 

 Nie można. Trzeba by wymienić ludzi, którzy tam mieszkają. 

 

Inne 

 

 Brak wskazań. 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 15 

 

Stan techniczny budynków 

 

 Brak wskazań. 

 

Stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw) 

 

 Zupełny brak zieleni i placów zabaw. 

 

Dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, przychodnie 

lekarskie, biblioteki) 

 

 Myślę, że na brak przychodni lekarskich nie można narzekać, może więcej bibliotek. 

 Zagęścić te placówki – za mało jest. 
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 Są dostępne. 

 Są dostępne ale może więcej bibliotek. 

 Są dostępne. 

 Myślę, że ww. placówki są dostępne na tym obszarze. 

 Są dostępne. 

 

Dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło) 

 

 W okolicy są tylko drogie sklepu sieciowe, brak małych ryneczków ze zdrową i tanią 

żywnością. 

 Za dużo sklepów Społem. 

 Są dostępne, likwidacja monopolowych sklepów. 

 Są zdecydowanie dostępne. 

 Sklepów jest aż za dużo. 

 Punkty usługowe moim zdaniem są dostępne. 

 Są dostępne. 

 

Dostępność transportu publicznego 

 

 Tramwaje i autobusy – są tylko wysokopodłogowe – utrudniają dostęp matkom  

z dziećmi i starszym osobom. 

 Jeżdżą jak chcą – mała częstotliwość. 

 Komunikacja jest tragiczna – nie można się wydostać. 

 Rozmieszczenie jest dobre, ale może zwiększenie częstotliwości kursów na 

niektórych odcinkach. 

 Nie zmieniłabym. 

 Nic bym nie zmieniała. 

 Jest dostępna, byle nie było gorzej. 

 Nie zmieniałabym jest bardzo dobrze, chociaż przez ostatnie remonty jest to trochę 

utrudnione. 

 

Stan bezpieczeństwa 

 

 Jest dużo elementu społecznego. 

 Za dużo świateł, pasów, przepisów. 

 Jest bezpiecznie. 

 

Inne 

 

 Administracja (utrudnianie życia, brak odpowiedzi na jakąkolwiek prośbę – 

biurokracja zbyt rozwinięta). 

 Parkingi – bo brak. 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 16 

 

Stan techniczny budynków 

 

 Brak wskazań. 
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Stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw) 

 

 Brak zieleni - posadzenie drzew wzdłuż ul. np. Próchnika. 

 Wólczańska/ 1 Maja - teren był już zagospodarowany, ale nikt o niego nie dbał. 

 Wymiana na nowe, nic temu już nie pomoże. 

 Zdecydowanie za mało zieleni, skwerów, brak placów zabaw. 

 Brak zieleni w ogóle. Brak ławek w ogóle. Szersze chodniki. Usunąć samochody  

z pobocza. Czystość chodników domaga się poprawy. 

 

Dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, przychodnie 

lekarskie, biblioteki) 

 

 Myślę, że nie potrzeba wprowadzać tu aż takich zmian. 

 Żadnych. 

 Według mnie nie potrzeba zmian. 

 Brak żłobków. 

 Są dostępne dobrze. 

 Wszystkie budynki ładne. 

 Tu bez zastrzeżeń. 

 Nie ma problemu. 

 Nie mam zastrzeżeń. 

 Żadne . 

 Uważam ze są dostępne. 

 Placówki te są w dostatecznej ilości w tym rejonie. 

 

Dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło) 

 

 Nie mam zastrzeżeń. 

 Często brak podjazdów dla wózków - to bym zmieniła. 

 Punkty usługowe są całkiem dostępne. 

 Nie mam zastrzeżeń. 

 Nie ma potrzeby. 

 Myślę, że nie ma problemu z ogólną dostępnością tego typu punktów. 

 Brak marketów takich jak np. Biedronka, TESCO itp. 

 Żadnych. 

 Według mnie jest tu wiele sklepów. 

 Nic. 

 Jeśli będą mieszkańcy a ulice nie będą autostradami usługi same się pojawią. 

 Jest ok. 

 Nic. 

 Nic bym nie zmieniła. 

 Jest bez zastrzeżeń. 

 Nie ma problemu (bliżej pocztę i elektrownię). 

 Sklepów ci u nas dostatek. 

 Myślę że jest wystarczający. 

 Pod tym względem jest ok. 
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Dostępność transportu publicznego 

 

 Jest prawidłowo. 

 Nie potrzeba zmian w dostępności, raczej poprawa punktualności i stanu 

technicznego pojazdów. 

 Jest ok. 

 Nie ma potrzeby. 

 Są dostępne tylko często uciekają. 

 Nie mam zdania, myślę, iż dobrze abym usłyszał opinie specjalistów w tej dziedzinie. 

Dobrze by było aby miasto przedstawiło koncepcje na dłuższy okres, a nie robiło 

rzeczy "z doskoku". 

 Bez zmian. 

 Bez uwag. 

 Nic nie zmieniać. 

 Moim zdaniem jest ok. 

 Bez zmian. 

 Uważam że obecne trasy i rozkłady jazdy komunikacji publicznej są dobrze 

zaplanowane, ale niestety występuje wiele utrudnień, które znacząco zmieniają 

rzeczywistość na niekorzyść. 

 Nie zmieniałabym. 

 Nic bym nie zmieniła. 

 Jest dostępna wystarczająco. 

 Nie ma problemu. 

 W żaden. 

 Jest chyba dostatecznie dostępna. 

 Placówki handlowo-usługowe są w dostatecznej ilości. 

 

Stan bezpieczeństwa 

 

 Jest raczej bezpiecznie. 

 Decyzja co do poprawy bezpieczeństwa należy oddać pod rozwagę służb (policja, 

straż miejska itp.) To one znają statystyki oraz problemy a także wiedzą jakie 

instrumenty zastosować dla poprawy bezpieczeństwa. 

 Czuję się bezpiecznie na terenie całego naszego pięknego miasta, ale można by było 

wprowadzić więcej patroli policji jeżdżących po Centrum. 

 Nie trzeba coś robić. Policja robi patrole. 

 Obszar jest bezpieczny. 

 Rejon ten jest raczej bezpieczny, ale wprowadzenie monitoringu byłoby wskazane. 

 

Inne 

 

 Nie mam żadnych zastrzeżeń. 

 Myślę że jest dobrze. 
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Opinie dotyczące obszaru numer 17 

 

Stan techniczny budynków 

 

 Problematyczna jest struktura społeczna śródmieścia, w tym obszaru 17. Teren nie 

jest przyjazny dla młodych rodzin – bezpieczeństwo, brak placów zabaw. 

Odpowiednia struktura społeczna i infrastruktura mieszkaniowa przyciąga młode 

rodziny. 

 Żule mieszkają, nie dbają, psują, zanieczyszczają (oni piją). 

 

Stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw) 

 

 Zieleni za mało, ławek nie ma. 

 

Dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, przychodnie 

lekarskie, biblioteki) 

 

 Jest wystarczająca liczba. 

 Nie jest źle. 

 Uważam, że dostęp jest w porządku. 

 Dostęp jest zapewniony, tylko kolejki. Można by usprawnić jakoś to czekanie. 

 Żadnych. 

 Tutaj nie mam zarzutów – tej infrastruktury wystarcza na obecne potrzeby obszaru. 

 Można wybudować, ale wystarczy już to, co jest. 

 Wystarczy. 

 Jest w miarę dostępne. 

 Bez uwag. 

 Placów zabaw brak, więc o jakim dostępie mowa! Ławki! Reszta placówek dostępna. 

 Uważam, że jest wystarczający. 

 

Dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło) 

 

 Nic. 

 Brak hipermarketu,  pustynie handlowe między Kilińskiego, Północna, POW, 

Zachodnią. 

 Brakuje sklepów specjalistycznych, tzn. specjalizujących się w produktach 

homogenicznych. Np. sklep z przyprawami, sklep z herbatami z całego świata. I nad 

czym ubolewam najbardziej – sklep z odzieżą do tańca towarzyskiego. 

 Wg mnie dostęp do takich punktów jest dobry. 

 Punktów usługowych jest tu akurat wiele. Może nawet trochę za dużo tych  

z alkoholem. 

 Dostęp do sklepów jest, zwłaszcza do monopolowych, niestety. 

 Nic. 

 Jest wystarczający. 

 Nie ma rzemieślniczych usług: szewc, krawcowa. 

 Brak punktów usługowych, 

 Jest to strefa, gdzie znajduje się dużo tego typu obiektów. 
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Dostępność transportu publicznego 

 

 Jest dobrze. 

 Za rzadko autobusy jeżdżą, korki. 

 Jest w porządku, w miarę. Niech już nic nie kombinują i zakończą te remonty. 

 Pod tym względem obszar jest dobry. 

 Skrzyżowanie Rewolucji/Kilińskiego jest dobrze połączone z miastem. Może 

przydałoby się z powrotem Z5 do końca trwania remontu dworca. Trzy „1” na 

godzinę to za mało. 

 Logistycznie źle, przynajmniej 3 linie w jedynym kierunku, więcej tramwajów  

i autobusów z biletomatami (ale na bilon). 

 Wszystko jest w normie. Tramwaj „43” mógłby ewentualnie częściej jeździć. 

 Jest dobrze dostępna. 

 W żaden. 

 Jest dobrze. 

 Nic bym nie zmienił. 

 Rozmieszczenie jest w porządku. 

 Jest dostępna w sposób dobry. 

 Jest dostępna. 

 

Stan bezpieczeństwa 

 

 Nic. 

 Jest bezpiecznie. 

 

Inne 

 

 Są sklepy, ale nie ma barów gastronomicznych – wyszynk kiepski. 

 Nie ma barów i kawiarni – żeby usiąść w ogródku i napić się kawy i zjeść pierogów 

np. 

 Nie podobają mi się mieszkania i budynki, są popisane, podrapane, zabrudzone klatki. 

Raz w miesiącu sprzątają klatki schodowe. Kamienice są brudne, dbają tylko o bloki 

lub wieżowce, a o kamienice nie. 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 18 

 

Stan techniczny budynków 

 

 Bardzo dużo jest pustostanów. 

 

Stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw) 

 

 W tym obszarze jest stosunkowo mało zieleni. Myślę, że dobrze by było zrobić jakieś 

skwery. Chodzi mi przede wszystkim o zagospodarowanie terenu w „kwadraty 

zieleni”. 

 Jest zdecydowanie za mało zieleni i oświetlenia. Zbyt wiele osób nadużywających 

alkoholu, mieszkający w okolicznych mieszkaniach. Mało śmietników. 

 Zieleń, dziury w chodnikach, za dużo samochodów zaparkowanych przed kamienicą, 

ławeczki, latarnie, mało koszy na śmieci. 
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 Jest za mało takich miejsc. Chodniki są strasznie krzywe. 

 Wybudować skwery, place zabaw, ławek nie ma. 

 Place zabaw brak potrzeba skwery ławki. 

 Skwery są zaniedbane, nie ma na nich zieleni. Brak placu zabaw w naszym kwartale. 

 Brak małej architektury. 

 

Dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, przychodnie 

lekarskie, biblioteki) 

 

 Dostęp jest zadowalający. 

 Jest mało, a jak są to zaniedbane, nie cieszą się dobrą opinią. 

 Problem miejsc parkingowych. 

 Za mało tych placówek. 

 Są dostępne wystarczająco. 

 Za dużo samochodów przy ulicach (parkingi). 

 W tym rejonie nie ma żłobków (stworzyć placówki). 

 Nie mam zastrzeżeń. 

 Bez zmian.  

 Bez zmian. 

 Uważam, że jest wystarczający. 

 Bez zmian. 

 Wystarczający dostęp. 

 Nie należy nic zmieniać. 

 Jest bez zastrzeżeń. 

 Nie ma problemu. 

 Jest wystarczająco. 

 Są dostępne. 

 

Dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło) 

 

 Jest zadowalający, odpowiednie godziny otwarcia. 

 Czynsze za drogie, za dużo menelstwa, za mało sklepów usługowych, a za dużo 

pijalek. Zwiększyć patrole służby. 

 Są dostępne. 

 Nic bym nie zmieniała, sklepy są dostępne. 

 Jest dobrze. 

 Sklepy na tym obszarze są ławo dostępne. Brakuje natomiast punktów 

gastronomicznych. 

 Nie mam zastrzeżeń. 

 Jest wystarczająco. 

 Bez zmian. 

 Uważam, że jest wystarczający. 

 Wystarczający dostęp. 

 Jest wystarczająco. 

 Jest bez zastrzeżeń. 

 Nie ma problemu. 

 Jest wystarczająco. 

 Jest dobrze. 

 Są dostępne. 
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Dostępność transportu publicznego 

 

 Wszystko jest tak rozkopane, że chyba raczej ciężko. 

 Za długo się czeka na MPK, za duży hałas. 

 Jest wystarczająco dostępna. 

 Jest OK. 

 Uważam, że obecnie komunikacja jest dobrze dostępna. 

 Jest wystarczająco. 

 Moim zdaniem jest dostępna. 

 Bez zmiany. 

 Nic do zmiany. 

 Dostępność jest wystarczająca, ale problem polega na punktualności. 

 Bez zmian. 

 Uważam, że jest OK. 

 Nie zmieniałbym. 

 Wystarczający dostęp. 

 Jest dobrze. 

 Jest OK. 

 Jest dostępna wystarczająco. 

 Nie ma problemu. 

 Wystarczająco. 

 Jest dobrze. 

 Jest dobrze, ale żeby było więcej autobusów. 

 Nie zmieniałabym, ale zwiększyłabym częstotliwość. 

 Są one dostępne. 

 Nie mam zastrzeżeń 

 Jest dostępna. 

 Nie zmieniłabym. 

 Bez zmian. 

Stan bezpieczeństwa 

 

 Przy tylu remontach drogowych raczej ciężko coś z tym zrobić. 

 Jest w miarę bezpiecznie. 

 

Inne 

 

 Brak placów zabaw, skwerów. 

 Tu nic nie trzeba zmieniać. 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 19 

 

Stan techniczny budynków 

 

 Brak wskazań. 

 

Stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw) 

 

 Brak połączeń z Bałutami, brak połączeń dogodnych celem dojazdów do innych 

dzielnic oprócz Retkini. 
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Dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, przychodnie 

lekarskie, biblioteki) 

 

 Nic bym nie zmieniał. 

 B/z. 

 Nic bym nie zmieniała. 

 Nic bym nie zmieniała. 

 Są dostępne. 

 Dostęp zależy od ilości takich miejsc. 

 Dostępność jest moim zdaniem wystarczająca. inną kwestią jest sprawa przychodni  

i terminów wizyt u lekarzy specjalistów. 

 Nie trzeba. 

 Żadne. 

 Żadne. 

 Jest dobrze. 

 

Dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło) 

 

 Nic, lokalizacja targowiska Łódź Zielony Rynek i okolicznych punktów usługowych 

jest wystarczająca. 

 Jest odpowiedni. 

 Tu jest w porządku i nie trzeba nic zmieniać. 

 Są w porządku. 

 Nic. 

 Nic. 

 B/z. 

 Jest bardzo dobry punkt usług. 

 Jest bardzo dobry. 

 Sklepy akurat są. 

 Są dostępne. 

 Obszar 19/20 nie jest zbyt bezpiecznym miejscem - nie sprzyja to otwieraniu bądź 

utrzymywaniu biznesu. Częste kradzieże powinny być rozwiązane monitoringiem 

miejskim oraz patrolami policji. 

 Zbyt dużo monopolowych. 

 Jest ok. 

 Są sklepy. 

 Jak do obecnej chwili nie ma podstaw do zmian. 

 Nic bym nie zmieniła. 

 Nic. 

 

Dostępność transportu publicznego 

 

 W żaden, 19 kwartał jest doskonale skomunikowany. 

 Rozmieszczenia bym nie zmieniał, ale trzeba byłoby cos z tymi korkami zrobić! 

 B/z. 

 Rozmieszczenie linii autobusowych jest bardzo dobre. 

 Jestem zadowolona z komunikacji miejskiej. 

 Nic bym nie zmieniła. 

 Uważam, że komunikacja w tym miejscu jest dobra. 
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 Jest ok. 

 

Stan bezpieczeństwa 

 

 Za mało policji. 

 

Inne 

 

 Brak wskazań. 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 20 

 

Stan techniczny budynków 

 

 Klatka schodowa nieremontowana od 45 lat. „Uwolnić” wspólne korytarze za które 

trzeba płacić czynsz. 

 Nie mieszkam na tym terenie, więc trudno mi powiedzieć o stanie budynków  

w środku. Elewacje wymagają jednak remontu. 

 

Stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw) 

 

 Odpowiada mi stan podwórzy. 

 Brak miejsc, w których dzieci mogłyby się bezpiecznie bawić. 

 Zbyt mało zieleni. Fatalny stan chodników. Chodniki należy poprawić, ale zwracając 

uwagę na jakość nawierzchni. Chodniki ułożone przy ul. Kopernika są bardzo śliskie 

po deszczu. Niewiele jest miejsca na zieleń, więc może zastosować rośliny 

doniczkowe. 

 Brak ławek na skwerkach, mało zieleni, zapuszczone podwórka, brak koszy na 

śmieci, okropne chodniki – naprawić. 

 

Dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, przychodnie 

lekarskie, biblioteki) 

 

 Są dostępne. 

 Nic nie zmieniać. 

 Są OK. 

 Są dostępne. 

 Jest w porządku. 

 Wydaje mi się, że jest wystarczająca ilość tych placówek. Problemem mogą być 

godziny otwarcia inne niż potrzeby i brak pieniędzy na ich prawidłowe prawidłową 

działalność. 

 Nie ma potrzeby wprowadzania zmian. 

 Uważam, że dostęp jest akceptowalny. 

 Nic nie zmieniać. 

 Uważam, że wszystko jest na razie dobrze. 

 Więcej placówek, bibliotek nie ma, mało przedszkoli i żłobków. 

 Ten obszar to wszystko ma. 

 Uważam że dostępność jest wystarczająca. 
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 Stan zadowalający. 

 Są dostępne. 

 Są dostępne. 

 Są one dostępne. 

 

Dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło) 

 

 Myślę, że dostęp do punktów usługowych jest bardzo łatwy. 

 Jest tu dużo sklepów monopolowych i ani jednego warzywniaka.  

Przy ul. Żeromskiego blisko Zamenhofa (od str. Kopernika) jest straszący ponad 20 

lat pustostan po sklepie warzywnym. 

 Jest aż za dużo, zwłaszcza monopolowych! 

 Brakuje mi punktów gastronomicznych czynnych w innych dniach i godzinach niż 

okoliczne biura. W soboty czy w niedziele większość jest zamknięta. 

 Sklepów nam nie brakuje w okolicy, a i pyszny obiad zjemy. 

 Brak punktów gastronomicznych – otworzyć :) 

 Nie trzeba zmieniać. 

 Wystarczająco dużo punktów usługowych. 

 Dostęp do ww. jest wystarczający. 

 Są dostępne. 

 Są dostępne. 

 Za dużo jest sklepów z alkoholem, a za mało sklepów spożywczych. 

 

Dostępność transportu publicznego 

 

 Nie zmieniłabym. 

 Jeśli wrócą tramwaje na trasy sprzed remontów, to nic nie trzeba zmieniać. 

 Nic nie zmieniać. 

 Komunikacja jest w porządku, ale na miejscu UMŁ posiałbym ponownie trawę na 

trawniku przy przystanku tramwajowym na wprost nr 86 (Żeromskiego), który Urząd 

wyremontował, a zaraz potem zlikwidował (trawnik). 

 Są dostępne. 

 Jest dobrze. 

 Jestem zadowolona z obecnego rozmieszczenia. 

 Myślę, że rozmieszczenie przystanków jest dobre, jedynie można byłoby ustawić 

punkty i znaki informujące dokładnie o położeniu tych przystanków. 

 Zbyt wiele przesiadek. 

 W tym obszarze nie jest z tym tak źle. 

 Łódź obecnie jest w trakcie prac remontowych trudno powiedzieć jakie zostaną 

poczynione ustalenia. 

 Jest OK. 

 Myślę, że jest w miarę na dobrym poziomie rozmieszczenie usytuowanie 

przystanków. 

 Nie zmieniałabym dojazdy są w porządku. 

 Stan zadowalający. 

 Jest dobrze. 

 Jest dobrze. 

 Jest dostępna. 

 Jest dobrze, tylko niepunktualne są. 
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Stan bezpieczeństwa 

 

 Problem z patologią. Za dużo osób pijących w okolicy. Przesiadują całymi dniami  

i piją, a wieczorem chodzą i demolują okolicę. Przydałoby się więcej patroli 

policyjnych, albo kamer, bo często dochodzi do kradzieży z samochodów. 

 Policja ani straż miejska w ten rejon nie docierają. Awantury pijanej młodzieży itp. 

głośne na całą ulicę „nie są słyszane” przez policję z komisariatu na Kopernika. 

Patrole policji i straży miejskiej – przede wszystkim. Na Zamenhofa dzieci grają  

w piłkę latem na jezdni, nietrudno o wypadek. 

 Dać ludziom pracę. Ludzie zamieszkujący okolice Polesia borykają się z różnymi 

patologiami (np. alkoholizm) często spowodowane bezrobociem. 

 Nie wiem kto jest „naszym” dzielnicowym... 

 Jest bezpiecznie. 

 

Inne 

 

 Brak wskazań. 

 

 

 

1.3. Zestawienie propozycji zmian w obszarach 9 - 20 

 

Zestawienie propozycji zmian w obszarach 9  - 20 

 

8. Co by Pani/Pan chciała/chciał zmienić, aby poprawić ogólny stan budynków, które 

znajdują się w tym obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Rewitalizacja. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów.  

Wygląd, podprowadzić ciepłą wodę, gaz 

ziemny i ogrzewanie. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Każdy remontowany budynek 

będzie podłączany do miejskiej sieci 

centralnego ogrzewania i jest wyposażony  

w ciepłą wodę.  

Poprawić stan zewnętrzny budynków oraz 

podwórek. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Odrestaurować elewacje kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 
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należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Odmalować elewacje kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Gruntowny remont zapuszczonych kamienic, 

zmuszenie prywatnych właścicieli do 

remontów. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Każdy remontowany budynek 

będzie podłączany do miejskiej sieci 

centralnego ogrzewania i  wyposażony  

w ciepłą wodę.  

W ramach działań rewitalizacyjnych Miasto 

może remontować wyłącznie budynki 

należące w całości do Gminy. Stworzenie 

osobnego programu finansowania remontów 

budynków należących do wspólnot 

mieszkaniowych działającego na zasadach 

innych niż obecnie wymagałoby zmian 

legislacyjnych na poziomie centralnym.  

W obecnym stanie prawnym nie ma 

możliwości administracyjnego wymuszenia 

remontów budynków znajdujących się  

w rękach prywatnych. Miasto przygotowało  

i prowadzi działania zachęcające   

do inwestycji na terenach i w obiektach, 

których nie jest właścicielem,  

w szczególności w obiektach zabytkowych.  

Generalne remonty i odrestaurowanie 

elewacji. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Odnowienie, wyburzenie. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  Jeśli chodzi o możliwość burzenia 

oficyn, to wszelkie decyzje w tej materii 

zapadną po przeprowadzeniu dalszych analiz 

na następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych.  

Odnowienie elewacji. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Poprawa stanu technicznego części 

wspólnych budynków, rozwój komunikacji 

pieszo-rowerowej. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Jeśli chodzi o możliwość burzenia 
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oficyn, to wszelkie decyzje w tej materii 

zapadną po przeprowadzeniu dalszych analiz 

na następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni ulic i chodników. 

Umiejscowienie parkingów dla rowerów  

i ścieżek rowerowych będzie wynikiem 

oddzielnej analizy.  

Wyburzyć ruiny, wyremontować zwłaszcza  

z zewnątrz większość kamienic. 

Nie jest planowane wyburzanie żadnych 

frontowych budynków mieszkalnych 

należących do Miasta w tym Obszarze. Jeśli 

chodzi o możliwość burzenia obiektów, to 

wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych.  

Ujednolicić szatę graficzną, wyłożyć parter 

do I piętra kamieniem, aby trudno było 

mazać po budynkach. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Remonty budynków, podłączanie do sieci 

cieplnej. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Każdy remontowany budynek 

będzie podłączany do miejskiej sieci 

centralnego ogrzewania i jest wyposażony  

w ciepłą wodę.  

Generalne remonty, odnowienie elewacji. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Zadbać o elewacje ale też utrzymanie ich  

w odpowiednim stanie po remoncie. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Fajnie je odmalować, bo jest szaro, buro  

i ponuro. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Odmalować, przeprowadzki i remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Remonty, renowacje, konserwacje. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  
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Generalne kompleksowe remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Remont tynków. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Wzmocnić fundamenty. Państwa uwaga zostanie uwzględniona przy 

planowanych remontach.   

Wyremontować ogólnie stare kamienice, 

wymienić instalacje elektryczne, instalacje 

gazowe, ocieplić i wymalować. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Windy, wygodne schody, zamykane kłódki. Państwa uwaga zostanie uwzględniona przy 

planowanych remontach należących  

do Miasta kamienic.  Należy jednak 

pamiętać, że nie wszystkie budynki 

umożliwiają umieszczenie w nich wind.  

W tych, w których nie będzie to możliwe 

Miasto będzie starało się utworzyć na 

parterach mieszkania przystosowane do 

potrzeb osób z ograniczoną możliwością 

poruszania się (osoby starsze, 

niepełnosprawne).  

Stare wyburzyć i wybudować nowe. Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. W ramach planowanych 

działań nacisk położony będzie na remonty  

i renowacje istniejących obiektów a także 

uzupełnianie luk w zabudowie.  

Żeby administracja lepiej dbała o stan 

techniczny (pieniądze biorą, nic nie dbają). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Wyburzenie pustostanów, dodatkowe tereny 

zielone. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 
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Więcej przestrzeni publicznej i większy 

stopień przekształceń (dostosowania) tej 

przestrzeni do potrzeb społeczeństwa. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Odnowiłbym budynki, które się tu znajdują  

i domki które stoją na Radogoszczu,  

i dokończyłbym ulice oraz postawił ławki. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Generalny remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Remontowanie budynków. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Nowe elewacje, remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Odnowa zaniedbanych kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Centralne ogrzewanie - przyłączenie. Ciepła 

woda - przyłączenie. Elewacje budynków. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Każdy remontowany budynek 

będzie podłączany do miejskiej sieci 

centralnego ogrzewania i jest wyposażony  

w ciepłą wodę. 

Wymusić na prywatnych właścicielach 

remonty i nasadzenie zieleni, zorganizować 

mieszkańców w zadbanie o zielone skwery  

i podwórka. 

W ramach działań rewitalizacyjnych Miasto 

może remontować wyłącznie budynki 

należące w całości do Gminy. Stworzenie 

osobnego programu finansowania remontów 

budynków należących do wspólnot 

mieszkaniowych działającego na zasadach 

innych niż obecnie wymagać by musiało 

zmian legislacyjnych na poziomie 

centralnym.  

W obecnym stanie prawnym nie możliwości 

administracyjnego wymuszenia remontów 

budynków znajdujących się w rękach 

prywatnych. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci czy 

ławki. Tam, gdzie to możliwe będą 

prowadzone nasadzenia drzew i krzewów.  

Poprawić otoczenie budynków, zwłaszcza Państwa propozycja zostanie wzięta pod 
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zieleni. Zdjąć reklamy, zwłaszcza nielegalne. 

Ograniczyć liczbę miejsc parkingowych na 

ulicach przy budynkach. Przy okazji 

remontów budynków wprowadzić wymóg 

zielonych dachów – ogrodów na dachach, 

organizować tam np. kawiarnie. 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Przeprowadzenie remontów. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Odmiany budynków (przemalowanie). W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty należących 

do Miasta kamienic, w tym ich elewacji. 

Wymagałyby nawet drobnego odmalowania 

budynków lub ich zrekonstruowania. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Oświetlenie podwórek z włączaniem na 

fotokomórkę. 

W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.  

Odświeżyć elewacje kamienic w centrum 

miasta. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Przemalować większość budynków, a te 

które wymagają remontu chociażby 

zacementować aby poprawić wygląd ogólny. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Wystarczyłoby nawet drobne odmalowanie 

budynków, w Łodzi znajduje się wiele 

starych kamienic, które pomimo swych 

pięknych walorów nie przyciągają oka. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Unowocześnić, odnowić, zrobić np. centralne 

ogrzewanie, zrobić łazienki żeby można było 

się umyć, odnowić klatki schodowe. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Każdy remontowany budynek 

będzie podłączany do miejskiej sieci 

centralnego ogrzewania i jest wyposażony  

w ciepłą wodę. 

Wyburzenie pustostanów i ruin, akcja 

przeciwko przestępcom, chamstwu, braku 

kultury, próba zmiany mentalności łodzian. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Należące do Miasta pustostany będą 

remontowane i ponownie zasiedlane.  

Wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  
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z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Odnowienie kamienic i wprowadzenie do 

budynków różnego rodzaju usług. 

Wyburzenie budynków, które od lat stoją  

i niszczeją przeszkadzając. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Jeśli chodzi o możliwość burzenia 

oficyn, to wszelkie decyzje w tej materii 

zapadną po przeprowadzeniu dalszych analiz 

na następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych.  

Remont totalny. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Remontować, pilnować by nie niszczyli. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Wdrożony będzie program 

aktywizacyjny, którego jednym z głównych 

celów będzie zwiększenie identyfikacji 

mieszkańców z Miastem i zamieszkiwanym 

przez siebie obszarem.  

Remonty wszystkich ruder. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Remonty totalne – nie ma wc, ogrzewanie  

i woda muszą być z sieci. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Każdy remontowany budynek 

będzie podłączany do miejskiej sieci 

centralnego ogrzewania i jest wyposażony  

w ciepłą wodę. 

Remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Wyremontować. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Remonty totalne. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Powinny być wyremontowane, wszędzie 

powinno być centralne ogrzewanie i powinno 

się pomyśleć o przystosowaniu tych 

budynków dla osób niepełnosprawnych.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Każdy remontowany budynek 
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A tak w ogóle powinno się zrobić parkingi 

podziemne gdzie się da. 

będzie podłączany do miejskiej sieci 

centralnego ogrzewania i jest wyposażony  

w ciepłą wodę.   

Miasto będzie starało się utworzyć na 

parterach mieszkania przystosowane  

do potrzeb osób z ograniczoną możliwością 

poruszania się (osoby starsze, 

niepełnosprawne).  

Planowana jest budowa parkingów 

wielopoziomowych w formie budynków 

uzupełniających pierzeję ulic.  

Generalny remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Generalny remont, straszą wyglądem. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Remont elewacji i podwórek. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Zmniejszyć ruch samochodowy, żeby 

zmniejszyć zanieczyszczenia. 

Wyremontować lub zburzyć budynki w złym 

stanie. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Szczegółowe rozwiązania dotyczące 

ograniczania ruchu kołowego na ulicach będą 

wynikać z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Odnowić elewacje, wnętrza, zadbać  

o wentylację piwnic, założyć bramofony. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Wszystkie kamienice wyremontować, te  

w strasznym stanie zburzyć. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Jeśli chodzi o możliwość burzenia 

obiektów, to wszelkie decyzje w tej materii 

zapadną po przeprowadzeniu dalszych analiz 

na następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Wyburzyć stare kamienice, postawić bloki 

deweloperskie. 

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Odrestaurować elewacje, remont elewacji. W ramach działań rewitalizacyjnych  
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w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Budynki szpeci natłok wielkoformatowych 

reklam. Rewitalizacja (odmalowywanie) 

budynków powinna się odbywać według 

strategii estetycznej – żeby budynki 

imponowały kolorystycznie. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Odrestaurować kamienice. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Remont elewacji, zabezpieczenie budynków 

przed niszczeniem. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Remont elewacji, likwidacja pustostanów. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Należące do Miasta pustostany będą 

remontowane i ponownie zasiedlane.  

Generalny remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Odnowić je np. pomalować, uporządkować 

podwórka. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Sprzedać budynki prywatnym właścicielom  

i inwestorom. 

Miasto prowadzi działania zmierzające  

w kierunku uporządkowania portfela 

własności nieruchomości miejskich, 

zbywając zbędne nieruchomości i sprzedając 

mieszkania komunalne ich dotychczasowym 

lokatorom z bonifikatą. 

Generalne remonty z uwzględnieniem 

renowacji zabytków, nadzór nad estetyką 

nowych prywatnych budynków, ograniczenie 

reklam. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Opracowane będą we współpracy  

z Plastykiem Miasta i Miejskim 

Konserwatorem Zabytków standardy estetyki 

reklam, szyldów ogłoszeniowych itp.  

Remont, wyburzenie budynków nadających 

się jedynie do usunięcia. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Jeśli chodzi o możliwość burzenia 

obiektów, to wszelkie decyzje w tej materii 
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zapadną po przeprowadzeniu dalszych analiz 

na następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Remont lub wyburzenia. Małe 

zainteresowanie administracji i właścicieli 

lokali. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

W budynkach strach mieszkać. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  Podniesienie jakości substancji 

mieszkaniowej powinno pozytywnie 

wpływać na stosunek mieszkańców do 

obszaru objętego programem rewitalizacji.  

Przeprowadzić gruntowne remonty, 

zwłaszcza fasad i podwórzy. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Wyremontować od piwnic po dach. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Remont z zewnątrz budynków, ujednolicić 

kolory kamienic oraz budynków 

gospodarczych. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Kolorystyka remontowanych 

kamienic będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta. 

Remont ogólny. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Renowacja budynków, które niejednokrotnie 

są wspaniałymi zabytkami 

architektonicznymi. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Elewacja jest w bardzo złym stanie, 

kamienice odstraszają przyjezdnych w 

centrum miasta. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Elewacje, sprzątanie po zwierzętach. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Odremontowanie kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 
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Wyprowadzić lokatorów lokali socjalnych, 

odnowić budynki i wynająć lub sprzedać. 

Zostaną wdrożone działania aktywizacyjne  

i  

reintegrujące dla mieszkańców znajdujących 

się w trudnych warunkach życiowych, w tym 

dla osób uzależnionych.  

Miasto prowadzi działania zmierzające  

w kierunku uporządkowania portfela 

własności nieruchomości miejskich, 

zbywając zbędne nieruchomości i sprzedając 

mieszkania komunalne ich dotychczasowym 

lokatorom z bonifikatą. 

Budynki należy odnowić, ponieważ duża ich 

część jest zaniedbana i przez to wygląda 

nieestetycznie, a część grozi zawaleniem. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Generalne remonty, doprowadzenie ścieków, 

centralnego ogrzewania, sieci wodno-

kanalizacyjnej. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Każdy remontowany budynek 

będzie podłączany do miejskiej sieci 

centralnego ogrzewania i jest wyposażony  

w ciepłą wodę.   

Elewacje pomalować, budynki 

zdewastowane usunąć, pomalować farbą 

olejną, żeby zmywać graffiti. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Więcej murali na budynkach, zwłaszcza  

w centrum. 

Pomysł wygospodarowania osobnych 

przestrzeni dla lokalnej twórczości jest 

bardzo cenny i zostanie wykorzystany 

podczas tworzenia programów kulturalnych 

dla obszarów rewitalizowanych.  

Należy odnowić przede wszystkim najstarsze 

budynki oraz te najbardziej zniszczone. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Poprawić stan techniczny elewacji 

budynków, zabezpieczenie ich przed 

wiatrem, deszczem, śniegiem. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Wyremontować kamienice z zewnątrz tak jak 

i od środka, założyć w kamienicach 

domofony do klatek schodowych. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia pergol 

monitoringu czy domofonów będzie 

określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  
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Odnowić i wyremontować te które się da. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Poprawa elewacji, tynkowanie, dbanie  

o budynki, usunięcie graffiti. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Przemyślany remont bez fasadowości. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Potrzebny jest kompleksowy program 

rewitalizacji całego śródmieścia, taki jaki 

staracie się teraz wdrożyć. Zdaje sobie 

sprawę, że nie stanie się to z dnia na dzień. 

Dobrym podejściem jest podział dzielnicy  

na kwartały i remontowanie właśnie takim 

systemem – na ten sposób rezultaty będą 

lepiej widoczne. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Odmalować fronty, wyburzyć kamienice, 

które nie mogą być zamieszkane 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Jeśli chodzi o możliwość burzenia 

obiektów, to wszelkie decyzje w tej materii 

zapadną po przeprowadzeniu dalszych analiz 

na następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Remont generalny. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Naprawić ruiny i elewacje. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Elewacje – stonowanie zbyt krzykliwych 

kolorów. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Kolorystyka remontowanych 

kamienic będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta. 

Stare kamienice do remontu lub rozbiórki. W zakresie  burzenia obiektów, to wszelkie 

decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Powinno się remontować stare i piękne Państwa propozycja zostanie wzięta pod 
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budynki zamiast marnować pieniądze np.  

na Dworzec Łódź Kaliska. 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Wyremontować. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Restauracja kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Odnowić z zewnątrz i wewnątrz. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Odnowienie kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Zainwestować w elewacje i odrestaurowanie. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Wyremontować. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Wyglądają odstraszająco, trzeba je 

wyremontować i zrobić C.O. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania i jest 

wyposażony w ciepłą wodę.   

Wygląd, remont, C.O. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania i jest 

wyposażony w ciepłą wodę.   

Centralne ogrzewanie, ciepła woda z sieci. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania i jest 

wyposażony w ciepłą wodę.   

Akcje typu mia100 Kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Zburzyć niepotrzebne. Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Zlikwidować występki chuliganów Państwa propozycja zostanie wzięta pod 
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(dewastacje, graffiti). uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Generalne remonty szczególnie najbardziej 

zaniedbanych kamienic, renowacje. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Przeprowadzać remonty w szybszym tempie, 

nie wyburzać kamienic zabytkowych, a ruiny 

wyburzać, bo szkoda pieniędzy na remont. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Więcej kolorów, powrót do secesyjnego stylu 

– wiernie. Dużo, dużo zieleni. 

W ramach kompleksowych remontów 

kamienic należących do Miasta odtwarzany 

jest możliwie najwierniej istniejący 

wcześniej detal w zależności od dostępnej 

istniejącej dokumentacji projektowej, 

fotograficznej czy rysunkowej. Kolorystyka 

remontowanych kamienic będzie 

dostosowana do zaleceń konserwatorskich  

i wytycznych plastyka miasta. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci czy 

ławki. Tam, gdzie to możliwe będą 

prowadzone nasadzenia drzew i krzewów.  

Odnowienie elewacji budynków, remont 

kamienic grożących zawaleniem, których 

stan techniczny zagraża bezpieczeństwu 

życia i zdrowia. Przejęcie części budynków 

przez instytucje publiczne, które dbałyby  

o stan techniczny i/lub instytucje prywatne, 

które zobowiążą się do rewitalizacji 

technicznej. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Więcej murali, więcej remontów  

i rewitalizacji kamienic. 

Pomysł wygospodarowania osobnych 

przestrzeni dla lokalnej twórczości jest 

bardzo cenny i zostanie wykorzystany 

podczas tworzenia programów kulturalnych 

dla obszarów rewitalizowanych.  

Budynki do remontu. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Dofinansowanie dla właścicieli prywatnych. Pomoc dla właścicieli prywatnych budynków 

będzie udzielana w dotychczasowym 

zakresie (m.in. dofinansowanie remontów 

budynków znajdujących się w rejestrze 

zabytków).  

Remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Wyremontować gruntownie. W ramach działań rewitalizacyjnych  
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w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Odnowić elewacje. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Odremontować elewacje i klatki. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Zrewitalizować budynki, inwestować  

w zieleń miejską. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Wymienić mieszkańców. Ustawa o rewitalizacji stanowi, że na 

procesie rewitalizacji mają korzystać też 

dotychczasowi mieszkańcy obszaru 

rewitalizowanego. Struktura społeczna 

obszaru rewitalizowanego będzie ulegała 

uzupełnieniu, ale nie można mówić  

o wymianie. 

Wyremontować. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Konieczne remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Kolorowe budynki i artystyczne murale. Kolorystyka remontowanych kamienic 

będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta. Pomysł wygospodarowania osobnych 

przestrzeni dla lokalnej twórczości jest 

bardzo cenny i zostanie wykorzystany 

podczas tworzenia programów kulturalnych 

dla obszarów rewitalizowanych.  

Wyremontować je, pilnować czy nie są 

niszczone (monitoring). 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

pergol śmietnikowych, monitoringu czy 

domofonów będzie określony podczas 

tworzenia projektu przebudowy konkretnego 
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podwórza.  

Remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Większość budynków wymaga generalnych 

remontów. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Wyremontować. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Rewitalizacja frontów kamienic i podwórek. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Wyburzyć. W zakresie  burzenia obiektów wszelkie 

decyzje zapadną po przeprowadzeniu 

dalszych analiz na następnych etapach 

działań rewitalizacyjnych. 

Dać w ręce tym co nie mają mieszkań. 

Wszystkie wolne mieszkania powinny być 

oddane do użytku mieszkańcom Łodzi. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Elewacja, gruntowny remont kamienic, 

likwidacja bannerów reklamowych, 

pomalowane szyby sklepowe. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Opracowane będą we współpracy  

z Plastykiem Miasta i Miejskim 

Konserwatorem Zabytków standardy estetyki 

reklam, szyldów ogłoszeniowych itp. 

Remonty starych kamienic, podłączenie ich 

do miejskiego C.O. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania i jest 

wyposażony w ciepłą wodę.   

Stan techniczny budynków, brak ogrzewania, 

ciepłej wody, elewacja zewnątrz. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania i jest 

wyposażony w ciepłą wodę.   

Więcej remontów, więcej zielonych 

podwórek, mniej samochodów. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. Istniejąca na 

terenie Obszaru zieleń będzie podlegać 

uporządkowaniu i doposażeniu w niezbędne 
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elementy małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla dzieci czy ławki. 

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Elewacje zewnątrz, stan techniczny 

budynków, brak ciepłej wody. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania i jest 

wyposażony w ciepłą wodę.   

Można zorganizować pewne projekty  

w rezultacie których kamienice byłyby 

remontowane. Można również doszukać się 

właścicieli (jeśli takowy jest nieznany), 

pomyśleć o wynajęciu mieszkań o wyższym 

standardzie, chętnych na pewno będzie 

wielu. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Wybudować nowe. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Prace remontowe, podłączenie do sieci 

miejskiej. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania i jest 

wyposażony w ciepłą wodę. 

Więcej remontów. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic.  

Wyremontować. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Zburzyć i wybudować nowe. W zakresie  burzenia obiektów, to wszelkie 

decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Zmiana prawa własnościowego, 

wybudowanie kamienic przez miasto i w 

miarę możliwości starać się je remontować. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Kamienice wymagają generalnego remontu. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Wyremontować. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  
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w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Budynki, których status własnościowy jest 

niejasny, przez to stoją puste lub są 

nieremontowane powinny zostać przejęte 

przez miasto, które zajmie się nimi należycie. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Zburzyć/postawić na nowym/wyremontować W zakresie  burzenia obiektów, to wszelkie 

decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Wyremontować kamienice, zrobić windy  

w budynkach. Legionów 51 – brak 

pamiątkowej tablicy o szkole! 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Rozbiórka, bo na remont szkoda pieniędzy. W zakresie  burzenia obiektów, to wszelkie 

decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Elewacje, wyremontować wszystkie. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Chciałbym aby był remont generalny. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Kapitalny remont wszystkich budynków, nie 

tylko tych należących do UMŁ. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Właściciele budynków prywatnych 

wpisanych do rejestru zabytków mogą starać 

się o dofinansowanie remontów w ramach 

specjalnego konkursu.  

Opracowywany jest katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot mieszkaniowych, 

który będzie powszechnie i łatwo dostępny. 

Wyremontować gruntownie. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 
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Jak najszybciej robić remonty pięknych 

kamienic. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Duże koszty mieszkania. Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej.  

 

Założyć C.O. oraz osuszyć fundamenty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania i jest 

wyposażony w ciepłą wodę. 

Wyremontować, doprowadzić do stanu 

pierwotnego. 

W ramach kompleksowych remontów 

kamienic należących do Miasta odtwarzany 

jest możliwie najwierniej istniejący 

wcześniej detal w zależności od dostępnej 

istniejącej dokumentacji projektowej, 

fotograficznej czy rysunkowej.  

Na Narutowicza strasznie zaniedbane są 

kamienice. Ale Piotrkowska jest ładna, nawet 

korki mi nie przeszkadzają bo wiem, że 

warto się przemęczyć dla ostatecznego 

efektu. Podoba mi się, że jest dużo imprez. 

Rodzina z Gdańska jest Łodzią zachwycona: 

podwórka, kamienice, ogródki. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Budynki smutne i zniszczone. Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej.  

Wyremontować i utrzymać sztukaterie  

i balkony dekoracyjne oraz dbać o czystość. 

W ramach kompleksowych remontów 

kamienic należących do Miasta odtwarzany 

jest możliwie najwierniej istniejący 

wcześniej detal w zależności od dostępnej 

istniejącej dokumentacji projektowej, 

fotograficznej czy rysunkowej. Miasto 

dokłada wszelkich starań, aby utrzymać 

przestrzeń publiczną w czystości. 

Należy rozebrać budynki w bardzo złym 

stanie technicznym i odnawiać i ratować te, 

które są w lepszym stanie. 

W zakresie  burzenia obiektów, to wszelkie 

decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Bardziej kolorowe elewacje i remont. Mniej 

reklam i billboardów. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Remont kompleksowy. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 
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należących do Miasta kamienic. 

Odnowa budynków związana z programem 

Mia100 Kamienic jest przeprowadzana w 

sposób zdecydowanie zły. Zła też jest 

dostępność parkingów dla mieszkańców  

i odwiedzających. 

Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej. Szczegółowe rozwiązania 

dotyczące rozmieszczenia miejsc 

parkingowych będą przedmiotem osobnej 

analizy i będą wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Należy zrobić remont ponieważ od 50 lat nic 

tu nie było robione. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Generalne remonty kamienic znajdujących 

się w zasobie komunalnym (nie tylko fasad, 

włącznie z instalacją techniczną  

i podwórkami). 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania i jest 

wyposażony w ciepłą wodę. 

Zlikwidować kominy, czyli ogrzewanie 

piecowe, dać ludziom dotacje na zmianę 

ogrzewania bądź podłączyć do c.o. 

miejskiego. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania i jest 

wyposażony w ciepłą wodę. 

Kapitalny remonty fasad i kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Nienadające się do użytku – wyburzyć. 

Nadające poddać renowacji. 

W zakresie  burzenia obiektów, to wszelkie 

decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Wszystkie wyremontować – z zewnątrz  

i wewnątrz, podwórka też odnowić. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Ten obszar wymaga zmian dotyczących 

infrastruktury i stanu technicznego, zarówno 

budynków jak i przestrzeni publicznej takich 

jak pasy drogowe, zieleń miejska i miejsc 

wypoczynku. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci czy 

ławki. Tam, gdzie to możliwe będą 

prowadzone nasadzenia drzew i krzewów. 

Więcej kolorów (kolorowych budynków), 

więcej wstawek szklanych nowoczesnych. 

Kolorystyka remontowanych kamienic 

będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta. Wszystkie niezabudowane place 

należące do Miasta na terenie Obszaru 

zostaną zagospodarowane, a ich docelowe 

funkcje wskażą przyszłe opracowania.  

Przeprowadzenie remontów, wymiana okien. W ramach działań rewitalizacyjnych  
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w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Część kamienic do remontu, część wyburzyć. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. W zakresie  

burzenia obiektów, to wszelkie decyzje w tej 

materii zapadną po przeprowadzeniu 

dalszych analiz na następnych etapach 

działań rewitalizacyjnych. 

Więcej zieleni, odnowienie fasad budynków 

(chociaż), poprawa oznakowania na 

przejściach. 

Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

Należałoby odremontować budynki, ale tak 

żeby od razu jedną ulicę, a nie wybiórczo. 

Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

Elewacje bardziej kolorowe, eliminacja 

gołębi które je bardzo niszczą. 

Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

 

9. Jakie zmiany by Pani/Pan wprowadził, aby poprawić stan podwórzy, chodników, 

zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw) znajdujących się w tym 

obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Budzić zainteresowanie przechodniów. W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji  mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Więcej śmietników, skwery z zielenią. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników. Istniejąca na terenie Obszaru 

kwartałów zieleń będzie podlegać 

uporządkowaniu i doposażeniu w niezbędne 

elementy małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla dzieci, kosze na 

śmieci czy ławki.  

Posadzić kwiaty i donice z drzewkami. Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów.  

Więcej drzew i krzewów, rezygnacja  

z dużych betonowych placów (jak np. Plac 

Dąbrowskiego), mini parki. 

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów.  

Wyprostować chodniki. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników.  

Remont chodników, kontrola właścicieli W ramach działań rewitalizacyjnych  
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psów. w Obszarze planowane są remonty 

chodników.  

Zadbanie o czystość, zamykane podwórza, 

remont placów zabaw i skwerów. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników. Istniejąca na terenie Obszaru 

kwartałów zieleń będzie podlegać 

uporządkowaniu i doposażeniu w niezbędne 

elementy małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla dzieci, kosze na 

śmieci czy ławki. 

Więcej skwerów, lepsze chodniki. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników. Tam, gdzie to możliwe będą 

prowadzone nasadzenia drzew i krzewów. 

Więcej placów zabaw, więcej drzew  

i skwerów. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników. Istniejąca na terenie Obszaru 

kwartałów zieleń będzie podlegać 

uporządkowaniu i doposażeniu w niezbędne 

elementy małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla dzieci, kosze na 

śmieci czy ławki. 

Wybudować dodatkowe parkingi, aby 

samochody nie stały na chodnikach. 

Zostaną zachowane miejsca parkingowe,  

a ich docelowa liczba i rozmieszczenie 

będzie przedmiotem osobnej analizy.  

Więcej zieleni. Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Jak najwięcej kolorowych kwiatów  

w każdym dostępny miejscu. Kwiaty gdzie 

są kratki wokół drzew na Piotrkowskiej 

(obecnie miejsce to służy do wrzucania 

petów). Proponuję ładnie (artystyczne 

obrazy) pomalować bramy garaży itp.  

Te które są przy Kościuszki - pomalowane 

drzwi są jedną z atrakcji stolicy Madery. 

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. Państwa uwaga 

zostanie uwzględniona podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji obszarowej. 

Więcej skwerów, placów zabaw  

i zabezpieczeń. Pilnowanie przed dewastacją. 

Podwórza zamykane aby nie wchodziły 

osoby nieproszone. 

Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

Częstsze patrole. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

Poprawić stan trawników, usunąć psie kupy. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników, uzupełniane też będzie 

wyposażenie ulic i skwerów w kosze na 

śmieci i kosze na psie odchody.  

Patrole SM pilnujące ludzi, żeby nie Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 
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niszczyli mienia publicznego. wzmocniona.  

Wymiana chodników, place zabaw. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników. Istniejąca na terenie Obszaru 

kwartałów zieleń będzie podlegać 

uporządkowaniu i doposażeniu w niezbędne 

elementy małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla dzieci, kosze na 

śmieci czy ławki. 

Dbałość o detale małej architektury, więcej 

zieleni i kwiatów. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników. Istniejąca na terenie Obszaru 

kwartałów zieleń będzie podlegać 

uporządkowaniu  

i doposażeniu w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym urządzenia do zabawy 

dla dzieci, kosze na śmieci czy ławki. 

Działania obojętne, byle uwzględnić w nich 

wygospodarowanie miejsc parkingowych. 

Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

Więcej zieleni i terenów pod parki. Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Nasadzić drzewa. Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Zrobić więcej placów zabaw, zamiast 

następnych zbędnych sklepów oraz posadzić 

więcej zieleni. 

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Więcej parków, drzew, krzewów i ogólnie 

zieleni. 

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Krzywe chodniki, podwórka straszą – trzeba 

je wyremontować, zieleni nie ma wcale. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników. Istniejąca na terenie Obszaru 

kwartałów zieleń będzie podlegać 

uporządkowaniu i doposażeniu w niezbędne 

elementy małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla dzieci, kosze na 

śmieci czy ławki. 

Więcej remontów. Zasiać trawę.  

Elewacje naprawić. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników, kamienic miejskich wraz  

z elewacjami. Istniejąca na terenie Obszaru 

kwartałów zieleń będzie podlegać 

uporządkowaniu i doposażeniu w niezbędne 

elementy małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla dzieci, kosze na 

śmieci czy ławki. 

Dodatkowe zabezpieczenia przed wandalami, 

likwidacja straży miejskiej na rzecz 

dofinansowania monitoringu miasta, surowe 

Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej. 
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kary dla kierowców parkujących na terenie 

infrastruktury typu chodniki itd. 

Odnowa elewacji kamienic, ewentualnie 

umycie budynków. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic wraz  

z elewacjami. 

Nowy plac zabaw dla dzieci, a dla młodzieży 

skate park, by mogli się spotykać. 

Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

Robić jak najwięcej. Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

 Więcej konserwatorów powierzchni 

płaskich, więcej nowych drzew i zieleni, 

nowe ławki. 

Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

Recycling dostępny wszędzie. Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

Należałoby wprowadzić monitoring  

w miejscach publicznych. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Ogólny remont - wymiana nawierzchni, 

zieleń. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, chodników 

oraz zagospodarowanie zieleni miejskiej.  

Zmusić prywatnych właścicieli o zadbanie  

o otoczenie oraz właścicieli okolicznych 

sklepów usługowych by zaangażowali się  

w troskę o tę przestrzeń np. prywatne kliniki. 

Zaangażować mieszkańców w dbanie  

o otoczenie, zorganizować nasadzenia, 

przeszkolić mieszkańców, miejskie ogrody 

warzywne. 

Wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem. 

Przede wszystkim chronić istniejącą zieleń. 

Wprowadzić priorytet ochrony istniejącej 

zieleni. Przy okazji remontów budynków 

 i ich otoczenia chronić zieleń. Zwracam na 

to szczególną uwagę, bo widzę, że zwykle  

o zieleń przy remontach się nie dba i po nich 

jest jej mniej. Nowe tereny zieleni tworzyć  

w miejscu zniszczonych budynków lub tam 

gdzie budynków nie ma. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci czy 

ławki.  

 

Remont chodników, więcej zieleni, więcej 

placów zabaw, więcej miejsc do siedzenia 

jak kawiarnie żeby można było posiedzieć  

i coś wypić, parasolki. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników. Istniejąca na terenie Obszaru 

kwartałów zieleń będzie podlegać 

uporządkowaniu i doposażeniu w niezbędne 

elementy małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla dzieci, kosze na 

śmieci czy ławki. 
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Częściej powinny chodzić firmy sprzątające, 

aby wszystkie podwórza, skwery, ławki, 

place zabaw były czystsze i żeby miło się  

w nich spędzało czas. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  

 

Więcej miejsc zielonych w których można 

odpocząć, usiąść i zabrać dzieci. Więcej 

parków dla zwierząt domowych by nie 

musiały się wypróżniać w miejscach 

przeznaczonych dla dzieci. 

Istniejąca na terenie Obszaru kwartałów 

zieleń będzie podlegać uporządkowaniu  

i doposażeniu w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym urządzenia do zabawy 

dla dzieci, kosze na śmieci czy ławki. 

Więcej zieleni, mniej dużych śmietników. Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Powinno być zdecydowanie więcej zieleni  

i punktów w których są dostępne ładne ławki 

i kosze na śmieci, aby miło spędzać czas,  

a przede wszystkim zdrowo. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci czy 

ławki.  

Jestem za stworzeniem bezpiecznego skweru 

dla młodzieży. Wypadałoby posadzić więcej 

zieleni, kwiatów co nadałoby klimatu temu 

pięknemu miastu. 

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Odnowić ławki, nauczyć ludzi kultury, żeby 

nie rzucali petów, papierów. 

Wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem. 

Zagospodarowanie małej architektury np. 

poprzez fontanny lub rzeźby z fontanną takie 

jak na ulicy Piotrkowskiej: śliczne rzeźby. 

Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

Wymiana. Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

Trawniki są łyse, nikt nie sprząta - zrobić coś 

z tym. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci czy 

ławki.  

Zakładać skwery, place zabaw, dbać o to, 

chodniki nowe, kosze na nieczystości po 

psach. 

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów.  

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci czy 

ławki.  

Zieleń sadzić, sprzątać. Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Wymiana krzywych chodników, posprzątać, 

postawić kosze. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników. Istniejąca na terenie Obszaru 

kwartałów zieleń będzie podlegać 
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uporządkowaniu i doposażeniu w niezbędne 

elementy małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla dzieci, kosze na 

śmieci czy ławki. 

Więcej zieleni, dbać o nią. Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Parkingi podziemne = mniej samochodów = 

więcej miejsca na zieleń. Skwery i drzewa 

zostają, więcej nasadzeń np. lipy na Lipowej. 

Planowana jest budowa parkingów 

wielopoziomowych w formie budynków 

uzupełniających pierzeję ulic. Docelowa 

liczba i rozmieszczenie miejsc parkingowych 

będzie przedmiotem osobnej analizy. Tam, 

gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Remonty, naprawić istniejące. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci czy 

ławki.  

Więcej kostki chodnikowej, ławki, bariery 

architektoniczne dla niepełnosprawnych, 

brak podjazdów do sklepów. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników. Istniejąca na terenie Obszaru 

kwartałów zieleń będzie podlegać 

uporządkowaniu i doposażeniu w niezbędne 

elementy małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla dzieci, kosze na 

śmieci czy ławki. Przebudowy jezdni  

i chodników już teraz uwzględniają potrzeby 

osób z niepełnosprawnością, w tym 

niedowidzących oraz rodziców z dziećmi  

w wózkach.   

Remont chodników, podjazdy dla wózków. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników. Przebudowy jezdni i chodników 

już teraz uwzględniają potrzeby osób  

z niepełnosprawnością, w tym 

niedowidzących oraz rodziców z dziećmi  

w wózkach.   

Istniejąca na terenie Obszaru kwartałów 

zieleń będzie podlegać uporządkowaniu  

i doposażeniu w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym urządzenia do zabawy 

dla dzieci, kosze na śmieci czy ławki.  

Przydałoby się więcej terenów zielonych. Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Tam gdzie nie ma to posadzić zieleń. Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Zlikwidować ubóstwo. W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  
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i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Wprowadzić większą ilość służb 

porządkowych, kosze na śmieci. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Na terenie Obszaru przestrzeń publiczna 

będzie podlegać uporządkowaniu  

i doposażeniu w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym urządzenia do zabawy 

dla dzieci, kosze na śmieci czy ławki. 

Więcej zieleni, więcej śmietników do 

których można wrzucać psie odchody, 

wyprostować chodniki, więcej ławek. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników. Na terenie Obszaru przestrzeń 

publiczna będzie podlegać uporządkowaniu  

i doposażeniu w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym urządzenia do zabawy dla 

dzieci, kosze na śmieci czy ławki. 

Sprzątanie, utrzymanie większej czystości. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości 

Zadbanie o zieleń, strzyżenie trawników, 

drzewek, sadzenie kwiatów, więcej ławek. 

Zdjęcie niepotrzebnych reklam. Zadbanie  

o czystość, więcej koszy. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników. Istniejąca na terenie Obszaru 

kwartałów zieleń będzie podlegać 

uporządkowaniu i doposażeniu w niezbędne 

elementy małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla dzieci, kosze na 

śmieci czy ławki. 

Wprowadzenie mebli miejskich. Opracowane będą we współpracy  

z Plastykiem Miasta i Miejskim  

Konserwatorem Zabytków standardy estetyki 

reklam, szyldów ogłoszeniowych itp.  

W prowadzonych remontach stosowany jest 

jednolity wzór mebli miejskich.  

Uporządkować podwórka – więcej zieleni,  

a mniej parkujących samochodów. 

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka będzie określony podczas 

tworzenia projektu przebudowy podwórza.  

Więcej zieleni, zwłaszcza drzew, duże 

drzewa na zieleńcach, zieleń na ścianach 

szczytowych (pnącza typu dzikie wino). 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

porządkowana jest istniejąca już na terenie 

Obszaru zieleń, tworzone jest też w razie 

możliwości nowa – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

Zwiększenie ilości koszy oraz ławek nie 

tylko w parkach. 

Istniejąca na terenie Obszaru przestrzeń 

publiczna  będzie podlegać uporządkowaniu  

i doposażeniu w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym urządzenia do zabawy 
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dla dzieci czy ławki.  

Zagonić pracowników administracji do 

robienia porządków. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  

By śmietniki nie śmierdziały pod oknem  

a samochody usunąć z podwórek. 

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka będzie określony podczas 

tworzenia projektu przebudowy podwórza. 

Położyć nowe chodniki, wstawić nowe ławki 

i place zabaw, wprowadzić oświetlenie nocą, 

wysyłać patrole straży miejskiej. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników. Istniejąca na terenie Obszaru 

kwartałów zieleń będzie podlegać 

uporządkowaniu  

i doposażeniu w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym urządzenia do zabawy 

dla dzieci, kosze na śmieci czy ławki. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

Placów zabaw mało, trochę więcej ławek  

i koszy na śmieci. 

Istniejąca na terenie Obszaru przestrzeń 

publiczna  będzie podlegać uporządkowaniu  

i doposażeniu w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym urządzenia do zabawy 

dla dzieci, kosze na śmieci czy ławki. 

Więcej zieleni, regularne porządki. Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. Miasto dokłada 

wszelkich starań, aby utrzymać przestrzeń 

publiczną w czystości. 

Zieleńce, nowe nawierzchnie, ławeczki. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników. Istniejąca na terenie Obszaru 

kwartałów zieleń będzie podlegać 

uporządkowaniu i doposażeniu w niezbędne 

elementy małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla dzieci, kosze na 

śmieci czy ławki. 

Więcej zieleni, place zabaw. W ramach działań rewitalizacyjnych 

porządkowana jest istniejąca już na terenie 

Obszaru zieleń, tworzone jest też w razie 

możliwości nowa – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Zieleń będzie podlegać doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki. 
Odremontowanie oraz uświadamianie 

społeczności. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic.  Wdrożony 

będzie program aktywizacyjny, którego 

jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  
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z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem. 

Należy przede wszystkim posprzątać 

chodniki i zrobić ścieżki rowerowe. Jest za 

mało ławek, a jeżeli są to skierowane na 

budynki, nie ulice zamiast np. na zielone 

skwery. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  

Umiejscowienie parkingów dla rowerów  

i ścieżek rowerowych będzie wynikiem 

oddzielnej analizy.  

Państwa uwaga odnośnie umiejscowienia 

ławek będzie uwzględniona przy pracach nad 

planami zagospodarowania dla 

poszczególnych Obszarów.  

Więcej placów zabaw dla dzieci. Istniejąca na terenie Obszaru przestrzeń 

publiczna  będzie podlegać uporządkowaniu  

i doposażeniu w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym urządzenia do zabawy 

dla dzieci, kosze na śmieci czy ławki. 

Więcej ścieżek rowerowych. Przebiegi lokalizacja dróg i pasów dla 

rowerów będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Częstsze kontrole służb mundurowych. 

Wprowadzić zakaz wstępu osobom 

nietrzeźwym, agresywnym oraz ludzi ze 

zwierzakami. 

Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

Więcej placów zabaw, dużo zieleni. Istniejąca na terenie Obszaru przestrzeń 

publiczna  będzie podlegać uporządkowaniu i 

doposażeniu w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym urządzenia do zabawy 

dla dzieci, kosze na śmieci czy ławki. Tam, 

gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Posprzątać, odnowić, posadzić zieleń. Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Równa nawierzchnia, więcej zieleni – teren 

jest pusty i nieciekawy. 

Istniejąca na terenie Obszaru przestrzeń 

publiczna  będzie podlegać uporządkowaniu. 

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Postawić więcej koszy na śmieci, posadzić 

więcej zieleni, zwiększyć ilość miejsc 

spotkań dla ludzi, w których można 

spożywać własny alkohol. Konieczna jest 

restauracja przestrzeni publicznej. 

Istniejąca na terenie Obszaru przestrzeń 

publiczna  będzie podlegać uporządkowaniu  

i doposażeniu w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym urządzenia do zabawy 

dla dzieci, kosze na śmieci czy ławki. 

Kwestie dopuszczenia spożywania alkoholu 

w przestrzeni publicznej będą przedmiotem 

dodatkowej analizy w uzgodnieniu ze 

służbami miejskimi.  

Więcej zieleni i skwerów (jest ich zbyt 

mało). 

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Skwery, ławki, brak placów zabaw. Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 



 
 

60 
 

nasadzenia drzew i krzewów, tworzone będą 

nowe skwery wyposażone w elementy małej 

architektury.  

Takie jak na Zachodniej/Kościuszki, nowe 

donice na kwiaty, meble miejskie itd. 

Rozważcie też posadzenie kilku drzew na 

Placu Dąbrowskiego – betonowa pustynia. 

Naprawdę brakuje tam cienia + problem 

psich kup i pojemników na nie. 

Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

Więcej patroli policji w około placów zabaw, 

uporządkować podwórka, posadzić więcej 

drzew. 

Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

Wyrównać chodniki, zasiać zieleń. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników. Istniejąca na terenie Obszaru 

kwartałów zieleń będzie podlegać 

uporządkowaniu i doposażeniu w niezbędne 

elementy małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla dzieci, kosze na 

śmieci czy ławki. 

Więcej zieleni, zadbać o trawniki. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników. Istniejąca na terenie Obszaru 

kwartałów zieleń będzie podlegać 

uporządkowaniu i doposażeniu w niezbędne 

elementy małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla dzieci, kosze na 

śmieci czy ławki. Tam, gdzie to możliwe 

będą prowadzone nasadzenia drzew  

i krzewów. 

Więcej zieleni, parkingi. Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. Docelowa 

liczba i rozmieszczenie miejsc parkingowych 

będzie przedmiotem osobnej analizy. 

Powinno się zrobić chociażby piaskownice. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane jest uporządkowanie 

przestrzeni publicznych i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci. 

Powinno się projektować stylowe fontanny. Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

Wyedukować obywateli, wysokie kary za 

dewastacje. 

Wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem. 

Bardziej zazielenić. Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 
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Zwiększyć ilość. Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Zwiększyć ich ilość, brak ogródków piwnych 

jest. 

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. Państwa 

propozycja zostanie wzięta pod uwagę  

podczas planowania usług dla mieszkańców 

w obszarze. 

Więcej zieleni, ławek i placów zabaw. Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. W ramach 

działań rewitalizacyjnych w Obszarze 

planowane jest uporządkowanie przestrzeni 

publicznych i doposażeniu w niezbędne 

elementy małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla dzieci, ławki. 

Podwórka w większości to studnie, ale dla 

dzieci i młodzieży wypadałoby 

wygospodarować miejsca na place zabaw, 

siłownie dla młodzieży. 

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka będzie określony podczas 

tworzenia projektu przebudowy podwórza.  

 

Sukcesywne prace nawet tanim kosztem. Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

Dobudować więcej udogodnień. Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

Egzekwowanie zakazu wprowadzania psów i 

sprzątanie po nich. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę  podczas planowania usług dla 

mieszkańców w obszarze.  

Zakazy, surowe kary za zanieczyszczenia 

odchodami psów. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę  podczas planowania usług dla 

mieszkańców w obszarze. 

Dużo zieleni, podwórza łódzkie są piękne, 

chyba najpiękniejsze w Polsce. Nie umywają 

się do nich wrocławskie czy warszawskie, 

trzeba je tylko wyremontować w konsultacji 

z mieszkańcami budynków wokół. 

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. Planowane jest 

szerokie włączanie mieszkańców do 

decydowania nt. kształtu podwórek, 

zwłaszcza na etapie tworzenia planów 

zagospodarowanie przestrzennego.  

Zatrudnić więcej osób, które dbałyby  

o czystość i porządek np. koszenie trawy, 

przycinanie krzewów itp. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę  podczas planowania usług dla 

mieszkańców w obszarze. 

Place zabaw powinny uzyskać opiekunów, 

patronów np. szkoły, przedszkola (na wzór 

ZOO). Konkurs na najładniej 

zagospodarowane podwórza (dotychczas 

tylko na ul. Piotrkowskiej). Objęcie 

monitoringiem miejskich skwerów i placów 

w celu przeciwdziałaniu dewastacji. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę  podczas planowania usług dla 

mieszkańców w obszarze. 

Więcej zieleni miejskiej, ścieżek Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 
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rowerowych, wydłużenie pasów dla 

rowerów, poprawa nawierzchni chodników. 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci czy 

ławki. Stworzenie dodatkowych terenów 

zielonych zależne będzie od możliwości 

terenowych.  

Umiejscowienie parkingów dla rowerów  

i ścieżek rowerowych będzie wynikiem 

oddzielnej analizy. Przewidywany jest 

remont chodników na terenie Obszaru. 

Więcej ławek. Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

Więcej zieleni oraz ławek wypoczynkowych. Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. W ramach 

programu rewitalizacji obszarowej centrum 

Łodzi planowanych jest wiele działań 

dotyczących porządkowania przestrzeni,  

w tym również uporządkowaniu  

i doposażeniu w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym urządzenia do zabawy 

dla dzieci, kosze na psie odchody czy ławki.  

Place zabaw, skwery oraz ławki. Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. W ramach 

programu rewitalizacji obszarowej centrum 

Łodzi planowanych jest wiele działań 

dotyczących porządkowania przestrzeni,  

w tym również uporządkowaniu  

i doposażeniu w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym urządzenia do zabawy 

dla dzieci, kosze na psie odchody czy ławki. 

Odremontować lub wymienić na nowe. Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

Uporządkować i posprzątać, doprowadzić do 

pełnej użyteczności. 

Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

Zrobić porządek. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości 

Uporządkować. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości 

Remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników, terenów zielonych, przestrzeni 

publicznej.  

Na większych obszarach zrobić plac zabaw a 

na mniejszych obszarach trochę zieleni, 

tudzież małpie gaje. 

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. W ramach 

programu rewitalizacji obszarowej centrum 

Łodzi planowanych jest wiele działań 
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dotyczących porządkowania przestrzeni,  

w tym również uporządkowaniu  

i doposażeniu w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym urządzenia do zabawy 

dla dzieci, kosze na psie odchody czy ławki. 

Ławek, skwerów tu nie ma a powinny być. Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. W ramach 

programu rewitalizacji obszarowej centrum 

Łodzi planowanych jest wiele działań 

dotyczących porządkowania przestrzeni,  

w tym również uporządkowaniu  

i doposażeniu w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym urządzenia do zabawy 

dla dzieci, kosze na psie odchody czy ławki. 

Remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników, terenów zielonych, przestrzeni 

publicznej. 

Wymiana nawierzchni chodników. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników. Istniejąca na terenie Obszaru 

kwartałów zieleń będzie podlegać 

uporządkowaniu i doposażeniu w niezbędne 

elementy małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla dzieci, kosze na 

śmieci czy ławki. 

Posprzątać bo jest brudno, więcej zieleni, 

kwiatów. 

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. Miasto dokłada 

starań aby utrzymać czystość na terenach 

publicznych. 

Bardzo potrzebne place zabaw, toalety 

publiczne z dostępem do ciepłej wody, ławki, 

skwery, więcej miejsc zielonych. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę  podczas planowania usług dla 

mieszkańców w obszarze. 

Remont, nowoczesne place zabaw, równe 

chodniki. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników. Istniejąca na terenie Obszaru 

kwartałów zieleń będzie podlegać 

uporządkowaniu i doposażeniu w niezbędne 

elementy małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla dzieci, kosze na 

śmieci czy ławki. 

Postawić ławki. Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

Jednolita mała architektura, więcej pieniędzy 

na małe inwestycje, uporządkowanie chaosu 

reklamowego. 

Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

Gruntowny remont, nie trzeba wielkimi 

kosztami remontować ich drogą i nikomu 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 
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niepotrzebną kostką brukową, wystarczy 

żeby dbać o zieleń na podwórzach, dzieciom 

też będzie zdrowiej. Chodniki, faktycznie, 

wymagają większych pieniędzy, dlatego 

można zaoszczędzić na podwórkach, 

placach, skwerach, które są namiętnie 

wykładane betonem, co już szczerze 

obrzydło. 

chodników. Istniejąca na terenie Obszaru 

kwartałów zieleń będzie podlegać 

uporządkowaniu i doposażeniu w niezbędne 

elementy małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla dzieci, kosze na 

śmieci czy ławki.  

Zakaz ruchu aut i posiadania psów  

w śródmieściu. 

Kwestie ograniczenia stref dostępnych dla 

samochodów będą wynikały z z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. Nie przewiduje się 

zakazu posiadania psów.   

Rozbudowa, modernizacja. Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

Czystość na podwórkach, więcej zieleni. Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Wprowadzić jakąkolwiek zieleń w przestrzeń 

publiczną i więcej placów zabaw, miejsc 

spotkań. Obszarze śródmieścia jest brudno i 

śmierdzi. 

Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

Więcej zieleni zamiast betonu. Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Czystość, miejsce zabaw dla dzieci, zieleń. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są uporządkowanie  

i doposażenie przestrzeni publicznych   

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na śmieci czy ławki. Tam, gdzie to 

możliwe będą prowadzone nasadzenia drzew 

i krzewów. 

Wyremontować. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników, terenów zielonych, przestrzeni 

publicznej. 

Remont, zburzenie. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic.  Jednym  

z celów działań rewitalizacyjnych jest 

zahamowanie robót wyburzeniowych  

i rozbieranie jedynie tych budynków, których 

stan techniczny jest bardzo zły i których 

adaptacja na cele mieszkalne bądź użytkowe 

byłaby trudna lub niemożliwa. 

Nie betonować podwórek, posadzić drzewa. Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. Kształt 

modernizowanych podwórek będzie 

każdorazowo konsultowany z mieszkańcami.  
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Skwery, wprowadzić gospodarzy, którzy 

będą odpowiedzialni za porządek. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”. Państwa 

propozycja odnośnie  wprowadzenia 

gospodarzy będzie wzięta pod uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności Obszaru. 

Za dużo betonu, miejsce do siedzenia  

i zabaw dla dziadka z wnukami. Więcej 

bezpiecznych miejsc do zabaw dla dzieci, 

więcej zieleni. Kryminaliści i alkoholicy 

powinni sprzątać takie miejsca. Więcej koszy 

na śmieci. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Praktycznie od podstaw do wymiany. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników, terenów zielonych, przestrzeni 

publicznej. 

Wszystko do zmiany na wzór Trójmiasta. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników, terenów zielonych, przestrzeni 

publicznej. 

Jest średnio, coś zaczęli robić ale trzeba 

więcej zmian. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę  podczas planowania usług dla 

mieszkańców w obszarze. 

Wystarczy w niektórych miejscach postawić 

nowe chodniki. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników.  

Wyburzenie sypiących się pustostanów  

i stworzenie tam zieleni i skwerów, placów 

zabaw, ławek. 

Jednym z celów działań rewitalizacyjnych 

jest zahamowanie robót wyburzeniowych  

i rozbieranie jedynie tych budynków, których 

stan techniczny jest bardzo zły i których 

adaptacja na cele mieszkalne bądź użytkowe 

byłaby trudna lub niemożliwa.  

Należące do Miasta pustostany będą 

remontowane i ponownie zasiedlane.  

 Tereny po wyburzeniach należące do Miasta 

są na bieżąco porządkowane i mogą stanowić 

miejsce w którym mogą powstawać nowe 

skwery.  

Po co zmieniać? -- 

Zacząć zakładać bramy, furtki. Miasto nie planuje zamykać podwórzy 
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bramami Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka będzie określony 

podczas tworzenia projektu przebudowy 

konkretnego podwórza. 

Wyprowadzić menelstwo. Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Zanieczyszczenia są za duże, zakaz 

posiadania psów w śródmieściu. 

Miasto nie planuje takich działań.  

Poprawić estetykę ławek, skwerów, placów 

zabaw. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników. Istniejąca na terenie Obszaru 

kwartałów zieleń będzie podlegać 

uporządkowaniu i doposażeniu w niezbędne 

elementy małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla dzieci, kosze na 

śmieci czy ławki. 

Więcej skwerków, ławek, koszy na śmieci. 

Chodniki mogły by być takie jak na 

Piotrkowskiej wszędzie. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników. Istniejąca na terenie Obszaru 

kwartałów zieleń będzie podlegać 

uporządkowaniu i doposażeniu w niezbędne 

elementy małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla dzieci, kosze na 

śmieci czy ławki. 

Urozmaicić. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Wzmocnić straż miejską, która będzie dbała 

o porządek, czystość i zabronić spożywania 

środków alkoholowych w miejscach 

publicznych. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

 

Chciałabym więcej obszarów zieleni, ławek, 

dobrej nawierzchni chodników. Podwórka 

odnowić i zagospodarować – małe 

kawiarenki, sklepiki itp. 

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. W ramach 

działań rewitalizacyjnych w Obszarze 

planowane są remonty nawierzchni 

chodników. Planowane jest uporządkowanie 

małej architektury i zieleni na terenie 
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podwórek należących do Miasta.  

Doprowadzić do ładu podwórka, bo śmierdzą 

i są zaśmiecane. Mniej aut. 

Planowane jest uporządkowanie małej 

architektury i zieleni na terenie podwórek 

należących do Miasta.  

Remont kompleksowy. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników, terenów zielonych, przestrzeni 

publicznej. 

Należy zwiększyć opiekę i nadzór nad tymi 

miejscami. Naprawdę nikt się nie interesuje 

tymi miejscami (szczególnie pracownicy 

administracji). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Zerwać stare chodniki i położyć nowe. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników.  

Zieleń w podwórzach, ławki, kioski (konkurs 

na małą architekturę ASP), mikroplace 

zabaw, latarnie – doświetlenie zaułków, ulic, 

terenów zieleni. Bramy we wjazdach do 

kamienic mieszkalnych. Sukcesywne 

uchwalanie Miejscowych Planów 

Zagospodarowania Przestrzennego. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie w 

razie możliwości nowych terenów zielonych 

– m.in. w postaci tworzenia nowych 

skwerów, nasadzeń przyulicznych czy tzw. 

„zielonych ścian”. Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod uwagę podczas 

planowania rewitalizacji obszarowej. 

Przede wszystkim surowe kary za niszczenie 

mienia, za pozostawione śmieci i psie kupy. 

Kary powinny być egzekwowane, a nie 

figurować tylko na papierze. Karami powinni 

być ci ludzie, którzy brudzą i śmiecą i 

zostawiają psie kupy, a nie gospodarze 

posesji, którzy po nich sprzątają. Jest to 

bardzo duży błąd straży miejskiej. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

 

Rewitalizacja tych terenów. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników, terenów zielonych, przestrzeni 

publicznej. 

Generalne remonty, zakaz wprowadzania 

psów na ul Piotrkowską, skwery 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic oraz 

tworzenie nowych przestrzeni zielonych.  

Więcej placów zabaw dla dzieci. Istniejąca na terenie Obszaru przestrzeń 

publiczna będzie podlegać uporządkowaniu  

i doposażeniu w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym ławki, kosze na śmieci, 

urządzenia do zabawy dla dzieci.  

Wymiana, pielęgnacja i poprawa istniejącej 

infrastruktury. Nowe miejsca do 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  
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wypoczynku i zabawy dla dzieci i młodzieży. w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Zmienić stare chodniki na nowe, odmalować 

kamienice, wyremontować podwórza, zrobić 

patio, zrobić place zabaw dla dzieci, 

powstawiać fajne figurki jak we Wrocławiu 

np. krasnale. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników. Istniejąca na terenie Obszaru 

kwartałów zieleń będzie podlegać 

uporządkowaniu i doposażeniu w niezbędne 

elementy małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla dzieci, kosze na 

śmieci czy ławki. 

Poprawa stanu elewacji budynków, 

modernizacja podwórek, instalacja 

oświetlenia, wymiana nawierzchni. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji, oraz przylegających do 

remontowanych obiektów podwórek.   

Wydzielone place zabaw dla dzieci, zburzyć 

rozsypujące się kamienice, zadbanie  

o oświetlenie podwórzy. 

Jednym z celów działań rewitalizacyjnych 

jest zahamowanie robót wyburzeniowych  

i rozbieranie jedynie tych budynków, których 

stan techniczny jest bardzo zły i których 

adaptacja na cele mieszkalne bądź użytkowe 

byłaby trudna lub niemożliwa. Tereny po 

wyburzeniach należące do Miasta są na 

bieżąco porządkowane i mogą stanowić 

miejsce w którym mogą powstawać nowe 

skwery, place zabaw. Planowane są nowe 

przejścia wewnątrz kwartałów mające na 

celu otwarcie ich wnętrz, uporządkowana też 

będzie mała architektura i zieleń na terenie 

podwórek należących do Miasta.  

Skwery, chodniki, place zabaw. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników. Istniejąca na terenie Obszaru 

kwartałów zieleń będzie podlegać 

uporządkowaniu i doposażeniu w niezbędne 

elementy małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla dzieci, kosze na 

śmieci czy ławki. 

Należałoby wytyczyć teren na zieleń, 

parkowanie i na zabawę dla dzieci. 

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Więcej drzew sadzonych na obszarze 

dzielnicy. 

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 
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10. Jakie zmiany, według Pani/Pana, należy wprowadzić, aby zwiększyć dostęp 

do placówek użyteczności publicznej takich, jak: szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki itp. dla mieszkańców tego obszaru? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Usprawnić komunikację miejską. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług 

publicznych dla ludności na terenie Obszaru.  

Zwiększyć ich ilość i dostępność. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług 

publicznych dla ludności na terenie Obszaru.  

Lepsze oznakowanie. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług 

publicznych dla ludności na terenie Obszaru.  

Więcej bezpłatnych miejsc parkingowych 

pod takimi placówkami. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy. 

Wybudować nowe. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług 

publicznych dla ludności na terenie Obszaru.  

Więcej placówek takich jak żłobki i 

przedszkola, zwiększenie liczby 

pracowników aby wszystkie dzieci miały 

szansę uczęszczania do żłobków i 

przedszkoli. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług 

publicznych dla ludności na terenie Obszaru.  

 

Rozwój komunikacji miejskiej. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług 

publicznych dla ludności na terenie Obszaru.  

Lepsze oznaczenia. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług 

publicznych dla ludności na terenie Obszaru.  

Jest dostateczna liczba tych placówek. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług 

publicznych dla ludności na terenie Obszaru.  

Więcej personelu w przedszkolach i 

żłobkach, więcej przedszkoli aby każde 

dziecko miało możliwość dostania się do 

przedszkola. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług 

publicznych dla ludności na terenie Obszaru.  

 

Robić mniej dzieci albo wybudować więcej 

placówek. 

Decyzje dotyczące dzietności są prywatną 

sprawą mieszkańców. Każdy mieszkaniec ma 

prawo do samodzielnych decyzji 

dotyczących życia rodzinnego.  Kwestia 

dopasowania liczby miejsc w placówkach 

opiekuńczych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.  

Większy i łatwiejszy dostęp do przedszkoli i 

żłobków. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług 
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publicznych dla ludności na terenie Obszaru.  

Ustalić czy są w wystarczającej ilości  

i ewentualnie uzupełnić. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług 

publicznych dla ludności na terenie Obszaru.  

Wyeksmitować sklepy, których jest dużo w 

co poniektórych rejonach. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług 

publicznych dla ludności na terenie Obszaru.  

Punkty mogą być mniejsze, ale powinno być 

ich więcej. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  
Zatrudniłbym więcej lekarzy, by nie było 

kolejek do specjalistów i otworzyć więcej 

przedszkoli niż dwa, i szkołę podstawową. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług 

publicznych dla ludności na terenie Obszaru.  

Więcej placówek tego typu. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług 

publicznych dla ludności na terenie Obszaru.  

Trasy rowerowe, przystanki. Umiejscowienie parkingów dla rowerów  

i ścieżek rowerowych będzie wynikiem 

oddzielnej analizy.  

Należy stworzyć więcej placówek tego typu. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług 

publicznych dla ludności na terenie Obszaru.  

Zamknąć centrum miasta dla samochodów, 

stworzyć zielone korytarze, nasadzić drzewa 

wzdłuż ulic, zieloną otwartą przestrzeń, 

zadbaną, auta generują hałas, smród, trucizny 

ze spalin, zagrażają życiu pieszych. 

Wszystkie remonty ulic planowane są  

z uwzględnieniem zasad zrównoważonego 

transportu. Docelowa organizacja ruchu 

będzie wynikać z przyjęcia i implementacji 

nowego studium transportowego Miasta.  

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Ograniczyć ruch samochodów, wprowadzić 

nowe ścieżki rowerowe – zwłaszcza 

wewnątrz kwartałów, również ciągi piesze, 

żeby komfortowo z dala od ruchu ulicznego 

móc dotrzeć do tych miejsc. Potrzebne 

zwłaszcza są tego typu połączenia między 

parkami, żeby korzystając z nich 

przemieszczać się w bezpieczny, 

komfortowy sposób. 

Zmiany w lokalizacji i liczbie przejść dla 

pieszych i infrastruktury dla rowerzystów 

będą wynikały z przyjęcia i implementacji 

nowego studium transportowego Miasta. 

Wszystkie przebudowy ulic planowane są  

z uwzględnieniem zasad zrównoważonego 

transportu. Na tym etapie nie jest możliwe 

stwierdzenie, jakie będą ostateczne 

rozstrzygnięcia w sprawie szczegółowych 

rozwiązań w zakresie bezpieczeństwa ruchu 

drogowego. Jednakże Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod uwagę podczas 



 
 

71 
 

tworzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla tego 

obszaru.  

Stan dróg, rozładowanie korków  

w godzinach szczytów. 

Planowane są kompleksowe remonty jezdni  

i chodników na terenie Obszaru. Docelowa 

organizacja ruchu będzie wynikać z przyjęcia 

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Lepsze ich oznakowanie i promocja. Docelowa organizacja ruchu będzie wynikać 

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

W naszej okolicy są przedszkola i szkoły 

podstawowe, tylko jest trochę trudno ze 

szkołami wyższymi. 

Docelowa organizacja ruchu będzie wynikać 

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Chodniki powinny być przystosowane dla 

wózków (dziecięcych i inwalidów), więcej 

dróg rowerowych, ograniczyć transport 

samochodowy, wspierać komunikację 

miejską. 

Szczegółowe rozwiązania dotyczące ww. 

kwestii będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Przebudowy jezdni i chodników 

uwzględniają potrzeby osób 

niepełnosprawnych, w tym niedowidzących. 

Podjazdy dla wózków. Przebudowy jezdni i chodników 

uwzględniają potrzeby osób 

niepełnosprawnych, w tym niedowidzących.  

Przejścia dla pieszych ze spowalniaczami. Docelowa organizacja ruchu, w tym 

stosowanie urządzeń bezpieczeństwa ruchu, 

będzie wynikać z przyjęcia i implementacji 

nowego studium transportowego Miasta.  

Nie zamykać tego co jest. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zwiększyć natężenie kursów MPK. Państwa opinia zostanie wzięta pod uwagę 

podczas planowania usług transportowych 

dla ludności na terenie Obszaru.  

Udogodnienia dla osób niepełnosprawnych, 

przygotować więcej tych miejsc. 

Przebudowy jezdni i chodników 

uwzględniają potrzeby osób z 

niepełnosprawnością, w tym niedowidzących 

oraz rodziców z dziećmi w wózkach. 

Otwierać nowe instytucje. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej tego typu miejsc oraz lepszy dojazd. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Środki finansowe dla ludności. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Więcej przychodni lekarskich. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 
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ludności na terenie Obszaru. 

Technologiczne unowocześnienie szkół. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Otworzyć więcej takowych, zwłaszcza 

bibliotek brakuje. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Postawić mapy – plany miejskie informujące 

nie tylko o atrakcjach turystycznych ale 

również o placówkach. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Stworzyć nowe. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Więcej lekarzy w przychodniach, mniej 

reklam. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Zwiększyć widoczność. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Reklama. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Uwidocznić te placówki. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Bardziej rozreklamować. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Mogą znajdować się bliżej głównych ulic. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Zwiększyć ich liczbę 10 i więcej razy. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Wyremontować chodniki, poprowadzić 

ścieżki rowerowe. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników, uzupełniane też będzie 

wyposażenie ulic i skwerów w kosze na 

śmieci i kosze na psie odchody.  

Umiejscowienie parkingów dla rowerów  

i ścieżek rowerowych będzie wynikiem 

oddzielnej analizy. 

Poprawa jakości chodników. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników, uzupełniane też będzie 

wyposażenie ulic i skwerów w kosze na 

śmieci i kosze na psie odchody.  

Warto poprawić informacje w Internecie. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 
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ludności na terenie Obszaru. 

Usprawnić dostęp do placówek medycznych. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Usprawnić dostęp do placówek medycznych. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Zwiększyć ich ilość. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Zadbać o dostęp. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Zlikwidować bariery architektoniczne, 

wyrównać na jednym poziomie krawężniki, 

podjazdy dla wózków dziecięcych, wózków 

dla osób niepełnosprawnych, lepszej jakości 

chodniki. 

W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty chodników, 

uzupełniane też będzie wyposażenie ulic  

i skwerów w kosze na śmieci i kosze na psie 

odchody.  

Ostateczny kształt ułatwień dla osób  

z niepełnosprawnością zostanie ustalony 

podczas tworzenia projektów przebudów ulic 

na terenie Obszaru.  

Więcej informacji, bardziej widoczne. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Reforma szkolnictwa, służby zdrowia. Decyzje w tym zakresie nie leża  

w kompetencji gminy i powiatu.  

Lepsza informacja o ofercie tych placówek. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

System wynagrodzeń, reforma szkolnictwa, 

służby zdrowia. 

Decyzje w tym zakresie nie leża  

w kompetencji gminy i powiatu. 

Remont mieszkań, przystępne ceny 

zachęcająca do kupna/wynajmu, placówki 

służby zdrowia dostępne w każdych 

godzinach. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Udostępnić boiska szkolne dla społeczności. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Wi-Fi w bibliotekach. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Więcej miejsc parkingowych, dobra 

informacja. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy. 

Większa mobilność placówek na zmiany 

demokratyczne 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Tablice informacyjne, remont tych placówek. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 
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uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Nie brać pod uwagę średniej. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Stworzyć więcej takich placówek. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Więcej bibliotek. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Więcej placówek. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Więcej sklepów spożywczych, butików, 

szewców. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Zwiększyć ich liczebność. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Odzyskać sprzedane albo zbudować nowe. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Parkingi dla rowerów przy placówkach 

użyteczności publicznej. Same placówki są 

dostępne lecz słabo pełnią rolę integrującą 

społeczność. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych, w tym stojaków rowerowych 

będzie przedmiotem osobnej analizy. 

Bardziej zainteresować młode pokolenie i 

udostępniać te placówki bezpłatnie. 

W ramach działań rewitalizacyjnych Miasto 

tworzy wiele programów kulturalnych  

i edukacyjnych skierowanych do dzieci  

i młodzieży, wśród nich takie, które uczą 

młodzież identyfikacji ze swoją „małą 

ojczyzną”. 

Zwiększenie liczby żłobków. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Stawianie nowych placówek. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Przede wszystkim poprawić ich wizerunek  

i zauważalność w otoczeniu. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Stworzenie nowych placówek, stworzenie 

przystanków tramwajowych bliżej. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Zadbać o cyfryzację tych obiektów. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 
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Mniej procedur papierkowych. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

 

11. A co musiałoby się zmienić, aby poprawił się dostęp do punktów usługowych, 

sklepów? Prosimy wpisać Pani/Pana pomysły dotyczącego tego obszaru. 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Więcej supermarketów i hipermarketów. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Sygnały świetlne i pasy . Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Bezpłatne miejsca parkingowe. Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy. 

Rozwój komunikacji miejskiej. Szczegółowe rozwiązania dotyczące ww. 

kwestii będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Więcej punktów w których można naprawić 

obuwie, torby itp. Brakuje sklepów  

z owocami, warzywami, kwiatami – 

autentyczne zieleniaki, a nie warzywa  

w Żabkach, Małpkach itp. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy, punkty usługowe czy punkty 

gastronomiczne. 

Zmniejszyć czynsze i więcej pomocy przy 

zakładaniu nowych działalności. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Odpowiednie oznakowanie. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Większa różnorodność sklepów 

spożywczych – nie tylko sieciówki. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy, punkty usługowe czy punkty 

gastronomiczne. 

Więcej oznaczeń, bardziej wyraziste. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Na Radogoszczu jest mało hipermarketów, 

prosiłbym o więcej sklepów na osiedlu 

Radogoszcz-Zachód. 

Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 

Zwiększyć ilość linii transportu. Ewentualne zmiany kursowania komunikacji 

miejskiej będą wynikały z przyjęcia i 

implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 
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Ścieżki rowerowe. Umiejscowienie parkingów dla rowerów  

i ścieżek rowerowych będzie wynikiem 

oddzielnej analizy. 

Stworzyć więcej ścieżek rowerowych. Umiejscowienie parkingów dla rowerów  

i ścieżek rowerowych będzie wynikiem 

oddzielnej analizy. 

Lepsza komunikacja. Ścieżki rowerowe. Umiejscowienie parkingów dla rowerów  

i ścieżek rowerowych oraz rozwiązania  

w zakresie komunikacji będzie wynikiem 

oddzielnej analizy. 

Zamknąć ten kwartał dla samochodów, 

wyznaczyć nowe ścieżki rowerowe. 

Szczegółowe rozwiązania dotyczące ww. 

kwestii będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Ograniczyć ruch samochodów, poprawić 

dostępność dla pieszych i rowerzystów, to 

podniesie jakość życia w mieście. 

Wszystkie remonty ulic planowane są  

z uwzględnieniem zasad zrównoważonego 

transportu. Szczegółowe rozwiązania 

dotyczące ww. kwestii będą wynikały  

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Stan dróg. Planowane są remonty jezdni i chodników na 

terenie Obszaru.  

Żeby był większy i w lepszym stanie. Latem 

żeby można było usiąść pod parasolem. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Powinno się otwierać więcej lokali  

z artykułami spożywczymi, aby mieć 

łatwiejszy dostęp do nich. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy, punkty usługowe czy punkty 

gastronomiczne. 

Powiększyć ich liczbę i polepszyć 

lokalizację. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy, punkty usługowe czy punkty 

gastronomiczne. 

Informacje np. w TV, Internecie. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Zachęcenie do otwierania sklepów, punktów 

usługowych np. poprzez warunki 

preferencyjne. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy, punkty usługowe czy punkty 

gastronomiczne. 

Zwiększyć ilość ryneczków (stoisk)  

w soboty. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru 

Więcej miejsc parkingowych. Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy. 
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Zmienić prawo skarbowe ale to na poziomie 

globalnym, lokalnie miasto mogłoby 

wydzierżawiać nieużywane budynki w 

dobrej cenie. 

Decyzje w tym obszarze są poza 

kompetencjami Miasta. 

Zwiększyć ich dostępność wydłużając ich 

pracę. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Lepsze dojazdy. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Uruchomić więcej tych punktów. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy, punkty usługowe czy punkty 

gastronomiczne. 

Większe bezpieczeństwo, aby ludzie nie bali 

się działać. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Wyremontować budynki, żeby wprowadzali 

się nowi mieszkańcy, wprowadzić ulgi 

podatkowe dla przedsiębiorców, którzy będą 

otwierać nowe lokale. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  Celem działań rewitalizacyjnych 

jest przyciągnięcie do Obszaru większej 

ilości osób, które będą w nim z chęcią 

przebywać. 

Lepszy dojazd, parkingi oraz ścieżki 

rowerowe. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych, stojaków dla rowerów oraz 

przebieg infrastruktury  dla rowerów  będzie 

przedmiotem osobnej analizy. Szczegółowe 

rozwiązania dotyczące ruchu kołowego będą 

wynikać z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Stworzyć przychylne warunki do ich 

powstawania (zezwolenia, niezbyt wysokie 

czynsze itp.). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Domy mieszkalne ze sklepami tanimi np. 

supermarkety. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy, punkty usługowe czy punkty 

gastronomiczne. 

Otworzyć sklepy w dobrym punkcie. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy, punkty usługowe czy punkty 

gastronomiczne. 

Zmniejszyć ilość reklam przy jednoczesnym 

nie ujednolicaniu całego centrum. 

Opracowane będą we współpracy  

z Plastykiem Miasta i Miejskim 

Konserwatorem Zabytków standardy estetyki 

reklam, szyldów ogłoszeniowych itp.  
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Za mało jest punktów usługowych, trzeba by 

było przemyśleć możliwość powrotu do 

starych tradycji. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy, punkty usługowe czy punkty 

gastronomiczne. 

Bar na dworcu z prawdziwego zdarzenia.  Decyzje w tym obszarze należą do PKP.  

Lepsza reklama. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Reklama. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Punkty powinny znajdować się w odstępach, 

unikać sklepów obok siebie. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Nowe bannery reklamowe i szyldy. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Zwiększenie ilości sklepów, lepsze 

oznakowanie. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy, punkty usługowe czy punkty 

gastronomiczne. 

Bezpłatne parkingi. Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy. 

Obniżenie kosztów utrzymania lokali. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Mniej banków! I docenić rzemieślników. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Kształcić i zatrudniać rzemieślników. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Otwarcia i festiwale firm np. browarniczych. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Bezpieczeństwo, parkingi, porządne 

chodniki. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy. 

W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty chodników, 

uzupełniane też będzie wyposażenie ulic  

i skwerów w kosze na śmieci i kosze na psie 

odchody.  

Większe sklepy, więcej bankomatów. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 
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Zwiększyć ilość sklepów spożywczych w 

odcinku Kilińskiego od Narutowicza do 

Pomorskiej. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy, punkty usługowe czy punkty 

gastronomiczne. 

Poprawić infrastrukturę. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników, uzupełniane też będzie 

wyposażenie ulic i skwerów w kosze na 

śmieci i kosze na psie odchody.  

Parkingi i informacja, przystanki MPK. Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy. Szczegółowe rozwiązania dotyczące 

ruchu kołowego, w tym transportu 

zbiorowego,  będą wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Wynająć lokale na parterze młodym, 

kreatywnym osobom – po preferencyjnych 

warunkach – duże ulgi. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy, punkty usługowe czy punkty 

gastronomiczne. 

Brak chaosu – wydawanie pozwoleń na 

prowadzenie działalności. Nie może być na 

jednym miejscu 3 sklepy z alkoholem lub 

aptek. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Zlikwidować sklepy monopolowe. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Regularna sieć punktów - wspierać naszych 

przedsiębiorców. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Zwiększyć ilość placówek. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Obniżyć czynsze dla małych sklepików, 

rzemieślników. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Więcej miejsc parkingowych i przemyślana 

lokalizacja, aby nie było zbyt dużo sklepów 

obok siebie oferujących podobne produkty 

lub usługi. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Państwa uwaga odnośnie planowania miejsc  

handlu zostanie uwzględniona przy 

planowaniu usług dla mieszkańców na 

obszarze poddanym rewitalizacji obszarowej.  

Wyburzyć część oficyn żeby był dostęp z 

ulic pobocznych, więcej niewidocznych i 

darmowych parkingów. 

Jeśli chodzi o możliwość burzenia oficyn, to 

wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 
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rewitalizacyjnych.  

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.  

Obniżyć czynsze. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Mniej punktów sprzedaży alkoholu, brak 

usług gastronomicznych  – kawiarnie, małe 

restauracje. Brak drobnych usług 

rzemieślniczych, napraw. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Zmniejszyć podatki dla małych sklepów i 

punktów usługowych, nie gnębić drobnej 

działalności gospodarczej durnymi 

przepisami, zlikwidować dla nich kasy 

fiskalne! 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Obniżenie stawki za czynsz. Wybudowanie 

parkingów bezpłatnych gdzie miasto część 

opłat za parking. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.  Podobnie jeśli idzie o kwestie opłat 

parkingowych. Państwa sugestia dotycząca 

stawek czynszu zostanie wzięta pod uwagę 

przy tworzeniu planów rewitalizacji 

obszarowej.  

Przede wszystkim musiałyby się pojawić. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Stworzyć nowe miejsca pracy. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Wybudowanie lokali i zmiana polityki 

czynszowej miasta. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Zbyt duże czynsze za lokale a zły stan 

techniczny. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

 

12. W jaki sposób zmieniłaby/zmieniłby Pani/Pan rozmieszczenie linii autobusowych 

i tramwajowych oraz przystanków, aby komunikacja publiczna na terenie tego obszaru 

była bardziej dostępna? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Lepiej oznakowane i sprzątane. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 
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Przyspieszenie budowy trasy W-Z. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Zwiększyć częstotliwość. Szczegółowe rozwiązania dotyczące ww. 

kwestii będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Część linii autobusowych jest zbędna, 

mogłyby nie przejeżdżać przez śródmieście. 

Szczegółowe rozwiązania dotyczące ww. 

kwestii będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Rozmieszczenie jest dobre, ale należy 

zwiększyć częstotliwość kursów. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Zwiększenie częstotliwości kursów. Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Mniejsze odległości między przystankami. Szczegółowe rozwiązania dotyczące ww. 

kwestii będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Przystanki przed skrzyżowaniami. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Zwiększenie ilości tramwajów i autobusów, 

by nie były takie zatłoczone. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Zmienić sygnalizację świetlną w niektórych 

miejscach tak, aby przez czerwone światło 

nie musiały jechać autobusy czy tramwaje. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Linie przyspieszone i przystanki na żądania 

poza terenem ścisłego centrum miasta. 

Ewentualne zmiany kursowania komunikacji 

miejskiej będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Prosiłbym o więcej ławek na krańcówce na 

Radogoszczu Zachodzie i więcej latarni. 

Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 

Więcej przystanków. Ewentualne zmiany w lokalizacji 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Więcej przystanków. Ewentualne zmiany w lokalizacji 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Przede wszystkim wyciszałabym lub 

zamknęła ruch samochodowy, zyskujemy 

Zgodnie z Polityką Transportową Miasta 

Łodzi transport publiczny posiada priorytet  
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wtedy sprawny, szybki, punktualny transport 

publiczny, który nie stoi w korkach a piesi 

bezpiecznie mogą dojść do przystanku. 

w ruchu miejskim. Rewitalizowane Obszary 

będą mieć zapewnioną właściwą obsługę 

komunikacyjną, w tym komunikacją 

publiczną, która jest najbardziej wydajną 

formą transportu w miastach.  

Wydzielone pasy lub ulice dla transportu 

publicznego. Bezpieczne, komfortowe 

dojście do przystanków od każdej strony. 

Priorytet dla transportu publicznego  

w sygnalizacji świetlnej. 

Zgodnie z Polityką Transportową Miasta 

Łodzi transport publiczny posiada priorytet  

w ruchu miejskim. Rewitalizowane Obszary 

będą mieć zapewnioną właściwą obsługę 

komunikacyjną, w tym komunikacją 

publiczną, która jest najbardziej wydajną 

formą transportu w miastach. 

Przystanki powinny być rozstawiane w 

mniejszych odległościach i powinny częściej 

jeździć zgodnie z planem rozkładu jazdy. 

Zmiany w przebiegu ciągów pieszych, 

lokalizacji przejść dla pieszych  

i przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Więcej autobusów w miejscach objętych 

remontem. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Przystanki są w dobrej lokalizacji ale przy ul. 

Narutowicza jest ich zdecydowanie zbyt 

dużo (zbyt blisko siebie). Połączenia są źle 

rozmieszczone, powinno więcej linii 

dojeżdżać na obrzeża Łodzi. Tak jak w 

centrum jest ich zbyt wiele, tak w dalszych 

rejonach prawie w ogóle. 

Ewentualne zmiany kursowania komunikacji 

miejskiej będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Polepszyć zdecydowanie częstotliwość 

autobusów, tramwajów.  

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Udrożnić główne ulice. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Regularnie niech jeżdżą. Miasto Łódź stara się, aby komunikacja 

miejska jeździła punktualnie.  
Należałoby zmniejszyć transport 

samochodowy, a potem ewentualnie zagęścić 

transport publiczny. 

Szczegółowe rozwiązania dotyczące ww. 

kwestii będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Buspasy na ulicach jednokierunkowych, 

wpuszczenie linii 99 na torowisko ŁTR – 

wybudowanie buspasa. 

Szczegółowe rozwiązania dotyczące ww. 

kwestii będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Rozluźnić ruch w centrum, na obszarze 

centrum darmowe MPK. 

Zgodnie z Polityką Transportową Miasta 

Łodzi transport publiczny posiada priorytet  

w ruchu miejskim. Rewitalizowane Obszary 

będą mieć zapewnioną właściwą obsługę 

komunikacyjną, w tym komunikacją 
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publiczną, która jest najbardziej wydajną 

formą transportu w miastach. 

Więcej środków komunikacji publicznej, 

nieremontowanie wszystkiego naraz. 

Zgodnie z Polityką Transportową Miasta 

Łodzi transport publiczny posiada priorytet  

w ruchu miejskim. Rewitalizowane Obszary 

będą mieć zapewnioną właściwą obsługę 

komunikacyjną, w tym komunikacją 

publiczną, która jest najbardziej wydajną 

formą transportu w miastach. 

Zwiększyć częstotliwość komunikacji. Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Więcej udogodnień dla komunikacji 

rowerowej (ścieżki, wydzielone pasy, 

stojaki). 

Szczegółowe rozwiązania dotyczące ww. 

kwestii będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Zwiększenie częstotliwości oraz pierwszego 

raz ostatniego kursu autobusów łączących 

Łódź z miastami ościennymi. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Wprowadzić ograniczenie ruchu 

samochodów, utrzymać buspasy i ścieżki 

rowerowe. 

Szczegółowe rozwiązania dotyczące ww. 

kwestii będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Zmiany w rozkładach są kłopotliwe,  

a tramwaje w soboty powinny zacząć 

wcześniej kursować. 

Szczegółowe rozwiązania dotyczące ww. 

kwestii będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Wybudowanie ścieżek rowerowych, 

poszerzenie ulic, aby samochody mogły 

swobodnie przejeżdżać. 

Szczegółowe rozwiązania dotyczące ww. 

kwestii będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Przede wszystkim wysepki dla autobusów  

i być może byłoby lepiej jakby przystanki 

autobusowe nie były przed skrzyżowaniami. 

Szczegółowe rozwiązania dotyczące ww. 

kwestii będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Zmiana taboru tramwajowego. Obecnie linie 

obsługuje bardzo stary tabor co uniemożliwia 

korzystanie przez osoby niepełnosprawne, 

starsze matki z małymi dziećmi, dzieci na 

wózkach. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Na Tuwima zamknąć przejazd dla 

samochodów, puścić tam tylko autobusy bo 

bardzo długo się czeka przez korek uliczny. 

Szczegółowe rozwiązania dotyczące ww. 

kwestii będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Więcej autobusów w pobliżu Aleksandrowa. Szczegółowe rozwiązania dotyczące ww. 

kwestii będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 
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transportowego Miasta. 

Kiedy zamykacie kolejne ulice zacznijcie 

otwierać zamknięte przecznice. A nie 

zamykacie, utrudnienia są, ale komunikacji 

miejskiej zastępczej nie ma i nie można się 

dostać do połowy miasta. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Przyspieszyć denerwujące remonty. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Zwiększyć ilość połączeń na Retkinię  

i Polesie (zła komunikacja z centrum). 

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej, ilości 

linii autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  
Powinny być blisko siebie przystanki oraz 

powrócić z przystankami przed 

skrzyżowania. Wspólne przystanki. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej, ilości 

linii autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Metro. Miasto Łódź nie planuje budowy metra.  

Przystanki mogą znajdować się przed 

skrzyżowaniami aby ułatwić dojazd nie 

czeka się na światłach, a potem na 

przystanku. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej, ilości 

linii autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Metro w Łodzi, Zgierz – Pabianice. Miasto Łódź nie planuje budowy metra.  

Buspasy wzdłuż ul Sienkiewicza. Szczegółowe rozwiązania dotyczące ww. 

kwestii będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Komunikacja jest dobrze dostępna. 

Zwiększyć częstotliwość jazdy tramwajów  

i autobusów. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Wydzielone torowiska. Szczegółowe rozwiązania dotyczące ww. 

kwestii będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Brak samochodów w centrum. Szczegółowe rozwiązania dotyczące ww. 

kwestii będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Przystanki autobusowe i tramwajowe razem. Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej, ilości 

linii autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 
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wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Uruchomić transport dla ul Kilińskiego. Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej, ilości 

linii autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Odrobinę więcej przystanków autobusowych. Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej, ilości 

linii autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Wydłużyć trasy i częstość kursów. Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej, ilości 

linii autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Częściej przystanki powinny być. Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej, ilości 

linii autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Przemyślenie całej sieci komunikacji. Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej, ilości 

linii autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Większa częstotliwość kursowania. Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Większa częstotliwość kursów autobusów. Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Za rzadko są przystanki. Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej, ilości 

linii autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Zwiększyć częstotliwość dostępnych już 

połączeń, aby mieć większy komfort 

podróży. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 
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studium transportowego Miasta.  

Więcej autobusów nocnych (liczba linii i 

częstotliwość kursowania). 

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Nie rozkopywać wszystkich ulic naraz. 

Robić remonty etapami. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Powinny powstać „podwójne przystanki”. Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej, ilości 

linii autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Bezpośrednie linie między różnymi 

częściami Łodzi. Mniej przesiadek. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej, ilości 

linii autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Nie tyle zmiana istniejących co 

doprowadzenie do częstszego kursowania 

komunikacji. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej, ilości 

linii autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Więcej przystanków, poprawić wizerunek 

dworca Łódź Kaliska, żeby było widać, że to 

dworzec główny jak np. w Poznaniu, zrobić 

więcej linii tramwajowych i autobusowych z 

dworca. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej, ilości 

linii autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Zmiana lokalizacji przystanków komunikacji 

nocnej – przeniesienie poza teren 

zabudowany. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej, ilości 

linii autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Więcej wspólnych przystanków (takich, jak 

na W-Z). Przystanki tramwajowe powinny 

być, jak dawniej, przed skrzyżowaniami. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej, ilości 

linii autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Zrobić trasy objazdu w razie rozkopów. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Lepiej oznakowane i sprzątane. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 
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ludności na terenie Obszaru. 

 

13. A co można zrobić, Pani/Pana zdaniem, aby poprawić bezpieczeństwo na tym 

obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Zwiększyć ilość oświetlenia. W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.  

Więcej latarni. W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.  

Wzmóc patrole straży miejskiej zwłaszcza na 

ulicy Piotrkowskiej, zamontować więcej 

kamer, skoncentrować te działania na 

kamienicach zamieszkanych przez dresiarzy. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego.  

Zapewnić ludziom, którzy powodują 

pogorszenie stanu bezpieczeństwa 

możliwość rozwoju tak, aby działalność 

przestępcza była dla nich nieatrakcyjna. 

Zająć się problemem ludzi z marginesu 

społecznego. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Więcej patroli policji i straży miejskiej. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Więcej patroli policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Więcej patroli policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Oświetlenie, patrole straży miejskiej i policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Planowane są remonty oświetlenia ulicznego.  
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Więcej patroli policji i straży miejskiej, 

zwłaszcza patroli rowerowych. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Ograniczyć prędkość, zabezpieczyć 

chodniki. 

Wszystkie remonty ulic planowane są  

z uwzględnieniem zasad zrównoważonego 

transportu.  

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Docelowa organizacja ruchu będzie wynikać 

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Aby pracownicy straży miejskiej byli 

bardziej zainteresowani tym, co się dzieje 

wokół nich, niż rozmowami ze sobą.  

Państwa propozycja odnośnie współpracy ze 

Strażą Miejską  zostanie wzięta od uwagę 

przy planowaniu usług dla ludności w 

Obszarze. 

Więcej patroli policji i straży miejskiej, 

monitoring. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego. 

Piesze patrole policji, monitoring – 

zwłaszcza na terenach strefy objętej 

planowanymi inwestycjami – nie tylko na 

Piotrkowskiej. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. Państwa propozycja 

odnośnie współpracy z Policją zostanie 

wzięta od uwagę przy planowaniu usług dla 

ludności w Obszarze. 

Patrole nocne. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Ograniczenia prędkości albo całkowity zakaz 

ruchu samochodowego, bo notorycznie 

zdarza się na pasach przy zielonym świetle, 

że jakieś auto chce mnie przejechać. 

Wszystkie remonty ulic planowane są  

z uwzględnieniem zasad zrównoważonego 

transportu.  

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Docelowa organizacja ruchu będzie wynikać 

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Monitoring miasta. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Zlikwidować policję. Miasto nie planuje takich działań. 
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Zaangażować mieszkańców w prace i 

organizację różnych imprez, pomoc 

środowiskowa ludziom i angażowanie 

młodzieży tworzenie interesujących zajęć. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. 

Podziemne przejścia. Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego.  

Więcej ulic przecinających kwartały 

zabudowań. 

Planowane są nowe przejścia wewnątrz 

kwartałów mające na celu otwarcie ich 

wnętrz. 

Mniej aut. Wszystkie remonty ulic planowane są  

z uwzględnieniem zasad zrównoważonego 

transportu. Docelowa organizacja ruchu 

będzie wynikać z przyjęcia i implementacji 

nowego studium transportowego Miasta. 

Kamery na ulicach i w tramwajach. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Więcej patroli policji i straży miejskiej (nic 

nie robią). 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Bardziej rozwinięty monitoring. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Zmiana świadomości społecznej. W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Wieczorne patrole policji i straży miejskiej. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Więcej patroli. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

Patrole policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Więcej patroli policyjnych. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Więcej patroli. Więcej punktów dla 

młodzieży. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 
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W ramach działań rewitalizacyjnych Miasto 

tworzy wiele programów kulturalnych  

i edukacyjnych skierowanych do dzieci  

i młodzieży.  

Zamknąć ruch dla samochodów. Poza tym – 

zajęcia, warsztaty pozalekcyjne dla dzieci  

i młodzieży, pieniądze dla animatorów 

kultury – aby te dzieciaki wyrwać z enklaw 

biedy  

i nie generować patologii. To bardzo ważne. 

Docelowa organizacja ruchu na terenie 

Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

W ramach działań rewitalizacyjnych Miasto 

tworzy wiele programów kulturalnych  

i edukacyjnych skierowanych do dzieci  

i młodzieży.  

Zajęcia dla dzieci i młodzieży. Angażowanie 

mieszkańców w działania remontowe i inne 

rewitalizacyjne w przypadku każdej 

inwestycji, to stworzy w nich silniejsze 

poczucie związku z miejscem i dbałości  

o nie, np. wspólne sadzenie roślin, zwłaszcza 

drzew. 

W ramach działań rewitalizacyjnych Miasto 

tworzy wiele programów kulturalnych  

i edukacyjnych skierowanych do dzieci  

i młodzieży.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Monitoring, sygnalizacja świetlna na 

skrzyżowaniu Sterlinga-Jaracza. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. Na tym etapie nie 

jest możliwe stwierdzenie, jakie będą 

ostateczne rozstrzygnięcia w sprawie 

szczegółowych rozwiązań w zakresie 

bezpieczeństwa ruchu drogowego. Docelowa 

organizacja ruchu będzie wynikać z przyjęcia 

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Światła naprawić albo postawić na 

niektórych przejściach. Pasy dodać też na 

niektórych przejściach. 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Docelowa organizacja ruchu będzie wynikać 

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta jednak Państwa 

propozycja zostanie wzięta pod uwagę przy 

tworzeniu planów rewitalizacji obszarowej 

Patrole straży miejskiej powinny częściej 

kursować po danym obszarze i powinny 

reagować na każdą sytuację. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

Zamykane bramy z videofonami. Miasto nie planuje zamykać podwórek 

bramami.  

Więcej patroli policji, kamery. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 



 
 

91 
 

monitoringu miejskiego 

Powinny być częstsze kontrole straży 

miejskiej. Od 2 lat mieszkam w Łodzi  

a niestety nie miałam okazji widzieć 

zwykłego patrolu. Natomiast w mieście 

rodzinnym – Lesznie – można zauważyć  

i spotkać codziennie straż miejską – czy 

napaści na ul. Piotrkowskiej i innych ulicach 

nie są wystarczające? 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

 

Zwiększyć liczbę patroli straży miejskiej.  

W wielu miastach spotkałam się z ciągłą 

kontrolą, dzięki czemu ludzie czują się 

bezpieczniej. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

 

Nie sprowadzać różnych ludzi, którzy są 

sprowadzania z eksmisji i wyburzeń, żeby 

nie tworzyć tu tzw. getta biedy. 

Miasto ma obowiązek zapewnić lokale 

socjalne osobom z odpowiednim 

orzeczeniem a także lokale zamienne.  

Zintensyfikować patrole i karać za 

przewinienia. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

Więcej patroli policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Kontrole wzmóc. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

Patrole policji i straży miejskiej – pieszo bo 

tylko jeżdżą autem i nic nie widzą. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Socjalizować młodzież, edukować. W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Miasto tworzy też 

wiele programów kulturalnych  

i edukacyjnych skierowanych do dzieci  

i młodzieży, wśród nich takie, które uczą 

młodzież identyfikacji ze swoją „małą 

ojczyzną”. Młodzież uczy się 

odpowiedzialności za „swoją” przestrzeń. 

Zwiększenie ochrony ulicznej, monitoring, 

więcej oświetlenia, usunięcia bezrobocia, 

zatrudnienie do porządkowania terenów. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. W ramach prac 

rewitalizacyjnych  miasto dba o zapewnieni 

jak największej ilości światła. Ponadto 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 
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pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Więcej policji i straży, kontrola właścicieli 

psów – pełno gówien. Usunąć meneli z bram 

– Włókiennicza. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Monitoring, patrole straży miejskiej i policji. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. Państwa propozycja 

odnośnie współpracy z Policją zostanie 

wzięta od uwagę przy planowaniu usług dla 

ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Założyć bramofony, monitoring, zwiększyć 

patrole policji. 

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia pergol 

śmietnikowych, monitoringu czy domofonów 

będzie określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Więcej punktów szybkiego wzywania 

pomocy jak na Piotrkowskiej przy Saspolu. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Więcej posterunków policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Więcej patroli policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Więcej latarni oświetlających ulice, więcej 

straży miejskiej, sygnalizacja świetlna w 

niektórych niebezpiecznych punktach. 

W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli policji, straży miejskiej, 

lepsze oświetlenie. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Zwiększenie liczby patroli pieszych (policja 

+ straż miejska). 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  
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Większy monitoring. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Częstsze patrole. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Zmiana lokatorów. Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych. 

Monitoring. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Zwiększenie ilości patroli w Łagiewnikach. Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 

Częstsze patrole policji i SM. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Wyremontować całą Łódź, by domy były 

bezpiecznie i nie groziły zawaleniem. 

Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Patrole policji i straży miejskiej, dobre 

oświetlenie, zaproszenie nowych 

mieszkańców do wprowadzenia się w te 

rejony, bo więcej mieszkańców to lepsza 

kontrola społeczna. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Celem działań rewitalizacyjnych jest 

przyciągnięcie do Obszaru większej ilości 

osób, które będą w nim z chęcią przebywać i 

się osiedlać.  

Więcej patroli policji, pomagać osobom 

bezdomnym, aby nie musieli siedzieć na 

ulicach. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 
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Więcej kamer. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Patrole policji i straży miejskiej ale nie tylko 

w godzinach 10-16 bo najniebezpieczniej jest 

pomiędzy 18 a 8, a tu ani jednego strażnika 

do pomocy. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Więcej patroli policyjnych. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Zwiększyć ilość patroli, przede wszystkim 

zajmujących się bezpieczeństwem obywateli. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

Zlikwidować mieszkania komunalne, 

odnowić budynki i wynająć lub sprzedać. 

Centrum powinno być wizytówką miasta, a 

nie siedliskiem lokali socjalnych gdzie często 

mieszka patologia. 

Miasto nie planuje likwidacji mieszkań 

komunalnych ani socjalnych.  

Monitoring, policja i straż miejska na 

rowerach lub motocyklach dzięki czemu ich 

skuteczność będzie lepsza. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. Państwa propozycja 

odnośnie współpracy z Policją zostanie 

wzięta od uwagę przy planowaniu usług dla 

ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Więcej świateł dla pieszych. Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Jednak Państwa propozycja zostanie wzięta 

pod uwagę przy planowaniu rewitalizacji 

obszarowej. 

Założenie kamer w obszarach najbardziej 

niebezpiecznych. 
Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Więcej policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Więcej patroli straży miejskiej, policji, dobre 

oświetlenie. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Inwestować w nauczenie młodzieży, 

uwrażliwianie ludzi przez naukę i 

praktykowanie filozofii. Zakładać ogniska i 

świetlice w wielu miejscach miasta. 

W ramach działań rewitalizacyjnych Miasto 

tworzy wiele programów kulturalnych  

i edukacyjnych skierowanych do dzieci  

i młodzieży, wśród nich takie, które uczą 
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młodzież identyfikacji ze swoją „małą 

ojczyzną”. 

Wzmocnić wrażliwość społeczną, prowadzić 

warsztaty. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Zabetonować trawniki, postawić znaki przy 

przejściach dla pieszych. 

Miasto nie planuje takich działań odnośnie 

zieleni. Na tym etapie nie jest możliwe 

stwierdzenie, jakie będą ostateczne 

rozstrzygnięcia w sprawie szczegółowych 

rozwiązań w zakresie bezpieczeństwa ruchu 

drogowego. 

Monitoring uliczny, większe patrole straży 

miejskiej ponieważ śmiertelnie boję się 

psów, nie czuje się bezpiecznie na 

łódzkich/śródmiejskich ulicach – mieszkańcy 

miasta notorycznie wyprowadzają psy bez 

smyczy. Być może kilka mandatów 

pomogłoby rozwiązać ten problem. Więcej 

patroli w parkach. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. Państwa propozycja 

odnośnie współpracy z Policją zostanie 

wzięta od uwagę przy planowaniu usług dla 

ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

 

Więcej patroli policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Piesze patrole i więcej małych komisariatów. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Powinny się pojawić patrole piesze straży 

miejskiej. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

Ścieżki rowerowe powinny być lepiej 

rozwiązane. Powinno się wpuścić ścieżki 

rowerowe po ulicy. 

Kształt i umiejscowienie infrastruktury  dla 

rowerów będzie wynikiem oddzielnej 

analizy.  

Więcej patroli, monitoring. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego. 

Większa ochrona. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Zwiększyć ochronę służb mundurowych. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

Zmniejszyć ruch aut, monitoring, 

zmobilizować SM do rzetelnej pracy. 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum i wszystkie remonty ulic 

planowane są z uwzględnieniem zasad 
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zrównoważonego transportu. Trwają prace 

nad rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

Więcej policji, straży miejskiej po 

cywilnemu. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Monitoring ulicy oraz interwencja policji w 

przypadku zagrożenia na bieżąco. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Policja na ulice. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Czynny udział służb porządkowych. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

Policja ma wyjść na ulice a nie siedzieć w 

papierach, ludzie czują się bezkarni więc 

powinno się karać za najdrobniejsze 

przewinienia. Kary powinny być 

egzekwowane również za zaśmiecanie.  

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Przeniesienie siedlisk (zdiagnozowanych 

miejsc przestępczości) do innych obszarów 

np. pod większym nadzorem policji, straży 

miejskiej. 

Miasto nie planuje takich działań.  

Polepszenie oświetlenia. Zwiększenie 

współpracy społeczeństwa z policją, strażą 

miejską i urzędnikami odpowiedzialnymi za 

to. 

W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.  

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Monitoring, większe karanie meneli. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Skonsultować się ze służbami 

odpowiedzialnymi za bezpieczeństwo. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Postawić więcej sygnalizacji świetlnych, 

więcej patroli pieszych policji. 

Kwestie umiejscowienia sygnalizacji 

świetlnej będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.   

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Więcej patroli policji, dobrze działające 

lampy. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  
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z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Planowana jest poprawa oświetlenia  

w Obszarze.  

Uświadamiać ludzi. W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Zwiększyć patrole straży miejskiej. Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Więcej patroli, monitoring. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego. 

Monitoring, patrole policji. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. Państwa propozycja 

odnośnie współpracy z Policją zostanie 

wzięta od uwagę przy planowaniu usług dla 

ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Lepsze oświetlenie, monitoring miejski, 

więcej patroli straży miejskiej. 

Planowane są remonty oświetlenia  

w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego. 

Zamknięte bramy, domofony do wejść do 

kamienic. 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

monitoringu czy domofonów będzie 

określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

Zmienić ludzi. W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Straż miejska – won! Miasto nie planuje tego typu działań.  

Zintegrowany monitoring, rozbicie enklaw 

biedy w śródmieściu. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. W ramach działań 

rewitalizacyjnych realizowane będą szerokie 
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programy społeczne uwzględniające pomoc 

społeczną i reintegrację zawodową. 

Zlikwidować straż miejską, pieniądze 

przeznaczyć dla policji. 

Miasto nie planuje tego typu działań.  

W uliczkach śródmieścia brak wieczorami a 

nawet za dnia patroli policji, dużo nie mogą, 

ale niech blokują szerzenie się swawoli 

młodych niewyżytych opryszków. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Straż miejska powinna ruszyć swoje cztery 

litery i powinni mieć większe kompetencje. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

Więcej patroli, szybsze interwencje, 

monitoring pubów, klubów. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego. 

Częstsze patrole. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

Straż miejska powinna pilnować właścicieli 

psów, dewastacje są też. Więcej patroli. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

Zwiększyć monitoring i liczbę patroli. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. Ilość patroli Straży 

Miejskiej będzie wzmocniona.  

Patrole w wąskich uliczkach, nie tylko 

główne ulice (Piotrkowska, Kościuszki itp.). 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Monitoring i egzekwowanie kar za przypadki 

łamania prawa. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Więcej dyżurów policji, usunąć meneli. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Wzmożone patrole policji, straży miejskiej. 

Wysiedlić mieszkańców, którzy przyczyniają 

się do powstawania rejonów 

niebezpiecznych. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. Miasto nie planuje działań 

polegających na przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 
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stałą opieką pracowników socjalnych.  

Więcej aktywnych patroli oraz monitoring 

miejski. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego. 

Więcej patroli, więcej sygnalizacji i przejść 

dla pieszych, wyrównać chodniki i ulice, 

zlikwidować pustostany. Sygnalizacja dla 

niewidomych na przejściach, więcej lamp. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników, uzupełniane też będzie 

wyposażenie ulic  

i skwerów w kosze na śmieci i kosze na psie 

odchody.  

Należące do Miasta pustostany będą 

remontowane i ponownie zasiedlane.  

Chodniki remontowane są z uwzględnieniem 

potrzeb osób z niepełnosprawnością.  

W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.   

Kontrole policji, edukacja mieszkańców. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Więcej policji. Policja nie powinna siedzieć 

za biurkiem tylko wyjść na ulice. 

Ograniczenie prędkości, nowe chodniki. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Docelowa organizacja ruchu z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Dodatkowe patrole, oświetlenie, zakaz 

poruszania się po śródmieściu aut, tylko 

komunikacja miejska. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. W ramach przebudów 

przestrzeni publicznych ich oświetlenie 

projektowane jest tak, aby zapewnić 

maksymalną ilość światła.  

Docelowa organizacja ruchu z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Zrobić barierki oddzielające chodniki od 

ulicy. 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  
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w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Remont kamienic, żeby gruz się ludziom na 

głowę nie sypał. 

Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Powinni przede wszystkim dać ludziom  

z problemami (chorzy, starsi, bezrobotni) 

możliwość godnego życia. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. 

Korki uniemożliwiają przejazd autem, ulice 

są za wąskie na ścieżki rowerowe. Straż 

miejska zajmuje się nie tym co potrzeba. 

Powinna zająć się czystością. 

Kształt i umiejscowienie infrastruktury  dla 

rowerów będzie wynikiem oddzielnej 

analizy. Państwa propozycja odnośnie 

współpracy ze Strażą Miejską zostanie 

wzięta od uwagę przy planowaniu usług dla 

ludności w Obszarze 

Zwiększyć ilość patroli policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Częściej powinny być patrole, zwłaszcza 

wieczorem. Monitoring. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego. 

Odpowiedzialne służby porządkowe – straż 

miejska większy dozór, zwracała uwagę na 

zachowanie. Częste patrole. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej monitoringu i służb ochrony, 

szczególnie wieczorami i nocą. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. Ilość patroli Straży 

Miejskiej będzie wzmocniona.  

Zwiększyć nadzór. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

Więcej latarni i patroli policji, bo kierowcy 

się nie zatrzymują. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Oświetlenie, patrole prewencyjne, edukacja 

(resocjalizacja) ludzi z nizin społecznych, 

praca z młodzieżą, program dla ludzi 

wykluczonych z problemami alkoholowymi. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. 

Wprowadzić parkowanie tylko po jednej 

stronie ulicy, nie po obydwu (przykład –  

ul. Wschodnia i Włókiennicza). Konieczna 

sygnalizacja świetlna na skrzyżowaniu ulic 

Gdańska – 6 Sierpnia. Poprawa sygnalizacji 

na skrzyżowaniu ulic Rewolucji 1905 r. – 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Docelowa organizacja ruchu będzie wynikać 

z przyjęcia i implementacji nowego studium 
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Wschodnia. transportowego Miasta.  

Ochrona, policja, wysiedlenie meneli. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta pod uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania z 

szerokiego wachlarza działań pomocowych, 

będą też znajdować się pod stałą opieką 

pracowników socjalnych.  

Zwiększyć odpowiedzialność patroli. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Lepsze oświetlenie ulic, częstsze patrole 

policji i praca dla okolicznych mieszkańców 

poprawiłaby ten stan rzeczy. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową.  

Planowane są remonty oświetlenia  

w Obszarze.  

Patrole straży miejskiej, więcej oświetlenia. Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Planowane są remonty oświetlenia  

w Obszarze. 

Zwiększenie udziału straży miejskiej w 

pilnowaniu porządku prawnego.  

Reagowanie na łamanie norm społecznych i 

prawnych. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

 

Zadbać o oświetlenie uliczek, zwiększyć 

aktywność straży miejskiej, monitoring. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Planowane są remonty oświetlenia w 

Obszarze. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Patrole, które nie uciekają przed grupami 

dresów. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją i Strażą Miejską zostanie wzięta od 

uwagę przy planowaniu usług dla ludności  
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w Obszarze. 

Więcej patroli po godzinie 20.00. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

Ustawić patrole straży miejskiej. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

Więcej patroli po zmierzchu. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

 

14. Co musiałoby ulec zmianie na terenie obszaru, na którym ma być przeprowadzona 

rewitalizacja, aby chciała/chciał Pani/Pan tu mieszkać, prowadzić działalność, częściej 

bywać? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Ogólna atmosfera. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę przy planowaniu usług dla ludności  

w Obszarze. 

Zmniejszyć korki aby ten obszar był 

wygodniejszy do mieszkania. 

Wszystkie remonty ulic planowane są  

z uwzględnieniem zasad zrównoważonego 

transportu.  

Docelowa organizacja ruchu będzie wynikać 

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Żeby było czyściej, więcej miejsc gdzie 

można wyjść z psem na spacer, więcej 

zieleni i żeby budy nie straszyły swoim 

wyglądem. 

Miasto dokłada wszelkich starań celem 

utrzymania czystości.  

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Czyściej, bezpieczniej, lepsze chodniki, 

lepsze warunki mieszkania, więcej zieleni, 

więcej miejsc pracy. 

Miasto dokłada wszelkich starań celem 

utrzymania czystości.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników, uzupełniane też będzie 

wyposażenie ulic i skwerów w kosze na 

śmieci i kosze na psie odchody.  

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 
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nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Odkorkowanie miasta. Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Wszystkie remonty ulic 

planowane są z uwzględnieniem zasad 

zrównoważonego transportu. Docelowa 

organizacja ruchu będzie wynikać z przyjęcia 

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Wzrost zarobków. Miasto nie ma wpływu na wysokość 

zarobków jego mieszkańców.  

Zmniejszenie korków, brak ciągłych 

remontów ulicy Piotrkowskiej. 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Wszystkie remonty ulic 

planowane są z uwzględnieniem zasad 

zrównoważonego transportu. Docelowa 

organizacja ruchu będzie wynikać z przyjęcia 

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Mieszkam na terenie śródmieścia i bardzo 

lubię to miejsce. Więcej zieleni, która dodaje 

emocji. Podświetlanie odnowionych 

kamienic - wieczorami oświetlona jest 

głównie kostka na Piotrkowskiej, natomiast 

fasady kamienic giną w ciemnościach. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Państwa propozycja odnośnie oświetlenia 

zostanie wzięta pod uwagę.  

Więcej zieleni, skwerów, ławek. Więcej 

miejsc pracy. Estetyczny wygląd budynków  

i poprawienie warunków mieszkaniowych. 

Poprawienie bezpieczeństwa. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Przestrzeń publiczna będzie doposażana  

w elementy małej architektury takie jak 

ławki. Kwestie estetyki będą uzgadniane  

z Plastykiem Miasta oraz Miejskim 

Konserwatorem Zabytków. Miasto dokłada 

starań celem zapewnienia wysokiego 

bezpieczeństwa mieszkańcom 

Zadbanie o utrzymanie estetyki (już po 

rewitalizacjach), działania społeczne 

wpływające na mieszkańców, zwłaszcza 

tych, którzy nie szanują własności 

publicznej. Egzekwowanie przepisów  

o ruchu drogowym (prędkość), ale nie 

zaniżanie dozwolonej prędkości jeszcze 

bardziej. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Aktualnie większość placówek użyteczności Państwa propozycja zostanie wzięta  pod 
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publicznej więc korzystam z nich każdego 

dnia, co nie oznacza, że zaspokajają one 

moje potrzeby estetyczne, że czuję się w nich 

bezpiecznie oraz że dotarcie do nich nie 

stanowi problemu. 

uwagę przy planowaniu usług dla ludności na 

terenie Obszaru.  

Czyściej by musiało być, za dużo śmieci  

i spalin. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  

Musiałoby poprawić się bezpieczeństwo. Miasto stara się zapewnić możliwie 

najwyższy stopień bezpieczeństwa na 

ulicach.  

Zadbane otoczenie, dostęp do miejsc 

rekreacyjnych . 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości 

Czystość, bezpieczeństwo, remonty. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. Miasto 

przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Musiałoby być bezpiecznej i więcej lokali 

gastronomicznych, które latem miałyby 

ogródki. 

Miasto stara się zapewnić możliwie 

najwyższy stopień bezpieczeństwa na 

ulicach. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Więcej zieleni. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Więcej miejsc dla interakcji mieszkańców. Miasto w ramach rewitalizacji obszarowej 

będzie planowało powstawanie nowych 

przestrzeni publicznych o wysokiej jakości 

infrastruktury.  

Zrobić porządek z żulerką. Każdy człowiek ma prawo przebywać  

w przestrzeni publicznej. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania z 

szerokiego wachlarza działań pomocowych, 
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będą też znajdować się pod stałą opieką 

pracowników socjalnych.  

Powinna zmienić się mentalność władz 

miasta. Łódź nigdy nie była i nie będzie 

Warszawą, nie podoba mi się kopiowanie 

pomysłów żywcem wziętych ze stolicy. 

Nowa Piotrkowska wygląda jak Nowy Świat, 

a nie jak serce Łodzi. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę.  

Remonty domków na Radogoszczu  

i dokończyć ulice Podbiałową. 

Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 

Więcej skwerów, zieleni, miejsc spotkań  

i imprez plenerowych. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Zamknąć ruch samochodowy, zieleń, drzewa 

przyuliczne, nasadzenia, zielone korytarze, 

zadbane skwery – otwarte dla wszystkich. 

Sensowny i masowy program rewitalizacji 

społecznej dla dzieci i młodzieży z rodzin 

biednych, dysfunkcyjnych, pieniądze na 

kapitał ludzki – to najlepsza inwestycja, 

integrować ich z resztą społeczeństwa. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę przy planowaniu rewitalizacji 

obszarowej.  

Zieleń, uspokojenie ruchu samochodowego  

a nawet całkowite wyeliminowanie 

samochodów. Możliwość bezpiecznego 

przemieszczania się pieszo i rowerem. 

Czyste powietrze. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”. Miasto zauważa 

potrzebę uspokojenia ruchu w centrum.  

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia w 

sprawie szczegółowych rozwiązań w 

zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Docelowa organizacja ruchu i wyznaczenie 

nowego przejścia dla pieszych będzie 

wynikać z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Stan techniczny budynków i dróg. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów (budynków i dróg).  

Nowe bloki, dobry stan, zieleń, miejsca dla Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 
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dzieci i psów. podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Ewentualne urządzenie wydzielonej, 

ogrodzonej przestrzeni dla psów zostanie 

wzięte pod uwagę podczas projektowania 

przebudów terenów publicznych na terenie 

Obszaru.  

Zmniejszenie ruchu poprzez wprowadzenie 

stref wjazdu. 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Wszystkie remonty ulic 

planowane są z uwzględnieniem zasad 

zrównoważonego transportu. Docelowa 

organizacja ruchu będzie wynikać z przyjęcia 

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Łódź byłaby pięknym miastem, gdyby nie 

stare okropne kamienice stojące obok 

ładnych i wyremontowanych. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. W obecnym 

stanie prawnym nie możliwości 

administracyjnego wymuszenia remontów 

budynków znajdujących się w rękach 

prywatnych.  

WSZYSTKO – lepsze połączenia 

komunikacji miejskiej, większe 

bezpieczeństwo, mądrzej rozplanowania sieć 

sklepów, biur i innych działalności. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę przy planowaniu rewitalizacji 

obszarowej. 

Komunikacja miejska jest w stanie bardzo 

opłakanym, wzbogacenie naszego miasta  

w place zabaw, odnowienie parków a także 

budynków. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę przy planowaniu rewitalizacji 

obszarowej. 

Poprawić bezpieczeństwo, wyburzyć slumsy 

i przenieść plebs, najlepiej za miasto, gdyż 

zanieczyszczają miasto, chodniki oplute  

a jednocześnie w okresie letnim strach 

przejść np. ulicą Nawrot, Tuwima i 

Kilińskiego. 

Miasto stara się zapewnić jak najwyższy 

poziom bezpieczeństwa oraz dbania  

o czystość.  

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Czystość! Bezpieczeństwo! Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Czystość i schludność! Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  
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i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Czystość, bezpieczeństwo, warunki 

sanitarno-techniczne (bo są jak w XIX 

wieku). 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Prawie wszystko. Miasto przygotowuje program kompleksowej 

rewitalizacji obszarowej.  

Powinno być czyściej. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Wszystko. Miasto przygotowuje program kompleksowej 

rewitalizacji obszarowej. 

Mniej samochodów, więcej zieleni. Planowane jest porządkowanie istniejącej  

i nasadzanie nowej zieleni, tam gdzie to 

możliwe. Miasto zauważa potrzebę 

uspokojenia ruchu w centrum. Wszystkie 

remonty ulic planowane są z uwzględnieniem 

zasad zrównoważonego transportu. 

Docelowa organizacja ruchu będzie wynikać 

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Więcej placówek na prowadzenie drobnej 

działalności gospodarczej. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Zieleń, ławki, latarnie, fontanny, wodopoje 

dla ludzi, place zabaw. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Więcej ścieżek rowerowych w centrum. Kształt i umiejscowienie infrastruktury  dla 

rowerów będzie wynikiem oddzielnej 

analizy. 

Mogłoby jeździć mniej samochodów  

i tramwaje być cichsze. 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Wszystkie remonty ulic 

planowane są z uwzględnieniem zasad 

zrównoważonego transportu. Docelowa 

organizacja ruchu będzie wynikać z przyjęcia 

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Ładne, wygodne mieszkania, bliskość 

sklepów itp. 

Miasto przygotowuje plany kompleksowej 

rewitalizacji. W ramach działań 

rewitalizacyjnych w Obszarze planowane są 
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remonty należących do Miasta kamienic.  

W ramach tych remontów likwidowane są 

lokale niesamodzielne, a wszystkie 

mieszkania wyposażane są w media takie jak 

centralne ogrzewania, bieżąca woda  

i kanalizacja. Miasto zamierza przeznaczyć 

pewną część lokali w wyremontowanych 

budynkach na lokale usługowe, w których 

mogą mieścić się sklepy czy punkty 

gastronomiczne. 

Ulica Kilińskiego musiałaby się zmienić. Ulica Kilińskiego poddawana jest 

kompleksowemu remontowi.  

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie organizacji ruchu drogowego na 

ul. Kilińskiego, ale założeniem jest, że na 

odcinku od Północnej do al. Piłsudskiego ma 

to być ulica przeznaczona dla komunikacji 

zbiorowej i dla wjazdów docelowych.  

Zezwolenie na spożywanie alkoholu  

w miejscach publicznych. 

Miasto nie planuje tego rodzaju działań. 

Większe bezpieczeństwo i czystość, więcej 

miejskiej zieleni. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Obawiałabym się mieszkania w sąsiedztwie 

osób z patologii. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Tańszy czynsz, ładniejsza zabudowa. Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej.  

Estetyka budynków, czystość chodników, 

więcej zieleni. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

Wyprowadzić element uliczny. Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 
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realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. 

Zrobić z ulicy Piotrkowskiej deptak. Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej. 

Lepszy dostęp samochodem, parkingi. Kwestia dostępności poszczególnych 

obszarów dla ruchu kołowego i szczegółowe 

rozwiązania dotyczące ww. kwestii będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Czystsze powietrze – mniej spalin. Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Wszystkie remonty ulic 

planowane są z uwzględnieniem zasad 

zrównoważonego transportu. Docelowa 

organizacja ruchu będzie wynikać z przyjęcia 

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Poprawa jakości dróg oraz infrastruktury 

przeznaczonej dla pieszych – przejścia dla 

pieszych. 

W ramach rewitalizacji remontowane będą 

ulice oraz chodniki w Obszarze.  

Więcej bezpiecznych punktów 

rozrywkowych (gastronomia, sklepy). 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Wyremontowanie budynków, otwarcie 

nowych instytucji kultury – muzea. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy tworzeniu planów rewitalizacji dla 

Obszaru.  

Odremontować kamienice bo straszą, mało 

jest miejsc dla dzieci. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Planowanych jest także wiele działań 

dotyczących porządkowania przestrzeni,  

w tym doposażenie jej w niezbędne elementy 

małej architektury, w tym urządzenia do 

zabawy dla dzieci.  

Szersze chodniki dla ruchu pieszych, więcej 

zieleni oraz więcej atrakcji np. pubów, 

kawiarni, sklepów. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników, uzupełniane też będzie 

wyposażenie ulic i skwerów w kosze na 

śmieci i kosze na psie odchody.  

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 
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lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. 

Bezpieczeństwo. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach.  

Czystość, odnowienie elewacji, więcej 

zieleni, wyrównanie chodników. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

W ramach działań rewitalizacyjnych Miasto 

remontować będzie miejskie kamienice wraz 

z ich elewacjami. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników, uzupełniane też będzie 

wyposażenie ulic i skwerów w kosze na 

śmieci i kosze na psie odchody.  

Więcej możliwości dla osób młodych, 

większe bezpieczeństwo, zmiana mentalności 

obecnie zamieszkujących mieszkańców, 

którzy są bez perspektyw. 

W ramach działań rewitalizacyjnych Miasto 

tworzy wiele programów kulturalnych  

i edukacyjnych skierowanych do dzieci  

i młodzieży.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  Planowa są także działania 

aktywizujące i wspierające wchodzenie na 

rynek pracy.  

Mieszkam tu właśnie w rewitalizowanej 

kamienicy ale wybieraliśmy okolicę gdzie 

brak jest lokali socjalnych. 

-- 

Więcej zielonych parków, ale takich 

mniejszych aby było bezpieczniej. Odnowić 

stare budynki ale nie w nowoczesny sposób, 

tylko taki, żeby zachować trochę historii. 

W ramach kompleksowych remontów 

kamienic należących do Miasta odtwarzany 

jest możliwie najwierniej istniejący 

wcześniej detal w zależności od dostępnej 

istniejącej dokumentacji projektowej, 

fotograficznej czy rysunkowej. Tam, gdzie to 

możliwe będą prowadzone nasadzenia drzew 

i krzewów. 

Udogodnić życie w mieście dla ludzi 

starszych. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi.  

Czekam na mieszkanie socjalne i nie mogę 

się doczekać, jestem bezdomny, mieszkam 

czasowo. 

Miasto stara się zapewnić lokale socjalne  

w wystarczającej ilości. W ramach działań 
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rewitalizacyjnych realizowane będą szerokie 

programy społeczne uwzględniające pomoc 

społeczną i reintegrację zawodową. 

Unowocześnienie i zwiększenie miejsc pracy 

w Łodzi. 

Miasto nie jest odpowiedzialne za poziom 

nowoczesności miejsc pracy dostępnych  

w Łodzi. Podejmowane są działania mające 

na celu przyciągnie do miasta inwestorów 

tworzących nowe miejsca pracy.  

Musiałoby być czyściej, z ładniejszymi 

podwórzami bo te obecne często straszą  

i śmierdzą. Kamienice powinny być 

odnowione. 

Planowane są remonty kamienic miejskich 

znajdujących się w Obszarze. Podwórza 

przylegające do remontowanych kamienic 

będą przechodziły gruntowną modernizację.  

Stan czystości jest wątpliwy, lepszy stan 

budynków, więcej zieleni, ujednolicenie 

krajobrazu. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

Musi być czyściej i więcej miejsc gdzie 

można w spokoju spędzać czas. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Miejski karnet na bar mleczny. Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu usług dla ludności w 

obszarze.  

Przede wszystkim estetyka obszaru – jeśli nie 

ma pieniędzy na kompleksową rewitalizację 

budynków to przynajmniej regularnie łatajcie 

dziury na drogach. 

Kolorystyka remontowanych kamienic 

będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta. Opracowane będą we współpracy  

z Plastykiem Miasta i Miejskim 

Konserwatorem Zabytków standardy estetyki 

reklam, szyldów ogłoszeniowych itp.  

Odnowić kamienice. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Czystość. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Czystość, psie odchody. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Bezpieczeństwo, czystość, łatwość dojazdu 

do centrum miasta. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Wszystkie remonty ulic planowane są  

z uwzględnieniem zasad zrównoważonego 

transportu. Docelowa organizacja ruchu 

będzie wynikać z przyjęcia i implementacji 
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nowego studium transportowego Miasta. 

Wyburzyć śródmieście i zaprojektować je od 

nowa, mało budynków, dużo drzew, trawy, 

cisza i spokój. 

Miasto nie planuje wyburzania śródmieścia. 

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

Wygląd dzielnicy, dostęp do lokali 

rozrywkowych. 

Kolorystyka remontowanych kamienic 

będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta. Opracowane będą we współpracy  

z Plastykiem Miasta i Miejskim 

Konserwatorem Zabytków standardy estetyki 

reklam, szyldów ogłoszeniowych itp. Miasto 

zamierza przeznaczyć pewną część lokali  

w wyremontowanych budynkach na lokale 

usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Mniej hałasu i zgiełku ulicznego. Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Wszystkie remonty ulic 

planowane są z uwzględnieniem zasad 

zrównoważonego transportu. Docelowa 

organizacja ruchu będzie wynikać z przyjęcia 

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Central – poprawa nawierzchni, chodniki 

fasady budynków (projekty typu mia100 

Kamienic), oprawa świetlna (przyciąga 

uwagę). 

Tereny przylegające do DH Central będą 

remontowane w ramach prac przy trasie  

W-Z.  W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic.  

Większa ilość zieleni. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Jakość dróg i remonty najbardziej 

uszkodzonych kamienic. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic a także sieci 

ulicznej w Obszarze.  

Musiałoby być bardziej bezpiecznie, 

przytulniej. Mniej pijaków, zanieczyszczeń. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  
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Więcej zieleni. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Chciałbym, żeby było bardziej kolorowo, 

schudnie, żeby był mniejszy ruch 

samochodowy. 

Kolorystyka remontowanych kamienic 

będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta. Miasto zauważa potrzebę 

uspokojenia ruchu w centrum.  

Docelowa organizacja ruchu będzie wynikać 

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Odnowienie elewacji i remont części 

wspólnych budynków. Odnowienie 

nawierzchni drogowych (chodniki + ulice). 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty kamienic 

miejskich, w tym ich elewacji;  chodników, 

uzupełniane też będzie wyposażenie ulic  

i skwerów w kosze na śmieci i kosze na psie 

odchody.  

Poprawa bezpieczeństwa pieszych i 

rowerzystów na drogach. Wyciszyć obszar. 

Poprawić stan chodników i ścieżek 

rowerowych. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników, uzupełniane też będzie 

wyposażenie ulic i skwerów w kosze na 

śmieci i kosze na psie odchody. Kształt  

i umiejscowienie infrastruktury dla rowerów 

oraz ciągów pieszych będzie wynikiem 

oddzielnej analizy. 

Większa aktywizacja społeczna, żeby się coś 

działo. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców z 

Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Orlik, plaża, basen, hala sportowa. Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy tworzeniu planu rewitalizacji 

Obszarowej.  

Zwiększyć bezpieczeństwo, udostępnić 

miejsca do zabaw dla dzieci, zwiększyć 

liczbę miejsc w przedszkolach. 

Miasto dokłada wszelkich starań aby 

zapewnić wysoki poziom bezpieczeństwa.  

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci. 

Liczba miejsc a przedszkolach 
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dostosowywana jest do bieżących potrzeb 

mieszkańców.  

Bezpieczeństwo i zieleń. Miasto dokłada wszelkich starań aby 

zapewnić wysoki poziom bezpieczeństwa. 

Powinno być czyściej. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  

Dobre i wieloosobowe mieszkania. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. W ramach 

tych remontów likwidowane są lokale 

niesamodzielne, a wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca woda i kanalizacja.  

Remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic oraz ulic.  

Poprawa wyglądu budynków, remont. 

Pojemniki na surowce. Poprawa czystości 

ulic i chodników. 

W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty należących 

do Miasta kamienic, w tym ich elewacji. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości na 

ulicach. 

Więcej patroli policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Centralne ogrzewanie. W ramach tych remontów  kamienic 

miejskich likwidowane są lokale 

niesamodzielne, a wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca woda i kanalizacja.  

Ładniej wyglądać, być miejscem 

kulturowym, dostęp do szkół i parków oraz 

przedszkoli. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej.  

Chaos we władzach miasta. Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej. 

Rewitalizacja obszarowa. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Chaos we władzach miasta. Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej. 

Musiałoby być bezpiecznie, z drugiej strony 

remont podwórzy i kamienic, które w dużym 

stopniu są w opłakanym stanie 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej. 

Powinni coś zrobić z ludźmi, którzy 

dewastują wszystko, a zwłaszcza to co 

odnowione. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  



 
 

115 
 

Zagospodarowanie terenu przyjaznego do 

zamieszkania, monitoring, patrole policji i 

straży miejskiej. 

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym również uzupełniania 

zabudowy i jej przekształceń, 

uporządkowanie małej architektury i zieleni 

na terenie podwórek należących do Miasta.  

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

Wolałabym poza miasto się wyprowadzić bo 

tu jest drogo, są zanieczyszczenia, psy 

brudzą, nie ma mediów. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. W ramach 

tych remontów likwidowane są lokale 

niesamodzielne, a wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca woda i kanalizacja.  

Więcej przestrzeni dla pieszych, dostępne 

miejsca parkingowe, więcej placów zabaw 

dla dzieci. 

Kwestia dostępności poszczególnych 

obszarów dla pieszych i szczegółowe 

rozwiązania dotyczące ww. kwestii będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  Wszystkie 

remonty ulic planowane są z uwzględnieniem 

zasad zrównoważonego transportu.  

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci.  

Sklepy z przecenioną żywnością. Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy projektowaniu usług dla ludności na 

Obszarze.  

Dobry dojazd, parkingi, dużo zieleni, 

kolorowe klomby kwiatowe, miejsca 

wypoczynku i ławki, place zabaw dla dzieci. 

Szczegółowe rozwiązania dotyczące kwestii 

transportu będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  Docelowa liczba  

i rozmieszczenie miejsc parkingowych 

będzie przedmiotem osobnej analizy.   

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci. 

Musiałaby się zmienić struktura społeczna. W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 
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społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. 

Wyremontować kamienice, obniżyć czynsze, 

duże mieszkania. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy projektowaniu usług dla ludności na 

Obszarze. 

Estetyczna poprawa wizerunku. Kolorystyka remontowanych kamienic 

będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta. Celem działań rewitalizacyjnych jest 

przyciągnięcie do Obszaru większej ilości 

osób, które będą w nim z chęcią przebywać.  

Opracowane będą we współpracy  

z Plastykiem Miasta i Miejskim 

Konserwatorem Zabytków standardy estetyki 

reklam, szyldów ogłoszeniowych itp.  

Nie ma miejsca, by cokolwiek zrobić, ale 

jeśli to: dla dzieci miejsca zabaw, basen. 

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci. 

Czystość, bezpieczeństwo, miła atmosfera, 

więcej przyjemności w przebywaniu na 

miejscu niż obaw przed utratą zdrowia. 

Abym chciała mieszkać – unikatowa 

zabudowa, bezpieczeństwo, cisza (brak 

hałasu). 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Oświetlenie, proste chodniki, toalety 

publiczne, pkt informacyjne, oznaczenia, 

kierunkowskazy, mapy orientacyjne, miejsca 

wsparcia dla starszych, chorych, 

bezdomnych (dokarmianie, kąpiel, pranie 

odzieży), więcej parków, kapliczek, fontann, 

ścieżki rowerowe. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy projektowaniu usług dla ludności na 

Obszarze. 

Brak lokali – knajp, barów, punktów 

rzemieślniczych. Ogólny wygląd dzielnicy. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Łódź to wiocha, to najgorsze miasto w 

Polsce. Brud! Trzeba byłoby je zburzyć i 

wybudować od nowa aby było lepiej. 

Miasto nie planuje tego rodzaju działań.  

Nie mam takich przemyśleń, niech młodzi 

zmieniają. Więcej placówek i instytucji. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy projektowaniu usług dla ludności na 

Obszarze. 

Bezpieczeństwo, jakość budynków, jakość 

ulic i chodników. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty  
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miejskich kamienic, chodników, uzupełniane 

też będzie wyposażenie ulic i skwerów.  

Więcej imprez, żeby turyści też przyjeżdżali. 

Już nawet może być Parada Pedałów. 

Powinno być czyściej – więcej koszy na 

śmieci, wybiegi dla psów, aby nie robiły na 

trawniki. Parkingi podziemne aby auta nie 

stały na chodnikach, więcej parków. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci. 

Jak najszybciej w miarę możliwości 

wprowadzić zmiany. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy projektowaniu usług dla ludności na 

Obszarze. 

Tańszy czynsz powinien być. Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy projektowaniu usług dla ludności na 

Obszarze. 

Wszystkich meneli wyprowadzić. Każdy człowiek ma prawo przebywać  

w przestrzeni publicznej. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. 

Równe chodniki, renowacja śródmieścia. W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty chodników, 

uzupełniane też będzie wyposażenie ulic  

i skwerów w kosze na śmieci i kosze na psie 

odchody.  

Żeby były czyste zadbane kamienice. Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy projektowaniu usług dla ludności na 

Obszarze. 

Nie chciałabym nigdy mieszkać tu, kocham 

Retkinię. 

-- 

Odnowione, odmalowane budynki, więcej 

zieleni, ławek, ciekawych rozwiązań, 

przemyślana lokalizacja sklepów, punktów 

usługowych, dobra i częsta komunikacja  

z centrum do odległych dzielnic Łodzi. 

Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Docelowa organizacja ruchu, w tym układ 

linni transportu publicznego,  będzie wynikać 

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 
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Monitoring. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Więcej zieleni. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Stan pożądany: dobry stan techniczny 

kamienic, ścieżki rowerowe (budowa sieci,  

a nie małych fragmentów), słupki przy 

drogach (brak możliwości wjazdu na chodnik 

samochodem), mała architektura 

(ujednolicone kosze, ławki, słupy 

reklamowe), usunięcie chaosu reklamowego, 

zróżnicowana struktura społeczna (ale nie 

pełna wymiana – gentryfikacja), budowa 

parkingów kubaturowych, ulice  

z uspokojonym ruchem). 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. Planowana 

jest budowa parkingów wielopoziomowych 

w formie budynków uzupełniających pierzeję 

ulic. Kształt i umiejscowienie infrastruktury  

dla rowerów będzie wynikiem oddzielnej 

analizy. 

Opracowane będą we współpracy  

z Plastykiem Miasta i Miejskim 

Konserwatorem Zabytków standardy estetyki 

reklam, szyldów ogłoszeniowych itp.  

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Na tym etapie nie jest możliwe 

stwierdzenie, jakie będą ostateczne 

rozstrzygnięcia w sprawie szczegółowych 

rozwiązań w zakresie bezpieczeństwa ruchu 

drogowego. Docelowa organizacja ruchu i 

wyznaczenie nowego przejścia dla pieszych 

będzie wynikać z przyjęcia i implementacji 

nowego studium transportowego Miasta. 

Musiałoby nie być meneli, pijaków, którzy 

siedzą na każdym rogu czy zaułku. Mniej 

różnych knajp całonocnych i pijalni piwa, 

więcej patroli policji. Likwidacja gryzoni, 

które biegają w biały dzień po podwórkach. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy projektowaniu usług dla ludności na 

Obszarze. 

Więcej ławek, śmietników, kolorowe 

odnowione ławki podgrzewane na zimę, 

kamienice, więcej terenów zieleni, więcej 

straży miejskiej pilnującej porządku na 

ulicach. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu w 

niezbędne elementy małej architektury, w 

tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Zwiększenie obszarów zielonych, Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 
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obsadzonych drzewami, krzewami roślinami 

nietrującymi. Estetyczny wygląd budynków - 

elewacji. W podwórzach utrzymywanie stanu 

sanitarnego. Zainstalowanie fontann i 

publicznych WC. 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty należących 

do Miasta kamienic, w tym ich elewacji oraz 

przylegających podwórek.  

Więcej zieleni oraz bezpieczeństwo. 

Dodatkowo dbanie o porządek (śmieci). 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości 

oraz zapewnić wysoki poziom 

bezpieczeństwa. 

Bezpieczniej, czyściej, taniej (czynsze są 

bardzo duże), więcej koszy i czystych toalet. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy projektowaniu usług dla ludności na 

Obszarze. 

Punktualność tramwajów i autobusów, 

nowszy tabor tramwajowy na Legionów. 

Miasto Łódź stara się, aby komunikacja 

miejska jeździła punktualnie.  

Wprowadzić miejsca pracy. Miasto nie odpowiada za tworzenie miejsc 

pracy. Prowadzone są działania mające 

zachęcać inwestorów oraz lokalnych 

przedsiębiorców do rozwijania swojej 

działalności na terenie Łodzi.  

Kolorowe elewacje i więcej zieleni. W kamienicach należących do miasta  

w obszarze przewidzianym do rewitalizacji 

planowane są generalne remonty, w tym ich 

elewacji. Kolorystyka remontowanych 

kamienic będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 
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nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

 

15. Uwagi do zadań, propozycje modyfikacji zadań lub pomysł na nowe zadania  

w projekcie rewitalizacyjnym. 

 

NUMER 

ZADANIA 

TREŚĆ UWAGI/ 

PROPOZYCJI 

MODYFIKACJI 

ZADANIA 

UZASADNIENIE 

STANOWISKO 

PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

bd 

Centrum ma być wizytówką 

miasta, a straszy. 

Kamienice, podwórka itd. bd 

Państwa sugestia 

zostanie wzięta pod 

uwagę przy 

projektowaniu usług dla 

ludności na Obszarze. 

bd 

Odnowa domków  

i niedokończonych dróg. 

Więcej zieleni przy 

domkach na Radogoszczu. 

bd Uwaga wykracza poza 

zakres konsultacji 

społecznych. 

0 

Remonty powinny być 

wykonywane 

kompleksowo, dokładnie i 

przy zwiększonej kontroli. 

bd Państwa sugestia 

zostanie wzięta pod 

uwagę przy 

projektowaniu usług dla 

ludności na Obszarze. 

bd 

Całe centrum miasta: zieleń 

jako osobny temat.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Całe centrum miasta: 

rewitalizacja społeczna jako 

osobny temat: duży 

program zajęć 

pozalekcyjnych; miejsca 

pracy dla rzeszy 

absolwentów UŁ 

(pedagogiki, 

kulturoznawstwa, animacji) 

+ zatrzymanie dziedziczenia 

biedy i patologii. 

Ponieważ to b. 

ważna kwestia dla 

życia i zdrowia 

mieszkańców 

(zdrowy 

mikroklimat 

gwarantują drzewa 

i zielone skwery). 

 

Istniejąca na terenie 

Obszaru zieleń będzie 

podlegać 

uporządkowaniu  

i doposażeniu  

w niezbędne elementy 

małej architektury,  

w tym ławki, kosze na 

śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. 

Przewidziano tworzenie 

w razie możliwości 

nowych terenów 

zielonych – m.in.  

w postaci tworzenia 

nowych skwerów, 

nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych 

ścian”.  

Miasto przygotowuje się 

do prowadzenia 

kompleksowej 

rewitalizacji wybranych 

obszarów 

uwzględniającej aspekty 
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społeczne. 

 

13 (Jaracza 

40) 

Miejsce na stworzenie 

przejścia do budynków 

Wydziału Ekonomiczno-

Socjologicznego. 

 

 

 

To byłoby 

przykładowe 

przejście wewnątrz 

kwartału. 

 

Państwa sugestia 

zostanie wzięta pod 

uwagę przy 

projektowaniu usług dla 

ludności na Obszarze. 

13 

(Piramowicza, 

POW) 

Woonerfy. 

 

Uspokojenie ruchu, 

przestrzeń do 

życia. 

 

Miasto zauważa 

potrzebę uspokojenia 

ruchu w centrum. 

Docelowa organizacja 

ruchu i wyznaczenie 

nowego przejścia dla 

pieszych będzie wynikać 

z przyjęcia  

i implementacji nowego 

studium transportowego 

Miasta. 

13 (Jaracza) 

Uspokojenie ruchu - 

wprowadzenie wysp 

spowalniających ruch, w 

tym wysp z drzewami. 

 

Uspokojenie ruchu, 

przestrzeń do 

życia. 

Miasto zauważa 

potrzebę uspokojenia 

ruchu w centrum.  

Na tym etapie nie jest 

możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne 

rozstrzygnięcia w 

sprawie szczegółowych 

rozwiązań w zakresie 

bezpieczeństwa ruchu 

drogowego. Docelowa 

organizacja ruchu  

i wyznaczenie nowego 

przejścia dla pieszych 

będzie wynikać  

z przyjęcia 

i implementacji nowego 

studium transportowego 

Miasta.  

13.9 

Oświetlenie, miejsca dla 

rowerów. 

 

bd W ramach przebudów 

przestrzeni publicznych 

ich oświetlenie 

projektowane jest tak, 

aby zapewnić 

maksymalną ilość 

światła.  

Kształt i umiejscowienie 

infrastruktury  dla 

rowerów będzie 
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wynikiem oddzielnej 

analizy. 

13.10 

Budowa sygnalizacji. 

 

bd Na tym etapie nie jest 

możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne 

rozstrzygnięcia  

w sprawie 

szczegółowych 

rozwiązań w zakresie 

bezpieczeństwa ruchu 

drogowego jednak 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę przy planowaniu  

rozwiązań 

transportowych  

w Obszarze 

13.11, 13.14 

Więcej roślin, zieleni. bd Istniejąca na terenie 

Obszaru zieleń będzie 

podlegać 

uporządkowaniu  

i doposażeniu  

w niezbędne elementy 

małej architektury,  

w tym ławki, kosze na 

śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. 

Przewidziano tworzenie 

w razie możliwości 

nowych terenów 

zielonych – m.in.  

w postaci tworzenia 

nowych skwerów, 

nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych 

ścian”.  

bd 

1. Przede wszystkim 

powiększanie terenów 

zielonych (a nie wycinanie 

drzew!) i rekreacyjnych. 

2. Walka  

z zanieczyszczaniem 

terenów przez psy  

i wprowadzenie podatku od 

psów. 

 

Zaproponowane 

zmiany - niezbędne 

dla cywilizowanej 

aglomeracji. 

Państwa sugestia 

zostanie wzięta pod 

uwagę przy 

projektowaniu usług dla 

ludności na Obszarze. 

0 

Proponuję odstąpić od 

budowy wielopoziomowego 

parkingu przy  

bd Docelowa liczba  

i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie 
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ul. Piotrkowskiej 94. Hałas  

i spaliny spowodują 

ucieczkę mieszkańców z 

okolicznych budynków i 

zwiększą zagrożenie dla 

pieszych. 

przedmiotem osobnej 

analizy.   

bd 

Opieka nad ptakami 

miejskimi  (pożyteczne  

i lubiane istoty). Należy 

zapewnić im miejsca 

lęgowe, nadzór ornitologa. 

Niedobrym rozwiązaniem 

są szpilki na fasadach 

remontowanych kamienie 

na które nabijają się gołębie 

- barbarzyństwo. 

bd Państwa sugestia 

zostanie wzięta pod 

uwagę przy 

projektowaniu usług dla 

ludności na Obszarze. 

bd 

Basen 

 

Brak w pobliżu. Państwa sugestia 

zostanie wzięta pod 

uwagę przy 

projektowaniu usług dla 

ludności na Obszarze. 

1 

Proszę również zająć się 

mieszkaniami Włókiennicza 

10, ponieważ kwater. 

odpowiada za ten dom i 

wszystko robi za 

właściciela. Jak 

przyjmowałam był dom 

kwaterunkowy, a nie 

prywatny i nikt mnie się nie 

pytał, czy chcę czy nie, nie 

proponowano mi w zamian 

- nie było wyboru. Czynsz 

płacę 8 zł za metr, a nie 

mam ogrzewania, tylko 

zimną wodę i gaz. 

bd Budynek prywatny, brak 

możliwości działania ze 

strony Miasta. 

0 

Polesie: więcej świateł, 

zakazać samochodom 

osobowym przejazdu  

ul. Tuwima i puścić 

autobusy 

 

Są duże korki 

uliczne. 

Miasto zauważa 

potrzebę uspokojenia 

ruchu w centrum. 

Wszystkie remonty ulic 

planowane są  

z uwzględnieniem zasad 

zrównoważonego 

transportu. Docelowa 

organizacja ruchu będzie 

wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego 

studium transportowego 

Miasta. 
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bd 

Piotrkowska od Żwirki: 

plastikowe listwy grożące 

życiu obywateli (wiem, że 

to nie jest to na przejściu 

dla pieszych, ale utrata 

życia za takie przewinienie 

jest za duża). Wiem, co 

piszę, bo sama się 

przewróciłam i dotkliwie 

potłukłam; miałam 

szczęście, że nie jechał 

tramwaj. 

bd Uwaga wykracza poza 

zakres konsultacji 

społecznych. 

10 

Działka przylegająca do  

ul. Mickiewicza: budowa 

"okrętu" między 

Piotrkowską, Kościuszki  

i Mickiewicza, w którym 

mieściłoby się dużo 

sklepów, kin, miejsc 

rozrywkowych, restauracji, 

pubów itp. 

 

Łódź stanęłaby 

dzięki temu na 

równi z Warszawą 

i innymi wielkimi 

miastami. 

Uwaga wykracza poza 

zakres konsultacji 

społecznych. 

Wszystkie. 

Jak najwięcej krzewów  

i trawników z kwiatami  

(i drzew), zarówno na 

podwórzach, jak i na 

ulicach. Takich krzewów, 

trawników i drzew, które 

kwitną w różnych porach 

roku, tak aby zieleń i kwiaty 

tworzyły w różnych porach 

roku ciekawą przestrzeń. 

Radość. Inspiracja 

do życia  

i działania, do 

tworzenia, do 

kontaktów z 

innymi. 

Istniejąca na terenie 

Obszaru zieleń będzie 

podlegać 

uporządkowaniu 

 i doposażeniu w 

niezbędne elementy 

małej architektury,  

w tym ławki, kosze na 

śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. 

Przewidziano tworzenie 

w razie możliwości 

nowych terenów 

zielonych – m.in.  

w postaci tworzenia 

nowych skwerów, 

nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych 

ścian”.  

16 

Remont nawierzchni 

drogowej i tramwajowej  

ul. Legionów. 

 

Podniesienie 

komfortu 

podróżowania. 

 

Jezdnia przewidziana do 

remontu w ramach 

rewitalizacji obszarowej. 

9 

Przywrócenie dawnego 

charakteru skweru przy 

dawnej dużej synagodze 

(róg Kościuszki  

Podniesienie 

atrakcyjności i 

funkcjonalności 

użytkowej oraz 

Działka stanowi 

własność prywatną  

i jako taka nie podlega 

władztwu gminy. 
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i Narutowicza/Zielonej. 

 

Uzasadnienie: 

przeciwdziałanie "korkom" 

tramwajów w kierunku 

Ronda Solidarności. 

turystycznej tego 

obszaru + 

przywrócenie 

historycznej roli. 

 

12, 17: 

Remont nawierzchni  

ul. Pomorskiej i Rewolucji 

wraz ze zmianą układu 

drogowego/tramwajowego. 

Przeciwdziałanie 

"korkom" 

tramwajów w 

kierunku Ronda 

Solidarności. 

Jezdnia przewidziana do 

remontu w ramach 

rewitalizacji obszarowej. 

0 

Tworzenie parków 

kieszonkowych na terenie 

pustych działek. 

 

Klepiska by nie 

straszyły. 

Wszystkie 

niezabudowane place 

należące do Miasta na 

terenie Obszaru zostaną 

zagospodarowane, a ich 

docelowe funkcje 

wskażą przyszłe 

opracowania.  

bd 

Jak się zabieramy za 

porządek od Śródmieścia to 

myślimy też o innych 

dzielnicach. 

bd Państwa sugestia 

zostanie wzięta pod 

uwagę przy planowaniu 

rewitalizacji obszarowej.  

3.15 

Rewitalizacja Parku 

Moniuszki. Dodatkowo 

bardzo potrzebnym 

elementem jest porządny 

plac zabaw z ławkami dla 

rodziców, huśtawkami, 

piaskownicą, toaletą, 

oświetleniem 

Uzasadnienie:  

w Śródmieściu jest teraz 

bardzo dużo matek z 

dziećmi i jest potrzeba na 

takie miejsce w którym 

dzieci mogą spędzić czas na 

zabawie na powietrzu - 

brakuje takiego miejsca. 

Częste wypadki i 

zatłoczone 

skrzyżowanie. 

Teren parku im. 

Moniuszki będzie 

uporządkowany. 

Kwestia  chodników, 

nasadzeń drzew 

 i krzewów, 

kształtowania zieleni  

i uzupełnienia małej 

architektury 

szczegółowo będą 

rozwiązywane podczas 

tworzenia projektu 

renowacji parku. 

bd 

Tworzyć publiczne łaźnie i 

pralnie. 

 

Dużo starych 

mieszkań bez 

łazienek. 

Państwa sugestia 

zostanie wzięta pod 

uwagę przy planowaniu 

rewitalizacji obszarowej. 

bd 

Rozważyć na etapie prac 

budowlanych podlewanie 

terenów zielonych. 

bd Państwa sugestia 

zostanie wzięta pod 

uwagę przy planowaniu 

rewitalizacji obszarowej. 

18 
Większej ilości obiektów 

sportowych, siłownia. 

Zbyt mała ilość 

obiektów 

Państwa sugestia 

zostanie wzięta pod 
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 sportowych, a 

"sport to zdrowie". 

uwagę przy planowaniu 

rewitalizacji obszarowej. 

bd 

Nie tylko remont elewacji 

ale i remont mieszkań z 

pełnym wyposażeniem 

(C.O, woda miejska, 

łazienki) 

bd W ramach działań 

rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane 

są remonty należących 

do Miasta kamienic.  

W ramach tych 

remontów likwidowane 

są lokale 

niesamodzielne,  

a wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media 

takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca 

woda i kanalizacja.  

18 

Infrastruktura dla dzieci. 

 

Bo nie mają gdzie 

się bezpiecznie 

bawić. 

W ramach programu 

rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi 

planowanych jest wiele 

działań dotyczących 

porządkowania 

przestrzeni, w tym 

doposażenie jej w 

niezbędne elementy 

małej architektury,  

w tym urządzenia do 

zabawy dla dzieci, kosze 

na psie odchody czy 

ławki.  

18 

Więcej wybiegów dla psów. 

 

Nie ma gdzie 

chodzić z psem. 

Ewentualne urządzenie 

wydzielonej, ogrodzonej 

przestrzeni dla psów 

zostanie wzięte pod 

uwagę podczas 

projektowania 

przebudów terenów 

publicznych na terenie 

Obszaru.  

8 

Światła i pasy na rogu 

Legionów i Żeromskiego. 

 

bd Docelowa organizacja 

ruchu będzie wynikać  

z przyjęcia  

i implementacji nowego 

studium transportowego 

Miasta jednak Państwa 

sugestia zostanie wzięta 

pod uwagę przy 
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planowaniu rewitalizacji 

obszarowej. 

Na tym etapie nie jest 

możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne 

rozstrzygnięcia w 

sprawie szczegółowych 

rozwiązań w zakresie 

bezpieczeństwa ruchu 

drogowego.  

bd 

Centrum: ma być 

wizytówką miasta,  

a straszy. Kamienice, 

podwórka itd. 

bd Miasto przygotowuje się 

do prowadzenia 

kompleksowej 

rewitalizacji wybranych 

obszarów obejmującej 

remonty kamienic 

miejskich i podwórek.  

 

16. Inne uwagi, postulaty oraz propozycje. 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Ścieżki rowerowe, stojaki na rowery, skwery 

dla psów. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie ścieżek 

rowerowych, a także sposób prowadzenia  

i separacji ruchu rowerowego będzie 

wynikać z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Ewentualne urządzenie wydzielonej, 

ogrodzonej przestrzeni dla psów zostanie 

wzięte pod uwagę podczas projektowania 

przebudów terenów publicznych na terenie 

Obszaru. Ewentualne urządzenie 

wydzielonej, ogrodzonej przestrzeni dla 

psów zostanie wzięte pod uwagę podczas 

projektowania przebudów terenów 

publicznych na terenie Obszaru. 

Więcej ścieżek rowerowych, dostępniejsze 

parkingi, stojaki dla rowerów, wybiegi dla 

psów. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie ścieżek 

rowerowych, a także sposób prowadzenia  

i separacji ruchu rowerowego będzie 

wynikać z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Ewentualne urządzenie wydzielonej, 

ogrodzonej przestrzeni dla psów zostanie 

wzięte pod uwagę podczas projektowania 

przebudów terenów publicznych na terenie 

Obszaru.  

Wybiegi dla psów, specjalne kosze na 

odchody, egzekwowanie przez służby 

Ewentualne urządzenie wydzielonej, 

ogrodzonej przestrzeni dla psów zostanie 
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porządkowe przepisów co do 

zanieczyszczenia chodników i skwerów 

przez psy. 

wzięte pod uwagę podczas projektowania 

przebudów terenów publicznych na terenie 

Obszaru.  

Ścieżki rowerowe, rowery do wynajęcia, 

parking podziemny, metro. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie ścieżek 

rowerowych, a także sposób prowadzenia  

i separacji ruchu rowerowego, rozwiązania  

w zakresie transportu publicznego   

i umiejscowienie parkingów będą wynikać  

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. Docelowa liczba  

i rozmieszczenie miejsc parkingowych 

będzie przedmiotem osobnej analizy.   

Miasto Łódź nie planuje budowy metra.  

Skwerki i wybiegi dla psów. Egzekwowanie 

od właścicieli sprzątania po psach (duże 

kary). Więcej ścieżek rowerowych i stojaków 

na rowery. 

Ewentualne urządzenie wydzielonej, 

ogrodzonej przestrzeni dla psów zostanie 

wzięte pod uwagę podczas projektowania 

przebudów terenów publicznych na terenie 

Obszaru. Docelowa liczba i rozmieszczenie 

ścieżek rowerowych, stojaków rowerowych  

a także sposób prowadzenia i separacji ruchu 

rowerowego będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Więcej miejsc parkingowych, bo nie ma 

gdzie auta zostawić. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Rozszerzenie rewitalizacji o sąsiednie 

dzielnice. 

Miasto w najbliższym, okresie nie planuje 

tego typu działań co związane jest  

z dostępnością środków finansowych na ten 

cel.  

Orliki, baseny, figloraj, bramy  

z domofonami, monitoring. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej. 

Przestańmy naśladować Warszawę, Łódź jest 

innym tworem i nigdy nie będzie stolicą. 

Wzorujmy się na innych miastach: Wrocław, 

Poznań czy piękna Gdynia. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej. 

Spóźniająca się komunikacja miejska. Nie 

można jej zaufać, bo żeby dojechać gdzieś na 

czas, trzeba wyjść 2 terminy 

autobusu/tramwaju wcześniej. Poza tym 

popieram całkowite udostępnienie buspasa 

motocyklistom. 

Miasto Łódź stara się, aby komunikacja 

miejska jeździła punktualnie. Rozwiązania 

związane z organizacja ruchu będą 

przedmiotem osobnej analizy.  

Uważam, że powinno się usprawnić 

komunikację miejską i zaktualizować plany 

jazdy. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Samo zrewitalizowanie obiektu nie 

przyniesie korzyści jeśli nie przywrócimy mu 

funkcji lub nie zadamy nowych funkcji  

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej. 
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w społeczeństwie. 

Prosiłbym o parki dla mieszkańców domków 

na Radogoszczu. 

Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 

Rewitalizacja środowiska przyrodniczego, 

nasadzenia, drzewa, dbałość o zieleń, 

ogrodzenie, trawników, skwerów – ochrona 

przed autami rozjeżdżającymi zieleń w 

naszym mieście, zatrzymanie ruchu 

samochodowego, rewitalizacja społeczna. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Wszystkie remonty ulic 

planowane są z uwzględnieniem zasad 

zrównoważonego transportu. Docelowa 

organizacja ruchu będzie wynikać z przyjęcia 

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów obejmującej aspekty społeczne.  

Potrzebne są atrakcyjne przestrzenie 

publiczne, z zielenią, bez samochodów, 

wewnątrz kwartałów. 

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Planowane są nowe przejścia wewnątrz 

kwartałów mające na celu otwarcie ich 

wnętrz, uporządkowana też będzie mała 

architektura i zieleń na terenie podwórek 

należących do Miasta.  

Więcej woonerfów. Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej. 

Mniej remontów, które są niepotrzebne. W 

Łodzi jest tyle miejsc, które wymagają 

poprawy, a budowana jest trasa W-Z, która 

była w całkiem dobrym stanie. Niech 

pieniądze będą wydawane na rzeczy 

naprawdę wymagające poprawy. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej. 

Nie ma nic, należy zmienić wszystko. Dodać 

więcej zieleni, parków, placów zabaw. 

Remonty ogólne. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 
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nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Zagospodarowanie ulicy Tuwima w 

szczególności od numeru 53 w górę np. 

poprzez remonty, nowych ławeczek, więcej 

skwerków gdzie ludzie będą mogli sobie 

usiąść. Wyburzenie slumsów gdyż po prostu 

szpecą i odstraszają przyjezdnych. 

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Zanieczyszczone miasto – zatrudnić 

dozorców. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu usług dla ludności  

w Obszarze.   

Więcej miejsc odpoczynkowych tzn. kwiaty, 

klomby, ławki. Wypożyczalnia rowerów, 

ścieżki rowerowe, więcej imprez 

rozrywkowych, kulturalnych. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Kształt i umiejscowienie infrastruktury  dla 

rowerów będzie wynikiem oddzielnej 

analizy. 

Świetlice socjalne dla bezrobotnych, potem 

praca, nauka nowych zawodów, fajranty 

łódzkie dla dzieci, środowiskowe świetlice. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. 

Łódź potrzebuje obwodnicy (zmniejszy to 

ruch w centrum). 

Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 

Na Piłsudskiego drzewa posadzić bo jest sam 

beton. 

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Otoczenie opieką jerzyków, są to ptaki 

gniazdujące w starych kamienicach, bardzo 

pożyteczne (zjadają komary). Należy 

montować budki na remontowanych 

ścianach, żeby zrekompensować utratę ich 

miejsc lęgowych, powinno ich być więcej 

również wróble powinny być otoczone 

opieką (budki). 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej. 



 
 

131 
 

Poprawa dbałości o obszar chroniony Lasu 

Łagiewnickiego - zmniejszenie ilości 

możliwego przejazdu przez te tereny dla 

samochodów osobowych jak i ciężarowych. 

Las Łagiewnicki powinien być lepiej 

chroniony przed degradacją. 

Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 

Poprawić bezpieczeństwo, place zabaw są 

dewastowane albo niedostosowane do wieku 

dzieci albo niebezpiecznie zbudowane. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej. 

Proszę jeszcze raz porozmawiać z nami i 

zaproponować jakąś sensowną propozycję. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej. 

Place zabaw, więcej ławeczek. W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Usunąć kolorowe i jaskrawe szyldy ze 

sklepów. Wszystkie kamienice, sklepy i ulice 

pomalować w jednolitej koloryzacji. 

Kolorystyka remontowanych kamienic 

będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta. Opracowane będą we współpracy  

z Plastykiem Miasta i Miejskim 

Konserwatorem Zabytków standardy estetyki 

reklam, szyldów ogłoszeniowych itp.  

Źle przeprowadzona prywatyzacja 

doprowadziła do likwidacji miejsc pracy, co 

za tym idzie młodzi ludzie powyjeżdżali za 

chlebem (jak mówił Cyceron "tam ojczyzna - 

gdzie dobrze"), pozostali ludzie starzeją się. 

Trzeba produkować, szukać rynków zbytu, 

zarabiać, ludzie mają pracę wówczas kupują 

usługi i koniunktura się nakręca, wszystko 

uczciwie oczywiście i bez przekrętów, ale po 

takim zniszczeniu trudno coś takiego zrobić 

– odtworzyć to wszystko. Bardzo dobrze – 

ładne ulice, nowe elewacje, ale z tego chleba 

nie ma bo to szybko ponownie zniszczeje. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej. 

Miejsca – place zabaw dla dzieci, więcej 

służb porządkowych. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej. 

Więcej placów zabaw dla dzieci, trawniki i 

zieleńce, odnowienie parków m.in. amfiteatr. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 
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czy tzw. „zielonych ścian”.  

Fontanna na Placu Dąbrowskiego mi się nie 

podoba. Można by zrobić tam ogródek 

zieleni. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej. 

Łódź wygląda coraz ładniej i zmiany idą  

w dobrym kierunku. Można poprawić stan 

chodników, nie jest on najlepszy. 

W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty chodników, 

uzupełniane też będzie wyposażenie ulic  

i skwerów w kosze na śmieci i kosze na psie 

odchody.  

Fatalnie w mieście działa sygnalizacja 

świetlna. Jest źle wyregulowana, traci się 

dużo czasu, uciekają autobusy i tramwaje. 

Regulowanie sygnalizacji dla pieszych np. 

róg Piotrkowskiej Radwańskiej Brzeźnej jest 

kompletną pomyłką. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej. 

Północna 23 są stuletnie drzwi. Nigdy ich 

administracja nie wymieniała. Drzwi 

otwierają się na zewnątrz. Proszę to 

wymienić! 

Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 

Na ul. Strzelców Kaniowskich znajduje się 

ponad stuletni budynek. Jest on w okropnym 

stanie i powinno to ulec zmianie. Powinno 

się zapewnić ludziom gaz i toalety oraz 

poprawić ogólny stan budynku. Zadbać o 

jakość usług administracji i dobór personelu 

w administracji. 

Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 

Narutowicza 32, Legionów 148 (i okolice). 

Kompleksowy remont ul. Piotrkowskiej 

(kolorowa kostka brukowa). Nietrafione 

inwestycje na Piłsudskiego (węzeł 

komunikacyjny). Fontanna na Placu 

Dąbrowskiego powinna zostać 

przebudowana. Łodzi brakuje klimatu. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej. 

Centrum sportowo-rekreacyjne w 

śródmieściu. Basen, korty, boiska, boisko do 

gry w siatkówkę plażową. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu usług dla ludności  

w Obszarze. 

Metro, klub sportowy dla dzieci. Miasto Łódź nie planuje budowy metra.  

 

Parki dla mieszkańców a nie na psie 

odchody, dotyczy to również ulic, 

chodników, skwerów, właściciele sprzątają 

po swych pupilach albo płacą podatek, aby 

robiły to odpowiednie służby. My za 

korzystanie z kanalizacji płacimy. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej. 

Przede wszystkim nawierzchnia, chodniki, 

trawniki, przy samym centrum. Piotrkowska 

jest pięknym wzorem. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników, uzupełniane też będzie 

wyposażenie ulic i skwerów, porządkowana 

zieleń przyuliczna.  



 
 

133 
 

Poprawić sygnalizację świetlną na 

skrzyżowaniach (synchronizacja). 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego.  

Ścieżki rowerowe. Kształt i umiejscowienie infrastruktury  dla 

rowerów będzie wynikiem oddzielnej 

analizy. 

Dużo większe poinformowanie 

dotychczasowych mieszkańców o planach 

dotyczących rewitalizacji. Zapewnienie 

większego bezpieczeństwa powrotu dla 

mieszkańców terenów objętych rewitalizacją. 

Uszczegółowienie zasad wykupu mieszkań 

po rewitalizacji. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu usług dla ludności  

w Obszarze. 

Przy remoncie linii kolejowej do Dworca 

Fabrycznego wziąć pod uwagę postulat 

mieszkańców o mniejszej wycince drzew 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej.. 

Rowerzyści pod prąd (kontrapasy), 

woonerfy, skwery z ławkami, place zabaw, 

kosze na śmieci. 

Kształt i umiejscowienie infrastruktury  dla 

rowerów będzie wynikiem oddzielnej 

analizy. W ramach programu rewitalizacji 

obszarowej centrum Łodzi planowanych jest 

wiele działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym również doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Więcej woonerfów w centrum, wytyczenie 

dróg rowerowych, zastosowanie kontrapasów 

na wszystkich jezdniach jednokierunkowych. 

Kształt i umiejscowienie infrastruktury  dla 

rowerów będzie wynikiem oddzielnej 

analizy. 

Więcej ścieżek rowerowych Kształt i umiejscowienie infrastruktury  dla 

rowerów będzie wynikiem oddzielnej 

analizy. 

Co z kamienicą Jaracza 37? Budynek nie jest przewidziany do remontu  

w ramach programu rewitalizacji obszarowej. 

Brak toalet miejskich na terenie całego 

centrum. 

Państwa uwaga zostanie uwzględniona 

podczas planowania rewitalizacji 

obszarowej.  

Polesie włączyć do remontów, brak planów 

działania racjonalnych. Najpierw sadzą 

drzewa, potem remontują kamienice, a 

drzewa się niszczą od tego. 

Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 

Więcej zieleni, boisk i placów zabaw dla 

dzieci. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 
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nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Park w śródmieściu, place zabaw dla dzieci, 

darmowe imprezy kulturalne. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej. 

Mniej muzeów, więcej wydatków na cele, 

obiekty przydatne dla każdego. 

Reaktywować dom młodzieży jak był przy 

ul. Moniuszki z pracowniami technicznymi. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej. 

W szkołach więcej psychologów i kuratorów, 

klasy segregujące dzieci (separowanie 

patologii), lepiej wykształceni nauczyciele, 

lepsze wykształcenie dzieci, dofinansowania 

bibliotek, deptaki, ławki, skwery, miejsca do 

zostawienia rowerów, zabezpieczenie przejść 

dla pieszych, pkt doradztwa prawnego i 

pracy dla najbiedniejszych. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

segregacji, w szczególności dzieci.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania z 

szerokiego wachlarza działań pomocowych, 

będą też znajdować się pod stałą opieką 

pracowników socjalnych.  

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Pomoc socjalna dla mieszkańców w trudnej 

sytuacji, pomoc w odnalezieniu pracy. 

Starszych nie stać na leki. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Częstsze wywożenie śmieci. Miasto dokłada działań aby utrzymać 

czystość.  

Mało smacznej, polskiej gastronomii jest na 

ul Piotrkowskiej. 

Miasto nie ma wpływu na charakter i jakość 

usług gastronomicznych.  

Więcej basenów i parków rozrywki. Nie ma możliwości lokowania tego typu 

obiektów w obszarze rewitalizowanym. 

Domy, które są w ciągu ostatnich lat 

wyremontowane są już w kiepskim stanie – 

zaczynają się już rozpadać. Na ul 

Żeromskiego posadzono drzewa, 

zainstalowane nowe wiaty przystankowe, ale 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej. 
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brak koszy na śmieci. 

Należy wybudować więcej parkingów. Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Obniżenie czynszów w starszych 

kamienicach. Zadbanie o klatki schodowe, 

bo na niektóre aż strach wejść. Ustawienie 

koszy na śmieci na chodnikach, które 

sprzątałyby służby miejskie. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej. 

Nie podobają mi się „dzikie parkingi”, wolne 

pola pomiędzy kamienicami, brak 

oświetlenia w bramach, panowie kloszardzi 

w bramach, denerwują mnie sklepy za „5 zł” 

na Piotrkowskiej - głównej ulicy 

reprezentacyjnej. Właściciele nie sprzątają 

po psach kup! Brak śmietników na odchody. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej. 

Tajne patrole wyłapujące osoby, które nie 

sprzątają po swoim psie. 

Miasto nie planuje tego rodzaju działań.  

 

Propozycje dotyczące obszaru numer  9 

 

8. Co by Pani/Pan chciała/chciał zmienić, aby poprawić ogólny stan budynków, które 

znajdują się w tym obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Remont elewacji. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remonty, eksmisje niepłacących 

Więcej patroli. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Pomalować na różne kolory lub odnowić 

zabytki. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  Kolorystyka remontowanych 

kamienic będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta.  

Przeprowadzić niezbędne remonty 

budynków, podwórek oraz ulic i chodników. 

Zwracać uwagę kto zasiedla budynki. 

Wprowadzić miejsca wypoczynku 

mieszkańców na skwerach w otoczeniu 

zieleni. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  W ramach działań 

rewitalizacyjnych w Obszarze planowane są 

remonty chodników, uzupełniane też będzie 

wyposażenie ulic i skwerów w kosze na 
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śmieci i kosze na psie odchody.  

Rozbudowane będą w miarę możliwości 

tereny zieleni urządzonej. 

Kompletny remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remont kapitalny, unicestwienie. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  Jednym z celów działań 

rewitalizacyjnych jest zahamowanie robót 

wyburzeniowych i rozbieranie jedynie tych 

budynków, których stan techniczny jest bardzo 

zły i których adaptacja na cele mieszkalne bądź 

użytkowe byłaby trudna lub niemożliwa. 

Wymagają renowacji. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Rozebrać walące się rudery a postawić nowe. Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Piękne i zabytkowe kamienice 

zrewitalizować. Zrobić nowe mieszkania na 

miarę dzisiejszych potrzeb. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Solidnych wykonawców i dobrego 

inspektora nadzoru. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej. 

Wszystko. Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej. 

Można by je pomalować no i oczywiście 

odremontować zarówno z wierzchu jak i w 

środku np. klatki schodowe. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remont kompleksowy budynków. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Całkowity remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   
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Wyremontować pustostany, dawać ludziom 

mieszkania, bo dużo ich stoi odłogiem. 

Należące do Miasta pustostany będą 

remontowane i ponownie zasiedlane. .   

Odnowienie elewacji. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remont kamienic oraz podwórek. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Renowacja kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Zdecydowanie remontować. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remont elewacji, domofony. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

domofonów, monitoringu , bram (i ich 

zamykania na noc) będzie określony podczas 

tworzenia projektu przebudowy konkretnego 

podwórza. 

Ratować te, które rokują swoim stanem 

możliwość szybkiego remontu. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Generalne remonty kamienic, nie tylko 

należących do miasta, ale i pomoc 

wspólnotom w wyremontowaniu kamienic. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Opracowywany jest katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot mieszkaniowych, 

który będzie powszechnie i łatwo dostępny.  

 

Remontować całe Kilińskiego całe się 

rozsypuje.  

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej. 

Proponuję stworzyć program pomocowy dla 

właścicieli nieruchomości. Wsparcie – 

dofinansowania celem remontu – zwłaszcza 

frontów (aspekt wizualny) i 

Opracowywany jest katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot mieszkaniowych, 

który będzie powszechnie i łatwo dostępny.  
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termomodernizacji. Problemem jest też 

zbytnie rozdrobnienie i niejasna struktura 

własności nieruchomości. 

Remont budynku całościowy. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Generalna rekonstrukcja budynków 

zabytkowych, rozbiór pomyłek z czasów 

komuny. 

Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

przy planowaniu rewitalizacji obszarowej. 

Odnowienie budynków. Umieszczenie 

centrów kultury i sztuki. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

 

Wyburzyć stare kamienice i wyprowadzić 

mieszkańców. 

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych.  

Remont elewacji, chodników 

Zastąpienie pieców węglowych – centralnym 

ogrzewaniem (czad!). 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

kompleksowe należących do miasta  

kamienic  (w tym ich elewacji), chodników.  

W ramach tych remontów likwidowane są 

lokale niesamodzielne, a wszystkie 

mieszkania wyposażane są w media takie jak 

centralne ogrzewania, bieżąca woda i 

kanalizacja.  

Jak najbardziej remontować, co tylko jest 

możliwe. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Generalny remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Likwidacja napisów (graffiti) na budynkach. 

Zmniejszenie ilości reklam na budynkach. 

Jednolite kolory jasne z mocnym akcentem. 

Kolorystyka remontowanych kamienic 

będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta. Opracowane będą we współpracy  

z Plastykiem Miasta i Miejskim 

Konserwatorem Zabytków standardy estetyki 

reklam, szyldów ogłoszeniowych itp. 

Remonty + monitoring w nieruchomościach 

komunalnych. Uważam, że tylko to może 

zniechęcić potencjalnych wandali. 

W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty należących 

do Miasta kamienic, w tym ich elewacji.   

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 
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Dużo remontów, wysiedlenie lokatorów 

niepłacących czynszu. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

Przede wszystkim „zmusić” prywatnych 

właścicieli kamienic do nie tylko 

utrzymywania stanu do zamieszkania, ale 

także „godnego” zamieszkania dla lokatorów 

(instalacje gazowe, hydraulika, centralne 

ogrzewanie itp.). 

W obecnym stanie prawnym nie możliwości 

administracyjnego wymuszenia remontów 

budynków znajdujących się w rękach 

prywatnych.  

 

Remonty z naciskiem na elewacje. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remont większości budynków mieszkalnych. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remonty, wyburzenie poprzecznej części  

kamienicy. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Zatrudnić dozorców w każdej kamienicy. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Usunięcie szpecących reklam! 

Postarać się by odrestaurować je zgodnie  

z tym co było. 

Opracowane będą we współpracy  

z Plastykiem Miasta i Miejskim 

Konserwatorem Zabytków standardy estetyki 

reklam, szyldów ogłoszeniowych itp.  

- Remonty kamienic (elewacje, przejazdy 

bramowe, podwórza) 

- Ujednolicenie stolarki okiennej w obrębie 

elewacji 

- Ujednolicenie i ograniczenie do minimum 

reklam na elewacjach 

- Pilnowanie porządku i czystości na ulicach 

i w przestrzeni publicznej. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji oraz przylegających podwórek.  

Opracowane będą we współpracy  

z Plastykiem Miasta i Miejskim 

Konserwatorem Zabytków standardy estetyki 

reklam, szyldów ogłoszeniowych itp.  

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 
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Remonty, elewacja. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Ograniczenie transportu prywatnego – 

zmniejszenie ilości spalin. 

Wszystkie remonty ulic planowane są  

z uwzględnieniem zasad zrównoważonego 

transportu. 

Zwiększyć estetykę elewacji, oczyścić ze 

szpetnych reklam. Ograniczyć ruch 

samochodowy i tramwajowy. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Wszystkie remonty ulic planowane są  

z uwzględnieniem zasad zrównoważonego 

transportu. 

Budynki wyremontować a niektóre 

wyburzyć. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Remont elewacji, malowanie, monitoring by 

uniknąć lub zmniejszyć dewastacje 

odnowionych budynków. Wyburzenie 

budynków zagrażających bezpieczeństwu. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Remont kapitalny kamienic, doprowadzenie 

sieci ciepłowniczej, również w budynkach 

prywatnych w ramach umów publiczno-

prywatnych. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

W ramach tych remontów likwidowane są 

lokale niesamodzielne, a wszystkie 

mieszkania wyposażane są w media takie jak 

centralne ogrzewania, bieżąca woda  

i kanalizacja.  

Właściciele budynków prywatnych 

wpisanych do rejestru zabytków mogą starać 

się o dofinansowanie remontów w ramach 

specjalnego konkursu.  

Opracowywany jest katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot mieszkaniowych, 
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który będzie powszechnie i łatwo dostępny.  

Zewnętrzne elewacje, remont dachów, 

czystość bram. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

 

9. Jakie zmiany by Pani/Pan wprowadził, aby poprawić stan podwórzy, chodników, 

zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw) znajdujących się w tym 

obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Pilnowanie małej architektury, terenu. W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Całkowita wymiana, zasianie kwiatów, 

trawy, zmienić elewacje (gruntowny remont) 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Poprawić ogólny stan nawierzchni podwórek 

z zachowaniem parkingów i skwerów. 

Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

miejsc parkingowych, zachowania skwerów 

będzie określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

Skwery + plac zabaw pamiętając o 

mieszkańcach posiadających samochody aby 

mieli gdzie zaparkować biorąc pod uwagę 

strefę płatnego parkingu. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki. Lokalizacja 

miejsc parkingowych będzie tematem 

oddzielnej analizy.  

Ujednolicić, remont kapitalny Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 
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Renowacje istniejących skwerów, więcej 

zieleni. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Wyremontować, odnowić, zbudować oraz 

pilnować porządku przez służby miejskie! 

Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Wszystko. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Chodniki mogłyby być równe a trawę zasiać 

i odgrodzić małymi płotkami by ich nie 

deptano. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników.  

Prace przy remontach zaniedbane Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Wyremontowanie, wprowadzenie zieleni, 

zagospodarować zielenią wolne place. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Więcej zieleni, wyrównanie powierzchni. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Zamiast parkingów postawić place zabaw. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Stworzenie więcej miejsc do siedzenia 

Sadzenie roślinności. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Remonty podwórek, postawić więcej ławek 

oraz skwerów. 

Planowane jest uporządkowanie małej 

architektury i zieleni na terenie podwórek 

należących do Miasta.  

Remont podwórek oraz wybudowania 

nowych skwerów. 

Planowane jest uporządkowanie małej 

architektury i zieleni na terenie podwórek 

należących do Miasta.  

Więcej drzew i zieleni. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  
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w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Zazielenianie skwerków. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Wybudować. Tam gdzie to możliwe będą tworzone nowe 

przestrzenie z zielenią.  

Więcej zieleni mniej samochodów 

(parkingi). 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Odnowić chodniki, dbać o zieleń, więcej 

placów zabaw. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników, terenów zielonych wraz z ich 

doposażeniem o elementy małej architektury 

takie jak urządzenia do zabaw dla dzieci.  

Więcej placów zabaw, bo tu jest brak miejsc 

gdzie można wyjść z dzieckiem. Więcej 

skwerów, więcej zieleni. Dbać o czystość 

skwerów (chodzi o zanieczyszczanie przez 

psy). 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Proponuję stworzyć program pomocowy dla 

właścicieli nieruchomości. Wsparcie – 

dofinansowania celem remontu – zwłaszcza 

frontów (aspekt wizualny) i 

termomodernizacji. Problemem jest też 

zbytnie rozdrobnienie i niejasna struktura 

własności nieruchomości, a także tam gdzie 

Właściciele budynków prywatnych 

wpisanych do rejestru zabytków mogą starać 

się o dofinansowanie remontów w ramach 

specjalnego konkursu.  

Opracowywany jest katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot mieszkaniowych, 

który będzie powszechnie i łatwo dostępny.  
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to możliwe przebić podwórza aby zrobić 

więcej woonerfów – zrobić z podwórzy 

tereny ogólnodostępne, przestrzeń publiczną.  

I co najważniejsze: dosadzić więcej drzew i 

zieleni, zwłaszcza zielone ściany z bluszczu. 

Planowane są nowe przejścia wewnątrz 

kwartałów mające na celu otwarcie ich 

wnętrz, uporządkowana też będzie mała 

architektura i zieleń na terenie podwórek 

należących do Miasta.  

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Więcej zieleni, klomby, więcej miejsc do 

zabawy dla małych (2-5 lat) dzieci. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Po prostu więcej ławek, placów zabaw i 

skwerów. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Maksymalnie zazielenić śródmieście, 

skwery, parki, fontanny itp. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Więcej ławek i park zieleni. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  
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Zamykane podwórza i dbanie o czystość. Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

pergol śmietnikowych, monitoringu czy 

domofonów będzie określony podczas 

tworzenia projektu przebudowy konkretnego 

podwórza.  

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa. 

Dużo śmieci jest, trzeba pilnować porządku. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Zadbać o czystość, bramy, zamykanie 

podwórzy. Więcej placów zabaw. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Ławki na miniskwerku Jaracza/Kilińskiego. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Więcej nasadzeń zieleni. Zorganizować place 

zabaw dla dzieci np. piaskownice. 

Wyznaczyć miejsca do wyprowadzania 

psów. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Ograniczyć wjazd na podwórza Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia pergol 

śmietnikowych, monitoringu czy domofonów 

będzie określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

- Wyrównanie chodników 

- Dosadzenie drzew 

- Więcej ławek i latarni. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników, nasadzenia drzew i krzewów tam 

gdzie to możliwe, doposażenie przestrzeni 

publiczne w urządzenia małej architektury –  

w tym ławki i oświetlenie.  

Przede wszystkim równe chodniki oraz 

więcej zieleni (trawy, krzewów) w wolnych 

przestrzeniach. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników.  

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 
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podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Poza oczywistym brakiem zieleni w okolicy, 

ma ona jeszcze jeden znaczący problem: 

CZWORONOGI. Odnowa skwerów nie ma 

żadnego sensu, jeśli po kilku dniach i tak 

będą pokryte odchodami. Należy 

wprowadzić wysokie kary dla 

niesprzątających właścicieli psów oraz je 

należycie egzekwować. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Nowe nasadzenia i patrole straży miejskiej 

pilnujące tego stanu. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych. Ilość patroli 

Straży Miejskiej będzie wzmocniona.  

Więcej zieleni, mniej betonu. Miejsca 

przeznaczone dla psów, gdzie mogłyby się 

załatwiać. W tym momencie odchody leżą na 

chodnikach na odcinku kilku metrów. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Ewentualne urządzenie wydzielonej, 

ogrodzonej przestrzeni dla psów zostanie 

wzięte pod uwagę podczas projektowania 

przebudów terenów publicznych na terenie 

Obszaru.  

Powiększenie/utworzenie zieleńców na 

podwórkach. 

Planowane jest uporządkowanie małej 

architektury i zieleni na terenie podwórek 

należących do Miasta. 

Całkowity zakaz parkowania na chodnikach. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Zagospodarować na zielono. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  
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Wybudować skwery, ławki, place zabaw. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Nie robić parkingów z podwórek. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Więcej zieleni. Woonerfy też są 

zdecydowanie dobrym pomysłem! 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum i wskazano przykładowe 

lokalizacje ulic, które mogą zostać 

przebudowane na tzw. woonerfy (m.in.  

ul. Mielczarskiego, Włókiennicza).  
- Regularne sprzątanie chodników, placów, 

skwerów 

- Wymiana nawierzchni chodników/placów 

na elementy stosowane w Strefie 

Wielkomiejskiej 

- Stosowanie ujednoliconych mebli 

miejskich, przystanków, elementów 

wyposażenia ulic, zgodnie z przyjętym dla 

SW katalogiem. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników.  

Dużo zieleni, krzewy drzewa kwiaty 

Fontanny na skwerkach, zamykanie bramy. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia zamykania bram 

(na noc), monitoringu czy domofonów 

będzie określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  
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Zaangażowanie lokalnej społeczności  

w dbanie o przestrzeń wokół nich – np. dzień 

niezapominajki w Ogrodach Karskiego. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Dbanie o wysoką estetykę i higienę tych 

miejsc. Egzekwowanie przepisów 

porządkowych. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  

 

Plac zabaw, ławki, jest bardzo brudno 

wydaje się, że najbardziej w Polsce. Więcej 

zieleni, na ulicach bardzo dużo psich 

odchodów, brudno. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  

 

Zdecydowanie więcej zieleni, skwerów. 

Więcej placów zabaw, uporządkowanie 

podwórek. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Wystarczy odnowić – nic bym nie zmieniał 

ze względu na problemy z parkowaniem. 

Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Wymiana nawierzchni, klomby, gazony. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”. 

Na podwórzu więcej zieleni, więcej koszy na 

śmieci i zwierzęce odchody, plac zabaw. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  
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10. Jakie zmiany, według Pani/Pana, należy wprowadzić, aby zwiększyć dostęp 

do placówek użyteczności publicznej takich, jak: szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki itp. dla mieszkańców tego obszaru? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Parkingi piętrowe, więcej parkingów. Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Wyróżnić (np. innym kolorem farby). Kolorystyka remontowanych kamienic 

będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta.  

Remonty takie jak w Mia100 Kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty należących 

do Miasta kamienic, w tym ich elewacji.   

Miasto będzie kontynuować program Mia100 

Kamienic.  

Mogłyby powstać tablice informacyjne o 

najbliższych placówkach tego typu dla 

danego obszaru. 

Zostanie opracowany system informacji  

o usługach znajdujących się na terenie 

wyremontowanych miejskich nieruchomości.  

Zwiększyć ilość potrzebnych placówek – 

informując mieszkańców. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Obniżyć czynsz za lokale. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Ustalić właściwą hierarchię potrzeb. Są 

rzeczy, które mogą poczekać. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Przede wszystkim więcej placówek takich 

jak żłobki i przedszkola. Może lepiej je 

oznaczyć. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej parkingów, zwłaszcza 

wielopoziomowych 

Rozpisać przetargi na parkingi 

wielopoziomowe. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Miasto planuje umożliwienie budowania 

parkingów wielopoziomowych na terenie 

centrum.  

Więcej przedszkoli i żłobków. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej tych placówek. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Brak w pobliżu biblioteki. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  
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Więcej parkingów. Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Zwiększenie zagospodarowania starych 

budynków, które wystarczy odnowić, aby 

były przyjazne dla dzieci. W ten sposób 

będzie większa dostępność. Ciekawym 

rozwiązaniem byłoby wprowadzenie budek z 

książkami lub małych niszowych bibliotek, 

w których można by porozmawiać na temat 

książek itp. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Przede wszystkim dofinansowania miejsc 

typu: szkoły i biblioteki. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Lepsza i skuteczna działalność w/w 

placówek. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Wszystkie te placówki powinny znajdować 

się w niewielkiej odległości od miejsca 

zamieszkania. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Biblioteki, czytelnie, spotkania z ludźmi 

kultury i artystami. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Przeprowadzenie konsultacji wśród 

mieszkańców – znalezienie potrzeb 

społeczności u źródeł. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Dostosowywanie liczby do potrzeb. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Otworzyć nowe. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

11. A co musiałoby się zmienić, aby poprawił się dostęp do punktów usługowych, 

sklepów? Prosimy wpisać Pani/Pana pomysły dotyczącego tego obszaru. 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Jak wyżej, więcej normalnych lokatorów 

mniej pijanych, niewypłacalnych. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  



 
 

151 
 

Wymiana chodników oraz ulicy Jaracza 

szczególnie. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników oraz jezdni w Obszarze.  

Remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty należących 

do Miasta kamienic, w tym ich elewacji.   

Zwiększenie miejsc parkingowych, budowa 

parkingów. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Preferencyjne czynsze wspierane przez 

miasto. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Posegregować lokale wg ich asortymentu 

sprzedaży. Np. lokale gastronomiczne 

oddzielić od sklepów z odzieżą. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Ceny za m
2
 wszystkich lokali takie same, nie 

tylko dla kreatywnych, którzy w zasadzie nie 

są kreatywni. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Widoczne reklamy. Zostanie opracowany system informacji  

o usługach znajdujących się na terenie 

wyremontowanych miejskich nieruchomości.  

Bezpieczeństwo. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

zapewnić wysoki poziom bezpieczeństwa.  

Czynsze – to dałoby więcej sklepów i więcej 

miejsc pracy. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Więcej sklepów. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Więcej sklepów spożywczych w tym rejonie. 

Zmniejszyć czynsze, żeby ludzie chętniej 

otwierali działalności. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Również więcej parkingów i więcej 

podwórców (woonerfów). 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.  Zagospodarowanie ulic w centrum 

będzie realizowane z uwzględnieniem zasad 

zrównoważonego transportu.  

Otworzyć je, mało jest małych sklepików. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. 

Dać więcej prawnych pozwoleń. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Nasycenie małymi sklepami. Całkowita 

likwidacja rynków i targowisk oraz budek!!!! 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 
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Wybudować hale ze sklepami i ryneczek 

utworzyć. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Więcej sklepów spożywczych. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. 

Więcej sklepów spożywczych. Więcej 

punktów rzemieślniczych. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty usługowe. 

Mam nadzieję, że powstanie ryneczek 

handlowy na skrzyżowaniu ul. Jaracza i 

Kilińskiego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Proszę uruchomić punkty sklepowe które 

zlikwidowano. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty usługowe. 

Można włączyć puste lokale do puli lokali 

dla kreatywnych. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty usługowe. 

Większa ilość tych lokali. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty usługowe. 

Zagospodarować pustostany. Należące do Miasta pustostany będą 

remontowane i ponownie zasiedlane.  

Estetyka w/w punktów usługowych oraz 

sklepów. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Więcej małych sklepów z tanią żywnością. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty usługowe. 

Mniejsze bezrobocie. W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową.  

Sklepów, punktów usługowych powinno być 

więcej. Powinny być bardziej zróżnicowane. 

Stawiajmy mniej na „banki” i „żabki”. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty usługowe. 

Ułatwienie otwierania nowych sklepów w 

budynkach gminy poprzez dostosowanie cen 

wynajmu do faktycznych warunków i 

sytuacji na rynku. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty usługowe. 

Polskie sklepy duże samoobsługowe Miasto nie ma wpływu na kwestie tworzenia 

przez polskich przedsiębiorców sklepów 
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samoobsługowych.  

Większa liczba możliwości korzystania z 

komunikacji miejskiej. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości  

i kierunkach kursowania komunikacji 

miejskiej będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Poszerzyć chodniki, odświeżyć przestrzeń 

pasa drogowego. 

W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty chodników 

oraz jezdni.  

Więcej punktów rzemieślniczych, sklepów 

spożywczych, warzywniczych. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty usługowe. 

Więcej lokali dostępnych na tego typu usługi Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty usługowe. 

Chociaż jeden market w okolicy. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

 

12. W jaki sposób zmieniłaby/zmieniłby Pani/Pan rozmieszczenie linii autobusowych 

i tramwajowych oraz przystanków, aby komunikacja publiczna na terenie tego obszaru 

była bardziej dostępna? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Nieprzemyślana decyzja likwidacji zatoki 

autobusowej (Jaracza/Piotrkowska). 

Ewentualne zmiany w lokalizacji 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Doprowadzenie większej ilości linii np. 

tramwajowych, autobusowych. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości  

i kierunkach kursowania komunikacji 

miejskiej będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Zwiększyć transport krótkometrażowy 

Więcej punktów przesiadkowych. 

Ewentualne zmiany w lokalizacji 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Więcej linii autobusowych 

Nowe, zadaszone przystanki. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości  

i kierunkach kursowania komunikacji 

miejskiej będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Więcej linii komunikacji miejskiej. Ewentualne zmiany w częstotliwości  

i kierunkach kursowania komunikacji 

miejskiej będą wynikały z przyjęcia  
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i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Tramwaje niskopodwoziowe dla inwalidy na 

wózku. 

Nowo zakupywany tabor uwzględnia 

potrzeby osób z niepełnosprawnościami.  

- Obecnie w trakcie budowy Dworca Łódź 

Fabryczna bywa różnie, ale gdy za rok 

powstanie infrastruktura to teren będzie 

dobrze skomunikowany we wszystkich 

kierunkach. 

- Oczywiście brakuje infrastruktury 

rowerowej. 

Kwestie lokalizacji infrastruktury rowerowej 

będą przedmiotem oddzielnej analizy.  

Powiększyć gęstość. Ewentualne zmiany w częstotliwości  

i kierunkach kursowania komunikacji 

miejskiej będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Częstsze kursy autobusów i tramwajów. Ewentualne zmiany w częstotliwości  

i kierunkach kursowania komunikacji 

miejskiej będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Zbyt długo czeka się na zielone dla pieszych 

na Narutowicza (przystanek jest w dobrym 

miejscu). 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego.  

Zamiana słupów na przystanki, osobne pasy 

dla tramwajów i autobusów wzorem innych 

miast, ograniczenie przestrzeni dla 

samochodów. 

Wszystkie remonty ulic planowane są  

z uwzględnieniem zasad zrównoważonego 

transportu. Docelowa organizacja ruchu 

będzie wynikać z przyjęcia i implementacji 

nowego studium transportowego Miasta. 

Remontowanie stopniowe, nie naraz – dzisiaj 

komunikacja publiczna jest bardzo 

ograniczona z powodu skróconych tras i 

korków. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Przystanek tramwajowy przy Jaracza 

powinien być. 

Ewentualne zmiany w lokalizacji 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Punktualność i zwiększony tabor. Miasto Łódź stara się, aby komunikacja 

miejska jeździła punktualnie.  

Niskopodłogowe, bo nie ma jak wsiąść. Nowo zakupywany tabor uwzględnia 

potrzeby osób z niepełnosprawnościami. 

Przystanki powinny wrócić na dawne 

miejsca. 

Ewentualne zmiany w lokalizacji 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Przystanki tramwajowe powinny 

bezwzględnie znajdować się PRZED 

skrzyżowaniami. 

Ewentualne zmiany w lokalizacji 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 
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studium transportowego Miasta.  

Według konsultacji społecznych i audytów 

profesjonalistów. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Więcej linii (jedno 57 to za mało) 

Jazda wg rozkładu 

Rozładowanie placu Dąbrowskiego. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości  

i kierunkach kursowania komunikacji 

miejskiej będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Więcej linii autobusowych. Ewentualne zmiany w częstotliwości  

i kierunkach kursowania komunikacji 

miejskiej będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

 

13. A co można zrobić, Pani/Pana zdaniem, aby poprawić bezpieczeństwo na tym 

obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Więcej patroli i monitoring miejski. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego. 

Zwiększenie ochrony np. poprzez częstsze 

patrole policji, ale nie straży miejskiej, bo 

oni nie powinni istnieć. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Nie planuje się likwidacji Straży Miejskiej.  

Wydalenie patologii, zmniejszenie mieszkań 

socjalnych, których rezultatem jest 

występująca szeroko patologia. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Koniecznie jest zwiększenie patroli policji i 

straży miejskiej. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Patrole straży miejskiej. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 
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Ograniczyć ruch pojazdów do 

maksymalnego minimum oraz pilnować tych 

zakazów. 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Wszystkie remonty ulic 

planowane są z uwzględnieniem zasad 

zrównoważonego transportu. 

Kamery. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Więcej patroli policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Więcej kontroli policji w wieczornych 

godzinach. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Więcej patroli likwidacja patologii ośrodki 

dla tych osób. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Większe zainteresowanie się odpowiednich 

służb. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Częste patrole (policja, straż miejska) ale 

również wieczorem. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Gdyby zorganizować młodzieży zajęcia nie 

mieliby czasu na rozrabianie i łobuzowanie. 

W ramach działań rewitalizacyjnych Miasto 

tworzy wiele programów kulturalnych  

i edukacyjnych skierowanych do dzieci  

i młodzieży, wśród nich takie, które uczą 

młodzież identyfikacji ze swoją „małą 

ojczyzną”. 

Więcej patroli policji/straży miejskiej 

Odkorkować resztę Łodzi! By zmniejszyć 

ruch. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli policji oraz straży miejskiej. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 
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planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zmniejszyć ruch pojazdów mechanicznych. Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Wszystkie remonty ulic 

planowane są z uwzględnieniem zasad 

zrównoważonego transportu. 

Przyjazdy patroli policyjnych. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Więcej patroli oraz monitoring. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego. 

Więcej patroli policji i straży miejskiej. 

Monitoring. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego. 

Więcej straży miejskiej. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Obok budują komendę policji – jak to zrobią 

niech patrolują też obszar 9, a nie tylko ulicę 

Piotrkowską. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Więcej policji w dzień i w nocy. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Więcej „policjantów leżących”. Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Wszystkie remonty ulic 

planowane są z uwzględnieniem zasad 

zrównoważonego transportu. Na tym etapie 

nie jest możliwe stwierdzenie, jakie będą 

ostateczne rozstrzygnięcia w sprawie 

szczegółowych rozwiązań w zakresie 

bezpieczeństwa ruchu drogowego.  

Maksymalne zwiększenie ilości patroli 

policji i straży miejskiej. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.. 

Więcej i częstsze patrole policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Patrole nocą, kiedy są awantury. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 
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Więcej patroli policji szczególnie w godz. 

wieczornych i szerszy monitoring. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Więcej patroli. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Patrole policyjne. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Nie wiem. Samo zwiększenie liczby patroli 

policyjnych nie rozwiąże sprawy. Należy też 

wyciągnąć pomocną dłoń do 

problematycznej młodzieży. 

W ramach działań rewitalizacyjnych Miasto 

tworzy wiele programów kulturalnych  

i edukacyjnych skierowanych do dzieci  

 młodzieży 

Więcej patroli, wysiedlenie lokatorów 

niepłacących czynszu. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Miasto nie planuje działań 

polegających na przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Patrole policji, które rzeczywiście 

interweniują w sprawach ważnych np. bójki, 

a nie kiedy osoba spożywa piwo nikomu nie 

wadząc :). 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Mniej sklepów z alkoholem. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Policja. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Nie jest źle (po prostu więcej patroli 

mundurowych wieczorem), likwidacja 

całodobowych sklepów z alkoholem. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Monitoring, wyprostować chodniki, zrobić 

ścieżkę rowerową. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. W ramach działań 

rewitalizacyjnych w Obszarze planowane są 

remonty chodników.  

Umiejscowienie parkingów dla rowerów  

i ścieżek rowerowych będzie wynikiem 

oddzielnej analizy. 
Wszystko! Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej straży miejskiej zainteresowanych Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 
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życiem kamienic. wzmocniona. 

Więcej monitoringu. Częstsze patrole policji 

jak i straży miejskiej. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. Ilość patroli Straży 

Miejskiej będzie wzmocniona. 

- Wzmożone patrole służb porządkowych 

- Edukacja młodzieży poprzez 

zagospodarowanie ich wolnego czasu w 

sposób efektywny 

- Rozbudzenie w mieszkańcach obszaru 

lokalnego patriotyzmu i poczucia obowiązku 

za otoczenie, w którym żyją. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

W ramach działań rewitalizacyjnych Miasto 

tworzy wiele programów kulturalnych 

 i edukacyjnych skierowanych do dzieci  

i młodzieży, wśród nich takie, które uczą 

młodzież identyfikacji ze swoją „małą 

ojczyzną”. 

Więcej patroli policji i przyciski alarmujące 

niebezpieczeństwo. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Monitoring miejski, większa liczba patroli 

straży miejskiej. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. Ilość patroli Straży 

Miejskiej będzie wzmocniona. 

Zwiększyć ilość patroli pieszych i 

rowerowych służb miejskich (policja, straż 

miejska). 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej i częściej jeśli chodzi o patrole 

policyjne. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Poprawić sytuację materialną. W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. 

Więcej patroli. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli w porze nocnej również w 

podwórkach i zaułkach, a nie tylko na 

ulicach. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

 

14. Co musiałoby ulec zmianie na terenie obszaru, na którym ma być przeprowadzona 

rewitalizacja, aby chciała/chciał Pani/Pan tu mieszkać, prowadzić działalność, częściej 

bywać? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 
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Poprawa bezpieczeństwa i czystości. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Generalny remont: chodników, ulic, 

budynków i upiększenie poprzez zasianie 

trawy i zrobienie placów zabaw. 

Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Wydalenie patologii, zmniejszenie mieszkań 

socjalnych, których rezultatem jest 

występująca szeroko patologia. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Aby tereny wokół remontowanego dworca 

należy równocześnie odnawiać cały obszar 

wokół niego. 

Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Remont i poprawa standardów mieszkań 

Budowa parkingów 

Więcej zieleni. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Jako mieszkanka tego obszaru bardzo bym 

chciał tu dalej mieszkać, ale godnie. Czyli 

płacąc b. wysoki czynsz tylko dlatego, że jest 

o strefa „0” chciałabym mieszkać w 

kamienicy bez grzyba, z centralnym 

ogrzewaniem, mieć czystą klatkę schodową, 

domofon aby „niepożądani” nie wchodzili i 

nie niszczyli. Super by było aby też pojawiło 

się więcej zieleni i miejsc zabaw dla dzieci. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. W ramach 

tych remontów likwidowane są lokale 

niesamodzielne, a wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca woda i kanalizacja.  

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Planowane jest także 

uporządkowanie należących do Miasta 
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terenów. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

pergol śmietnikowych, monitoringu czy 

domofonów będzie określony podczas 

tworzenia projektu przebudowy konkretnego 

podwórza. Istniejąca na terenie Obszaru 

zieleń będzie podlegać uporządkowaniu  

i doposażeniu w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym ławki, kosze na śmieci, 

urządzenia do zabawy dla dzieci. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

Więcej zieleni + usług. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Elewacje kamienic, zieleń. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Przede wszystkim poprawić bezpieczeństwo! 

Oraz wyremontować lokale mieszkalne i 

doprowadzić je do standardów na miarę XXI 

w. 

Miasto dokłada starań aby zapewnić jak 

najwyższe bezpieczeństwo.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Przystępna cena za m
2
 i odgrzybione lokale. 

Ogrzewanie z sieci miejskiej. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. W ramach 

tych remontów likwidowane są lokale 

niesamodzielne, a wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca woda i kanalizacja.  
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Remont całej kamienicy i monitoringi. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Otoczenie powinno być bardziej przyjazne, 

zachęcać. Nie jestem mieszkanką tego miasta 

ale widzę że tu ulica od ulicy się nie różni są 

brzydkie stare a niektóre wyglądają jakby 

miały runąć. 

Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Odnowienie skwerków więcej zieleni. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Zlikwidować sklepy monopolowe i meliny. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Ja chętnie mieszkam na terenie śródmieścia -- 

Gdyby zorganizować młodzieży zajęcia nie 

mieliby czasu na rozrabianie i łobuzowanie. 

W ramach działań rewitalizacyjnych Miasto 

tworzy wiele programów kulturalnych  

i edukacyjnych skierowanych do dzieci 

 i młodzieży, wśród nich takie, które uczą 

młodzież identyfikacji ze swoją „małą 

ojczyzną” 

Więcej zieleni, skwerów. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Więcej skwerów oraz zieleni. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Nastawienie mieszkańców. W ramach działań rewitalizacyjnych 
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wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Lubię to miejsce – więcej zieleni. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Odnowić budynki, więcej bezpieczeństwa. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Chciałabym, żeby było więcej zieleni i 

bezpieczniej, żeby można było spokojnie 

wieczorem wyjść na ulicę na spacer. Żeby 

było przyjemnie wizualnie, żeby to 

śródmieście nie straszyło a cieszyło oko. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Miasto dokłada starań aby zapewnić 

możliwie wysoki poziom bezpieczeństwa.  

Lepsze życie. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej zieleni! Lepszy stan budynków! Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty należących 

do Miasta kamienic. 

Więcej policji w dzień i w nocy. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Zmienić mentalność mieszkańców. W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 
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którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Dużo obszarów zielonych i miejsc rekreacji. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Więcej przestrzeni zielonej, ławek 

Wyremontowane kamienice, skwerki i place 

zabaw. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji, istniejącej zieleni, nasadzenia 

krzewów  i drzew a także doposażenie 

przestrzeni publicznej m.in. w urządzenia do 

zabawy dla dzieci.  

Dajcie mi pracę!!! W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. 

Więcej zieleni przestrzeni gdzie można 

spokojnie spacerować. Żeby było czyściej. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Naprawa chodników, jezdni 

Więcej zieleni 

Uspokojenie ruchu na Jaracza (korkuje się, 

woda z kałuż chlapie na pieszych). 

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników.  

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum.  Na tym etapie nie jest możliwe 

stwierdzenie, jakie będą ostateczne 
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rozstrzygnięcia w sprawie szczegółowych 

rozwiązań w zakresie bezpieczeństwa ruchu 

drogowego. Docelowa organizacja ruchu  

i wyznaczenie nowego przejścia dla pieszych 

będzie wynikać z przyjęcia i implementacji 

nowego studium transportowego Miasta. 

Więcej placówek handlowych i miejsc  

z możliwością parkowania. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Lubię to miejsce. -- 

Lepsze parkingi, więcej zieleni. Mimo 

nocnych patroli pojawiają się różne 

osobowości w tym obszarze. Warto zadbać o 

podniesienie świadomości oraz rozwoju 

osobistego niektórych mieszkańców. Nie jest 

to jednak problem tylko tego obszaru. 

Ławeczki przy przystankach również byłyby 

dobrym rozwiązaniem. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.  Istniejąca zieleń będzie 

porządkowana, planowane jest tworzenie 

nowych skwerów i zieleńców. W ramach 

działań rewitalizacyjnych wdrożony będzie 

program aktywizacyjny, którego jednym  

z głównych celów będzie zwiększenie 

identyfikacji mieszkańców z Miastem  

i zamieszkiwanym przez siebie obszarem.  

Abym mógł prowadzić tu działalność należy 

zwiększyć bezpieczeństwo. Prawie nikt poza 

mieszkańcami nie przebywa w tym kwartale, 

więc trudno prowadzić jakąkolwiek 

działalność handlowo-usługową. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Miejsce, które mogłoby przyciągać ludzi,  

a przede wszystkim lepszy wygląd kamienic 

i zieleni, opustoszałe kamienice straszą,  

a mogłyby na ich miejsce powstać wiele 

innych rzeczy. 

Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. Celem działań rewitalizacyjnych 

jest przyciągnięcie do Obszaru większej 

ilości osób, które będą w nim z chęcią 

przebywać.  

Mam 62 lata i większe zmiany nie są moim 

zdaniem konieczne, jest kino, filharmonia  

i teatr na tak małym obszarze więc uważam, 

iże jest to więcej niż w 20-tysięcznym 

miasteczku. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Tak. Jednakże pod pewnymi warunkami. 

Dostępność do mediów. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Parkingi wybudować. Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Całkowita przebudowa 

Mieszkania zagrzybione! 

Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 
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Jest bardzo drogo, sklepy drogie – emerytury 

fatalnie są niskie. 

Miasto nie ma wpływu na ceny w sklepach  

i wysokość świadczeń emerytalnych.  

Stan bezpieczeństwa. Miasto dokłada starań aby zapewnić jak 

najwyższy poziom bezpieczeństwa.  

Wiadomo że dużo musi ulec zmianie, ale 

wszystko idzie w dobrym kierunku. 

Osobiście chcę tu mieszkać. 

-- 

Zieleń, przyjazne środowisko świetlice dla 

dzieci w trudnej sytuacji. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

W ramach działań rewitalizacyjnych Miasto 

tworzy wiele programów społecznych, 

kulturalnych i edukacyjnych skierowanych 

do dzieci i młodzieży.  

Ludzie. W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem 

Zwiększenie bezpieczeństwa i estetyki 

przestrzeni 

Więcej światła po zmierzchu w obrębie pasa 

ruchu i podwórek. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Czystość, sieć sklepów, kino, kluby, 

zieleńce. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Odnowiona kamienica + CO. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. W ramach 

tych remontów likwidowane są lokale 

niesamodzielne, a wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca woda i kanalizacja.  

Centralne ogrzewanie! W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. W ramach 

tych remontów likwidowane są lokale 

niesamodzielne, a wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca woda i kanalizacja.  

Tańszy wynajem lokalu, więcej zieleni 

CZYSTOŚĆ!!! 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  
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w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

 

15. Uwagi do zadań, propozycje modyfikacji zadań lub pomysł na nowe zadania  

w projekcie rewitalizacyjnym. 

 

NUMER 

ZADANIA 

TREŚĆ UWAGI/ 

PROPOZYCJI 

MODYFIKACJI 

ZADANIA 

UZASADNIENIE 

STANOWISKO 

PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

9 

Na placu koło szkoły 

podstawowej zrobić 

profesjonalny plac zabaw 

dla dzieci i młodzieży. 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

9 

parkingi dla rowerów 

Zapotrzebowanie społeczne 

+ zmniejszenie ruchu 

samochodowego. 

bd Kwestia infrastruktury 

rowerowej będzie 

przedmiotem oddzielnego 

opracowania.  

0 

Budynki wzdłuż ulic 

jednolitego koloru – każda 

ulica inny kolor. 

Więcej boisk oraz miejsc 

dla dzieci i młodzieży, gdzie 

mogłyby trenować i 

rozwijać się bezpłatnie. 

Lepsze oznaczenie miejsc, 

punktów. 

bd Kolorystyka 

remontowanych kamienic 

będzie dostosowana do 

zaleceń konserwatorskich 

i wytycznych plastyka 

miasta.  

 

bd 

Bardzo kompletne plany i 

fajne! … ale brak własności 

miasta sprawia, że wiele 

budynków nadal pozostanie 

niewyremontowanych. 

bd W obecnym stanie 

prawnym nie możliwości 

administracyjnego 

wymuszenia remontów 

budynków znajdujących 

się w rękach prywatnych.  

bd 

Przydałaby się w tym 

terenie świetlica dla dzieci z 

zajęciami plastycznymi. Nie 

widać działalności Teatru 

Jaracza dla mieszkańców 

kwartału. 

Jest tutaj wiele 

dzieci bez opieki, 

podpitych 

wyrostków 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

bd Cała strefa wielkomiejska: 

dodatkowe patrole straży 

Bo wszystko jest... 

brudne i 

Ilość patroli Straży 

Miejskiej będzie 
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miejskiej nastawione na 

dotkliwe karanie osób 

niesprzątających po psach. 

. 

śmierdzące. wzmocniona. 

 

Wybiegi dla psów 

 

Nie mają się gdzie 

załatwiać, a 

trawniki są 

zabrudzone 

Ewentualne urządzenie 

wydzielonej, ogrodzonej 

przestrzeni dla psów 

zostanie wzięte pod 

uwagę podczas 

projektowania przebudów 

terenów publicznych na 

terenie Obszaru.  

9 

Nie niszczyć zieleni, 

trawnik przy dworcu 

Fabrycznym na  

ul. Narutowicza wycięto 

krzewy 

Kioski z gazetami i biletami 

– takie jak były, od 

Gdańskiej do placu 

Dąbrowskiego na 

Narutowicza. 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

9 

Możliwość parkowania w 

podwórkach 

Problem z 

parkowaniem. 

Ostateczny kształt 

każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia 

lokalizacji miejsc 

parkingowych będzie 

określony podczas 

tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego 

podwórza. 

9 

Skwer – zaadaptowany dla 

dzieci. 

Mam małe dziecko. Istniejąca na terenie 

Obszaru zieleń będzie 

podlegać 

uporządkowaniu i 

doposażeniu w niezbędne 

elementy małej 

architektury, w tym 

ławki, kosze na śmieci, 

urządzenia do zabawy dla 

dzieci. Przewidziano 

tworzenie w razie 

możliwości nowych 

terenów zielonych – m.in. 

w postaci tworzenia 

nowych skwerów, 

nasadzeń przyulicznych 
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czy tzw. „zielonych 

ścian”.  

 

16. Inne uwagi, postulaty oraz propozycje. 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Jest mało, albo wcale koszy na śmieci. W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Likwidacja problemów z przejazdem na 

terenie Łodzi. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Finansowanie programu rewitalizacji musi 

być przeprowadzone z dużym namysłem  

i rozwagą, aby nie okazało się, że część 

pieniędzy zostanie zmarnowanych. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Zezwolić na robienie graffiti artystycznego. 

Udostępnienie ścian i organizacja temu 

poświęconych wydarzeń. 

Więcej punktów z alkomatami. 

Pomysł wygospodarowania osobnych 

przestrzeni dla lokalnej twórczości jest 

bardzo cenny i zostanie wykorzystany 

podczas tworzenia programów kulturalnych 

dla obszarów rewitalizowanych.  

Zły stan techniczny nawierzchni chodników 

jak i jezdni. 

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników.  

Bardzo zły stan techniczny nawierzchni ul. 

Jaracza od ul. Kilińskiego do ul. Wschodniej. 

Przy chodnikach załamane kostki brukowe, 

które powodują podczas deszczu ogromne 

kałuże. 

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników.  

Wysiedlenie mieszkańców problemowych, 

większa kontrola nad bezpieczeństwem  

i porządkiem na ulicach. Straż miejska, która 

pilnuje czy ludzie sprzątają po swoich 

pupilach. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  
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Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej ścieżek rowerowych i stojaków na 

rowery. 

Umiejscowienie parkingów dla rowerów  

i ścieżek rowerowych będzie wynikiem 

oddzielnej analizy.  

Nie jestem architektem – tu powinna być 

generalna rekonstrukcja. 

Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

1) Zamknięcie dla ruchu samochodowego 

całego Śródmieścia! 

2) Likwidacja ryneczków, bazarowisk  

i budek i przeniesienie ic do lokali  

w budynkach! 

3) Zazielenienie całego obszaru Śródmieścia! 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Wszystkie remonty ulic 

planowane są z uwzględnieniem zasad 

zrównoważonego transportu. Docelowa 

organizacja ruchu będzie wynikać z przyjęcia 

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. Nie 

przesądza to jednak o likwidacji innych 

miejsc handlowych, takich jak lokalne 

ryneczki.  

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie w 

razie możliwości nowych terenów zielonych 

– m.in. w postaci tworzenia nowych 

skwerów, nasadzeń przyulicznych czy tzw. 

„zielonych ścian”.  

Jakieś miejsce gdzie można wyjść z psem. 

Zakaz parkowania na chodnikach. 

Ewentualne urządzenie wydzielonej, 

ogrodzonej przestrzeni dla psów zostanie 

wzięte pod uwagę podczas projektowania 

przebudów terenów publicznych na terenie 

Obszaru.  

Uspokojenie ruchu na odcinku Jaracza od 

Sterlinga do Wschodniej. 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum.  

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Docelowa organizacja ruchu i wyznaczenie 

nowego przejścia dla pieszych będzie 

wynikać z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Tragiczna komunikacja. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  
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Piotrowska 39 m. 24 za wysokie schody, nie 

ma jak wejść! 

Nie ma możliwości przebudowy klatki 

schodowej. 

Nie dla basenów czy centrów handlowych! Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Toalety dużymi literami napisane kilku 

miejscach. Nie wycinamy drzew. Zero 

egzekwowania sprzątania po psach. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Bardziej nietypowe umiejscowienie punktów 

konsultacyjnych – trafienie do większej 

ilości mieszkańców poprzez wchodzenie w 

podwórka. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Ścieżki rowerowe. Umiejscowienie parkingów dla rowerów  

i ścieżek rowerowych będzie wynikiem 

oddzielnej analizy.  

Mniej ścieżek rowerowych. Umiejscowienie parkingów dla rowerów  

i ścieżek rowerowych będzie wynikiem 

oddzielnej analizy.  

 

Propozycje dotyczące obszaru numer 10 

 

8. Co by Pani/Pan chciała/chciał zmienić, aby poprawić ogólny stan budynków, które 

znajdują się w tym obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Remont budynków. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Rewitalizacja. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Rewitalizacja wszystkich kamienic. Nie 

wyburzać! 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Wprowadzenie usług w podwórkach 

kamienic – przez usługi rozumiem domy 

kultury, przedszkola, gastronomię, sklepy 

spożywcze i potrzeb codziennych. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Remont, nie tylko elewacji, ale i klatek 

schodowych i podwórzy. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji oraz przylegających podwórzy. 

Centralne ogrzewanie w kamienicach. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, wszystkie 
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mieszkania wyposażane są w media takie jak 

centralne ogrzewania, bieżąca woda  

i kanalizacja.  

Odnowić budynki, przeprowadzić gruntowne 

remonty. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Działania skierowane na poprawę stanu 

technicznego budynków a nie frontowych 

elewacji. 

Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Odnowienie kamienic, więcej latarni, 

śmietników, ławek itp.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. W ramach programu rewitalizacji 

obszarowej centrum Łodzi planowanych jest 

wiele działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej w 

niezbędne elementy małej architektury,  

w tym  oświetlenie, urządzenia do zabawy 

dla dzieci, kosze na psie odchody czy ławki. 

Dla mnie budynki powinny być wszystkie 

wyremontowane, zarówno w środku jak i na 

zewnątrz. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Rewitalizacja kamienic, które wymagają 

remontu. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Rewitalizacja / wprowadzenie nowych 

(młodych) inwestorów wspieranych przez 

projekty unijne. 

Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów uwzględniającej aspekty 

ekonomiczne i poprawę atrakcyjności 

inwestycyjnej terenów.  

Pomalować elewacje środkiem 

antysprayowym. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Otynkować, odmalować (stonowane barwy). W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Oświetlenie budynków nakierowane na 

elewacje. Unifikacja szyldów i witryn. 

Wypełnianie balkonów zielenią. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  
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Murale, toalety, śmietniki. Pomysł wygospodarowania osobnych 

przestrzeni dla lokalnej twórczości jest 

bardzo cenny i zostanie wykorzystany 

podczas tworzenia programów kulturalnych 

dla obszarów rewitalizowanych.  

W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty należących 

do Miasta kamienic. W ramach tych 

remontów likwidowane są lokale 

niesamodzielne, a wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media takie jak centralne 

ogrzewania, bieżącą woda i kanalizacja.  

Planowane jest uporządkowanie i 

uzupełnienie małej architektury i zieleni na 

terenie podwórek należących do Miasta.  

Budynki przede wszystkim należy odnowić, 

bo miejscami straszą. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Odnowić fasady, oficyny, doprowadzić sieć 

cieplną i kanalizacyjną. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

W ramach tych remontów likwidowane są 

lokale niesamodzielne, a wszystkie 

mieszkania wyposażane są w media takie jak 

centralne ogrzewania, bieżąca woda  

i kanalizacja.  

Remontować. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Odnowić budynki zaniedbane. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Przeznaczać większe wydatki na remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remonty elewacji budynków i ich podwórek. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji oraz przylegających podwórek.   

Zlikwidować reklamy wielkoformatowe. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Dyscyplinować wyprowadzających psy. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 
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uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Renowacja fasad itd. itp. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Renowacje, wymiana instalacji. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

W ramach tych remontów likwidowane są 

lokale niesamodzielne, a wszystkie 

mieszkania wyposażane są w media takie jak 

centralne ogrzewania, bieżąca woda  

i kanalizacja. 

Odnowienie elewacji zgodnie z oryginałem 

(prace konserwatorskie). 

W ramach kompleksowych remontów 

kamienic należących do Miasta odtwarzany 

jest możliwie najwierniej istniejący 

wcześniej detal w zależności od dostępnej 

istniejącej dokumentacji projektowej, 

fotograficznej czy rysunkowej.  

Odnowić elewacje, ogólny zewnętrzny 

wygląd budynków. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Odnowić elewacje, wyremontować wnętrza 

budynków na mieszkania oraz lokale 

użytkowe, kawiarnie, galerie. 

W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty należących 

do Miasta kamienic, w tym ich elewacji.   

Ludzi. W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Elewacja budynków, czyste podwórka, dużo 

zieleni. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  Planowane jest uporządkowanie 

małej architektury i zieleni na terenie 

podwórek należących do Miasta. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Remont kamienic, które straszą swoim W ramach działań rewitalizacyjnych  
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wyglądem – nie tylko remonty – ale też 

pomoc mieszkańcom w wyjściu z trudnej 

sytuacji. 

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową.  

Założyć centralne ogrzewanie bo do środka 

wchodzi grzyb i nie ma sensu inaczej 

remontować. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. W ramach 

tych remontów likwidowane są lokale 

niesamodzielne, a wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca woda i kanalizacja.  

Więcej zieleni. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Przede wszystkim chodniki – naprawa. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników.  

Remontować. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Wyremontować wszystkie budynki prywatne 

i nieprywatne. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

W ramach działań rewitalizacyjnych Miasto 

może remontować wyłącznie budynki 

należące w całości do Gminy. 

Odnowić elewacje. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Naprawić elewacje i podwórza. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji oraz przylegające podwórza.   

Gruntowne remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   
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Wyremontowane, wymalowane, żeby 

cieszyły oko. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remonty kamienic, a szczególnie ich 

podwórek, bram. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji oraz podwórek.   

Całkowita rewitalizacja budynków 

(kamienic). 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Zamontowanie monitoringu, by ochronić 

budynki przed aktami wandalizmu. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Remont elewacji, rozbiórka budynków 

nienadających się do renowacji. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Jednym z celów działań rewitalizacyjnych 

jest zahamowanie robót wyburzeniowych  

i rozbieranie jedynie tych budynków, których 

stan techniczny jest bardzo zły i których 

adaptacja na cele mieszkalne bądź użytkowe 

byłaby trudna lub niemożliwa. 

Wyremontować fasady i podwórka. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji oraz przylegających podwórek.  

Renowacja budynków (zabytkowych). W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Wyremontować fasady kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Budynki wymagają remontu. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Dofinansowania wspólnot mieszkaniowych. Opracowywany jest katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot mieszkaniowych, 

który będzie powszechnie i łatwo dostępny.  

Remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Poprawić wygląd elewacji, pomalować. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 
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należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Przede wszystkim elewacje. Niekiedy strach 

przejść ulicami, aby nie oderwał się kawałek 

tynku. Równie istotny jest stan nawierzchni 

na podwórkach. Mieszkamy na Traugutta i 

podwórko jest nierówne, z dziurami. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji oraz podwórek.  

Odnowić stan elewacji (naprawić), 

pomalować. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Kompleksowo je wyremontować. Wszystkie 

powinny być odrestaurowane, bo teraz część 

jest piękna, a część to rudery. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Renowacja budynków bądź wyburzenie. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Remont, odmalowanie. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

…Obszar nr 10 wraz z sąsiednim obszarem 

nr 2 i 5 stanowią najbardziej reprezentacyjny 

rejon miasta będący jednocześnie naturalnym 

przedłużeniem powstającego Nowego 

Centrum Łodzi. Dlatego wszystkie 

kamienice, chodniki i jezdnie a także zielone 

skwery powinny być kompleksowo 

odnowione. Podstawowym problemem jest 

nierozstrzygnięta prawnie sprawa 

ewentualnej pomocy finansowej ze strony 

miasta i wsparcia remontów kamienic 

należących do wspólnot mieszkaniowych lub 

osób prywatnych, Własność gminy na 

obszarach centralnych 2, 5 i 10 jest 

stosunkowo niewielka i dlatego jest to 

kluczowy problem w procesie rewitalizacji 

obszarowej ścisłego centrum Łodzi 

Można ten problem rozstrzygnąć m.in. 

poprzez zastosowanie procedury partnerstwa 

publiczno—prywatnego w odniesieniu do 

remontów wszystkich kamienic z w/w 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

http://m.in/
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rejonów nie należących do miasta i podjęcie 

odpowiedniej uchwały na posiedzeniu Rady 

Miejskiej. Aktualnie wsparcie ze strony 

Urzędu Miasta jest możliwe tylko w 

odniesieniu do kamienic wpisanych do 

Rejestru Zabytków. Wpisy do Rejestru 

Zabytków w odniesieniu do kamienic nie są 

zbyt częste, ale większość obiektów na tych 

obszarach ma wpisy do Ewidencji Zabytków 

i można by pomoc publiczną poprzez 

odpowiednią uchwałę Rady Miejskiej 

rozciągnąć również na takie kamienice ( na 

razie tylko w obszarach 2,5,10). 

Na całym obszarze oraz przyległych 

kwartałach należy również wykonać 

podłączenie wszystkich 

budynków do sieci. c.o. 

 

9. Jakie zmiany by Pani/Pan wprowadził, aby poprawić stan podwórzy, chodników, 

zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw) znajdujących się w tym 

obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Więcej zieleni, ławek, place zabaw. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Odnowić, pomalować, ogrodzić. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Wprowadzić wysokie kary za niszczenie 

wszelkich sprzętów, ławek, placów zabaw. 

Monitorować te obszary. Konserwować gdy 

coś się popsuje a nie doprowadzać do ruiny. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Uporządkowanie – wyrównanie nawierzchni, 

oświetlenie podwórzy, wprowadzenie 

zieleni, placów zabaw, ogródków dla 

mieszkańców. 

Planowane jest uporządkowanie małej 

architektury i zieleni na terenie podwórek 

należących do Miasta.  

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  
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w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Zaadaptować puste przestrzenie, szczególnie 

na Kościuszki, można stworzyć zielone 

przestrzenie, place zabaw itp. 

Wszystkie niezabudowane place należące do 

Miasta na terenie Obszaru zostaną 

zagospodarowane, a ich docelowe funkcje 

wskażą przyszłe opracowania.  

Więcej małej architektury. W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Odnowienia podwórzy poprzez położenie 

nowej nawierzchni typu kostka. Stworzyć 

więcej piaskownic i miejsc zabawy dla 

dzieci.  

Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację. 

Poprawić stan podwórek i wprowadzić tam 

prywatnych inwestorów, przede wszystkim 

gastronomię. 

Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację. Miasto zamierza przeznaczyć 

pewną część lokali w wyremontowanych 

budynkach na lokale usługowe, w których 

mogą mieścić się sklepy czy punkty 

gastronomiczne.  

Podwórka w kostce brukowej, chodniki nowe 

trelinki, odnowienie ławek. 

Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację. 

W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty chodników.  

Więcej ogródków letnich jak i zimowych, 

więcej oświetlenia, ławek, miejsc na rowery. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Utrzymanie czystości. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Zmienić mentalność społeczną i edukować  

o czystości i szacunku do przyrody. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Zasiać trawę, posadzić drzewa, dbać  

o czystość, kształtować właściwe postawy 

społeczne (zapobieganie wandalizmowi). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Przebicia kwartałów ciągami pieszymi wraz 

z zielenią powinny być zawsze otwarte, ale 

monitorowane. Wypełnić je placami zabaw, 

Planowane są nowe przejścia wewnątrz 

kwartałów mające na celu otwarcie ich 

wnętrz, uporządkowana też będzie mała 
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wykorzystać każdą komunalną przestrzeń w 

budynkach, aby można prowadzić niskim 

kosztem firmy usługowe. 

architektura i zieleń na terenie podwórek 

należących do Miasta.  

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Drzewa, ogrody pionowe. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Inwestycja miasta w rewitalizację. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Renowacja, budowa nowych miejsc, kontrola 

oraz założenie monitoringu. 

W ramach programu rewitalizacji miasto 

planuje kompleksowe remonty kamienic 

miejskich wraz z podwórkami, 

uporządkowanie istniejącej i nasadzenia 

nowej zieleni.  

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Więcej skwerów z ławkami. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Zakaz wyprowadzania psów. Miasto nie planuje wprowadzenia typu 

zakazów.  

Zaangażować straż miejską, aby spacerujący 

strażnicy zwracali uwagę tym, którzy 

zaśmiecają ulice i trawniki, i niszczą mienie. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

Więcej placów zabaw i koszy W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  
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w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

NIE ROZJEŻDŻAĆ ICH CIĘŻKIM 

SPRZĘTEM, np. zieleń miejska (ich 

traktory) w Parku Sienkiewicza. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Rewitalizacja ww. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów,  w tym, rewaloryzację terenów 

zielonych.  

Wymiana chodników, zasadzenie większej 

ilości zieleni. 

W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty chodników.  

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

Więcej zieleni, fontanny. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Więcej zieleni, lepsza kostka chodnikowa, 

czystsze parki, uświadomienie ludziom  

o niekorzystnym wpływie śmieci na 

środowisko i ogólny wygląd miasta. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników.  

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem 

Więcej ławek i zadbanej zieleni. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 
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zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Więcej ławek, więcej zieleni!! Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Więcej zieleni! Place zabaw i ławki. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Na tym obszarze nie da rady nic ulepszyć. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Nic. Piękne miasto jest. Czuję się tutaj 

bardzo dobrze i nie zamieniłabym je na nic 

innego. 

-- 

Remontować. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury.”.  

Odnowienie podwórek, więcej zieleni, 

wyrównanie chodników. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników, kompleksowa modernizacja 

podwórek miejskich. Przewidziano tworzenie 

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”. 

Generalnie remonty tych miejsc. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Więcej zieleni, zagospodarować drzewa. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 
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nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Wybudować skwery, postawić ławki. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Toalety miejskie, gdyż dotychczas ich 

funkcje pełnią często podwórka, bramy  

i skwery. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Aktywizacja mieszkańców – żeby sami 

założyli ogrody i o nie dbali. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Więcej placów zabaw, skwerów, ławek, 

zieleni. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Więcej zieleni. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Wyłapać wszystkich żuli którzy załatwiają 

się w bramach albo postawić toi toie. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej zieleni. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 
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czy tzw. „zielonych ścian”.  

Zwężenie ulic, posadzenie drzew (nie 

klonów kulistych), ograniczenie ruchu 

samochodowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Postawić więcej śmietników z torebkami na 

odpady psów. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Dofinansowania wspólnot mieszkaniowych. Opracowywany jest katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot mieszkaniowych, 

który będzie powszechnie i łatwo dostępny.  

Żeby miasto partycypowało w kosztach 

remontów podwórek, a nie same wspólnoty. 

Opracowywany jest katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot mieszkaniowych, 

który będzie powszechnie i łatwo dostępny.  

Obecnie wspólnoty mogą korzystać już  

a programu „Zielone podwórka”.  

Remont. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Szalenie podobają mi się skwery róg 

Sienkiewicza a Narutowicza. Skwerek na 

zbiegu ulic Traugutta i Sienkiewicza jest 

okropny. Brakuje trawy. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury. 

Więcej zieleni, ławek, poprawić stan 

nawierzchni podwórek. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”. Planowane jest 

uporządkowanie małej architektury i zieleni 

na terenie podwórek należących do Miasta.  

Zieleni i małej architektury nie ma w ogóle 

więc trzeba to organizować, a podwórza i 

chodniki powinny być odrestaurowane.  

W podwórzach powinny być obiekty małej 

architektury i ZIELEŃ. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Planowane jest uporządkowanie małej 

architektury i zieleni na terenie podwórek 

należących do Miasta.  

Zamykanie bram. Skwery ogrodzone, 

oddzielone place zabaw dla dzieci i ludzi  

z psami. 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Planowane jest także 

uporządkowanie należących do Miasta 
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terenów oraz wykonanie nowych przejść 

pomiędzy podwórkami.  

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia pergol 

śmietnikowych, monitoringu czy domofonów 

będzie określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

Zadbanie o czystość. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Frontowe części kamienic na tym obszarze są 

na ogół odnowione, ale często w fatalnym 

stanie są podwórka i wymagają one 

kompleksowego remontu. Należy zwiększyć 

ilość ławek , wyremontować wszystkie 

chodniki i uporządkować zielone skwery. 

Planowane jest uporządkowanie małej 

architektury i zieleni na terenie podwórek 

należących do Miasta.  

 

10. Jakie zmiany, według Pani/Pana, należy wprowadzić, aby zwiększyć dostęp 

do placówek użyteczności publicznej takich, jak: szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki itp. dla mieszkańców tego obszaru? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Wybudować więcej parkingów w pobliżu 

tych obiektów. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Zwiększyć ilość tych placówek, parkingi Państwa propozycja odnośnie liczby 

placówek zostanie wzięta pod uwagę podczas 

planowania usług dla ludności na terenie 

Obszaru.  

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Więcej takich placówek Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zwiększyć ilość placówek tego typu. Ułatwić 

dojazd oraz zapewnić miejsca parkingowe. 

Państwa propozycja odnośnie liczby 

placówek zostanie wzięta pod uwagę podczas 

planowania usług dla ludności na terenie 

Obszaru.  

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Rozkorkować ulice (zakończyć remont W-Z) Trwają prace związane z finalizacją remontu 

trasy W-Z.  

Wykonać jak najwięcej udogodnień dla osób 

niepełnosprawnych 

Przebudowy jezdni i chodników 

uwzględniają potrzeby osób z 

niepełnosprawnością, w tym niedowidzących 
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oraz rodziców z dziećmi w wózkach. 

Zmienić system służby zdrowia! Decyzje w tej kwestii nie należą do 

kompetencji Miasta i wymagają zmian na 

poziomie legislacji krajowej.  

Wyrzucić szyldy, zbędne oznaczenia, 

posprzątać przestrzeń wizualną (!!!) 

Opracowane będą we współpracy  

z Plastykiem Miasta i Miejskim 

Konserwatorem Zabytków standardy estetyki 

reklam, szyldów ogłoszeniowych itp.  

W przypadku, gdy dostęp jest ograniczony z 

powodu małej liczby placówek, zwiększyć 

ich ilość. 

Państwa propozycja odnośnie liczby 

placówek zostanie wzięta pod uwagę podczas 

planowania usług dla ludności na terenie 

Obszaru.  

Musi być ich więcej Państwa propozycja odnośnie liczby 

placówek zostanie wzięta pod uwagę podczas 

planowania usług dla ludności na terenie 

Obszaru.  

Zwiększyć ilość takich miejsc Państwa propozycja odnośnie liczby 

placówek zostanie wzięta pod uwagę podczas 

planowania usług dla ludności na terenie 

Obszaru.  

W wypadku przychodni lepsza organizacja 

pracy i obsługi 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Lepsza identyfikacja Zostanie opracowany system informacji  

o usługach znajdujących się na terenie 

wyremontowanych miejskich nieruchomości.  

Zwiększyć ilość zatrudnionych lekarzy w 

przychodniach lekarskich 

Decyzje w tej kwestii nie należą do 

kompetencji Miasta i wynikają z kontraktacji 

usług przez przychodnie z NFZ.  

Zmiana ustaw. Decyzje w tej kwestii nie należą do 

kompetencji Miasta i wymagają zmian na 

poziomie legislacji krajowej. 

Więcej informacji o adresach tychże 

placówek 

Zostanie opracowany system informacji  

o usługach znajdujących się na terenie 

wyremontowanych miejskich nieruchomości. 

Musi być więcej takich placówek Państwa propozycja odnośnie liczby 

placówek zostanie wzięta pod uwagę podczas 

planowania usług dla ludności na terenie 

Obszaru. 

Nowe otworzyć Państwa propozycja odnośnie liczby 

placówek zostanie wzięta pod uwagę podczas 

planowania usług dla ludności na terenie 

Obszaru. 

Łódzki tramwaj zabytkowy jeżdżący na 

trasie ul. Piotrkowskiej 

Miasto Łódź nie planuje budowy linii 

tramwajowej na ul. Piotrkowskiej. 

Zwiększyć ilość pracowników, aby móc 

zwiększyć dostępność usług, zwłaszcza 

przedszkola i żłobki 

Państwa propozycja odnośnie liczby 

placówek zostanie wzięta pod uwagę podczas 

planowania usług dla ludności na terenie 

Obszaru. 
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Ułatwienia dla inwalidów Przebudowy jezdni i chodników już teraz 

uwzględniają potrzeby osób z 

niepełnosprawnością, w tym niedowidzących 

oraz rodziców z dziećmi w wózkach.   

Dodatkowe pasy ruchu  Szczegółowe rozwiązania dotyczące 

wyznaczania pasów dla komunikacji 

zbiorowej i ruchu kołowego będą wynikać  

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Dodatkowy pas ruchu Szczegółowe rozwiązania dotyczące 

wyznaczania pasów dla komunikacji 

zbiorowej i ruchu kołowego będą wynikać  

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Lepiej oznaczać. Zostanie opracowany system informacji  

o usługach znajdujących się na terenie 

wyremontowanych miejskich nieruchomości. 

Nic nie trzeba robić wszystko jest w 

porządku 

-- 

Przychodnia na ul. Piotrkowskiej 100. Aby 

do niej dotrzeć trzeba wejść na pierwsze 

piętro po schodach. 

Przebudowy jezdni i chodników już teraz 

uwzględniają potrzeby osób  

z niepełnosprawnością, w tym 

niedowidzących oraz rodziców z dziećmi  

w wózkach.   

Łatwiejszy wjazd dla osób z wózkami Przebudowy jezdni i chodników 

uwzględniają potrzeby osób 

niepełnosprawnych, w tym niedowidzących.  

Podjazdy, parkingi Przebudowy jezdni i chodników 

uwzględniają potrzeby osób 

niepełnosprawnych, w tym niedowidzących.  

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

 

11. A co musiałoby się zmienić, aby poprawił się dostęp do punktów usługowych, 

sklepów? Prosimy wpisać Pani/Pana pomysły dotyczącego tego obszaru. 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Mniejsze opłaty za lokale, reklamowanie ich. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zadbać o infrastrukturę związaną z 

ułatwianiem dostępu do sklepów osobom 

niepełnosprawnym, np. podjazdy, windy itd. 

Przebudowy jezdni i chodników 

uwzględniają potrzeby osób 

niepełnosprawnych, w tym niedowidzących.  

Zachęcanie do zakładania usług – czynsze 

atrakcyjne. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  
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Większa ilość parkingów. Łatwiejszy dojazd 

samochodowy. 
Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 
parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Zgodnie z Polityką Transportową Miasta  

w Łodzi priorytet ma transport zbiorowy.  

Udostępnić parterowe małe lokale na 

działalność usługową. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Place dla dzieci, jakiś orlik. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Ograniczenie ilości sklepów monopolowych. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Ustandaryzowanie i posprzątanie przestrzeni 

wizualnej. 

Opracowane będą we współpracy  

z Plastykiem Miasta i Miejskim 

Konserwatorem Zabytków standardy estetyki 

reklam, szyldów ogłoszeniowych itp. 

Otworzyć się na pomysły z zewnątrz, np. 

zrobić konkurs. 

Miasto stara się przyciągnąć różnorodne 

inicjatywy poprzez programy takie jak np. 

Lokale dla Kreatywnych.  

Musiałoby np. być ich więcej. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Ujednolicić styl prezentowanych reklam  

i szyldów, aby pasowały do klimatu tego 

obszaru. 

Opracowane będą we współpracy  

z Plastykiem Miasta i Miejskim 

Konserwatorem Zabytków standardy estetyki 

reklam, szyldów ogłoszeniowych itp. 

Piotrkowska czynna od 7:00 do 00:00, jak 

galerie handlowe. 

Miasto nie ma wpływu na decyzje właścicieli 

lokali przy ul. Piotrkowskiej odnośnie godzin 

pracy.    

Więcej miejsc parkingowych. Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Zmniejszyć ilość banków. Miasto ma ograniczony wpływ na lokalizację 

placówek bankowych. Stara się przyciągnąć 

różnorodne inicjatywy poprzez programy 

takie jak np. Lokale dla Kreatywnych. 

Zmniejszyć ceny, opłaty mniejsze za 

wynajem. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Brak sklepów warzywno-owocowych. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Warzywniaki! Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 
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sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Mniej banków więcej sklepów. Miasto ma ograniczony wpływ na lokalizację 

placówek bankowych. Stara się przyciągnąć 

różnorodne inicjatywy poprzez programy 

takie jak np. Lokale dla Kreatywnych. 

Więcej lokali z niskim czynszem zachęci 

rzemieślników do otwierania punktów 

usługowych. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Obniżyć czynsze lokalom. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Niektóre sklepy i punkty gastronomiczne 

powinny być dłużej czynne. 

Miasto nie ma wpływu na decyzje właścicieli 

lokali odnośnie godzin pracy.    

Miejsca parkingowe. Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Obniżyć ceny w sklepach i MPK. Miasto nie ma wpływu na poziom cen  

w sklepach.  

Mniej parkingów. Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Obniżenie czynszów. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Opodatkować supermarkety, wspomóc 

drobnych przedsiębiorców. 

Kwestie opodatkowania zależą głównie od 

legislacji ustalanej na poziomie krajowym. 

Miasto Łódź wspiera inwestorów m.in. 

poprzez Biuro Obsługi Inwestora przy 

Urzędzie Miasta Łodzi. Ponadto Miasto stara 

się przyciągnąć różnorodne inicjatywy 

poprzez programy takie jak np. Lokale dla 

Kreatywnych.  
Sklepy i punkty usługowe z poziomu ulicy, 

bez schodów. 

Przebudowy jezdni i chodników już teraz 

uwzględniają potrzeby osób  

z niepełnosprawnością, w tym 

niedowidzących oraz rodziców z dziećmi w 

wózkach.  Aranżacja wejść do lokali zależy 

w głównej mierze od właścicieli 

nieruchomości (schody są zwykle częścią 

działek nie należących do miasta.  

Parkingi. Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

 

12. W jaki sposób zmieniłaby/zmieniłby Pani/Pan rozmieszczenie linii autobusowych 

i tramwajowych oraz przystanków, aby komunikacja publiczna na terenie tego obszaru 

była bardziej dostępna? 
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PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Komunikacja na Kościuszki OK. Być może 

warto przemyśleć organizację skrzyżowań – 

tramwaje działające jak metro (zasada). 

Szczegółowe rozwiązania dotyczące 

organizacji ruchu na ulicach będą wynikać  

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Dobrze działające BUSPASY. Państwa opinia zostanie wzięta pod uwagę 

podczas planowania obsługi transportowej 

Obszaru.  

Przystanki tramwajowe przed a nie za 

skrzyżowaniami (np. Struga-Kościuszki). 

Ewentualne zmiany w lokalizacji 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Częste kursy i łatwe przesiadki. Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Wprowadzić zakaz ruchu samochodów  

i wprowadzić pierwszeństwo przejazdu dla 

komunikacji miejskiej. 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Wszystkie remonty ulic 

planowane są z uwzględnieniem zasad 

zrównoważonego transportu. Docelowa 

organizacja ruchu będzie wynikać z przyjęcia 

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Ukończyć wreszcie trasę W-Z i przestać co 

tydzień zmieniać przejazdy. 

Trwają prace mające na celu jak 

najwcześniejsze zakończenie remontu trasy 

W-Z.  

Tramwaj zabytkowy kursujący po 

Piotrkowskiej bezpłatnie!. 

Miasto Łódź nie planuje budowy linii 

tramwajowej na ul. Piotrkowskiej.  

Przystanki powinny być przed światłami. Ewentualne zmiany w lokalizacji 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Jak najszybciej zakończyć prace budowlane 

dróg. 

Remonty ulic na terenie Obszaru powinny 

zakończyć się do końca roku 2020.  

Zwiększyć liczbę autobusów, tramwajów. Państwa opinia zostanie wzięta pod uwagę 

podczas planowania obsługi transportowej 

Obszaru. 

Przystanki autobusowe bliżej przystanków 

tramwajowych.  

Ewentualne zmiany w lokalizacji 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Przede wszystkim zwiększając częstotliwość. Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Czekam na skończenie remontu Łódź 

Fabryczna. 

Inwestycja powinna zostać zakończona do 

września 2016 roku. 

Więcej tras autobusowych. Ewentualne zmiany w układzie linii  
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komunikacji miejskiej będą wynikały  

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Zbyt dużo jest ulic jednokierunkowych co 

utrudnia dojazd do samego centrum. 

Docelowa organizacja ruchu będzie wynikać 

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Wyższy poziom przystanków. Miasto dokłada starań celem podniesienia 

estetyki i funkcjonalności przystanków.  

 

13. A co można zrobić, Pani/Pana zdaniem, aby poprawić bezpieczeństwo na tym 

obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Więcej patroli służb, kamery. Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego. 

Zwiększyć patrole, wywalić żuli. Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona.  

Każdy człowiek ma prawo przebywać  

w przestrzeni publicznej. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Należy kształtować, wdrażać i promować 

aktywne postawy społeczne, gdzie 

mieszkańcy i świadkowie wydarzeń, zjawisk 

będą reagować. Poczucie odpowiedzialności 

za wspólną przestrzeń i wydarzenia mające  

w niej miejsce jest kluczowe. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Więcej patroli policji lub straży miejskiej, 

monitoring. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Oświetlenie, stan techniczny budynków, 

obecność usług → ludzi wieczorem. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  
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Zamknąć bramy, oświetlić pasaże, 

zaadaptować puste skwery, żeby 

zlikwidować „meliny”. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Zlikwidować żuli. W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania z 

szerokiego wachlarza działań pomocowych, 

będą też znajdować się pod stałą opieką 

pracowników socjalnych.  

Zwiększyć ilość patroli policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Profesjonalny monitoring na cały obszar. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Rozświetlić bardziej chodniki, np. więcej 

latarni. 
W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.  

Więcej oświetlenia wzdłuż ulic. W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.  

Monitoring uliczny. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Patrolowanie / kamery na ul. Kościuszki. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli policji, straży miejskiej, 

monitoring. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Więcej patroli policyjnych. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Czuję się bezpiecznie. Brakuje jednak zajęć Państwa propozycja zostanie wzięta pod 
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dla młodzieży, boisk, obiektów w których 

bez dużych opłat mogliby spędzać czas. 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zakładać inicjatywy angażujące ludzi, gdyż 

im więcej ludzi na zewnątrz razem, tym 

bezpieczniej, zwłaszcza jeśli są sobie 

znajomi . 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zamontować monitoring. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Zwiększyć ilość kamer monitoringu, bardziej 

oświetlać ulice i podwórka. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

W ramach prac remontowych oświetlenia 

Miasto stara się zapewnić jak największą 

ilość światła 

Więcej patroli policji/straży. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zlikwidować straż miejską, a zwiększyć 

patrole policji. 

Miasto nie planuje tego rodzaju działań.  

Więcej patroli policyjnych. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Więcej pieszych patroli policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Usunąć agresywnych narkomanów. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Wyodrębnić ścieżkę rowerową. Sposób prowadzenia i separacji ruchu 

rowerowego będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta 

Znieść zakaz spożywania alkoholu na 

Piotrkowskiej od piątku godz. 20:00 do 

niedzieli 12:00 (deptak). 

Miasto nie planuje tego rodzaju działań.  

Dodatkowy monitoring i większa ilość 

patroli. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. Ilość patroli Straży 

Miejskiej będzie wzmocniona. 

Monitoring, więcej patroli policji i straży 

miejskiej. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego.  Państwa 

propozycja odnośnie współpracy z Policją 

zostanie wzięta od uwagę przy planowaniu 

usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 
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Kamery, większa czujność policji. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. Państwa propozycja 

odnośnie współpracy z Policją zostanie 

wzięta od uwagę przy planowaniu usług dla 

ludności w Obszarze. 

Zwiększone kontrole straży miejskiej  

i policji, szczególnie wieczorami. 
Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli po godzinie 20:00. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zwiększyć patrole na ulicach. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli, monitoring. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego. 

Patrole policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Więcej patroli, świateł na skrzyżowaniach. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zlikwidować straż miejską, zastąpić policją. Miasto nie planuje tego typu działań.  

Więcej patroli policji i monitoring. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego. 

Więcej nocnych patroli. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zwiększyć oświetlenie ulic i podwórek. W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.  

Monitoring, częstsze patrole policji – mniej 

policjantów w grupie, ale częściej spotykani. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. Państwa propozycja 

odnośnie współpracy z Policją zostanie 

wzięta od uwagę przy planowaniu usług dla 

ludności w Obszarze. 

Zwiększyć ilość patroli poza ul. Piotrkowską. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 
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planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Monitoring, straż miejska. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. Ilość patroli Straży 

Miejskiej będzie wzmocniona. 

Więcej patroli policji po godz. 21:00. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Programy dla młodzieży (sportowe, 

kulturalne etc.). 

W ramach działań rewitalizacyjnych Miasto 

tworzy wiele programów kulturalnych  

i edukacyjnych skierowanych do dzieci  

i młodzieży, wśród nich takie, które uczą 

młodzież identyfikacji ze swoją „małą 

ojczyzną”. 

Podwyższyć poziom życia mieszkańców. Głównym celem prowadzenia rewitalizacji 

obszarowej jest poprawa jakości życia 

mieszkańców.  

Wysiedlić „element” społeczny z lokali 

komunalnych i socjalnych. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania 

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Zwiększenie patroli policji i straży miejskiej. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Przesiedlić rodziny patologiczne. Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Na ul. Traugutta należy umiejscowić Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 
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pośrodku ulicy progi zwalniające. Ponieważ 

motory nabierają tutaj dużej prędkości. 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego 

jednakże Państwa sugestia zostanie wzięta 

pod uwagę przy planowaniu rewitalizacji 

obszarowej.  

Progi zwalniające, ograniczenia prędkości, 

monitoring 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego.  

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Więcej patroli, zwłaszcza w nocy i nad 

ranem. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Mniej pubów – lub krócej otwarte. Miasto nie planuje ograniczać liczby pubów 

ani ograniczać godzin ich otwarcia. 

Należy rozszerzyć monitoring obejmując nim 

poza ul. Piotrkowską wszystkie przecznice 

oraz ul. Kościuszki a także pasaże Schillera  

i Rubinsteina. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

 

 

 

14. Co musiałoby ulec zmianie na terenie obszaru, na którym ma być przeprowadzona 

rewitalizacja, aby chciała/chciał Pani/Pan tu mieszkać, prowadzić działalność, częściej 

bywać? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Z mojego punktu widzenia największe 

znaczenie ma rewitalizacja społeczna. 

Efektywność działań prowadzonych wobec 

lokalnych społeczności zdecyduje o 

faktycznej zmianie. 

Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów uwzględniającej kwestie 

społeczne.  

Większa ilość miejsc parkingowych. Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Większe bezpieczeństwo. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

zapewnić możliwie wysoki poziom 

bezpieczeństwa.  

Lepszy stan wizualny budynków. Kolorystyka remontowanych miejskich 

kamienic będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta. 

1) stan techniczny budynków. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są kompleksowe 

remonty należących do Miasta kamienic. 

Okolica bliższa centrum niż mój obecny -- 
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adres zamieszkania, więc myślę, że 

mogłabym tam mieszkać. 

Przede wszystkim obniżenie stawki za 

czynsz, ponieważ w tej chwili w śródmieściu 

za lokal trzeba płacić bardzo dużo. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Poprawa bezpieczeństwa. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

zapewnić możliwie wysoki poziom 

bezpieczeństwa. 

Jest to odcinek, który ze względu na 

usytuowanie siedziby mojej działalności 

gospodarczej odwiedzam mimo wszystko 

najczęściej. 

-- 

Ja już mieszkam na tym obszarze i nawet 

teraz – przed rewitalizacją – zalety 

przeważają nad niedogodnościami. 

-- 

Już teraz o tym marzę. Przydałaby się jednak 

[nieczytelne]. 

-- 

Więcej bezpiecznych miejsc dla małych 

dzieci, zacisza, trochę zieleni. 

Istniejąca na terenie Obszaru przestrzeń 

publiczna będzie podlegać uporządkowaniu  

i doposażeniu w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym ławki, kosze na śmieci, 

urządzenia do zabawy dla dzieci. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

Kierunek ekologiczny. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Bywam tu codziennie, więc jest dobrze :) -- 

Więcej zieleni. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Musiałoby być czysto i zielono. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych 

Rower miejski, wi-fi na stałe, a nie tylko na 

rok w ramach inicjatywy obywatelskiej. 

Miasto realizuje te postulaty.  

Centralne ogrzewanie w kamienicach. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. W ramach 

tych remontów likwidowane są lokale 
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niesamodzielne, a wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca woda i kanalizacja.  

Bywam często. -- 

Piotrkowska czynna od 7:00 do 00:00, jak 

galerie handlowe. 

Miasto nie ma wpływu na godziny otwarcia 

lokali usługowych.  

Bezpłatny parking, więcej miejsc 

parkingowych!! 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Bezpieczeństwo i wygląd ww. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

zapewnić możliwie wysoki poziom 

bezpieczeństwa oraz poprawiać estetykę 

przestrzeni. 

Trzeba zwiększyć bezpieczeństwo. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

zapewnić możliwie wysoki poziom 

bezpieczeństwa. 

Niższy czynsz w centrum. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Niższe ceny mieszkań. Miasto nie ma wpływu na ceny mieszkań.  

Czystość, bezpieczeństwo, brak ubóstwa. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. 

Dobre zarobki, zapewnienie pracy a nie 

przez nepotyzm załatwianie pracy. 

Zapewnienie bezpieczeństwa. 

Miasto nie ma wpływu na wysokość 

zarobków jego mieszkańców.  

 

Jest tu prawie idealnie :-) -- 

Mniej utrudniony dojazd do własnego 

mieszkania przez straż miejską. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Na moim obszarze zrobiono porządek, a jeśli 

chodzi o innych to nie wiem. 

-- 

Kocham Łódź, nic nie musi się tutaj 

zmieniać. 

-- 

Szybciej doprowadzić do rewitalizacji. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów i rozpoczęcia jej w możliwie 

bliskim terminie. 

Przede wszystkim bezpieczeństwo i remonty 

budynków. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

 

Ja tu już chętnie mieszkam i pracuję. -- 
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Poprawić porządek ulic, skwerów, 

podwórzy, np. woonerf na 6 sierpnia jest 

niesprzątany, na skwerze jest rozjeżdżona 

trawa. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Łatwo dostępne, duże mieszkania na 

wynajem musiałyby być, to wtedy bym się 

przeprowadził. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Mniej zaczepiających ludzi 

bezdomnych/biednych/z reklamami. 

Każdy człowiek ma prawo przebywać  

w przestrzeni publicznej. 

Aktywizacja zawodowa lub oferta innej 

formy aktywności dla marginesu 

społecznego przebywającego w tym 

obszarze. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Bezpieczeństwo/reagowanie na osoby 

awanturujące się przez patrole policji/straży 

(np. ul. Nowomiejska). 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

NIŻSZE CZYNSZE. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Ładnie umalować i odrestaurować budynki 

CAŁE, nie tylko zewnątrz. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. W ramach 

tych remontów wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca woda i kanalizacja.  

Chciałbym, aby w Centrum na każdej ulicy 

był szpaler drzew, szerokie chodniki, ładna 

mała architektura, dobra komunikacja 

miejska i ktoś który by o to na bieżąco dbał. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Bardzo dużo alkoholików i meneli na drodze 

Piramowicza/Jaracza i to psuje ogólny 

wygląd ulic. 

Każdy człowiek ma prawo przebywać  

w przestrzeni publicznej. 

Więcej słońca. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

DEGETOIZACJA. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Przede wszystkim poprawa bezpieczeństwa, 

szczególnie w weekendy w godzinach 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

zapewnić możliwie najwyższy stopień 
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wieczornych. bezpieczeństwa na ulicach. 

Mieszkam tu i bywam :) -- 

Chętnie tu mieszkam, bywam, nic nie musi 

się zmieniać, no może trochę więcej imprez 

kulturalnych. 

-- 

Przede wszystkim zależy nam na zadbaniu  

o podwórka, wejścia do bram. 

Planowane jest uporządkowanie małej 

architektury i zieleni na terenie podwórek 

należących do Miasta.  

Nic, nie jestem zwolenniczką mieszkania  

w centrum. Wolę obrzeża miasta. 

-- 

Remont. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Mniej pubów – lub krócej otwarte. Miasto nie planuje ograniczać liczby pubów 

ani ograniczać godzin ich otwarcia. 

Kompleksowy remont wszystkich budynków 

również tych nie należących do gminy. 

Dbałość o estetykę, ograniczenie do 

minimum ilości reklam. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

 

 

15. Uwagi do zadań, propozycje modyfikacji zadań lub pomysł na nowe zadania  

w projekcie rewitalizacyjnym. 

 

NUMER 

ZADANIA 

TREŚĆ UWAGI/ 

PROPOZYCJI 

MODYFIKACJI 

ZADANIA 

UZASADNIENIE 

STANOWISKO 

PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

10 

Więcej woonerfów oraz 

zielonych przestrzeni. 

bd 

Miasto zauważa potrzebę 

uspokojenia ruchu w 

centrum i wskazano 

przykładowe lokalizacje 

ulic, które mogą zostać 

przebudowane na tzw. 

woonerfy (m.in.  

ul. Mielczarskiego, 

Włókiennicza). 

Przewidywane jest 

prowadzenie nowych 

nasadzeń drzew oraz 

krzewów tam, gdzie 

będzie to możliwe.  

10 

Wprowadzenie nowych 

inwestorów 

(młodych/kreatywnych). 
bd 

Miasto Łódź wspiera 

inwestorów m.in. poprzez 

Biuro Obsługi Inwestora 

przy Urzędzie Miasta 

Łodzi. Ponadto Miasto 

stara się przyciągnąć 
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różnorodne inicjatywy 

poprzez programy takie 

jak np. Lokale dla 

Kreatywnych.  

10 
Więcej drzew, ograniczenie 

ruchu taksówek 
bd 

Miasto Łódź realizuje te 

postulaty.  

18 

Wydłużenie obszaru 

rekreacyjnego do min. ul. 

Żeromskiego od ul. 

Piotrkowskiej plus 

renowacja fasad kamienic. 

bd 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

bd 

W kamienicy, w której 

mieszkam są niesprawne 

przewody kominowe i co 

roku kują, naprawiają, 

brudzą, że już nie mam siły 

sprzątać na okrągło. 

bd 

Brak podania adresu 

wyklucza możliwość 

interwencji. 

10 

Nasadzenie drzew wzdłuż 

ul. Kościuszki, Piotrkowska 

i poprzeczne. 

bd 

Miasto realizuje te 

postulaty.  

10.7 

Jeśli w tym miejscu ma być 

wybudowany hotel, lepiej 

poczekać z rewitalizacją 

tego obszaru do czasu 

zakończenia budowy. 

bd 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

10 

Al. Kościuszki 100/104 – 

wieżowiec obok Centralu. 

Wokół naszego wieżowca 

panują wieczorem 

niesamowite ciemności. 

Ciągle są napady.  

W imieniu mieszkańców 

prosimy o nałożenie na 

słupach podwójnych lamp. 

Słupy już stoją, niestety. 

bd 

Teren nie należy do 

miasta. 

15.2 Nie opłaca się remontować. bd -- 

10 

1. Zabudowa pasażu 

Rubinsteina od strony  

ul. Kościuszki po stronie 

południowej. Należy 

sprzedać działkę w tym 

miejscu naprzeciwko 

budowanego nowego hotelu 

z przeznaczeniem na wąski 

budynek biurowo-handlowy 

przylegający do ściany 

szczytowej sąsiedniej 

kamienicy. Stworzy się  

w ten sposób po obu 

Uzupełnienie 

brakującej 

zabudowy i 

nadanie właściwej 

estetyki obszarowi 

kluczowemu dla 

miasta. 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej.  
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stronach pasażu efektowną 

zabudowę a miejsce to 

stanie się bezpieczną, 

dobrze oświetloną  

i elegancką przestrzenią 

publiczną. 

Znajdujący się w pobliżu 

plac zabaw dla dzieci należy 

przesunąć w kierunku 

wschodnim na zaplecze 

pałacu przy Piotrkowskiej 

77 albo znaleźć dla niego 

inne miejsce . 

  

2.Należąca do miasta 

posesja przy ul. Kościuszki 

42 połączona podwórkiem  

z Piotrkowską 103/105 jest 

zabudowana 

nieestetycznymi garażami. 

Należy uporządkować 

podwórko , zburzyć garaże  

i sprzedać atrakcyjna 

działkę z przeznaczeniem na 

zabudowę biurową lub 

mieszkalną. W ten sposób 

ul. Kościuszki uzyska na 

tym odcinku jednolitą  

i estetyczną zabudowę.. 

  

3.Południowy narożnik  

ul. Piotrkowskiej  

i Zamenhofa (posesje przy  

ul. Piotrkowskiej 129,131) 

przez wiele lat był 

zagospodarowany na 

nieestetyczne targowisko, 

bo był to teren  

o nieuregulowanej 

własności. Ostatnio jest 

oznaczany oficjalnie jako 

teren należący do gminy  

i przekształcono go w 

parking. Obok znajduje się 

wysoki budynek ZUS, 

zakłócając równowagę 

urbanistyczną poprzez 

sąsiedztwo z niewysokimi 

kamienicami. Działka 

należy do 
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najatrakcyjniejszych  

w mieście i powinna być jak 

najszybciej wystawiona do 

sprzedaży na przetargu  

z przeznaczeniem na 

elegancki hotel lub budynek 

apartamentowy dopasowany 

architektonicznie do 

pięknych kamienic  

w pobliżu. Nowy budynek  

o 6-7 kondygnacjach 

przywróci również właściwe 

proporcje urbanistyczne  

w tym rejonie. Na ul. 

Nawrot jest planowana  

w najbliższym czasie 

budowa dużego parkingu 

wielopoziomowego a więc 

obecny parking straci rację 

bytu. 

  

4.Ulica Piotrkowska po 

ostatnim remoncie zyskała 

nowe atrakcyjne oblicze  

i wielkomiejski charakter. 

Niestety fatalnie dobrano jej 

oświetlenie. Zbyt duża ilość 

masywnych latarni,  

w dodatku niezbyt ładnych 

( secesyjność nie musi 

oznaczać piękna) 

przesłoniła całą wspaniałą 

architekturę tej ulicy  

i właściwie ulica 

Piotrkowska stała się „Ulicą 

Latarniową” Po upływie 

kilku lat powinno się od 

nowa zaprojektować (może 

jakiś konkurs?) i wykonać 

bardziej estetyczne 

oświetlenie. . 

 

16. Inne uwagi, postulaty oraz propozycje. 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Parkingi piętrowe. Zadbać o to, aby 

wszystkie riksze wyglądały jednakowo, 

stylowo, tak by komponowały się z pięknem 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.  Miasto umożliwi budowę 
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odnowionego terenu. 

Ścieżka rowerowa przy ulicy Kościuszki  

i Zielonej! 

parkingów wielopoziomowych w centrum.  

Miasto stara się wprowadzać standardy 

estetyki dla riksz. 

Sposób prowadzenia i separacji ruchu 

rowerowego będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Osoby zajmujące się sprzątaniem 

zwierzęcych odchodów. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Tak zrewitalizowany odcinek miasta 

powinien tętnić życiem. 

-- 

Toalety publiczne. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Można by pomyśleć nad zmniejszeniem 

korków poprzez inne prowadzenie objazdów 

w okolicach miejsc remontowanych dróg. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług 

transportowych ludności na terenie Obszaru.  

Straż miejska która traci 40 min. na 

wyjaśnianie wadliwego światełka u roweru 

kiedy obok na zakazie parkuje 30 taksówek. 

Ilość patroli SM zostanie wzmocniona. 

Więcej zieleni (ale rozsądnie cenowo). Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Więcej inwestycji, zieleni, fontanny, 

koncerty muzyczne. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

2 okna, które były zakwalifikowane do 

wymiany musiałam sama wymienić za 

własne pieniądze bo od 10 lat dobrze 

wydeptałam ścieżkę do Administracji 

Centrum II z prośbą o wymianę, ciągle 

słyszałam tylko, że nie ma pieniędzy. A ja na 

czynsz zawsze musiałam znaleźć pieniądze i 

inne opłaty. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Należy ujednolicić reklamy w centrum  

i ograniczyć ich ilość. 

Opracowane będą we współpracy  

z Plastykiem Miasta i Miejskim 

Konserwatorem Zabytków standardy estetyki 

reklam, szyldów ogłoszeniowych itp.  

Kwestie ilości reklam regulować będą także 

zapisy o utworzeniu parku kulturowego  

w centrum. 

Więcej imprez na ul. Piotrkowskiej. Miasto realizuje te postulaty.  
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Zlikwidować nierobów straży miejskiej. Miasto nie planuje likwidacji Straży 

Miejskiej.  

Na wyremontowanym deptaku jest zbyt mało 

zieleni, brakuje trawników, klombów, 

kolorowych kwiatów, krzewów. 

Zieleń na tym terenie będzie uzupełniania.  

 

Całkowite przeorganizowanie centrum 

miasta, zakaz ruchu samochodowego  

i autobusowego, tylko powinien tu kursować 

jakiś elektryczny pojazd darmowy. Powinien 

być duży park z fontanną, place zabaw, 

skwerki z ławkami. Porządne, zdrowe 

drzewa, a nie te poprzycinane, owinięte 

światełkami i wyrastające z betonu miotły! 

Powinien być też porządny wybieg dla psów 

i więcej koszy na odchody psie i na śmieci. 

No i straż miejska powinna coś robić, a nie 

spacerować po mieście i gadać ze sobą  

o głupotach. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania rewitalizacji 

obszarowej.   

 

Więcej miejsc parkingowych. Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Więcej ścieżek rowerowych, stojaków na 

rowery 

Sposób prowadzenia i separacji ruchu 

rowerowego będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

 

 

Propozycje dotyczące obszaru numer 11 

 

8. Co by Pani/Pan chciała/chciał zmienić, aby poprawić ogólny stan budynków, które 

znajdują się w tym obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Odnowie nie elewacji. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic w tym ich 

elewacji.  

Kompleksowy remont zewnętrznej elewacji 

plus wymiana okien, może balkony 

zamontować.. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Wybudować nowe domy. W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym również uzupełniania 

zabudowy i jej przekształceń.  
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Wyremontować budynki. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Najprostszy jest remont elewacji, ale zależy 

nam na remontach kompleksowych  

i przemyślanych (np. nadzór nad 

kolorystyką). 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Kolorystyka remontowanych kamienic 

będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta.  

Odnowić, a pozostałe które są w bardzo złym 

stanie wyburzyć. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Przede wszystkim remont kapitalny. 

Budynek przy Sienkiewicza 56, nie było w 

nim robione nic od lat, prócz naprawy dachu. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

 

Wybudowanie nowych ponieważ budynek 

ten ponad 50 lat temu był przeznaczony do 

rozbiórki. 

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym również uzupełniania 

zabudowy i jej przekształceń.  

Zmniejszyłbym ruch uliczny, dodał więcej 

zieleni i elementów małej architektury,  

a przede wszystkim poprawił stan kamienic  

i podwórzy. 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Wszystkie remonty ulic 

planowane są z uwzględnieniem zasad 

zrównoważonego transportu. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  W ramach 

działań rewitalizacyjnych w Obszarze 

planowane są remonty należących do Miasta 

kamienic, w tym ich elewacji oraz 

przylegających podwórzy.  

Wyremontować dach, klatki schodowe, W ramach działań rewitalizacyjnych  
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elewacje. w Obszarze planowane są kompleksowe 

remonty należących do Miasta kamienic,  

w tym ich elewacji.   

Część wyburzyć, reszta - remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Prywatyzacja, następnie remont 

właścicielski. Osoby uciążliwe i niepłacące 

czynszu do kontenerów za miastem. 

Miasto nie planuje tego rodzaju działań.  

Renowacje starych kamienic, zamknięcie 

podwórek bramami 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. 

Więcej punktów jak biblioteki. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej odnowy budynków w programie 

mia100. 

Miasto realizuje ten postulat.  

Remonty kamienic, kolorowe budynki. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. Kolorystyka 

remontowanych kamienic będzie 

dostosowana do zaleceń konserwatorskich  

i wytycznych plastyka miasta. 

Generalne remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania.  

Remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania.  

Pomalować + klatki. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. 

Odnowić kamienice lub zburzyć i postawić 

bloki. Zamieszkam w takim bloku. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. Jednym  

z celów działań rewitalizacyjnych jest 
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zahamowanie robót wyburzeniowych  

i rozbieranie jedynie tych budynków, których 

stan techniczny jest bardzo zły i których 

adaptacja na cele mieszkalne bądź użytkowe 

byłaby trudna lub niemożliwa. 

Nie windować wysokich opłat czynszowych. 

Nakładać na właścicieli kamienic obowiązek 

rewitalizacji i kontrolowanie wywiązywania 

się z obowiązującego prawa budowlanego. 

"Wyprowadzić" skanseny technologiczne 

(woda, ogrzewanie itp.). 

W obecnym stanie prawnym nie możliwości 

administracyjnego wymuszenia remontów 

budynków znajdujących się w rękach 

prywatnych.  

W ramach remontów kamienic miejskich  

likwidowane są lokale niesamodzielne,  

a wszystkie mieszkania wyposażane są  

w media takie jak centralne ogrzewania, 

bieżąca woda i kanalizacja.  

Rewitalizacja budynków. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania.  

Remonty kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania.  

Przeprowadzić generalny remont, tj. zmiana 

stropów, ocieplić, centralne ogrzewanie, 

ciepła woda. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania.  

1. Remonty zniszczonych kamienic.  

2. Większa dbałość o (stosunkowo) nowe-

wyremontowane kamienice poprzez 

zatrudnienie osób, które będą 

odpowiedzialne za czystość, stan konkretnej 

kamienicy. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania.  

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Poszerzyć ulice. Miasto nie planuje tego typu działań w 

Obszarze.  

Przyłączyć do mediów miejskich. Dokonać 

termomodernizacji. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania.  

Remonty, porozbierać ruiny, 

wyremontowanie to co się da. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania.  

Rzecz niezwykle prosta: by kamień od W ramach działań rewitalizacyjnych  
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innych kamieni w budynkach nie wychodził, 

malowanie, by wyglądało to jak dzieło 

sztuki. 

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania.  

Kapitalny remont. Schody spróchniałe na 

klatkach. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic, w tzm klatek 

schodowzch. Każdy remontowany budynek 

będzie podłączany do miejskiej sieci 

centralnego ogrzewania.  

Przede wszystkim poprawić ich wygląd - 

elewację - poprawić stan balkonów, które w 

każdym momencie mogą komuś spaść na 

głowę. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic w tzn. ich 

elewacji. 

Kapitalny remont (wymienić instalacje, 

stropy drewniane i schody spróchniałe; sypią 

się tynki, dachy przeciekają; wymiana drzwi 

i okien). 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania.  

Rewitalizacja, centralne ogrzewanie. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania.  

Zwiększyć projekt Mia100 Kamienic na 

więcej kamienic miejskich. 

Program będzie rozwijany.  

Remonty kapitalne i rozbiórka większości  

z nich. Nowe budynki na odzyskanych 

terenach. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania. Jeśli 

chodzi o możliwość burzenia obiektów, to 

wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Wyburzyć domy pamiętające "Króla 

Ćwieczka". Nie da się mieszkać - Nawrot 29. 

Trzęsię się od przejazdów autobusów - 

wstyd. 

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Klatki schodowe, ściany. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. 

Wyburzyć. Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 
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Wyremontować. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania.  

Niektóre budynki wymagają remontu. W ramach działań rewitalizacyjnych w Obszarze 

planowane są remonty generalne należących do 

Miasta kamienic. 

Remont kompleksowy wartościowych 

budynków, wyburzenia zdegradowanych, 

uzupełnienie zabudowy. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania.  

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Parkingi. Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Kapitalny remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania.  

Remonty kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania.  

Zadbać o nie, odnowić, odpadający tynk 

odnowić. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic.  

Remont elewacji. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic.  

Trzeba wyremontować przynajmniej 

elewacje zewnętrzne budynków i zadbać  

o więcej zieleni i poprawić stan chodników. 

Zbudować ścieżki rowerowe. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników, kamienic miejskich wraz z ich 

elewacjami. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 
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czy tzw. „zielonych ścian”.  

Remonty kamienic - generalne. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty kamienic 

miejskich wraz z ich elewacjami. 

Budynki powinny być do gruntownego 

remontu. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty kamienic 

miejskich wraz z ich elewacjami. 

Remonty (malowanie, odnawianie, wymiana 

kanalizacji i instalacji elektrycznej). 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty kamienic 

miejskich wraz z ich elewacjami. W ramach 

tych remontów likwidowane są lokale 

niesamodzielne, a wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca woda i kanalizacja. 

Remont elewacji. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty kamienic 

miejskich wraz z ich elewacjami. 

Mia100 Kamienic, dodatkowe rewitalizacje 

fasad kamienic. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty kamienic 

miejskich wraz z ich elewacjami. 

Remont elewacji (zagrożenie odpadaniem 

tynku z budynków). 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty kamienic 

miejskich wraz z ich elewacjami. 

Odnowić! W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty kamienic 

miejskich wraz z ich elewacjami. 

Remonty kamienic gruntowne, jednolicie 

wymieniane okna, tynki, zabezpieczać 

prowadzone remonty. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty kamienic 

miejskich wraz z ich elewacjami. 

Remont całkowity kamienic, piwnic, 

strychów, podwórek, ulic wokół budynków. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty kamienic 

miejskich wraz z ich elewacjami. 

Odnowa, remont elewacji. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty kamienic 

miejskich wraz z ich elewacjami. 

Zrobienie remontu kamienic, dachów, aby 

nie zalewały mieszkań, podłączenie do 

ogrzewania budynków, remont kapitalny. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty kamienic 

miejskich wraz z ich elewacjami. Budynki 

będą podłączane do sieci cieplnej.  

Wykonać nowe elewacje, zainstalować 

ogrzewanie C.O., wyremontować klatki 

schodowe, dokonać odgrzybiania. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania.  

Generalne remonty. Elewacje. Konieczność 

sanitariatów w każdym mieszkaniu. 

Możliwość podłączenia do ogrzewania 

centralnego (zimą powietrze jest pełne 

czadu). 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania.  
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Odnowienie i rewitalizacja kamienic W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania.  

C. ogrzewanie. Zmiana rur (hydraulika). 

Klatki schodowe (SKANDAL!). Tynki 

zewnętrzne. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania.  

Wyburzenie lub zrobienie totalnie od 

podstaw, bo to są ruiny. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania.  

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Odnowić, remont elewacji W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic w tym ich 

elewacji.  

Ocieplenie budynków, ogrzewanie centralne, 

którego brak, wymiana stropów, brak ciepłej 

wody. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania.  

Kompleksowy remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania.  

Ogólny i zdecydowany remont kamienic. 

Zadbanie o lokatorów, którzy dbali o własne 

mieszkania, podwórka, trawniki. Pozbyć się 

za każdą cenę pustostanów i wymagać od 

lokatorów zaangażowania w utrzymanie 

porządku. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania.  

Należące do Miasta pustostany będą 

remontowane i ponownie zasiedlane.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Remonty dachów, elewacji. Remonty klatek 

schodowych i naprawa schodów. Stała i 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 
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częsta kontrola przez administrację stanu 

technicznego obiektów. Dbałość o czystość 

w budynkach faktyczna a nie pozorna  

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania.  

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

Remont elewacji, klatek schodowych, dachu, 

podwórka. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic wraz  

z podwórkami. Każdy remontowany budynek 

będzie podłączany do miejskiej sieci 

centralnego ogrzewania.  

Remont kapitalny budynków. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty generalne 

należących do Miasta kamienic. Każdy 

remontowany budynek będzie podłączany do 

miejskiej sieci centralnego ogrzewania.  

…  Na tym obszarze znajduje się wiele 

zdewastowanych budynków 

poprzemysłowych… (zwłaszcza w rejonie 

ulic Dowborczyków i Targowej) 

wymagających zagospodarowania  

i przekształcenia w obiekty biurowo- 

usługowe. Kamienice są na ogół w złym 

stanie technicznym i wymagają 

kompleksowego remontu oraz podłączenia 

do sieci c.o. W rejonie  ul. Dowborczyków 

18  i ul. Targowej 11-13 znajduje się 

rozległy  kompleks  poprzemysłowy  

z obiektami zabytkowymi. Na tej dużej 

działce wykupionej kilka lat temu przez 

zagraniczną firmę planowana była budowa 

efektownego  centrum biurowego pod nazwą 

Awangarda Center ,które mogło zmienić 

obraz całego zaniedbanego kwartału 

sąsiadującego bezpośrednio z odnowioną 

EC1 i Dworcem Fabrycznym. Mimo 

zbliżającego się terminu oddania do użytku 

nowego dworca  i zwiększenia przez to 

atrakcyjności całego rejonu nie podjęto 

żądnych przedsięwzięć  w zakresie budowy 

centrum biurowego i prawdopodobnie 

inwestor zrezygnował z tego projektu. 

Władze miasta powinny zainteresować 

innych sprawdzonych developerów 

odkupieniem tej atrakcyjnej działki  

i ewentualnie  ciekawego projektu aby jak 

najszybciej zagospodarować ten ważny rejon 

centrum. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  
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9. Jakie zmiany by Pani/Pan wprowadził, aby poprawić stan podwórzy, chodników, 

zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw) znajdujących się w tym 

obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Wprowadzić większą ilość patroli policji  

w parkach i skwerach. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Klomby, drzewa, chodniki, fontanny  

o jakiejś ciekawej tematyce dot. Łodzi 

(Targowa). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Zdecydowanie więcej zieleni. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Więcej zieleni, ławki. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Więcej zieleni, skwerów, plac zabaw. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Część nich jest zarządzana przez wspólnoty 

mieszkaniowe, a tym brak środków - może 

"tanie" kredyty? 

Opracowywany jest katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot mieszkaniowych, 

który będzie powszechnie i łatwo dostępny 

Więcej zieleni. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 
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nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Rewitalizacja podwórka, konieczna. Część 

komórek się sypie, część do naprawy. 

Planowane jest uporządkowanie należących 

do Miasta terenów oraz wykonanie nowych 

przejść pomiędzy podwórkami. W ramach 

przebudów podwórek tworzona będzie i 

uzupełniana infrastruktura dla dzieci i rodzin. 

Jeśli chodzi o znajdujące się na nich 

komórki, to każdorazowo decyzja będzie 

podejmowana indywidualnie.  

Zamykane bramy, domofony, dobre 

oświetlenie. 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Planowane jest także 

uporządkowanie należących do Miasta 

terenów oraz wykonanie nowych przejść 

pomiędzy podwórkami.  

W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.  

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia pergol 

śmietnikowych, monitoringu czy domofonów 

będzie określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

Potrzeba więcej skwerów, ławek. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Remonty. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Więcej np. gazonów z zielenią, ławek. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Pasy na Tuwima naprzeciwko EC1. Ewentualne zmiany lokalizacji przejść dla 

pieszych będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. Niemniej  
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Państwa propozycja zostanie uwzględniona 

podczas tworzenia planów przebudów ulic na 

terenie Obszaru.  

Place zabaw dla dzieci. Istniejąca na terenie Obszaru przestrzeń 

publiczna  będzie podlegać uporządkowaniu  

i doposażeniu w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym ławki, kosze na śmieci, 

urządzenia do zabawy dla dzieci.  

Posadzenie więcej zieleni, więcej placów 

zabaw. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Każde podwórko zamykane. Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

pergol śmietnikowych, monitoringu czy 

domofonów będzie określony podczas 

tworzenia projektu przebudowy konkretnego 

podwórza.  

Dobre + chodnik. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników. 

Więcej skwerków, miejsc zabaw dla dzieci. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Oddać małym społecznościom 

podwórkowym na regulaminowo 

określonych zasadach dbanie o te miejsca. 

Wprowadzenie małej architektury, bo jej tu 

nie ma. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Poprawa stanu podwórzy. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są modernizacje 

podwórek w miejskich kamienicach.   

Zlikwidowanie starych komórek, porządek 

na podwórkach. Zakaz parkowania 

samochodów. 

Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację. Jeśli chodzi o znajdujące się 

na nich komórki, to każdorazowo decyzja 

będzie podejmowana indywidualnie.  
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Więcej zieleni, ławki, place zabaw. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Wyremontować, stworzyć takie miejsca  

i dbać o nie. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”. 

Dobrze prowadzić podwórka, zazielenić. Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację. 

Podwórza zamknąć (dostęp tylko dla 

mieszkańców). 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

pergol śmietnikowych, monitoringu czy 

domofonów będzie określony podczas 

tworzenia projektu przebudowy konkretnego 

podwórza. 

Centralne ogrzewanie, aby nie było sadzy. 

Osuszyć to, co jest zawilgotniałe. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. W ramach 

tych remontów wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca woda i kanalizacja.  

Do zieleni - zawodowych ogrodników. 

Ławki są stabilne. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Mogą powstać nowe trawniki. Dobre pobory 

dla dozorców. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej drzew - skwerów zielonych, które 

trzeba sprzątać. Żeby to miało jakiś wygląd, 

a nie wszystko od Sasa do Lasa, każdy robi 

wszystko na własną rękę. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Zasiać nowe trawniki i zadbać o te, co są. 

Ogrody z roślinami. Zrobić coś z odchodami 

psimi!!! Niech psy srają w wyznaczonych 

miejscach. Niech dozorcy zaczną sprzątać!!! 

Za mało się płaci osobom sprzątającym i nie 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  
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dbają / brak jest dozorców bo praca jest za 

mało płatna! 

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Naprawa chodników, uprzątnięcie 

trawników, częstsze wizyty straży miejskiej, 

która reaguje na zaśmiecanie i picie alkoholu 

na skwerach. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników. Istniejąca na terenie 

Obszaru zieleń będzie podlegać 

uporządkowaniu.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Remonty, place zabaw, skwery, ławki. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Zmienić nastawienie ludzi do tych miejsc. W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Więcej placów zabaw, poprawić stan 

podwórzy. 

Planowane jest uporządkowanie małej 

architektury i zieleni na terenie podwórek 

należących do Miasta.  

Więcej placów zabaw. W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Wymiana chodników, aranżacja terenów 

zielonych i małej architektury. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 
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czy tzw. „zielonych ścian”.  

Dozorcy - gdzie są? Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Starać się wprowadzać nowe. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Podwórza wyłożyć kostką, wprowadzić 

więcej zieleni i ławek 

Planowane jest uporządkowanie małej 

architektury i zieleni na terenie podwórek 

należących do Miasta.  

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Więcej koszy na śmieci, więcej zieleni Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Wymiana nawierzchni, odtworzenie zieleni, 

uzupełnienie ławek, placów zabaw. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Chodniki w dobrym stanie. Wyrzucić 

samochody z podwórzy. Zieleń 

wystarczająca. 

Planowane jest uporządkowanie małej 

architektury i zieleni na terenie podwórek 

należących do Miasta.  

Więcej miejsc dla dzieci. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zasiać zieleń, drzewa. Zbudować miejsca 

spotkań - skwery, ławki, ogródki. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  
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w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Więcej kwiatów, zieleni na podwórku, 

więcej placów zabaw. 

Planowane jest uporządkowanie małej 

architektury i zieleni na terenie podwórek 

należących do Miasta.  

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Ludzie, którzy sprzątają te obiekty, nie 

powinni mieć dużo kamienic do sprzątania. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Wyburzyłbym część nieużywanych komórek 

i stworzył plac zabaw. 

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Stworzyć place zabaw, wyczyścić podwórka, 

postawić kosze na śmieci, posadzić drzewa. 

Planowane jest uporządkowanie małej 

architektury i zieleni na terenie podwórek 

należących do Miasta.  

Wyczyścić, przycinać częściej trawniki. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Wymiana - podobnie jak to zostało zrobione 

na ul. Tuwima - pomiędzy Piotrkowską  

a Kilińskiego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Pilnować nakazu sprzątania po psach. 

Wydzielić parkingi - nie chodniki. 

Zwiększyć ilość koszy na śmieci! Sadzić 

kwiaty i trawę. Pilnować, aby ludzie nie 

wyprowadzali psów na place zabaw. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Więcej pojemników na segregację, na psie 

odchody. Stworzyć skwerki dla psów. 

Ewentualne urządzenie wydzielonej, 

ogrodzonej przestrzeni dla psów zostanie 

wzięte pod uwagę podczas projektowania 

przebudów terenów publicznych na terenie 

Obszaru.  

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 



 
 

221 
 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Remont kapitalny - rewitalizacja całego 

obszaru mieszkalnego, więcej zieleni na 

terenie posesji, brak placów zabaw. 

Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. Istniejąca na terenie Obszaru 

zieleń będzie podlegać uporządkowaniu  

i doposażeniu w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym ławki, kosze na śmieci, 

urządzenia do zabawy dla dzieci. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Wprowadzić pojemniki na psie odchody. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników, uzupełniane też będzie 

wyposażenie ulic i skwerów w kosze na 

śmieci i kosze na psie odchody.  

Więcej drzew, trawy, koszy na śmieci. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Stan techniczny podwórka należy poprawić, 

zlikwidować ubikacje zewnętrzne oraz 

komórki. 

Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację. Jeśli chodzi o znajdujące się 

na nich komórki, to każdorazowo decyzja 

będzie podejmowana indywidualnie.  

Równe chodniki! Więcej zieleni, krzewów, 

po wyciętych drzewach sadzić nowe. 

Zlikwidować parkowani samochodów na 

chodniku. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Więcej zieleni i roślin, ławek. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Mało zieleni, zaangażowanie lokatorów  

w ogródki podwórzowe, brak placów zabaw 

→ miejsce picia, ubikacje zewnętrzne 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Mało ławek, nie ma gdzie usiąść. Zadbać  

o zieleń. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  
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w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Pojemniki na psie odchody i edukacja 

społeczna. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Więcej zieleni, więcej skwerów z ławkami. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Więcej zieleni. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Więcej zieleni, koszy, usunięcie bałaganu na 

podwórkach. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”. Planowane jest 

uporządkowanie małej architektury i zieleni 

na terenie podwórek należących do Miasta. 

Zadbanie o czystość i przyjemne 

zagospodarowanie przestrzeni. 

Zabrukowanie podwórzy. Łatanie dziur. 

Stworzenie całorocznych zielonych 

ogródków - unikać kurzu, piachu. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach.  

Planowane jest uporządkowanie małej 

architektury i zieleni na terenie podwórek 

należących do Miasta.  

Więcej koszy na śmieci i psie odchody. 

Dbałość o trawniki i ich sprzątanie. 

Wyrównać nawierzchnię podwórka. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  
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Wyremontować przejście w bramie. 

Wyremontować bramę. Więcej ławek. 

 

Załatać dziury na podwórzach, ponieważ 

można sobie urwać koło, bądź się połamać. 

Przydałyby się kosze na śmieci na ulicach, 

by ludzie nie wyrzucali śmieci gdzie 

popadnie (kosze na śmieci i psie odchody). 

Zasianie i pielęgnacja trawników. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Zadbać o zieleń, wyeksmitować pijaków i 

żuli. Ławki udostępnić. Zrobić zamykane 

bramy. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci.  

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. 

Kwartały w całym centrum Łodzi są 

bardzo rozlegle, co utrudnia wewnętrzną 

komunikację i dojazdy do posesji.  

Na ul. Kilińskiego między posesjami 90 i 94 

istnieją luki w zabudowie i widoczne są 

zrujnowane oficyny. W tym miejscu Urząd 

Miasta  powinien wytyczyć wąski zielony 

pasaż z meblami miejskimi połączony  

z istniejącym pasażem przy Urzędzie 

Skarbowym na ul. Dowborczyków. W ten 

sposób powstałby długi  zielony ciąg 

spacerowy  od Ul. Piotrkowskiej (poprzez 

Al. Schillera, Park Sienkiewicza)  

do ul. Dowborczyków i w przyszłości  

do ul. Targowej. 

 

 

10. Jakie zmiany, według Pani/Pana, należy wprowadzić, aby zwiększyć dostęp 

do placówek użyteczności publicznej takich, jak: szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki itp. dla mieszkańców tego obszaru? 
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PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Ciekawie pokolorowane budynki 

użyteczności publicznej. 

Kolorystyka remontowanych kamienic 

będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta. 

Usprawnić przychodnie lekarskie, poprawić 

komunikację. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Przede wszystkim utrzymać je, a częściowo 

odbudować, np. biblioteki (próbowałam 

oddać do niej likwidowaną biblioteczkę - nie 

było zainteresowania, choć brak środków na 

nowe pozycje). W przypadku przedszkoli i 

żłobków może utworzyć nowe udzielając np. 

kredytów na ich otwarcie. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Szkoły - więcej, przychodnie lekarskie - 

więcej, żłobki. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Wybudować, zagospodarować stare obiekty. W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym również uzupełniania 

zabudowy i jej przekształceń.  

Polepszyć ruch samochodów. Wszystkie remonty ulic planowane są  

z uwzględnieniem zasad zrównoważonego 

transportu. Docelowa organizacja ruchu 

będzie wynikać z przyjęcia i implementacji 

nowego studium transportowego Miasta. 

Zwiększyć dozór nad tymi placówkami. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Utworzyć nowe przychodnie. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Otworzyć działalność tych placówek na 

działania środowiskowe, obejmujące właśnie 

mieszkańców, przyciągać ich do współpracy, 

oznakować te instytucje, bo kompletnie nie 

widać żeby istniały w tej przestrzeni. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Zostanie opracowany system informacji  

o usługach znajdujących się na terenie 

wyremontowanych miejskich nieruchomości.  
Więcej placówek Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Więcej szkół tolerancyjnych - szkolenia dla 

nauczycieli kiedy są dzieci z epilepsją. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

W zależności jaka będzie rewitalizacja i 

wykorzystanie terenów. 

-- 
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Nowe wybudować. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Pozostawić ul. Sienkiewicza 

dwukierunkową. 

Docelowa organizacja ruchu będzie wynikać 

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Więcej bibliotek i bardziej dostępne szkoły. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Za długo się czeka na zapisy do przedszkoli i 

szkoły - zwiększyć ilość, znieść rejonizację. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Zniesienie rejonizacji w szkołach i 

przedszkolach. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Lepszy dostęp do poradni lekarskich. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Łatwiejszy dostęp do przychodni lekarskich, 

przedszkoli, żłobków. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Nie mam pomysłu... może dofinansowanie 

bibliotek i stworzenie inicjatyw kulturalnych, 

np. czytanie poezji, zaproszenie autorów. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Wyremontować istniejące placówki. 

Poszerzyć godziny otwarcia placówek służby 

zdrowia. Upowszechnić zasadę, że służba 

zdrowia dla pacjenta, a nie pacjent dla służby 

zdrowia. Na bieżąco kontrolować potrzeby 

rejonów mieszkańców i wprowadzać małe 

placówki potrzebne w tych rejonach. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Zwiększyć ilość żłobków, przedszkoli etc. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

 

11. A co musiałoby się zmienić, aby poprawił się dostęp do punktów usługowych, 

sklepów? Prosimy wpisać Pani/Pana pomysły dotyczącego tego obszaru. 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Musiałyby powstać! Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Poza Galerią Łódzką i Biedronką nie ma 

sklepów typu mięsne. To co jest nie 

zadowala mieszkańców. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  
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Nie ma takiej konieczności aczkolwiek małe 

interesy (sklepy spożywcze) zostały niemal 

kompletnie wyparte przez duże sieci 

handlowe. 

-- 

Pasaże, parkingi wielopoziomowe itp. Planowana jest budowa parkingów 

wielopoziomowych w formie budynków 

uzupełniających pierzeję ulic.  

Dojazd samochodami osobowymi do 

centrum, ale ulica Piotrkowska powinna być 

zamknięta dla ruchu. Większa ilość 

estetycznych parkingów, bo brak miejsc do 

parkowania. 

Docelowa organizacja ruchu na terenie 

Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Pasy, więcej pasów, przeszkody dla 

samochodów, ścieżka rowerowa na Tuwima. 

Docelowa organizacja ruchu na terenie 

Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Sklepy spożywcze powinny być w większej 

ilości i bliżej miejsc zamieszkania. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. 

Określić liczbę dopuszczalnych punktów 

sklepowych i usługowych na tym obszarze, 

służących osobom "z zewnątrz". Uwzględnić 

potrzeby mieszkańców, np. w drodze 

badania. Zwrócić uwagę na zasobność 

portfela mieszkańców i wiek (osoby starsze 

mają poważne problemy w tym zakresie). 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. 

Sklepy 24 h. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. Nie ma 

wpływu na to w jakich godzinach oferowane 

są usługi.  

Otwarcie większej ilości punktów 

usługowych. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. 

Na tym obszarze brak małych sklepów, 

punktów usługowych. Trzeba stworzyć 

warunki, aby takie miejsca powstały. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. 

Na Piotrkowskiej sprzedaż piwa w kuflu, za 

co najmniej 8 zł za kufel. 

Miasto nie ma wpływu na ceny towarów.  

Preferencyjne czynsze dla przedsiębiorców. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej punktów usługowych. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 
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lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. 

Nowe budować. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. 

Pozostawić ul. Sienkiewicza 

dwukierunkową. 

Docelowa organizacja ruchu na terenie 

Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Zakończyć długi remont i pozwolić ludziom 

na prowadzenie własnego biznesu. 

Remonty powinny zostać zakończone do 

2020 roku.  

Zmniejszyć czynsz. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Małe sklepiki. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. 

Więcej sklepów całodobowych. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. 

Rewitalizacja obszaru EC1. Postulat ten jest realizowany przez Miasto.  

Więcej stworzyć punktów rzemieślniczych. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. 

Punkty rzemieślnicze - zapewnić. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne czy usługi 

rzemieślnicze.  

Wyznaczenie wyraźnie miejsc 

parkingowych. Oświetlenie, bezpieczeństwo. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.  W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.   

Miasto dokłada wszelkich starań aby 

zapewnić wysoki poziom bezpieczeństwa.  

Zmniejszyć czynsz dla najemców. Więcej 

miejsc parkingowych. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Zmniejszenie czynszu dla najemców. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 
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Stworzenie miejsc parkingowych. uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

 

12. W jaki sposób zmieniłaby/zmieniłby Pani/Pan rozmieszczenie linii autobusowych 

i tramwajowych oraz przystanków, aby komunikacja publiczna na terenie tego obszaru 

była bardziej dostępna? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Zsynchronizowanie godzin, minut MPK. 

TIRy na obwodnicę skierować, bo za duży 

hałas. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

W chwili przeprowadzenia ankiety trwają 

prace budowlano-remontowe i nie znam 

decyzji o nowej lokalizacji przystanków. 

-- 

Dostępne. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Myślę, że są dobrze rozmieszczone i nie ma 

najmniejszego problemu z dostępnością. 

-- 

Jest dobrze. -- 

Myślę, że po remoncie dróg i przystanki i 

komunikacja będzie ułatwiona. 

-- 

Tramwaj na Tuwima z powrotem. Miasto Łódź nie planuje budowy linii 

tramwajowej na ul. Tuwima. Szczegółowe 

rozwiązania dotyczące wyznaczania pasów 

dla komunikacji zbiorowej i ograniczania 

ruchu kołowego na  ulicach będą wynikać  

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 
Nie kierować strumienia ruchu jedynie trasą 

W-Z, dopasować rozkłady jazdy tak by 

zjeżdżające z płn. i płd. mogły dowieźć do 

tego obszaru osoby przesiadające się - nie 

wystarczy centrum przesiadkowe koło 

Centralu. 

Szczegółowe rozwiązania dotyczące 

komunikacji zbiorowej będą wynikać  

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Więcej linii autobusów. Ewentualne zmiany w przebiegu linii 

komunikacji miejskiej będą wynikały  

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Bardziej regularne przystanki. Ewentualne zmiany w lokalizacji 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Ulice jednokierunkowe na tym obszarze. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 
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uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Żeby w ogóle były tu tramwaje / czemu tu są 

tylko jednokierunkowe ulice? 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Wszystkie remonty ulic 

planowane są z uwzględnieniem zasad 

zrównoważonego transportu. Docelowa 

organizacja ruchu będzie wynikać z przyjęcia 

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Koniec remontów. Remonty w Obszarze powinny zakończyć się 

do 2020 r.  

Wydaje mi się, że po zakończeniu prac na 

Al. Piłsudskiego i ul. Kilińskiego nie trzeba 

nic zmieniać 

-- 

Zwiększyć częstotliwość kursów. Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Przystanki przesiadkowe. Miasto realizuje te postulaty. 

Powrót Z5 na Sienkiewicza. Linia Z5 jest zlikwidowana, obecnie kursuje 

tam linia 57. 

Więcej linii autobusowych i tramwajowych. Ewentualne zmiany w przebiegu linii 

komunikacji miejskiej będą wynikały  

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Nawrot i Tuwima dwukierunkowe. Docelowa organizacja ruchu będzie wynikać 

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Stworzyć więcej połączeń tramwajowych. Ewentualne zmiany w przebiegu linii 

komunikacji miejskiej będą wynikały  

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Wrócić do przystanku tramwajowego 

Kilińskiego/Nawrot. 

Docelowa organizacja ruchu będzie wynikać 

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Żeby były częściej. Ewentualne zmiany w przebiegu linii 

komunikacji miejskiej będą wynikały  

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Szybsze remonty dróg wtedy nie będzie 

utrudnień w kursowaniu komunikacji 

publicznej i prywatnej. 

Remonty w Obszarze powinny zakończyć się 

do 2020 r. 

Skończenie prac na Kilińskiego. Remont będzie zakończony do marca 2016. 

Na skrzyżowaniach powinny pojawić się 

tabliczki informujące o tym jakie linie 

autobusowe jeżdżą po danej ulicy. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Więcej autobusów i tramwajów (tramwajów 

teraz nie ma / nie można się przemieszczać). 

Ewentualne zmiany w przebiegu linii 

komunikacji miejskiej będą wynikały  

z przyjęcia i implementacji nowego studium 



 
 

230 
 

transportowego Miasta.  

 

13. A co można zrobić, Pani/Pana zdaniem, aby poprawić bezpieczeństwo na tym 

obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Oświetlenie, kosze do śmieci (bo brak i jest 

brud). 

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w odpowiednie oświetlenie,  niezbędne 

elementy małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla dzieci, kosze na 

psie odchody czy ławki.  

Wprowadzić monitoring Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Więcej policji i straży miejskiej. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zaangażowanie policji i straży miejskiej. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Uaktywnić straż miejską, która ma siedzibę 5 

min. od miejsca, gdzie wypełniam ankietę. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zwiększyć liczbę patroli straży miejskiej, 

więcej monitoringu. Zaostrzenie kar za 

wybryki chuligańskie. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego. 

Kwestia wysokości kar za wykroczenia 

wymagałaby zmiany ustawodawstwa 

krajowego.  

Więcej patroli. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zamykanie bramy. Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. 

Zainstalować zamykane bramy na podwórze 

oraz domofony. Pomogłoby też lepsze 

oświetlenie. 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Planowane jest uporządkowanie 

małej architektury i zieleni na terenie 

podwórek należących do Miasta.  

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia pergol 

śmietnikowych, monitoringu czy domofonów 

będzie określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  
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Więcej stróżów prawa. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Wszystko, czyli remonty, rewitalizacja 

społeczna, udostępnienie większej liczby 

lokali użytkowych. 

Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów.  

Pewnie więcej policji i ogólnie bezwzględne 

egzekwowanie prawa. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Patrole straży miejskiej i policji wystarczą Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Pasy dla pieszych, mniej policji. Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego.  

Docelowa organizacja ruchu na terenie 

Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Więcej przejść dla pieszych, barierki przy 

ulicy. 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego.  

Docelowa organizacja ruchu na terenie 

Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Zamykane podwórka. Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami.  

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia pergol 

śmietnikowych, monitoringu czy domofonów 

będzie określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

Zlikwidować "czarne dziury" socjologiczne, 

włączyć mieszkańców do działań 

chroniących poszczególne małe 

społeczności, a nawet je stworzyć. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Zmniejszyć ruch na ulicy Sienkiewicza. Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Wszystkie remonty ulic 

planowane są z uwzględnieniem zasad 

zrównoważonego transportu. 

Zwiększenie patroli policji. Zainstalowanie 

kamer monitoringu miejskiego. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 
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Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Obszar zamieszkany powinien być 

zamknięty. 

Miasto nie planuje tego typu działań. 

Przede wszystkim ul. Sienkiewicza powinna 

być ponownie jednokierunkowa! 

Zmniejszenie natężenia ruchu, zwiększenie 

ilości patroli policji i straży miejskiej. 

Podświetlane chodniki - przejścia dla 

pieszych przy skrzyżowaniach. 

Docelowa organizacja ruchu na terenie 

Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Poprawić oświetlenie, ograniczyć ilość 

punktów sprzedaży alkoholu. 

Państwa propozycja zostanie wzięta od 

uwagę przy planowaniu usług dla ludności  

w Obszarze. 

Więcej kamer, patroli. Ale teraz nie jest tak 

źle. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej kamer, patroli, czujności 

mieszkańców. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Skuteczniejsza policja w wyłapywaniu 

nocnych głośnych pijaków. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Muszą powstać małe komisariaty. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Przede wszystkim zainstalować światła na 

skrzyżowaniu Dowborczyków/Nawrot, 

ponieważ jest mnóstwo wypadków - jest 

bardzo słabo oznakowane to skrzyżowanie!!! 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego 

jednakże Państwa sugestia zostanie wzięta 

pod uwagę przy planowaniu rozwiązań 

transportowych dla Obszaru. 

Zrobić w każdym rewirze mały komisariat. 

Więcej patroli Brakuje sygnalizacji świetlnej. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zwiększyć ilość skutecznych! patroli Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 



 
 

233 
 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Wykwaterować meneli, zlikwidować meliny. Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Zmniejszyć liczbę mieszkań socjalnych. Miasto nie planuje tego rodzaju działań.  

Więcej patroli. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej przyjeżdżających straży. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Resocjalizacja lub przesiedlenie rodzin. Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Szerokie ulice. Miasto nie planuje tego rodzaju działań. 

Straż miejska powinna pracować, a nie tylko 

brać pieniądze. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Przenieść patologiczne rodziny poza 

centrum. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania z 

szerokiego wachlarza działań pomocowych, 

będą też znajdować się pod stałą opieką 

pracowników socjalnych.  

Zamiast mandatów za złe parkowanie straż Państwa propozycja zostanie wzięta pod 
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miejska powinna zająć się bezpieczeństwem. uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej patroli policyjnych i karać 

zdecydowanie za wykroczenia. Jak Giuliani 

w Nowym Jorku. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Zamykane podwórka, poczucie własności 

mieszkańców 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

pergol śmietnikowych, monitoringu czy 

domofonów będzie określony podczas 

tworzenia projektu przebudowy konkretnego 

podwórza.  

Więcej patroli policji, kamery. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Więcej świateł dać. W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.  

Patrole policji - częściej. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Więcej oświetlenia i patroli policyjnych. Planowane są remonty oświetlenia na terenie 

Obszaru. Państwa propozycja odnośnie 

współpracy z Policją zostanie wzięta od 

uwagę przy planowaniu usług dla ludności  

w Obszarze. 

Więcej świateł i rowerowych miejsc. Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego.  

Pasy, światła - auta zabijają dzieci! 

Bezpieczeństwo na drodze! 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego 

jednakże Państwa propozycja zostanie wzięta 

od uwagę przy planowaniu rewitalizacji 

Obszarowej.  

Częściej patrole policyjne. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Wzmożone oświetlenie ulic i patrole. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Kultura przyjdzie wraz z kulturalnie 

wyglądającym miastem. 

-- 

Kontrolować "ilość" bezdomnych i pijanych. 

Wyremontować pustostany - zasiedlić (nie na 

mieszkania socjalne!) 

Każdy człowiek ma prawo przebywać  

w przestrzeni publicznej. 

Należące do Miasta pustostany będą 

remontowane i ponownie zasiedlane.  
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Więcej patroli. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli pieszych straży miejskiej (po 

cywilnemu). Prace społeczne dla elementu 

społecznego, wyprowadzenie poza obszar 

miasta, większa kontrola nad nimi. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Każdy człowiek ma prawo przebywać  

w przestrzeni publicznej. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców. uwzględniające 

pomoc społeczną i reintegrację zawodową. 

Rodziny ze zidentyfikowanymi problemami 

(m.in. przemoc, uzależnienia, trwałe 

bezrobocie) będą miały możliwość 

skorzystania z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych 

Edukacja, szkolenia, warsztaty dla dzieci, 

organizacja zajęć. Progi zwalniające, 

oświetlenie ulic. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Więcej patroli. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Lepsza kontrola, opieka służb - policji i 

straży miejskiej. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Wzmóc patrole straży miejskiej. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

Więcej patroli policji na terenie Łodzi. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Dużo pijących w bramach i na podwórkach 

(socjalizacja, nadzór?). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Zwiększyć ilość patroli policyjnych w nocy. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Edukacja, warsztaty dla dzieci, organizacja 

zajęć, progi zwalniające, oświetlenie ulic. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Zamykana brama. Wieczorem strach wyjść, 

picie piwa, przekleństwa, na klatkach 

strzykawki, nocujący przypadkowi ludzie. 

Dotyczy to Off Fabryki. 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

pergol śmietnikowych, monitoringu czy 

domofonów będzie określony podczas 

tworzenia projektu przebudowy konkretnego 

podwórza.  

Więcej patroli policji i straży miejskiej Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 
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Monitoring. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Zwiększyć oświetlenie ulic, parków  

i zaułków. Zwiększyć patrole policji i służby 

miejskiej (straży) w każdy dzień tygodnia a 

szczególnie w wolne piątki, soboty i 

niedziele wieczorem i w nocy. 

Planowane są uzupełnienia w kwestii 

oświetlenia w Obszarze. Państwa propozycja 

odnośnie współpracy z Policją zostanie 

wzięta od uwagę przy planowaniu usług dla 

ludności w Obszarze. Ilość patroli Straży 

Miejskiej będzie wzmocniona. 

Zwiększyć ilość patroli. Nie wynajmować 

lokali na podejrzane puby i lokale do gier. 

Lepsze oświetlenie ulic. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zwiększyć patrole policji - bo obecnie 

patrole nic nie robią z lumpami w parkach, 

na podwórkach. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Okolica nie należy do bezpiecznych a ranga 

tego rejonu wzrośnie po oddaniu do użytku 

Dworca Fabrycznego. Należy zwiększyć 

patrole straży miejskiej i wprowadzić 

monitoring.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego. 

 

14. Co musiałoby ulec zmianie na terenie obszaru, na którym ma być przeprowadzona 

rewitalizacja, aby chciała/chciał Pani/Pan tu mieszkać, prowadzić działalność, częściej 

bywać? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Ograniczyć ruch w godzinach szczytu, 

zadbać o czystość ulic, a także zadbać  

o zieleń miejską! 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Wszystkie remonty ulic 

planowane są z uwzględnieniem zasad 

zrównoważonego transportu. Docelowa 

organizacja ruchu będzie wynikać z przyjęcia 

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

To co wyżej opisałam. -- 

Musiałoby być bezpieczniej i ciszej. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Mieszkam tutaj i mam zamiar pozostać. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Stan techniczny i wygląd budynków. Czynsz 

jest dość wysoki, mieszkanie o pow. 47 mkw 

to 370 zł opalane węglem. Utrzymanie 

takiego mieszkania jest bardzo drogie. Nie 

chciałabym tu mieszkać. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. W ramach 

tych remontów likwidowane są lokale 

niesamodzielne, a wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media takie jak centralne 
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ogrzewania, bieżąca woda i kanalizacja.  

Ogólna poprawa warunków 

mieszkaniowych: ogrzewanie, łazienka, brak 

wilgoci. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. W ramach 

tych remontów likwidowane są lokale 

niesamodzielne, a wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca woda i kanalizacja.  

Mieszkam tu całe życie i po rewitalizacji 

chciałbym wrócić. Wystarczy mi poprawa 

standardów mieszkaniowych (w tym toaleta, 

brak wilgoci, odnowiona klatka schodowa i 

tynki). 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. W ramach 

tych remontów likwidowane są lokale 

niesamodzielne, a wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca woda i kanalizacja.  

Większość. -- 

Więcej zieleni! Remonty i rewitalizacja 

budynków. Oczyszczenie z elementów 

aspołecznych i roszczeniowych. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Bardzo lubię tutaj przebywać i pracować. -- 

Drzewka, obiady dla bezdomnych, festiwale, 

koncerty, festyny, Dzień Cudzoziemca, 

Wspólnota Afrykańska, więcej Europy, 

świata. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Załatanie ulic i wyrównanie. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty ulic. 

Na pewno budynek z zewnątrz i na klatkach. W ramach działań rewitalizacyjnych  
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Ściany się sypią i jest wilgoć. Brak bramy. w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Mieszkam na Sienkiewicza 71 w bloku. 

Wcześniej mieszkałam na Piotrkowskiej 117. 

Jestem bardzo zadowolona zmianą miejsca. 

Jedynie czynsze przesadnie wysokie.  

I niemożność wykupienia. 

-- 

Wyprowadzić hałas komunikacji miejskiej. 

Animować społeczności lokalne do dobrych 

działań. Odnowić budynki nie tylko od 

frontu, bo za drzwiami kamienic jest istna 

tragedia technologiczna (XIX wiek czyli 

skansen). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Zmniejszenie ruchu kołowego. Instalacja 

monitoringu. Remont kamienic i podwórek. 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Docelowa organizacja ruchu 

będzie wynikać z przyjęcia i implementacji 

nowego studium transportowego Miasta.  

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty należących 

do Miasta kamienic, w tym ich elewacji oraz 

podwórek.  

Poprowadzenie wew. nowej drogi między 

Roosevelta a Nawrot spowoduje jeszcze 

większe natężenie ruchu, hałasu na tym 

ciasnym obszarze, spowoduje na pewno 

likwidację małych wewnętrznych podwórek, 

często "oaz" jedynej zieleni dla mieszkańców 

"zaplecza" ulicy Sienkiewicza! 

Docelowa organizacja ruchu będzie wynikać 

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

 

Nie chciałabym tu mieszkać. -- 

Poprawa bezpieczeństwa. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

zapewnić jak najwyższy poziom 

bezpieczeństwa.  

Mniejszy ruch uliczny (ale to niemożliwe). 

Mieszkać tutaj nie chcę, lubię odwiedzać. 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Wszystkie remonty ulic 

planowane są z uwzględnieniem zasad 

zrównoważonego transportu. 

Doprowadzić cały rewir do porządku. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Przede wszystkim poprawa wyglądu 

kamienic, ulice, żeby było bezpieczniej. 

Więcej zieleni! 

Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. Istniejąca na terenie Obszaru 

zieleń będzie podlegać uporządkowaniu  

i doposażeniu w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym ławki, kosze na śmieci, 

urządzenia do zabawy dla dzieci. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 
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nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

 

Doprowadzić cały rewir do porządku. Oddać 

pustostany do użytku oraz zadłużone 

opuszczone mieszkania. 

Należące do Miasta pustostany będą 

remontowane i ponownie zasiedlane. 

Bezpieczeństwo! Miasto dokłada wszelkich starań, aby zapewnić 

jak najwyższy poziom bezpieczeństwa. 

... rewitalizacja. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Zwiększenie atrakcyjności ul. Piotrkowskiej  

i ulic obok. 

Miasto realizuje te postulaty. 

Bezpieczeństwo. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

zapewnić jak najwyższy poziom 

bezpieczeństwa. 

Odnowienie kamienic. 

 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Zaprojektować nowe ulice wewnątrz obszaru 

(ciągi piesze) z małą architekturą. 

Planowane są nowe przejścia wewnątrz 

kwartałów mające na celu otwarcie ich 

wnętrz, uporządkowana też będzie mała 

architektura i zieleń na terenie podwórek 

należących do Miasta.  

Rewitalizacja jest b. dobrym rozwiązaniem,  

a także to co pisałem powyżej. 

-- 

Parkingi!!! Przejezdność ulic!! Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

 

Remont budynków, chodników. Oświetlenie, 

mała architektura. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji, chodników; doposażenie 

przestrzeni publicznych w odpowiednie 

oświetlenie i urządzenia małej architektury.  

Wolałabym mieszkać w Londynie. -- 

Więcej miejsc po których można by było 

wychodzić na spacer z psami. 

Ewentualne urządzenie wydzielonej, 

ogrodzonej przestrzeni dla psów zostanie 

wzięte pod uwagę podczas projektowania 

przebudów terenów publicznych na terenie 

Obszaru.  

Żeby było czysto, zielono, przyjemnie, żeby 

zadbali o to, by psy nie srały na ulicy  

i trawnikach - wszędzie jest pełno psich 

odchodów! 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  
 

 

Musiałaby się zmienić władza (poza 

prezydent). Mogłyby być niższe czynsze. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 
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ludności na terenie Obszaru. 

Przeprowadzić remonty kamienic od 

zewnątrz i wewnątrz. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Więcej zieleni, czystości, miejsc dla dzieci. 

Niższe czynsze. Wprowadzić ogrzewanie  

w mieszkaniach 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

 

Czyściej, schludniej, bezpieczniej. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

To przykre, ale przede wszystkim porządek  

i ład, brak fekaliów na ulicach... 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Zadbać o to miasto, o te budynki, które 

straszą. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Tu jest taka okolica niebezpieczna i przy 

Parku Sienkiewicza powinien być mały 

komisariat policji. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Czyściej i bezpiecznie. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Remont całej kamienicy, we wszystkie 

urządzenia techniczne oraz remont całych 

domów stojących na tej posesji. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Po przeprowadzeniu rewitalizacji 

zdecydowanie chciałbym tu mieszkać. 

Jestem zachwycony tym terenem i nie widzę 

mojej osoby w innej dzielnicy. 

-- 

Więcej miejsc pracy dla ludzi po studiach. Miasto Łódź wspiera inwestorów tworzących 

nowe miejsca pracy m.in. poprzez Biuro 

Obsługi Inwestora przy Urzędzie Miasta 

Łodzi. Ponadto Miasto stara się przyciągnąć 

różnorodne inicjatywy poprzez programy 

takie jak np. Lokale dla Kreatywnych.  

Chciałabym zostać, mieszkanie mam 

wyremontowane, koszmarna klatka 

schodowa. Brak ogrzewania miejskiego - 

mam lokalne. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. W ramach 

tych remontów likwidowane są lokale 

niesamodzielne, a wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca woda i kanalizacja.  

Poprawić stan techniczny budynków  

i minimalnie je podremontować estetycznie. 

Poprawić stan nawierzchni. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. W ramach 
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tych remontów likwidowane są lokale 

niesamodzielne, a wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca woda i kanalizacja.  

Czyściej i bezpieczniej. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Mam 67 lat, mieszkam tu od dziecka i nie 

wyobrażam sobie mieszkać w innej 

dzielnicy. Po rewitalizacji pragnę wrócić do 

swojego mieszkania. 

-- 

Remont budynków, lepszy dojazd 

komunikacją miejską. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Musiałaby okolica stać się atrakcyjna dla 

wszystkich mieszkańców Łodzi. Zapraszać 

nie odstraszać. 

Celem działań rewitalizacyjnych jest 

przyciągnięcie do Obszaru większej ilości 

osób, które będą w nim z chęcią przebywać.  

Dbałość o wygląd elewacji budynków, ulic  

i chodników. Estetyczne oświetlenie ulic, 

kosze na śmieci, ławki. Częste sprzątanie ulic 

i chodników. Szybkie reagowanie na 

uchybienia na chodnikach i ulicach. Dbałość 

o trawniki, krzewy i drzewa. Patrzeć na 

nadzorowany obszar gospodarskim okiem  

i szybko reagować na niedociągnięcia, 

stosować rzetelne drobne naprawy! 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Zlikwidować szarość - elewacje odnowić, 

zwiększyć ilość punktów usługowych  

i rzemieślniczych. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Kamienice powinny być wyremontowane 

kompleksowo, zagospodarowane tereny 

poprzemysłowe a także zlikwidowane 

wszystkie rudery znajdujące się na tym 

terenie. Na ul. Piłsudskiego na odcinku od  

ul. Dowborczyków do Targowej powinna 

istnieć jednolita pierzeja aby stworzyć 

wielkomiejską, elegancką zabudowę na tej 

ważnej arterii. Wymaga to zburzenia 

niewielkiej kamienicy na rogu  

ul. Targowej,  zamieszkałej przez 

kilka  rodzin  a następnie  zabudowy obu 

sąsiednich działek wzdłuż Trasy W-Z. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   
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15. Uwagi do zadań, propozycje modyfikacji zadań lub pomysł na nowe zadania  

w projekcie rewitalizacyjnym. 

 

NUMER 

ZADANIA 

TREŚĆ UWAGI/ 

PROPOZYCJI 

MODYFIKACJI 

ZADANIA 

UZASADNIENIE 

STANOWISKO 

PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

bd 

Narożna kamienica 

wyposażona w piękne 

balkony... 

 

Ławki usytuowane przy 

drzewach, klombach. 

 

Kwiaty, elewacja 

byłyby ozdobą 

brzydkiej ściany. 

 

Dużo starszych 

osób mieszka  

w tym rejonie. 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej.  

 

11 

Pasy dla pieszych EC1, nie 

można spać taki ruch 

samochodów, ścieżka 

rowerowa. 

 

Lepsze życie, 

bezpieczeństwo, 

zanieczyszczenie 

akustyczne. 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej.  

11 

Odremontowanie  

i ocieplenie kamienic na 

ulicy Orla w programie 

mia100.  

 

Kamienice na tym 

terenie są w 

niezbyt dobrym 

stanie. A odgłosy 

wydobywające się 

z Galerii Łódzkiej 

słychać w 

mieszkaniach. 

Uwaga wykracza poza 

zakres konsultacji 

społecznych. 

bd 

Wprowadzenie programów 

edukacyjnych dla dzieci, 

młodzieży i dorosłych 

przywracających wiedzę na 

temat miejsc, gdzie się żyje, 

np. historii własnej rodziny 

na tych miejscach. 

Nieustanne podkreślanie roli 

takiego miejsca w życiu 

każdego człowieka, czyli 

identyfikacja historyczna  

i współczesna z miejscem, 

miastem itp. 

bd 

W ramach działań 

rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie 

program aktywizacyjny, 

którego jednym  

z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji 

mieszkańców z Miastem  

i zamieszkiwanym przez 

siebie obszarem. Miasto 

tworzy także wiele 

programów kulturalnych  

i edukacyjnych 

skierowanych do dzieci  

i młodzieży, wśród nich 

takie, które uczą 

młodzież identyfikacji ze 

swoją „małą ojczyzną”. 

bd 

1. Zabezpieczenie 

mieszkańcom tego rejonu, 

zwłaszcza ul. Sienkiewicza, 

dostępu do miejsc 

bd 

Docelowa liczba  

i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie 

przedmiotem osobnej 
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parkingowych.  

2. Stworzenie miejsc nie 

tylko dla dzieci i młodzieży, 

ale także dla osób starszych 

z tego rejonu. 

analizy.   

 

bd 

Obszar wygląda jak po 

wojnie - śmietnik. 
bd 

Miasto dokłada wszelkich 

starań, aby utrzymać 

przestrzeń publiczną  

w czystości.  

bd 

Pozostawić ulicę 

Sienkiewicza ulicą 

dwukierunkową 

 

 

Dobrym rozwiązaniem 

byłoby wprowadzić jeszcze 

jedną linię autobusową na 

ul. Sienkiewicza. 

 

Większy dostęp do 

punktów 

usługowych, szkół, 

sklepów. 

 

Ułatwienie 

przemieszczania 

się mieszkańcom i 

zwiększona liczba 

potencjalnych 

klientów w 

sklepach, punktach 

usługowych. 

Docelowa organizacja 

ruchu będzie wynikać  

z przyjęcia  

i implementacji nowego 

studium transportowego 

Miasta. 

Szczegółowe rozwiązania 

dotyczące organizacji 

ruchu na ww. ulicach 

będą wynikać z przyjęcia 

i implementacji nowego 

studium transportowego 

Miasta.  

Państwa opinia zostanie 

wzięta pod uwagę 

podczas planowania 

obsługi transportowej 

Obszaru.  

11 

Kamienica przy Targowej 

10 wymaga przynajmniej 

remontu elewacji 

zewnętrznej. 

 

Kamienica ta 

będzie straszyć 

przy takim ładnym 

Centrum 

Kulturalnym. 

Kamienica nie należy do 

Miasta. 

11 

Proszę o wyremontowanie 

torowiska - od lat nic z tym 

nie zrobiono! bd 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

11 

Organizacja zajęć 

pozalekcyjnych dla dzieci  

i wyznaczenie terenu 

 

Dzieci siedzą w 

bramach. 

Miasto tworzy także wiele 

programów kulturalnych  

i edukacyjnych 

skierowanych do dzieci  

i młodzieży, wśród nich 

takie, które uczą 

młodzież identyfikacji ze 

swoją „małą ojczyzną”. 

11 

Wykonanie kompletnej 

rewitalizacji, remontu 

domu. Zbudowanie 

ogrzewania CO. 

Poprawienie stanu 

technicznego 

budynku oraz 

zapewnienie nam 

W ramach działań 

rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są 

remonty należących do 
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 lepszego jutra  

i spokoju. 

Miasta kamienic, w tym 

ich elewacji.  W ramach 

tych remontów 

likwidowane są lokale 

niesamodzielne,  

a wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media 

takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca 

woda i kanalizacja. 

18 

Pozbyć się pijaków 

nierobów. 

 

Zagrażają 

normalnym 

mieszkańcom 

Łodzi (brudzą, 

bluźnią, śmierdzą). 

W ramach działań 

rewitalizacyjnych 

realizowane będą 

szerokie programy 

społeczne uwzględniające 

pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. 

Rodziny ze 

zidentyfikowanymi 

problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, 

trwałe bezrobocie) będą 

miały możliwość 

skorzystania z szerokiego 

wachlarza działań 

pomocowych, będą też 

znajdować się pod stałą 

opieką pracowników 

socjalnych.  

bd 

Możliwość zajęć 

sportowych niekoniecznie 

komercyjne (sprzęt do 

ćwiczeń, miejsca 

wyznaczone). 

 Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej.  

11 

Organizacja zajęć 

pozalekcyjnych i terenu na 

którym mogłyby się 

odbywać. 

 

Dzieci się nudzą  

i wyrastają na 

element społeczny. 

Miasto tworzy także wiele 

programów kulturalnych  

i edukacyjnych 

skierowanych do dzieci  

i młodzieży, wśród nich 

takie, które uczą 

młodzież identyfikacji ze 

swoją „małą ojczyzną”. 

11 i 3 

Remonty ulic, placów  

i skwerów (ul. Tuwima 

między Kilińskiego  

i Targową). Prowadzić 

remonty w godz. 6-22:00. 

Uwzględnić możliwości  

i tak już bardzo trudnej 

bd 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej.  

 

Budynek przy Tuwima 
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komunikacji. 

 

Remonty budynków 3:  

ul. Tuwima 33 - dokładnie 

ocenić stan techniczny 

budynku i po tej ocenie 

zdecydować o rodzaju 

remontu i jego zakresie. 

Wcześniej powiadomić 

lokatorów o planowanych 

remontach. Wielu lokatorów 

ma wyremontowane 

wnętrza mieszkań. Brak 

elewacji od strony ulicy  

i podwórka. Konieczny 

remont dachu. Konieczna 

naprawa nawierzchni 

podwórka. Konieczna 

naprawa klatek 

schodowych. 

33 znajduje się w planach 

remontowych. 

 

 

Należy w trybie pilnym 

dokonać 

rozbiórki kompleksu ruder- 

pustostanów przy ul. 

Kilińskiego 125-129. 

Budynki te od dawna 

opuszczone przez 

mieszkańców są 

zamieszkałe przez 

bezdomnych, którzy 

wzniecają tam pożary  

i powodują katastrofy 

budowlane. Kompleks ten 

jest rozbierany po kawałku 

w miarę szkód 

powodowanych przez 

meneli co jest 

działaniem  skrajnie 

niegospodarnym, bo 

kosztuje 3 razy drożej niż 

kompleksowa rozbiórka 

całości po przetargu. 

Władze miasta mają 

fundusze na rozbiórkę tego 

kompleksu  i wszystkich 

ruder –pustostanów  

w centrum ( koszt 

raptem  kilku milionów zł) 

tylko nie uważają  tego za 

priorytet a właśnie to jest 

Estetyka miasta 

,stworzenie 

efektownej 

zabudowy  

w ścisłym centrum, 

dbałość  

o wizerunek miasta 

i jego głównej 

arterii. Łódź nie 

może się ciągle 

potencjalnym 

inwestorom 

kojarzyć z miastem 

ruder i meneli 

Miasto prowadzi 

działania porządkowe na 

tym terenie, w tym 

rozbiórki. 
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ważniejszym działaniem 

wizerunkowym niż 

np.  organizowanie festiwali 

Kilka tygodni temu po 

zaprezentowaniu nowego 

zupełnie absurdalnego 

projektu mostu wiszącego 

władze miasta w ciągu kilku 

dni znalazły w skąpym 

budżecie  kwotę ok.10 mln 

zł na szybką budowę stóp 

fundamentowych pod 

przyszłe pylony tego 

wiaduktu a ciągle  brakuje 

im kilkaset tysięcy zł na 

pilne prace rozbiórkowe. 

Po oczyszczeniu z ruder, tę 

atrakcyjną działkę należy 

sprzedać z przeznaczeniem 

pod wysoką , elegancką 

zabudowę wielkomiejską. 

 

16. Inne uwagi, postulaty oraz propozycje. 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Zadbać o czystość miasta, zwiększyć ilość 

koszy na śmieci. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Planowane jest uzupełnianie przestrzeni 

publicznej w ramach remontów o kosze na 

śmieci 

Proszę o zadbanie ulic, domów i ludzi. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Duży ruch nie można otworzyć okna. Nie 

można wywietrzyć. Sienkiewicza 79. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Ogólna uwaga: chciałbym aby w mieście nie 

była montowana sygnalizacja świetlna 

uruchamiana przyciskiem gdyż jest ona 

bezcelowa (światła i tak zmieniają się 

cyklicznie), a dodatkowo stanowią 

zagrożenie epidemiologiczne sprzyjając 

roznoszeniu się zarazków. 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego.  

 

Zagospodarowanie wolnej przestrzeni 

pomiędzy budynkami. 

Wszystkie niezabudowane place należące do 

Miasta na terenie Obszaru zostaną 

zagospodarowane, a ich docelowe funkcje 

wskażą przyszłe opracowania.  

Miasto jest zbyt skupione za mało otwarte, Państwa propozycja zostanie wzięta pod 
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nie daje wrażenia Europy. Ani nie jest 

lokalne, ani światowe. Przypomina bardziej 

prowincję niż prawdziwe miasto. Czas to 

zmienić. 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Szare, odrapane budynki powinny zostać 

doprowadzone do porządku. Obecnie stare 

kamienice odstraszają potencjalnych 

turystów. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Więcej szaletów publicznych. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Proponuję pozostawienie ul. Sienkiewicza 

dwupasmowej. Zlikwidowanie parkingów 

zaraz przy wjazdach do bram (brak 

widoczności przy wyjeździe). 

Docelowa organizacja ruchu będzie wynikać 

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. Także  liczba  

i rozmieszczenie miejsc parkingowych 

będzie przedmiotem osobnej analizy.   

Zwrócić uwagę na wykluczenie osób 

starszych i przywrócenie więzi pokoleniowej 

w odniesieniu do miejsc i ludzi. Nie 

alienować osób społecznie nieporadnie 

funkcjonujących. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Zbyt duży ruch. Za dużo samochodów. 

Niebezpiecznie przechodzić. 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Wszystkie remonty ulic 

planowane są z uwzględnieniem zasad 

zrównoważonego transportu. Docelowa 

organizacja ruchu będzie wynikać z przyjęcia 

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

W Łodzi nic nie jest skończone na czas, 

powinno się poprawić terminowość prac. 

Wszędzie zaczęto remonty i nigdzie ich nie 

dokończono. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Wiaty na podwórkach dla samochodów. Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia wiat dla 

samochodów będzie określony podczas 

tworzenia projektu przebudowy konkretnego 

podwórza.  

Światła na skrzyżowaniu Dowborczyków-

Nawrot! Wymiana balkonów w kamienicach. 

Więcej skwerów zielonych - zadbanych. 

Poprawić elewacje w kamienicach. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Garaże w podwórku bądź wiaty pod pojazdy. 

Kostką lub płyty bo nawierzchnia jest 

fatalna! 

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia wiat dla 

samochodów będzie określony podczas 

tworzenia projektu przebudowy konkretnego 

podwórza. 

Jestem świadkiem, że straż miejska nie 

reaguje na pijących osobników a wokół 

pełno butelek. 

Państwa uwaga  zostanie wzięta pod uwagę 

podczas planowania usług dla ludności na 

terenie Obszaru.  
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Oddać socjalne mieszkania do użytku, a do 

wyremontowanych mieszkań dać tych, 

których stać na komorne 

Miasto ma obowiązek zapewnić mieszkania 

socjalne.  

Więcej patroli policji i straży miejskiej. 

Naprawa dachu przy ul. Tuwima 37, gdzie 

mieszkam (adaptacja strychu bez 

ogrzewania, zalewa mi mieszkanie). 

Ilość Państwa propozycja odnośnie 

współpracy z Policją zostanie wzięta od 

uwagę przy planowaniu usług dla ludności  

w Obszarze. Ilość patroli Straży Miejskiej 

będzie wzmocniona. 

Lokal przy ul. Sienkiewicza 61 zlikwidować, 

bo rozpijamy młodzież, w zamian 

odrestaurować budynek. W tym budynku 

również młodzież wychodzi na dachy i pije 

piwo, jest bardzo głośno. 

Budynek został zabezpieczony. Miasto nie 

planuje likwidacji działających w nim lokali 

gastronomicznych. 

Jest potrzeba - magazyny 300 m
2
 na sprzedaż 

starych łódzkich mebli. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod uwagę 

podczas planowania usług dla ludności na terenie 

Obszaru. 

Więcej pracy dla młodzieży. Wszędzie, gdzie 

są schody brakuje poręczy. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Poprawić bezpieczeństwo - więcej straży, 

zabezpieczyć przejścia dla pieszych, 

zwłaszcza przy szkołach. Żeby pomalować 

ulice, lepiej sprzątali. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zrobić tak, żeby można było mieć swoją 

działalność - udostępnić pustostany! 

Należące do Miasta pustostany będą 

remontowane i ponownie zasiedlane. 

Konsultacje przeprowadzić na szerszą skalę  

i wziąć pod uwagę zdanie mieszkańców. 

Wykonać remont (lub rozebrać i poszerzyć 

park/skwer) kamienicy przy ul. 

Tuwim/Kilińskiego - tej spalonej 

naprzeciwko poczty. Niech nie straszy :) 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

przewidziany jest szeroki komponent 

partycypacyjny, włączający mieszkańców 

Obszaru w planowanie procesu rewitalizacji.  

 

Posprzątać ulice, odnowić, poprawić 

bezpieczeństwo ruchu drogowego i ogólnego 

bezpieczeństwa. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Miasto powinno zainwestować w pojemniki 

plastikowe na odchody psów oraz wyznaczyć 

miejsce (trawa ogrodzona) w którym 

zwierzęta mogą się załatwić. Zainstalować 

kamery i osobę, która zajmuje się sprawami 

porządkowymi w ww. sytuacji 

Ewentualne urządzenie wydzielonej, 

ogrodzonej przestrzeni dla psów zostanie 

wzięte pod uwagę podczas projektowania 

przebudów terenów publicznych na terenie 

Obszaru.  

 

Rozbudować komunikację miejską tak by był 

to główny środek komunikacyjny do 

poruszania się po śródmieściu. Wiązałoby się 

to co prawda z zamknięciem części dróg dla 

kierowców samochodów, ale w ten sposób 

można by zmniejszyć lub wręcz rozwiązać 

problem korków w centrum. Mieszkańcy 

mogliby parkować samochody w 

wytyczonych parkingach (może 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Wszystkie remonty ulic 

planowane są z uwzględnieniem zasad 

zrównoważonego transportu z priorytetem 

dla komunikacji zbiorowej. Docelowa 

organizacja ruchu będzie wynikać z przyjęcia 

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 
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podziemnych) na obrzeżach miasta albo  

w części Łodzi bardziej przejezdnej. 

Nie wiem jak rozwiązać problem tzw. 

trudnych lokatorów, czasem nie 

mieszkających pod adresem. ALKOHOL - 

zanieczyszczanie podwórzy. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Bardzo uciążliwe stały się organizowane 

koncerty, nagłośnienie jest tak duże, że szyby 

drżą w oknach, nie słychać telewizora, nawet 

gdy są zamknięte okna, a trudno żeby latem 

mieć zamknięte okna. Takie imprezy 

powinny być organizowane nie na terenie 

zamieszkałym. Ludzie starsi i chorzy bardzo 

ciężko to znoszą. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Jest straszny hałas i brak nam ciszy  

i spokoju. A nie jestem jeszcze w starszym 

wieku. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Należy wyremontować chodniki, trawniki, 

zadbać o czystość, prowokować sytuacje 

gdzie ludzie chętnie wyjdą z domu i poznają 

sąsiada. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników, porządkowanie zieleni; 

uzupełniane też będzie wyposażenie ulic  

i skwerów w kosze na śmieci i kosze na psie 

odchody.  

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Rozsądnym byłoby przeprowadzać remonty 

dróg w całości, a nie położenie nawierzchni 

po to by za pół roku wymieniać rury gazowe 

bądź kanalizacyjne. Raz a dobrze :) 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Nawrot 90 - proszę zlikwidować szczury  

i meliny pijackie! Jest brud w podwórku, 

tynki się sypią, dachy przeciekają - błagam, 

zróbcie coś z tym! 

Nieruchomość nie należy do Miasta. 

… Sposób na rozwiązanie problemów 

lokalowych mieszkańców  przy rewitalizacji 

Łodzi. 

Kwartały 1-20 przewidziane do rewitalizacji 

obszarowej  obejmują tereny z budynkami  

o dużym stopniu zużycia technicznego  

i nierzadko o niskim standardzie sanitarnym. 

W tym rejonie są też największe 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 



 
 

250 
 

enklawy  nędzy i notorycznego bezrobocia  

w skali całego miasta,  a spory odsetek 

mieszkańców ma niewielkie a nierzadko 

bardzo niskie dochody z pracy nie 

wystarczające na utrzymanie rodzin   

i opłacenie czynszu. W związku z  remontem 

wielu  kamienic w ramach rewitalizacji 

obszarowej większość mieszkańców z tego 

rejonu będzie musiała się wyprowadzić nie 

tylko czasowo ale  na stałe do innych 

dzielnic miasta , bo nie będzie ich stać na 

płacenie znacznie wyższych czynszów  

w wyremontowanych kamienicach. Nie 

spełniają oni także kryteriów w zakresie 

dochodów aby zasiedlić budowane aktualnie 

mieszkania komunalne. Ewentualne wolne 

lokale  w starym budownictwie na obrzeżach 

Łodzi znajdujące się w zasobach miasta, 

które będą oni mogli zasiedlić, wymagają 

natomiast często kosztownego remontu. 

Jedynym sensownym sposobem 

aby  rozwiązać ten niezwykle ważny 

problem, powodujący często opóźnienia  

w rozpoczęciu remontu kamienic, jest wykup 

przez magistrat na dużą skalę  

( poprzez zorganizowanie kilkunastu 

przetargów) będących przez cały czas  

w obrocie na rynku wtórnym licznych  

i stosunkowo tanich mieszkań 

własnościowych (dawniej  spółdzielczych 

lub kwaterunkowych) w 

blokach  budowanych w latach 50-tych i 60-

tych . Strefę wielkomiejską otacza 

bezpośrednio łańcuch starych i dobrze 

zagospodarowanych osiedli z tego okresu 

jak:  Dąbrowa, Teofilów, Koziny, 

Wielkopolska,  Żubardź ,  Stare Miasto, Stare 

Bałuty,  Karolew , Kurak, Nowe Rokicie, 

Widzew-Zachód, Doły a także nieduże 

osiedla : Obywatelska, Matejki, Wilcza- 

Gołębia, Zbiorcza itp.  Z wyjątkiem trochę 

bardziej oddalonego od centrum 

Teofilowa  wszystkie te osiedla znajdują się 

w  bezpośrednim 

sąsiedztwie  strefy  wielkomiejskiej a czasem 

nawet stanowią jej część (Stare Miasto, Stare 

Bałuty). Są to dzielnice tonące w zieleni, od 

dawna  w pełni zagospodarowane  
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i wyposażone w placówki handlowe, 

usługowe oraz oświatowe,  

a lokale  spełniają  wszelkie standardy 

sanitarne. Ale jako mieszkania zbudowane  

w odległych czasach mają one wyraźnie 

niższy standard oraz mniejsze metraże  

(z niewysokim czynszem) od 

porównywalnych lokali w blokach z lat 70-

tych i 80-tych i w związku z tym są od nich 

znacznie tańsze a tym bardziej różnią się od 

mieszkań oferowanych w budowanych 

ostatnio  blokach komunalnych. 

Dodatkowym plusem jest fakt, że te 

mieszkania  są na ogół zadbane, często  

z dodatkowym wyposażeniem( drewniane 

podłogi, glazura) i mogą być zasiedlone 

natychmiast po zakupie bez kosztownego 

remontu. Inną zaletą jest bardzo duży 

wybór  tych mieszkań i ich świetna 

lokalizacja  w różnorodnych dzielnicach 

okalających centrum miasta. Mieszkania z tej 

grupy mają bardzo różne powierzchnie, ale 

najczęściej   występują tu dwa podstawowe 

wzory dwupokojowych mieszkań: dawne  

M-3 o metrażu 38 m2  oraz M-4  

o powierzchni ok. 45 m2, są też nieduże 

lokale jednopokojowe w przedziale 20-25 

m2. 

Należy podkreślić, że mieszkania 

komunalne  jako przeznaczone dla osób  

o niskich dochodach, mających 

często  problemy z opłaceniem czynszu, 

powinny mieć stosunkowo  niskie metraże  

i wynikające stąd niewysokie czynsze, ale 

posiadać pełne wyposażenie sanitarne  

a również  ich ogólny standard  powinien być 

wyraźnie niższy od mieszkań budowanych 

obecnie przez developerów dla ciężko 

pracujących ludzi spłacających wzięte na ich 

zakup kredyty najczęściej przez 20-25 lat. 

Inne rozwiązania są po prostu 

niesprawiedliwe a sprzyjają jedynie korupcji 

i  kumoterstwu. W poprzedniej dekadzie 

magistrat w związku z degradacją kamienic 

w centrum  dla pokrycia potrzeb 

mieszkaniowych skierował znaczne środki na 

budowanie mieszkań komunalnych  

w szerszej skali głównie na Janowie. 

Lokale  te posiadały wyjątkowo wysoki 
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standard jak na mieszkania komunalne 

Standard ten był wyższy niż w nowych 

blokach spółdzielczych na Olechowie  

i niewiele ustępował lokalom 

w  budowanych obok blokach 

developerskich. W efekcie tej drogiej dla 

budżetu miasta operacji nie rozwiązano 

żadnych problemów lokalowych w Łodzi, 

bo spora część tych mieszkań trafiła  

w sposób kumoterski nie do osób 

spełniających odpowiednie kryteria  a do 

przysłowiowych „licznych krewnych  

i znajomych królika”. Oferowano 

nowoczesne, drogie mieszkania o metrażu 

nawet ponad 80m2 o porównywalnym 

standardzie z  developerskim praktycznie za 

darmo i niemało z nich trafiło do ludzi, 

których stać było na zaciągnięcie kredytu, ale 

byli dobrze ustosunkowani i woleli 

wykorzystać  w tym celu środki publiczne.  

Uważam, że po 

uruchomieniu  dużych  funduszy na 

rewitalizację  magistrat powinien 

w  pierwszej kolejności dokonać masowego 

wykupu na wolnym rynku w/w mieszkań  

w blokach z lat 50-tych i 60-tych (w krótkim 

czasie ok.  tysiąca mieszkań) aby zwolnić 

lokale w kamienicach i umożliwić ich szybki 

remont. Ceny mieszkań w starych blokach są 

w przeliczeniu na metr kwadratowy ok. 2,5 -

3 razy niższe od  kosztów budowy lokali   

w nowych blokach komunalnych i można je 

nabyć szybko a nie czekać wiele lat na ich 

powstanie. W miarę postępującego remontu 

kamienic będą oferowane w nich   lokale 

komunalne dla ludzi spełniających 

odpowiednie kryteria dochodowe, a budowa 

nowych bloków komunalnych może stać się 

marginalna. Oczywiście wszystkie 

omówione wyżej rozwiązania dotyczą osób  

o niewysokich dochodach, ale nie obejmują 

środowisk pasożytów społecznych , których 

wyraźnie widoczna obecność  

w historycznym centrum rzutuje na 

negatywny wizerunek całego miasta. mimo 

że  stanowią niewielki odsetek ogółu 

mieszkańców śródmieścia. Mieszkania 

socjalne muszą wreszcie  zniknąć z centrum  

i powinny być rozproszone w rożnych 
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punktach na peryferiach miasta w ramach 

zagospodarowania starych  komunalnych 

zasobów mieszkaniowych. 

W najbliższym czasie planowana jest 

budowa nowego ,eleganckiego  schroniska 

dla bezdomnych psów w okolicach ulicy 

Opolskiej( pewnie z dofinansowaniem z UE). 

Może należałoby wreszcie pomyśleć 

o  budowie dużego schroniska dla 

bezdomnych ludzi( nawet jeśli na ten cel nie 

ma dotacji z UE) ,których jest w mieście 

coraz więcej  i gnieżdżą się oni w licznych 

pustostanach w centrum powodując pożary  

i katastrofy budowlane a  władze udają, że 

tego nie widzą. 

 

 

Propozycje dotyczące obszaru numer 12 

 

8. Co by Pani/Pan chciała/chciał zmienić, aby poprawić ogólny stan budynków, które 

znajdują się w tym obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Wyremontować kamienice i elewacje. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Trzeba wziąć się za remonty, a nie odkładać 

wszystko na potem, gdy będzie już za późno. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Aby zrobili remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remont budynków i klatek. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Wyremontować, odświeżyć. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 



 
 

254 
 

elewacji.   

Przede wszystkim sprawdzić ten stan 

budynków, pytać mieszkańców, wyjść do 

ludzi, odnowić najbardziej zaniedbane 

kamienice, wyburzyć pustostany. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Należące do Miasta pustostany będą 

remontowane i ponownie zasiedlane. 

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Pomalowanie, wysprzątanie klatek 

schodowych i odnowienie ulic. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Planowane są remonty ulic  

w Obszarze. 

Remonty budynków, wywalić meneli na 

obrzeża. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. 

Zrujnowane kamienice wyburzyć. W zamian 

wybudować bloki komunalne, aby 

mieszkańcy mogli mieszkać w normalnych 

warunkach. 

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Wyremontować je pomalować i posprzątać 

otoczenie ze śmieci. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Poprawić elewacje, wyburzyć pustostany. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  Należące do Miasta pustostany 

będą remontowane i ponownie zasiedlane. 

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Generalny remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 
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elewacji.   

Wyremontować je. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remonty kamienic generalne ?????? W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remont główny kamienic w wewnątrz 

tynkowanie, malowanie. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Zrobić remont elewacji. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Stan budynków. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Odnowić tynki (elewacje zewnętrzne), 

odbudować obcięte balkony. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Wykonać niezbędne (minimalne) prace 

remontowe lub objąć większość kamienic 

projektem podobnym do MIA100 kamienic. 

W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty należących 

do Miasta kamienic, w tym ich elewacji.   

Generalne remonty; zasiedlanie przez 

młodych ludzi. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Rewitalizacja budynków. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Generalny remont – później monitoring! W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 
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monitoringu miejskiego. 

Więcej zieleni, odnowienie chodników, 

odświeżenie budynków. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji oraz przestrzeni publicznych –  

w tym chodników. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Odmalować je. Pozakładać bramy na 

podwórka. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. 

Wyburzyć stare kamienice. Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Przeprowadzić remont kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Kapitalny remont wszystkich kamienic. 

Założyć centralne ogrzewanie, odwilgocenie 

budynków. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

W ramach tych remontów likwidowane są 

lokale niesamodzielne, a wszystkie 

mieszkania wyposażane są w media takie jak 

centralne ogrzewania, bieżąca woda  

i kanalizacja.  

Generalny remont elewacji. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Założyć centralne ogrzewanie, łazienki, 

otynkować. 

W ramach remontów miejskich kamienic 

likwidowane są lokale niesamodzielne,  

a wszystkie mieszkania wyposażane są  

w media takie jak centralne ogrzewania, 

bieżąca woda i kanalizacja.  

Stan ogólny, ocieplenie budynków wraz  

z C.O. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Każdy remontowany budynek będzie 

podłączany do miejskiej sieci centralnego 
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ogrzewania.  

Kapitalny remont kamienicy, wymiana 

okien, ocieplenie budynku, ogrzewanie 

centralne, popękane ściany, klatka schodowa. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  Każdy remontowany budynek 

będzie podłączany do miejskiej sieci 

centralnego ogrzewania. 

Ocieplenie, centralne, klatka schodowa, 

domofon, kamery. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Każdy remontowany budynek będzie 

podłączany do miejskiej sieci centralnego 

ogrzewania. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

pergol śmietnikowych, monitoringu czy 

domofonów będzie określony podczas 

tworzenia projektu przebudowy konkretnego 

podwórza.  

Centralne, wymienić drzwi, okna, klatka 

schodowa, domofon, kamery, ocieplenie 

kamienicy. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Każdy remontowany budynek będzie 

podłączany do miejskiej sieci centralnego 

ogrzewania. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

pergol śmietnikowych, monitoringu czy 

domofonów będzie określony podczas 

tworzenia projektu przebudowy konkretnego 

podwórza.  

Zmusić właścicieli budynków prywatnych do 

remontów, dbania o czystość. 

W obecnym stanie prawnym nie możliwości 

administracyjnego wymuszenia remontów 

budynków znajdujących się w rękach 

prywatnych.  

Bardzo dużo roboty. Zgadzamy się z treścią uwagi.  

Totalny remont budynków. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Wyburzyć. Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Doprowadzenie c.o. miejskiego i ciepłą 

wodę, odnowienie podwórek, piwnic i 

elewację. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   
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Każdy remontowany budynek będzie 

podłączany do miejskiej sieci centralnego 

ogrzewania.  

Stan budynków jest bardzo zły. Koszty 

remontów zbyt wysokie. Lepiej jest 

wyburzyć. 

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Remont fasad i balkonów. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Wschodnia 14 – podupadłe piwnice, 

zniszczona elewacja. Generalnie naprawa 

chodników, ścieżka rowerowa. Ruina skarbu 

państwa. Np. 18 należy założyć C.O. Ruina 

skweru . 

Każdy remontowany budynek będzie 

podłączany do miejskiej sieci centralnego 

ogrzewania.  

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Remonty podobne do programu MIA100 

Kamienic. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Wyremontować i założyć centralne 

ogrzewanie. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  Każdy remontowany budynek 

będzie podłączany do miejskiej sieci 

centralnego ogrzewania.  

Kompleksowy remont, bo domy mają po 100 

lat i są w tragicznym stanie. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Wygląd kamienic, są nieocieplone, 

niepomalowane, niebezpieczne balkony, 

okropne bramy. Doły kamienic powinny być 

w płytach lub eleganckim kamieniu, bo farby 

szybko się brudzą, bramy powinny być 

oświetlone. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

 

Kompleksowe remonty budynków, nie tylko 

elewacji i klatek schodowych. Najemcy 

zadłużeni i ci, którzy zniszczyli lokale nie 

powinni mieć prawa powrotu do nich po 

zakończonym remoncie. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

 

Pomalować, otynkować, udrożnić 

hydraulikę, zlikwidować grzyb. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  Każdy remontowany budynek 
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będzie podłączany do miejskiej sieci 

centralnego ogrzewania oraz do kanalizacji. 

Wyremontować kamienice. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Wyremontować, kolory stonowane. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  Kolorystyka remontowanych 

kamienic będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta. 

Remont, pomalować na beżowy ??? W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Kolorystyka remontowanych 

kamienic będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta.   

Wyremontować wszystkie kamienice, więcej 

murali na kamienicach. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Pomysł wygospodarowania osobnych 

przestrzeni dla lokalnej twórczości jest 

bardzo cenny i zostanie wykorzystany 

podczas tworzenia programów kulturalnych 

dla obszarów rewitalizowanych.  

Remont generalny, elewacje. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Wyremontować kamienice W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Zatrudnić osoby zajmujące się porządkiem. 

Remont kamienic. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Więcej zieleni i koszów na śmieci! Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  
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w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

 

9. Jakie zmiany by Pani/Pan wprowadził, aby poprawić stan podwórzy, chodników, 

zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw) znajdujących się w tym 

obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Postawić kosze na psie odchody, karać 

właścicieli psów, którzy nie sprzątają. 

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Zadbałbym o to, by wspomniane rzeczy 

spełniały swoje funkcje. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Kwiatków, ławki. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Aby zrobić remonty. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Remont. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Ławki, nasadzenie zieleni, śmietniki na 

odchody zwierząt. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Wymienić zieleń całą, sadzić jak najwięcej 

zieleni w brudnym centrum. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  
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w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Sprzątanie podwórek, wyodrębnienie miejsc 

dla psów, dzieci i samochodów. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Nowe chodniki. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników. 

Zlikwidować bardzo liczne meliny, a co za 

tym idzie, wszystkich pijaków, którzy 

niszczą wszystko, co napotkają na swe 

drodze wywieźć bardzo daleko od Łodzi. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Posprzątać je zrobić może jakieś ogródki, 

ławeczki, posadzić drzewa. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Większość to prywatne posesje, więc to jest 

w gestii prywatnych zarządców. 

-- 

Generalny remont. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Dostawić więcej ławek. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Place zabaw, więcej zieleni. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu w 

niezbędne elementy małej architektury, w 

tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Skwery, ławeczki, place zabaw dla dzieci. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 
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nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”. 

Na pewno plac zabaw dla dzieci oraz 

świetlica środowiskowa. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Zadbać o zieleń na skwerkach, poprawić stan 

nawierzchni podwórek. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację. 

Remonty. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Poszukać lokalnych liderów, którzy 

organizowaliby na podwórkach np. akcje 

plenerowe, spotkania, konkursy rysunkowe 

dla dzieci. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Kontrola osób sprzątających (większa), 

likwidacja gołębi. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Generalne remonty; zasiedlanie przez 

młodych ludzi. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Przede wszystkim zadbać o zieleń, więcej 

ławek, placów zabaw dla dzieci małych. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Ławki, skwery, place zabaw. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Odnowić obiekty. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 



 
 

263 
 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Skwery, ławki, więcej zieleni. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Dać wolną rękę mieszkańcom. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Więcej zieleni, sprzątać po psach. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Brak wszystkiego. Więcej zieleni, ławek, 

ogródków i jeszcze raz więcej zieleni. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

 tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Chodniki wymienić (płyty chodnikowe), 

więcej zieleni, skwery są fatalnie zaniedbane 

(grysik, zieleń - ????) 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Brak – proszę założyć zieleń. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  
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Brak zieleni – zasiać trawę zlikwidować 

beton. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Wyłożyć kostką. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników. 

Ławki, plac zabaw, parking, ryneczek. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Strzeżony parking tylko dla mieszkańców, 

ławki, restauracje, ławki. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy. W ramach programu rewitalizacji 

obszarowej centrum Łodzi planowanych jest 

wiele działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Plac zabaw, strzeżony parking dla 

mieszkańców, restauracje, ławki. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.  W ramach programu rewitalizacji 

obszarowej centrum Łodzi planowanych jest 

wiele działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Podwórka powinny być zamykane, dostępne 

tylko do potrzeb lokatorów, a nie „meneli”, 

którzy zakłócają spokój w dzień i w nocy. 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Planowane jest także 

uporządkowanie należących do Miasta 

terenów oraz wykonanie nowych przejść 

pomiędzy podwórkami.  

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia pergol 

śmietnikowych, monitoringu czy domofonów 

będzie określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

Więcej miejsc dla młodzieży do sportu, gier  

i zabaw. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Chciałabym, aby przestrzeń między Solną 10 

na Północną zostało zamurowane. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 
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Wyremontować istniejące, dodać place 

zabaw. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych.  

Część budynków „ruin” wyburzyć. W wolne 

miejsce zrobić place zabaw, skwery, itd. 

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych.  

Wszystkie niezabudowane place należące do 

Miasta na terenie Obszaru zostaną 

zagospodarowane, a ich docelowe funkcje 

wskażą przyszłe opracowania. 

Wyremontować podłoża podwórzy. Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację. 

Posadzenie drzew i krzewów oraz kwiatków, 

nowe drewniane ławki. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Sprzątanie, kosze na psie kupy. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  

Zadbać i zieleń – posiać zieleń, ławeczki 

sąsiedzkie, chodniki wymienić na nowe! 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

 tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Więcej oświetlenia w bramach, zamykane 

bramy, w parkach podświetlone drzewa, 

więcej życia, place zabaw – większe, więcej 

atrakcji 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami.  Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

pergol śmietnikowych, monitoringu czy 

domofonów będzie określony podczas 

tworzenia projektu przebudowy konkretnego 

podwórza.  

O ile chodniki w dużej mierze są w dobrym 

stanie, o tyle jezdnie na niektórych 

odcinkach wymagają remontu. 

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  
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Zdecydowanie źle wyglądają podwórza. 

Wymagają kompleksowych remontów. 

i chodników.  Podwórza przylegające do 

remontowanych kamienic będą przechodziły 

gruntowną modernizację 

Więcej kwiatów, parków i ławek. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Stworzyć trawniki, posadzić drzewa, krzewy, 

kwiaty, postawić ławki, stworzyć skwer/ 

Wyrównać chodniki na odcinku Wschodniej 

od Pomorskiej do Północnej. Postawić kosze 

na śmieci i psie odchody. 

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w dodatkową zieleń, niezbędne elementy 

małej architektury, w tym urządzenia do 

zabawy dla dzieci, kosze na psie odchody 

czy ławki.  

Zatrudnić ludzi, którzy będą sprzątać 

codziennie. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zatrudnić sprzątaczy, udostępnić ławki i plac 

zabaw. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Naprawić chodniki i posprzątać parki. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników. 

Ogródek. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Ogródek. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Posprzątać, zasadzić drzewa, stworzyć 

miejsca, w których mogą załatwiać się psy. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Zasiać trawę, mniej parkingów, sprzątać po 

psach. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zasiać trawę, posprzątać. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Zieleń. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  
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w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

 

10. Jakie zmiany, według Pani/Pana, należy wprowadzić, aby zwiększyć dostęp 

do placówek użyteczności publicznej takich, jak: szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki itp. dla mieszkańców tego obszaru? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Otworzyć więcej, więcej wyraźnych 

oznakowań. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zostanie opracowany system informacji  

o usługach znajdujących się na terenie 

wyremontowanych miejskich nieruchomości.  

Uważam, że jest to nie do zrobienia, jedynie 

można zrobić zajęcia (domy kultury) dla 

najmłodszych. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Lepszy dojazd. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Jeżeli ww obszar stanie się przyjaznym 

miejscem do mieszkania, wówczas takie 

instytucje jak przedszkola czy szkoły, sklepy, 

teatry powstaną spontanicznie. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Budowa nowych placówek. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Informacja o nich. Zostanie opracowany system informacji  

o usługach znajdujących się na terenie 

wyremontowanych miejskich nieruchomości. 

Dni otwarte. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zwiększyć ilość. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Wybudować nowe placówki. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Wybudowanie nowych placówek. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  
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Wybudować je. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Środki finansowe. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Uzgodnić trasy z MPK. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

To zadanie bardziej globalne, dotyczące 

całego miasta. 

-- 

Zlikwidować NFZ!!! Decyzje tego rodzaju nie leża  

w kompetencjach Miasta.  

 

11. A co musiałoby się zmienić, aby poprawił się dostęp do punktów usługowych, 

sklepów? Prosimy wpisać Pani/Pana pomysły dotyczącego tego obszaru. 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Aby punkty usługowe i małe sklepy mogły 

funkcjonować, wszystkie markety  

i supermarkety powinny być budowane na 

obrzeżach miasta. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Stworzyć zakład szewski Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne i 

usługowe.  

Więcej sklepów nocnych. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Nie przesądza to jednak o godzinach,  

w jakich dany punkt będzie czynny.  

Rozładowanie ruchu. Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Wszystkie remonty ulic 

planowane są z uwzględnieniem zasad 

zrównoważonego transportu. Docelowa 

organizacja ruchu będzie wynikać z przyjęcia 

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Drobne sklepy otwarte w każdy dzień. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Otworzyć nowe sklepy. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 
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sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Więcej spotkań z degustacją. Miasto nie ma wpływu na formy działań 

marketingowych prowadzonych przez sklepu 

i punktu usługowe.  

Mniej marketów, więcej małych sklepów. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Nie otwierajcie hipermarketów!!! W tym 

rejonie. Należy stworzyć miejsca w postaci 

skwerków handlowych. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Wyremontować kamienice i zmienić 

mieszkańców zamieszkałych tutaj. Sama 

patologia, więc nie ma tu na nic żadnego 

popytu.  

W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty należących 

do Miasta kamienic, w tym ich elewacji.  

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Dać więcej małych sklepów i sklepików, 

rynki z warzywami. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Obniżyć czynsz. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Ryneczek ze świeżymi produktami, sklep 

spożywczy, mięsny, restauracje. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Wybudowanie nowych. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. 

Wybudować nowe. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. 

Więcej supermarketów, np. na skrzyżowaniu 

Kilińskiego a Pomorską. 

Miasto nie planuje tworzenia sklepów wielko 

powierzchniowych w centrum 

Wsparcia, niskie czynsze dla lokalnych 

sklepikarzy. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Powinno być więcej małych sklepików; Państwa propozycja zostanie wzięta pod 
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obniżyć czynsz prowadzącym usługi 

gastronomiczne. 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Większa wolność gospodarcza. Decyzje dotyczące tej sfery leżą w 

kompetencji organów krajowych.  

 

12. W jaki sposób zmieniłaby/zmieniłby Pani/Pan rozmieszczenie linii autobusowych 

i tramwajowych oraz przystanków, aby komunikacja publiczna na terenie tego obszaru 

była bardziej dostępna? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Wystarczyło nie remontować wszystkich 

najważniejszych ulic na raz. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania rewitalizacji  

Obszaru. 

Przystanki powinny być czyste i należałoby 

zwiększyć częstotliwość kursów tramwajów. 

Miasto stara się aby przystanki komunikacji 

zbiorowej były czyste.  

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Nocny autobus na ulicy Pomorskiej lub przez 

Plac Dąbrowskiego. 

Ewentualne zmiany układu linii komunikacji 

miejskiej będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Mniej ludzi i autobusów – samochodów. Państwa opinia zostanie wzięta pod uwagę 

podczas planowania obsługi transportowej 

Obszaru.  

Większa liczba punktów przystankowych 

(tzn. częściej). 

Ewentualne zmiany w lokalizacji 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Większa częstotliwość. Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Przystanki przy mojej bramie. Ewentualne zmiany w lokalizacji 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Buspasy pośrodku, częściej rozkłady. Ewentualne zmiany układu linii komunikacji 

miejskiej będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Lepsze przemieszczanie się po mieście. Docelowa organizacja ruchu na terenie 

Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Nowe linie, aby ułatwić dostęp do różnych Ewentualne zmiany układu linii komunikacji 
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rejonów miasta. miejskiej będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Utworzyć nowe linie, które ułatwiają dostęp 

do różnych części miasta. 

Ewentualne zmiany układu linii komunikacji 

miejskiej będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Zmniejszyć odległość między przystankami 

tramwajowymi a autobusowymi. 

Ewentualne zmiany w lokalizacji 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Zlikwidować tramwaje. Więcej autobusów. 

Drogi są za wąski na tory. 

Miasto nie planuje tego rodzaju działań.  

Zbyt krótkie przystanki, zwłaszcza na  

ul. Rewolucji. 

Ewentualne zmiany w lokalizacji 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Przystanki autobusowe i tramwajowe 

powinny być wspólne i powinny zostać 

wyniesione, aby ułatwić wsiadanie  

i wysiadanie z pojazdu. 

Miasto realizuje te postulaty w ramach 

prowadzonych modernizacji ulic.  

 

13. A co można zrobić, Pani/Pana zdaniem, aby poprawić bezpieczeństwo na tym 

obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Wprowadzić więcej monitoringu, częstsze 

patrole policyjne. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Trzeba wejść w fundamenty, tzn. dojść do 

tego, skąd to niebezpieczeństwo się bierze. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Gdyby było więcej policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Światła na przejściu przed szkołą na 

Pomorskiej. 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego 

niemniej Państwa propozycja zostanie wzięta 

pod uwagę przy planowaniu obsługi 

transportowej Obszaru.  

Patrole straży miejskiej lub policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 
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Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

By policja nie bała się chodzić po zmroku. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Barierki przy ulicy, więcej sygnalizacji 

świetlnej. 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego 

niemniej Państwa propozycja zostanie wzięta 

pod uwagę przy planowaniu obsługi 

transportowej Obszaru. 

Więcej patroli policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Zwiększyć patrole policji i straży miejskiej. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Na tym obszarze mieszka bardzo dużo osób, 

które nadużywają alkoholu, dlatego też 

myślę, że pomoc społeczna powinna się tymi 

osobami zająć, pomóc im walczyć  

z nałogiem. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami  

(m.in. przemoc, uzależnienia, trwałe 

bezrobocie) będą miały możliwość 

skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Monitoring byłby dobrym rozwiązaniem. 

Wieczorami jest tu naprawdę nieprzyjemnie. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Zwiększenie patroli, fotokomórki. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli policyjnych i straży miejskiej. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli policji, kamery. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Monitoring. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Dać jakieś zajęcie. W ramach działań rewitalizacyjnych 
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realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową.  

Zainstalować więcej kamer, żeby Łódź była 

lepiej monitorowana. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Częstsze patroli policji i SM. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Stworzyć miejsca pracy dla młodych. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Patrole policji (częstsze). Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Monitoring, patrole. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zwiększyć patrole policji i straży miejskiej. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Monitoring, mniejszy ruch, lepsze otoczenie 

(patologia). 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Docelowa organizacja ruchu będzie wynikać 

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. 

Więcej patroli policji i SM. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 
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Założyć monitoring. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Kontrole, policja, straż M. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli policji, usunąć ludzi, którzy są 

z nizin społecznych. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Każdy człowiek ma prawo przebywać w 

przestrzeni publicznej. Miasto nie planuje 

działań polegających na przesiedlaniu 

mieszkańców.  

Wymienić mieszkańców śródmieścia. Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

Małe placówki policyjne i służb miejskich, 

zagęścić patrole piesze! 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Te małe posterunki – oddziały policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Zamontować kamery. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Kamery, domofony, zamykana brama, 

parkingi strzeżone dla mieszkańców. 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Planowane jest także 

uporządkowanie należących do Miasta 

terenów oraz wykonanie nowych przejść 

pomiędzy podwórkami.  

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia pergol 

śmietnikowych, monitoringu czy domofonów 

będzie określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Kamery, zamykana brama, strzeżony 

parking, domofon. 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Planowane jest także 

uporządkowanie należących do Miasta 

terenów oraz wykonanie nowych przejść 

pomiędzy podwórkami.  

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia pergol 

śmietnikowych, monitoringu czy domofonów 

będzie określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 
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analizy.   

Kamery, domofon, parking strzeżony, 

zamykana brama. 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Planowane jest także 

uporządkowanie należących do Miasta 

terenów oraz wykonanie nowych przejść 

pomiędzy podwórkami.  

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia pergol 

śmietnikowych, monitoringu czy domofonów 

będzie określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Więcej patroli policji i straży miejskiej także 

w parkach. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zainstalować więcej monitoringów. Więcej 

patroli M.O, a mniej Straży Miejskiej. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli policji i straży miejskiej. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli policji na podwórkach, 

klatkach schodowych, zwłaszcza w pobliżu 

sklepów monopolowych oraz 

wyprowadzenie z lokali osób nie płacących, 

dewastujących lokale! 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Kamery. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Zwiększyć liczbę patroli policji i straży 

miejskiej. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Potrzeba zrobić małe komisariaty, jak 

najczęstsze patrole. Policja demaskuje osobę, 

która daje zgłoszenie i chuligani się mszczą. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta pod uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności na terenach 
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Zamykane bramy i domofony. rewitalizowanych. 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

pergol śmietnikowych, monitoringu czy 

domofonów będzie określony podczas 

tworzenia projektu przebudowy konkretnego 

podwórza.  

Ogrodzony Park Staromiejski, monitornig, 

zamykane bramy, odcinek Nowomiejskiej od 

Północnej do Pomorskiej – brak patroli, 

przydałby się posterunek = więcej 

oświetlenia wieczorem, więcej patroli na  

ul. Wschodniej => podejrzane samochody 

zaczepiają młode kobiety, śledzą. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta pod uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności na terenach 

rewitalizowanych. 

W ramach prac remontowych planowane jest 

wymiana oświetlenia , zagospodarowanie 

podwórek. Miasto nie planuje zamykania 

podwórek bramami. 

Brak możliwości powrotu do lokalu osób 

zadłużających i niszczących mieszkanie 

poprawi sytuację. Częstsze patrole piesze  

i rowerowe policji i straży miejskiej również 

wpłyną na poprawę bezpieczeństwa. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta pod uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności na terenach 

rewitalizowanych. 

Patrol rowerowy, poszerzenie ulic. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta pod uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności na terenach 

rewitalizowanych. 

Wszystkie remonty ulic planowane są  

z uwzględnieniem zasad zrównoważonego 

transportu. Nie jest planowane poszerzanie 

ulic w Centrum.  

Więcej patroli policyjnych zwłaszcza 

wieczorem. Krócej otwarte sklepy 

monopolowe. 

Państwa propozycja zostanie wzięta od 

uwagę przy planowaniu usług dla ludności  

w Obszarze.  

Więcej małych komisariatów, więcej patroli 

pieszych. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Gęstsze rozmieszczenie komisariatów. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Więcej komisariatów na każdym obszarze 

Łodzi. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Zamykane bramy, kamery. Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

pergol śmietnikowych, monitoringu czy 

domofonów będzie określony podczas 

tworzenia projektu przebudowy konkretnego 



 
 

277 
 

podwórza.  

Bramy, kamery. Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

pergol śmietnikowych, monitoringu czy 

domofonów będzie określony podczas 

tworzenia projektu przebudowy konkretnego 

podwórza.  

Zrobić coś z elementem. W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania z 

szerokiego wachlarza działań pomocowych, 

będą też znajdować się pod stałą opieką 

pracowników socjalnych.  

Wprowadzić patrole policji i straży miejskiej, 

zainstalować kamery. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Wprowadzić patrole straży miejskiej pieszo 

lub na rowerach. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli, rządzą małolaty na rewirze. 

Brak zajęć dla młodzieży, brak pracy. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

 

14. Co musiałoby ulec zmianie na terenie obszaru, na którym ma być przeprowadzona 

rewitalizacja, aby chciała/chciał Pani/Pan tu mieszkać, prowadzić działalność, częściej 

bywać? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Zmienić się obraz, kamienice powinny nie 

odstraszać, w parkach zieleń, architektura 

powinna być wyremontowana. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Więcej ławek. W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Czystość ulicy Solnej (psie odchody) na 

chodniku, w szczególności, iż znajduje się 

tam urząd wojewódzki. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

 

Wiele rzeczy. Łódź jest zbyt zadłużona, by Państwa propozycja zostanie wzięta pod 
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realizować obietnice partii rządzącej, przede 

wszystkim nie zadłużajmy naszego miasta. 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czystość, bezpieczeństwo i więcej zieleni. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. Przewidziano 

tworzenie w razie możliwości nowych 

terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

Wywalić meneli. Każdy człowiek ma prawo przebywać  

w przestrzeni publicznej. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

Zrobić totalne przeobrażenie kamienic. 

Remonty podwórek, postawić ładne kosze na 

śmieci. 

Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Prowadzę tu działalność i szczerze czasami 

boję się wracać do domu, dlatego też nie 

chciałabym tu na chwilę obecną zamieszkać. 

Ale jak byłyby zrobione remonty w 

kamienicach i nie byłoby tu osób, które piją 

alkohol, to wtedy byłoby super. 

Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

 

Więcej zieleni, wyremontowane budynki. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Więcej zieleni, ławeczki, place zabaw dla 

dzieci. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Częstsze patrole. Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona.  

Remont kamienic, podłączenie C.O. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  Każdy remontowany budynek 

będzie podłączany do miejskiej sieci 

centralnego ogrzewania.  

Zdecydowanie należy poprawić wygląd W ramach działań rewitalizacyjnych  
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zewnętrzny budynków, np. przy ulicy 

Piotrkowskiej 25. 

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Likwidacja sklepów alkoholowych, w tym 

nocnych. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Mieszkańcy normalni, młodzi. W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Bezpieczeństwo. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Więcej zieleni i ławek. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Czystość, bezpieczeństwo! Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Odnowa budynków i więcej zieleni. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Żeby było bezpieczniej i można usiąść z 

rodziną na ławce wśród zieleni, napić się  

i zjeść ciastko. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Fontanna, orlik, plaża. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Bezpieczeństwo, zieleń, starówkę. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Mieszkania, które opuszczą mieszkańcy 

powinny zostać sprzedane w drodze. 

Miasto nie planuje tego rodzaju działań.  
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Wymienić mieszkańców, więcej dużo więcej 

zieleni, ławek, ogródków. Wyremontowana 

kamienica i dużo mniejszy ruch 

samochodowy. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców. Przewidziano 

tworzenie w razie możliwości nowych 

terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”  

i doposażanie przestrzeni publicznych w 

niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Wszystkie remonty ulic 

planowane są z uwzględnieniem zasad 

zrównoważonego transportu. 

Bezpieczeństwo, czystość, ulgi dla małych  

i średnich przedsiębiorstw (podatkowe i 

bankowe) wielkość opłaty czynszu jest za 

duża! 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Bezpieczeństwo, dostępne mniejsze sklepy, 

zieleń i czystość!! 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Tak, jak napisałam wcześniej (remonty, 

trawniki, kamery, nie wysokie czynsze). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Kapitalny remont, okna, drzwi, ocieplenie, 

centralne, klatka schodowa, domofon. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia pergol 

śmietnikowych, monitoringu czy domofonów 

będzie określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

Podniesiony standard adekwatny do kosztów 

czynszu! 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. W ramach 

tych remontów likwidowane są lokale 

niesamodzielne, a wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca woda i kanalizacja.  

Lokal 26 jest lokalem bez standardu, 

ponieważ brak ogrzewania, ciepłej wody, 

okna nie zostały wymienione przez 

właściciela, drzwi również. Bardzo wysoki 

czynsz, jak na te warunku, to nie jest godne 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. W ramach 

działań rewitalizacyjnych Miasto może 

remontować wyłącznie budynki należące  
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płacić za te warunki, domofon, klatka 

schodowa, centralne. 

w całości do Gminy. W ramach tych 

remontów likwidowane są lokale 

niesamodzielne, a wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca woda i kanalizacja.  

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

pergol śmietnikowych, monitoringu czy 

domofonów będzie określony podczas 

tworzenia projektu przebudowy konkretnego 

podwórza.  

Mieszkanie w tym rejonie to gehenna. -- 

Wszystko to, co wymieniłam, j.w. -- 

Musiałoby zwiększyć się bezpieczeństwo. Miasto dokłada wszelkich starań, aby  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Wiele rzeczy. Brak konkretnego planu 

remontów. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. W ramach 

tych remontów likwidowane są lokale 

niesamodzielne, a wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca woda i kanalizacja.  

Być więcej zieleni, być ciszej, zmniejszyć 

liczbę aut i tirów. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Wszystkie remonty ulic 

planowane są z uwzględnieniem zasad 

zrównoważonego transportu. 

Wyprowadzić osoby, które niszczą wspólne 

dobro. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców. W ramach 

działań rewitalizacyjnych wdrożony będzie 

program aktywizacyjny, którego jednym  

z głównych celów będzie zwiększenie 

identyfikacji mieszkańców z Miastem  

i zamieszkiwanym przez siebie obszarem.  

Czynsze są za wysokie. Państwa sugestia zostanie wzięta pod uwagę 

podczas planowania usług dla ludności na 

terenie Obszaru. 

Czysto, jasno, dużo policji – dawanie 

mandatów za podejrzane zachowania, więcej 

ekskluzywnych placówek, które podnosiłyby 

rangę; zadbać o chodniki. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Poprawa bezpieczeństwa i czystości na 

pewno wpłynie pozytywnie na atrakcyjność 

obszaru. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 



 
 

282 
 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Zlikwidować grzyb. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Estetyka i bezpieczeństwo. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Mniejszy czynsz, porządek, bezpieczeństwo. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Więcej miejsc rozrywkowych, czystość, 

mniejszy czynsz, basen. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Obniżenie czynszu w starych kamienicach. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Bezpieczeństwo. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Czystość, zatrudnić ludzi do sprzątania. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Czystość, bezpieczeństwo, wyremontować 

kamienice. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości 

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. W ramach 

działań rewitalizacyjnych w Obszarze 

planowane są remonty należących do Miasta 

kamienic, w tym ich elewacji.   

 

15. Uwagi do zadań, propozycje modyfikacji zadań lub pomysł na nowe zadania  

w projekcie rewitalizacyjnym. 

 

NUMER 

ZADANIA 

TREŚĆ UWAGI/ 

PROPOZYCJI 

MODYFIKACJI 

ZADANIA 

UZASADNIENIE 

STANOWISKO 

PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

bd 

1. Zlikwidować meliny.  

  

2. Zapewnić starszym 

ludziom godziwe warunki 

mieszkaniowe. 

  

3. Wybudować dzieciom 

boiska. 

Pijany niszczy 

wszystko. 

Brak wygód 

podstawowych w 

większości 

mieszkań. 

Młodzież wałęsa 

się bez celu, bo nie 

ma dokąd pójść. 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas 

planowania usług dla 

ludności na terenie 

Obszaru.  

 

bd Więcej zieleni, ławeczki, bd  
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place zabaw. Istniejąca na terenie 

Obszaru zieleń będzie 

podlegać 

uporządkowaniu i 

doposażeniu w niezbędne 

elementy małej 

architektury, w tym 

ławki, kosze na śmieci, 

urządzenia do zabawy dla 

dzieci. Przewidziano 

tworzenie w razie 

możliwości nowych 

terenów zielonych – m.in. 

w postaci tworzenia 

nowych skwerów, 

nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych 

ścian”. 

bd 

Plac zabaw dla dzieci oraz 

zamykana brama, świetlica 

środowiskowa, stoły 

pingpongowe w parku oraz 

więcej boisk do gry, więcej 

fajrantów 

bd 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas 

planowania usług dla 

ludności na terenie 

Obszaru.  

 

bd 

Proszę zaplanować remont 

kamienicy przy ul. 

Piotrkowskiej 25, którego 

nie ma w planowanych 

zadaniach w projekcie 12 

bd 

Kamienica nie stanowi 

własności Miasta. 

bd 

[numer 9] Rewitalizacja 

całej ulicy 

bd 

Miasto przygotowuje się 

do prowadzenia 

kompleksowej 

rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

bd 

Ustalić własność kamienic 

przed rewitalizacją bądź 

zmienić księgi wieczyste => 

wykup wyremontowanych 

kamienic przez 

znalezionych właścicieli 

bd 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej.  

 

bd 

Chciałbym, aby 

mieszkańcy, którzy są 

obecnie właścicielami 

mieszkań w 

wyremontowanych 

kamienicach mogli do nich 

wrócić. Powinni mieć prawo 

do wykupu tych mieszkań. 

bd 

Miasto remontuje jedynie 

budynki należące  

w 100% do gminy. 
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Jeżeli nie zechcą, to wtedy 

powinien odbyć się przetarg 

na te mieszkania. Pieniądze 

z zakupu powinny trafić do 

prawowitych właścicieli 

12.2 

Otrzymanie o podobnym 

standardzie innego lokalu 

własnościowego. Zamiast 

wykupu mojego lokalu => 

nie posiadam innego 

mieszkania 

bd 

Miasto może 

zaproponować również 

inny lokal komunalny do 

zamiany i zamienić go na 

Pana/Pani mieszkanie. 

12. 

Wyprowadzić do 

odpowiedniej placówki 

bezdomnego, który od kilku 

tygodni śpi w bramie przy 

ulicy Północnej 5/11.  

Śmierdzi i 

pojawiają się 

robaki. 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

 

16. Inne uwagi, postulaty oraz propozycje. 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Chciałbym, by kamienica przy ul. Rewolucji 

1905 r 34 została wyremontowana i zadbana. 

Tak samo jak większość kamienic na tej 

ulicy. 

Kamienice należące do Miasta są 

sukcesywnie remontowane. Miasto nie może 

remontować kamienic nie należących do 

niego. 

Plac zabaw, ławeczki, miejsca na rowery. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Uważam, że powinno być w większości 

więcej podjazdów dla wózków i miejsc 

przystosowanych dla matek z małymi 

dziećmi. 

Przebudowy jezdni i chodników 

uwzględniają potrzeby osób  

z niepełnosprawnością, w tym 

niedowidzących oraz rodziców z dziećmi  

w wózkach.  

Wyprowadzić ruch z centrum, jak w centrum 

Berlina, uregulować stan prawny budynków. 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Wszystkie remonty ulic 

planowane są z uwzględnieniem zasad 

zrównoważonego transportu. Docelowa 

organizacja ruchu będzie wynikać z przyjęcia 

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Zieleń!!! Ścieżki rowerowe, stojaki 

rowerowe, ławki solidniejsze. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Mieszkam przy ul. Piotrkowskiej 25; 

kamienica jest w bardzo złym stanie. Należy 

zrobić remont i uzupełnić tynki, które 

spadają i dlatego zrobiono drewniany okop 

wzdłuż całego frontu budynku. 

 

Więcej miejsc na zieleń, więcej pracy, więcej Państwa propozycja zostanie wzięta pod 
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wszystkiego, mniej aut. uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Mieszkam na Solnej. Jest brudno na ulicy, 

nie ma śmietników. Mieszkańcy nie dbają  

o czystość. Mam poczucie, że nikt się nie 

interesuje tą ulicą. Nie mam poczucia 

bezpieczeństwa. Kamienice to ruiny,  

a najbardziej Solna 5 odstrasza swoim 

widokiem. Zero zieleni. Duża wilgoć  

w mieszkaniach, grzyb. Myślę, że remont 

ulicy i remont kamienic to bardzo trafiony 

pomysł. Więcej kolorów na pewno pomoże. 

Sklepy monopolowe, parkingi też nie 

pomagają, a wręcz psują wizerunek. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, podwórzy 

oraz ulic. Kolorystyka remontowanych 

kamienic będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta. 

Więcej zieleni i kolorów na budynku, 

zmniejszenie hałasu, budowa poziomowych 

parkingów. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Kolorystyka remontowanych kamienic 

będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta. 

Planowana jest budowa parkingów 

wielopoziomowych w formie budynków 

uzupełniających pierzeję ulic.  

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Dużo więcej zieleni i inni ludzie tutaj 

mieszkający za dużo patologii. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie w 

razie możliwości nowych terenów zielonych 

– m.in. w postaci tworzenia nowych 

skwerów, nasadzeń przyulicznych czy tzw. 

„zielonych ścian”. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami  

(m.in. przemoc, uzależnienia, trwałe 

bezrobocie) będą miały możliwość 

skorzystania z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  
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Famuły śródmiejskie są fatalnie zaniedbane! 

Zadbać o podwórka i domy. Zaaranżować na 

stałe miejsce stragany (najlepiej murowane) 

z warzywami (żeby nie było alkoholu, bo się 

pleni patologia). 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, podwórzy 

oraz ulic. 

Na ulicy Północnej 5 nie ma ciepłej wody  

i gazu, tynki się sypią. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. W ramach 

tych remontów likwidowane są lokale 

niesamodzielne, a wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca woda i kanalizacja.  

Orlik do gry w piłkę nożną we wszystkich 

szkoła w Łodzi. 

Budynki szkół są sukcesywnie remontowane.  

Nie we wszystkich możliwe jest utworzenie 

Orlików. 

Zbudować orlik w szkole podstawowej 45  

ul. Bojowników Getta Warszawskiego. 

Utworzenie Orlika przy tej szkole nie jest 

możliwe. 

Wybudować boisko, orlik zamiast wolnego 

terenu w pobliżu manufaktury, przejścia dla 

pieszych. Były kiedyś tam pustostany. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Dwa lata temu robiłam remont mieszkania. 

Szkoda, że wcześniej nie byłam 

poinformowana o rewitalizacji. Do dnia 

dzisiejszego administracja nic na ten temat 

nie wie. W moim mieszkaniu jest c.o. 

gazowe, ciepła woda, 2 pokoje z kuchnią 

oraz łazienką i toaletą, przedpokój i 

niedawno wymieniony piec c.o., komin 

wentylacyjny również wybudowany na mój 

koszt. 

-- 

Upamiętnić miejsce urodzin pana Jacka 

Trzmiela, twórcy Commodore 64! 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Śmietniki na rogu Pomorska/Wschodnia. W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Należy zmniejszyć do minimum wycinkę 

drzew i zalewanie miasta betonem, jak np. na 

Placu Dąbrowskiego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Północna 5 – budynek się zapada. Remonty 

są tylko od strony ulicy, a pod numerem 11 

jest zabytkowa stajnia – i niszczeje – zadbać 

o to i zachować to! 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 
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Place zabaw dla dzieci. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

W centrum miasta zdecydowanie brakuje 

miejsc parkingowych, wybudowanie 

wielopoziomowych parkingów powinno 

poprawić tę sytuację. Rozbudowa 

infrastruktury rowerowej obejmującej śluzy 

rowerowe na skrzyżowaniach, pasów, 

kontrapasów rowerowych, większa liczba 

stojaków wpłynie na zmniejszenie korków  

i hałasu w mieście oraz poprawi 

bezpieczeństwo. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.  Miasto planuje umożliwienie 

budowania parkingów wielopoziomowych na 

terenie centrum.  

Sposób prowadzenia i separacji ruchu 

rowerowego będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Za głośno tramwaje, wyciszenie torowiska, 

zieleń! Znaleźć małolatom zajęcie, żeby nie 

stali w bramie. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Plac zabaw, ławki, fontanny, zieleń, fajranty 

dla dzieci. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

 

Propozycje dotyczące obszaru numer 13 

 

8. Co by Pani/Pan chciała/chciał zmienić, aby poprawić ogólny stan budynków, które 

znajdują się w tym obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Remont kapitalny kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Wyeliminować problem ptasich odchodów. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Kapitalny remont budynków. Ograniczenie 

wandalizmu. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 
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elewacji.   

Fronty kamienic, które należą do wspólnot 

mieszkańców powinny być dofinansowane 

przez miasto. Takie np. zwolnienie z opłat za 

użytkowanie wieczyste dla mieszkańców 

kamienic, którzy dbają o stan podwórek – 

takie rozwiązanie jest w Gdańsku.  

Właściciele budynków prywatnych 

wpisanych do rejestru zabytków mogą starać 

się o dofinansowanie remontów w ramach 

specjalnego konkursu.  

Opracowywany jest katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot mieszkaniowych, 

który będzie powszechnie i łatwo dostępny.  

W chwili obecnej możliwe jest zwolnienie  

z podatku od nieruchomości właściciela 

który zdecydował się na remont należącego 

do niego zabytkowego budynku.  

Trzeba je sprzedać. Miasto nie planuje sprzedaży 

wyremontowanych budynków. 

Naprawa elewacji. Remont podwórek. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Możliwość uzyskania dofinansowania na 

remont elewacji kamienicy nie będącej 

własnością miasta. 

Nie stan techniczny budynku, tylko estetyka 

(miasta). 

Właściciele budynków prywatnych 

wpisanych do rejestru zabytków mogą starać 

się o dofinansowanie remontów w ramach 

specjalnego konkursu.  

Opracowywany jest katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot mieszkaniowych, 

który będzie powszechnie i łatwo dostępny.  

W chwili obecnej możliwe jest zwolnienie  

z podatku od nieruchomości właściciela 

który zdecydował się na remont należącego 

do niego zabytkowego budynku. 

Podłączyć wszystkie media, w tym gaz, co 

itp. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. W ramach 

tych remontów likwidowane są lokale 

niesamodzielne, a wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca woda i kanalizacja.  

Więcej środków pieniężnych przeznaczyć na 

poprawę stanu budynków. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Odnowić elewacje i klatki schodowe. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Odnowić, odmalować. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Cała wymiana 75% budynków. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 
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obszarów. 

Remont kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remont fasad kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Rewitalizacja budynków, ich fasad, ale i 

podwórzy oraz wnętrz. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji oraz podwórzy.   

Wprowadzić ogrzewanie sieciowe. W ramach remontów miejskich kamienic  

likwidowane są lokale niesamodzielne,  

a wszystkie mieszkania wyposażane są  

w media takie jak centralne ogrzewania, 

bieżąca woda i kanalizacja. 

Wyburzyć pustostan, odnowić te budynki, 

które się do tego nadają. 

Należące do Miasta pustostany będą 

remontowane i ponownie zasiedlane. Jeśli 

chodzi o możliwość burzenia obiektów,  

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Założenie CO. W ramach remontów miejskich kamienic  

likwidowane są lokale niesamodzielne,  

a wszystkie mieszkania wyposażane są  

w media takie jak centralne ogrzewania, 

bieżąca woda i kanalizacja. 

Część budynków wyburzyć, resztę w dość 

dobrym stanie poddać generalnemu 

remontowi. 

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Renowacja kamienic i chodników. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji oraz chodników.  

Kapitalne remonty kamienic, więcej zieleni, 

ławeczek, zielonych trawników, miejsc 

rekreacji dla dzieci, więcej kwiatów. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Istniejąca na terenie Przewidziano tworzenie 

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”. Przestrzeń 

publiczna będzie wyposażana w elementy 
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małej architektury takie jak ławki, urządzenia 

do zabawy dla dzieci.  

Generalne remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Więcej remontów tylko żeby nie wiązało się 

to później z podwyżkami czynszów. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Odnowić zabytkowe (stare) kamienicy  

w podanym obszarze. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Zrewitalizować te budynki. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remonty z budżetu miasta i środków 

unijnych. Nieruchomości prywatne - 

przynajmniej częściowa refundacja kosztów 

remontu. Pomoc prywatnym właścicielom  

w odnawianiu kamienic. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Właściciele budynków prywatnych 

wpisanych do rejestru zabytków mogą starać 

się o dofinansowanie remontów w ramach 

specjalnego konkursu.  

Opracowywany jest katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot mieszkaniowych, 

który będzie powszechnie i łatwo dostępny.  

W chwili obecnej możliwe jest zwolnienie  

z podatku od nieruchomości właściciela 

który zdecydował się na remont należącego 

do niego zabytkowego budynku 

1. Remonty  

2. Dbałość o społeczność  

3. Uczciwość i transparentność UMŁ.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. 

W swoich działaniach UMŁ kieruje się 

zasadami uczciwości i transparentności.  

Kapitalny remont. W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty należących 

do Miasta kamienic, w tym ich elewacji.   
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Zagospodarować pustostany. Należące do Miasta pustostany będą 

remontowane i ponownie zasiedlane. 

Remont budynków, zewnętrzny  

i wewnętrzny. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Żeby ładniej wyglądały budynki, są okropne, 

obrzydliwe. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Odrestaurować większość starych budynków 

oraz odmalować. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Zlikwidować lokale gminne i socjalne. Miasto nie planuje tego rodzaju działań. 

Remonty generalne (wszystko leci na głowę). W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Zlikwidować psy sikające na elewacje. Miasto nie planuje tego rodzaju działań. 

Wyremontować. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Odnowienie. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Według mnie nie wszystko powinno skupiać 

się na zabytkach. Najczęściej stare kamienice 

psują wizerunek. Takie budynki powinno się 

także oddawać do renowacji. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Termomodernizacja, naprawa tynków, ścian 

itp., naprawa nawierzchni podwórek, 

chodników, wymiana instalacji (woda, gaz, 

prąd), oświetlenie bram i podwórek. 

Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

 

Odrestaurować i zainwestować  

w modernizację oraz umożliwić dostęp 

osobom niepełnosprawnym.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Przebudowy jezdni i chodników już teraz 

uwzględniają potrzeby osób z 

niepełnosprawnością, w tym niedowidzących 

oraz rodziców z dziećmi w wózkach.   

Kapitalne remonty wewnątrz kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Wyremontować budynki. W ramach działań rewitalizacyjnych  
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w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Zapoznać się ze strukturą własnościową 

budynku naprzeciw EKSOCU i następnie 

jeśli to jest budynek publiczny, sprzedać go. 

Budynek nie należy do Miasta. 

Elewacje. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Odrestaurować stare kamienice w fatalnym 

stanie. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Zobowiązać mieszkańców tych budynków, 

aby dbali o nie. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Proponuję wyburzenie kamienic 100-letnich  

i remonty młodszych kamienic i budynków. 

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Zmienić strukturę mieszkańców, tak żeby  

w centrum mieszkali ludzie kulturalni, 

schludni, dbający o odnowione kamienice. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. 

Chodnik na Wierzbowej między Jaracza  

a Uniwersytecką jest w stanie tragicznym. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników. 

Odremontować stare kamienice, dałoby to 

urok temu miejscu. Tym bardziej że w tym 

obszarze znajduje się nasza najważniejsza 

ulica - Piotrkowska. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Ładnie je wyremontować  

(elewacje i w środku). 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Na tym obszarze znajdują się budynki w 

fatalnym stanie. Chciałabym, aby je 

gruntownie wyremontować i podnieść ich 

stan tak, jak kamienice na rogu Sterlinga  

i Pomorskiej.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

 

Wyburzenie starych kamienic. Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 
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przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Przeprowadzić akcję Mia100 kamienic. Miasto realizuje ten postulat.   

Wprowadziłbym wspólny charakter 

budynków użyteczności publicznej. 

Kolorystyka remontowanych kamienic 

będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta. 

Remont elewacji, remont bram. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji, prześwitów bramowych  

i podwórek.  

Pomalować i odnowić. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Odnowienie i pomalowanie ich. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Chciałabym, aby oczyszczono tzw. "żuliny". W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami  

(m.in. przemoc, uzależnienia, trwałe 

bezrobocie) będą miały możliwość 

skorzystania z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych. 

Odnowienie elewacji budynków. Oświetlenie 

budynków. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Elewacje. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Skupienie na rewitalizacji najbardziej 

reprezentacyjnych budynków. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Wyremontować budynki, kamienice, które są 

najbardziej reprezentatywne. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 
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należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Program partycypacji ze wspólnotami przy 

remontach elewacji. 

Opracowywany jest katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot mieszkaniowych, 

który będzie powszechnie i łatwo dostępny.  

Remont zaniedbanych budynków. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Więcej rewitalizacji kamienic, np. na ul. 

Jaracza. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Dalsza rewitalizacja kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remonty budynków na zasadzie tych 

przeprowadzonych w ramach mia100 

kamienic od piwnic po dach. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Dbałość o estetykę termomodernizacji, 

akceptacja architekta miasta lub organu 

zajmującego się estetyką. 

Kolorystyka remontowanych kamienic 

będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta. 

Uważam, że istotą są remonty kamienic, 

zarówno kompleksowe,  jak choćby 

fasadowe. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Żeby każdy budynek był trochę 

odmalowany. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Całkowite pomalowanie, odnowienie 

budynków (odpadające mury nie wyglądają 

zbyt porywająco). 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Czyścić je. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Remont elewacji kamienic przy ul. 

Rewolucji. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Szybkie, odpowiednie remonty mieszkań  

i klatek schodowych. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Polepszyć kontakt mieszkańca z AZK. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 
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ludności na terenie Obszaru.  

Wygląd zewnętrzny, klatki, remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Skoncentrować się na generalnych 

remontach, a nie na odmalowywaniu fasad. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Rewitalizacja budynków Akademii 

Medycznej na pl. Dąbrowskiego, likwidacja 

budek handlowych na pl. Dąbrowskiego. 

Miasto współpracuje z Uniwersytetem 

Medycznym przy planach remontowych dla 

tych budynków. Miasto nie planuje 

likwidacji budek handlowych na pl. 

Dąbrowskiego. 

Szare są budynki. Dużo kolorowych 

budynków. 

Kolorystyka remontowanych kamienic 

będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta. 

Pomalować niektóre budynki, odnowić 

budynki. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

 

9. Jakie zmiany by Pani/Pan wprowadził, aby poprawić stan podwórzy, chodników, 

zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw) znajdujących się w tym 

obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Wymienić ławki, wyremontować podwórka. Planowane jest uporządkowanie małej 

architektury i zieleni na terenie podwórek 

należących do Miasta.  

Kostka brukowa na chodnikach – 

wyrównanie chodnika, więcej koszy na 

śmieci. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników oraz doposażenie ich 

w kosze na śmieci.  

Wyznaczać więcej terenów na sadzenie 

zieleni. 

Więcej ławek do siedzenia. 

Publiczne toalety. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”. 

Więcej zieleni, place zabaw. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  



 
 

296 
 

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Plac zabaw w Parku Staszica – 2x. 

Projekt w budżecie obywatelskim i nikt nie 

konsultuje z autorami nowego placu zabaw. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Dofinansowanie przez miasto takich 

projektów. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Największym problemem jest kwestia 

rozjeżdżania przez samochody trawników, 

zastawiania chodników, parkowania w 

okolicy przejść dla pieszych, niszczenie 

placu Dąbrowskiego. Rozwiązaniem byłoby 

wprowadzenie możliwości parkowania na 

wyłącznie wyznaczonych miejscach. Brak 

też zieleni na podwórzach. 

Nieuporządkowane są trawniki, chodniki  

w złym stanie. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Zieleń, ławki. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Generalne remonty i rewitalizacje oraz 

regularne utrzymywanie w czystości, jak  

i prace przy zieleni miejskiej. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  

Przeprowadzić remont polegający na 

uzupełnianiu obudowy trawników u zbiegu 

ulic POW i Jaracza. Wandale skradli 

cegły !!!  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Zmiana technologii chodników, żeby były 

gładkie przez następne 300 lat. Niskie 

krawężniki, zero słupków powyżej 1,5 metra 

(tekst nieczytelny), widoczne pasy pieszych, 

gładkie ulice, chemiczno-fizyczna katalizacja 

powietrza (tekst nieczytelny) gładka jezdnia.   

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Więcej obszarów zieleni. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  
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w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Kosze dla psów, montaż ławek, dbanie  

o zieleń, która jest zaniedbana. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Zmniejszyłabym natężenie ruchu ulicznego 

poprzez wprowadzenie komunikacji 

rowerowej bądź innego rodzaju. 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Docelowy układ komunikacyjny 

centrum, sposób prowadzenia i separacji 

ruchu rowerowego będzie wynikać  

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Wyremontować to po prostu. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Zlikwidować chwasty odnowić ławki, 

skwery są klepiskami brudu, brak zieleni. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Ławeczki, place zabaw, skwery. śmietniki co 

300 m. Więcej strażników miejskich do 

pilnowania właścicieli pupilków (psów) 

sprzątanie. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Budowa nowych skwerów, placów zabaw 

itp.  

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  
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w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Budowa nowych skwerków, plac zabaw itp.  Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Chodniki na ul. Północnej zwłaszcza przy 

Sterlinga koniecznie do remontu. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników. 

Nowy chodnik w parku im. Moniuszki. Teren parku im. Moniuszki będzie 

uporządkowany. Kwestia  chodników, 

nasadzeń drzew i krzewów, kształtowania 

zieleni i uzupełnienia małej architektury 

szczegółowo będą rozwiązywane podczas 

tworzenia projektu renowacji parku.  

Nawierzchnia podwórzy, chodniki wymagają 

wymiany na nowe. Zieleń jest bardzo 

zaniedbana, trawników właściwie nie ma,  

a drzewa wymagają pielęgnacji koniecznie. 

Trzeba zadbać o czystość, wszędzie zalega 

piach, który koniecznie musi być zamiatany.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników oraz podwórzy 

należących do Miasta.  

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości . 

Więcej straży miejskiej, która będzie karać 

za niesprzątanie po psach i demolki, 

dewastacje, śmiecenie. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zmiana nawierzchni, naprawa i zadbanie  

o czystość. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu.  

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.   

Remonty, więcej placów i skwerów 

zielonych. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  



 
 

299 
 

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Przestać niszczyć parki. Np. park na ul. POW 

z powodu budowy dworca Fabrycznego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Ujednolicić wygląd podwórek.  Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia pergol 

śmietnikowych, monitoringu czy domofonów 

będzie określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

Wymiana starych chodników na kostkę 

brukową. Rewitalizacja skwerów, zieleni, 

odmłodzenie starego drzewostanu, nowe 

nasadzenia, rabaty... 

W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty nawierzchni 

chodników. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Ulgi podatkowe dla wspólnot 

mieszkaniowych i dotacje. 

Opracowywany jest katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot mieszkaniowych, 

który będzie powszechnie i łatwo dostępny.  

1. Remonty,  

2. Zadania edukacyjne wpływające na 

poszanowanie dobra wspólnego,  

3. Kary dla właścicieli psów, którzy nie 

dbają o usuwanie kup ich pupili. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Remont. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci.  

Zagospodarowanie skwerów, posadzenie 

trawy i drzewek. Przede wszystkim uporanie 

się z psimi odchodami. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Więcej zieleni. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  
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w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Wymiana większości chodników. Więcej 

kontroli, by psy mniej brudziły.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników. Ilość patroli Straży 

Miejskiej zostanie wzmocniona.  

Oczyścić z chwastów oraz odchodów 

zwierząt. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  

Place zabaw. W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Uzupełnić brakujące chodniki, zieleń i resztę. W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty nawierzchni 

chodników doposażenie w niezbędne 

elementy małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla dzieci, kosze na 

psie odchody czy ławki.  

Więcej placów zabaw W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki. 

Więcej placów zabaw, stanowiska do 

podciągania i ćwiczeń.  

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki. 

Częściej sprzątać, wszędzie. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Po prostu wymienić chodniki. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników doposażenie  

w niezbędne elementy małej architektury, 

 w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Modernizacja skwerów (oświetlenie, ławki, 

zieleń, place zabaw), dozór straży miejskiej 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  
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w parkach, mandaty dla niesprzątających po 

psach. 

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie w 

razie możliwości nowych terenów zielonych 

– m.in. w postaci tworzenia nowych 

skwerów, nasadzeń przyulicznych czy tzw. 

„zielonych ścian”. Ilość patroli Straży 

Miejskiej będzie wzmocniona. 

Poprawić ich jakość poprzez odnowienie i 

zagospodarowanie. Więcej miejsca dla 

zieleni. 

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej w 

niezbędne elementy małej architektury, w 

tym urządzenia do zabawy dla dzieci, kosze 

na psie odchody czy ławki. 

Więcej placów zabaw, więcej ławek, koszy 

na śmieci. 

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki. 

Posprzątać psie odchody. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Dużo zieleni i kwiatów. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Nowy chodnik lub kostka brukowa. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników doposażenie  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Więcej zieleni, miejsca gdzie młodzież 

mogłaby np. czekać na autobus, posiedzieć 

ze znajomymi. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Zobowiązać mieszkańców tych budynków, 

aby dbali o nie. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  
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Nasadzenie drzew, kwiatów, duża ilość 

trawników zamiast płyt chodnikowych, 

ławki. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Obskurne podwórka, żwir, piach, błoto. 

Wyrównać chodniki, zrobić wylewkę! 

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym naprawy chodników, 

modernizacja miejskich podwórzy  

i doposażenie w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym urządzenia do zabawy 

dla dzieci, kosze na psie odchody czy ławki. 

Jak wyżej plus regularne sprzątanie przez 

służby miejskie, kary dla posiadaczy psów, 

którzy nie sprzątają. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Park Staszica w całości do rewitalizacji, 

zwłaszcza plac zabaw. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Pokazać ludziom, że o rzeczy trzeba dbać. 

Dodać światła w podwórzach, odnowić 

chodniki. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem. W ramach programu rewitalizacji 

obszarowej centrum Łodzi planowanych jest 

wiele działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym naprawy chodników. 

W zakresie placów zabaw wystarczą 

klasyczne "małpie gaje" lub siłownie 

wolnostojące. Skwerom brakuje zieleni, więc 

proponuję betonowe donice z kwiatami, 

ławki, również betonowe, bo nie tak łatwo je 

zniszczyć.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Naprawy placów zabaw w parkach, 

stworzenie boisk dla dzieci w okolicy ulic 

Tramwajowej, Narutowicza. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Gruntowna rewitalizacja przy współpracy z 

mieszkańcami, ulice zamienić w woonerfy. 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum i wskazano przykładowe 

lokalizacje ulic, które mogą zostać 

przebudowane na tzw. woonerfy  

(m.in. ul. Mielczarskiego, Włókiennicza).  

Zaproponowałbym wprowadzenie punktów 

publicznych na które by się składały: sieć 

ławek miejskich. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 
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Więcej placów zabaw dla najmłodszych 

dzieci w wieku do 2 lat, więcej zieleni. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Posadzić więcej drzew i krzaków. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Posadziła więcej drzew. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Usunąć dziury, oczyścić odchody psów itp. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Więcej kwiatów, sadzenie nowych drzew, 

więcej ławek, stworzenie przyjaznych miejsc 

dla dzieci, place zabaw nie tylko w parkach, 

latarnie w parkach, publiczne toalety, mogą 

być płatne, stojaki na rowery. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Pomalowanie kamienic. Remont podwórzy. 

Odnowić. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji oraz podwórzy.  

Naprawa chodników, ławek, wyposażenie 

placów zabaw, (m.in. w toytoy), ustawienie 

słupków na chodnikach, aby uniemożliwić 

parkowanie. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników doposażenie  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Remonty, też więcej placów zabaw  

z większa ilością urządzeń do zabawy dla 

dzieci. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Więcej ławek i drzew na pl. Dąbrowskiego. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Plan miejscowy, który reguluje małą 

architekturę. Zwolnienie częściowe  

z podatków od nieruchomości w zamian za 

inwestycje w zieleń. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 
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Dostarczenie donic i ławek na  

pl. Dąbrowskiego. Remont skweru przy 

skrzyżowaniu Jaracza i pl. Dąbrowskiego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Sadzić więcej drzew + zielone dachy + 

zwiększyć udział terenów zielonych + 

zielone ściany  

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Przydałoby się więcej zieleni, np. na pl. 

Dąbrowskiego oraz kosze na śmieci w tym 

rejonie. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Tereny te będą wyposażone w odpowiednia 

mała architekturę, w tym kosze na śmieci. 

Więcej przestrzeni na zasadzie woonerfu, 

chodniki z płyt granitowych (większa 

trwałość), gęste stojaki na rowery, trawniki 

koniecznie otoczone barierkami 

trawnikowymi antracytowymi, więcej 

wysokich drzew, zastępować trawniki 

krzewami, skuteczne blokowanie parkowania 

samochodów na chodnikach (słupki), 

zwężanie jezdni przy skrzyżowaniach oraz 

barierki blokujące parkowanie aut 

ograniczających widoczność. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Przebudowa niecki pl. Dąbrowskiego - 

ławki, więcej zieleni (jak np. w Kielcach), 

zadbanie o stan chodników, zakaz 

parkowania (chodnik od Sterlinga). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Zainwestować w naprawę chodników, które 

w pewnych fragmentach zagrażają zdrowiu. 

Dobrym rozwiązanie jest ogradzanie parków 

i skwerów. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników doposażenie  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Aby nie deptać trawy i ławki w parkach były 

niepomalowane i nieporysowane. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

W większości przypadków wspomniane 

elementy otoczenia nie wymagają renowacji, 

jednak zaproponowałabym wprowadzenie 

ich większej ilości. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Zniesienie podatku dochodowego. Decyzja w tej kwestii nie leży  

w kompetencjach Miasta, wymaga zmiany 

prawa krajowego.  
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Budowa skwerów, lepsze oświetlenie, równe 

chodniki. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Więcej placów zabaw na podwórkach. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Częściej sprzątać. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Wyrównanie chodników, uporządkowanie 

podwórek, place zabaw dla dzieci na 

podwórkach. 

W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty nawierzchni 

chodników, modernizacja podwórek 

miejskich i doposażenie w niezbędne 

elementy małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla dzieci, kosze na 

psie odchody czy ławki.  

Dużą uwagę zwróciłabym na 

zagospodarowanie podwórek, zieleń, małą 

architekturę, np. fontanna na podwórku. 

Bardziej urozmaicone place zabaw. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Usunąć dziury w asfalcie, wyremontować 

podwórza, sprzątać odchody. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Parking przed SP nr 1 na Sterling. 

Likwidacja płotów przy UŁ na POW i 

Rewolucji. Zielony skwer przy Narutowicza, 

naprzeciwko Rossmana. Nasadzenia drzew, 

nie tylko krzewy. Wiaty przystankowe na pl. 

Dąbrowskiego oraz nowe drzewa by się 

przydały. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Zmiany są bardzo potrzebne, na wygląd 

ogólny budynków z zewnątrz i wewnątrz.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Żeby po chodniku nie jeździły auta, np. przy 

pl. Dąbrowskiego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

10. Jakie zmiany, według Pani/Pana, należy wprowadzić, aby zwiększyć dostęp 

do placówek użyteczności publicznej takich, jak: szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki itp. dla mieszkańców tego obszaru? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Uruchomić więcej przeszkoli. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Busy dla przedszkolaków sponsorowane 

przez... 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 
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ludności na terenie Obszaru.  

Nie trzeba. Więcej przychodni? Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Lepsze oznakowanie, np. aby trafić do 

biblioteki przy ul. Wschodniej trzeba 

uważnie śledzić numerację, a tabliczki ze 

strzałkami mogłyby to poprawić. 

Zostanie opracowany system informacji  

o usługach znajdujących się na terenie 

wyremontowanych miejskich nieruchomości.  

Otworzyć. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Stworzyć nowe żłobki, przychodnie, 

biblioteki, dofinansować je z urzędu miasta! 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Przebudowa obszaru. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

1.Przerzucić gigantomańskie,  

2. Zwiększyć budżet obywatelski 

sukcesywnie - miasto należy do obywateli,  

a nie do ratusza.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Powiększyć ich ilość. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Budowa przedszkola, żłobka jest konieczna, 

gdyż brakuje takich placówek w tej okolicy. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Aby były otwarte na ludzi (zbyt długie 

terminy). 

Kwestia długości oczekiwania na przyjęcie 

przez placówki zależy od rozwiązań 

systemowych.  

Wybudować więcej takich placówek. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Dostęp dla niepełnosprawnych, przejścia dla 

pieszych musza być bardziej dostępne.  

Przebudowy jezdni i chodników 

uwzględniają potrzeby osób z 

niepełnosprawnością, w tym niedowidzących 

oraz rodziców z dziećmi w wózkach. 

Duże banery. Zostanie opracowany system informacji  

o usługach znajdujących się na terenie 

wyremontowanych miejskich nieruchomości. 

Żeby były blisko dostępne. Wszystko  

w swojej okolicy. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Zwiększyć zatrudnienie personelu 

medycznego. Rozbudowa szkół. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Jak dla mnie, zwiększyć liczbę miejsc  

w placówkach dla dzieci. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 
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Otworzyć w okolicy szkoły i przedszkola, 

ponieważ w klasach jest za dużo dzieci, 

muszą do szkoły chodzić na dwie zmiany. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Wprowadzić sieci handlowe z ujednoliconym 

wizerunkiem. Usunięcie z chodników 

banerów reklamowych. Wprowadzić 

estetyczne, ujednolicone kosze na śmieci. 

Ujednolicić charakter zieleni miejskiej.  

Zostanie opracowany system informacji  

o usługach znajdujących się na terenie 

wyremontowanych miejskich nieruchomości. 

Biblioteki mogłyby organizować więcej 

spotkań autorskich, gier, dysput, nie tyko na 

temat literatury. Więcej przestrzeni do 

tworzenia nowych idei, rzeczy. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Założenie bram z domofonem. Odmalować 

podwórza. 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami.  

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia pergol 

śmietnikowych, monitoringu czy domofonów 

będzie określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

Parkingi Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Reklamować. Zostanie opracowany system informacji  

o usługach znajdujących się na terenie 

wyremontowanych miejskich nieruchomości. 

Lepsze oznakowanie sklepów. Zostanie opracowany system informacji  

o usługach znajdujących się na terenie 

wyremontowanych miejskich nieruchomości.  

Zwiększenie bezpieczeństwa na 

skrzyżowaniu Jaracza/pl. Dąbrowskiego. 

Spowolnienie samochodów, lepsze 

egzekwowanie zakazu parkowania na tym 

skrzyżowaniu. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Zrobić ankietę wśród mieszkańców tego 

obszaru i zapytać, czy mają dobry dostęp, 

czy ograniczony do tego rodzaju placówek, a 

później zastanowić się nad zorganizowaniem 

takowych. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Miejska biblioteka pod chmurką - pl. 

Dąbrowskiego. Większy zasięg świetlic 

środowiskowych, aktywizacja 

międzypokoleniowa. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Większy zasób w zabawie lub organizowanie 

wycieczek po Łodzi i okolicy dla dzieci ze 

świetlicy. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Większe nakłady finansowe na nowe 

ośrodki. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Brakuje instytucji kultury. Otwarta biblioteka Miasto nie ma wpływu na działalność AHE. 
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AHE dla mieszkańców. Parking 

wielopoziomowy przy Teatrze Jaracza oraz 

Wielkim. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Miasto planuje umożliwienie budowania 

parkingów wielopoziomowych na terenie 

centrum.  

Parking przy Teatrze Wielkim od strony 

Jaracza utrudnia przejście pieszym, 

zwłaszcza uczniom z pl. Dąbrowskiego do 

Gimnazjum nr 1 i Szkoły podstawowej. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

 

Powinny pojawić się bezpieczne przejścia 

dla pieszych, moi znajomi obawiają się 

posyłać dzieci do tutejszych szkół, za duży 

ruch samochodowy. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

 

 

11. A co musiałoby się zmienić, aby poprawił się dostęp do punktów usługowych, 

sklepów? Prosimy wpisać Pani/Pana pomysły dotyczącego tego obszaru. 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Obniżyć czynsze, aby sklepy były w stanie 

przynosić choć minimalne zyski, a nie 

zarabiać tylko na czynsz. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Obniżenie czynszów za wynajem lokali. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Mniejsze opłaty – eliminacja Żabek itp. 

Większy dostęp – więcej małych sklepików. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Parkingi. Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Otwierać sklepy osiedlowe. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Sklepy bliżej chodników (duże sklepy). 

Częściej autobusy dużych sklepów. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Miasto nie ma wpływu na usługi 

transportowe świadczone przez sieci 

handlowe.  

Udostępniać skwery dla sprzedających. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 
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Przede wszystkim musiałyby zostać 

zrewitalizowane kamienicy, wyremontowane 

chodniki oraz pasy zieleni. Ponadto 

należałoby pozbyć się patologii poprzez 

aktywizację, rozmowy. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, 

przylegających do nich podwórzy oraz 

terenów zielonych.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Jedno centrum ze sklepami. Nie galeria, ale 

uliczka handlowa. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Wprowadzić mniejsze opłaty - czynsze. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Tworzyć punkty usługowe, których  

w okolicy brak. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. 

Stworzyć zachętę do otwierania w tym 

miejscu punktów gastronomicznych, których 

nie ma. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. 

Więcej kawiarenek, lokali usługowych  

z niezbyt wysokim czynszem. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. 

Większa informacja o placówkach. Zostanie opracowany system informacji o 

usługach znajdujących się na terenie 

wyremontowanych miejskich nieruchomości. 

Przemyśleć wysokość czynszów. 

Transparentne zasady wynajmu. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Wynajem na korzystnych warunkach lokali 

usługodawcom.  

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. 

Powinno być wiele państwowych sklepów,  

a nie tylko prywatne. 

Miasto nie planuje tego rodzaju działań.  

Samorząd mnie może prowadzić działalności 

gospodarczej.  

Stawiać budki z przekąskami typu lody, 

gofry itp. Nie ma dostępu do jedzenia, nie 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 
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zostają też tam na długo. lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. 

Zmniejszenie podatków. Przede wszystkim 

czynsz w prywatnych lokalach. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Chodniki. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników. 

Przejścia przez drogi bardziej widoczne 

punkty usługowe. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Ilość punktów usługowych musi być większa 

- obecnie deficyt. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. 

Otworzyć w centrum ok. 

Narutowicza/Tramwajowa duże markety. 

Miasto nie planuje tego rodzaju działań.  

Przeznaczyć obszar pod budowę małego 

centrum handlowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Wygląd elewacji kamienic. Ujednolicenie 

banerów reklamowych. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. Opracowane 

będą we współpracy z Plastykiem Miasta  

i Miejskim Konserwatorem Zabytków 

standardy estetyki reklam, szyldów 

ogłoszeniowych itp.  

Zatrudnić więcej osób do pracy, aby nie 

robiły się duże kolejki. 

Miasto nie ma wpływu na poziom 

zatrudnienia w punktach usługowych  

i sklepach.  

Zatrudnić więcej osób, aby nie były tak duże 

kolejki. 

Miasto nie ma wpływu na poziom 

zatrudnienia w punktach usługowych  

i sklepach. 

Koniec remontów. Prace remontowe w Obszarze powinny 

zakończyć się do 2020 r.  

W planie miejscowym regulować rodzaj 

usług w budynku. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Remont chodnika, stojaki rowerowe, tempo 

30. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Należy wyznaczyć miejsca, lokale,  

w których mogłyby być prowadzone sklepy  

i punkty usługowe w cenach dostępnych dla 

przedsiębiorców. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. 

Wyciągnięcie kawiarni na ulice (ale nie bud 

piwnych). 

Miasto umożliwia wystawianie ogródków 

gastronomicznych na ulicach innych niż  
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ul. Piotrkowska.  

Żeby było cicho i były kolejki. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Aby wszędzie sprzedawali [tekst 

nieczytelny]. 

-- 

Zagospodarowanie opuszczonych lokali  

w kamienicach. 

Należące do Miasta pustostany będą 

remontowane i ponownie zasiedlane.  

Prosimy o większy wybór sklepów w naszej 

okolicy, tj. cukiernia, obuwniczy, odzieżowy. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. 

Polityka miasta. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Sklepów jest aż za dużo. Zwłaszcza 

dyskontów należy zwiększyć ilość sklepów 

prywatnych. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. 

Brak pomysłu na organizację handlu. 

Promocyjnych, preferencyjnych warunków 

dla sklepów warzywnych, ryneczków itp. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. 

Nowe pawilony dla kwiaciarek na pl. 

Dąbrowskiego. Infrastruktura dla ryneczku 

przy Kilińskiego/Narutowicza. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Miasto powinno prowadzić politykę najmu 

na preferencyjnych warunkach dla sklepów, 

w których nie sprzedaje się alkoholu. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

 

 

 

 

12. W jaki sposób zmieniłaby/zmieniłby Pani/Pan rozmieszczenie linii autobusowych 

i tramwajowych oraz przystanków, aby komunikacja publiczna na terenie tego obszaru 

była bardziej dostępna? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Rozluźnić przewężenia ruchu ulicznego 

przez (tekst nieczytelny). 

-- 

Wprowadziłabym wspólne przystanki dla 

tramwajów i autobusów. 

Miasto realizuje te postulaty.  

Więcej tramwajów na ul. Kilińskiego i 

autobusów (linii) + linia nocna w tym 

obszarze. 

Zmiany w częstotliwości kursowania 

komunikacji miejskiej, ilości linii 

autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 
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wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Aby przyjeżdżały na czas, przystanki są tu 

dostępne. 

Miasto Łódź stara się, aby komunikacja 

miejska jeździła punktualnie.  

Ulgi podatkowe dla handlowców. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Wyłączone torowiska i buspasy. Miasto realizuje te postulaty. 

Bardzo ważne: potrzebna jest taka 

organizacja ruchu, która go usprawni na 

ulicy Jaracz (odcinek POW - Zachodnia). 

Docelowa organizacja ruchu na terenie 

Obszaru będzie wynikać z przyjęcia i 

implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Więcej. Zmiany w częstotliwości kursowania 

komunikacji miejskiej, ilości linii 

autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Postawić na nowoczesne technologie np. 

tramwaje z napędem elektromagnetycznym. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Jak najmniej autobusów. Zmiany w częstotliwości kursowania 

komunikacji miejskiej, ilości linii 

autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Więcej linii autokarowych łączących Łódź  

z miastami przyległymi. 

Zmiany w częstotliwości kursowania 

komunikacji miejskiej, ilości linii 

autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Potrzebny przystanek tramwajowy 

Kilińskiego Jaracza, dawniej był. 

Ewentualne zmiany w lokalizacji 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Rozmieszczenie linii jest dobre, ale  

w okolicy przydałaby się pętla autobusowa, 

gdyż przy pl. Dąbrowskiego autobusy się 

tłoczą i blokują ruch uliczny. 

Ewentualne zmiany w lokalizacji 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Poprawiłbym estetykę otoczenia 

przystanków autobusowych z 

uwzględnieniem głównie zieleni miejskiej 

(wycinka drzew, krzewów). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Autobusy kursowałby co kilka minut, 

ograniczyć liczbę pasażerów. 

Miasto nie planuje ograniczania liczby 

pasażerów MPK. 

Sklepów jest wystarczająco dużo. -- 

Więcej przystanków i połączenia z małymi Ewentualne zmiany w lokalizacji 



 
 

313 
 

uliczkami. przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Zwiększenie częstotliwości linii 

tramwajowych na ul. Narutowicza. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Zamykane przechowalnie rowerów przy 

ważniejszych przystankach. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Komunikacja jest dobrze zorganizowana. 

Ewentualnie przydałoby się więcej 

sygnalizatorów świetlnych, zwłaszcza 

skrzyżowanie Sterlinga/Jaracza. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Rozmieszczenie miejsc autobusowych  

i tramwajowych oraz przystanków jest dobre. 

Można zamontować większą liczbę 

sygnalizatorów. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Przystanki wiedeńskie, dwie wiaty na 

popularnych przystankach, tablice SIP, 

wyznaczanie buspasów na Jaracza  

i Rewolucji, bezwzględne pierwszeństwo dla 

MPK, dzięki systemowi sterowania ruchem. 

Zgodnie z Polityką Transportową Miasta 

Łodzi transport publiczny posiada priorytet  

w ruchu miejskim. Rewitalizowane Obszary 

będą mieć zapewnioną właściwą obsługę 

komunikacyjną, w tym komunikacją 

publiczną, która jest najbardziej wydajną 

formą transportu w miastach. 

Komunikacja do Pabianic, Konstantynowa, 

Aleksandrowa, Ozorkowa. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Stosować się do rozkładu jazdy. Miasto Łódź stara się, aby komunikacja 

miejska jeździła punktualnie. 

Dużym utrudnieniem są ulice 

jednokierunkowe, ale rozumiem, że to trudna 

sprawa do rozwiązania. 

-- 

Większe zatoczki autobusowe. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Wiata przy autobusach np. 60, 53, 57. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

 

13. A co można zrobić, Pani/Pana zdaniem, aby poprawić bezpieczeństwo na tym 

obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Częstsze patrole policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  
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Zamontować sygnalizatory świetlne. Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego.  

Docelowa organizacja ruchu na terenie 

Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Większa częstotliwość patroli.  Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Bardziej oświetlone ulice. 

Więcej patrolów policji. 

W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.  

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Zwiększenie ilości patroli (nie blokady na 

koła). 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli Straży miejskiej. Ogrodzenie 

parku Staszica, monitoring miejski na  

ul. Narutowicza. Brak monitoringu – 

demolowane auta! 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Więcej kontroli Straży miejskiej. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zmiana organizacji ruchu Jaracza/Sterlinga – 

rondo. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Doświetlić ulice, skwery i park Staszica 

(przylega do tej strefy) i zwiększyć ilość 

patroli na ul. Jaracza i Rewolucji. 

W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.  

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Więcej patroli odpowiednich służb. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Wprowadzić patrole umundurowanej policji  

i gonić kiboli. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Nadzór przez osoby fizyczne w najbardziej W ramach przebudów przestrzeni 
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tragicznych punktach (oświetlenie w nocy 

lepsze). 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.  

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Poprawa jakości życia mieszkańców. Celem prowadzenia rewitalizacji obszarowej 

jest podniesienie jakości życia w Obszarze.  

Przede wszystkim należałoby wyprowadzić 

stąd osoby, które nie potrafią szanować 

miasta i obszaru, na którym mieszkają, bądź 

w odpowiedni sposób ich aktywizować do 

pracy i innych aktywności społecznych. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. 

Poprawić stan rodzin patologicznych, zacząć 

widywać Straż miejską, bo nigdy na Jaracza 

jej nie widziałam. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Zlikwidować bramy kamienic. Miasto nie planuje tego rodzaju działań.  

Wprowadzić więcej patroli. Zorganizować 

straże społeczne. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Więcej policji i straży miejskiej. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Większa ilość patroli - albo stały punkt 

straży miejskiej lub policji w rejonie ulicy 

Pomorskiej. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Monitoring, wzmożone patrole policji 

wieczorową porą. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Więcej straży miejskiej, patrole policji (nie 

tylko w godzinach przedpołudniowych). 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Patrole policji i straży miejskiej. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  
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Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli w późnych godzinach. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Światła na ul. Sterlinga przy ul. Jaracza. Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego, 

jednakże Państwa propozycja zostanie wzięta 

pod uwagę podczas tworzenia nowej 

organizacji ruchu drogowego 

uwzględniającej potrzeby uspokojenia ruchu 

na ulicach centrum Miasta. 

Więcej tzw. spowalniaczy na ulicy. 

Jaracza/sterlinga - światła. 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego, 

jednakże Państwa propozycja zostanie wzięta 

pod uwagę podczas tworzenia nowej 

organizacji ruchu drogowego 

uwzględniającej potrzeby uspokojenia ruchu 

na ulicach centrum Miasta. 

Skuteczniejsza reakcja służb, tj. policji  

i straży na zgłoszenia mieszkańców na 

zaobserwowane incydenty, a nie tylko 

wystawianie mandatów. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Remont generalny ulicy Jaracza na całej 

długości. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Na skrzyżowaniu Sterlinga/Jaracza oraz 

Jaracza/POW - światła!!! 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego, 

jednakże Państwa propozycja zostanie wzięta 

pod uwagę podczas tworzenia nowej 

organizacji ruchu drogowego 

uwzględniającej potrzeby uspokojenia ruchu 

na ulicach centrum Miasta. 

Prewencja - policja. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Patrole i monitoring. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego. 

Częstsze!!! patrole policji. Aktywizacja!!! 

młodzieży i jej uświadomienie społeczne, np. 

świetlica! Animatorzy! 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

W ramach działań rewitalizacyjnych Miasto 
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tworzy wiele programów kulturalnych 

i edukacyjnych skierowanych do dzieci  

i młodzieży, wśród nich takie, które uczą 

młodzież identyfikacji ze swoją „małą 

ojczyzną”. 

Więcej straży, ale nie wiem, czy to ma sens. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Kompleksowe eksmisje elementu. Miasto nie planuje tego typu działań. 

Zwiększyć patrole policji bądź straży 

miejskiej.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej policji, straży miejskiej. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Monitoring i więcej patroli, pogonić 

nierobów i i bezdomnych. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

 Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Straż miejska Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Dozór straży miejskiej, więcej oświetlenia 

(również bram, podwórek), monitoring. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  W ramach remontowani 

podwórek montowane jest oświetlenie 

zapewniające maksymalna ilość światła 

przylegających do kamienic miejskich 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Więcej patroli policji, większa edukacja 

dzieci oraz osób młodych, poprawić stan 

materialny tych ludzi.  

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Ulice bardziej kontrolowane w godzinach po 

22.00. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Więcej lamp. W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.  

Policja i straż miejska pieszo na ulicach, a 

nie w samochodach. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 
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planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Wprowadzić piesze patrole policji. Stojaki 

alarmowe telefoniczne. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Częstsze patrole. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej sygnalizacji świetlnych, kamery  

w najniebezpieczniejszych miejscach. 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego, 

jednakże Państwa propozycja zostanie wzięta 

pod uwagę podczas tworzenia nowej 

organizacji ruchu drogowego 

uwzględniającej potrzeby uspokojenia ruchu 

na ulicach centrum Miasta. 

Najlepiej pozbyć się patologii, która zaczepia 

spokojnych ludzi.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania z 

szerokiego wachlarza działań pomocowych, 

będą też znajdować się pod stałą opieką 

pracowników socjalnych 

Więcej kamer i patroli policyjnych. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Założyć monitoring oraz patrole policji. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Montaż monitoringu na ulicach. Większa 

liczba patroli policji. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Monitoring miejski. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Kamery, patrole policji, straży miejskiej. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 
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Zrobić więcej sygnalizatorów, pasów i 

gdzieniegdzie żeby stała policja. 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego, 

jednakże Państwa propozycja zostanie wzięta 

pod uwagę podczas tworzenia nowej 

organizacji ruchu drogowego 

uwzględniającej potrzeby uspokojenia ruchu 

na ulicach centrum Miasta. 

Ograniczenie prędkości i uprzejmość ze 

strony sprzedawców. Zakaz papierosów  

i alkoholu. 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego, 

jednakże Państwa propozycja zostanie wzięta 

pod uwagę podczas tworzenia nowej 

organizacji ruchu drogowego 

uwzględniającej potrzeby uspokojenia ruchu 

na ulicach centrum Miasta. 

Oświetlenie miejsc, gdzie przebywają ludzie 

- skwery, parki itp. 

W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła. 

Można by wstawić różne znaki ograniczenia 

prędkości. 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego, 

jednakże Państwa propozycja zostanie wzięta 

pod uwagę podczas tworzenia nowej 

organizacji ruchu drogowego 

uwzględniającej potrzeby uspokojenia ruchu 

na ulicach centrum Miasta. 

Monitoring. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Patrole straży miejskiej/policji w parkach. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Patrole policji i straży miejskiej po godzinie 

19.00 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli prewencyjnych. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej oświetlenia. W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła. 
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Zwiększenie ilości patroli. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zwiększenie przelotów ogólnie dostępnych, 

publicznych, z łatwym dostępem może 

zwiększyć bezpieczeństwo ogólne - większy 

ruch osób. 

Planowane są nowe przejścia wewnątrz 

kwartałów mające na celu otwarcie ich 

wnętrz, uporządkowana też będzie mała 

architektura i zieleń na terenie podwórek 

należących do Miasta.  

Więcej patroli straży miejskiej, policji. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zwiększenie patroli policji.  Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Wyniesione tarcze skrzyżowań, wyniesione 

przejścia dla pieszych, lepsze oświetlenie 

chodników, mniejsze łuki na skrzyżowaniach 

(wolniejsze skręcanie). 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego, 

jednakże Państwa propozycja zostanie wzięta 

pod uwagę podczas tworzenia nowej 

organizacji ruchu drogowego 

uwzględniającej potrzeby uspokojenia ruchu 

na ulicach centrum Miasta. 

Nadzór nad prędkością jazdy samochodów 

osobowych. 

Państwa propozycja zostanie wzięta od 

uwagę przy planowaniu rozwiązań 

transportowych  w Obszarze.  

Wprowadzenie monitoringu, 

skuteczniejszego oświetlenia, zamykania 

bram posesji, wzmożenie patroli.  

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. Miasto nie planuje 

zamykania bramami remontowanych 

podwórek, w ramach prac jednak planowane 

są kwestie oświetlenia tak by zapewnić 

maksymalną ilość światła 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Kamery i od czasu do czasu patrole. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. Ilość patroli Straży 

Miejskiej będzie wzmocniona 

Zwiększyć liczbę pieszych patroli po 

zmierzchu, ewentualnie ilości oświetlenia lub 

monitoringu. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego. 

Mniej policji. Miasto nie planuje tego typu działań.  

Więcej patroli. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zamiast progów mogą być światła, np. na ul. 

Jaracza, Rewolucji. 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  
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w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego, 

jednakże Państwa propozycja zostanie wzięta 

pod uwagę podczas tworzenia nowej 

organizacji ruchu drogowego 

uwzględniającej potrzeby uspokojenia ruchu 

na ulicach centrum Miasta. 

Więcej straży miejskiej. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli pieszych, patrole 

samochodowe tylko przejeżdżają, nie 

interweniują. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Oświetlać bardziej ulice i bramy. W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła. 

Kluczowe jest oświetlenie na Kilińskiego. W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła. 

Więcej straży miejskiej po zmierzchu do 24 

godziny. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej zieleni, drzew, kwiatów koło pl. 

Dąbrowskiego. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

Monitoring miejski, podobny jak na 

Piotrkowskiej, zwiększyć częstotliwość 

patroli. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. Ilość patroli Straży 

Miejskiej będzie wzmocniona. 

 

14. Co musiałoby ulec zmianie na terenie obszaru, na którym ma być przeprowadzona 

rewitalizacja, aby chciała/chciał Pani/Pan tu mieszkać, prowadzić działalność, częściej 

bywać? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Więcej zieleni, więcej sklepów. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Obniżyć czynsze oraz ceny w sklepach. Miasto nie ma wpływu na ceny w sklepach.  

Trzeba poczekać na koniec remontów. -- 
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Trzeba zrewitalizować mieszkańców, 

świetlice środowiskowe dla dzieci!  

I młodzieży! 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  Miasto tworzy także wiele 

programów kulturalnych i edukacyjnych 

skierowanych do dzieci i młodzieży, wśród 

nich takie, które uczą młodzież identyfikacji 

ze swoją „małą ojczyzną”. 

Remonty elewacji i pomoc w walce  

z gołębiami i psami (właścicielami psów) 

załatwiającymi potrzeby na skwerkach. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Chciałabym, żeby było mniej parkujących 

samochodów na chodnikach, więcej małych 

sklepów, bezpiecznie wieczorem, dojście od 

Piotrkowskiej do roku ulic 

Uniwersyteckiej/Jaracza  jest mało 

bezpieczne. Są trzy trasy 

(Rewolucji/Jaracza/Narutowicza), ale na 

każdej jest się zaczepionym. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Czystość chodników. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Regularne sprzątanie ulic, szczególnie po 

sobotnich wieczorach i nocach, kiedy śmieci 

i potłuczone butelki są wszędzie. 

Rygorystyczne traktowanie ludzi, którzy nie 

sprzątają po psach i zwiększenie patroli pod 

tym kątem.  

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Częściej odśnieżać, sprzątać kupy, zamiatać 

chodniki. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Budynki powinny być w lepszym stanie, 

przede wszystkim. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Roboty drogowe po godzinie 23 do 6.30 albo 

7.00 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Więcej miejsc, w których można było się 

spotkać. To okazja dla przedsiębiorców. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Uatrakcyjnienie obszaru, zadbanie o 

kamienice (remonty), podwórka, skwery, 

zieleń. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 
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zabawy dla dzieci.  

Powinno być bezpiecznie. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

zapewnić wysoki poziom bezpieczeństwa.  

Pozbyć się menelstwa, żuli, bezdomnych. 

Wprowadzić schronisko (?) 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych 

Niskie opłaty. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Chciałbym mieszkać. -- 

Dużo zieleni, uspokojenie ruchu i częściowe 

wyprowadzenie go z tego obszaru. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  Miasto zauważa 

potrzebę uspokojenia ruchu w centrum.  

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Docelowa organizacja ruchu i wyznaczenie 

nowego przejścia dla pieszych będzie 

wynikać z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Ogólna renowacja kamienic, otaczających 

budynków na bardziej kolorowe. 

Kolorystyka remontowanych kamienic 

będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta. 

Przede wszystkim trzeba o ten obszar dbać, 

tzn. dokładnie sprzątać, zamiatać, przede 

wszystkim zalegający wszędzie piach. 

Koniecznie trzeba dbać o zieleń. Dobrze 

byłoby też myć wodą chodniki i 

nawierzchnie jezdni.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Rewitalizacja fasady budynków, zadbanie o 

czystość, karanie właścicieli psów, którzy nie 

sprzątają po psach i trawnik jedyny  

w okolicy jest pełen odchodów. Straż 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  
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miejska nie reaguje. Woonerf na ulicy 

Piramowicza! 

Zadbanie o czystość ulic, chodników, 

poprawa stanu technicznego. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  

 

Aby było czyściej i bezpieczniej. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Poprawa budynków. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Większa dostępność mieszkań dla ludzi 

młodych, artystów. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Mieszkam tu i nie zamierzam się 

wyprowadzić. Moim zdaniem zmiany  

w śródmieściu, które zachodzą w ostatnim 

czasie znacznie poprawiły komfort 

mieszkania.  

-- 

Lepsza infrastruktura. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Ja tu mieszkam, ale mam chęć się wynieść, 

bo moje 10-letnie dziecko nie może dojść 

samodzielnie do szkoły, bo kilkakrotnie 

musiałam walczyć o życie na skrzyżowaniu. 

Jest mało zakładów użytkowych (szewc, 

krawcowa, kawiarnia). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Więcej zieleni, poprawa bezpieczeństwa, 

czystsze powietrze. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Ciężko stwierdzić. -- 

Remont budynków, poprawa 

bezpieczeństwa. 
W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Miasto dokłada wszelkich starań, aby  

u zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Więcej zieleni. Spokojnych sąsiadów, nie 

meliniarzy i centralne ogrzewanie. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 
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realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. 

W ramach remontów kamienic miejskich  

mieszkania wyposażane są w media takie jak 

centralne ogrzewania, bieżąca woda  

i kanalizacja.  

Myślę, że warstwa społeczna ludzi i chodzi 

mi tutaj o rodziny patologiczne i pseudo 

fanów drużyn piłkarskich. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Bezpieczeństwo to podstawa. Miasto dokłada wszelkich starań, aby  

u zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Jeśli to coś się zmieni, to tak. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Czyściej i bardziej kolorowo. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Zmniejszony ruch. Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Docelowa organizacja ruchu na 

terenie Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Podnieść poziom bezpieczeństwa, zero 

tolerancji dla pijaków i marginesu, 

respektowanie mandatów dla 

niesprzątających po psach. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby  

zapewnić możliwie najwyższy stopień 

bezpieczeństwa na ulicach. 

Więcej zieleni, więcej punktów 

rozrywkowych oraz kulturalnych, wystawy, 

muzea, skateparki, więcej zieleni miejskiej. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Poprawa ulicy Jaracza i obowiązkowa 

modernizacja przejść dla pieszych. Montaż 

oświetleń sygnalizacyjnych na przejściach.  

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Docelowa organizacja ruchu i wyznaczenie 

nowego przejścia dla pieszych będzie 

wynikać z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Moja ewentualna działalność gospodarcza na 

tym rejonie zależy od ilości i ceny 

dostępnych tu lokali biurowych.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Musiałbym zarabiać więcej! Cena mieszkań Miasto nie ma wpływu na poziom 
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jest zbyt wysoka w stosunku do okolicy i 

sąsiadów. 

wynagrodzeń mieszkańców.  

Siłownia. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Więcej zieleni. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Mentalność mieszkańców. W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Znieść zakazy handlu w dni świąteczne 

(dalej tekst nieczytelny) 

Decyzje w tym obszarze wymagają zmiany 

legislacji krajowej.  

Udostępnić pustostany - polityka ściągania 

długów i eksmisji. 

Należące do Miasta pustostany będą 

remontowane i ponownie zasiedlane. 

Większa dostępność lokali gastronomicznych 

i małych sklepów. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Bardziej zadbane budynki, więcej zieleni, 

placów zabaw dla dzieci, bezpieczeństwo.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Mniejsze opłaty za mieszkanie, więcej służb 

mundurowych patrolujących ten obszar, żeby 

zmniejszyć zagrożenie pobiciem i kradzieżą.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej zieleni, renowacja budynków, 

większe bezpieczeństwo. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Moim zdaniem należy wyremontować 

budynki i chodniki, które tego wymagają. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji oraz przestrzeni publicznych 

(jezdnie i chodniki).  

Dostęp do sklepów, do szkół, do przedszkoli. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Stworzyć miejsca - ławki, miejsca przyjazne 

spotkaniom towarzyskim. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Place zabaw, basen. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 
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uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej wydarzeń kulturalnych. Więcej 

możliwości bycia, spotykania się z ludźmi.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej zieleni, więcej miejsc do siedzenia, 

lodziarnia przy pl. Dąbrowskiego. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Ograniczenie ruchu samochodowego 

(szczególnie ciężarówek), zakaz parkowania 

na chodnikach - częstsze kontrole straży 

miejskiej, postawienie słupków. 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Docelowa organizacja ruchu na 

terenie Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona.  

Więcej oświetlenia, częstsze interwencje 

służb porządkowych w sytuacjach 

niebezpiecznych. 

W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.  

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona.  

Dobry plan miejscowy, który reguluje 

estetykę i funkcję w budynkach. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Więcej zieleni na pl. Dąbrowskiego. 

Wyznaczenie przejścia dla pieszych przez  

ul. Narutowicza, przy Collegium 

Anatomicum. Remont chodników zachodniej 

części pl. Dąbrowskiego i ograniczenie 

parkowania tam.  

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego 

jednak Państwa propozycja zostanie wzięta 

pod uwagę przy planowaniu remontów tego 

terenu.  

Więcej zieleni, więcej drzew. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 
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czy tzw. „zielonych ścian”.  

Ten obszar jest w miarę dobrze 

zorganizowany i coraz więcej kamienic 

rewitalizowanych. Rangę tego miejsca 

zwiększa dostępność do placówek 

kulturalnych i naukowych. Myślę, że rozwój 

tego miejsca idzie w dobrym kierunku.  

-- 

Więcej drzew, wyremontowane budynki, 

dużo skwerów, infrastruktura rowerowa - 

pasy rowerowe, a nie DRR, szersze chodniki, 

węższe jezdnie, brak samochodów na 

chodnikach, monitoring. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji, uporządkowanie istniejącej  

i nasadzanie nowej zieleni tam gdzie jest to 

możliwe.  

Wszystkie remonty ulic planowane są  

z uwzględnieniem zasad zrównoważonego 

transportu. Na tym etapie nie jest możliwe 

stwierdzenie, jakie będą ostateczne 

rozstrzygnięcia w sprawie przebiegu tras 

rowerowych. Docelowa organizacja ruchu 

będzie wynikać z przyjęcia i implementacji 

nowego studium transportowego Miasta.  

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego.   

Wracam w każdej chwili. -- 

Odnowa architektoniczna oraz zwiększenie 

bezpieczeństwa zdecydowanie zwiększy 

atrakcyjność okolicy, tym samym 

przyciągnęłaby więcej mieszkańców, a także 

inwestorów/przedsiębiorców. 

Celem działań rewitalizacyjnych jest 

przyciągnięcie do Obszaru większej ilości 

osób, które będą w nim z chęcią przebywać.  

 

Więcej miejsc, gdzie można spędzać czas. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej zieleni, lepsze oświetlenie ulicy.  Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

 

Tańsze komorne, więcej słońca na 

podwórkach, nowe bramy i ogrodzenia. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Poprawić stan budynków mieszkalnych. 

Teraz śródmieście to slamsy.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji oraz infrastruktury wewnątrz 

budynków.  

Chciałabym aby auta nie parkowały na 

chodniku, aby były ścieżki rowerowe,  

a rowerzyści nie jeździli po chodnikach. 

Zwiększyć ilość koszy na śmieci.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  
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Estetyka miejsca przede wszystkim. Stosowane elementy małej architektury 

kolorystyka odnawianych budynków 

uzgadniane są z  Plastykiem Miasta. 

Opracowane będą we współpracy  

z Plastykiem Miasta i Miejskim 

Konserwatorem Zabytków standardy estetyki 

reklam, szyldów ogłoszeniowych itp.  

Plac zabaw. W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej 

urządzenia do zabawy dla dzieci.  

Zrewitalizowane kamienice i zielone 

podwórka oraz zachęta dla wspólnot. 

Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów – miejskich kamienic z 

podwórzami. Opracowywany jest katalog 

możliwych form wsparcia dla wspólnot 

mieszkaniowych, który będzie powszechnie  

i łatwo dostępny.  

światła naprawić na placu przed fontanną. 

Bardzo ładnie prezentowały się wieczorem. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Dbać o istniejącą zieleń, zwiększać ilość 

terenów zielonych, ograniczać ruch 

samochodowy, dbać o przestrzeganie np. 

prędkości kierowców, zmniejszyć ilość 

koncesji na alkohol w okolicy. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Docelowa organizacja ruchu na 

terenie Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

 

15. Uwagi do zadań, propozycje modyfikacji zadań lub pomysł na nowe zadania  

w projekcie rewitalizacyjnym. 

 

NUMER 

ZADANIA 

TREŚĆ UWAGI/ 

PROPOZYCJI 

MODYFIKACJI 

ZADANIA 

UZASADNIENIE 

STANOWISKO 

PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

13 

Uporządkowanie pl. 

Dąbrowskiego. Zieleń!  

Na pl. Dąbrowskiego. 

Zniknięcie bud z pl. 

Dąbrowskiego. Ścieżka 

Z placu korzysta 

mnóstwo osób, ale 

jest on betonową 

pustynią! 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej.  
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rowerowa wzdłuż 

Narutowicza całej.  

 

 

13 

 

Ul. POW nie jest objęta 

rewitalizacją. 

bd Ulica POW znajduje się 

w obszarze 

rewitalizowanym. 

13 

Doprowadzenie mediów do 

budynków. 

Stare instalacje nie 

są bezpieczne. 

W ramach remontów 

miejskich kamienic 

wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media 

takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca 

woda i kanalizacja.  

13 

1. Naprawić murki wokół 

chodników przy zbiegu ulic 

POW i Jaracza. 

Uzupełnić drzew w wolnych 

miejscach ul. POW i 

Jaracza. 

Naprawić chodniki. 

Są zdewastowane. Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej.  

 

 

13 

 

Więcej śmietników 

ulicznych. Mobilizowanie 

właścicieli psów do 

sprzątania pod rygorem 

sprzątania całego terenu za 

karę. 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej.  

 

 

13 

 

Przede wszystkim 

nawierzchnia ulicy Jaracza 

na odcinku Kilińskiego-

Sterlinga wymaga 

natychmiastowej wymiany. 

Chodniki też są w b. złym 

stanie - wymagają wymiany. 

Konieczne jest też zadbanie 

o skwery (Kilińskiego - 

Jaracza) - wymaga to 

natychmiastowych 

zabiegów pielęgnacyjnych. 

W nawierzchni 

jezdni powstały 

wgłębienia, które 

wypełniają się 

wodą. Jadące 

samochody 

rozpryskują tą 

wodę na 

przechodniów  

i budynki. W takim 

stanie jezdni nie da 

się żyć! 

Planowany jest remont 

wszystkich ulic leżących 

w granicach Obszaru, 

obejmujący zarówno 

wymianę nawierzchni 

jezdni jak i chodników.  

 

13 

 

Konieczna wymiana 

nawierzchni jezdni  

i chodników. 

W jezdni powstały 

wgłębienia, które 

wypełniają się 

wodą, rozpryskując 

oraz huk 

przejeżdżających 

samochodów. 

Planowany jest remont 

wszystkich ulic leżących 

w granicach Obszaru, 

obejmujący zarówno 

wymianę nawierzchni 

jezdni jak i chodników.  

 

 

13 

 

Remont nawierzchni  

ul. Jaracza. 

Zła nawierzchnia. Planowany jest remont 

wszystkich ulic leżących 

w granicach Obszaru, 

obejmujący zarówno 

wymianę nawierzchni 
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jezdni jak i chodników.  

 

 

13 

 

Zakaz wyprowadzania psów 

na trawnik. 

Fekalia, smród.  Miasto nie planuje takich 

działań.  

13 

Budowa sygnalizacji 

świetlnej na skrzyżowaniu 

Jaracza i Sterlinga. 

Wydaje się bardzo 

ważne, ponieważ 

niedaleko znajduje 

się szkoła, 

przechodzi tędy 

mnóstwo dzieci. 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

nowej organizacji ruchu 

drogowego 

uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na 

ulicach centrum Miasta. 

13 
Podobają mi się te 

propozycje. 

Bo są na czasie. -- 

13 

Więcej zieleni na  

pl. Dąbrowskiego. 

Teraz to pustynia. Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej.  

13 

Należy to wszystko 

naprawić dla oka. 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej.  

13 

Zamontowanie sygnalizacji 

świetlnej na ulicy Jaracza 

(dojście do szkoły), 

Zamontowanie fotoradaru w 

pobliżu poduszek 

zamontowanych na ul. 

Jaracza 53. 

Kierowcy 

nagminnie 

przekraczają w tym 

miejscu dozwoloną 

prędkość. 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

nowej organizacji ruchu 

drogowego 

uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na 

ulicach centrum Miasta. 

13 

Rewitalizacja budynków, 

odnowa już istniejących, 

poprawa jakości oraz ilości 

zieleni miejskiej. 

bd Miasto realizuje te 

postulaty. 

13 

Remont chodnika na ul. 

Sterlinga (od ul. Pomorskiej 

do ul. Rewolucji). 

W dni deszczowe 

są kałuże, a przez 

ruchome płyty 

można nogę 

złamać. 

Planowany jest remont 

wszystkich ulic leżących 

w granicach Obszaru, 

obejmujący zarówno 

wymianę nawierzchni 

jezdni jak i chodników.  

13 

Proponuję zwiększyć ilość 

remontów i budowy lokali 

mieszkaniowych. 

W Łodzi jest coraz 

więcej ludzi 

bezdomnych, co 

widać, idąc np.  

ul. Piotrkowską. 

W ramach działań 

rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są 

remonty należących do 

Miasta kamienic, w tym 

ich elewacji.   
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13 

Budowa parkingów 

miejskich. 

Położenie Teatru 

Wielkiego i Sądu 

powoduje, że  

w okolicy  

pl. Dąbrowskiego 

jest duży deficyt 

miejsc 

parkingowych. 

Docelowa liczba  

i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie 

przedmiotem osobnej 

analizy.   

Miasto planuje 

umożliwienie budowania 

parkingów 

wielopoziomowych na 

terenie centrum.  

13 

Schody w nocy powinny 

być widoczne. 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

3 

Uważam, że potrzebna jest 

ul. Nowotargowa do Al. 

Piłsudskiego. 

Moim zdaniem 

usprawni to ruch 

drogowy w 

centrum, 

Miasto rozważa różne 

warianty budowy tej 

ulicy. 

 

16. Inne uwagi, postulaty oraz propozycje. 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Powinno się przekazać władzę młodym. 

Zabrać władzę starym. Stare pryki na 

emeryturę.  

Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 

Większa ilość służb porządkowych. Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona.  

Udział miasta w remontach elewacji 

Możliwość udziału w projektach typu 

„Zielone podwórko”, place zabaw dla 

prywatnych kamienic. 

Pomoc w zapobieganiu zniszczeniom 

powodowanym przez gołębie.  

Właściciele budynków prywatnych 

wpisanych do rejestru zabytków mogą starać 

się o dofinansowanie remontów w ramach 

specjalnego konkursu.  

Opracowywany jest katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot mieszkaniowych, 

który będzie powszechnie i łatwo dostępny.  

W chwili obecnej możliwe jest zwolnienie  

z podatku od nieruchomości właściciela 

który zdecydował się na remont należącego 

do niego zabytkowego budynku.  

Uwaga do pyt. 6. raczej bezpiecznie,  

ale przestrzeń zamieszkana zawsze jest 

pozytywniej oceniana. Obiektywnie: 

bezpiecznie tu zdecydowanie nie jest, 

zwłaszcza bliżej ul. Piotrkowskiej. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Ul P.O.W. przy szkole podstawowej od lat 

czeka na zlikwidowanie trelinek na miejscu 

do parkowania i wjazdu do szkoły. Powoduje 

ona olbrzymie kałuże , a w zimie 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  
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niebezpieczne miejsce, na którym można się 

poślizgnąć. 

Osoba fizyczna steruje sygnalizacją świetlną, 

a potem można to skopiować czynności 

przez program cyfrowy. 

Miasto nie planuje tego rodzaju działań.  

Skończyć w końcu remont dworca 

fabrycznego. Otworzyć Kilińskiego. 

Wymienione remonty zakończą się w 2016. 

`Więcej parkingów,, bo samochody stoją na 

chodnikach i na skwerkach. Ławki i dużo 

więcej zieleni. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.  Miasto planuje umożliwienie 

budowania parkingów wielopoziomowych  

na terenie centrum.  

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Proszę sprawnie działać i nie marnować 

dotacji. Miło, że coś się ruszyło w końcu  

w tej obskurnej okolicy. Bardzo proszę nie 

zmarnować tego, a tym samym zaufania 

społecznego :). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Pomoc dla wspólnot, które zainwestowały 

duże pieniądze na odnowę budynku i 

podwórek. 

Opracowywany jest katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot mieszkaniowych, 

który będzie powszechnie i łatwo dostępny.  

Proponuję konsultacje z grupami, które 

zgłaszały wcześniej projekty do BO, to 

zazwyczaj zespoły już wcześniej 

zaangażowane i otwarte na współpracę  

i transparentność. Proponuję również 

przemyślenie zakładania toalet miejskich 

kompostujących, zamiast zużywających 

wodę - dla oszczędności wody (dobrej, bo 

łódzkiej). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

To jest b. rozległy temat, którego nie obejmie 

obiegowa ankieta. 

-- 

Upiększenie ryneczku róg Kilińskiego  

i Jaracza. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Przede wszystkim połączenia PKP 

bezpośrednie z woj. warmińsko-mazurskim, 

gdzie młodzi ludzie bardzo chętnie 

przyjechaliby do tego miasta. 

Miasto nie ma wpływu na układ połączeń 

PKP.  

Nie mam. Zróbcie to, o czym pisaliście :) -- 

Kamienice po remoncie przeznaczyć na dom Państwa propozycja zostanie wzięta pod 
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stałego pobytu dla ludzi chorych na 

niepamięć. Przeznaczyć obszar na wychodek 

dla psów. 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Wykorzystać tereny wolne publiczne - np. 

pl. Dąbrowskiego na działalność kulturalną. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Już wyremontowane mieszkania oddać 

ludziom - bo stoją nieużywane. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Proponuję, by przed wypełnieniem ankiety 

przedstawiony został pisemnie aktualny stan 

omawianego obszaru. Byśmy mogli mieć 

pełen obraz tego, o czym rozmawiamy. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Chciałabym, aby było tu więcej placów 

zabaw. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej zieleni, parking (ewentualnie 

podziemny), ławki. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w ławki – m.in. w postaci tworzenia nowych 

skwerów, nasadzeń przyulicznych czy tzw. 

„zielonych ścian”.  

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.  Miasto planuje umożliwienie 

budowania parkingów wielopoziomowych na 

terenie centrum.  

Naprawa chodników na ul. Sterlinga,  

na odcinku Pomorska-Północna. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Stworzyć MPZP przed podjęciem działań 

rewitalizacji to podstawa. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Ograniczenie prędkości samochodów na 

ulicy Jaracza. aktualnie nikt nie stosuje się do 

ograniczenia 50 km/h. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Należy zbudować wygodną i bezpieczną 

infrastrukturę rowerową na całym tym 

obszarze. 

Sposób prowadzenia i separacji ruchu 

rowerowego będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Pasy rowerowe, a nie DRR, na terenie całego 

miasta, kontra ruch, dużo więcej drzew  

i szersze chodniki. 

Sposób prowadzenia i separacji ruchu 

rowerowego będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Ponowne wprowadzenie pasów rowerowych 

i śluz rowerowych na ul. Sterlinga  

i zwiększenie udogodnień dla rowerzystów  

i odpowiednia ich edukacja, co do 

Sposób prowadzenia i separacji ruchu 

rowerowego będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  
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korzystania z takich udogodnień.   

Koniecznie zlikwidować "waginę" fontanny 

na pl. Dąbrowskiego. Bezwzględnie. 

Zasłania Teatr Wielki!!! 

Miasto nie planuje przebudowy fontanny na 

pl. Dąbrowskiego w najbliższych latach. 

Częste imprezy dla całych rodzin. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Prosimy o szczere konsultacje, a nie 

opowiadanie bajek. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej huśtawek na placu zabaw, więcej 

kolorowych graffiti, więcej zieleni. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Ilekroć dzwonię do straży miejskiej z prośbą 

o interwencję dotyczącą parkowania 

samochodów na płycie pl. Dąbrowskiego, 

pomiędzy fontanną a ul. Narutowicza, tyle 

razy słyszę, że parkowanie odbywa się 

zgodnie z obowiązującymi znakami. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

 

Propozycje dotyczące obszaru numer 14 

 

8. Co by Pani/Pan chciała/chciał zmienić, aby poprawić ogólny stan budynków, które 

znajdują się w tym obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Myślę, że funkcje dozorcy w każdej posesji, 

załatwiłoby wiele spraw. Więcej koszy na 

śmieci. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Odnowić i wyremontować. I ocieplić 

koniecznie. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Założyć centralne ogrzewanie. W ramach remontów kamienic miejskich 

wszystkie mieszkania wyposażane są  

w media takie jak centralne ogrzewania, 

bieżąca woda i kanalizacja.  

To co w projekcie. -- 

Odnowić, zrobić generalny remont oraz 

dostosować do osób niepełnosprawnych. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Przebudowy jezdni i chodników już teraz 

uwzględniają potrzeby osób  

z niepełnosprawnością, w tym 

niedowidzących oraz rodziców z dziećmi  
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w wózkach.   

Zmniejszyć czynsz (opłaty nieproporcjonalne 

do standardów) [tekst nieczytelny]. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Dofinansowanie remontów przez miasto. Właściciele budynków prywatnych 

wpisanych do rejestru zabytków mogą starać 

się o dofinansowanie remontów w ramach 

specjalnego konkursu.  

Opracowywany jest katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot mieszkaniowych, 

który będzie powszechnie i łatwo dostępny.  

Piękne fasady i czysto.  W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości 

Żeby budynki w miarę przyzwoitości były 

odnowione. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remont elewacji, zagospodarowanie ich. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Zagospodarować pustostany i budynki,  

w których nikt nie mieszka. 

Należące do Miasta pustostany będą 

remontowane i ponownie zasiedlane. 

Po dokonaniu analizy stanu technicznego 

należałoby budynki podzielić na 3 kategorie - 

do wyburzenia (zagrażające życiu i zdrowiu), 

do rewitalizacji (modernizacja elewacji i 

oficyn), budynki w stanie dobrym, 

niewymagające zmian. 

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Należy niezwłocznie wykonać remonty 

budynków w najgorszym stanie i wyburzyć 

rudery. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Zrobić remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remont kapitalny budynków. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 
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elewacji.   

Wyremontować elewację zewnętrzną 

niektórych kamienic, np. 123. Zamknąć 

podwórko lub wyremontować przejście 

między Gdańską a Żeromskiego.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Generalny remont. Połączenie CO, gazu. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

W ramach remontów wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca woda i kanalizacja. 

CO. W ramach remontów kamienic miejskich 

wszystkie mieszkania wyposażane są  

w media takie jak centralne ogrzewania, 

bieżąca woda i kanalizacja. 

Niektóre budynki na Piotrkowskiej nie 

pasują do reszty, np. mają inny styl (jak 

zwykły blok) lub brakuje im zdobień. Jakby 

się to dało zmienić, chociaż fasadę, to już by 

było dobrze. 

W ramach kompleksowych remontów 

kamienic należących do Miasta odtwarzany 

jest możliwie najwierniej istniejący 

wcześniej detal w zależności od dostępnej 

istniejącej dokumentacji projektowej, 

fotograficznej czy rysunkowej.  
Nie przewiduje się dodawania zdobień na 

budynkach, które oryginalnie ich nie 

posiadały.  

Przeprowadzić remonty fasad budynków  

i przeprowadzić remonty instalacji. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji oraz kompleksowe remonty 

instalacji wewnątrz budynków.  

Odbudować. W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym również uzupełniania 

zabudowy i jej przekształceń.  

Remont elewacji budynku przy  

ul. Wólczańskiej. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Wyremontować elewację budynków. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Powinno się zrobić generalne remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remonty to podstawa, ale powinny być 

regularne. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 
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należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Kompleksowe, a nie "mazanie zgnilizny". W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Na pewno odświeżone z zewnątrz, zrobione 

klatki. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remont balkonów. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Gruntowny remont budynków, mieszkania 

od piwnic po strych, oficyn również. 

Likwidacja komórek i różnych przybudówek. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację. Jeśli chodzi o znajdujące się 

na nich komórki, to każdorazowo decyzja 

będzie podejmowana indywidualnie.  

Elewacje nowe, wyposażenie budynków  

w media. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  W ramach remontów wszystkie 

mieszkania wyposażane są w media takie jak 

centralne ogrzewania, bieżąca woda  

i kanalizacja. 

Remonty całościowe. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Odnowienie elewacji. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Według mnie konieczne są zmiany, które 

łatwo wprowadzić. Niektóre budynki 

wystarczyłoby dobrze umyć, lekko 

podmalować, a ogólny stan wizualny 

znacząco by się poprawił. Warto zadbać  

o zwalczanie dzikich graffiti, poprzez np. 

akcje, w których grafficiarzom 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  
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udostępniałoby się budynki,  

Rewitalizacja budynków i ich fasad. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remontować. Gospodarze domów - dozorcy 

powinni być odpowiedzialni za porządek na 

posesji. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej koszy na śmieci. Remonty 

rewitalizacyjne elewacji budynków. 

Zaprzestanie wycinki drzew.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Wyremontowanie podwórek. Place zabaw - 

zwiększenie terenów dla dzieci.  

W ramach przebudów podwórek, skwerów 

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Remont kapitalny większości budynków. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Przeprowadzić remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Mało placów zabaw. W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Renowacja budynków i podwórek. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji oraz przylegających podwórek.  

Odnowa starych kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Gruntowny remont klatek w kamienicach. 

Remont zewnętrznego oraz chodników i 

podwórek. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni (chodników, podwórzy), w tym 
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doposażenie jej w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym urządzenia do zabawy 

dla dzieci, kosze na psie odchody czy ławki.  

Wygląd zewnętrzny oraz wewnętrzny 

budynku. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remont! Ogrodzić! W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Przede wszystkim wyremontować kamienice 

będące własnością miasta. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Naprawa elewacji sąsiadujących budynków. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Niezbędne odnowienie elewacji, klatek, 

podwórzy, zamykanie bram, domofony, 

kosze na śmieci, ukrycie ich, często 

wysypujące się śmieci z koszów stojących 

przy ulicy. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  Miasto nie planuje zamykać 

podwórzy bramami. Planowane jest także 

uporządkowanie należących do Miasta 

terenów oraz wykonanie nowych przejść 

pomiędzy podwórkami.  

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia pergol 

śmietnikowych, monitoringu czy domofonów 

będzie określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

Remont budynków. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

 

Kapitalny remont budynku na ul. Zamenhofa 

26, gdyż kamienica jest w stanie tragicznym. 

Budynek nie należy do Miasta. 

 

9. Jakie zmiany by Pani/Pan wprowadził, aby poprawić stan podwórzy, chodników, 

zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw) znajdujących się w tym 

obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Dozorca i zamykane posesje. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 
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ludności na terenie Obszaru.  

Wyrównać chodniki i podwórka. Więcej 

zieleni, place zabaw mają kiepskie 

wyposażenie. 

Istniejąca na terenie Obszaru przestrzeń 

publiczna będzie podlegać uporządkowaniu  

i doposażeniu w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym ławki, kosze na śmieci, 

urządzenia do zabawy dla dzieci. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

Posadzić więcej zielenić. Poprawić stan 

chodników. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń oraz 

chodniki będzie podlegać uporządkowaniu  

i doposażeniu w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym ławki, kosze na śmieci, 

urządzenia do zabawy dla dzieci. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

Przede wszystkim zabezpieczyć chodniki dla 

wózków dziecięcych i niepełnosprawnych, 

zrobić podjazdy oraz zabezpieczyć huśtawki 

dla dzieci, poprawić furtki, które nie 

powinny się otwierać. Zieleń powinna być 

zabezpieczona płotkami, których dzieci nie 

będą mogły przejść. 

Przebudowy jezdni i chodników 

uwzględniają potrzeby osób z 

niepełnosprawnością, w tym niedowidzących 

oraz rodziców z dziećmi w wózkach.  

Państwa propozycja odnośnie 

zagospodarowania zieleni będzie wzięta pod 

uwagę podczas planowania remontów  na 

terenie Obszaru.  

Robić dla dzieci place zabaw, ławki. W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Spójny program rewitalizacji.  Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Robić chodnik i sadzić kwiaty.  W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Dla osób starszych po kilka ławeczek przy 

chodnikach. 

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  
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w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki. 

Remonty chodników, robić skwery. W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty nawierzchni 

chodników i doposażenie w niezbędne 

elementy małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla dzieci, kosze na 

psie odchody czy ławki.  

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

Wyrównanie chodników, niższe krawężniki, 

uporządkowanie zieleńców i systematyczne 

dbanie o nie, sprzątanie psich kup przez 

specjalną brygadę miejską (może w ramach 

prac społecznych), więcej koszy na śmieci, 

które mogłyby być utrzymane w innej 

stylistyce niż żółte klocki. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników i doposażenie  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Z podwórzy należałoby usunąć szpecące 

budynki (np. szopy), wprowadzić elementy 

małej architektury, zieleni, miejsca 

odpoczynku dla ludzi starszych i matek  

z dziećmi. 

Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację. Jeśli chodzi o znajdujące się 

na nich komórki, to każdorazowo decyzja 

będzie podejmowana indywidualnie.  

Służby odpowiedzialne za zieleń miejską 

powinny wykonywać swoją pracę staranniej 

- brak nowych nasadzeń drzew, nie mówiąc o 

kwiatach czy krzewach ozdobnych, istniejąca 

zieleń nie jest pielęgnowana. 

Miasto stara się realizować nowe nasadzenia 

drzew, krzewów oraz kwiatów a także 

utrzymywać istniejącą zieleń w dobrym 

stanie.  

Więcej funduszy na remonty. Niezbędnie 

potrzebne zwiększenie ilości placów zabaw. 

Istniejące wyremontować i zmodernizować! 

W pasażu pomiędzy Gdańską a Wólczańską 

więcej ławek. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Położenie nowej nawierzchni ulic  

i chodników. 

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników.  

Może być woonerf. Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum i wskazano przykładowe 

lokalizacje ulic, które mogą zostać 

przebudowane na tzw. woonerfy  

(m.in. ul. Mielczarskiego, Włókiennicza).  

Poprawa nawierzchni w podwórzach. Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację. 

Naprawa i wymiana chodników. Wyciąć 

kasztan na Wólczańskiej 112. 

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 
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zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników.  
Wymianę chodników tradycyjnych na 

kostkę, wygrodzenie murkami skwerów, 

grodzenie placów zabaw. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Odmalować, posiać nową trawę. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Wybudowanie placów zabaw na tym 

obszarze. 

Istniejąca na terenie Obszaru przestrzeń 

publiczna będzie podlegać uporządkowaniu  

i doposażeniu w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym urządzenia do zabawy 

dla dzieci, kosze na psie odchody czy ławki.  

Remont chodników i większa ilość 

dostępnych placów zabaw.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników, uzupełniane też będzie 

wyposażenie ulic i skwerów w urządzenia do 

zabawy dla dzieci.  

Wymienić wszystko na nowe, niektórych 

rzeczy nie da się już naprawić.  

Istniejąca na terenie Obszaru przestrzeń 

publiczna będzie podlegać uporządkowaniu  

i doposażeniu w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym urządzenia do zabawy 

dla dzieci, kosze na psie odchody czy ławki. 

Wprowadzić większe kary dla 

niesprzątających po zwierzętach. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Rozbudowa.  Miasto przygotowuje się do kompleksowej 

rewitalizacji. Tam, gdzie to możliwe będą 

prowadzone nasadzenia drzew i krzewów. 

Podwórze powinny mieć bramo-domofony, 

bardziej oświetlone, więcej ławek.  

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Planowane jest także 

uporządkowanie należących do Miasta 

terenów. 

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia pergol 

śmietnikowych, monitoringu czy domofonów 

będzie określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

Więcej miejsc małej architektury. W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej w 

niezbędne elementy małej architektury.  

Zagospodarowanie podwórka w celach 

bezpieczeństwa - komórki. 

Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację. Jeśli chodzi o znajdujące się 

na nich komórki, to każdorazowo decyzja 
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będzie podejmowana indywidualnie.  

Więcej zieleni, mniej wycinek zieleni, 

gazony z kwiatami, opieka nad nimi. Ładne, 

niezniszczalne ławki, bezpieczne place 

zabaw, likwidacja komórek, w podwórkach 

usystematyzowanie i ujednolicenie garaży.  

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację. Jeśli chodzi o znajdujące się 

na nich komórki, to każdorazowo decyzja 

będzie podejmowana indywidualnie.  

Drzewa, ławki, podwórko. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Więcej zieleni na podwórkach (kwiatki), 

utworzenie rabat jak na skrzyżowaniach. 

Planowane jest uporządkowanie małej 

architektury i zieleni na terenie podwórek 

należących do Miasta.  

Więcej zieleni, ławki, fontanny. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Więcej ławek, placów zabaw. Istniejąca na terenie Obszaru przestrzeń 

publiczna będzie podlegać uporządkowaniu 

 i doposażeniu w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym ławki, kosze na śmieci, 

urządzenia do zabawy dla dzieci.  

Więcej koszy na śmieci. Dbanie o obecną 

zieleń. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci.  

Powinno się wprowadzić takie kary za 

wypróżniające się psy (i niesprzątających 

właścicieli), żeby nawet arabscy szejkowie 

nie zainwestowali w jamnika. Zatrudnić na 

stałe ludzi odpowiedzialnych za stan zieleni 

miejskiej (np. dopłacać dozorom  

w okolicznych domach itd. za dbanie). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Kontrola takich miejsc przez policję, straż 

miejską, monitoring. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Trwają prace nad 
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rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego.   

Więcej koszy na śmieci, więcej ławek, gry 

planszowe, gospodarz domu powinien 

wychodzić z inicjatywą do lokatorów. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Sadzenie drzew i krzewów. Naprawa 

istniejących terenów zielonych. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Remonty. Więcej ławek na pasażach. 

Oświetlenie. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Remont chodników, poprawa stanu 

ogrodzeń, zazielenienie. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników i doposażenie  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Wymiana ławek, odnowa podwórek.  Planowane jest uporządkowanie małej 

architektury i zieleni na terenie podwórek 

należących do Miasta.  

Zasadzić kwiaty, krzewy, które umilają 

spacer i przyciągają wzrok (z chęcią się 

chodzi po takich chodnikach). 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Organizacje, wspólnoty (społeczności) do 

dbania oraz sprzątania po sobie. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Lepszy podjazd, więcej zieleni oraz 

wyposażenie bezpieczniejsze dla dzieci. 

Przebudowy jezdni i chodników 

uwzględniają potrzeby osób z 

niepełnosprawnością, w tym niedowidzących 

oraz rodziców z dziećmi w wózkach.  

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 
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nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Ogrodzić! Więcej krzewów! Więcej ekip 

sprzątających! 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Lepszy podjazd, więcej zieleni oraz 

bezpieczne wyposażenie dla dzieci. 

Przebudowy jezdni i chodników 

uwzględniają potrzeby osób z 

niepełnosprawnością, w tym niedowidzących 

oraz rodziców z dziećmi w wózkach.  

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Wyremontować, wprowadzić patrole policji 

po zmierzchu. 

Planowane są kompleksowe remonty na 

terenie Obszaru. Państwa propozycja 

odnośnie współpracy z Policją zostanie 

wzięta od uwagę przy planowaniu usług dla 

ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Poprawienie stanu chodników, dostosowanie 

podjazdów dla osób niepełnosprawnych, 

jeżeli chodzi o skwery. 

Przebudowy jezdni i chodników 

uwzględniają potrzeby osób  

z niepełnosprawnością, w tym 

niedowidzących oraz rodziców z dziećmi  

w wózkach.  

Odnowienie zabudowy, zadbanie  

o zatrawienie, pojemniki na odchody 

zwierząt, brakuje koszy naśmieci, więcej 

miejsc parkingowych.  

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Uprzątnąć dziedzińce kamienic, usunąć 

towarzystwo pijaków ze skwerów i placów 

dla dzieci, ich zaangażować do sprzątania  

w ramach bezrobocia, zamontować 

domofony w bramach.  

Każdy człowiek ma prawo przebywać  

w przestrzeni publicznej. W ramach działań 

rewitalizacyjnych realizowane będą szerokie 

programy społeczne uwzględniające pomoc 

społeczną i reintegrację zawodową. Rodziny 

ze zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 
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pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Planowane jest uporządkowanie 

należących do Miasta terenów.  

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia pergol 

śmietnikowych, monitoringu czy domofonów 

będzie określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

Remont chodników, więcej zieleni. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

 

10. Jakie zmiany, według Pani/Pana, należy wprowadzić, aby zwiększyć dostęp 

do placówek użyteczności publicznej takich, jak: szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki itp. dla mieszkańców tego obszaru? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Powinno być ich więcej, żeby nie czekać na 

żłobek rok czy 2 lata na miejsce. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Elastyczne godziny urzędowania. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Stworzyć nowe. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zwiększyć ich liczbę. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Na pewno brakuje placówek typu żłobek i 

przedszkole, szczególnie w centrum. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Przejście dla pieszych. Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań 

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego.  

Docelowa organizacja ruchu na terenie 

Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 
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transportowego Miasta.  

Utworzyć powyższe placówki. Zwiększenie 

estetyki podwórek przez likwidację komórek. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Miejsca parkingowe. Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Miasto planuje umożliwienie budowania 

parkingów wielopoziomowych na terenie 

centrum.  

Dostępność przedszkoli (liczba miejsc). Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zwiększenie dostępności publicznych 

placówek, wybudowanie kolejnych. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Aby każdy był traktowany według prawa 

oraz by każdy był przyjęty. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Być może pomogłyby ulgi w wynajmie 

lokali użytkowych (długoterminowe). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Naprawa sprzętu AGD. Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 

Zrobić parkingi przy instytucjach i podjazdy 

dla niepełnosprawnych. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.  Miasto planuje umożliwienie 

budowania parkingów wielopoziomowych na 

terenie centrum.  

Przebudowy jezdni i chodników 

uwzględniają potrzeby osób 

niepełnosprawnych.  

 

11. A co musiałoby się zmienić, aby poprawił się dostęp do punktów usługowych, 

sklepów? Prosimy wpisać Pani/Pana pomysły dotyczącego tego obszaru. 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Zmniejszenie bezrobocia. W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową.  
Otworzyć rzemieślnicze szkoły zawodowe. Prowadzenie szkół zawodowych nie leży  

w kompetencji Miasta.  

Otworzyć sklepik ze spożywką i lodami. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  
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Elastyczne godziny urzędowania. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Usługi tj. szewc, naprawa sprzętu 

rowerowego, sprzętu AGD. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy, punkty usługowe czy punkty 

gastronomiczne.  

Zwiększyć ilość miejsc na lokale usługowe. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Wprowadzić korzystne bonifikaty dla 

najemców sklepów bądź punktów 

usługowych. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zmniejszyć czynsze dla przedsiębiorców. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zachęcić ludzi do inwestowania w centrum. Miasto Łódź wspiera inwestorów m.in. 

poprzez Biuro Obsługi Inwestora przy 

Urzędzie Miasta Łodzi. Ponadto Miasto stara 

się przyciągnąć różnorodne inicjatywy 

poprzez programy takie jak np. Lokale dla 

Kreatywnych.  

Zachęcić ludzi do wynajmu sklepów (lokali), 

do zakładania przydatnych usługowych 

punktów. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Zmniejszyć czynsze dla lokali usługowych. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Większa ilość sklepów. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Większa ilość sklepów usługowych. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Mniej pijaków w obrębie sklepów. Każdy człowiek ma prawo przebywać  

w przestrzeni publicznej. W ramach działań 

rewitalizacyjnych realizowane będą szerokie 

programy społeczne uwzględniające pomoc 

społeczną i reintegrację zawodową. Rodziny 

ze zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 
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stałą opieką pracowników socjalnych.  

 

12. W jaki sposób zmieniłaby/zmieniłby Pani/Pan rozmieszczenie linii autobusowych 

i tramwajowych oraz przystanków, aby komunikacja publiczna na terenie tego obszaru 

była bardziej dostępna? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Zwiększyć liczbę tramwajów i autobusów, 

zwłaszcza w sobotę i niedzielę. 

Zmiany w częstotliwości kursowania 

komunikacji miejskiej, ilości linii 

autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Powinno się zakończyć budowanie. 

Zmniejszyć ilość samochodów.  

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Docelowa organizacja ruchu na 

terenie Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Wólczańska powinna być bez autobusów. Zmiany w częstotliwości kursowania 

komunikacji miejskiej, ilości linii 

autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

W godzinach szczytu autobus jest śmiesznie 

wolny. Co do tramwajów, mógłby kursować 

częściej, bo są zapchane. 

Zmiany w częstotliwości kursowania 

komunikacji miejskiej, ilości linii 

autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Przede wszystkim wprowadzić przystanki 

podwójne dla tramwajów i autobusów. 

Wprowadzić absolutny priorytet dla 

autobusów w ciągu Wólczańska-Zamenhofa 

(obecnie ruch korkuje się). 

Zmiany w częstotliwości kursowania 

komunikacji miejskiej, ilości linii 

autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Wprowadzić nowe linie i zmniejszyć ilość 

kursujących autobusów. 

Zmiany w częstotliwości kursowania 

komunikacji miejskiej, ilości linii 

autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Zakończenie remontów w pełni wystarczy. -- 

Zatrudnić specjalistów, osobę, które znają się 

na rzeczy. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Zwiększyć częstotliwość komunikacji Ewentualne zmiany w częstotliwości 
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miejskiej. kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Bardzo istotnym jest inteligentne planowanie 

remontów. Rozumiem, że unijne fundusze są 

dostępne tylko przez jakiś czas., ale chyba 

można wykonywać strategiczne remonty w 

trybie ekspresowym (24 h na dobę, mały 

obszar). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

 

Tak aby pojazdy komunikacji miejskiej były 

zawsze na czas, miały pierwszeństwo. 

Miasto Łódź stara się, aby komunikacja 

miejska jeździła punktualnie.  

 

13. A co można zrobić, Pani/Pana zdaniem, aby poprawić bezpieczeństwo na tym 

obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Poprawić oświetlenie na Wólczańskiej i 

wprowadzić większą ilość patroli 

prewencyjnych. 

W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej dobrze rozmieszczonych przejść dla 

pieszych. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

W godzinach wieczornych zwiększyć ilość 

patroli. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Patrole. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Jeśli jest to możliwe, zwiększyć patrol straży 

miejskiej, bardziej oświetlone ulice, 

monitoring. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. W ramach przebudów 

przestrzeni publicznych ich oświetlenie 

projektowane jest tak, aby zapewnić 

maksymalną ilość światła.  

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego.   

Częstsze patrole SM na skwerze przy PSD i 

na Alei Rynkowskiej. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej wizyt Straży Miejskiej i Policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  
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Monitoring. z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego. 

Monitory i patrole SM. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli SM. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Monitoring. Częstsze patrole. Kary za drobne 

przestępstwa(spożywanie alkoholu, 

kradzieże) (reszta tekstu nieczytelna). 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. Ilość patroli Straży 

Miejskiej będzie wzmocniona. 

Na ulicach powinno się pojawić więcej służb 

mundurowych. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Dzielnicowy powinien znać mieszkańców 

swojego rejonu. Mieszkańcy znali swojego 

dzielnicowego. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Oświetlenie uliczne wymienione na ledowe. W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.  

Oświetlenie ulic i skwerów. W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.  

Dodać lepsze oświetlenie. W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.  

Więcej monitoringu, kamer.  Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Patrole policyjne, które nie boją się 

interweniować. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Kontrola straży miejskiej, na tym obszarze 

jest duża łobuzerstwa, osób bezdomnych.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zabrania się spożywania alkoholu w miejscu 

publicznym. picia itp. w tygodniu. 

Miasto realizuje te postulaty.  

Więcej patroli straży miejskiej, żeby 

zmniejszyć liczbę żuli w okolicy. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Większa ilość patroli. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej widocznych patroli straży miejskiej. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zamontować monitoring, puścić patrole 

straży miejskiej, oświetlenie w postać latarni. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. Ilość patroli Straży 

Miejskiej będzie wzmocniona.  

W ramach przebudów przestrzeni 
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publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.  

Założenie sygnalizacji świetlnej przy  

ul. Kopernika/Gdańska. Skrzyżowanie  

z tramwajami. 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego 

jednak Państwa propozycja zostanie wzięta 

pod uwagę przy tworzeniu planów remontu 

ulicy.  

 

 

 

14. Co musiałoby ulec zmianie na terenie obszaru, na którym ma być przeprowadzona 

rewitalizacja, aby chciała/chciał Pani/Pan tu mieszkać, prowadzić działalność, częściej 

bywać? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Więcej zieleni,, miejsce powinno być 

bardziej przyjazne dla ludzi. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

Ożywić Piotrkowską, zrobić promenadę  

w sobotę. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej zieleni, odnowione ulice, miejsca do 

wypoczynku. Więcej ławek dla ludzi. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

Ruch uliczny ograniczyć.  Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 
Zmniejszyć ilość samochodów. Powinno się 

zmienić wizerunek centrum i zaangażować w 

to ludzi. Organizować akcje wspólnotowe. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 
Nowsze osiedla. Więcej zamkniętych 

terenów bezpiecznych dla dzieci. Większa 

dbałość o estetykę.  

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym również uzupełniania 

zabudowy i jej przekształceń. Opracowane 

będą we współpracy z Plastykiem Miasta  

i Miejskim Konserwatorem Zabytków 

standardy estetyki reklam, szyldów 



 
 

354 
 

ogłoszeniowych itp.  

Dostępność mieszkań do kupienia. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Poprawa estetyki, dostępność wszystkich 

mediów w mieszkaniach, zmniejszenie ruchu 

ulicznego, elastyczna polityka czynszowa, 

polityka bardziej przyjazna przedsiębiorcom. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Rozładowanie ruchu kołowego byłoby 

kluczowe. W godzinach szczytu, ale nie 

tylko, tworzą się tu ogromne korki, które 

znacząco utrudniają dojazd. Bardzo 

niewielka ilość miejsc parkingowych 

również nie zachęca do zatrzymania się w tej 

okolicy.  

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Docelowa organizacja ruchu na 

terenie Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  
Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Musiałby podnieść się poziom estetyki  

i zadbania tego terenu.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  
Chciałabym mieszkać i prowadzić 

działalność, niezbędne jest przekazanie na 

skarb państwa posesji ul. Gdańska 23 

mieszkańcy powinni wykupić mieszkania. 

Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 

Więcej zieleni. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  
Koniecznie zadbać o więcej zieleni zadbanej 

na pasażu więcej ławek, rozbudować plac 

zabaw, zlikwidować przewracające się 

drewniane drabinki. Więcej kwiatów !!! 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  
Wyremontować mieszkania. CO. Godne 

warunki życia. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. W ramach tych remontów 

likwidowane są lokale niesamodzielne,  

a wszystkie mieszkania wyposażane są  

w media takie jak centralne ogrzewania, 

bieżąca woda i kanalizacja.  
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Wygrana w totka. Ruch jednokierunkowy. 

Wyremontowane kamienice. 

Miasto nie ma wpływu na gry losowe.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Tak jak wspomniałem w pkt. 8, najbardziej 

rażą mnie budynki niepasujące do reszty. 

Ewentualnie więcej zieleni. 

Kolorystyka remontowanych kamienic 

będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta. Przewidziano tworzenie w razie 

możliwości nowych terenów zielonych – 

m.in. w postaci tworzenia nowych skwerów, 

nasadzeń przyulicznych czy tzw. „zielonych 

ścian”.  
Przede wszystkim musi nastąpić 

zmniejszenie natężenia ruchu samochodów, 

uatrakcyjnienie wyglądu zewnętrznego ulic, 

uporządkowanie terenu. 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Docelowa organizacja ruchu na 

terenie Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. Przestrzenie 

publiczne  podlegać będą kompleksowej 

modernizacji.  
Zmienić złe nawyki mieszkańców (sprzątanie 

po psach). 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  
Remonty lokali.  W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Lubię dużo zieleni, ławki, aby usiąść 

odpocząć przede wszystkim czysto i 

schludnie.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 
Zwiększenie placu zabaw przy PSP vis a vis 

ul. Gdańskiej 123, rozbudowa mini siłowni. 
Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Mniej samochodów i ruchu ulicznego. Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Docelowa organizacja ruchu na 

terenie Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  
Zmniejszyć ruch samochodowy, poprawić 

bezpieczeństwo, więcej zieleni, likwidacja 

komórek.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Organizacja imprez regionalnych, więcej 

wydarzeń kulturalnych (włączyć w to teatry), 

bardziej dostępne informacje o planowanych 

wydarzeniach kulturalnych (stały punkt 

programu w łódzkich wiadomościach dnia  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  
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i telegazecie). (Poza Internetem). 

Nie chciałabym tu mieszkać. -- 

Standard mieszkania. Mentalność 

mieszkańców (sprzątanie po sobie). Stan 

zieleni. Zmniejszenie ilości gołębi 

(niedokarmianie). Mniej remontów w tym 

samym czasie. Dobra komunikacja miejska 

lub tańsze parkingi. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Kontrola takich miejsc, ich obszarów przez 

policję i straż miejską, monitoring ulic. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego. 

Jeśli większość planów zostanie 

zrealizowania to łodzianie będą chcieli tu 

mieszkać, wychodzić z domów na spacery 

pięknymi ulicami.  

-- 

Miejsca, do których można wchodzić ze 

zwierzętami. Chodniki. Murale na 

niezagospodarowanych, gładkich ścianach 

budynków. Naprawa elewacji. 

Nieudostępnianie mieszkań.  

Ewentualne urządzenie wydzielonej, 

ogrodzonej przestrzeni dla psów zostanie 

wzięte pod uwagę podczas projektowania 

przebudów terenów publicznych na terenie 

Obszaru.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników, kamienic miejskich wraz z ich 

elewacjami. Pomysł wygospodarowania 

osobnych przestrzeni dla lokalnej twórczości 

jest bardzo cenny i zostanie wykorzystany 

podczas tworzenia programów kulturalnych 

dla obszarów rewitalizowanych.  

W ramach rewitalizacji prowadzone są 

remonty miejskich kamienic, w tym ich 

elewacji 

Brakuje mi zieleni, małej architektury, 

poprawy stanu chodników i jezdni.  

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników.  

Brak przedszkola integracyjnego Państwa propozycja zostanie wzięta pod 
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publicznego. uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  
Renowacja wizualna. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej 
Stworzenie w Łodzi na terenie jednego  

z osiedli miejsca zamieszkania dla osób 

nieprawych, aby opuścili dzielnicę, wtedy 

ludzie chętniej będą tutaj mieszkać, otwierać 

różne działalności.  

Miasto nie planuje tego rodzaju działań.  

Musiałoby zmienić się otoczenie,  

a dokładniej krajobraz, aby ludzi zaczęli 

myśleć o tym, co ich otacza oraz dbali  

o przyrodę.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Proszę o ogrodzenie skweru należącego do 

kamienicy na ul. Zamenhofa 11, żeby 

mieszkańcy mogli z niego korzystać. 

Wówczas byłoby ładnie, czysto, nasze dzieci 

mogłyby się tam bawić. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Porządek i bezpieczeństwo. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić wysoki poziom bezpieczeństwa.  
Ogólne odświeżenie wizerunku kamienic, 

chodników. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty miejskich 

kamienic oraz chodników.  
Wyrównać chodniki, zadbać o trawniki, 

odmalować chociaż elewacje kamienic, 

zrobić parkingi. 

Remont budynku przy ul. Zamenhofa 26, 

założenie sygnalizacji świetlnej przy  

ul. Kopernika/Gdańskiej. 

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników. Planowane są także remonty 

generalne kamienic miejskich wraz z ich 

elewacjami.  
Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.  Miasto planuje umożliwienie 

budowania parkingów wielopoziomowych na 

terenie centrum.  

Remont budynku przy ul. Zamenhofa 26, 

założenie sygnalizacji świetlnej przy  

ul. Kopernika/Gdańskiej. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

15. Uwagi do zadań, propozycje modyfikacji zadań lub pomysł na nowe zadania  

w projekcie rewitalizacyjnym. 

 

NUMER 

ZADANIA 

TREŚĆ UWAGI/ 

PROPOZYCJI 

MODYFIKACJI 

ZADANIA 

UZASADNIENIE 

STANOWISKO 

PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

14 i 18 Remont nawierzchni Uważam iż przyda Planowany jest remont 
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bitumicznej i chodników, 

wymiana i montaż nowych 

mebli miejskich na al. 

Kościuszki od ul. 

Zamenhofa do al. 

Mickiewicza. 

się wymienić 

pewne wiaty na 

przystankach i inne 

meble miejskie. 

wszystkich ulic leżących 

w granicach Obszaru, 

obejmujący zarówno 

wymianę nawierzchni 

jezdni jak i chodników.  

 

14 

1) Nie powinna tam 

znajdować się trawa.  

 

 

2) Montaż wyświetlaczy 

pokazujących, za ile sekund 

zmieni się światło. 

1) Rozwiewa ją 

wiatr! Zabierają 

ptaki! Wymaga 

stałego 

uzupełniania, co 

generuje 

dodatkowe koszty. 

2) Poprawa 

bezpieczeństwa 

i większa płynność 

przejazdów.  

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej.  
 

14 

Proponuję poszerzyć ten 

remont tak, aby obejmował 

także pasaż między ul. 

Wólczańską a Gdańską. 

Stanowi to jeden 

pas zieleni. 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

14 

Ul. Gdańska 123 - 

przyśpieszyć przekazanie 

kamienicy do miasta oraz 

dać możliwość wykupienia 

na własność w/w 

nieruchomości. 

To pozwoli 

uporządkować  

i wyremontować 

wszystko, 

stworzenie 

wspólnoty. 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

14 

bd Widać już zmiany 

u mieszkańcy już 

inaczej się 

zachowują. 

 

14 

Więcej koszy na śmieci 

(solidnych)!! Budowa 

publicznych toalet! 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej.  
 

14 

Rewitalizacja ul. Gdańskiej 

123. 
Tragiczny stan 

balkonów, klatek 

schodowych, 

nawierzchni, 

podpórek, 

zewnętrznej części 

fasad. 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

14 

Więcej staranności w 

remontach ulic, więcej 

zieleni, naprawa chodników 

i lepszy dostęp do placówek 

Uzasadnienie 

wynika z obecnie 

istniejącego stanu. 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 
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usługowych. Ładne uliczki  

i skwery, zadbana zieleń. 

Mniej kominów dymiących 

węglem. 

obszarowej.  
 

14 

1) Ścieżki wydeptane przez 

ludzi powinny być 

przekształcane w 

ogólnodostępne przejścia 

(utwardzane).  

2) Więcej boisk dla dzieci. 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej.  
 

14 

Na skrzyżowaniach 

bezpieczne przejścia dla 

pieszych. 

bd Na tym etapie nie jest 

możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne 

rozstrzygnięcia w sprawie 

szczegółowych rozwiązań 

w zakresie 

bezpieczeństwa ruchu 

drogowego.  
Docelowa organizacja 

ruchu na terenie Obszaru 

będzie wynikać  

z przyjęcia  

i implementacji nowego 

studium transportowego 

Miasta.  

14 

Wszystkie propozycje 

modernizacji są b. 

potrzebne. Moja propozycja 

- aby odtworzyć ogrody w 

posesjach na ul. 

Wólczańskiej od Kopernika 

- Zamenhofa. 

Ogrody były 

oczkiem w głowie 

lokatorów, 

animowały więzi 

międzyludzkie. 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej.  
 

14 

Więcej bezpiecznych 

huśtawek dla małych dzieci. 

Nie są bezpieczne. Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej.  

14 

Wybudowanie orlików, by 

dzieci miały gdzie spędzać 

wolny czas. 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

14 

Kompleksowy remont 

budynków wraz z 

zagospodarowaniem terenu 

nieruchomości. 

Najważniejsze aby we 

współpracy zdziałać cuda. 

Jedna osoba nic nie 

zrobi, ale razem 

możemy wszystko. 

W ramach działań 

rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są 

remonty należących do 

Miasta kamienic, w tym 

ich elewacji.   
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16. Inne uwagi, postulaty oraz propozycje. 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Sprzątanie po psach, stanowczo egzekwować 

i większe kary.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  
Koniecznie poszerzyć chodnik na 

Zamenhofa. Prawie go nie ma, nie można 

spacerować z dzieckiem. Zadbanie  

o czystość ulic i podwórek.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 
Miasto powinno być bardziej otwarte na 

mieszkańców, ich problemy, propozycje. 

Udoskonalenie programu budżetu 

obywatelskiego tak, by małe projekty mogły 

skutecznie konkurować z tymi milionowymi, 

np. utworzenie odrębnych kategorii. 

Ujednolicenie polityki miasta!!!  

(np. ul. Targowa/Nowotargowa). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Problemem jest duża liczba bezdomnych 

stale przebywających na terenie pasażu Anny 

Rynkowskiej. 

Każdy człowiek ma prawo przebywać  

w przestrzeni publicznej. W ramach działań 

rewitalizacyjnych realizowane będą szerokie 

programy społeczne uwzględniające pomoc 

społeczną i reintegrację zawodową.  

Wyburzenie domu na posesji Zamenhofa 26. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Rewitalizacja obszarowa powinna być 

zsynchronizowana dla wszystkich obszarów, 

szczególnie pod względem estetyki należy 

ujednolicić wygląd chodników, skwerów, 

przystanków komunikacji miejskiej.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  
 

W odcinku przy ul. Zielonej brakuje placu 

zabaw, ale dzieci trzeba gdzieś się przejść 

dalej. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  
 

 

Propozycje dotyczące obszaru numer 15 

 

8. Co by Pani/Pan chciała/chciał zmienić, aby poprawić ogólny stan budynków, które 

znajdują się w tym obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Wyburzyć budynki, które są ruderami, a 

resztę wyremontować.  

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 
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następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Całkowity remont – brak toalet – ogrzewania 

– zero wygód, a bardzo wysoki czynsz. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

W ramach tych remontów likwidowane są 

lokale niesamodzielne, a wszystkie 

mieszkania wyposażane są w media takie jak 

centralne ogrzewania, bieżąca woda  

i kanalizacja.  

Powinny zostać wyremontowane. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remont elewacji. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Wprowadzić wysokie kary dla osób 

malujących wulgarne napisy i różne 

bohomazy na budynkach. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Wyremontować generalnie kamienice i dbać 

o nie. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Podłączenie ogrzewania, elewacja 

zewnętrzna. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

W ramach tych remontów likwidowane są 

lokale niesamodzielne, a wszystkie 

mieszkania wyposażane są w media takie jak 

centralne ogrzewania, bieżąca woda  

i kanalizacja.  

Remont totalny. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remont elewacji. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Remont kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 
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należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Wyremontować. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

W tym kwartale są same rudery – postawić 

wszystko od nowa, bo remontowanie to jest 

pudrowanie trupa. 

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

wprowadzanie nowych budynków  to 

wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Ujednolicenie wykonywanych rewitalizacji – 

jeden budynek się sypie, a drugi jest 

wyremontowany. 

W ramach działań rewitalizacyjnych Miasto 

może remontować wyłącznie budynki 

należące w całości do Gminy. 

Generalne remonty – od podstaw. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.   

Wyburzyć pustostanu albo wprowadzić tam 

porządnych ludzi. 

Należące do Miasta pustostany będą 

remontowane i ponownie zasiedlane. Jeśli 

chodzi o możliwość burzenia obiektów,  

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Wyremontować kamienice, gdy jest założony 

domofon powinien być lepiej zabezpieczany. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

podwórka, w tym kwestia pergol 

śmietnikowych, monitoringu czy domofonów 

będzie określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

Elewacje, podwórza, chodniki, zieleń. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji a także ulic i zieleni miejskiej na 

Obszarze.  

Remonty, odnowienia, wymiana okien. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji 

Remont kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji 

Wyburzyć i postawić nowe państwowe – 

administracyjne. 

Jednym z celów działań rewitalizacyjnych 

jest zahamowanie robót wyburzeniowych  



 
 

363 
 

i rozbieranie jedynie tych budynków, których 

stan techniczny jest bardzo zły i których 

adaptacja na cele mieszkalne bądź użytkowe 

byłaby trudna lub niemożliwa. Wszystkie 

niezabudowane place należące do Miasta na 

terenie Obszaru zostaną zagospodarowane,  

a ich docelowe funkcje wskażą przyszłe 

opracowania.  

Remont od podstaw – ale tylko te, które się 

da. Audyt ekonomiczny. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji 

Remont, renowacja, malowanie elewacji. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji 

Zburzyła i wybudowała nowe. Jednym z celów działań rewitalizacyjnych 

jest zahamowanie robót wyburzeniowych  

i rozbieranie jedynie tych budynków, których 

stan techniczny jest bardzo zły i których 

adaptacja na cele mieszkalne bądź użytkowe 

byłaby trudna lub niemożliwa. Wszystkie 

niezabudowane place należące do Miasta na 

terenie Obszaru zostaną zagospodarowane,  

a ich docelowe funkcje wskażą przyszłe 

opracowania.  

Generalny remont budynków, renowacja 

elewacji wszystkich budynków. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji 

Remont chociażby elewacji kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji 

Niektóre odnowić, pomalować elewacje W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji 

Wyremontować je generalnie, ocieplić, 

odgrzybić, poprawić piękne, zabytkowe 

elewacje. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji 

 

9. Jakie zmiany by Pani/Pan wprowadził, aby poprawić stan podwórzy, chodników, 

zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw) znajdujących się w tym 

obszarze? 
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PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Wyrównać chodniki.  W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników i doposażenie  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Remont totalny – od podstaw. W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Postawić pojemniki na psie odchody. W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowane jest doposażenie 

przestrzeni w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym urządzenia do zabawy 

dla dzieci, kosze na psie odchody czy ławki. 

Remonty chodników, podwórzy, małej 

architektury, ustawienie koszy na psie 

odchody, remonty skwerów – nie tylko sianie 

trawy, ale również jej koszenie i dbanie  

o drzewa. 

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki. 

Wysprzątać skwery, ulice. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury.  

Sukcesywna wymiana chodników, 

kontrolowanie ekip remontowych po 

zakończonych pracach (często zdarza się 

nierzetelne wykonanie prac remontowych). 

Denerwuje mnie znaczna niegospodarność 

naszych pieniędzy (najpierw położy się 

chodnik a potem wymienia się rury itd.). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Postawić ławki, postawić kosze na psie 

odchody. 

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowane jest doposażenie 

przestrzeni w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym urządzenia do zabawy 

dla dzieci, kosze na psie odchody czy ławki. 

Zasiać, zrobić skwery i dbać o to; nie ma 

placów zabaw dla dzieci! 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 
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Więcej placów zabaw, które byłyby dobrze 

monitorowane. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Postawić place zabaw z ławeczkami  

i ochroną. 

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowane jest doposażenie 

przestrzeni w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym urządzenia do zabawy 

dla dzieci, kosze na psie odchody czy ławki. 

Sprzątać, zadbać o zieleń. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury. 

Łatać tragiczne dziury w chodnikach – 

podwórka, ulice. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników i ulic oraz  

podwórzy miejskich i doposażenie  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki. 

Posprzątać, postawić ławki, wysprzątać  

i odgrodzić skwery. 

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowane jest doposażenie 

przestrzeni w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym urządzenia do zabawy 

dla dzieci, kosze na psie odchody czy ławki. 

Posprzątać i wyremontować podwórka. Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację. 

Zieleń! Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Za mało zieleni – nie likwidować – dbać,  

a nie tylko biurowce stawiacie i budy 

metalowe – zlikwidować. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 
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czy tzw. „zielonych ścian”.  

Posprzątać, wyrównać chodniki. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników i doposażenie  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki. 

Pies powinien być wprowadzony do 

meldunku jako lokator. 

Miasto nie planuje takich działań. 

Wyrównać i sprzątać. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników i podwórek.  

Wyremontowała je, posadziła zieleń. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Zadbanie o czystość, niewpuszczanie ludzi  

z problemami (alkoholików, bezdomnych). 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  

Każdy człowiek ma prawo przebywać  

w przestrzeni publicznej. W ramach działań 

rewitalizacyjnych realizowane będą szerokie 

programy społeczne uwzględniające pomoc 

społeczną i reintegrację zawodową. 

Zadbanie o czystość i zadbanie o to, żeby 

place zabaw nie było dewastowane przez 

wandali i osoby z problemem alkoholowym. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  

 

Więcej placów zabaw i innych miejsc dla 

osób poniżej 16 r.ż. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Zadbanie o czystość, więcej zieleni, 

skwerków z ławkami. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

W miejsca pustostanów postawić skwery  

i place zabaw. 

Należące do Miasta pustostany będą 

remontowane i ponownie zasiedlane. Jeśli 

chodzi o możliwość burzenia, to wszelkie 

decyzje w tej materii zapadną po 
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przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań.  Jednym z celów 

działań rewitalizacyjnych jest zahamowanie 

robót wyburzeniowych i rozbieranie jedynie 

tych budynków, których stan techniczny jest 

bardzo zły i których adaptacja na cele 

mieszkalne bądź użytkowe byłaby trudna lub 

niemożliwa. Tereny po wyburzeniach 

należące do Miasta są na bieżąco 

porządkowane i mogą stanowić miejsce  

w którym mogą powstawać nowe skwery. 

Zadbać o to żeby nie były dewastowane 

place zabaw, skwery, podwórza. Nowe 

chodniki, bo niektóre miejsca są naprawdę 

niebezpieczne. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Patrole policji powinny pilnować aby nikt nie 

dewastował nic. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

 

10. Jakie zmiany, według Pani/Pana, należy wprowadzić, aby zwiększyć dostęp 

do placówek użyteczności publicznej takich, jak: szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki itp. dla mieszkańców tego obszaru? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Odpowiednio je oznakować. Zostanie opracowany system informacji  

o usługach znajdujących się na terenie 

wyremontowanych miejskich nieruchomości.  

Myślę, że na brak przychodni lekarskich nie 

można narzekać, może więcej bibliotek. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zagęścić te placówki – za mało jest. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

W przychodniach powinny być krótsze 

terminy czekania. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Ulokować je na parterach remontowanych 

kamienic. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej żłobków i przedszkoli oraz więcej 

personelu w tych placówkach. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej przedszkoli i żłobków. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  
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11. A co musiałoby się zmienić, aby poprawił się dostęp do punktów usługowych, 

sklepów? Prosimy wpisać Pani/Pana pomysły dotyczącego tego obszaru. 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Zlikwidować chaotyczne i pozbawione 

sensu, indywidualne malowanie i ozdabianie 

wejść do sklepów, stworzyć dla innych ulic 

nie tylko Piotrkowskiej opis nakazów  

i zakazów, ustalić zasady estetyczne dla 

wszystkich instytucji i sklepów, które nie 

szpeciłyby ulic i kamienic, a tworzyłyby 

spójną całość. 

Opracowane będą we współpracy 

z Plastykiem Miasta i Miejskim 

Konserwatorem Zabytków standardy estetyki 

reklam, szyldów ogłoszeniowych itp.  

 

 

Powinny być otwarte sklepy typu Biedronka. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Przywrócić szkoły czeladnicze  

i rzemieślnicze, aktywizować osoby  

z poprawczaków i więzień. 

Prowadzenie szkół czeladniczych  

i rzemieślniczych nie znajduje się  

w kompetencjach gminy. 

Więcej małych tanich sklepów. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Za dużo sklepów Społem. Miasto nie ma wpływu na ilość sklepów sieci 

Społem. 

Są dostępne, likwidacja monopolowych 

sklepów. 

Miasto nie planuje likwidacji już 

działających sklepów monopolowych. 

 

12. W jaki sposób zmieniłaby/zmieniłby Pani/Pan rozmieszczenie linii autobusowych 

i tramwajowych oraz przystanków, aby komunikacja publiczna na terenie tego obszaru 

była bardziej dostępna? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Częściej i gęściej przystanki. Ewentualne zmiany w lokalizacji 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Rozmieszczenie jest dobre, ale może 

zwiększenie częstotliwości kursów na 

niektórych odcinkach. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

 

13. A co można zrobić, Pani/Pana zdaniem, aby poprawić bezpieczeństwo na tym 

obszarze? 
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PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Więcej patroli policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Powinno się wynieść ludzi niepłacących 

czynszu i margines społeczny. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

wyprowadzaniu mieszkańców.  

Więcej patroli policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Powinny być piesze patrole policji (nie tylko 

w dzień).  

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. . 

Wprowadzić dużo małych placówek policji  

i straży (w każdym rewirze). 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Monitoring na placu zabaw dla dzieci. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Powinny być patrole policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Małe posterunki – w każdym kwartale. 

Bramy z domofonami. 

Państwa propozycja  dotycząc rozlokowania 

posterunków będzie wzięta pod uwagę  

podczas planowania usług dla ludności  

w Obszarze.   

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami.  

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia domofonów będzie 

określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

Zająć się elementem społecznym, który cały 

dzień stoją i piją alkohol w bramach, biorą 

narkotyki, zanieczyszczają – nawet 

odchodami. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania z 

szerokiego wachlarza działań pomocowych, 

będą też znajdować się pod stałą opieką 

pracowników socjalnych. 

Zdecydowanie więcej patroli. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zrobić coś z marginesem. W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 
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zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych. 

Więcej patroli – pieszych policji i straży 

miejskiej + aktywizacja osób 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania z 

szerokiego wachlarza działań pomocowych, 

będą też znajdować się pod stałą opieką 

pracowników socjalnych.  

Więcej patroli policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją będzie wzięta pod uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności 

Więcej policji, która będzie reagowała! Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją będzie wzięta pod uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności 

Więcej patroli policji, podwórza zamykane, 

domofony. Pozbycie się marginesu 

społecznego. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją będzie wzięta pod uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności. Miasto nie 

planuje zamykać podwórzy bramami.  

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia monitoringu czy 

domofonów będzie określony podczas 

tworzenia projektu przebudowy konkretnego 

podwórza.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Generalny remont kamienic, aby tynk nie 

sypał się na głowę. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 
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elewacji 

Więcej patroli policji i pozbycie się osób  

z marginesu społecznego. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

 

14. Co musiałoby ulec zmianie na terenie obszaru, na którym ma być przeprowadzona 

rewitalizacja, aby chciała/chciał Pani/Pan tu mieszkać, prowadzić działalność, częściej 

bywać? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Powinny być niższe czynsze w śródmieściu. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Większa dbałość o tereny zielone zwłaszcza 

trawniki, które w naszym mieście wyglądają 

tragicznie. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Poprawa bezpieczeństwa. Miasto stara się zapewnić możliwie wysoki 

poziomi bezpieczeństwa.  

Czystość, żeby było bardziej kolorowo – bo 

jest szaro! 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  

Żeby kierowcy mieli większe prawa. 

Parkingi podziemne. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.  Miasto planuje umożliwienie 

budowania parkingów wielopoziomowych na 

terenie centrum.  

Wszystko (bezpieczeństwo, czystość – jest 

syf wszędzie). 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  

Założyć ogrzewanie centralne, wodę ciepłą, 

bramy zamykane. 

W ramach remontów kamienic miejskich 

likwidowane są lokale niesamodzielne,  

a wszystkie mieszkania wyposażane są  

w media takie jak centralne ogrzewania, 

bieżąca woda i kanalizacja.  

Parkingi – bo brak. Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Miasto planuje umożliwienie budowania 

parkingów wielopoziomowych na terenie 

centrum.   

Przeprowadzone inwestycje mają być  

o wysokim standardzie wykonania.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Bezpieczniej, poprawa względem budynków. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Czyściej, bezpieczniej i estetyczniej, dużo 

zieleni. Więcej miejsc do pospacerowania  

i więcej ławek. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości  

i zapewnić wysoki poziom bezpieczeństwa. 
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Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Więcej miejsc pracy, estetyczny wygląd 

budynków, więcej skwerów i zieleni. 

Miasto Łódź wspiera inwestorów tworzących 

nowe miejsca pracy m.in. poprzez Biuro 

Obsługi Inwestora przy Urzędzie Miasta 

Łodzi. Ponadto Miasto stara się przyciągnąć 

różnorodne inicjatywy poprzez programy 

takie jak np. Lokale dla Kreatywnych.  

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

Więcej zieleni, placów zabaw dla dzieci  

i myślę że żyłoby się lepiej. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Więcej zieleni, skwerów. Więcej miejsc 

pracy. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

15. Uwagi do zadań, propozycje modyfikacji zadań lub pomysł na nowe zadania  

w projekcie rewitalizacyjnym. 

 

NUMER 

ZADANIA 

TREŚĆ UWAGI/ 

PROPOZYCJI 

MODYFIKACJI 

ZADANIA 

UZASADNIENIE 

STANOWISKO 

PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

15 

Wólczańska 24! 

Kompleksowy remont 

budynku z 

zagospodarowaniem terenu 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

15 

Dziki parking na rogu 

Wólczańskiej i Zielonej. 

Zrobić plac zabaw i skwer 

dla seniorów. 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

 

16. Inne uwagi, postulaty oraz propozycje. 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 



 
 

373 
 

Zrobić bramy z domofonami. Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami.  Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

monitoringu czy domofonów będzie 

określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

Remonty powinny przywracać faktyczny, 

pierwotny stan kamienic nie tylko na 

zewnątrz ale również w środku oraz na 

podwórkach. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Podczas przygotowywania remontów 

kamienic należących do Miasta prowadzona 

jest dokładna inwentaryzacja materiałów 

archiwalnych umożliwiających odtworzenie 

detalu architektonicznego. Jest on 

odtwarzany w miarę możliwości,  

z poszanowaniem zasad konserwatorskich.  

Wymienić fragment kostki (2-3 m) za 

sklepem Biedronka przy ul. Łagiewnicka 

(Zgierska). 

Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 

Róg Wólczańskiej i Zielonej jest dziki 

parking, zaaranżować plac zabaw i jakieś 

miejsce dla seniorów. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Budynek przy ul. Zachodniej 78 stwarza 

realne zagrożenie zdrowia jak i życia 

mieszkańców kamienicy. 

Budynek nie należy do Miasta. 

Przedsiębiorcy mają same utrudnienia. 

Zamykają ulice i nie pytają jak zapłacimy 

podatki i wysoki czynsz. Od strony 

Gdańskiej do Piotrkowskiej – sprzątajcie, bo 

jest syf i malaria. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Gdańska 67 – prywatne zrzeszenie 

właścicieli i zarządców domu – biorą 

czynsze od mieszkań, gdzie nie ma 

właścicieli, a zarządzają w imieniu 

właścicieli → zero dbałości o stan techniczny 

budynku. 

Budynek nie należy do Miasta. 

Rewitalizacja powinna uwzględniać nie tylko 

gminne budynki. 

W ramach działań rewitalizacyjnych Miasto 

może remontować wyłącznie budynki 

należące w całości do Gminy. Stworzenie 

osobnego programu finansowania remontów 

budynków należących do wspólnot 

mieszkaniowych działającego na zasadach 

innych niż obecnie wymagać by musiało 

zmian legislacyjnych na poziomie 

centralnym.  

Nakazać właścicielom lokali aby byli 

zobowiązani sprzątać przestrzeń przy 

lokalach – zaśmiecaną przez gości i innych. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 
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Wysiedlenie patologicznej społeczności  

ze śródmieścia, bo wstyd przynoszą miastu. 

Każdy człowiek ma prawo przebywać  

w przestrzeni publicznej. Miasto nie planuje 

działań polegających na przesiedlaniu 

mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Zrobienie coś z psami lub właścicielami, 

żeby było czyściej na ulicach, może jakieś 

wybiegi dla psów, większe kary za 

niesprzątanie po psach. 

Ewentualne urządzenie wydzielonej, 

ogrodzonej przestrzeni dla psów zostanie 

wzięte pod uwagę podczas projektowania 

przebudów terenów publicznych na terenie 

Obszaru.  

Więcej ścieżek rowerowych, stojaków  

i zadbanie o właścicieli psów aby zaczęli 

sprzątać po swoich pupilach. 

Sposób prowadzenia i separacji ruchu 

rowerowego będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Więcej miejsc pracy i godziwe 

wynagrodzenie. 

Miasto nie ma wpływu na wysokość 

zarobków jego mieszkańców.  

Pilnowanie aby posiadacze psów po nich 

sprzątali. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona.  

Zadbanie o czystość na ulicach i skwerach 

chodzi o psie odchody i zabezpieczenie 

placów zabaw przed wandalami. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  

Toalety publiczne, pomoc dla ludzi  

w ciężkiej sytuacji. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Propozycje dotyczące obszaru numer 16 

 

8. Co by Pani/Pan chciała/chciał zmienić, aby poprawić ogólny stan budynków, które 

znajdują się w tym obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Poprawa wyglądu zewnętrznego. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Odnowienie kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 
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elewacji.  

Remont kamienic zabytkowych (Legionów 

37). 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Zrobić remont, nie tylko z frontu,  

ale i w środku. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Wygląd, nic więcej. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Ogrodowa 28. Miasto planuje remont budynku. 

Ustawić więcej kamer by było widać kto po 

nich maluje. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Chciałabym zmienić raczej wyremontować 

budynki. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Naprawa elewacji budynków - odtworzenie 

tynków. Naprawa tynków wewnątrz 

zamkniętych "studni" tj. kamienic. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Przynajmniej odmalować. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Remont elewacji, instalowanie domofonu. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia domofonów będzie 

określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

Współpraca z właścicielami w zakresie 

remontów i ich dofinansowania. 

Właściciele budynków prywatnych 

wpisanych do rejestru zabytków mogą starać 

się o dofinansowanie remontów w ramach 

specjalnego konkursu.  

Opracowywany jest katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot mieszkaniowych, 

który będzie powszechnie i łatwo dostępny.  

W chwili obecnej możliwe jest zwolnienie  

z podatku od nieruchomości właściciela 

który zdecydował się na remont należącego 

do niego zabytkowego budynku.  

Odnowienie fasad, bram, dociągnięcie sieci 

miejskiej CO, wodociągowej, spójność 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 
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architektoniczna np. jeden rodzaj okien dla 

całej fasady (choć może ten punkt tego nie 

dotyczy). 

rewitalizacji obszarowej.  

Remont innych budynków. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Poddać rewitalizacji. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Rewitalizacja. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Odbudować budynki. W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym również uzupełniania 

zabudowy i jej przekształceń.  

Imprezy DNB. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Budynki nadmiernie wyeksploatowane 

bezwzględnie wyburzyć a na ich miejsce 

wybudować nowe "plomby". Większość 

starych budynków nie nadaje się do 

odbudowy. 

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Remonty zewnętrzne, wymiana chodników, 

więcej patroli policji na skwerach i w 

pustostanach. Więcej ławek, plac zabaw dla 

dzieci. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji, doposażenie miejskich terenów  

w urządzenia małej architektury tj. ławki, 

kosze itp.  

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Wprowadzenie ciepła miejskiego (CO). W ramach remontów kamienic miejskich 

likwidowane są lokale niesamodzielne,  

a wszystkie mieszkania wyposażane są  

w media takie jak centralne ogrzewania, 

bieżąca woda i kanalizacja.  

Wyremontować kamienice. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Żeby udostępnili legalne ściany do 

malowania, żeby było kolorowiej, zachęcało 

Pomysł wygospodarowania osobnych 

przestrzeni dla lokalnej twórczości jest 
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do przyjścia na Stare Polesie. bardzo cenny i zostanie wykorzystany 

podczas tworzenia programów kulturalnych 

dla obszarów rewitalizowanych.  

Więcej miejsc publicznych by moglibyśmy 

spędzać czas ze znajomymi. 

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Wszystkie niezabudowane place należące do 

Miasta na terenie Obszaru zostaną 

zagospodarowane, a ich docelowe funkcje 

wskażą przyszłe opracowania.  

Zakaz indywidualnego malowania ścian 

budynków i ew. zamalowywanie jeśli już, ten 

problem jest w jednym kolorze (dotyczy 

głównie placówek handlowych). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Estetyka i podwórka oraz bramy. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Remonty istniejących nadających się do 

remontu, resztę wyburzyć. 

Jednym z celów działań rewitalizacyjnych 

jest zahamowanie robót wyburzeniowych  

i rozbieranie jedynie tych budynków, których 

stan techniczny jest bardzo zły i których 

adaptacja na cele mieszkalne bądź użytkowe 

byłaby trudna lub niemożliwa.  

Rewitalizacja kamienic przy ul. Gdańskiej. 

Więcej zieleni. Posadzenie drzew bądź 

wymiana latarni i powieszenie na nich donic 

z kwiatami. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

Remonty i czyszczenie elewacji. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Jeżeli nie ma możliwości zmiany 

wszystkiego, to chociaż elewacje. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Wypadało by to wszystko wyremontować. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Dokonywać dalszej rewitalizacji oraz 

prowadzić na bieżąco remonty żeby nie 

dochodziło do katastrof budowlanych. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 
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elewacji.  

Chciałabym aby stare budynki zostały 

wyremontowane. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Generalny remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

W ramach tych remontów likwidowane są 

lokale niesamodzielne, a wszystkie 

mieszkania wyposażane są w media takie jak 

centralne ogrzewania, bieżąca woda  

i kanalizacja.  

Remonty wszystkich budynków. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Ogólny stan obiektów (elew. zewn.) zieleń, 

kolorowe ściany. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Ocieplić, pomalować, podłączyć wodę, CO, 

remont. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. W ramach tych remontów 

likwidowane są lokale niesamodzielne,  

a wszystkie mieszkania wyposażane są w 

media takie jak centralne ogrzewania, 

bieżąca woda i kanalizacja.  

Wymiana torów przy ulicy Legionów 

ponieważ jak tramwaj przejedzie ulicą 

Legionów to trzęsie się kilka mieszkań na  

ul. Zachodniej i możliwe,  że tak jest na  

ul. Legionów11/13 i 15. 

Torowisko zostanie wyremontowane podczas 

remontu ulicy Legionów. 

Remonty instalacji, tynk, dachy 

(zagospodarowanie poddaszy) albo 

dobudowa pięter. Montaż wind (?), 

dobudowa balkonów. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Więcej mieszkań dla młodych ludzi. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Kompleksowe remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Wyremontować budynki. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  
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Większość wyremontować i pomalować na 

żywsze kolory. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  Kolorystyka remontowanych 

kamienic będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta. 

Remontować , zmienić wygląd. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Kolorystyka remontowanych kamienic 

będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta. 

Wyremontować.  W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Potrzebne są remonty, wydaje mi się że 

miasto powinno wpłynąć na wspólnoty 

mieszkaniowe aby w tym pomogły. 

Opracowywany jest katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot mieszkaniowych, 

który będzie powszechnie i łatwo dostępny.  

Uważam że powinna być wprowadzona 

kontrola (przez straż miejską) stopnia 

dewastacji murów/ścian budynków typu 

graffiti. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona.  

Remont budynków. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Elewacja i remont wewnątrz. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Budynki muszą być z balkonami ładne duże 

kolorowe. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Kolorystyka remontowanych kamienic 

będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta. 

Wyremontować kamienice. Wyburzyć 

kamienicę przy ul. Żeromskiego 5, zbudować 

nowy. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Wprowadzić rodziny "normalne" - niepijące, 

które będą dbały o porządek w klatce. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 
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realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Odnowione elewacje by gzymsy nie spadały 

na głowę. Zamykane podwórza. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

pergol śmietnikowych, monitoringu czy 

domofonów, zamykania bram na noc będzie 

określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

Remont od podstaw. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Odrestaurować większość budynków  

od frontów. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Należy przeprowadzić generalne remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Zlikwidowałabym barierę palenia węglem  

w piecach ponieważ jest to coraz bardziej 

zagrożeniem życia. Odnowiłabym fasady 

budynków oraz pomalowała klatki 

schodowe, ponieważ są w fatalnym stanie. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. W ramach tych remontów 

likwidowane są lokale niesamodzielne,  

a wszystkie mieszkania wyposażane są w 

media takie jak centralne ogrzewania, 

bieżąca woda i kanalizacja.  

Zwiększyć zainteresowanie władz miasta co 

do regionów poza śródmieściem. 

Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 

Skuteczna egzekucja czynszów. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zrewitalizować kwartałami miejskie budynki 

(z pomocą środków unijnych i rządowych), 

namówić do rewitalizacji właścicieli 

prywatnych nieruchomości i pomóc im 

znaleźć źródła finansowania. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Właściciele budynków prywatnych 

wpisanych do rejestru zabytków mogą starać 
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się o dofinansowanie remontów w ramach 

specjalnego konkursu.  

Opracowywany jest katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot mieszkaniowych, 

który będzie powszechnie i łatwo dostępny.  

W chwili obecnej możliwe jest zwolnienie  

z podatku od nieruchomości właściciela 

który zdecydował się na remont należącego 

do niego zabytkowego budynku.  

Generalny remont wszystkich budynków  

w tym obszarze. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Odnowienie elewacji, zagospodarowanie 

podwórek. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji oraz przylegających do nich 

podwórek.  

Odmalować budynki. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Dobrze by było je wyremontować. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Remonty budynków i ich elewacji. Remont 

ul. Legionów. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Ulica Legionów będzie 

wyremontowana na odcinku od pl. Wolności 

do ul. Żeligowskiego. 

 

Gruntowna rewitalizacja kamienic, kolorowe 

graffiti które ożywi okolice. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Pomysł wygospodarowania osobnych 

przestrzeni dla lokalnej twórczości jest 

bardzo cenny i zostanie wykorzystany 

podczas tworzenia programów kulturalnych 

dla obszarów rewitalizowanych.  

Więcej zieleni, remont budynków  

i chodników. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 
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elewacji oraz ulic w Obszarze. 

Przeprowadzić remonty kamienic, a także 

ulic, a w szczególności ul. Legionów. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji  oraz ulic w Obszarze.  

Remont i jeszcze raz remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Precz z ruderami konieczne generalne 

remonty! 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Ludzi, którzy tu mieszkają, bo niszczą to co 

się robi. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

…Na tym obszarze istnieje zwarta zabudowa 

w postaci starych  kamienic tworzących na 

ogół jednolitą pierzeję. Kamienice   

są w dosyć dobrym stanie technicznym, ale 

większość z nich  wymaga odnowienia 

elewacji  a nierzadko poważniejszego 

remontu., potrzebne jest również podłączenie 

do sieci c.o. prawie wszystkich budynków. 

Głównym mankamentem tego obszaru  jest 

natomiast prawie zupełny brak zieleni. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Każdy remontowany budynek 

będzie podłączany do miejskiej sieci 

centralnego ogrzewania.  

Przewidywane jest także tworzenie nowych 

terenów zielonych, tam gdzie jest taka 

możliwość…  

 

 

 

9. Jakie zmiany by Pani/Pan wprowadził, aby poprawić stan podwórzy, chodników, 

zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw) znajdujących się w tym 

obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Poprawa czystości, wyrównanie chodników. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Żeby to było odświeżone, zadbane, 

posprzątane, więcej drzew, zieleni. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Ludzie powinni sprzątać po zwierzętach. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Aby nie stały samochody na podwórkach  Docelowy układ komunikacyjny centrum, 
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i skwerach oraz zrobić parkingi. docelowa liczba i rozmieszczenie parkingów 

będzie wynikać z przyjęcia i implementacji 

nowego studium transportowego Miasta.  

Odnowić lub wymienić. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń, miejskie 

podwórza i tereny publiczne będą podlegać 

uporządkowaniu i doposażeniu w niezbędne 

elementy małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla dzieci, kosze na 

psie odchody czy ławki.  

Plac zabaw, boisko. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Więcej boisk wybudować. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Place powinny być wyremontowane i w 

ogóle. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Brak zieleni - posadzenie drzew wzdłuż ul. 

np. Próchnika. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

Generalny remont. Posadzenie zieleni. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Wymiana chodników, drogi rowerowe jak na 

Żeromskiego, więcej koszy. 

Planowany jest remont wszystkich 

chodników w Obszarze i doposażenie ich  

w kosze na śmieci. Sposób prowadzenia i 

separacji ruchu rowerowego będzie wynikać 

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Zamykane bramy, na każdym podwórku 

ławki, drzewa, żeby integrować społeczność 

kamienicy (tera nie ma ich wcale!). 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. W ramach przebudów podwórek, 

skwerów i terenów zielonych tworzona 

będzie i uzupełniana infrastruktura dla dzieci 

i rodzin.  

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia pergol 

śmietnikowych, monitoringu czy domofonów 

będzie określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

Zbudowanie ławek i wybudowanie większej 

ilości placów zabaw na podwórkach i nie 

tylko. 

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Ogrodzenia do 60 cm żeby psy nie mogły się 

załatwiać. Dbanie o czystość BARDZIEJ. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Założyć bramy oraz by bezpiecznie było gdy Miasto nie planuje zamykać podwórzy 
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się wychodzi z bramy. bramami. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

pergol śmietnikowych, monitoringu czy 

domofonów będzie określony podczas 

tworzenia projektu przebudowy konkretnego 

podwórza. 

Skwery, ławki, place zabaw. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Jest ich zdecydowanie za mało. Chodniki 

naprawić na mniejsze płyty chodnikowe 

(25x25 cm). Zbyt mało zieleni, a istniejąca 

mocno zanieczyszczona przez psy. właściciel 

psów w ogóle po nich nie sprzątają. Większa 

kontrola straży miejskiej! 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Więcej zieleni na podwórkach, a mniej 

samochodów parkujących w podwórkach. 

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia parkowania oraz 

uzupełniania zieleni będzie określony 

podczas tworzenia projektu przebudowy 

konkretnego podwórza. 

Należy zadbać o najmłodszych (place zabaw) 

oraz ławeczki dla mieszkańców. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Wprowadzić więcej patroli policji 

kontrolującej czystość im porządek. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Dodał trochę zieleni jakieś ławki. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Przy remoncie wyprowadzenie 

mieszkańców. Posadzenie trawy, więcej 

ławek i miejsc do podzielenia się spędzenia 

czasu. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Ciągła kontrola służb mundurowych  

i komórek odpowiedzialnych za stan tych 

obszarów w Urzędzie Miasta. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Bardziej zadbane. Więcej gazonów  

i śmietników. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Wymienić na nowe chodniki na ul. 

Gdańskiej nie były wymieniane od 30 lat. 

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 
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zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników.  
Większa część budżetu na ten cel, 

przesiedlenie patologii na obrzeża. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Powinno się zadbać o ławki i place zabaw. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Wypadało by zatrudnić konserwatorów 

zieleni miejskiej oraz przeprowadzić 

gruntowną renowację tych terenów. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Niech przykładem będą rewitalizowane już 

kamienice (podwórka). 

-- 

Na pewno poprawić stan podwórek i placów 

zabaw. 

Infrastruktura dla dzieci i rodzin.  

Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację. 

Zieleń, ławki, skwery. W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Budować place zabaw więcej skwerów. W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Skwery, trawniki, parki, ławki. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Pomoc przy utrzymaniu skwerów i też je 

stworzyć. Pełna estetyka podwórek. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Zieleń, ogródki, warzywniaki, drzewa, 

miejsca spędzania czasu (place zabaw, skate 

parki, woda zdroje) Stojaki na rowery, 

pnącza na puste ściany, budki dla ptaków 

(jeżyki), ogrody na dachach (zieleń). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Więcej pieniędzy na to przeznaczyć. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 
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rewitalizacji obszarowej. 

Budować nowe chodniki. Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak i 

chodników.  

Można wprowadzić drobną zieleń, w miarę 

możliwości. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Położyć kostkę i zasadzić trochę drzew. Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników. Przewidziano tworzenie w razie 

możliwości nowych terenów zielonych. 

Zbudować więcej zieleni parków itp. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

Zwiększyć ilość, odnowić. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Sadzenie kwiatów, pomoc w tworzeniu 

ogródków przy budynkach. 
Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Powinna być większa dbałość o czystość 

ww. obiektów, o większe śmietniki albo 

częstsze wyrzucanie zawartości, 

zamontowanie tzw. "pakietów pieska", gdyż 

lokalni mieszkańcy nie widzą, że należy 

sprzątać po swoich pupilach. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Rewitalizacja, odnowienie placów zabaw. W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Przywrócenie dozorstwa w administracji. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Uporządkować podwórza. Planowane jest uporządkowanie małej 

architektury i zieleni na terenie podwórek 

należących do Miasta. \ 

Więcej zieleni. Sadzić drzewa z sensem (nie Przewidziano tworzenie w razie możliwości 
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wyszukane gatunki, które schną), sadzić lipy, 

klony, kasztany, kwitnące krzewy, potem 

podlewać i pielęgnować, te wygradzać przed 

psami! 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

 

Więcej zieleni, ławki, skwery, place zabaw 

po prostu wybudować. 

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Poprawiłbym stan chodników, dodać trochę 

zieleni. 

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników. Przewidziano tworzenie w razie 

możliwości nowych terenów zielonych. 

Wszystko od podstaw, brak wszelkich 

dziedzin w/w. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Na podwórkach zrobiłabym place zabaw dla 

dzieci, które w tej chwili nie mają żadnego 

kąta dla siebie. Na ulicach natomiast, tam 

gdzie to tylko możliwe, zainstalowałabym 

ławeczki, aby osoby starsze mogły sobie 

usiąść i odpocząć. 

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

 

Przeprowadzić rewitalizację kwartału  

i doprowadzić do zmiany myślenia wśród 

mieszkańców, by nie niszczyli nowych 

obiektów, mebli miejskich, zieleni. 

Zorganizować zajęcia dla dzieci i młodzieży, 

znaleźć pracę dla dorosłych mieszkańców 

okolicy. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

 

Wprowadziłabym zieleń. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

"Odnowienie" zieleni, wyremontowanie 

chodników. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. 

Zorganizowałabym stworzenie większej 

liczby takich miejsc. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Zwiększyć ilość terenów zielonych - 

skwerów. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  
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w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Brak zieleni w ogóle. Brak ławek w ogóle. 

Szersze chodniki. Usunąć samochody  

z pobocza. Czystość chodników dom 

poprawy. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Zagospodarować podwórka dla dzieci jak 

piaskownice, ławki i zieleń. 

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Przeprowadzić remont małej architektury, 

więcej zieleni. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Remont aktualnie istniejących, wyposażyć 

nowe. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

w razie możliwości nowych terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”.  

Skwery, ławki, zieleńce i kwiaty. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci. Przewidziano tworzenie  

 razie możliwości nowych terenów zielonych 

– m.in. w postaci tworzenia nowych 

skwerów, nasadzeń przyulicznych czy tzw. 

„zielonych ścian”.  

Zorganizować plac zabaw, ale monitorowany 

tak aby nie niszczono go. Brakuje też 

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  
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śmietników. i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Ul. Gdańska będąca główna arterią tego 

obszaru a zarazem  jedną z najładniejszych 

ulic pod względem architektury w 

Łodzi  wymaga poza 

odnowieniem  elewacji  części frontowych  

i oficyn przede wszystkim zieleni, której tu 

zupełnie brakuje z uwagi na zabudowę   

w postaci zwartej pierzei.  Ta ulica ma 

stosunkowo szeroką jezdnię, natomiast wąski 

chodnik, ale mimo to powinna mieć 

zasadzone drzewa średniej wysokości  

i ustawione ławki. Na odcinku ul. Gdańskiej 

miedzy Kopernika i Zamenhofa są wysokie 

drzewa podobnie jak na innych ulicach  

w rejonie Starego Polesia (Al. 1 Maja. 

Strzelców Kaniowskich) toteż posadzenie 

drzew na najbardziej reprezentacyjnym 

odcinku między ulicami Legionów i Zieloną 

podkreśliłoby rangę tej ulicy. Popieram 

również postulat obywatelski utworzenia 

woonerfu na pięknym początkowym odcinku 

Alei 1 Maja przy Wyższej Szkole 

Muzycznej. W związku ze zwartą zabudową 

w tym rejonie prawie nie ma tu miejsca na 

utworzenie skwerów. Jedyne miejsca 

nadające się do założenia takich zielonych 

skwerów to wnęka przy szkole na  

ul, Gdańskiej 16 i luka w zabudowie na  

ul. Legionów w miejscu dawnego teatru. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

 

10. Jakie zmiany, według Pani/Pana, należy wprowadzić, aby zwiększyć dostęp 

do placówek użyteczności publicznej takich, jak: szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki itp. dla mieszkańców tego obszaru? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Lepiej funkcjonująca przychodnia lekarska. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Oznakowanie i więcej sygnalizacji. Zostanie opracowany system informacji  

o usługach znajdujących się na terenie 

wyremontowanych miejskich nieruchomości.  

Otwierać więcej placówek. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej sygnalizacji świetlnych. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 
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ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

No powinno być więcej dostępu. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Plany okolicy np. w postaci map. Zostanie opracowany system informacji  

o usługach znajdujących się na terenie 

wyremontowanych miejskich nieruchomości.  

Reklamy naprowadzające. Mapka okolicy. Zostanie opracowany system informacji  

o usługach znajdujących się na terenie 

wyremontowanych miejskich nieruchomości.  

Nowe pasy ruchu. Docelowa organizacja ruchu na terenie 

Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Resocjalizacja grupowa dla trudnej 

młodzieży, biednej, z problemami. Otworzyć 

świetlice. 

W ramach działań rewitalizacyjnych Miasto 

tworzy wiele programów kulturalnych  

i edukacyjnych skierowanych do dzieci  

i młodzieży, wśród nich takie, które uczą 

młodzież identyfikacji ze swoją „małą 

ojczyzną”. 

Aby nie było tak wszystko płatne. Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 

Zwiększyć ilość placówek. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Poszerzyć informację publiczną. Zostanie opracowany system informacji  

o usługach znajdujących się na terenie 

wyremontowanych miejskich nieruchomości.  

Na przykład szkolny bus i reklamy. Zostanie opracowany system informacji  

o usługach znajdujących się na terenie 

wyremontowanych miejskich nieruchomości.  

Niezamykane bramy. Ochronione by nie 

niszczyli ławek. 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami.   

W kwestii np. bibliotek wydłużenie czasu ich 

otwarcia, promocja bibliotek na szerszą skalę 

w mieście, stworzenie "mody" na 

czytelnictwo. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Proszę kierować się wskaźnikami 

demograficznymi (szkoły, przedszkola, 

opieka nad osobami starszymi). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Żłobki, przedszkola, biblioteki. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Jeśli nie ma żadnych w okolicy po prostu 

zbudować, jeśli są, łączyć podwórka by 

skrócić drogę. 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami.  Planowane są nowe przejścia 

wewnątrz kwartałów mające na celu otwarcie 

ich wnętrz, uporządkowana też będzie mała 
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architektura i zieleń na terenie podwórek 

należących do Miasta. 

Niższe czynsze. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej zieleni. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

Wspomagać osoby chcące otworzyć własną 

działalność. 

Miasto Łódź wspiera inwestorów m.in. 

poprzez Biuro Obsługi Inwestora przy 

Urzędzie Miasta Łodzi. Ponadto Miasto stara 

się przyciągnąć różnorodne inicjatywy 

poprzez programy takie jak np. Lokale dla 

Kreatywnych.  

Żeby powstała przychodnia lekarska. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Potrzebna jest nowa przychodnia lekarska, 

ponieważ jest ich zdecydowanie za mało. 

Rozwiązało by to częściowo problem długich 

kolejek oraz długiego oczekiwania w kolejce 

na lekarzy specjalistów. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Stworzyć brakujące placówki. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Lepsze oznakowanie obiektów, informacja  

o ich działalności w Internecie, ulotki nt. ich 

działalności dla mieszkańców. 

Zostanie opracowany system informacji  

o usługach znajdujących się na terenie 

wyremontowanych miejskich nieruchomości.  
 

Większa liczba parkingów. Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.    

Być może warto by było przeznaczyć na taką 

działalność część lokali komunalnych. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe.  

Informacje o ich lokalizacji. Należy 

zwiększyć dostęp dla ludzi 

niepełnosprawnych (np. Muzeum Tradycji 

Niepodległościowych). 

Zostanie opracowany system informacji  

o usługach znajdujących się na terenie 

wyremontowanych miejskich nieruchomości.  
Przebudowy jezdni i chodników 

uwzględniają potrzeby osób  

z niepełnosprawnością, w tym 

niedowidzących oraz rodziców z dziećmi  

w wózkach. 

Wrócić do systemu nauczania itp., który 

panował przed 1989 rokiem. 

Miasto nie ma wpływu na tego typu decyzje.  

Tablice informacyjne. usprawnienia dla osób 

starszych np. tramwaje niskopodłogowe. 

Godziny otwarcia - jeden dzień w tyg. do 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  
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19.00!  

Otworzyć nowe bądź utworzyć filie. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

11. A co musiałoby się zmienić, aby poprawił się dostęp do punktów usługowych, 

sklepów? Prosimy wpisać Pani/Pana pomysły dotyczącego tego obszaru. 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Niższe ceny czynszu, dzierżawy. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Więcej sklepów całodobowych. Miasto nie ma wpływu na godziny otwarcia 

sklepów.  

Sklepów powinno być dużo więcej. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Plan okolicy. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Reklamy naprowadzające. Mapka okolicy. Zostanie opracowany system informacji  

o usługach znajdujących się na terenie 

wyremontowanych miejskich nieruchomości.  
Często brak podjazdów dla wózków - to bym 

zmieniła. 

Przebudowy jezdni i chodników 

uwzględniają potrzeby osób z 

niepełnosprawnością, w tym niedowidzących 

oraz rodziców z dziećmi w wózkach.  

Obniżenie czynszów dla wynajmujących dla 

małych przedsiębiorstw. Organizacja 

festiwalu rzemieślników - stare Polesie i 

Centrum jest pełne drobnych rzemieślników. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Małe, lokalne sklepy w witrynach na 

parterze. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Tańszy najem lokali usługowych. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Sklepy zabawkowe. Miasto nie ma bezpośredniego wpływu na 

rodzaj działalności handlowej prowadzonej 

w poszczególnych lokalach. Niemniej stara 

się przyciągnąć różnorodne inicjatywy 

poprzez programy takie jak np. Lokale dla 

Kreatywnych. 

Nałożyć podatki na markety. Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 
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Więcej punktów typu Piotrkowska Off. Miasto nie ma bezpośredniego wpływu na 

rodzaj działalności handlowej prowadzonej 

w poszczególnych lokalach. Niemniej stara 

się przyciągnąć różnorodne inicjatywy 

poprzez programy takie jak np. Lokale dla 

Kreatywnych. 

Pomagać przedsiębiorcom w otworzeniu, 

utrzymaniu. 

Miasto Łódź wspiera inwestorów m.in. 

poprzez Biuro Obsługi Inwestora przy 

Urzędzie Miasta Łodzi.  
Poprawić bezpieczeństwo. Miasto stara się zapewnić możliwie wysoki 

poziom bezpieczeństwa. 

Poprawić obszar przed sklepami, bo chodniki 

są straszne. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników. 

Wykorzystałabym możliwe dostępne tereny i 

wybudowała sklepy, apteki. Mówię tu o 

odcinku ul. Legionów od Gdańskiej do 

Żeligowskiego. 

Wszystkie niezabudowane place należące do 

Miasta na terenie Obszaru zostaną 

zagospodarowane, a ich docelowe funkcje 

wskażą przyszłe opracowania.  

Lepsze chodniki, remont ulic, więcej miejsc 

parkingowych. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników i ulic. Docelowy 

układ komunikacyjny centrum, docelowa 

liczba i rozmieszczenie parkingów oraz ich 

rodzaj, a także sposób prowadzenia  

i separacji ruchu rowerowego będzie 

wynikać z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Więcej gatunków sklepów. Miasto nie ma bezpośredniego wpływu na 

rodzaj działalności handlowej prowadzonej 

w poszczególnych lokalach. Niemniej stara 

się przyciągnąć różnorodne inicjatywy 

poprzez programy takie jak np. Lokale dla 

Kreatywnych.  

Więcej parkingów. Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Zmiana charakteru sklepów - większość to 

monopolowe. 

Miasto nie ma bezpośredniego wpływu na 

rodzaj działalności handlowej prowadzonej 

w poszczególnych lokalach. Niemniej stara 

się przyciągnąć różnorodne inicjatywy 

poprzez programy takie jak np. Lokale dla 

Kreatywnych. 

Zlikwidować Manufakturę Jest to inwestycja prywatna, miasto nie ma 

wpływu na jej istnienie lub likwidację.  

Tablice informacyjne, infrastruktura przy 

przystankach aut., tramw. 

Zostanie opracowany system informacji  

o usługach znajdujących się na terenie 

wyremontowanych miejskich nieruchomości.  
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12. W jaki sposób zmieniłaby/zmieniłby Pani/Pan rozmieszczenie linii autobusowych 

i tramwajowych oraz przystanków, aby komunikacja publiczna na terenie tego obszaru 

była bardziej dostępna? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Więcej autobusów i większa częstotliwość. Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Żeby było więcej linii zastępczych. Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 

Więcej przystanków na Próchnika. Ewentualne zmiany w lokalizacji 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Nie potrzeba zmian w dostępności, raczej 

poprawa punktualności i stanu technicznego 

pojazdów. 

Miasto Łódź stara się, aby komunikacja 

miejska jeździła punktualnie.  

 

Rozbudowanie dróg. Docelowy układ komunikacyjny centrum, 

oraz ich rodzaj  będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Aby się nie spóźniały. Miasto dokłada starań aby komunikacja 

zbiorowa pracowała punktualnie.  

Więcej tramwajów i autobusów MPK na ul. 

Gdańskiej i Legionów.  

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Większa częstotliwość autobusów i 

tramwajów. Rozładowanie korków. Nie tak 

częste zmienianie tras. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Przystanki po obu stronach ulicy, a nie tak, 

że jeden jest tu, a drugim tam, tzn. żeby były 

naprzeciw siebie. 

Ewentualne zmiany w lokalizacji 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Więcej tramwajów w kierunku Kozin oraz 

bezpośredni transport w kierunku Olechowa. 

Ewentualne zmiany w układzie linii  

komunikacji miejskiej będą wynikały  

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Zmniejszyć chodniki, poszerzyć ulice. Miasto nie planuje tego rodzaju działań.  

Na każdej ulicy autobus! Ewentualne zmiany w układzie linii  

komunikacji miejskiej będą wynikały  

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Więcej przystanków i autobusów. Ewentualne zmiany w lokalizacji 

przystanków komunikacji miejskiej będą 
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wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Przywrócenie starych tras tramwajowych. Ewentualne zmiany w układzie linii  

komunikacji miejskiej będą wynikały  

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Zwiększenie lub dodanie jakichkolwiek 

kursów autobusów. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

W możliwy sposób zwiększyłabym linie na 

ul. Legionów w stronę Zdrowia, z powrotem 

w obecnej sytuacji jeździ "43" i "46" to za 

mało. 

Ewentualne zmiany w układzie linii  

komunikacji miejskiej będą wynikały  

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Należy umożliwić skręt tramwajów  

z ul Srebrzyńskiej w al.Włókniarzy. 

Przystanki autobusowe i tramwajowe w tym 

samym miejscu lub blisko siebie. Powrót do 

starej koncepcji na trasie ŁTR - przystanki 

przed skrzyżowaniami. 

Ewentualne zmiany w lokalizacji 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

 

Renowacja torowisk. Infrastruktura 

przystanków. Nowe autobusy, nowe 

tramwaje. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Więcej linii tramwajowych idących 

Legionów i Gdańską. 

Ewentualne zmiany w układzie linii  

komunikacji miejskiej będą wynikały  

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

 

13. A co można zrobić, Pani/Pana zdaniem, aby poprawić bezpieczeństwo na tym 

obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Więcej patroli policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Więcej patroli w dzień i nocy. Żeby nie było 

sklepów z dopalaczami. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zwiększyć ilość patroli policji w 

wieczorowych godzinach, szczególnie  

w pobliżu weekendu. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Dodać sygnalizację na ul. Ogrodowej  

a Gdańskiej. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 
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uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Więcej patroli i kamer. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Powinna częściej w tym obszarze więcej aut 

policyjnych. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Więcej patroli policyjnych/straży miejskiej. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Uruchomić sygnalizację świetlną na 

skrzyżowaniu 1 Maja/Gdańska. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Jasne oświetlenie (nie sodowe). Remont 

chodników. Kamery monitoringu na 

skrzyżowaniach. Całodobowa sygnalizacja 

świetlna. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Rozmieścić kilka posterunków policji, 

zainwestować w oświetlenie! 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Planowane są remonty oświetlenia w 

Obszarze.  

Wybudować bramy (takie klatki)  

w kamienicach. 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. 

Kamery na każdym kroku. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Zlikwidować zdecydowanie sklepy  

z dopalaczami. Zwiększyć częstotliwość 

patroli policji i straży miejskiej. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli policji, straży miejskiej. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Częstsze patrole. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Wzmożona kontrola i patrole policyjne. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Zrobić miejsca do spotykania się młodzieży 

czyli ławki, stoły do ping ponga. 

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Więcej świateł. Miejsc do przechodzenia  

w niedobrowolnym miejscu. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 
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ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Decyzja co do poprawy bezpieczeństwa 

należy oddać pod rozwagę służb (policja, 

straż miejska itp.) To one znają statystyki 

oraz problemy a także wiedzą jakie 

instrumenty zastosować dla poprawy 

bezpieczeństwa. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli policji, którzy powinni 

zaglądać w podwórka. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Wykwaterować ludzi z wyrokami, zwiększyć 

liczbę patroli policji i straży miejskiej. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Czuję się bezpiecznie na terenie całego 

naszego pięknego miasta, ale można by było 

wprowadzić więcej patroli policji jeżdżących 

po Centrum. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Monitoring, patrole policji. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. Państwa propozycja 

odnośnie współpracy z Policją zostanie 

wzięta od uwagę przy planowaniu usług dla 

ludności w Obszarze. 

Nie da się tego zrobić może policja 24 h na 

miejscu. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Potrzeba więcej patroli w godzinach 21.00 - 

24.00. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Dużo policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Kultura, szkolenia, informacje. zmienić 

szkolnictwo. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Częstsze patrole policji, zwiększenie 

oświetlenia i dopilnowanie, żeby to 

oświetlenie działało. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Planowane jest remontowanie i uzupełnienie 

oświetlenia na Obszarze.  

Monitoring, patrole piesze, małe posterunki. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 
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monitoringu miejskiego. Państwa propozycja 

odnośnie współpracy z Policją zostanie 

wzięta od uwagę przy planowaniu usług dla 

ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli, monitoring. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego. 

Częstsze wizyty dzielnicowego. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Patrole powinny być widoczne. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

By nie było tak wiele razy braku prądu na 

skrzyżowaniach. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Postawić nowy komisariat. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Więcej patroli oraz kontroli. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli, programy edukacyjne dla 

najbiedniejszych mieszkańców dotyczące 

zasad pokojowego współżycia społecznego. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Więcej patroli policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Likwidacja bezrobocia i godne zarobki. Miasto nie ma wpływu na wysokość 

zarobków jego mieszkańców.  

Pasy przejściowe między Zieloną a 6 

Sierpnia, pasy naprzeciwko hali na Zielonym 

Rynku, Plac Barlickiego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Wyeliminować rodziny pijące i zalegające  

z opłatami. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 
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zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Zwiększyć liczbę patroli policji. Częściej 

odmalowywać pasy bezpieczeństwa. Więcej 

oświetlenie - jest ciemno mimo latarni 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Więcej patroli policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Można zrobić bardziej widoczne 

sygnalizatory i postawić barierki ochronne na 

skrzyżowaniach. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Zwiększyć patrole policji. Wyeliminować 

element społeczny. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Zwiększyć ilość patroli policyjnych. 

Mieszkańcy nie mają styczności  

z dzielnicowymi poszczególnych rejonów. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Większa kontrola straży miejskiej. Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zwalczyć patologie - rewitalizacja społeczna. 

Pomoc takim ludziom w walce z nałogami, 

pomoc w znalezieniu pracy, zajęć na wolny 

czas (dzieciom też) i w podniesieniu 

kwalifikacji. Więcej patroli (wieczorami) 

policji i straży miejskiej. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Lepsze chodniki, barierki. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników i doposażenie  

w niezbędne elementy małej architektury. 

Dłuższe światła. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Sprowadzić więcej młodych osób. Może. Celem działań rewitalizacyjnych jest 

przyciągnięcie do Obszaru większej ilości 

osób, które będą w nim z chęcią przebywać.  
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Więcej patroli służb mundurowych. zwrócić 

uwagę na sklep z dopalaczami na ul. 

Gdańskiej. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Przesiedlić osoby z tzw. marginesu 

społecznego - są bardzo widoczne. 

Każdy człowiek ma prawo przebywać  

w przestrzeni publicznej. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami  

(m.in. przemoc, uzależnienia, trwałe 

bezrobocie) będą miały możliwość 

skorzystania z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Więcej patroli policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Wysiedlić miejscowy "element" ludzki. 

Większa kontrola służb mundurowych. 

Każdy człowiek ma prawo przebywać w 

przestrzeni publicznej. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona.  

Zlikwidować sklep z dopalaczami na  

ul. Gdańskiej 12 lub 14. Zgłaszanie 

parokrotnie na policję i bez skutku. Kontrole 

ulic przez straż miejską. 

Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 

Renowacja torowisk. Renowacja ulic. Nowe 

autobusy, nowe tramwaje. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Wykwaterować patologię, prowadzić 

działalność resocjalizacyjną dla 

mieszkańców. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 
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społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania z 

szerokiego wachlarza działań pomocowych, 

będą też znajdować się pod stałą opieką 

pracowników socjalnych.  

Rejon ten jest raczej bezpieczny, ale 

wprowadzenie monitoringu 

byłoby wskazane. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

 

14. Co musiałoby ulec zmianie na terenie obszaru, na którym ma być przeprowadzona 

rewitalizacja, aby chciała/chciał Pani/Pan tu mieszkać, prowadzić działalność, częściej 

bywać? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Wygląd bynajmniej zewnętrzny, co 

przyciągnie nowych nabywców, najemców 

do wolnych tu lokali, poprawa chodników. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.   

Odrestaurowanie kamienic, więcej zieleni, 

ścieżki rowerowe. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic.  

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

Sposób prowadzenia i separacji ruchu 

rowerowego będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Powinno się zagospodarować skwer. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym ławki, kosze na śmieci, urządzenia do 

zabawy dla dzieci.  

Wygląd zewnętrzny, więcej zieleni. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Wygląd chodników, ulicy. Ulicę Legionów 

samochodem omijam z powodu stanu drogi, 

przydałoby się z tym coś zrobić. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty ulic.  

Ogrodowa 28. Budynek jest przewidziany do remontu. 

Więcej zieleni. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 
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przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Poprawa bezpieczeństwa szczególnie  

w porach nocnych. Plac zabaw dla dzieci. 

Mały obszar zieleni (park?). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Więcej zieleni. Właściciele psów powinni 

dostać kary za niesprzątanie po psie 

(systematycznie i konsekwentnie), sposób 

(może jakieś toalety na terenie Polesia) na 

panów załatwiających się w bramach.  

I domofony. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

domofonów będzie określony podczas 

tworzenia projektu przebudowy konkretnego 

podwórza.  

Zmiana struktury lokatorskiej. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Kompleksowa współpraca MOPSu, Policji, 

szkół, żeby wesprzeć kapitał ludzki na tym 

obszarze! 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. 

Przyjazny rynek pracy. Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 

Nie wina budynków, odmalowywanie itd. 

więcej chęci mniej pieniędzy! 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Imprezy. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Wymiana płyt chodnikowych i porządek  

w podwórkach. 

W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty chodników, 

uporządkowanie małej architektury i zieleni 

na terenie podwórek należących do Miasta.  

Zdecydowanie więcej zieleni, (nieczytelne), 

zadbać o te istniejące. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Chciałabym mieszkać i przebywać. -- 

Mimo rewitalizacji nie chciałbym mieszkać. 

Mógłbym tu prowadzić działalność w postaci 

sklepu spożywczego. 

-- 

Zżycie się osiedla. W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

1. Poprawa bezpieczeństwa.  

2. Poprawa standardu budynków.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 
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3. Zdecydowana poprawa estetyki ulic, 

skwerów itp.  

4. Więcej zieleni 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Nie chcę tu mieszkać. -- 

Poprawa względem ulic, kamienic, poczucie 

bezpieczeństwa, ograniczenie liczby psów w 

mieście i zmuszenie właścicieli, żeby po nich 

sprzątali. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Nie mam innego wyboru, by tu nie bywać, 

ale życzyłbym sobie więcej terenów 

zielonych. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

Remonty dróg, chodników, kamienic, więcej 

zieleni. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Porządek na chodnikach, elewacje, czystość 

(w tym nie tylko Piotrkowska ale ogół 

miasta). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Krajobraz by można było zmienić. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Zbyt wysokie koszty najmu lokali 

mieszkalnych i usługowych. Zły stan ul. 

Legionów oraz torowisk powoduje wstrząsy 

nawet w już zrewitalizowanej kamienicy  

nr 38. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Czystość, kolorowe domy, światło, zieleń, 

kultura (rozwijanie jej), zmiana dźwięku 

(częstotliwości), kosze na śmieci. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Rewitalizacja kompleksowa i szybka Starego 

Polesia. Pomoc dla wspólnot 

mieszkaniowych przy kompleksowej 

rewitalizacji kamienic nie będących 

własnością gminy. 

Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. Opracowywany jest katalog 

możliwych form wsparcia dla wspólnot 

mieszkaniowych, który będzie powszechnie  

i łatwo dostępny.  

Remont torów na ulicy Legionów  

a dokładnie Legionów/Zachodnia. 

Torowisko zostanie wyremontowane podczas 

remontu ulicy Legionów. 

Uspokojenie ruchu, bezpieczeństwo, zieleń. Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum.  

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Docelowa organizacja ruchu i wyznaczenie 

nowego przejścia dla pieszych będzie 

wynikać z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Więcej zieleni. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 
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tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Nie chcę tu mieszkać. -- 

Zdecydowanie więcej parków Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Więcej boisk parków placów wszystko 

publicznego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Więcej bezpieczeństwa. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Znacząco musiałaby poprawić się czystość 

chodników, ulic. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Wszystko. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Lepsze mieszkania i warunki mieszkaniowe, 

łazienka, CO , w kamienicy przy 

Żeromskiego 5/11. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Powinno powstać więcej zieleni. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Odnowić elewacje kamienic. Sprzątanie ulic 

(chodniki + brzeg) jeżeli jest bardzo brudno. 

Więcej zieleni (drzew i skwerów). Więcej 

koszy na śmieci! 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Więcej patroli policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Musi być bezpiecznie. Miasto stara się zapewnić możliwie wysoki 

poziom bezpieczeństwa.  

Przeprowadzenie remontu ulic Legionów, 

Gdańskiej. Odmalowanie fasad budynków, 

aby znikła ta szarość, brud oraz odpadające 

tynki. Zrobienie jednolitych przystanków 

tramwajowych, autobusowych, gdzie można 

by usiąść, poczekać na komunikację miejską. 

Oraz większe litery na rozkładach jazdy. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Potrzebne jest w tym obszarze więcej 

terenów zielonych. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Remont ul. Legionów - przejazdy tramwajów 

naruszają konstrukcje także świeżo 

wyremontowanych budynków. Więcej 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 
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zieleni, ławki, skwery, Ogrody Karskiego, 

place zabaw. 

Przede wszystkim - generalny remont, 

zmiana podwórza - więcej zieleni, zamknięte 

bramy czyli domofony. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. Podwórza 

przylegające do remontowanych kamienic 

będą przechodziły gruntowną Miasto nie 

planuje zamykać podwórzy bramami. 

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia domofonów będzie 

określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

Lepsze oświetlenie ulic, odnowienie 

elewacji, wyremontowanie "slumsów". 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. W ramach 

tych remontów likwidowane są lokale 

niesamodzielne, a wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca woda i kanalizacja.  

Oświetlenie na terenach remontowanych,  

w tym na ulicach, projektowane jest tak, aby 

zapewnić maksymalną ilość światła.  

Poprawić stan budynków, zróżnicować 

bardziej wiek, stan posiadania osób tu 

mieszkających. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Nie chcę tu mieszkać. -- 

Poprawa bezpieczeństwa. Poprawa stanu 

wizualnego okolicy. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Myślę że jest dobrze. -- 

Nie chcę tu mieszkać pod żadnym pozorem, 

ani przebywać. 

-- 

Pracuję tutaj i na szczęście nie mieszkam,  

z czego bardzo się cieszę. 

-- 

Gruntowna rewitalizacja. Wzmocnienie 

ochrony przez policję. 

Miasto przygotowuje się do wprowadzenie 

rewitalizacji obszarowej. Państwa propozycja 

odnośnie współpracy z Policją zostanie 

wzięta od uwagę przy planowaniu usług dla 

ludności w Obszarze.  

Bezpieczeństwo. Estetyka ulic, budynków. 

Infrastruktura czasu wolnego dla dzieci. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Kompleksowe odnowienie wszystkich 

kamienic, nie tylko tych należących do 

gminy. 

W ramach działań rewitalizacyjnych Miasto 

może remontować wyłącznie budynki 

należące w całości do Gminy. Stworzenie 

osobnego programu finansowania remontów 

budynków należących do wspólnot 

mieszkaniowych działającego na zasadach 

innych niż obecnie wymagać by musiało 
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zmian legislacyjnych na poziomie 

centralnym.  

 

15. Uwagi do zadań, propozycje modyfikacji zadań lub pomysł na nowe zadania  

w projekcie rewitalizacyjnym. 

 

NUMER 

ZADANIA 

TREŚĆ UWAGI/ 

PROPOZYCJI 

MODYFIKACJI 

ZADANIA 

UZASADNIENIE 

STANOWISKO 

PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

bd 

Poprawa wyglądu 

zewnętrznego budynków, 

poprawa chodników, 

poprawa podwórzy. 

Uzasadnienie: przyciągnie 

to nowych nabywców, 

najemców wolnych tu 

lokali. 

bd 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

bd 

Pomoc finansowa 

właścicielom kamienic nie 

objętych rewitalizacją, które 

nie są gminne.  

Zmiany, które 

proponujecie, 

dadzą tylko część 

wyniku 

oczekiwanego 

poprzez 

rewitalizację 

kamienic 

gminnych. 

Właściciele budynków 

prywatnych wpisanych 

do rejestru zabytków 

mogą starać się o 

dofinansowanie 

remontów w ramach 

specjalnego konkursu.  

W chwili obecnej 

możliwe jest zwolnienie  

z podatku od 

nieruchomości 

właściciela który 

zdecydował się na remont 

należącego do niego 

zabytkowego budynku. 

Opracowywany jest 

katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot 

mieszkaniowych, który 

będzie powszechnie  

i łatwo dostępny.  

bd 

Więcej sygnalizacji. Więcej 

parków i roślin. Więcej 

transportu. 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

bd 

Orliki. Żeby można było 

grać w piłkę. 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 
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bd 

Moja propozycja jest taka, 

żeby przed Muzeum 

Tradycji i Niepodległości 

wprowadzili teren do 

spędzenia czasu z 

sąsiadami: nieznajomymi 

poznanymi na ulicy. 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

4 

Wdrożenie pod dyskusję 

planu rewitalizacji i 

rozbudowy historycznego 

miejsca jakim jest Stary 

Rynek. Tak ważne 

historycznie miejsca nie 

mogą być 

niezagospodarowane.  

To miejsce wiąże się  

z naszą tożsamością jako 

wielokulturowej Łodzi. 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

bd 

Wymiana chodników. 

Więcej kwiatów, zieleni  

i ławek + kosze na śmieci. 

bd Przewidziano tworzenie 

w razie możliwości 

nowych terenów 

zielonych wraz z 

niezbędną małą 

architekturą w postaci 

ławek, koszy – m.in.  

w postaci tworzenia 

nowych skwerów, 

nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych 

ścian”. 

bd 

Wymiana torowiska 

Legionów, Cmentarna, 

jezdnia. 

bd Torowisko będzie 

remontowane podczas 

remontu tych ulic. 

bd 

Trzeba wyremontować albo 

zmienić tory na Legionów 

od Legionów/Zachodnia do 

Gdańska. 

bd Torowisko będzie 

remontowane podczas 

remontu ulicy Legionów. 

bd 

Więcej ścieżek 

rowerowych. 

bd Sposób prowadzenia  

i separacji ruchu 

rowerowego będzie 

wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego 

studium transportowego 

Miasta.  

bd 

Remont kamienicy przy ul. 

Żeromskiego 5.  

Nie ma łazienki, 

WC, gaz  woda  

jest tylko na 

korytarzu a mam 

80 lat. 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 
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bd 

Szybsze rozpoczęcie 

rewitalizacji, bardzo na 

rewitalizację obszarową 

czekamy. 

bd Rozpoczęcie działań 

obszarowych zależne jest 

od uruchomienia 

konkursów przez 

samorząd województwa 

oraz MIiR. Miasto 

przygotowuje się do 

możliwie szybkiego 

skorzystania z tych 

funduszy.  

19 i 20 

Przystanki dostosowane do 

potrzeb osób mających 

trudności ze wsiadaniem do 

autobusów/tramwajów + 

budki na wypadek złej 

pogody.  

W kamienicy w 

której mieszkają 

rodzice jest 

niemało osób w 

podeszłym wieku, 

które głosowałyby 

na podobny projekt 

w budżecie 

obywatelskim, ale 

nie wyszło. Zatem 

ułatwiłoby to im 

komunikację. 

Miasto realizuje te 

postulaty.  

 

16. Inne uwagi, postulaty oraz propozycje. 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Wyremontować wreszcie Łódzki Klub 

Sportowy. 

Miasto realizuje te postulaty.  

Wsparcie finansowe właścicieli prywatnych 

kamienic, żeby rewitalizacja była kompletna. 

Właściciele budynków prywatnych 

wpisanych do rejestru zabytków mogą starać 

się o dofinansowanie remontów w ramach 

specjalnego konkursu.  

Opracowywany jest katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot mieszkaniowych, 

który będzie powszechnie i łatwo dostępny.  

W chwili obecnej możliwe jest zwolnienie  

z podatku od nieruchomości właściciela 

który zdecydował się na remont należącego 

do niego zabytkowego budynku.  

Na ul Wólczańskiej 230 odnowić kamienicę. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Remont ulicy Legionów jest kluczowy dla 

obszaru. 

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników.  

Prywatni właściciele którzy nabyli 

nieruchomości powinni zająć się ich 

W obecnym stanie prawnym nie możliwości 

administracyjnego wymuszenia remontów 



 
 

409 
 

remontem a nie czekać aż się kamienica 

rozleci. 

budynków znajdujących się w rękach 

prywatnych.  

Żeby posadzić tuje w Muzeum Tradycji  

i Niepodległości i postawić ławki. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Osobiście irytuje mnie brak utrzymania 

czystości i kontroli zniszczeń i ubytków  

w infrastrukturze tej nowej jak i "starej". 1. 

Brudne plamy przy ławkach na 

Piotrkowskiej (dlaczego nie czyści się tych 

newralgicznych miejsc gdzie wiadomo że 

ludzie jedzą, piją - wygląda to obskurnie. 2. 

Brak napraw i dosadzeń roślinności po 

dewastacjach (np. nowo założony park 

Drewnowska/Lutomierska - kilka drzew 

złamanych, do tej pory nie zostały posadzone 

nowe. I wiele innych tego typu problemów 

które mogę wskazać. Niefortunne godziny 

konsultacji społecznych. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Wymiana tramwajów na lepsze, które 

również w Łodzi kuleją. 

Państwa opinia zostanie wzięta pod uwagę 

podczas planowania obsługi transportowej 

Obszaru.  

Ogólnie więcej zieleni. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Więcej pieniędzy na modernizację a mniej na 

pierdoły. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Byłabym wdzięczna, a myślę że również 

wszyscy mieszkańcy kamienicy za odpięcie 

trakcji tramwajowej z naszego budynku 

frontowego (Legionów 38). Proszę o jak 

najszybsze zagospodarowanie placu przy 

ul Legionów 39, bo do tej pory jest to 

wychodek dla psów, bar dla pijaczków. 

 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Liczę na tych ludzi, którzy to zaprojektowali 

i myślę, że Łódź będzie piękna i 

rozbudowana, pozdrawiam wszystkich. 

Brak koszy na przystankach MPK, przykre. 

--  

 

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej w kosze.  

Czynsze w kamienicach powinny być 

dopasowane do sytuacji materialnej łodzian. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej zieleni. Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Moim życzeniem było aby zainteresowano Planowany jest remont wszystkich ulic 
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się obszarem od ul. Gdańskiej "ul. Legionów 

do Zdrowia": fatalny stan torowisk, 

chodników. 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników.  

Czy ma sens remontowanie kamienic bez 

wymiany torowisk przy których się znajdują? 

Budynki szybko ulegają degradacji. W 

kamienicach powinna być izolacja pozioma 

fundamentów. Przystanki mogłyby być 

zadaszone. Potrzebne są miejsca do 

spędzania wolnego czasu (skwery, place 

zabaw itp.). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Proszę o mądre inwestycje! Ważne jest by 

zmieniać ludzi. Wszystko można 

zrewitalizować ale szybko zostanie to 

zniszczone jeśli nie wpłynie się na ludzi lub 

nie będzie to pilnowane. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

 

Propozycje dotyczące obszaru numer 17 

 

8. Co by Pani/Pan chciała/chciał zmienić, aby poprawić ogólny stan budynków, które 

znajdują się w tym obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Bezpieczeństwo, remonty klatek 

schodowych, likwidacja dzikich parkingów. 

Nasza kamienica jest w opłakanym stanie, 

gdyż obok odbywała się rozbiórka zakładów 

Prexer. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Remonty, zainteresowanie ze strony urzędów 

administracyjnych tym, w jakich warunkach 

żyją lokatorzy. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Remonty . W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Remonty budynków . W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Kompleksowe remonty budynków. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Remonty generalne, poprawa warunków 

bytowych dla ludzi normalnych, dużo 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 
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zieleni, bardziej przestrzennie. należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury. 

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Remont – minimum elewacji i klatek 

schodowych oraz dostęp do CO miejskiego. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

W ramach tych remontów likwidowane są 

lokale niesamodzielne, a wszystkie 

mieszkania wyposażane są w media takie jak 

centralne ogrzewania, bieżąca woda  

i kanalizacja.  

1) Wykwaterowanie osób ze środowisk 

patologicznych. 

2) Zobowiązać prywatnych właścicieli 

nieruchomości do większej dbałości  

o swoje nieruchomości (elewacje, 

podwórka, zieleń). 

3) Zagospodarowanie nawet niewielkich 

terenów wolnych od zabudowy 

nasadzeniami (drzewa, trawniki, 

krzewy)i ławkami. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

W obecnym stanie prawnym nie możliwości 

administracyjnego wymuszenia remontów 

budynków znajdujących się w rękach 

prywatnych.  

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym tworzenie nowych 

zieleńców, skwerów z odpowiednimi 

elementami małej architektury.  

Przeprowadzić renowacje pięknych, lecz 

zaniedbanych kamienic. Należałoby je także 

odnowić w środku.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Dużo budynków do rozbiórki. Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 
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Gruntowny remont – wszystko się sypie. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Zlikwidować meliny i mety, wtedy by nie 

przychodziły żulki i nie sikały i nie 

niszczyły. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych. 

Remont budynków: ładne kolory kamienic, 

kształcenie ludzi by dbali o budynki. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Kolorystyka remontowanych kamienic 

będzie dostosowana do zaleceń 

konserwatorskich i wytycznych plastyka 

miasta. W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Wyburzyć. Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Zrewitalizować i doprowadzić do stanu 

użyteczności na XXI wiek. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Minimum to remont elewacji oraz wymiana 

chodników. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji oraz chodników.  

Generalne remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Wyburzyć i postawić od nowa. Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 
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Remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Remont kamienic, place zabaw, zielone 

skwery. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Doprowadzić do użyteczności. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Malowanie i remonty . W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Remontować.  W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Chciałabym zmienić zabezpieczenia, które 

wspierają budynki.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Remonty i wyburzenia budynków 

zagrażających bezpieczeństwu. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Remonty elewacji, ochrona i skuteczna 

walka z gołębiami i ich odchodami. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Wyremontować dachy, ocieplić stare 

kamienice, odrestaurować chociaż fasady 

budynków.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Wyburzyć grożące zawaleniem budynki. Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 
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Problematyczna jest struktura społeczna 

śródmieścia, w tym obszaru 17. Teren nie 

jest przyjazny dla młodych rodzin – 

bezpieczeństwo, brak placów zabaw. 

Odpowiednia struktura społeczna  

i infrastruktura mieszkaniowa przyciąga 

młode rodziny.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru 

Pomalować z zewnątrz. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Wyremontować je. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Wyburzyć i wybudować nowe. Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Remont infrastruktury . W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. W ramach 

tych remontów likwidowane są lokale 

niesamodzielne, a wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca woda i kanalizacja.  

Odrestaurować stare kamienice, wyburzyć 

nienadające się do zamieszkania.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Jeśli chodzi o możliwość burzenia 

obiektów, to wszelkie decyzje w tej materii 

zapadną po przeprowadzeniu dalszych analiz 

na następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Elewacje budynków, remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Pokolorować red line. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Zmienić wygląd zewnętrzny. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Kamienice powinny być remontowane, nie 

wyburzane. 

Jednym z celów działań rewitalizacyjnych 

jest zahamowanie robót wyburzeniowych i 
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rozbieranie jedynie tych budynków, których 

stan techniczny jest bardzo zły i których 

adaptacja na cele mieszkalne bądź użytkowe 

byłaby trudna lub niemożliwa.  

Remonty, żeby było miło dla oka. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Remonty, stan wizualny.  W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Zburzyć i wybudować od nowa. Jednym z celów działań rewitalizacyjnych 

jest zahamowanie robót wyburzeniowych  

i rozbieranie jedynie tych budynków, których 

stan techniczny jest bardzo zły i których 

adaptacja na cele mieszkalne bądź użytkowe 

byłaby trudna lub niemożliwa. 

Elewacje. Przede wszystkim podwórka. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji oraz przylegających podwórzy.  

Renowacja fasady. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Prywatyzacja kamienic, sprzedaż w prywatne 

ręce, dofinansowanie renowacji. 

Miasto nie planuje sprzedaży 

remontowanych kamienic. 

Zamykane bramy, edukacja mieszkańców na 

temat wspólnoty mieszkaniowej, przestrzeni 

wspólnej, dbania o czystość etc. 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. W ramach działań 

rewitalizacyjnych wdrożony będzie program 

aktywizacyjny, którego jednym z głównych 

celów będzie zwiększenie identyfikacji 

mieszkańców z Miastem i zamieszkiwanym 

przez siebie obszarem.  

Elewacje na Placu Dąbrowskiego.  W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Odnowić elewacje. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Czasem wystarczyłoby malowanie. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

1. Pozbyć się lokatorów, którzy 

dewastują własne i cudze mienie.  

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  
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2. Powadzić stały nadzór techniczny, 

aby ich stan się nie pogarszał. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania z 

szerokiego wachlarza działań pomocowych, 

będą też znajdować się pod stałą opieką 

pracowników socjalnych.  

W mniejszym stopniu wyremontować.  W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Chociaż w najmniejszym stopniu 

wyremontować. Dawać ludziom mieszkania, 

a nie państwo mówi, że nie ma mieszkań 

socjalnych. A np. na Sterlinga jest pełno 

pustostanów.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

 

Odnowa podwórek kamienic. Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację. 

Podnieść stan techniczny budynków, 

zapewniając podstawowe media: woda, gaz, 

CO. Zapewnić zamykane podwórka.  

W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty należących 

do Miasta kamienic. W ramach tych 

remontów likwidowane są lokale 

niesamodzielne, a wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca woda i kanalizacja.  

Jako właściciel nieruchomości chciałbym 

mieć dostęp do kredytów unijnych i by 

można było negocjować podatek od 

nieruchomości dla osób podnoszących jej 

standard.  

W chwili obecnej możliwe jest zwolnienie  

z podatku od nieruchomości właściciela 

który zdecydował się na remont należącego 

do niego zabytkowego budynku.  

 

Lepsze zagospodarowanie podwórek, które 

teraz są głównie parkingami.  

Planowane jest uporządkowanie małej 

architektury i zieleni na terenie podwórek 

należących do Miasta.  

Remont elewacji i podwórek kamienic.  W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty należących 

do Miasta kamienic, w tym ich elewacji oraz 

przylegających podwórek.  

 

9. Jakie zmiany by Pani/Pan wprowadził, aby poprawić stan podwórzy, chodników, 

zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw) znajdujących się w tym 

obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 
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Przede wszystkim zatrudnić sprzątaczy, 

dozorców, którzy zechcą pracować solidnie. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zabezpieczenie wejść na podwórka i klatki 

schodowe – domofony, częstsza obserwacja 

przez służby bezpieczeństwa, ni e tylko w 

dzień, ale również w nocy. 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

monitoringu czy domofonów będzie 

określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza. Ilość 

patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Remonty . Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Dozorców zatrudnić. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Wszystko wyremontować, postawić skwery, 

ławki, zrobić porządek z psami, więcej 

Straży Miejskiej. 

Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Całkowita przebudowa podwórek.  Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację. 

Wybudowanie placów zabaw dla dzieci. W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w urządzenia do zabawy dla dzieci.  

Więcej zieleni. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 
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1) Wprowadzenie przepisów 

obligujących wł. Nieruchomości do 

dbałości o posesje. Zaostrzenie kar 

finansowych za niestosowanie się do 

wykonywanie tychże przepisów. 

Nieuchronność kar finansowych 

jedynym sposobem na skuteczność 

prawa. 

2) Większy nadzór służ policji, częstsze 

patrole, wizyty dzielnicowych.  

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Skwery zadbanej zieleni są dobrym 

pomysłem, ale także przydałyby się stawy. 

Woda ma działanie uspokajające,  

a odpowiednio oświetlone miejsce będzie 

miało charakter romantyczny. Ludzie 

zaczęliby chodzić w te miejsca na spacer, 

zamiast do Manufaktury. Niestety Łódź nie 

ma dostępu do rzeki w centrum miasta, 

dlatego sztuczne zbiorniki wodne są jak 

najbardziej pożądane. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Zagonić straż miejską do roboty, do której 

powstali – mianowicie, żeby zajmowali się 

porządkiem, a nie wlepianiem mandatów  

i zgrywaniem kozaków. No i ogólnie jakieś 

nowe ławki, ale żeby były myte od tych kup 

tych zasranych gołębi, które powinni 

powybijać!  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Zadbanie o trawniki, zieleń, więcej kwiatów, 

iglaków.  

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Wybudować. W ramach rewitalizacji obszarowej 

planowane jest tworzenie nowych przestrzeni 

zielonych, kompleksowe remonty przestrzeni 

publicznej i doposażenie jej w elementy 

małej architektury.  

Wybudować, zieleni jak najwięcej, ławki. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wraz z małą 

architekturą (m.in. ławkami) – m.in.  

w postaci tworzenia nowych skwerów, 

nasadzeń  przyulicznych czy tzw. „zielonych 

ścian”. 

Wydzielić kilka skwerów, gdzie można 

wyjść z psem. Może podział na teren tylko 

dla psów i tylko dla ludzi. Kosze na psie 

Ewentualne urządzenie wydzielonej, 

ogrodzonej przestrzeni dla psów zostanie 

wzięte pod uwagę podczas projektowania 
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odpadki. Ławki przy skwerach dla ludzi.  przebudów terenów publicznych na terenie 

Obszaru.  

Więcej zapłacić dozorcom.  Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej zapłacić dozorcom, żeby dbali o to. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Nie ma zieleni, ławek itp. Stan podwórzy zły.  Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Wybudować place zabaw, posadzić nowe 

drzewa 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Przewiduje się odtworzenia i powstawanie 

nowych miejsc z urządzeniami do zabaw dla 

dzieci.  

Więcej zieleni, nowe chodniki.  Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników. 

Trawniki na podwórkach, na skwerach place 

zabaw i ławeczki.  

Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację. W ramach przebudów 

podwórek, skwerów i terenów zielonych 

tworzona będzie i uzupełniana infrastruktura 

dla dzieci i rodzin.  

Posadzenie drzewek, zwiększeni ilości 

zieleni.  

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Postawić pachołki uniemożliwiające 

rozjeżdżanie trawników i taranowanie całych 

skwerów samochodami parkowanymi „na 

dziko” (głównie okolice WSHE,  

na ul. Sterlinga). Nowe nasadzenia krzewów, 

traw itd. Poprawa stanu chodników. 

Postawienie koszy na śmieci.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Tylko rewitalizacja jest w stanie pomóc.  Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Zdecydowanie brakuje koszy na śmieci, co 

negatywnie wpływa na czystość obszaru. 

Niektóre odcinki rewolucji są wcale 

niesprzątane. Nie ma ławek.  

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  
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w niezbędne elementy małej architektury, 

(kosze na śmieci czy ławki).  

Sfinansować ekipy remontowe i porządkowe. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Wyburzyć i wybudować nowe. Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Uporządkować, a z podwórek nie robić 

parkingów.  

Planowane jest uporządkowanie małej 

architektury i zieleni na terenie podwórek 

należących do Miasta.  

Więcej zieleni, parków, placów zabaw, 

odrestaurować podwórka.  

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Powstały te rzeczy. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Obsługa tych miejsc. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej roślinności, zmniejszyć ruch 

samochodowy. Centrum powinno być 

dostępne tylko dla komunikacji publicznej.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Remonty z zachowaniem stylu 

architektonicznego (eklektyzm). 

W ramach kompleksowych remontów 

kamienic należących do Miasta odtwarzany 

jest możliwie najwierniej istniejący 

wcześniej detal w zależności od dostępnej 

istniejącej dokumentacji projektowej, 

fotograficznej czy rysunkowej.  

Więcej wszystkiego, czego dotyczy to 

pytanie. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Więcej zieleni.  Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Zakaz wyprowadzania psów, podatek od 

posiadania psa. 

Miasto nie planuje tego rodzaju działań.  

Ławki, skwery zieleni, place zabaw – brak! 

Całe 15 lat mieszkania w tej okolicy mam 

widok na śmieci! Zero zieleni!  

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Całkowity remont zaniedbanych podwórzy. 

Brak ławek i zadbanych trawników.  

Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację. Planowane jest 

uporządkowanie małej architektury i zieleni 
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na terenie podwórek należących do Miasta.  

Wykonałabym remont zaniedbanych 

podwórzy i zwróciła uwagę na zaniedbane 

trawniki. 

Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację. Planowane jest 

uporządkowanie małej architektury i zieleni 

na terenie podwórek należących do Miasta. 

Kary za bałagan i nieczystość, wsparcie 

merytoryczne i finansowe (...). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zdecydowanie remont chodnika, klomby, 

rabaty kwiatowe. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników.  Istniejąca na 

terenie Obszaru zieleń będzie podlegać 

uporządkowaniu a tam, gdzie to możliwe 

będą prowadzone nasadzenia drzew, 

krzewów i kwiatów. 

Na skwerach wstawiłabym więcej ławek, na 

placu zabaw więcej „atrakcji” dla 

maluchów . 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników i doposażenie w 

niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Większy nadzór nad „kupkami” psów. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Równe chodniki i krawężniki, regularnie 

pielęgnowana zieleń miejska. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników i doposażenie  

w niezbędne elementy małej architektury.  

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu. 

Zasadzić rośliny, wyraźniejsze znaki 

drogowe. 

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. Kwestie 

wyglądu i rozmiarów znaków3) drogowych 

regulują odpowiednie przepisy wykonawcze, 

ich zmiana wymaga decyzji na poziomie 

krajowym.  

Zasadzić kwiaty lub inne rośliny. Znaki 

postawić, żeby psy nie srały. Bo idzie się z 

dziećmi, a na trawniku jest pełno kup od 

psów.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Więcej zieleni – skwery.  Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Sprzątać, naprawić elewacje, śmietniki. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Więcej nowoczesnych miejsc zieleni i małej Przewidziano tworzenie w razie możliwości 
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architektury, nawet w obrębie zamkniętych 

podwórek.  

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Ograniczenie parkowania na podwórkach, 

zagospodarowanie podwórek i stworzenie 

placów zabaw, zieleńców.  

Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację. Planowane jest 

uporządkowanie małej architektury i zieleni 

na terenie podwórek należących do Miasta. 

Zadbać, więcej zieleni, zadbać o czystość , 

postawić pojemniki na psie odchody.  

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

 

10. Jakie zmiany, według Pani/Pana, należy wprowadzić, aby zwiększyć dostęp 

do placówek użyteczności publicznej takich, jak: szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki itp. dla mieszkańców tego obszaru? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Bezpieczeństwo. Miasto Łódź stara się zapewnić możliwie 

najwyższy poziom bezpieczeństwa.  

Oznaczenie, jak dotrzeć do placówki, 

większa informacja na ten temat. 

Zostanie opracowany system informacji  

o usługach znajdujących się na terenie 

wyremontowanych miejskich nieruchomości.  

Należy odnowić te placówki, ponieważ 

wybiera się placówki prywatne, zamiast te 

obecnie dostępne. Placówki są wg mnie 

dostępne, ale zaniedbane.  

Budynki użyteczności publicznej należące do 

Miasta są sukcesywnie remontowane  

i wyposażane zgodnie z potrzebami.  

 

Wyremontować te placówki, by zachęcały do 

odwiedzania. 

Budynki użyteczności publicznej należące do 

Miasta są sukcesywnie remontowane  

i wyposażane zgodnie z potrzebami.  

Trzeba to powołać do życia. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Lepsze oznaczenia, bardziej wizualne. Zostanie opracowany system informacji  

o usługach znajdujących się na terenie 

wyremontowanych miejskich nieruchomości.  

Zatrudnić np. emerytów, żeby nie zamykać 

tych placówek. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Dostęp jest zapewniony, tylko kolejki. 

Można by usprawnić jakoś to czekanie.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Dłuższy czas pracy placówek.  Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zagospodarowanie wolnej przestrzeni. Wszystkie niezabudowane place należące do 

Miasta na terenie Obszaru zostaną 
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zagospodarowane, a ich docelowe funkcje 

wskażą przyszłe opracowania.  

Można wybudować, ale wystarczy już to, co 

jest.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Posadzić dużo zieleni i kostka na podwórku, 

ławki. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Lepiej je oznakować. Zostanie opracowany system informacji  

o usługach znajdujących się na terenie 

wyremontowanych miejskich nieruchomości.  

Zwiększyć ilość. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Poprawić środki finansowe dla ludności.  W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. 

Zwiększyć ich ilość, szczególnie przychodni 

lekarskich, prowadzić akcje zachęcające do 

odwiedzania bibliotek.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Placów zabaw brak, więc o jakim dostępie 

mowa! Ławki! Reszta placówek dostępna. 

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

ławki.  

Puścić więcej autobusów zastępczych.  Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 

Puścić więcej autobusów zastępczych. 

Więcej miejsc w przedszkolach i 

podstawówkach. A tam, gdzie chcą posłać 

dzieci do zerówek, zabrakło miejsc albo jest 

tylko jedna grupa przyznana.  

Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 

Biblioteki – wprowadzenie ciekawych 

typograficznie znaków. Gry miejskie 

organizowane przez biblioteki.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zwiększenie miejsc parkingowych, nawet 

kosztem starych budynków przeznaczonych 

do rozbiórki.  

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Projektowanie uniwersalne i przystosowanie 

tych, które będą remontowane.  

Przebudowy jezdni i chodników 

uwzględniają potrzeby osób 

niepełnosprawnych, w tym niedowidzących  

i niewidomych.   

 

11. A co musiałoby się zmienić, aby poprawił się dostęp do punktów usługowych, 

sklepów? Prosimy wpisać Pani/Pana pomysły dotyczącego tego obszaru. 
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PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Przede wszystkim nie przesadzać z 

monopolowymi. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Zgromadzić wszystko w jednym pasażu. Miasto nie planuje tego typu działań.  

Byłoby dobrze wzorem Francji  wprowadzić 

system strategicznego przydziału lokali na 

potrzebne usługi, aby nie było w okolicy 30 

aptek i tyluż sklepów monopolowych, a nie 

było żadnego szewca czy serwisu naprawy 

komputerów itp. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

 

Wybudować je! Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Żeby było lepsze rozmieszczenie sklepów, a 

nie 3 sklepy na jednej ulicy, a na niektórych 

żadnego.  

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Zmienić podatek dochodowy. Decyzje odnośnie tego podatku leża  

w kompetencji władz krajowych. Miasto nie 

ma wpływu na wysokość podatku 

dochodowego.  

Zlikwidować małe sklepiki i postawić 

supermarkety. 

Miasto nie planuje tego rodzaju działań.  

Lepsze zagospodarowanie. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Mniej hipermarketów, więcej małych 

sklepików i punktów rzemieślniczych – 

rozwój małej przedsiębiorczości.  

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Nieotwieranie sklepów 

wielkopowierzchniowych, by mogły 

rozwijać się małe sklepiki.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Przeniesienie przejścia dla pieszych na 

skrzyżowaniu Pomorska/Sterlinga przy 

północnej stronie skrzyżowania dalej – 

pomiędzy sklepy Biedronka i Netto. Jest tam 

niebezpiecznie, ponieważ mieszkańcy 

poruszający się pomiędzy tymi sklepami 

przechodzą przez jezdnię na ich wysokości.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

 

Zmniejszyć czynsze dla najemców punktów 

usługowych  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej placówek. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 
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lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy,  punkty gastronomiczne i usługowe.  

Zmienić podatki, zmniejszyć czynsze.  Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Za dużo marketów – usunąć, wyburzyć. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Więcej punktów rzemieślniczych. Niższe 

czynsze.  

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Niższe czynsze za lokal usługowy.  Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Poprawić jakość chodników. W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty chodników.  

Likwidacja przeszkód w postaci schodów. 

Nawet w przychodniach.  

Przebudowy jezdni i chodników już teraz 

uwzględniają potrzeby osób  

z niepełnosprawnością, w tym 

niedowidzących oraz rodziców z dziećmi  

w wózkach.   

Zwiększyć ich ilość, dać szansę małym 

przedsiębiorcom – brak podatków.  

Kwestie wysokości podatków nie leżą  

w kompetencji Miasta.  

Jeśli czynsze będą adekwatne, to wolny 

rynek sam ureguluje tę sytuację. Przebudowa 

mieszkań na parterze na lokale usługowe.  

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy, punkty gastronomiczne lub 

usługowe. 

Zmniejszyć ceny . Miasto nie ma wpływu na ceny towarów  

i usług. 

Punkty małej przedsiębiorczości i wszelkiej 

inicjatywy. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy, punkty gastronomiczne lub 

usługowe. 

Finanse ludzi i rzemieślników.  Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

12. W jaki sposób zmieniłaby/zmieniłby Pani/Pan rozmieszczenie linii autobusowych 

i tramwajowych oraz przystanków, aby komunikacja publiczna na terenie tego obszaru 

była bardziej dostępna? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Dostosowanie komunikacji publicznej do 

osób starszych – wysepki tramwajowe przy 

Miasto realizuje te postulaty przy 

prowadzonych pracach modernizacyjnych 
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przystankach. poszczególnych linii.  

Zwiększyć częstotliwość, więcej autobusów, 

tramwajów. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Krótsze przystanki (...). Zmiany w lokalizacji przystanków 

komunikacji miejskiej będą wynikały 

 z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Przystanek tramwajowy na rogu Próchnika i 

Zachodniej. 

Kiedy będzie przywrócony ruch tramwajowy 

na ul. Kilińskiego? 

Zmiany w lokalizacji przystanków 

komunikacji miejskiej będą wynikały  

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Ruch tramwajowy na ul. Kilińskiego zostanie 

przywrócony w 2016. 

Przywrócenie autobusów linii Z-5 na 

Kilińskiego lub innych pojazdów (np. 

busów). Częstotliwość linii tramwajowej co 

23 minuty nie zabezpiecza potrzeb. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Przystanki w krótszych odstępach. Zmiany w lokalizacji przystanków 

komunikacji miejskiej będą wynikały z 

przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Tak, żeby z tego obszaru można było jednym 

autobusem dojechać wszędzie, unikając 

przesiadek. 

Ewentualne zmiany w układzie linii 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Skrzyżowanie Rewolucji/Kilińskiego jest 

dobrze połączone z miastem. Może 

przydałoby się z powrotem Z5 do końca 

trwania remontu dworca. Trzy „1” na 

godzinę to za mało.  

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Autobusy z biletomatami na bilon. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Logistycznie źle, przynajmniej 3 linie w 

jedynym kierunku, więcej tramwajów i 

autobusów z biletomatami (ale na bilon). 

Zmiany w układzie linii kursowania 

komunikacji miejskiej będą wynikały  

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Wszystko jest w normie. Tramwaj „43” 

mógłby ewentualnie częściej jeździć.  

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Więcej patroli.  Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli policji.  Państwa propozycja odnośnie współpracy  
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z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Więcej wypuszczonych tramwajów  

i autobusów z zajezdni.  

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Ukończenie prac remontowych i lepsze 

planowanie dalszych robót drogowych, tak 

aby powróciły na swoje linie tramwaje w 

okolicy Dworca Fabrycznego.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Większa częstotliwość autobusów na ul. 

Rewolucji.  

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Całą Kilińskiego zmienić – więcej 

przystanków i tramwajów. Dużo 

wcześniejsze połączenia z rana.  

Miasto realizuje modernizację ul. Kilińskiego 

celem przystosowania jej do potrzeb 

transportu zbiorowego. 

Zwiększyć częstotliwość.  Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Przestać pić alkohol.  Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 

Zamknąć centrum dla ruchu 

samochodowego, tylko komunikacja 

publiczna.  

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Docelowa organizacja ruchu na 

terenie Obszaru będzie wynikać z przyjęcia i 

implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Ograniczyć ruch samochodowy na tym 

obszarze.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Więcej tramwajów niskopodłogowych dla 

matek z dziećmi i ludzi niepełnosprawnych.  

Państwa opinia zostanie wzięta pod uwagę 

podczas planowania obsługi transportowej 

Obszaru.  

Nie zwężanie ulic, a poszerzenie. 

Zwiększenie liczby pasów ruchu.  

Miasto nie planuje tego typu działań.  

Więcej pojazdów niskopodłogowych, 

częstsze kursowanie.  

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

 

 

13. A co można zrobić, Pani/Pana zdaniem, aby poprawić bezpieczeństwo na tym 

obszarze? 
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PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Działający monitoring, rezygnacja ze 

sklepów z alkoholem. Więcej dostępnych 

zajęć dla dzieci! 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego.  

W ramach działań rewitalizacyjnych Miasto 

tworzy wiele programów kulturalnych  

i edukacyjnych skierowanych do dzieci  

i młodzieży, wśród nich takie, które uczą 

młodzież identyfikacji ze swoją „małą 

ojczyzną”. 

Zabezpieczenie wejść na tereny posesji, 

zamykane bramy, furtki, klatki schodowe, 

kamery, służby bezpieczeństwa.  

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

monitoringu czy domofonów będzie 

określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

Kamery.  Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego.  

Zlikwidować pijaków, założyć domofony, 

zamykane podwórza. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

domofonów będzie określony podczas 

tworzenia projektu przebudowy konkretnego 

podwórza. 

Więcej Straży Miejskiej i Policji.  Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zwiększyć liczbę patroli policji.  Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Więcej policji. Usunąć to, co jest przyczyną 

zagrożenia. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Przywrócić piesze patrole policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Więcej patroli policji, wypracować system Państwa propozycja odnośnie współpracy  
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współpracy jednostek pomocniczych z 

policją i mieszkańcami a także organizacjami 

pozarządowymi – edukowanie dzieci i 

młodzieży, że miasto to dobro wspólne. 

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Oświetlić lepiej i zlikwidować zaułki. 

Zlikwidować sklepy monopolowe, pod 

którymi stoją wątpliwego zaufania osoby.  

W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.  Każdy człowiek ma prawo 

przebywać w przestrzeni publicznej. 

Wyremontować ulice typu Włókiennicza, bo 

takie ulice są skumulowaniem zła.  

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników.  

Więcej patroli straży miejskiej, policji, 

kamery na ulicach. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Przenieść w inne miejsca ludzi 

niebezpiecznych, nieszanujących prawa. 

Miasto nie planuje tego rodzaju działań. 

Kwestia niestety dotyczy mieszkańców 

okolicznych kamienic. Ograniczenie liczby 

ludzi z marginesu może by coś zmieniło. Ale 

ogólnie nie jest tak źle.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania z 

szerokiego wachlarza działań pomocowych, 

będą też znajdować się pod stałą opieką 

pracowników socjalnych.  

Domofony, monitoringi, więcej policji  

i Straży Miejskiej, oświetlenie ulic.  

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia domofonów, 

monitoringu  będzie określony podczas 

tworzenia projektu przebudowy konkretnego 

podwórza. Ilość patroli Straży Miejskiej 

zostanie wzmocniona.  Wszystkie ulice na 

terenie objętym rewitalizacja będą 

remontowane, przy instalowaniu oświetlenia 

dba się o zapewnienie możliwe maksymalnej 

ilości światła.  

Zabezpieczenie podwórzy, żeby nie były 

otwarte, bramy, domofony, żeby było więcej 

Policji i Straży Miejskiej. Monitoringi  

i oświetlenie ulic. 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

domofonów, monitoringu  będzie określony 

podczas tworzenia projektu przebudowy 
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konkretnego podwórza. Ilość patroli Straży 

Miejskiej zostanie wzmocniona.  Wszystkie 

ulice na terenie objętym rewitalizacja będą 

remontowane, przy instalowaniu oświetlenia 

dba się o zapewnienie możliwe maksymalnej 

ilości światła. 

Więcej patroli, bo jest dużo ludzi 

nadużywających alkoholu.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli, monitoring.  Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego.  

Monitoringi Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego.  

Wyeksmitować całą patologię z okolic. 

Więcej patroli policji skierować na ten 

obszar.  

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Monitoring (szczególnie na Rewolucji). Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego.  

Lepsze oświetlenie uliczne.  W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.  

Pozwolenia na broń dla praworządnych 

mieszkańców.  

Miasto nie planuje tego rodzaju działań.  

Więcej patroli policji, monitoring.  Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego.   

Straż miejska – więcej.  Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Wybić towarzystwo.  Miasto nie planuje tego rodzaju działań.  

Trzeba uważać na siebie, więcej patroli.  Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Wyrównać chodniki, zamknąć centrum dla 

ruchu samochodowego, zwiększyć czynsz w 

mieszkaniach, zamknąć sklepy monopolowe. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Więcej policji, stałe patrole straży miejskiej. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej Straży Miejskiej, Policji. Monitoring. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 
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wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego.  

Więcej Policji i Straży Miejskiej, monitoring. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego.  

Zwiększyć liczbę patroli policji, ograniczyć 

ruch samochodowy.  

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Docelowa organizacja ruchu na terenie 

Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

!!! Róg Wschodniej a Rewolucji – wiele 

wypadków na tym terenie, w tym 

śmiertelnych. Strach dzieci puszczać tą 

drogą.   

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Patrole policji.  Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Patrole policji i straży miejskiej, edukacja 

mieszkańców w zakresie przeciwstawiania 

się przemocy. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Poprawić poziom życia mieszkańców.  Celem rewitalizacji obszarowej jest poprawa 

poziomu życia mieszkańców.  

1. Lepsze oświetlenie ulic i bram.  

2. Patrole policji. 

3. Interwencje policji wobec 

nietrzeźwych okupujących skwery. 

Planowane są remonty oświetlenia na terenie 

Obszaru.  

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Zwiększyć liczbę jeżdżących policjantów lub 

strażników miejskich. Pozwalają pić na 

ławkach pijakom lub przy sklepach.  

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli straży miejskiej, działania 

włączające młodzież zagrożoną 

wykluczeniem, świetlice środowiskowe. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. W ramach działań 

rewitalizacyjnych Miasto tworzy wiele 



 
 

432 
 

programów kulturalnych i edukacyjnych 

skierowanych do dzieci i młodzieży, wśród 

nich takie, które uczą młodzież identyfikacji 

ze swoją „małą ojczyzną”. 

Patologia tam mieszka, to wprowadzić 

więcej patroli policji.  

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Zwiększyć monitoring, częstsze wizyty 

konieczne!!! 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego.  

Patrole straży miejskiej i policji. Mają zbyt 

długi czas reakcji na zadany temat. Średnio 

interwencja odbywa się godzinę po 

zawiadomieniu.  

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli.  Państwa propozycja odnośnie współpracy 

 z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Automatyczne włączanie świateł pod klatką. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

14. Co musiałoby ulec zmianie na terenie obszaru, na którym ma być przeprowadzona 

rewitalizacja, aby chciała/chciał Pani/Pan tu mieszkać, prowadzić działalność, częściej 

bywać? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Zapewnienie bezpieczeństwa dzieciom, 

zamykane kamienice (bramy, domofony). 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

domofonów, monitoringu  będzie określony 

podczas tworzenia projektu przebudowy 

konkretnego podwórza. 

Remonty kamienic, bezpieczeństwo 

podwórek, wejść na klatki schodowe, 

częstsze kontrole policji (w dzień i w nocy), 

więcej skwerów i zieleni, ławki. Likwidacja 

rozwalających się kamienic, które straszą  

i przytłaczają.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji oraz przylegających podwórek. 

Jednym z celów działań rewitalizacyjnych 

jest zahamowanie robót wyburzeniowych  

i rozbieranie jedynie tych budynków, których 

stan techniczny jest bardzo zły i których 

adaptacja na cele mieszkalne bądź użytkowe 

byłaby trudna lub niemożliwa.  Przewidziano 

tworzenie w razie możliwości nowych 

terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 
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przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Niższe czynsze.  Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej bezpieczeństwa, niższe czynsze – bo 

są nieadekwatne do stanu technicznego 

budynków. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Ja tu nie chcę mieszkać. -- 

Wymiana chodników, budowa piętrowych 

garaży dla studentów, aby nie były 

zajmowane nasze miejsca parkingowe przez 

osoby przyjezdne. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników. Planowana jest 

budowa parkingów wielopoziomowych w 

formie budynków uzupełniających pierzeję 

ulic.  

Żeby było przestrzennie, zielono, kolorowo, 

przyjaźnie dla ludzi, którzy chcieliby  

tu wrócić. 

Celem działań rewitalizacyjnych jest 

przyciągnięcie do Obszaru większej ilości 

osób, które będą w nim z chęcią przebywać. 

Moja kamienica przy ul. Rewolucji 24 

(wspólnota) nie jest objęta rewitalizacją.  

W ramach działań rewitalizacyjnych Miasto 

może remontować wyłącznie budynki 

należące w całości do Gminy. 

Tu mieszkam, pracuję, robię zakupy – 

przeszkadzają mi: dziurawe chodniki  

i nierówne nawierzchnie ciągów 

komunikacyjnych dla pieszych. Nie wydaje 

mi się rozsądne wydzielanie na wszystkich 

ulicach śródmieścia ścieżek rowerowych, 

one też powinny być ciągami rekreacyjnymi. 

Łódź to nie Amsterdam.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników. Sposób 

prowadzenia i separacji ruchu rowerowego 

będzie wynikać z przyjęcia i implementacji 

nowego studium transportowego Miasta.  

 

Ulice i chodniki powinny zostać 

wyremontowane. Zdecydowanie jest za dużo 

sklepów z używaną odzieżą, które 

odstraszają. Powinno być też więcej drzew 

wzdłuż ulic.  

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników.  

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Ja bym tu nie chciała mieszkać, nawet po 

największych zmianach.  

-- 

Więcej rozrywki. Np. basen, bo nie ma tutaj 

blisko.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Remont ulic, kamienic, więcej kolorów na 

ulicach, patrol straży miejskiej.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji oraz ulic. Ilość patroli Straży 

Miejskiej zostanie wzmocniona.  

Zmniejszyć czynsze. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 
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ludności na terenie Obszaru.  

To, co wcześniej i bezpieczeństwo, i przede 

wszystkim czystość (psy). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Mniej ludzi marginesu przesiadujących  

w stanie nietrzeźwym na chodnikach.  

Jeśli się da – posadzić więcej drzew, zrobić 

zielone skwery. 

To jak zaczyna wyglądać Narutowicza, jest 

świetnym przykładem ładnego miasta.  

Każdy człowiek ma prawo przebywać  

w przestrzeni publicznej.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. 

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Tańsze mieszkania.  Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

Więcej miejsc, gdzie można posiedzieć 

spokojnie, więcej zieleni i placów zabaw.  

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Miejsca te będą wzbogacane o place zabaw  

i ławki oraz kosze na śmieci.  

Zburzyć i postawić od nowa. Eksmitować 

osoby niepłacące czynszu. 

Jednym z celów działań rewitalizacyjnych 

jest zahamowanie robót wyburzeniowych  

i rozbieranie jedynie tych budynków, których 

stan techniczny jest bardzo zły i których 

adaptacja na cele mieszkalne bądź użytkowe 

byłaby trudna lub niemożliwa. 

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym również uzupełniania 

zabudowy i jej przekształceń.  

Remonty budynków i ulic, poprawa 

bezpieczeństwa.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji; remont wszystkich ulic leżących  

w granicach Obszaru, obejmujący zarówno 

wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników.  

Miasto stara się zapewnić jak najwyższy 

poziom bezpieczeństwa. 

Odremontowanie budynków mieszkalnych.  W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Musiałoby być czyściej i bezpieczniej.  Miasto stara się zapewnić jak najwyższy 

poziom bezpieczeństw, dokłada też 

wszelkich starań, aby utrzymać przestrzeń 

publiczną w czystości. 
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Kompleksowe remonty kamienic, więcej 

obiektów użyteczności publicznej – place 

zabaw, kosze.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji, planowane jest także wiele działań 

dotyczących porządkowania przestrzeni,  

w tym doposażenie jej w niezbędne elementy 

małej architektury, w tym urządzenia do 

zabawy dla dzieci, kosze na psie odchody 

czy ławki.  

Większa dostępność lokali miejskich dla 

zwykłych pracujących w Łodzi ludzi.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Nic nie zmieniajmy, jest dobrze, tylko 

przydałoby się wyremontować kamienice i 

zrobić porządek.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Zmiana infrastruktury, remonty.  Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Za niskie płace, myślę o wyjeździe.  Miasto nie ma wpływu na poziom 

wynagrodzeń mieszkańców.  

Poprawa finansów, miejsca pracy.  Miasto nie ma wpływu na poziom 

wynagrodzeń mieszkańców. 

Siłownia, basen, park rozrywki, puby i kluby.  Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zwiększone bezpieczeństwo. Miasto Łódź stara się zapewnić możliwie 

najwyższy poziom bezpieczeństwa.  

Czystość (psy), ogrodzić skwerki.  Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  

Czystość chodników, trawników (psy), mniej 

osób bezdomnych, więcej zieleni. Podnieść 

podatek od psów, aby w centrum nikt nie 

zdecydował się na posiadanie.  

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  

Każdy człowiek ma prawo przebywać  

w przestrzeni publicznej. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Zwiększyć ilość sklepów monopolowych.  Miasto nie planuje tego typu działań.  

Czystość, chodniki, śmietniki (brak ich w tej 

chwili), zieleń. Zmniejszenie skutków 

palenia w piecach węglowych. 

Wprowadzenie ogrzewania z sieci miejskiej.  

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Każdy remontowany budynek będzie 

podłączany do miejskiej sieci centralnego 

ogrzewania.  

Renowacja fasad, podwórzy. Ławki, zieleń, W ramach działań rewitalizacyjnych  
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trawniki. w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Renowacja fasad, podwórzy. Zadbanie  

o zieleń/ trawniki. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci.  

Powinny być zmniejszone czynsze w ponad 

100-letnich kamienicach. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Porządek i gospodarność.  Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  

Poprawa bezpieczeństwo, estetyki.   Miasto Łódź stara się zapewnić możliwie 

najwyższy poziom bezpieczeństwa. 

Opracowane będą we współpracy  

z Plastykiem Miasta i Miejskim 

Konserwatorem Zabytków standardy estetyki 

reklam, szyldów ogłoszeniowych itp.  

Podoba mi się.  -- 

Miejsca pracy. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane jest oddanie części 

miejskich lokali użytkowych na cele 

podmiotów będących drobnymi 

przedsiębiorcami lub spółdzielniami 

socjalnymi.  
Mieszkam tu i lubię to miejsce, ale najwięcej 

może zmienić estetyka. Kamienice, chodniki, 

zieleń, drogi. Więcej koszy na śmieci  

i regularnie sprzątane ulice. Tylko to!  

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  

 

Wyremontować kamienice, dać więcej 

mieszkań ludziom, którzy pracują i płacą 

podatki, a nie bezdomnym, którzy siedzą na 

trawce i piją.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Kawiarnie, galeria sztuki, przyjazne, zadbane 

podwórka.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru. 

To samo, co mówiłem, wyprowadzić żuli ze 

śródmieścia!  

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  
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i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania z 

szerokiego wachlarza działań pomocowych, 

będą też znajdować się pod stałą opieką 

pracowników socjalnych. 

Zmiana środowiska na ludzi o większej 

świadomości, większej inteligencji, 

większych zarobkach i innych mentalnie. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Wdrożony będzie 

program aktywizacyjny, którego jednym  

z głównych celów będzie zwiększenie 

identyfikacji mieszkańców z Miastem  

 zamieszkiwanym przez siebie obszarem.  

Czyste ulice, chodniki, zieleń, zieleń, 

zieleń!!! 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Rewitalizacja społeczna. Zajęcie się nie tylko 

budynkami, ale i mieszkańcami. Więcej 

świetlic, placów zabaw. Włączenie 

mieszkańców w akcje np. „Zielone 

podwórka”. Uzasadnienie: Zmiana wyglądu 

nic nie zmieni, jeżeli mieszkańcy nie będą 

czuli się związani z tym terenem.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Wdrożony będzie 

program aktywizacyjny, którego jednym  

z głównych celów będzie zwiększenie 

identyfikacji mieszkańców z Miastem  

i zamieszkiwanym przez siebie obszarem. 

 

15. Uwagi do zadań, propozycje modyfikacji zadań lub pomysł na nowe zadania  

w projekcie rewitalizacyjnym. 

 

NUMER 

ZADANIA 

TREŚĆ UWAGI/ 

PROPOZYCJI 

MODYFIKACJI 

ZADANIA 

UZASADNIENIE 

STANOWISKO 

PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

bd 

Zainteresowanie się 

mieszkańcami – pomoc, 

jeśli stracą pracę. 

bd W ramach działań 

rewitalizacyjnych 

realizowane będą 

szerokie programy 

społeczne uwzględniające 

pomoc społeczną i 

reintegrację zawodową.  

bd 

Nic dla dzieci nie ma, 

wybiegi dla psów. 

bd W ramach programu 

rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi 
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planowanych jest wiele 

działań dotyczących 

porządkowania 

przestrzeni, w tym 

doposażenie jej w 

niezbędne elementy małej 

architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla 

dzieci. Ewentualne 

urządzenie wydzielonej, 

ogrodzonej przestrzeni 

dla psów zostanie wzięte 

pod uwagę podczas 

projektowania przebudów 

terenów publicznych na 

terenie Obszaru.  

bd 

Basen.  Nie ma w pobliżu 

basenu. 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

bd 

Remont elewacji przy ul. 

Rewolucji (brak numeru) – 

kamienica jest w strasznym 

stanie 

bd W ramach działań 

rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są 

remonty należących do 

Miasta kamienic, w tym 

ich elewacji.  

bd 

Przy ulicy Kilińskiego 18 

proponuję, żeby budynek 

został wyremontowany – 

budynek jest podpierany, 

zabezpieczony spięciami 

klamrowymi. Niedawno 

mieszkańcy zostali 

ewakuowani  z powodu 

zagrożenia.  

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

bd 

Wyburzenie hali, która 

psuje klimat 

architektoniczny  

ul. Pomorskiej (pomiędzy 

WNoW UŁ a Browarem 

Łódzkim). Nie powinna się 

tam znajdować ze względu 

na swój wygląd 

(obrzydliwy) i rozmiary 

(wjazd dla tirów). 

Uzasadnienie: Bo nie jest to 

teren przemysłowy.  

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

bd Zmienić zasady bd Ogólne zasady 
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przyznawania lokali 

miejskich, socjalnych, żeby 

były bardziej dostępne dla 

ludzi pracujących i 

zarabiających w Łodzi, a nie 

tylko dla najbiedniejszych, 

bo oni nie są 

przedsiębiorczy.  

przyznawania lokali 

miejskich socjalnych 

reguluje Ustawa z dnia  

1 czerwca 2001 r. o 

ochronie praw lokatorów, 

mieszkaniowym zasobie 

gminnym i o zmianie 

Kodeksu cywilnego. 

Zmiana zasad nie leży  

w kompetencji Miasta.  

bd 

Park rozrywki dla dzieci, 

więcej klubów, basen – 

uzasadnienie: dzieci nie 

mają się gdzie bawić. 

Wybieg dla psów. 

Zabrudzone 

chodniki. 

W ramach programu 

rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi 

planowanych jest wiele 

działań dotyczących 

porządkowania 

przestrzeni, w tym 

doposażenie jej  

w niezbędne elementy 

małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla 

dzieci. Ewentualne 

urządzenie wydzielonej, 

ogrodzonej przestrzeni 

dla psów zostanie wzięte 

pod uwagę podczas 

projektowania przebudów 

terenów publicznych na 

terenie Obszaru. 

bd 

W poprzedniej edycji 

zgłaszałam projekt, by 

utworzono darmową 

gimnastykę w SP przy 

Rewolucji 22. Do tej pory 

takie miejsce nie powstało.  

Staram się 6 lat o przydział 

na bloki – kiedy będzie 

przydział! Już za długo 

czekam. Zgłaszałam tę 

sprawę w różnych mediach, 

lecz nie uzyskałam 

odpowiedzi. Jestem 

zbulwersowana. Ja i mąż 

jesteśmy w II grupie 

inwalidzkiej.  

Proszę o odpowiedź pocztą 

na adres: Rewolucji 1905 r. 

18 m 51, III piętro, 71 mkw 

(chcę zamienić na dwa 

pokoje w blokach). Byłam 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 
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6. na liście osób, którym 

przysługiwały bloki, ale 

tylko 4 osobom je 

przyznano. Co dalej robić? 

bd 

Usunąć fontannę z Placu 

Dąbrowskiego, bo zajmuje 

dużo miejsca i zasłania 

elewację głównego wejścia 

do teatru. Plac jest 

bezużyteczny – nie ma 

ławek ani zieleni. 

bd Miasto nie planuje tego 

rodzaju działań.  

bd 

Fontanna w Parku Matejki 

(choćby mała, delikatna, 

ładna). 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej.  

bd 

Ocieplić kamienice. bd W ramach działań 

rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są 

remonty należących do 

Miasta kamienic.  

W ramach tych remontów 

wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media 

takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca 

woda i kanalizacja.  

bd 

Ocieplić kamienice. bd W ramach działań 

rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są 

remonty należących do 

Miasta kamienic.  

W ramach tych remontów 

wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media 

takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca 

woda i kanalizacja. 

bd 

Zwiększenie liczby koszy 

na śmieci i regularne 

opróżnianie – bo brud. 

Koniecznie poszerzanie,  

a nie zwężanie ulic – bo 

korki. 

Bardziej przemyślane 

inwestycje – wielokrotne 

rozkopywanie tego samego 

odcinka czy ulicy.  

Obowiązek pozamykanych 

bd W ramach programu 

rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi 

planowanych jest wiele 

działań dotyczących 

porządkowania 

przestrzeni, w tym 

doposażenie jej w kosze 

czy urządzenia do zabaw 

dla dzieci. Miasto nie 

planuje poszerzania ulic, 
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podwórek – zmniejszenie 

anonimowości ludzi. 

Place zabaw dla dzieci.  

priorytet ma komunikacja 

zbiorowa i uspokajanie 

ruchu w centrum.  

Miasto nie planuje 

zamykać podwórzy 

bramami. 

bd 

Zainteresowanie się 

mieszkańcami – pomoc, 

jeśli stracą pracę. 

bd W ramach działań 

rewitalizacyjnych 

realizowane będą 

szerokie programy 

społeczne uwzględniające 

pomoc społeczną i 

reintegrację zawodową. 

 

16. Inne uwagi, postulaty oraz propozycje. 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

W śródmieściu nie mieszkają sami menele, 

tylko również przyzwoici ludzie. Żyje nam 

się tutaj trudno i bardzo smutno, okolice 

przytłaczają.  

-- 

Kamienica przy Rewolucji 7 posiada 

drewniane schody. Nie jest ona wymieniona 

w planach remontowanych obiektów. 

Drewniane schody to ryzyko zapalenia, a co 

więcej zaczynają się rozpadać, co grozi 

zawaleniem.  

Budynek nie należy do Miasta. 

Źle lokowane pieniądze. Ostatnio był 

pomysł, żeby zrobić pomnik Kaczyńskiego  

i po co nam to? Chodniki wyremontujcie!  

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników.  

Miasto powinno uregulować stan prawny 

budynków i doprowadzić do użyteczności 

lub rozebrać.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Jeżeli by się dało nawiązać kontakt z 

prywatnymi właścicielami kamienic, udzielić 

im pomocy w remontach elewacji, to miasto 

by zyskało wizualnie.  

Trzeba pamiętać o właścicielach psów  

i edukować ich, aby dbali o czystość 

chodników. 

Sugerowałabym, aby mieszkań socjalnych 

nie robić w ścisłym centrum i okolicach – to 

często odstrasza możliwych nowych 

mieszkańców.  

W chwili obecnej możliwe jest zwolnienie  

z podatku od nieruchomości właściciela 

który zdecydował się na remont należącego 

do niego zabytkowego budynku.  

Opracowywany jest katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot mieszkaniowych, 

który będzie powszechnie i łatwo dostępny.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Ścieżki rowerowe. Docelowy układ komunikacyjny centrum, 
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docelowa liczba i rozmieszczenie parkingów 

oraz ich rodzaj, a także sposób prowadzenia  

i separacji ruchu rowerowego będzie 

wynikać z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Więcej miejsc parkingowych. Zadbać  

o seniorów – miejsca i imprezy.  

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Z innej beczki: zlikwidować Straż Miejską  :-

) 

Miasto nie planuje tego rodzaju działań. 

Czystość (psy), więcej skwerków, ławek. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. Istniejąca na 

terenie Obszaru zieleń będzie podlegać 

uporządkowaniu i doposażeniu w ławki.  

Więcej parkingów dla mieszkańców. Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Więcej miejsc pracy. Planowane jest oddanie części miejskich 

lokali użytkowych na cele podmiotów 

będących drobnymi przedsiębiorcami lub 

spółdzielniami socjalnymi.  

Brak śmietników, brak zieleni, brak miejsc 

dla mniejszych dzieci (1-8 lat). 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Uzupełniana będzie także małą architektura  

o place zabaw, ławki i kosze na śmieci.  

Proszę o zrobienie wjazdów przy 

Czechosłowackiej 5. 

Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 

Zrobić chodniki – są w fatalnym stanie. 

Zróbcie miejsce, gdzie psy mogą się 

załatwić, bo pies ważniejszy od człowieka – 

brudno jest w trawie!  

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników. Ewentualne urządzenie 

wydzielonej, ogrodzonej przestrzeni dla 

psów zostanie wzięte pod uwagę podczas 

projektowania przebudów terenów 

publicznych na terenie Obszaru.  

Dbać o to, co jest – a jak się starzeje, to 

odnawiać. Stosować nowe materiały, dobrać 

do istniejących – żeby renowacje były 

zgodne z już istniejącą architekturą. Nie 

zaprzepaścić historii!  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Aby wprowadzić na Placu Dąbrowskiego 

internet – bo miał być w Łodzi bezpłatny w 

kluczowych punktach z Łodzi, a tego nie ma.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Wsparcie dla wspólnot i rodzin z rejonu 

śródmieścia.  

Opracowywany jest katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot mieszkaniowych, 
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który będzie powszechnie i łatwo dostępny.  

Po raz kolejny powtórzę – Estetyka! 

Czystość! To zmieni najwięcej.  

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  

Więcej placów zabaw dla dzieci, więcej 

boisk i orlików.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej placów zabaw dla dzieci, więcej 

boisk i orlików. Organizowanie jakichś 

imprez na Pl. Dąbrowskiego dla dzieci, a nie 

– za tyle pieniędzy wyremontowane i nic się 

nie dzieje.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Przy takim ruchu samochodowym 

konieczność budowy nawet kilku parkingów 

wielopoziomowych. Zmiana mentalna 

społeczeństwa!!!  

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Miasto planuje umożliwienie budowania 

parkingów wielopoziomowych na terenie 

centrum.  

By żyło się lepiej w Śródmieściu należy 

ograniczyć liczbę sklepów z alkoholem!!! I 

eliminować działalność gospodarczą 

uciążliwą dla otoczenia – np. skupy złomu, 

ogromny hałas.  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

 

Propozycje dotyczące obszaru numer 18 

 

8. Co by Pani/Pan chciała/chciał zmienić, aby poprawić ogólny stan budynków, które 

znajdują się w tym obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Renowacja ulic, więcej zieleni. Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników.  

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Wiadomo, że w Łodzi jest nadal więcej 

budynków-kamienic w gorszym stanie, niż  

w lepszym. Może mniej nakładów 

finansowych na jedną kamienicę, a rozdzielić 

pulę na dwie lub trzy kamienice, bez tak 

gruntownych remontów, bardziej dachy  

i elewacje, aby całe miasto zyskało blask. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Zmiany dotyczące istniejącego braku bram, 

oświetlenia, elewacja, miejsca dla młodzieży. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 
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rewitalizacji obszarowej.  

Remonty kamienic przez dofinansowanie 

przez miasto prywatnych właścicieli. 

Łatwiejsze procedury dla właścicieli 

kamienic o uzyskanie zezwoleń na remonty. 

W ramach działań rewitalizacyjnych Miasto 

może remontować wyłącznie budynki 

należące w całości do Gminy. Stworzenie 

osobnego programu finansowania remontów 

budynków należących do wspólnot 

mieszkaniowych działającego na zasadach 

innych niż obecnie wymagać by musiało 

zmian legislacyjnych na poziomie 

centralnym.  

Zwiększenie tempa rewitalizacji bądź 

wyburzanie tego co się nie da naprawić. 

Tempo + czas. 

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Przede wszystkim klatki powinny być 

zamykane, na domofon. Podwórka także. 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

domofonów, monitoringu  będzie określony 

podczas tworzenia projektu przebudowy 

konkretnego podwórza. 

Remonty generalne, wyposażenie budynków 

gminnych w instalacje CO, CW.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

W ramach tych remontów likwidowane są 

lokale niesamodzielne, a wszystkie 

mieszkania wyposażane są w media takie jak 

centralne ogrzewania, bieżąca woda  

i kanalizacja.  

Remont korytarzy, bramofon, fotokomórka 

ze światłem, ławeczki, latarnie. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji oraz podwórek. Ostateczny kształt 

każdego remontowanego podwórka, w tym 

kwestia zamykania bram, monitoringu czy 

domofonów będzie określony podczas 

tworzenia projektu przebudowy konkretnego 

podwórza. 

Najlepszym przykładem ulica Wólczańska. 

Plac zabaw dla dzieci przy Więckowskiego. 

Żeromskiego a Więckowskiego – następny 

plac zabaw plus miejsce osobne dla psów. 

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Wyburzyć pustostany!!! Sygnalizacja 6 

Sierpnia. Za dużo pijalek, monopolowych. 

Remont chodników, bramofony, zwiększyć 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  
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ilość latarni.  

Czystość, naprawy, zero reklam. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Podłączenie mediów (woda, kanalizacja, 

CO). Generalne remonty. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

W ramach tych remontów likwidowane są 

lokale niesamodzielne, a wszystkie 

mieszkania wyposażane są w media takie jak 

centralne ogrzewania, bieżąca woda  

i kanalizacja.  

Generalne remonty budynków. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Wymiana podłóg, okien, odgrzybianie, 

odwilgocenie, malowanie, ogrzewanie, 

instalacje. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic . W ramach 

tych remontów likwidowane są lokale 

niesamodzielne, a wszystkie mieszkania 

wyposażane są w media takie jak centralne 

ogrzewania, bieżąca woda i kanalizacja.  

Obsadzić ściany roślinami pnącymi lub 

umożliwić powstanie na nich murali. Jeśli 

zaś chodzi o stan techniczny, a nie wizualny, 

więcej kamienic objąć programem 

rewitalizacji. Należałoby też wprowadzić do 

tego obszaru więcej młodych (studentów). 

Pomysł wygospodarowania osobnych 

przestrzeni dla lokalnej twórczości jest 

bardzo cenny i zostanie wykorzystany 

podczas tworzenia programów kulturalnych 

dla obszarów rewitalizowanych. Miasto 

przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów obejmującej generalne remonty 

budynków należących do miasta. 

Remont elewacji, remont całkowity. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Wygląd zewnętrzny budynków – nieco 

obskurne. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Remonty kamienic także prywatnych. W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty należących 

do Miasta kamienic, w tym ich elewacji.  

W obecnym stanie prawnym nie możliwości 

administracyjnego wymuszenia remontów 

budynków znajdujących się w rękach 

prywatnych.  

Przeznaczyć więcej środków finansowych na Opracowywany jest katalog możliwych form 
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rewitalizację nie tylko budynków gminnych 

ale również będących w administrowaniu 

wspólnot mieszkaniowych z udziałem 

gminy. 

wsparcia dla wspólnot mieszkaniowych, 

który będzie powszechnie i łatwo dostępny.  

 

Generalny remont, wyburzenie pustostanów. W ramach działań rewitalizacyjnych 

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Kompleksowy remont budynków wraz z 

zagospodarowaniem terenu nieruchomości. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji oraz podwórzy. 

Generalny remont, centralne ogrzewanie. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Każdy remontowany budynek 

będzie podłączany do miejskiej sieci 

centralnego ogrzewania. 

Wyremontować kamienice. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Wymienić elewacje kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Wygląd elewacji zaniedbanych budynków, 

wyburzenie pustostanów. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Trudny wjazd do bramy, brak gazu, remont. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Remont generalny. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Chciałbym, żeby było więcej murali. Pomysł wygospodarowania osobnych 

przestrzeni dla lokalnej twórczości jest 
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bardzo cenny i zostanie wykorzystany 

podczas tworzenia programów kulturalnych 

dla obszarów rewitalizowanych.  

Wyremontować, pomalować. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Wyremontować je i zalepić wszystkie dziury. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Odnowione elewacje, by gzymsy nie spadały 

na głowę. Zamykane podwórza. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. 

Zadbać, odświeżyć, wyremontować nie tylko 

na zewnątrz ale i w środku. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Namalować murale na każdym budynku. Pomysł wygospodarowania osobnych 

przestrzeni dla lokalnej twórczości jest 

bardzo cenny i zostanie wykorzystany 

podczas tworzenia programów kulturalnych 

dla obszarów rewitalizowanych.  

Remont klatek, założenie domofonów, orlik. Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

domofonów, monitoringu  będzie określony 

podczas tworzenia projektu przebudowy 

konkretnego podwórza. 

Pomalować budynki (odremontować). W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Wyremontować. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Dobrze odmalować budynki. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Wyremontować mój budynek 

Więckowskiego 30.  

Budynek nie należy do Miasta. 

Kompleksowy remont, żeby wszystko ładniej 

wyglądało. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 
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elewacji.  

Remont budynków, czystość (psy). W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  Miasto dokłada wszelkich starań, 

aby utrzymać przestrzeń publiczną w 

czystości. 

Remont budynków i ulic. W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty należących 

do Miasta kamienic, w tym ich elewacji  

a także jezdni i chodników.  

Poprawić wygląd na zewnątrz i wewnątrz. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Generalny remont, godne warunki życia, 

większa estetyka. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Remont kamienic – ogrzewanie mieszkań 

(piec), ławeczki. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Każdy remontowany budynek 

będzie podłączany do miejskiej sieci 

centralnego ogrzewania.  

W ramach remontów ulic ustawiane będą 

nowe ławki.  

Wyremontować. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Remont kamienic (ogólny). W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Budynki wymagają remontu i nic innego nie 

jest w stanie poprawić ich stanu. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Remont kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  
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9. Jakie zmiany by Pani/Pan wprowadził, aby poprawić stan podwórzy, chodników, 

zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw) znajdujących się w tym 

obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Dbanie o czystość. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Więcej zieleni, jakieś donice z kwiatami, 

jakieś drzewo, ale wiem że jest problem z 

parkowaniem i na podwórkach nie ma 

miejsca na zieleń. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

W tym obszarze jest stosunkowo mało 

zieleni. Myślę, że dobrze by było zrobić 

jakieś skwery. Chodzi mi przede wszystkim 

o zagospodarowanie terenu w „kwadraty 

zieleni”. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Zdecydowanie więcej podwórzy, w których 

znajdowałyby się punkty usługowe. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Dofinansowywanie wszystkich aktywnych 

właścicieli prywatnych kamienic. W ramach 

zieleni oraz stanu podwórzy. 

Właściciele budynków prywatnych 

wpisanych do rejestru zabytków mogą starać 

się o dofinansowanie remontów w ramach 

specjalnego konkursu.  

Opracowywany jest katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot mieszkaniowych, 

który będzie powszechnie i łatwo dostępny.  

W chwili obecnej możliwe jest zwolnienie  

z podatku od nieruchomości właściciela 

który zdecydował się na remont należącego 

do niego zabytkowego budynku.  

Częstsze koszenie, zwiększenie patroli 

pilnujących czystości (nieczystości po 

psach). Sobotnio-niedzielne sprzątanie po 

imprezach. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Więcej koszy na śmieci na chodnikach, 

podwórka pozamykane. 

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Miasto nie planuje zamykania podwórzy 

bramami.  

Zieleń, dziury w chodnikach, za dużo 

samochodów zaparkowanych przed 

kamienicą, ławeczki, latarnie, mało koszy na 

śmieci. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Remonty generalne małej architektury. W ramach programu rewitalizacji obszarowej 
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centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Uporządkować tereny podwórza.  

Nie pozwalać na spożywanie alkoholu  

w bramach. 

Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację.   

Naprawa chodników, więcej koszy do 

śmieci, więcej trawników, kwiatów. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Przeczyścić ścieki, bo zalewają podwórza, 

bramy, nie można przejść. Wybudować place 

zabaw. Skwerki. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Więcej placów zabaw, wybiegi dla psów lub 

miejsca przeznaczone dla zabaw z psem. 

Dbanie o czystość i wygląd (wybrukowanie) 

podwórzy. 

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury, 

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci. 

Ewentualne urządzenie wydzielonej, 

ogrodzonej przestrzeni dla psów zostanie 

wzięte pod uwagę podczas projektowania 

przebudów terenów publicznych na terenie 

Obszaru.  

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Wybudować skwery, place zabaw. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych  placów zabaw oraz terenów 

zielonych – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”. 

Kostka brukowa, wymiana chodników, 

więcej zieleni, więcej śmietników. 

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni,  poprawy nawierzchni 

chodników,  nasadzenie zieleni przyulicznej  

i doposażenie jej w niezbędne elementy 

małej architektury, w tym urządzenia do 

zabawy dla dzieci, kosze na psie odchody 

czy ławki.  

Uczynić zieleń i małą architekturę bardziej 

dostępną oraz przyjazną. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Wybudować skwery, place zabaw, ławek nie 

ma. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych w 

urządzenia malej architektury – ławki, kosze 

na śmieci itd. – m.in. w postaci tworzenia 
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nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”. 

Więcej parków drzew i zieleni. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Więcej zieleni, ławek, polepszenie stanu 

dróg (choć nie jest źle). 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia malej architektury – ławki, 

kosze na śmieci itd. – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Planowany jets remont ulic w Obszarze.  

Place zabaw brak potrzeba skwery ławki. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych 

w urządzenia malej architektury – ławki, 

kosze na śmieci itd. – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Drogi dla rowerów na ulicach, małe place 

zabaw na podwórkach. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Drogi dla rowerów, ławki, place zabaw. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Zieleń, więcej śmietników, kosze, parkingi 

wielopoziomowe, ławki przy zieleni;  

6 Sierpnia – chodniki zrobić. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia malej architektury – ławki, 

kosze na śmieci itd. – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Miasto planuje umożliwienie budowania 

parkingów wielopoziomowych na terenie 

centrum.  

Więcej informacji na temat zakazu 

załatwiania się piesków na skwerach itp. 

Większe egzekwowanie kar za załatwianie 

się psów dla ich właścicieli. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Zieleń zdecydowanie! Brak gazonów, kosze 

na śmieci brak, ławki, latarnie! 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

 urządzenia malej architektury – ławki, kosze 

na śmieci itd. – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”. 

Dodać ławki na podwórkach. Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 
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modernizację.   

Zbudować place zabaw. W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Wyburzyłbym stare budynki i postawił takie 

rzeczy. 

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Wyremontować chodniki, więcej zieleni. Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia malej architektury – ławki, 

kosze na śmieci itd. – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Więcej zieleni i poprawić stan chodników. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia malej architektury – ławki, 

kosze na śmieci itd. – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników. 

Więcej zieleni. Sadzenie drzew z sensem (nie 

wyszukanych gatunków, które schną) – 

sadzić lipy, klony, kasztanowce. Sadzić 

kwitnące krzewy! Potem je podlewać i 

pielęgnować. Wygradzać przed dostępem 

psów! 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia malej architektury – ławki, 

kosze na śmieci itd. – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Więcej zieleni i drzew, więcej ławek, placów 

zabaw. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia malej architektury – ławki, 

kosze na śmieci itd. – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Ławki i śmietniki dla psów, skwery, 

chodniki. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia malej architektury – ławki, 
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kosze na śmieci itd. – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak i 

chodników. 

Skwerki. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia malej architektury – ławki, 

kosze na śmieci itd. – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Place zabaw na podwórkach. Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację.  W ramach przebudów 

podwórek, skwerów i terenów zielonych 

tworzona będzie i uzupełniana infrastruktura 

dla dzieci i rodzin.  

Zrobić więcej parków, skwery, place zabaw. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia malej architektury – ławki, 

kosze na śmieci itd. – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Basen za darmo. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Wyremontować podwórka, bramy zamykane. Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację.  W ramach przebudów 

podwórek, skwerów i terenów zielonych 

tworzona będzie i uzupełniana infrastruktura 

dla dzieci i rodzin. Miasto nie planuje 

zamykać podwórek bramami.  

Ogrodzić i dbać o czystość i pilnować, żeby 

to nie zostało zdewastowane. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Dbać o czystość (zakaz psów w centrum 

miasta). Więcej zieleni, skwerów. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Bardziej dbać o czystość, i żeby powstały 

place zabaw, boiska dla dzieci. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane jest doposażenie  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci. 
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Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Więcej skwerów, więcej zieleni, wybudować 

place zabaw. 

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Furtki, nowe bramy zamykane na klucz. Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami.  

Zasadzić drzewa i poprawić wjazd. Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów.  

Furtki na klucz z domofonem w każdej 

bramie. 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

domofonów, monitoringu  będzie określony 

podczas tworzenia projektu przebudowy 

konkretnego podwórza. 

Więcej skwerów, ławek, wybudować place 

zabaw ale i je ogrodzić, żeby psy nie miały 

wstępu. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych w 

urządzenia malej architektury – ławki, kosze 

na śmieci itd. – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”. 

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

 uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Zlikwidować wjazd samochodów 

mieszkańców. 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Docelowa organizacja ruchu na 

terenie Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Remonty, więcej zieleni, zakaz picia 

alkoholu na placu zabaw (ochrona). 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia malej architektury – ławki, 

kosze na śmieci itd. – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Więcej zieleni, mniej miejsc parkingowych. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia malej architektury – ławki, 

kosze na śmieci itd. – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 
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Remont. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

 

10. Jakie zmiany, według Pani/Pana, należy wprowadzić, aby zwiększyć dostęp 

do placówek użyteczności publicznej takich, jak: szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki itp. dla mieszkańców tego obszaru? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Poprawa infrastruktury dla osób 

niepełnosprawnych. 

Przebudowy jezdni i chodników 

uwzględniają potrzeby osób  

z niepełnosprawnością, w tym 

niedowidzących oraz rodziców z dziećmi  

w wózkach. 

Przedszkola, żłobki. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Lepsze dojazdy do tych placówek 

(przychodnie i szkoły). Więcej żłobków  

i przedszkoli. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Wybudować. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

W tym rejonie nie ma żłobków (stworzyć 

placówki). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Ułatwić dostęp do nich niepełnosprawnym i 

starszym. Poprawić komfort pieszych przez 

remonty chodników. Można by też stworzyć 

place zabaw i boisko. 

Przebudowy jezdni i chodników 

uwzględniają potrzeby osób z 

niepełnosprawnością, w tym niedowidzących 

oraz rodziców z dziećmi w wózkach. 

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Należy wybudować więcej żłobków  

i bibliotek. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej pracowników w placówkach. Mniej 

biurokracji. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Przedszkoli może być więcej. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej tramwajów i autobusów. Zmiany w częstotliwości kursowania 

komunikacji miejskiej, ilości linii 

autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 
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wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Więcej linii tramwajowych i autobusowych. 

Nowe autobusy Solaris Urbino Hybrid  

i tramwaje Solaris, nowe przystanki 

tramwajowe i autobusowe. 

Zmiany w częstotliwości kursowania 

komunikacji miejskiej, ilości linii 

autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Bezpłatny internet (wi-fi). Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej otworzyć placówek. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Żłobków w tej okolicy nie ma, niech 

powstaną te placówki. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Podjazdy dla wózków z dziećmi. Przebudowy jezdni i chodników 

uwzględniają potrzeby osób z 

niepełnosprawnością, w tym niedowidzących 

oraz rodziców z dziećmi w wózkach.  

 

11. A co musiałoby się zmienić, aby poprawił się dostęp do punktów usługowych, 

sklepów? Prosimy wpisać Pani/Pana pomysły dotyczącego tego obszaru. 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Przede wszystkim musiałyby one powstać :) Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej miejsc parkingowych, lepszy dojazd, 

możliwości tańszej reklamy zewnętrznej. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy. Miasto planuje umożliwienie 

budowania parkingów wielopoziomowych na 

terenie centrum.  Miasto przygotowuje 

kompleksowe rozwiązania w zakresie 

polityki reklamowej.  

Parkingi naziemne (podziemne). Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Miasto planuje umożliwienie budowania 

parkingów wielopoziomowych na terenie 

centrum.  

Czynsze za drogie, za dużo menelstwa, za 

mało sklepów usługowych, a za dużo pijalek. 

Zwiększyć patrole służby. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Bezpieczeństwo, duży ruch. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 
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ludności na terenie Obszaru.  

Punkty usługowe powinny mieć obniżone 

czynsze. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej sklepów całodobowych. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Sklepy na tym obszarze są ławo dostępne. 

Brakuje natomiast punktów 

gastronomicznych. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Poprawa bezpieczeństwa. Miasto Łódź stara się zapewnić możliwie 

najwyższy poziom bezpieczeństwa.  

Podjazdy dla niepełnosprawnych. Przebudowy jezdni i chodników 

uwzględniają potrzeby osób z 

niepełnosprawnością, w tym niedowidzących 

oraz rodziców z dziećmi w wózkach. 

Mniej marketów. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Miejsca parkingowe. Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Miasto planuje umożliwienie budowania 

parkingów wielopoziomowych na terenie 

centrum.  

Więcej sklepów Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Darmowe autobusy i tramwaje do centrów 

handlowych. 

Miasto nie planuje takich działań.  

Remont chodników przy wejściu do sklepów. Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak i 

chodników. 

Są one dostępne. -- 

Lepszy dostęp do sklepów oraz podjazdy do 

wejść do nich. 

Przebudowy jezdni i chodników 

uwzględniają potrzeby osób z 

niepełnosprawnością, w tym niedowidzących 

oraz rodziców z dziećmi w wózkach.  

Więcej sklepów. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

 

12. W jaki sposób zmieniłaby/zmieniłby Pani/Pan rozmieszczenie linii autobusowych 

i tramwajowych oraz przystanków, aby komunikacja publiczna na terenie tego obszaru 

była bardziej dostępna? 
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PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Mniej linii tramwajowych bo miasto skacze  

a więcej autobusowych. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Autobus przez 6 sierpnia w kierunku 

Kościuszki. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Większa częstotliwość 65. Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Więcej tramwajów na trasie linii 

tramwajowej nr 3. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Na każdej ulicy środki transportu. Ewentualne zmiany w układzie linii 

komunikacji miejskiej będą wynikały  

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Bezpośredni transport autobusowy ze 

Śródmieścia na Chojny. 

Ewentualne zmiany w układzie linii  

komunikacji miejskiej będą wynikały  

z przyjęcia i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta. 

Odrzucić tramwaje a dodać autobusy. Ewentualne zmiany w komunikacji miejskiej 

będą wynikały z przyjęcia i implementacji 

nowego studium transportowego Miasta. 

Więcej połączeń. Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Koło Szkoły Podstawowej nr 36 w Łodzi 

powinien być przystanek autobusowy. 

Ewentualne zmiany w lokalizacji 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Więcej linii – 83, 74, 85, 85A. Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Jest dobrze, ale żeby było więcej autobusów. Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Nie zmieniałabym, ale zwiększyłabym 

częstotliwość. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 
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studium transportowego Miasta.  

Zwiększona ilość autobusów. Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Częstsze kursy autobusów. Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Tak jak w niektórych miastach darmowe 

bilety. 

Miasto nie planuje tego rodzaju działań.  

Ładne przystanki, łatwy podjazd dla wózków 

z dziećmi i widoczne pasy. 

Elementy małej architektury, w tym wygląd 

wiat przystankowych uzgadnianie są  

z Plastykiem Miasta i Miejskim 

Konserwatorem Zabytków, tak by pasowały 

charakterem do otoczenia.  

Przebudowy jezdni i chodników 

uwzględniają potrzeby osób z 

niepełnosprawnością, w tym niedowidzących 

oraz rodziców z dziećmi w wózkach. Nacisk 

położony ostanie także na kwestie BRD.  

 

 

13. A co można zrobić, Pani/Pana zdaniem, aby poprawić bezpieczeństwo na tym 

obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Przy tylu remontach drogowych raczej 

ciężko coś z tym zrobić. 

-- 

Może kamery na ulicach, monitoring. 

Okolica nie jest zbyt bezpieczna. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego.  

Więcej patroli, lepiej oświetlone bramy. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

„Wyeliminować” z krajobrazu osoby 

nadużywające alkoholu, masowo 

przesiadujące w okolicy. 

Każdy człowiek ma prawo przebywać  

w przestrzeni publicznej. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. 

Zwiększenie ilości patroli, likwidacja 

pustostanów, w których mieszkają bezdomni, 

większa kontrola policji nad spożywaniem 

alkoholu na ulicach. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy 

 z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Należące do Miasta pustostany 

będą remontowane i ponownie zasiedlane.  

Zwiększenie ilości patroli + monitoring. Państwa propozycja odnośnie współpracy  
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z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego.  

Monitoring przy ulicach. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego.  

Monitoring miejski, zwiększenie 

częstotliwości patroli policji i straży 

miejskiej. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego.  

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Usunięcie marginesu, oświetlenie, patrole 

strażników, zieleń. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Mniej służb, policji, bo to oni tylko dążą do 

incydentów. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Instalacja sygnalizatorów świetlnych przy  

ul. Gdańskiej róg 6 Sierpnia. 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Likwidacja elementu marginalnego, 

zwiększona liczba funkcjonariuszy, naprawa 

torowisk (hałas). 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Ulica Gdańska bardziej kontrolowana przez 

policję. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 
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planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli, lepsze oświetlenie ulic. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona.  

W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.  

Częstsze patrole policji i straży miejskiej. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli, kontrola pustostanów. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Drogi rowerowe wszędzie. Sposób prowadzenia i separacji ruchu 

rowerowego będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Zapewnić więcej patroli policji lub straży 

miejskiej, a także zapewnić lepsze 

oświetlenie ulic. Poza tym zamknąć ulicę 

Zieloną i przeznaczyć ją tylko dla 

komunikacji miejskiej oraz pieszych 

(wzorem ul. Kopernika). 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Planowane są kompleksowe 

remonty ulic wraz z oświetleniem na terenie 

Obszaru.  

Docelowa organizacja ruchu na terenie 

Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Częstsze patrole policji, pozbyć się 

niebezpiecznych osób, które zagrażają 

spokojowi publicznemu. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

 Policją zostanie wzięta pod uwagę przy 

planowania usług dla ludności w Obszarze. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  
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z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Wybudować więcej sygnalizacji świetlnej  

i równe chodniki. 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników. 

Jakość jezdni. Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników.  

Zwiększyć patrole (duże pijaństwo). Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Lepiej oświetlone ulice. Sygnalizacje 

świetlne na skrzyżowaniach. Monitoring  

i więcej patroli policji. 

W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.  

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego 

jednak Państwa propozycja będzie wzięta 

pod uwagę przy planowaniu rewitalizacji 

obszarowej.  

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego.  

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Lepiej oświetlone ulice, więcej patroli 

policji, monitoring. 

W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.  

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 
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wzmocniona. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego.  

Zwiększyć obecność straży miejskiej na tym 

obszarze. Widoczna jest ona tylko  

w przypadku nakładania kar za 

niedociągnięcia. 

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Monitoring na co 2 skrzyżowaniu, patrole 

straży miejskiej częstsze, likwidacja sklepu  

z dopalaczami (ul. Gdańska)! 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. Państwa propozycja 

odnośnie współpracy z Policją zostanie 

wzięta od uwagę przy planowaniu usług dla 

ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Montaż monitoringu, częste patrole policji. 

Wysepki z zakazem parkowania na 

ul. Gdańskiej przy ul. 6 Sierpnia, słaba 

widoczność przy przejeździe ul. 6 Sierpnia 

przez Gdańską. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. Państwa propozycja 

odnośnie współpracy z Policją zostanie 

wzięta od uwagę przy planowaniu usług dla 

ludności w Obszarze.  

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego 

jednak Państwa propozycja zostanie wzięta 

pod uwagę przy planowaniu rewitalizacji 

obszarowej. 

Częstsze patrole straży miejskiej, policji, 

przeganianie marginesu społecznego. 

LIKWIDACJA SKLEPU Z 

DOPALACZAMI na Gdańskiej. Oświetlenie 

kamienic. Stojaki na rower, nawierzchnia. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

W okolicach rynku Barlickiego zwiększenie 

ilości patroli. Remont chodników. Zmiana 

organizacji ruchu na skrzyżowaniu Gdańska-

6 Sierpnia, ograniczona widoczność przy 

wyjeździe ze STOP na ul. 6 Sierpnia. 

Widoczność ograniczają samochody 

zaparkowane na ul. Gdańskiej. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

 

Więcej patroli, więcej latarni. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. W ramach przebudów 

przestrzeni publicznych ich oświetlenie 

projektowane jest tak, aby zapewnić 

maksymalną ilość światła.  

Częstsze patrole policji i straży miejskiej. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  
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Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej przejść dla pieszych. Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Więcej sygnalizacji i pasów dla pieszych. Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Zmniejszyć ruch uliczny i więcej znaków. Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Zwiększyć liczbę patroli policji. Częściej 

odmalowywać pasy bezpieczeństwa. Więcej 

oświetlenia – jest ciemno – mało latarni. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Sygnalizacje, pasy, stojaki. Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Dyżury policjantów. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Zrobić więcej komend i patroli. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Wyremontować chodniki, więcej patroli 

policji. 

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 
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zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Więcej patroli. Monitoring. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego. 

Częstsze patrole policji i straży miejskiej. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Częstsze patrole. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli policji i straży miejskiej, 

monitoring. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego. 

Oświetlenie, monitoring, pasy dla pieszych, 

patrole, pozbycie się alkoholików. 

W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.  

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami  

(m.in. przemoc, uzależnienia, trwałe 

bezrobocie) będą miały możliwość 

skorzystania z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  
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Więcej patroli policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Skuteczniejsze patrolowanie przez policję. 

Wysiedlenie młodzieży zdemoralizowanej. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policja zostanie wzięta pod uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Więcej patroli policyjnych oraz straży 

miejskiej. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zwiększyć patrole, poprawić oświetlenie. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Planowanie jest uzupełnianie 

oświetlenia na Obszarze.  

 

14. Co musiałoby ulec zmianie na terenie obszaru, na którym ma być przeprowadzona 

rewitalizacja, aby chciała/chciał Pani/Pan tu mieszkać, prowadzić działalność, częściej 

bywać? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Lepsze połączenie do tych miejsc. Zmiany w częstotliwości kursowania 

komunikacji miejskiej, ilości linii 

autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Po przeprowadzonej rewitalizacji każdy 

będzie chciał mieszkać, jest czysto  

i europejsko, żeby tylko nie zapomniano  

o zieleni. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych w 

urządzenia malej architektury – ławki, kosze 

na śmieci itd. – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”. 

Na tym obszarze pracuję. Jest tu gwarno, Miasto przygotowuje się do prowadzenia 
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łatwy dostęp do placówek kulturalnych, 

handlowych. Wydaje mi się jednak, że jest 

trochę bezbarwnie. Przydałoby się trochę 

remontów, kolorów, zieleni. 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

 

Mieszkańcy, więcej koloru. W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Kosze na śmieci, obszary zieleni, lokale  

z ogródkami. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia malej architektury – ławki, 

kosze na śmieci itd. – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Miasto umożliwia wystawianie ogródków 

przy lokalach usługowych.  

Więcej zieleni, większe bezpieczeństwo, 

mniejsza reklama, większa dostępność 

dofinansowań dla prywatnych kamienic. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia malej architektury – ławki, 

kosze na śmieci itd. – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Miasto Łódź stara się zapewnić możliwie 

najwyższy poziom bezpieczeństwa.  

Opracowywany jest katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot mieszkaniowych, 

który będzie powszechnie i łatwo dostępny.  

W chwili obecnej możliwe jest zwolnienie  

z podatku od nieruchomości właściciela 

który zdecydował się na remont należącego 

do niego zabytkowego budynku.  

Czystość + bezpieczeństwo. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości 

oraz zapewnić możliwie najwyższy poziom 

bezpieczeństwa.  

Remont kamienic żeby nie spadały gzymsy i 

niszczyły samochody. Zmuście właścicieli 

kamienic do ich remontu!!! 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

W obecnym stanie prawnym nie możliwości 

administracyjnego wymuszenia remontów 

budynków znajdujących się w rękach 

prywatnych.  

Dogodne czynsze, bezpieczeństwo, 

eliminacja meneli, czystość chodników, 

kosze na śmieci, latarnie. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę przy planowaniu programu 

rewitalizacji obszarowej. 

Remont budynków, ciepła woda, dostęp do W ramach działań rewitalizacyjnych  
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ogródków dla dzieci, mniejszy czynsz. w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  W ramach tych remontów 

likwidowane są lokale niesamodzielne,  

a wszystkie mieszkania wyposażane są  

w media takie jak centralne ogrzewania, 

bieżąca woda i kanalizacja.  

Czystość, więcej zieleni, place zabaw, kosze 

na kupy psie. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych w 

urządzenia malej architektury – urządzenia 

do zabawy dla dzieci,  ławki, kosze na śmieci 

itd. – m.in. w postaci tworzenia nowych 

skwerów, nasadzeń przyulicznych czy tzw. 

„zielonych ścian”. 

Miejsce, w którym starsi ludzie mogliby się 

razem spotykać. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Przydałby się skwerek i jakieś miejsce do 

odpoczynku, żeby można było usiąść. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych w 

urządzenia malej architektury – ławki, kosze 

na śmieci itd. – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”. 

Nawet bez rewitalizacji ten obszar 

przedstawia ogromną wartość i mógłby stać 

się rewelacyjnym miejscem do życia, jeśli 

tylko: obsadzono by ulice drzewami 

(północna pierzeja Więckowskiego), 

poprawiono bezpieczeństwo oraz 

wykorzystano potencjał kulturalny tego 

miejsca – pracownie artystyczne czerpiące  

z bliskości MS. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Przyroda (więcej), patrole, przypilnowanie 

sprzątania ulic, więcej koszy na śmieci. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Więcej centrów handlowych. Miasto nie planuje takich działań. 

Ciekawe usługi, np. sklepy otwierane. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Ponadto Miasto stara się przyciągnąć 

różnorodne inicjatywy poprzez programy 

takie jak np. Lokale dla Kreatywnych.  
Tak chcę tu mieszkać. -- 

Rewitalizacja kamienic prywatnych. W obecnym stanie prawnym nie możliwości 

administracyjnego wymuszenia remontów 

budynków znajdujących się w rękach 
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prywatnych.  

Rewitalizacja kamienic prywatnych W obecnym stanie prawnym nie możliwości 

administracyjnego wymuszenia remontów 

budynków znajdujących się w rękach 

prywatnych.  

Poprawić estetykę i wygląd poszczególnych 

budynków. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji 

Remont chodników. Zadbanie o zieleń. 

Więcej koszy na śmieci. 

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych w 

urządzenia malej architektury – ławki, kosze 

na śmieci itd. – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”. 

Żeby było czysto. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Żeby były ładnie wyremontowane kamienice 

oraz czysto na ulicach. A także więcej 

monitoringu miejskiego. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Miasto dokłada wszelkich starań, 

aby utrzymać przestrzeń publiczną  

w czystości. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Powinno być więcej zieleni, plac zabaw dla 

dzieci oraz usunięcie zdewastowanych 

budynków. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia malej architektury –urządzenia 

do zabawy dla dzieci,  ławki, kosze na śmieci 

itd. – m.in. w postaci tworzenia nowych 

skwerów, nasadzeń przyulicznych czy  

tzw. „zielonych ścian”. 

Jednym z celów działań rewitalizacyjnych 

jest zahamowanie robót wyburzeniowych  

i rozbieranie jedynie tych budynków, których 

stan techniczny jest bardzo zły i których 

adaptacja na cele mieszkalne bądź użytkowe 

byłaby trudna lub niemożliwa. 

Zieleń, kosze (psy), ławeczka, trzepak, stojak 

na rowery. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia malej architektury – ławki, 

kosze na śmieci, stojaki rowerowe itd. – 

m.in. w postaci tworzenia nowych skwerów, 

nasadzeń przyulicznych czy tzw. „zielonych 

ścian”. 
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Powinno być bliżej centrum handlowe. Miasto nie planuje takich działań. 

Odnowienie elewacji kamienic. Sprzątanie 

ulic!!! (chodniki + brzeg jezdni – jest b. 

brudno). Więcej zieleni (drzew i krzewów). 

Więcej koszy na śmieci!!! 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na śmieci czy ławki.  

Więcej skwerków, żeby było gdzie wyjść 

usiąść na ławce. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia malej architektury (ławki, 

kosze na śmieci itd. )-  m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Zrobić dobry chodnik, ścieżki rowerowe. Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników. 

Sposób prowadzenia i separacji ruchu 

rowerowego będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Piękne odnowione kamienice, podwórka. 

Naprawa chodników. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację.  W ramach przebudów 

podwórek, skwerów i terenów zielonych 

tworzona będzie i uzupełniana infrastruktura 

dla dzieci i rodzin. 

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników. 

Lepsza estetyka, pozbycie się marginesu 

społecznego. 

W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty należących 

do Miasta kamienic oraz przestrzeni 

publicznych ze zwróceniem szczególnej 

uwagi na estetykę.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 
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będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Nie chcę tu mieszkać, ale muszę. -- 

Bardziej estetycznie, czyściej. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Więcej zieleni, bezpieczniejsza okolica, 

wyremontowane kamienice i chodniki, 

więcej placów zabaw, więcej przedszkoli, 

mniejszy ruch samochodowy. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia malej architektury – ławki, 

kosze na śmieci itd. – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

W ramach przebudów podwórek, skwerów 

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Planowany jest remont wszystkich 

ulic leżących w granicach Obszaru, 

obejmujący zarówno wymianę nawierzchni 

jezdni jak i chodników. 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Docelowa organizacja ruchu na 

terenie Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

 

15. Uwagi do zadań, propozycje modyfikacji zadań lub pomysł na nowe zadania  

w projekcie rewitalizacyjnym. 

 

NUMER 

ZADANIA 

TREŚĆ UWAGI/ 

PROPOZYCJI 

MODYFIKACJI 

ZADANIA 

UZASADNIENIE 

STANOWISKO 

PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

18.9, 18.10, 

18.11: 

Wygląd kamienic. bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

19 

Dofinansowywanie 

prywatnych właścicieli 

kamienic. W związku  

z elewacją, ogrzewaniem + 

odnowieniem podwórzy 

oraz zapewnienie 

bd Właściciele budynków 

prywatnych wpisanych 

do rejestru zabytków 

mogą starać się  

o dofinansowanie 

remontów w ramach 
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bezpieczeństwa lokatorom. 

ul. Andrzeja. Brak barier 

ochronnych dla 

przechodniów. 

specjalnego konkursu.  

Opracowywany jest 

katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot 

mieszkaniowych, który 

będzie powszechnie  

i łatwo dostępny.  

W chwili obecnej 

możliwe jest zwolnienie  

z podatku od 

nieruchomości 

właściciela który 

zdecydował się na remont 

należącego do niego 

zabytkowego budynku.  

18 

Nieruchomość przy ul. 6 

sierpnia 33, 100% gmina 

Łódź – nieruchomość 

nieujęta w programie 

rewitalizacji? 

Umożliwienie wykupu 

lokali mieszkalnych  

i użytkowych. 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

18.18, 

18.17, 

18.19, 

18.20 

Do przebudowy. bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

bd 

Kosze na psie kupy i śmieci, 

więcej trawników, kwiatów, 

pomalowane  

i wyprostowane słupki 

 

Będzie czysto  

i pięknie. 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

bd 

Na ulicach wąskich i po 

których jeżdżą tramwaje 

powinien być zakazany ruch 

samochodowy 

(samochodów osobowych 

nie dostawczych). 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

nowej organizacji ruchu 

drogowego 

uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na 

ulicach centrum Miasta. 

bd 

Szkoły tańca, fitness, 

baseny, siłownie 

 

Zdrowie, hobby Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

18 

Zagospodarowanie pn-wsch 

i pd-wsch narożników 

skrzyżowania Zielona-

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 
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Gdańska przez zabudowanie 

pn-wsch oraz 

uporządkowanie parkingu 

na pd-wsch narożniku. 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

18 

Więcej basenów i darmowe 

wybiegi dla psów.  

Nie ma tego na tym 

terenie. 

Ewentualne urządzenie 

wydzielonej, ogrodzonej 

przestrzeni dla psów 

zostanie wzięte pod 

uwagę podczas 

projektowania przebudów 

terenów publicznych na 

terenie Obszaru.  

bd 

Naprawa ulic, torowisk. bd Planowany jest remont 

wszystkich ulic leżących 

w granicach Obszaru, 

obejmujący zarówno 

wymianę nawierzchni 

jezdni jak i chodników.  

18 

Zwiększyć zainteresowanie 

finansowe obiektami 

podlegającymi wspólnotom 

mieszkaniowym a będącymi 

zabytkami wpisanymi do 

rejestru. 

 

Budynki 

zabytkowe nie były 

remontowane od 

dziesiątków lat a 

wspólnoty 

mieszkaniowe nie 

są w stanie podołać 

potrzebom 

finansowym w celu 

doprowadzenia 

obiektów do 

dawnej świetności. 

Właściciele budynków 

prywatnych wpisanych 

do rejestru zabytków 

mogą starać się  

o dofinansowanie 

remontów w ramach 

specjalnego konkursu.  

Opracowywany jest 

katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot 

mieszkaniowych, który 

będzie powszechnie  

i łatwo dostępny.  

18 

Więcej boisk, basenów, 

skwerów, parków, więcej 

dróg dla rowerów. 

 

Brakuje tych 

obiektów na tym 

terenie. 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

18 

Skate park, basen, darmowe 

wifi. 

 

Brakuje tego. Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

18 

Skejtpark, wybiegi dla 

psów, baseny, place zabaw. 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

18 

Termy, baseny, centrum 

handlowe, więcej imprez 

otwartych. 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 
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projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

18 

 Plac zabaw, basen, park. bd W ramach przebudów 

podwórek, skwerów i 

terenów zielonych 

tworzona będzie i 

uzupełniana 

infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

16 

 Wyremontować budynek 

Próchnika 50. 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

18 

Basen za darmo, aquapark, 

plac zabaw, park rozrywki. 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

18 

Sklep w budynku na ul. 

Żeromskiego 17, więcej 

drzew, balkony, remont 

budynku ul. Żeromskiego 

17. 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

18 

Basen za darmo, aquapark, 

plac zabaw, orlik. 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

18 

Nieliczne luki w zabudowie 

w tym rejonie należy 

uzupełnić. 

Dwie sąsiadujące działki 

miejskie przy narożniku 

ulicy Zielonej  

i Wólczańskiej należy 

połączyć i wystawić do 

sprzedaży ( działka z 

parkingiem i kamienica pod 

adresem Zielona 12).Tylko 

taka duża podwójna działka 

znajdzie szybko poważnego 

inwestora. Obok są duże 

obiekty jak pałac Pinkusa 

czy budynek Urzędu Miasta. 

Należy sprzedać działkę 

miejską na ul. Gdańskiej 

między Zieloną i ul. 6 

sierpnia od strony Pl. 

Estetyka zabudowy 

ważnych 

wizerunkowo 

obszarów miasta 

położonych  przy 

głównych ciągach 

komunikacyjnych 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 
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Barlickiego przeznaczoną 

wcześniej na 

wielopoziomowy parking. 

Wobec fiaska sprawy 

parkingu działką od strony 

ul. Gdańskiej należy 

przeznaczyć pod zabudowę 

mieszkalną lub biurową a od 

strony rynku na naziemny 

parking, 

  

Trzy działki miejskie  

w narożniku płn..-.wsch. 

ulic Gdańskiej i Zielonej 

zostały sprzedane 

prywatnemu inwestorowi, 

który jednak nie wywiązał 

się z umowy w sprawie ich 

zabudowy. Ten ważny teren 

powinien zostać odkupiony 

przez Urząd Miasta i po 

przetargu sprzedany 

sprawdzonym inwestorom 

Sprzedaż działki przez 

obecnego właściciela 

innemu inwestorowi 

wykluczy UM z kontroli 

nad tym ważnym obszarem 

i dlatego działki te powinno 

przejściowo 

przejąć miasto. 

 

16. Inne uwagi, postulaty oraz propozycje. 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Więcej placów zabaw i punktów dla dzieci, 

więcej miejsc parkingowych. 

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Renowacja kamienic. Więcej zieleni. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 
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nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia malej architektury – ławki, 

kosze na śmieci itd. – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Bramofony, bramy zamykane, fotokomórki 

(światło), sygnalizacja świetlna, więcej 

światła (latarnie), patrole na ulicach. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod uwagę 

podczas tworzenia projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

Przebicie kwartału ulic Żeromskiego-

Więckowskiego-Gdańska-Zielona  

i utworzenie pasażu lub ciągu pieszego 

umożliwiającego dostęp do przepięknej 

fabryki w jego wnętrzu. Wydatnie 

podniósłby jakość życia w tym obszarze, 

stanowiłby miejsce wypoczynku i rekreacji. 

Stanowiłby miejsce spotkań oraz przyciągnął 

restauratorów. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Usunąć menelstwo. Likwidacja sklepu 

z dopalaczami. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych. 

CZYSTOŚĆ!!! Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

TAK! Sygnalizacja świetlna przy 

skrzyżowaniu 6 Sierpnia/Gdańska. 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Sygnalizacja świetlna na każdej ulicy bądź 

alejek oraz wymiana nawierzchni dla 

pojazdów. 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Chciałabym otrzymać pomoc wyjścia  

z nałogu alkoholowego, aby dostać pracę  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 
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i spróbować normalnie żyć. społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Wybiegi dla psów itp. Ewentualne urządzenie wydzielonej, 

ogrodzonej przestrzeni dla psów zostanie 

wzięte pod uwagę podczas projektowania 

przebudów terenów publicznych na terenie 

Obszaru.  

Więcej domów spokojnej starości. 

Ułatwienia dla niepełnosprawnych. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Przebudowy jezdni i chodników 

uwzględniają potrzeby osób z 

niepełnosprawnością, w tym niedowidzących 

oraz rodziców z dziećmi w wózkach. 

Dbanie o czystość, częstsze sprzątanie ulic Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Rozszerzyć zakres działań rewitalizacyjnych 

ale i remonty chodników w całym mieście 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Zrobić coś z osobami, które nie sprzątają po 

swoich psach. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zadbać o czystość (psy). Miasto dokłada wszelkich starań, aby utrzymać 

przestrzeń publiczną w czystości. 

… Sposób na rozwiązanie problemów 

lokalowych mieszkańców  przy rewitalizacji 

Łodzi. 

  

Kwartały 1-20 przewidziane do rewitalizacji 

obszarowej  obejmują tereny z budynkami  

o dużym stopniu zużycia technicznego  

i nierzadko o niskim standardzie sanitarnym. 

W tym rejonie są też największe 

enklawy  nędzy i notorycznego bezrobocia  

w skali całego miasta,  a spory odsetek 

mieszkańców ma niewielkie a nierzadko 

bardzo niskie dochody z pracy nie 

wystarczające na utrzymanie rodzin  

 i opłacenie czynszu. W związku 

z  remontem wielu  kamienic w ramach 

rewitalizacji obszarowej większość 

mieszkańców z tego rejonu będzie musiała 

się wyprowadzić nie tylko czasowo ale  na 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  
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stałe do innych dzielnic miasta , bo nie 

będzie ich stać na płacenie znacznie 

wyższych czynszów w wyremontowanych 

kamienicach. Nie spełniają oni także 

kryteriów w zakresie dochodów aby 

zasiedlić budowane aktualnie mieszkania 

komunalne. Ewentualne wolne lokale   

w starym budownictwie na obrzeżach Łodzi 

znajdujące się w zasobach miasta, które będą 

oni mogli zasiedlić, wymagają natomiast 

często kosztownego remontu. 

Jedynym sensownym sposobem 

aby  rozwiązać ten niezwykle ważny 

problem, powodujący często opóźnienia  

w rozpoczęciu remontu kamienic, jest wykup 

przez magistrat na dużą skalę (poprzez 

zorganizowanie kilkunastu przetargów) 

będących przez cały czas w obrocie na rynku 

wtórnym licznych i stosunkowo tanich 

mieszkań własnościowych 

(dawniej  spółdzielczych lub 

kwaterunkowych) w blokach  budowanych  

w latach 50-tych i 60-tych . Strefę 

wielkomiejską otacza bezpośrednio łańcuch 

starych i dobrze zagospodarowanych osiedli 

z tego okresu jak:  Dąbrowa, Teofilów, 

Koziny, Wielkopolska,  Żubardź ,  Stare 

Miasto, Stare Bałuty,  Karolew , Kurak, 

Nowe Rokicie, Widzew-Zachód, Doły  

a także nieduże osiedla : Obywatelska, 

Matejki, Wilcza- Gołębia, Zbiorcza itp.   

Z wyjątkiem trochę bardziej oddalonego od 

centrum Teofilowa  wszystkie te osiedla 

znajdują się w  bezpośrednim 

sąsiedztwie  strefy  wielkomiejskiej a czasem 

nawet stanowią jej część (Stare Miasto , 

Stare Bałuty). Są to dzielnice tonące  

w zieleni , od dawna  w pełni 

zagospodarowane i wyposażone w placówki 

handlowe, usługowe oraz oświatowe,  

a lokale  spełniają  wszelkie standardy 

sanitarne. Ale jako mieszkania zbudowane w 

odległych czasach mają one wyraźnie niższy 

standard oraz mniejsze metraże  

(z niewysokim czynszem) od 

porównywalnych lokali w blokach z lat 70-

tych i 80-tych i w związku z tym są od nich 

znacznie tańsze a tym bardziej różnią się od 

mieszkań oferowanych w budowanych 

ostatnio  blokach komunalnych. 
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Dodatkowym plusem jest fakt ,że te 

mieszkania  są na ogół zadbane , często  

z dodatkowym wyposażeniem( drewniane 

podłogi, glazura) i mogą być zasiedlone 

natychmiast po zakupie bez kosztownego 

remontu. Inną zaletą jest bardzo duży 

wybór  tych mieszkań i ich świetna 

lokalizacja  w różnorodnych dzielnicach 

okalających centrum miasta. Mieszkania z tej 

grupy mają bardzo różne powierzchnie, ale 

najczęściej   występują tu dwa podstawowe 

wzory dwupokojowych mieszkań: dawne  

M-3 o metrażu 38 m2  oraz M-4  

o powierzchni ok. 45 m2, są też nieduże 

lokale jednopokojowe w przedziale 20-25 

m2. 

Należy podkreślić , że mieszkania 

komunalne  jako przeznaczone dla osób o 

niskich dochodach , mających 

często  problemy z   opłaceniem czynszu, 

powinny mieć stosunkowo  niskie metraże  

i wynikające stąd niewysokie czynsze, ale 

posiadać pełne wyposażenie sanitarne  

a również  ich ogólny standard  powinien być 

wyraźnie niższy od mieszkań budowanych 

obecnie przez developerów dla ciężko 

pracujących ludzi spłacających wzięte na ich 

zakup kredyty najczęściej przez 20-25 lat. 

Inne rozwiązania są po prostu 

niesprawiedliwe a sprzyjają jedynie korupcji 

i  kumoterstwu. W poprzedniej dekadzie 

magistrat w związku z degradacją kamienic 

w centrum  dla pokrycia potrzeb 

mieszkaniowych skierował znaczne środki na 

budowanie mieszkań komunalnych w 

szerszej skali głównie na Janowie. Lokale  te 

posiadały wyjątkowo wysoki standard jak na 

mieszkania komunalne .Standard ten był 

wyższy niż w nowych blokach 

spółdzielczych na Olechowie i niewiele 

ustępował lokalom w  budowanych obok 

blokach developerskich. W efekcie tej 

drogiej dla budżetu miasta operacji nie 

rozwiązano żadnych problemów lokalowych 

w Łodzi ,bo spora część tych mieszkań trafiła 

w sposób kumoterski nie do osób 

spełniających odpowiednie kryteria  a do 

przysłowiowych „licznych krewnych  

i znajomych królika”. Oferowano 

nowoczesne, drogie  mieszkania o metrażu 
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nawet ponad 80m2 o porównywalnym 

standardzie z  developerskim praktycznie za 

darmo i niemało z nich trafiło do ludzi , 

których stać było na zaciągnięcie kredytu, ale 

byli dobrze ustosunkowani i woleli 

wykorzystać  w tym celu środki publiczne.  

Uważam, że po 

uruchomieniu  dużych  funduszy na 

rewitalizację  magistrat powinien 

w  pierwszej kolejności dokonać masowego 

wykupu na wolnym rynku w/w mieszkań w 

blokach z lat 50-tych i 60-tych ( w krótkim 

czasie ok.  tysiąca mieszkań ) aby zwolnić 

lokale w kamienicach i umożliwić ich szybki 

remont. Ceny mieszkań w starych blokach są 

w przeliczeniu na metr kwadratowy ok. 2,5 -

3 razy niższe od  kosztów budowy lokali  w 

nowych blokach komunalnych i można je 

nabyć szybko a nie czekać wiele lat na ich 

powstanie. W miarę postępującego remontu 

kamienic będą oferowane w nich   lokale 

komunalne dla ludzi spełniających 

odpowiednie kryteria dochodowe ,a budowa 

nowych bloków komunalnych może stać się 

marginalna. Oczywiście wszystkie 

omówione wyżej rozwiązania dotyczą osób  

o niewysokich dochodach, ale nie obejmują 

środowisk pasożytów społecznych , których 

wyraźnie widoczna obecność  

w historycznym centrum rzutuje na 

negatywny wizerunek całego miasta. mimo 

że  stanowią niewielki odsetek ogółu 

mieszkańców śródmieścia. Mieszkania 

socjalne muszą wreszcie  zniknąć z centrum  

i powinny być rozproszone w rożnych 

punktach na peryferiach miasta w ramach 

zagospodarowania starych  komunalnych 

zasobów mieszkaniowych. 
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Propozycje dotyczące obszaru numer 19 

 

8. Co by Pani/Pan chciała/chciał zmienić, aby poprawić ogólny stan budynków, które 

znajdują się w tym obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Odnowić fasady budynków, podwórka 

powinny być bardziej zadbane i zielone. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację.  W ramach przebudów 

podwórek, skwerów i terenów zielonych 

tworzona będzie i uzupełniana infrastruktura 

dla dzieci i rodzin. 

Generalne remonty, a tego co się nie da 

wyremontować to wyburzyć i postawić od 

nowa. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Przede wszystkim kamienice które są  

w opłakanym stanie oraz bramy które 

powinny być zamykane, a tam gdzie są 

podwórka nie ogrodzone wprowadzić 

ogrodzenia. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami.  

Wyremontować. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Ocieplanie budynków, wykonanie 

centralnego ogrzewania, odnowienie wnętrz 

klatek schodowych. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Każdy remontowany budynek 

będzie podłączany do miejskiej sieci 

centralnego ogrzewania.  

Wykonać remont budynków, odmalować 

elewacje. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Wyremontować je, zarówno na zewnątrz jak 

i wewnątrz. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 
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elewacji.  

Odremontować przynajmniej wygląd 

zewnętrzny. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Niepotrzebne budynki można zlikwidować, 

aby było więcej miejsca dla pieszych. 

Remont kamienic które mają bardzo dużo 

dziur. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Decyzje dotyczące ewentualnych 

wyburzeń będą poprzedzone dodatkową 

analizą.  

Odrestaurować wszystkie budynki, a nie co 

trzeci! Zapewnić wszystkie media z 

miejskich sieci. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Każdy remontowany budynek 

będzie podłączany do miejskiej sieci 

centralnego ogrzewania.  

Przepisy stanowiące i kwalifikujące do 

remontu. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Generalne remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Elewacje, klatki schodowe. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Budynki trzeba by było wyremontować. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Plac Barlickiego – remont kamienic. 

Rozebrać niższe budynki. Odmalować 

elewacje. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Centralne ogrzewanie, ocieplenie, ogólny 

remont tego budynku co mieszkam. 

Każdy remontowany budynek będzie 

podłączany do miejskiej sieci centralnego 

ogrzewania.  

Ocieplenie budynków, otynkowanie ścian 

zewnętrznych i pomalowanie. Wymiana 

dachów 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Aby kamienice były w lepszym stanie 

technicznym należy je gruntownie 

wyremontować nie skupiając się jedynie na 

elewacjach. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Remont fasad. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 
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należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Generalne remonty budynków. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Zwiększenie troski ze strony Administracji 

Nieruchomościami, która nie robi nic! 

Posesje – klatki schodowe nie sprzątane, 

brak drobnych napraw itp., ocena negatywna 

dla Administracji Zielony Rynek! 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Ogrodzone podwórka i zamykane, a jak nie 

zamykane to przynajmniej ogrodzone. 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Podwórza przylegające do 

remontowanych kamienic będą przechodziły 

gruntowną modernizację.   

Należy przeprowadzić remont kamienic które 

się sypią, wymienić kanalizację, założyć 

ogrzewanie. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Każdy remontowany budynek 

będzie podłączany do miejskiej sieci 

centralnego ogrzewania.  

Remonty w szczególności elewacji,  

a w najlepszym przypadku na wzór 

remontów z programu Mia100kamienic czyli 

od piwnic po strych. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Częstsze kontrole techniczne, faktyczny stan 

techniczny. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Stan elewacji budynków, częstsze kontrole 

techniczne. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Generalne remonty - bez tego ani rusz. 

Malowanie, tynkowanie, wszystko. W Łodzi 

jest mnóstwo pustostanów o nieznanych 

właścicielach, tę kwestię koniecznie trzeba 

rozwiązać, bo nawet jeśli wyremontujemy 

kilka budynków to i tak wkoło inne będą się 

sypać, bo są opuszczone. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Należące do Miasta pustostany będą 

remontowane i ponownie zasiedlane. 

Remonty (elewacje, podwórza), 

usprawnienia dróg. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Podwórza przylegające do 

remontowanych kamienic będą przechodziły 

gruntowną modernizację.  W ramach 
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przebudów podwórek, skwerów i terenów 

zielonych tworzona będzie i uzupełniana 

infrastruktura dla dzieci i rodzin.  

Remonty w mieszkaniach. Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 

Odrestaurowanie budynków/malowanie 

kamienic. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Wyremontować lub wyburzyć. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Generalny remont i ocieplenie. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

W ramach tych remontów wszystkie 

mieszkania wyposażane są w media takie jak 

centralne ogrzewania, bieżąca woda  

i kanalizacja.  

Okna, parapety. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji i stolarki okiennej.  

Wiele z budynków wygląda na opuszczone 

i na takie, które nie wiadomo co kryją w 

środku, brak gospodarza? 

Należące do Miasta pustostany będą 

remontowane i ponownie zasiedlane. 

Zachęcić właściciela działki Struga 13 do 

wyburzenia ruiny. Zachęcić właściciela 

działki 19/21 do wznowienia 

budowy/przebudowy. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Brak połączeń z Bałutami. Wyremontować 

budynki ponieważ wszystkie ulegną 

zniszczeniu. 

Zmiany w częstotliwości kursowania 

komunikacji miejskiej, ilości linii 

autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty należących 

do Miasta kamienic, w tym ich elewacji.  

Remont elewacji która jest w opłakanym 

stanie. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 
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elewacji.  

Częste remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Ogólny remont - rewitalizacja. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Elewacje tych budynków. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Gruntowny remont połączony  

z ulepszeniami. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Rozebrać walące się slumsy a nie 

sprzedawać ich nieznanym rzekomym 

właścicielom. Skończyć z handlem ludźmi  

w Łodzi oraz w Polsce. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Renowacje budynków przede wszystkim. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Wyremontować kamienice (elewacje). W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty należących 

do Miasta kamienic, w tym ich elewacji.  

Ogrodzić budynki, zamknąć podwórka  

i klatki schodowe. Założyć CO. 

Wyremontować elewacje. 

Miasto nie planuje zamykania podwórzy 

bramami.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Każdy remontowany budynek 

będzie podłączany do miejskiej sieci 

centralnego ogrzewania.  

Generalne remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Stan techniczny + centralne ogrzewanie. Każdy remontowany budynek będzie 

podłączany do miejskiej sieci centralnego 

ogrzewania.  

Wyremontować je. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Remont kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 
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należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

 

9. Jakie zmiany by Pani/Pan wprowadził, aby poprawić stan podwórzy, chodników, 

zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw) znajdujących się w tym 

obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Zwiększenie ilości roślinności ozdobnej na 

podwórzach, np. programy wspomagania 

zazieleniania podwórzy dofinansowane ze 

środków Urzędu Miasta. 

Planowane jest uporządkowanie małej 

architektury i zieleni na terenie podwórek 

należących do Miasta.  

 

Przede wszystkim to bym ogrodziła żeby nie 

przychodzili z psami na skwerek. Wyłożenie 

podwórka kostką. 

Planowane jest uporządkowanie małej 

architektury i zieleni na terenie podwórek 

należących do Miasta.  

Wybudować place zabaw, postawić ławki, 

więcej trawników, zieleni, Wybiegi dla 

psów. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia malej architektury – ławki, 

kosze na śmieci itd. – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Zwiększyłabym ilość terenów zielonych 

ogrodzonych na których umieściłabym ławki 

i nasadziła drzewa lub krzewy. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia malej architektury – ławki, 

kosze na śmieci itd. – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Stworzyć plac zabaw, skwer, postawić ławki. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia malej architektury – ławki, 

kosze na śmieci itd. – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

W ramach przebudów podwórek, skwerów 

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Zwiększenie patroli, zasadzenie więcej 

zieleni, powstanie nowych skwerów, 

odnowienie tych kamienic, które są w stanie 

złym. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Posiać trawę, postawić kosze na śmieci. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 
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rewitalizacji obszarowej.  

Stworzyć więcej trawników, zasadzić 

drzewa, więcej placów zabaw, mniej aut 

zaparkowanych na ulicach. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia malej architektury – ławki, 

kosze na śmieci itd. – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

Przede wszystkim wyrównać chodniki. Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników. 

Równiejsze chodniki, więcej ławek, 

wymiana przyrządów na placu zabaw na 

lepsze, nowocześniejsze. 

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników. 

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Pilnować, by ludzie nie dewastowali tego co 

już jest i odnowić pozostałe. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Większe zagospodarowanie zieleni, zakaz 

parkowania samochodów. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Więcej placów zabaw, zieleni. Czyściej na 

podwórzach. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia malej architektury – ławki, 

kosze na śmieci itd. – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie i 

uzupełniana infrastruktura dla dzieci i rodzin.  

Wyrównanie chodników, zabezpieczenie 

chodników np. łańcuchami, na słupkach 

(oddzielając ulicę od chodników i pieszych). 

Postawienie większej ilości koszy na odpady. 

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak i 

chodników. W ramach programu 

rewitalizacji obszarowej centrum Łodzi 

planowanych jest wiele działań dotyczących 

porządkowania przestrzeni, w tym 

doposażenie jej w niezbędne elementy małej 

architektury, w tym urządzenia do zabawy 

dla dzieci, kosze na psie odchody czy ławki.  

Kosze na śmieci, wyrzucić psie kupy bo 

ludzie na to narzekają. Na obszarze 

Gdańskiej by powstały skwerki, ławki (place 

zabaw). 

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej  

w niezbędne elementy małej architektury,  
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w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Przewidywane jest także tworzenie nowych 

zieleńców i skwerów.  

Więcej zieleni, placów zabaw dla dzieci. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia malej architektury – ławki, 

kosze na śmieci itd. – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Zasiać trawę, nowe chodniki, wymienić 

szyny, jezdnię. Ogrodzić trawniki, więcej 

śmietników. Posprzątać, otworzyć toalety 

publiczne. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Remont. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Komórki które się rozwalają rozebrać  

i zrobić w ich miejsce parking. Zadbać  

o trawniki. 

Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację. Jeśli chodzi o znajdujące się 

na nich komórki, to każdorazowo decyzja 

będzie podejmowana indywidualnie.  

Zamykana brama - domofon. Miasto nie planuje zamykania podwórzy 

bramami.  

Położenie nowej nawierzchni w podwórzach 

bo się zapada i postawić ławki. Bramy 

zamykane, domofony. 

Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację. Miasto nie planuje zamykać 

podwórzy bramami. Ostateczny kształt 

każdego remontowanego podwórka, w tym 

kwestia domofonów, monitoringu  będzie 

określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza. 

Podwórza – remonty, chodniki – nowe, 

placów zieleni – brak na moim terenie. Plac 

zabaw jeden i to bardzo marny. Jeśli jest 

miejsce tylko na jeden to niech on chociaż 

będzie wspaniały nie tylko dobry. Duży z 

wieloma atrakcjami. Z dzieckiem naprawdę 

nie ma gdzie wyjść, jeśli nie pojedzie się 

gdzieś dalej. Podwórka okropne, bez 

możliwości spokojnej zabawy, jakiejkolwiek 

zabawy. Obszar w ogóle nie nadający się dla 

rodzi z dziećmi. 

Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację. W ramach przebudów 

podwórek, skwerów i terenów zielonych 

tworzona będzie i uzupełniana infrastruktura 

dla dzieci i rodzin.  Planowany jest remont 

wszystkich ulic leżących w granicach 

Obszaru, obejmujący zarówno wymianę 

nawierzchni jezdni jak i chodników. 

 

 

Należy je wysprzątać, zadbać o to, aby było 

więcej zieleni i aby było czyściej, postawić 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 
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kosze na śmieci, bo jest ich niedopuszczalnie 

mało. 

rewitalizacji obszarowej.  

Czystość – regularne sprzątanie, nowe 

nasadzenia, remont podwórzy – nawierzchni, 

bram. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

 

Wybudować place zabaw, zabronić 

parkowania na ulicach i chodnikach, więcej 

parkingów. 

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie 

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Odnowić chodniki, podwórza czyste, nowe 

więcej zieleni, na skwerach kwietniki. 

W ramach rewitalizacji obszarowej 

przewidywane są remonty ciągów pieszych 

oraz jezdni. Przewidziano tworzenie w razie 

możliwości nowych terenów zielonych 

wyposażonych w urządzenia malej 

architektury – ławki, kosze na śmieci itd. – 

m.in. w postaci tworzenia nowych skwerów, 

nasadzeń przyulicznych czy tzw. „zielonych 

ścian”. 

Sprzątać trawniki, postawić kosze. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Przestrzeń publiczna będzie doposażona  

w kosze na śmieci.  

Podwórze zamykane, domofony, dbanie o 

czystość. Więcej zieleni, skwerów, ławek 

koszy na śmieci. Egzekwowanie przez 

policję i straż miejską dbania czystości po 

swoich psach. 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

domofonów, monitoringu  będzie określony 

podczas tworzenia projektu przebudowy 

konkretnego podwórza.  

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona 

Należy je posprzątać, zasiać trawę, postawić 

kosze na śmieci i psie odchody. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

- chodniki szerokie wykonane z granitu; 

-ustawienie stojaków, ławek, słupków 

ograniczających parkowanie samochodom, 

oświetlenie wiszące ulic - ograniczenie 

słupów oświetleniowych; 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  
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- więcej zieleni - drzew, krzewów; 

-woonerfy. 

Zwiększenie skwerków, placów zabaw dla 

dzieci, posadzenie drzew, krzewów. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia malej architektury – ławki, 

kosze na śmieci itd. – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Częstsze kontrole skwerków. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Wyrównać chodniki. Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników. 

Projekty rewitalizacji i budżetów 

obywatelskich to dobry pomysł i cieszę się 

że się ciągle rozwija 

-- 

Pozyskać fundusze na zmiany. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Remonty (generalne). Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Wyrównać podwórka, dodać ogródki. Planowane jest uporządkowanie małej 

architektury i zieleni na terenie podwórek 

należących do Miasta.  

Więcej zieleni i ławek. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych w 

urządzenia malej architektury – ławki, kosze 

na śmieci itd. – m.in. w postaci tworzenia 

nowych skwerów, nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych ścian”. 

Wyrównać chodniki. Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników. 

Na każdym skwerze ławki i stoliki. W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin. 

Jednolite, solidne ławki, wytrzymałe na 

atmosferę i wandali, uświadomienie 

mieszkańców by dbali bo to jest zrobione to 

ich wspólne dobro i ładna ławka i posiana 

W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej w ławki.  
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trawa. W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Akcja "zielone podwórka" powinna być 

bardziej rozpowszechniona. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Odnowić i zrobić monitoring żeby karać 

niszczących zieleń. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego.  

Generalny remont. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury. 

Zamykane bramy, domofony na klatkach, 

ławeczki na podwórzach, więcej zieleni. 

Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic miejskich będą przechodziły 

gruntowną modernizację, obejmującą także 

rewaloryzację zieleni. Miasto nie planuje 

zamykać podwórzy bramami. Ostateczny 

kształt każdego remontowanego podwórka, 

w tym kwestia domofonów, monitoringu  

będzie określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

Zadbać o to, co obecnie się znajduje na 

podwórcach. 

Planowane jest uporządkowanie małej 

architektury i zieleni na terenie podwórek 

należących do Miasta.  

Proszę o bramę zamykaną oraz domofon w 

posesji Wólczańska 79. Jest to obszar gdzie 

znajdują się sklepy alkoholowe. Podwórko 

oraz brama są oblegane przez 

przypadkowych przechodniów, którzy piją 

alkohol i załatwiają potrzeby fizjologiczne. 

Również są stali bywalcy piwa, którzy ze 

swymi pupilami psami goszczą na podwórku, 

urządzając również popijawki alkoholu. 

Wchodząc do bramy jest smród, brud 

(cuchnie uryną). Żyje nam się źle. 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

domofonów, monitoringu  będzie określony 

podczas tworzenia projektu przebudowy 

konkretnego podwórza. 

Wyrównanie chodników. Stan podwórka 

polepszyć. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

chodników. Podwórza przylegające do 

remontowanych kamienic miejskich będą 

przechodziły gruntowną modernizację. 

Częściej żeby były koszone trawniki, 

częstsza dbałość o skwerki, więcej ławek  

i puszek na śmieci. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej ławek. W ramach programu rewitalizacji obszarowej 
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centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym doposażenie jej w ławki.  

Zadbanie o czystość, więcej i różnorodna 

zieleń. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia malej architektury – ławki, 

kosze na śmieci itd. – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Więcej napraw oraz zakazu jeżdżenia po 

chodnikach rowerem. 

Zgodnie z przepisami o ruchu drogowym 

jazda rowerem po chodniku jest 

dopuszczalna w ściśle określonych 

przypadkach.  

Większa troska o to, co już jest. 

Podwyższenie kultury mieszkańców. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Dużo zieleni i placów zabaw. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia malej architektury – ławki, 

kosze na śmieci itd. – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie i 

uzupełniana infrastruktura dla dzieci i rodzin.  

Więcej skwerków, nawierzchnia jezdni, 

chodników. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów. Planowany jest 

remont wszystkich ulic leżących w granicach 

Obszaru, obejmujący zarówno wymianę 

nawierzchni jezdni jak i chodników.  

Wyremontować podwórka, zasiać trawę, 

wyrównać chodniki, postawić więcej ławek, 

stworzyć skwery. Większe kary za 

niesprzątanie po psie. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Ogrodzić podwórza, więcej miejsc do 

parkowania nie przy krawężniku. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Ławki i zieleń. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia malej architektury – ławki, 

kosze na śmieci itd. – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”. 

Zamykane bramy, skwery, place zabaw. Miasto nie planuje zamykania podwórek 

bramami. W ramach przebudów podwórek, 

skwerów i terenów zielonych tworzona 
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będzie i uzupełniana infrastruktura dla dzieci 

i rodzin.  

Posprzątać, trawę posadzić, sprzątać po 

psach. Wybudować place zabaw, 

wybudować zieleniaki. 

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Posprzątać. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości.  

Posiać trawę, stworzyć place zabaw. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych wyposażonych  

w urządzenia małej architektury – ławki, 

kosze na śmieci itd. – m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”.  

W ramach przebudów podwórek, skwerów 

 i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

 

10. Jakie zmiany, według Pani/Pana, należy wprowadzić, aby zwiększyć dostęp 

do placówek użyteczności publicznej takich, jak: szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki itp. dla mieszkańców tego obszaru? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Lepsze oświetlenie, progi zwalniające, place 

zabaw i skwery winny powstać. 

W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.  

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Więcej placówek dla dzieci, żłobki, 

przedszkola, świetlice. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Postawić ich więcej ewentualnie powiększyć 

liczebność dzieci i pedagogów. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  
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Odnowić te budynki aby zachęcić ludzi aby 

tam się kierowali. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zapewnić dojazd w te miejsca. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Przede wszystkim miejsca wolne, żłobki 

przedszkola żeby były łatwo dostępne. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej przedszkoli dla dzieci. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Otworzyć nowe. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Sądzę, że powinny takie miejsca zostać w 

ogóle utworzone. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej przedszkoli, żłobków i przychodni 

lekarskich. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Wybudować je. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Poprawa dojazdu do placówek i parkingi 

przy tych placówkach. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zbyt dużo sklepów monopolowych ze 

sprzedażą całonocną. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Dostępność jest moim zdaniem 

wystarczająca. inną kwestią jest sprawa 

przychodni i terminów wizyt u lekarzy 

specjalistów. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Pomalować je, odświeżyć. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Lepszy dostęp do parkingowych miejsc. Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Miasto planuje umożliwienie budowania 

parkingów wielopoziomowych na terenie 

centrum.  

Więcej przedszkoli o żłobków. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Przedszkole z prawdziwego zdarzenia - 

państwowe. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  
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Powinny być bardziej widoczne (biblioteki). Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej w szkołach Internetów, a u lekarzy 

żeby nie było bardzo dużych kolejek jak do 

tej pory. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Przy przedszkolach place zabaw. W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

 

11. A co musiałoby się zmienić, aby poprawił się dostęp do punktów usługowych, 

sklepów? Prosimy wpisać Pani/Pana pomysły dotyczącego tego obszaru. 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Więcej sklepów rzemieślniczych. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. 

Lepsze, świeże produkty, które smakują 

ludziom. Powiększenie sklepów, większa 

ilość produktów. 

Miasto nie ma wpływu na jakość produktów 

oferowanych w punktach handlowych.  

Niższe czynsze na lokale usługowe. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Mniej sklepów alkoholowych. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Zmniejszenie czynszu i ułatwienie otwarcia 

działalności. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej małych sklepów, przychodni 

lekarskich, brak żłobków w pobliżu. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Obszar 19/20 nie jest zbyt bezpiecznym 

miejscem - nie sprzyja to otwieraniu bądź 

utrzymywaniu biznesu. Częste kradzieże 

powinny być rozwiązane monitoringiem 

miejskim oraz patrolami policji. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego. 

Więcej punktów. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. 

Tam gdzie są schody przy sklepach 

zmniejszyć je lub zrobić podjazd dla 

Przebudowy jezdni i chodników 

uwzględniają potrzeby osób  
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wózków. z niepełnosprawnością, w tym 

niedowidzących oraz rodziców z dziećmi  

w wózkach. 

Mniej marketów w Łodzi, czyściej przed 

takimi punktami aby zachęcały do wejścia. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Należy stworzyć nowe placówki. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne. 

Więcej sklepów marketowych żeby po prostu 

nie było tak drogo. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

12. W jaki sposób zmieniłaby/zmieniłby Pani/Pan rozmieszczenie linii autobusowych 

i tramwajowych oraz przystanków, aby komunikacja publiczna na terenie tego obszaru 

była bardziej dostępna? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Wprowadzić tramwaje niskopodłogowe. Miasto realizuje te postulaty.  

Więcej tramwajów niskopodłogowych – 

wjazdy dla wózków. 

Miasto realizuje te postulaty. 

Rozmieszczenia bym nie zmieniał, ale trzeba 

byłoby cos z tymi korkami zrobić! 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej linii. Zmiany w częstotliwości kursowania 

komunikacji miejskiej, ilości linii  

i rozmieszczeniu przystanków komunikacji 

miejskiej będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Częstsze występowanie przystanków 

tramwajowych i autobusowych. 

Ewentualne zmiany w lokalizacji 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Więcej. Zmiany w częstotliwości kursowania 

komunikacji miejskiej, ilości linii  

i rozmieszczeniu przystanków komunikacji 

miejskiej będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Więcej autobusów i tramwajów w godzinach 

rannych i popołudniowych. 

Zmiany w częstotliwości kursowania 

komunikacji miejskiej, ilości linii  

i rozmieszczeniu przystanków komunikacji 

miejskiej będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  



 
 

497 
 

Częstsze kursy tramwajów i autobusów. Zmiany w częstotliwości kursowania 

komunikacji miejskiej, ilości linii  

i rozmieszczeniu przystanków komunikacji 

miejskiej będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Chciałabym żeby tramwaje miały cały czas 

zielone światło. 

Szczegółowe rozwiązania dotyczące 

organizacji ruchu na ww. ulicach będą 

wynikać z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

- Wprowadzenie buspasów. 

-Zwiększenie częstotliwości kursowania. 

-Szybsze przejazdy autobusów i tramwajów. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Wyciszenie linii tramwajowych. Państwa opinia zostanie wzięta pod uwagę 

podczas planowania obsługi transportowej 

Obszaru.  

Co 5 minut. Zmiany w częstotliwości kursowania 

komunikacji miejskiej, ilości linii  

i rozmieszczeniu przystanków komunikacji 

miejskiej będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Odnowić przystanki. Państwa opinia zostanie wzięta pod uwagę 

podczas planowania obsługi transportowej 

Obszaru.  

Zwiększyć częstotliwość tramwajów. Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Wprowadzenie dojazdów bezpośrednich do 

wszystkich dzielnic, rozdzielając Bałuty  

i Teofilów. 

Zmiany w częstotliwości kursowania 

komunikacji miejskiej, ilości linii  

i rozmieszczeniu przystanków komunikacji 

miejskiej będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Powiększyć częstotliwość. Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Aby łatwo było przesiadać się z jednego 

pojazdu na drugi. 

Zmiany w częstotliwości kursowania 

komunikacji miejskiej, ilości linii  

i rozmieszczeniu przystanków komunikacji 

miejskiej będą wynikały z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Przeciąć ul. Tuwima na odcinku od 

Piotrkowskiej do Targowej i będzie luźniej 

na ulicy. 

Państwa opinia zostanie wzięta pod uwagę 

podczas planowania obsługi transportowej 

Obszaru.  
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Żeby przystanek na ul. Żwirki przy ul. 

Kościuszki był z powrotem. 

Ewentualne zmiany w lokalizacji 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Skończyć remonty. Remonty będą trwać do roku 2022. 

Zwiększyć częstotliwość kursów autobusów i 

tramwajów. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

 

13. A co można zrobić, Pani/Pana zdaniem, aby poprawić bezpieczeństwo na tym 

obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Więcej kamer, monitoring, patrole straży 

miejskiej, policji, umieszczenie tabliczek 

informujących o monitorowaniu. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. Państwa propozycja 

odnośnie współpracy z Policją zostanie 

wzięta od uwagę przy planowaniu usług dla 

ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej policjantów i straży miejskiej na 

ulicach. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Wprowadzić częstsze patrole policji lub 

straży miejskiej. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zwiększenie patroli policji, lepsze 

oświetlenie. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy 

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Planowana jest poprawa oświetlenia na 

Obszarze.  

Więcej patroli służb (policja, straż miejska). Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Patrole policyjne wieczorami, koniecznie 

zrobić więcej zamykanych bram. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Aby więcej czasu policja zajmowała się 

bezdomnymi lub innymi niebezpiecznymi 

ludźmi. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  
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Więcej patroli nocą, monitoring, szybkie 

połączenia alarmowe, ogrodzenie budynków, 

domofony. 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

domofonów, monitoringu  będzie określony 

podczas tworzenia projektu przebudowy 

konkretnego podwórza. Ilość patroli Straży 

Miejskiej zostanie wzmocniona.  

Ograniczyć ruch i prędkość przemieszczania 

się samochodów, hałasu ulicznego. 

Państwa opinia zostanie wzięta pod uwagę 

podczas planowania obsługi transportowej 

Obszaru.  

Więcej Policji na ulicach. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Oddzielić miejsca dostępne dla dzieci od 

ulicy! 

Państwa opinia zostanie wzięta pod uwagę 

podczas planowania obsługi transportowej 

Obszaru.  

Więcej osób do ochrony na takich ulicach. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zamontować oświetlenie mocniejsze, 

wprowadzić więcej sygnalizacji świetlnej, 

wybudować więcej parkingów – zwęzić 

chodniki na odcinku Gdańska 87 – 53. 

Stworzyć więcej przejść dla pieszych. 

Państwa opinia zostanie wzięta pod uwagę 

podczas planowania obsługi transportowej 

Obszaru.  

 

Zdecydowane działania służb. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Przy przejściu dla pieszych namalować pasy 

bardziej widoczne. Więcej sygnalizacji 

świetlnej (nowoczesnej). 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Róg 6 Sierpnia a Gdańska zainstalować 

światła. 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 
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Sygnalizacja świetlna na skrzyżowaniu  

ul. 6 Sierpnia i ul. Gdańskiej (koniecznie!)  

i pomalować zebry na przejściu dla pieszych 

z uwagi na wiele wypadków 

samochodowych. 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Policja, straż miejska mogli by się czasami 

pokazać, a wieczorem tym bardziej. Strach  

z domu wyjść. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Chciałabym aby było więcej patroli policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Minimalizacja miejsc, gdzie mogą 

przebywać (gromadzić się) grupy osób 

bezdomnych – opustoszałe budynki, 

niezamknięte bramy. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Więcej świateł i przejść dla pieszych. Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Więcej patroli policji, montaż kamer. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Policja niech częściej chodzi. Państwa propozycja odnośnie współpracy 

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Pozbyć się „elementu”. Zamykane bramy. 

Więcej patroli policji i straży miejskiej. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 
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bramami.  

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zainstalować monitoring, wprowadzić piesze 

patrole policyjne. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. Państwa propozycja 

odnośnie współpracy z Policją zostanie 

wzięta od uwagę przy planowaniu usług dla 

ludności w Obszarze.  

Monitoring, tempo-30 -zwiększenie 

bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Wszystkie remonty ulic planowane są  

z uwzględnieniem zasad zrównoważonego 

transportu.  

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego 

jednak Państwa propozycja zostanie wzięta 

pod uwagę przy planowaniu rewitalizacji 

obszarowej. 

Poprawa sygnalizacji świetlnej. Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego 

jednak Państwa propozycja zostanie wzięta 

pod uwagę przy planowaniu rewitalizacji 

obszarowej. 

Sygnalizacja świetlna. Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego 

jednak Państwa propozycja zostanie wzięta 

pod uwagę przy planowaniu rewitalizacji 

obszarowej. 

Przede wszystkim monitoring miejski oraz 

patrole policji bądź straży miejskiej, których 

nie widziałam ani razu od kwietnia, gdy 

zaczęłam tu pracować. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

 Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zmniejszyć ilość sklepów alkoholowych. 

Straż miejska powinna zwracać uwagę na to 

co się dzieje w okolicy sklepów 

alkoholowych. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Szerokość dróg zwiększyć. Wszystkie remonty ulic planowane są  
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z uwzględnieniem zasad zrównoważonego 

transportu.  

Miasto nie zakłada poszerzania drób  

w Obszarze. 

Więcej policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Światła z dźwiękiem dla niewidomych. Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia w 

sprawie szczegółowych rozwiązań w 

zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Lepsze oświetlenie ulic. W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.  

Aktywizacja bezrobotnych, większa 

dostępność do "Orlików" dla dzieci  

i młodzieży. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej policji i straży miejskiej. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Monitoring miejski + rewitalizacja zieleni, 

tom spowoduje przypływ ludzi. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci czy 

ławki.  

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów.  

Należy wprowadzić więcej patroli. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Spróbować wyeliminować patologię 

społeczną. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  
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z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Zlikwidować chuliganów. W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Mniej komunikacji samochodowej ul. 

Wólczańską ponieważ trzęsie się budynek, są 

popękane ściany, boimy się o 

bezpieczeństwo, bo może się usunąć 

popękana ściana od ul. Wólczańskiej 79. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Zwiększyć patrole. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Monitoring, kontrole uprawnionych służb. Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Rozwalić walące się slumsy a nie 

remontować kamienice, które straszą 

pustostanami i czekają na nieznanych 

podstawionych właścicieli. 

Jednym z celów działań rewitalizacyjnych 

jest zahamowanie robót wyburzeniowych  

i rozbieranie jedynie tych budynków, których 

stan techniczny jest bardzo zły i których 

adaptacja na cele mieszkalne bądź użytkowe 

byłaby trudna lub niemożliwa. 

Zmiana mentalności społecznej. Straż 

miejska powinna zająć się czystością 

otoczenia. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Miasto dokłada wszelkich starań, aby we 

współprace ze Strażą Miejską utrzymać 

przestrzeń publiczną w czystości. 

Żeby jeździli trochę bezpieczniej. Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 
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Częstsze patrole straży miejskiej i policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli, założyć monitoring. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. Trwają prace nad 

rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego. 

Zlikwidować straż miejską, a wprowadzić 

patrole policji. 

Miasto nie planuje tego rodzaju działań.  

Zamykane bramy przy wejściu do każdej 

kamienicy 

Miasto nie planuje zamykania podwórzy 

bramami. 

Więcej patroli straży miejskiej - pieszych. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Więcej patroli policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

 

14. Co musiałoby ulec zmianie na terenie obszaru, na którym ma być przeprowadzona 

rewitalizacja, aby chciała/chciał Pani/Pan tu mieszkać, prowadzić działalność, częściej 

bywać? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Więcej terenów zielonych, lepsza estetyka, 

więcej miejsc zadbanych do uprawiania 

sportu, np. publicznie dostępne boiska do 

koszykówki, odnowienie nawierzchni ulic, 

wyremontowanie chodników. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Czystość, zieleń i ławeczki. Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Planowane jest uzupełnianie przestrzeni 

publicznych o dodatkową zieleń oraz ławki.  

Odnowienie elewacji i budynków 

mieszkalnych i zrobienie ogrzewania 

centralnego. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic w tym ich 

elewacji. Każdy remontowany budynek 

będzie podłączany do miejskiej sieci 

centralnego ogrzewania.  

Więcej zieleni, więcej koszy na śmieci, 

więcej placów zabaw. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 
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tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”) 

wyposażonych w urządzenia malej 

architektury – ławki, kosze na śmieci, 

urządzenia do zabaw dla dzieci itd.. 

Nie ma takiej rzeczy, która spowodowałaby, 

że CHĘTNIE bym cośkolwiek robił! Wolę 

mniej zaludnione obszary. 

-- 

Więcej zieleni, place zabaw dla dzieci, 

mniejszy ruch samochodowy, zmniejszenie 

smogu. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”) 

wyposażonych w urządzenia malej 

architektury – ławki, kosze na śmieci, 

urządzenia do zabaw dla dzieci itd.. 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Docelowa organizacja ruchu na 

terenie Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Czyściej, ładniej i bezpieczniej. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Większa ilość miejsc dla dzieci np. place 

zabaw, utrzymywać czystość na trawnikach. 

Postawienie koszy na śmieci w większych 

ilościach. 

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Więcej koloru, posadzić drzewa, kwietniki, 

postawić latarnie. Stworzyć miejsca do 

zabawy dla dzieci, postawić ławki. Rozluźnić 

ruch drogowy. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”) 

wyposażonych w urządzenia malej 

architektury – ławki, kosze na śmieci, 

urządzenia do zabaw dla dzieci itd.. 

Dużo zieleni, remont, czystość. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”) 

wyposażonych w urządzenia malej 

architektury – ławki, kosze na śmieci, 

urządzenia do zabaw dla dzieci itd.. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Musi być czyściej (skosić trawniki, postawić 

kosze, sprzątać po psach). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Chciałabym aby było bezpiecznie, czyściej, Państwa propozycja zostanie wzięta pod 
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więcej zieleni. uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Rozebrać budynek na rogu 6 Sierpnia na 

miejsce którego zrobić parking 

samochodowy, ponieważ ludzie nie mają 

gdzie parkować, zatrzymać się i blokują 

wjazdy do kamienic., bo nie ma gdzie 

zostawić samochodów. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Przyjazny klimat, odnowione budynki, równe 

chodniki, te skrawki zieleni które są aby były 

odpowiednio zadbane, place zabaw dla 

dzieci. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Powinno by się zmienić to, żeby było 

czyściej, bezpieczniej, kolorowiej. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Poprawa ogólna estetyki miasta – remont 

fasad, wprowadzenie  parkingów z działek 

między budynkami by zostały zabudowane 

zgodnie z estetyką otoczenia. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Miasto planuje umożliwienie budowania 

parkingów wielopoziomowych na terenie 

centrum.  

Więcej zieleni, parków i mniej marginesu 

społecznego. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”) 

wyposażonych w urządzenia malej 

architektury – ławki, kosze na śmieci, 

urządzenia do zabaw dla dzieci itd.. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. 

Poprawa wyglądu budynków, zmiana 

chodników i więcej słupków przy ulicy 

oddzielającej chodnik i ulice. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników. 

Żeby było estetyczniej, wizualnie 

przyjemnie. Żeby było więcej placów zabaw, 

skwerków, gdzie można wyjść z dzieckiem  

i żeby było bezpieczniej. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”) 

wyposażonych w urządzenia malej 
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architektury – ławki, kosze na śmieci, 

urządzenia do zabaw dla dzieci itd. 

Woonerfy, więcej zieleni, ograniczenie 

liczby zaparkowanych aut na chodniku, 

węższe jezdnie, szersze chodniki, parkingi 

rowerowe przy szkołach, granitowe chodniki, 

mniej słupów oświetleniowych - oświetlenie 

wiszące, pasy rowerowe zamiast dróg 

rowerowych, śluzy rowerowe. 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum i wskazano przykładowe 

lokalizacje ulic, które mogą zostać 

przebudowane na tzw. woonerfy  

(m.in. ul. Mielczarskiego, Włókiennicza).  

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”) 

wyposażonych w urządzenia malej 

architektury – ławki, kosze na śmieci, 

urządzenia do zabaw dla dzieci itd. 

Sposób prowadzenia i separacji ruchu 

rowerowego będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Chciałbym posiedzieć przy zieleni. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”) 

wyposażonych w urządzenia malej 

architektury – ławki, kosze na śmieci, 

urządzenia do zabaw dla dzieci itd.. 

Wysiedlenie patologii. Niestety zbyt często 

jestem tu zaczepiana i okradana oraz zbyt 

często czuję się zagrożona w okolicach Placu 

Barlickiego oraz Gdańskiej/Struga. Nie chcę 

tu mieszkać i bywam tylko dlatego, że tu 

pracuję i jakoś dojechać muszę. 

Każdy człowiek ma prawo przebywać  

w przestrzeni publicznej. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Zmniejszyć ilość sklepów alkoholowych. 

Straż miejska powinna zwracać uwagę na to 

co się dzieje w okolicy sklepów 

alkoholowych. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Totalny remont! Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Chciałbym wyjechać. -- 

Mieszkam i pracuję w centrum. Na ul. Struga 

proponowałabym odświeżenie kamienic i 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 
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jeśli to jest możliwe dokończenie budowy 

okolic parkingu Struga/Gdańska, budynek 

"straszy". 

rewitalizacji obszarowej. 

Mieszkania powinny mieć standard taki jak 

w blokach osiedlowych i podwórka również. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Obniżyć czynsze. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Na chwilę obecną ten obszar ma charakter 

miejsca przelotowego, na którym nie chce się 

zatrzymać na dłużej. Może ładne, ciekawe 

sklepy, bary z domowym obiadem 

zatrzymałyby mnie na dłużej. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Remonty kamienic. Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Zmniejszyć ruch samochodów. Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Państwa propozycja zostanie 

wzięta pod uwagę podczas tworzenia nowej 

organizacji ruchu drogowego 

uwzględniającej potrzeby uspokojenia ruchu 

na ulicach centrum Miasta 

Mieszkam tu. -- 

Wszystko co opisane w w/w punktach, 

należy zamieścić remont kamienic do 1 

przystanku dalej. 

Miasto przygotowuje się do prowadzenia 

kompleksowej rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

Tak jak dla mnie większe mieszkanie. -- 

W tej chwili nic się nie zmieni ze względu na 

remonty. 

-- 

Remont tych kamienic, podwórko 

z prawdziwego zdarzenia na Wólczańskiej 

79, pojemniki na śmieci na końcu podwórka 

a nie pod oknami, piaskownica oraz coś do 

zabawy dla małych dzieci (ponieważ 

podwórko jest duże), zakaz wyprowadzania 

psów na podwórko. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. W ramach przebudów podwórek, 

skwerów i terenów zielonych tworzona 

będzie i uzupełniana infrastruktura dla dzieci 

i rodzin.  

Tylko nic w centrum. -- 

Musiało by być czyściej np. mycie 

budynków. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Mogłoby być trochę lepiej. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Żeby było ładnie. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej patroli, założyć monitoring. Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. Trwają prace nad 
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rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego. 

Czysto, bezpiecznie, niższe czynsze. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Ścieżki rowerowe. Sposób prowadzenia i separacji ruchu 

rowerowego będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Więcej zieleni, placów zabaw, zadbane 

podwórka. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”) 

wyposażonych w urządzenia malej 

architektury – ławki, kosze na śmieci, 

urządzenia do zabaw dla dzieci itd. 

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Więcej patroli straży miejskiej - pieszych. Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona.  

Zmniejszyć czynsz. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

15. Uwagi do zadań, propozycje modyfikacji zadań lub pomysł na nowe zadania  

w projekcie rewitalizacyjnym. 

 

NUMER 

ZADANIA 

TREŚĆ UWAGI/ 

PROPOZYCJI 

MODYFIKACJI 

ZADANIA 

UZASADNIENIE 

STANOWISKO 

PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

bd 

Zmiana nawierzchni  

i torowisk na ul. Gdańskiej 

(między Struga a Zieloną). 

 

Niebezpieczeństwo 

zw.  

z niekompletnym 

stanem torowiska  

i dróg. 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

bd 

Zaproponowałabym ławki, 

więcej  zieleni, trawniki. 

Kosze na śmieci. 

 

Żeby Łódź  

i osiedla były 

przyjemne i nie 

śmierdzące. 

Przewidziano tworzenie 

w razie możliwości 

nowych terenów 

zielonych (m.in.  

w postaci tworzenia 

nowych skwerów, 

nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych 

ścian”) wyposażonych  

w urządzenia malej 

architektury – ławki, 
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kosze na śmieci, 

urządzenia do zabaw dla 

dzieci itd.. 

bd 

Róg Lipowej a 6 Sierpnia – 

na skwerze znajdują się psie 

odchody – proszę to 

zagospodarować aby było 

czysto i przyjemnie. Podciąć 

w tym miejscu drzewa.  

Smród  

i 

niebezpieczeństwo. 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

bd 

Wytyczenie pasa dla 

rowerów, zagospodarowanie 

zielonych skwerów. 

Brak możliwości 

bezpiecznego 

poruszanie się 

rowerzystów, 

poprawa estetyki 

otoczenia 

Sposób prowadzenia  

i separacji ruchu 

rowerowego będzie 

wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego 

studium transportowego 

Miasta.  

bd 

Ogrodzenie podwórka  

i montaż bramy.  

Spożywanie 

alkoholu, 

sprowadzanie psów 

i zasrywanie 

trawników, 

zrobienie chodnika 

przy posesji 

Gdańska 85 

Miasto nie planuje 

zamykać podwórek 

bramami.  

bd 

Na rogu Lipowej znajduje 

się bardzo zaniedbany 

skwer. Propozycja to aby go 

oczyścić i doprowadzić do 

stanu użyteczności.   

Strasznie śmierdzi  

i odstrasza 

wyglądem. 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

bd 

Skrzyżowanie Wólczańskiej 

ze Struga jest źle 

skonstruowane. Piesi nie są 

w stanie przejść przez ulicę. 

bd Na tym etapie nie jest 

możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne 

rozstrzygnięcia w sprawie 

szczegółowych rozwiązań 

w zakresie 

bezpieczeństwa ruchu 

drogowego. Państwa 

propozycja zostanie 

wzięta pod uwagę 

podczas tworzenia nowej 

organizacji ruchu 

drogowego 

uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na 

ulicach centrum Miasta. 

bd 

Proponuję zrezygnować  

z lokali socjalnych  

w zabytkowych budynkach 

Osoby mieszkające 

w tych lokalach 

dewastują budynki. 

Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 
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(np. Więckowskiego 19).  projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

bd 

1/Proszę wprowadzić 

utrudnienia dla jadących 

szybko. 

2/Powinniście zrobić 

parking strzeżony. 

 

1/ Auta jeżdżą tu za 

szybko. Częste 

wypadki na 

skrzyżowaniu 

Struga i Gdańskiej.  

2/ Zarobicie więcej 

pieniędzy. 

Przestrzeń będzie 

w lepszym stanie. 

Na tym etapie nie jest 

możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne 

rozstrzygnięcia w sprawie 

szczegółowych rozwiązań 

w zakresie 

bezpieczeństwa ruchu 

drogowego. Państwa 

propozycja zostanie 

wzięta pod uwagę 

podczas tworzenia nowej 

organizacji ruchu 

drogowego 

uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na 

ulicach centrum Miasta. 

bd 

Należy remonty pociągnąć 

dalej ul. Piłsudskiego. 

Osiedle zaczynające się od 

ul. Suchej wśród którego 

stoją 2 lub 3 budynki które 

psują wizytówkę osiedla. 

bd Uwaga wykracza poza 

zakres konsultacji 

społecznych. 

bd 

Róg Kopernika i Gdańskiej 

przydałyby się ławki, 

kwiatki, iglaki. 

bd W ramach działań 

rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są 

remonty chodników, 

uzupełniane też będzie 

wyposażenie ulic  

i skwerów w kosze na 

śmieci i kosze na psie 

odchody. 

bd 

Ul. Tuwima od 

Piotrkowskiej do targowej 

rozwalić a nie sprzedawać  

z ludźmi. Budynki od nr 16 

di 62 ul Tuwima miały być 

rozebrane w 2000 r.  

a zostały posprzedawane  

z ludźmi. Dla mnie to  

w naszym mieście oraz 

kraju skończyć z handlem 

ludźmi jako żywym 

towarem. Przecież żyjemy 

w 21 wieku a mieszkamy  

w rozwalających się 

slumsach 

bd Miasto nie planuje 

wyburzenia ww. 

budynków. 

bd Chciałbym aby bd Państwa propozycja 
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administracja mimo 

wszystko ściągała czynsze  

z osób niepłacących do tej 

pory. Chcę obowiązkowych 

wodomierzy. Niech 

administracja pilnuje 

dozorców. 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas 

planowania usług dla 

ludności na terenie 

Obszaru.  

 

16. Inne uwagi, postulaty oraz propozycje. 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Koniecznie uwzględnić miejsca publicznie 

dostępne do uprawiania sportu np. boiska do 

koszykówki. 

Pomieszczenia dla organizacji 

pozarządowych (stowarzyszeń), które 

zajmują się tematyką zbieżną z celami 

rewitalizacji Łodzi  - wynajmowane na 

preferencyjnych warunkach (organizacje 

pozarządowe nie mają zazwyczaj dobrej 

kondycji finansowej. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Więcej tramwajów niskopodłogowych 

ponieważ starsze osoby maja problemy  

z wsiadaniem do tramwajów. 

Zadbanie o czystość. 

Ubikacje miejskie. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Więcej placów zabaw i skwerków dla dzieci, 

wymienione chodniki i krawężniki. 

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin. Planowany jest remont wszystkich 

ulic leżących w granicach Obszaru, 

obejmujący zarówno wymianę nawierzchni 

jezdni jak i chodników. 

Centrum sportowe z boiskami, basenami, 

kortami, skate park, ścieżki rowerowe, 

darmowa komunikacja w centrum miasta, 

trolejbusy. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Włączenie ul. 6-go Sierpnia do projektu 

rewitalizacji. 

Ul. 6-go Sierpnia znajduje się na terenie 

rewitalizowanym. 

Postawić nowe komórki na miejsce starych. Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację. Jeśli chodzi o znajdujące się 

na nich komórki, to każdorazowo decyzja 

będzie podejmowana indywidualnie.  

PLAC ZABAW A NAWET KILKA. Dzieci W ramach przebudów podwórek, skwerów i 
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dużo, miejsca do zabawy niewiele. Kosze na 

śmieci (odchody zwierząt) sprzątać trzeba, 

wyrzucić nie ma gdzie. 

terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci i 

rodzin. Przestrzeń publiczna będzie 

doposażania w kosze na śmieci.  

Mniej hałasu na ulicach (tramwaje). Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Co z tego, że zostanie przeprowadzona 

rewitalizacja jeśli Administracja Zielony 

Rynek nie zapewni podstawowych potrzeb 

mieszkańców – sprzątanie klatek 

schodowych, mycie okien, drobne naprawy. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Żeby mieszkania były bardziej dostępne dla 

młodych. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Ograniczenie DDR-ów, zastępowanie ich 

pasami rowerowymi, ograniczenie użycia 

kostki Bauma, wyniesienie przejść dla 

pieszych oraz wyniesienie tarcz skrzyżowań 

na wzór rozwiązań w Belgii i Holandii. 

Sposób prowadzenia i separacji ruchu 

rowerowego będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

MONITORING MIEJSKI POTRZEBNY 

OD ZARAZ. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Więcej zieleni i dbać o nią cały rok. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”) 

wyposażonych w urządzenia malej 

architektury – ławki, kosze na śmieci, 

urządzenia do zabaw dla dzieci itd.. 

Dużo mniej samochodów. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Stwórzcie dedykowaną stronę internetową 

np. rewitalizacja.lodz.pl tam każdy z 

obszarów niech będzie konkretnie opisany  

i udokumentowany Dzięki temu ludzie 

uwierzą, że coś stanie się np. po roku 2020 ... 

Miasto realizuje ten postulat. 

Róg Łąkowej i Kopernika istnieje Pałacyk, 

który został tylko częściowo 

wyremontowany - front, a reszta! 

Willa Milscha jest obiektem nie należącym 

do Miasta.  

Prosimy o kontrolę na skwerku przy 

Caritasie na ul. Gdańskiej. Częste kontrole 

straży miejskiej szczególnie posesji 

Wólczańska 79 oraz kontrola osób 

przebywających na tej posesji zarówno  

w dzień jak i wieczorem. 

Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 
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Zasiedlić pustostany ludźmi a nie 

sprzedawać osobie nieznanym 

wyremontowane budynki. A rodowici 

łodzianie nie dość iż są bez pracy, to jeszcze 

za slumsy płacą piorunujące ceny 

czynszowe. 

Należące do Miasta pustostany będą 

remontowane i ponownie zasiedlane.  

 

Zlikwidowanie sklepu z dopalaczami 

Wólczańska 64. 

Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 

 

Propozycje dotyczące obszaru numer  20 

 

8. Co by Pani/Pan chciała/chciał zmienić, aby poprawić ogólny stan budynków, które 

znajdują się w tym obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Remonty kamienic naprawa i renowacja 

elewacji. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Remonty z podwórzami, bramy. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji oraz podwórzy. 

Przede wszystkim remont kamienic, ale też 

zwiększanie świadomości ludzi – to nasza 

wspólna własność i musimy o nią dbać. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. W ramach działań 

rewitalizacyjnych wdrożony będzie program 

aktywizacyjny, którego jednym z głównych 

celów będzie zwiększenie identyfikacji 

mieszkańców z Miastem i zamieszkiwanym 

przez siebie obszarem.  

Elewacja – remont, szczególnie tych szarych 

i sypiących się, wymiana elektryki. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Podział dużych mieszkań, dodanie łazienek, 

remont elewacji budynków w złym stanie 

(lecące gzymsy). 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. W ramach tych remontów 

likwidowane są lokale niesamodzielne,  

a wszystkie mieszkania wyposażane są  

w media takie jak centralne ogrzewania, 

bieżąca woda i kanalizacja.  

Generalny remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 
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elewacji.  

Generalny remont (łącznie z podwórzem). W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji oraz podwórzy.  

Remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Chciałabym poprawić stan budynku na 

zewnątrz i wewnątrz wraz z centralnym 

ogrzewaniem. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Każdy remontowany budynek 

będzie podłączany do miejskiej sieci 

centralnego ogrzewania.  

Rewitalizować budynki na ul. Zamenhofa  

(z wyłączeniem nr 36, zrobione przez 

wspólnotę mieszkaniową),  

od ul. Żeromskiego do Gdańskiej.  

Jest tu kilka budynków, które są obskurne, 

poobtłukiwane i prawie wszystkie podwórza. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

 

Wyburzyć i wybudować nowe. Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Generalny remont, renowacja elewacji. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Chciałabym zmienić park skwerek. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Wybudować nowe budynki.. W ramach programu rewitalizacji obszarowej 

centrum Łodzi planowanych jest wiele 

działań dotyczących porządkowania 

przestrzeni, w tym również uzupełniania 

zabudowy i jej przekształceń.  

Porządne elewacje budynków, chodnik 

wzdłuż budynków. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników. 

Nauczyć kultury ludzi zamieszkujących W ramach działań rewitalizacyjnych 
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powyższy obszar. wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Renowacja kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Wyburzyć ewidentne ruiny i zastąpić je nową 

zabudową. 

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Remont budynków zabytkowych. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Klatka schodowa nieremontowana od 45 lat. 

„Uwolnić” wspólne korytarze za które trzeba 

płacić czynsz. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Nie mieszkam na tym terenie, więc trudno mi 

powiedzieć o stanie budynków w środku. 

Elewacje wymagają jednak remontu. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Wyremontować budynki o negatywnym 

stanie oraz poprawić jakość ułożenia 

chodnika. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników. 

Wyremontować torowisko tramwajowe. 

Ograniczenie ruchu samochodowego. 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Docelowa organizacja ruchu na 

terenie Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Remonty i jeszcze raz remonty W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Wygląd zewnętrzny. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Poprawić stan budynku. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 
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należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Przydałby się remont fasad budynków  

i dbałość o czystość chodników i bram. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Nowe fasady, bramy, niedokończone 

budynki (Struga – koszmar), rudery na 

Zamenhofa, puste lokale użytkowe. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Oczywiście chciałabym poprawić stan 

budynków na zewnątrz i wewnątrz. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Remont generalny. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Zdecydowanie proponowałabym 

przeprowadzenie remontów kamienic. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Wyburzenie i postawienie nowych. Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Remont elewacji bo strach, że spadnie coś na 

głowę i pomalować bo są szare. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Lokatorów. W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. 

Elewacje oraz bramy z domofonami. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Miasto nie planuje zamykać 

podwórzy bramami. Ostateczny kształt 

każdego remontowanego podwórka, w tym 

kwestia domofonów, monitoringu  będzie 

określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza. 

Na pewno elewacje powinny być ładniejsze 

oraz warto zwrócić uwagę na gołębie oraz 

ptaki które zanieczyszczają chodniki i 

pojazdy. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  
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Remont, wymalować. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Odnowienie elewacji, klatek schodowych i 

bram. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Wymienić instalacje elektryczne 

kanalizacyjne. 

W ramach remontów kamienic miejskich 

wszystkie mieszkania wyposażane są  

w media takie jak centralne ogrzewania, 

bieżąca woda i kanalizacja.  

Remonty elewacji budynków, klatek 

schodowych. Podwórka bez możliwości 

parkowania samochodów. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

parkowania będzie określony podczas 

tworzenia projektu przebudowy konkretnego 

podwórza.  

Zlikwidować palenie w piecach węglowych, 

podłączyć do CO lub instalację ogrzewania 

gazowego. 

Każdy remontowany budynek będzie 

podłączany do miejskiej sieci centralnego 

ogrzewania.  

Zrobić ocieplenie i wyremontować 

zewnętrzną elewację, kompleksowy remont 

starych kamienic. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Generalne remonty. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Zbudować place zabaw, bo dzieci się nudzą. W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Co drugi (a nawet więcej) nadaje się do 

wyburzenia, a pozostałe do gruntownego 

remontu. To są piękne kamienice (niektóre 

zabytkowe), a są w strasznym stanie. 

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. 

Remonty (montaż instalacji CO, wymiana 

okien, remont klatek, fasad, podwórek). 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji, mediów oraz podwórek. 

Wyremontować wszystkie budynki, 

wspólnotowe również. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

W ramach działań rewitalizacyjnych Miasto 
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może remontować wyłącznie budynki 

należące w całości do Gminy. 

Wymienić instalacje, zainstalować w każdym 

mieszkaniu toaletę, miejskie CO i wodę. 

Remont murów. Ładne wykonanie elewacji. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

W ramach tych remontów likwidowane są 

lokale niesamodzielne, a wszystkie 

mieszkania wyposażane są w media takie jak 

centralne ogrzewania, bieżąca woda  

i kanalizacja. 

Odnowić. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Ogólny remont. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Gruntowny remont, wymiana okien, 

instalacji. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji i instalacji.  

 

9. Jakie zmiany by Pani/Pan wprowadził, aby poprawić stan podwórzy, chodników, 

zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw) znajdujących się w tym 

obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Podwórza zabytkowe, skwerki, place zabaw 

– więcej i dbanie o zachowanie czystości. 

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin. Miasto dokłada wszelkich starań, 

aby utrzymać przestrzeń publiczną  

w czystości. 

Więcej zieleni, krzewów, placów zabaw, 

ławek, koszy, barierek ochronnych od aut. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”) 

wyposażonych w urządzenia malej 

architektury – ławki, kosze na śmieci, 

urządzenia do zabaw dla dzieci itd.. 

Posadzić więcej zieleni. Kosze na śmieci – 

koniecznie! 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”) 

wyposażonych w urządzenia malej 
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architektury – ławki, kosze na śmieci, 

urządzenia do zabaw dla dzieci itd.. 

Przede wszystkim mentalność ludzi, bo 

dobra wspólne traktowane są jako niczyje. 

Niestety. Za mało placów zabaw – jak są to 

są w fatalnym stanie. Wymiana nawierzchni 

ulic i chodników. Można się zabić :) 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców z 

Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników. 

Dostosować chodniki i krawężniki do 

niepełnosprawnych i wózków dla dzieci. 

Więcej koszy dla właścicieli czworonogów. 

Przebudowy jezdni i chodników 

uwzględniają potrzeby osób z 

niepełnosprawnością, w tym niedowidzących 

oraz rodziców z dziećmi w wózkach. Przy 

remontach ulic doposażanie będą one w 

kosze na śmieci oraz kosze na psie odchody.  

Więcej oświetlenia, plac zabaw. W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła.  

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Więcej zieleni (nowe drzewa). Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”) 

wyposażonych w urządzenia malej 

architektury – ławki, kosze na śmieci, 

urządzenia do zabaw dla dzieci itd.. 

Poprawić wylewki aby było równo. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Ogrodzić trawniki na ul. Gdańskiej (od 

Zamenhofa do Struga, wcześniej posiać na 

nich trawę!!! Ogólnie są „łyse” i zaniedbane. 

Koniecznie spowodować zagospodarowanie 

trawnika przy ul. Zamenhofa 28, gdzie 

obecnie mieści się warsztat samochodowy  

a na byłym już trawniku parkują codziennie 

samochody. Jeden (biały osobowy, 

prawdopodobnie Opel) garażuje na tym 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  
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trawniku na stałe. Leżą śmieci! (Trawnik po 

przeciwnej stronie ulicy też by się przydał, 

chodnik jest tam wystarczająco szeroki). 

Nakaz sprzątania po psach. Miasto realizuje ten postulat.  

Zadbać o czystość, ogrodzić skwerki 

pomalować i postawić place zabaw. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Stanowczo bym zmieniła ławki. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Aby był równy chodnik, żeby sprzątali po 

psach. 

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników. 

Bramy na domofony, mandaty za psie kupy  

i picie alkoholu na podwórku. 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

domofonów, monitoringu  będzie określony 

podczas tworzenia projektu przebudowy 

konkretnego podwórza. Ilość patroli Straży 

Miejskiej zostanie wzmocniona.  

Wyprowadzić z obszaru ludzi, którzy 

notorycznie niszczą mienie miejskie, element 

siedzący całymi dniami na skwerach, które 

powinny być bezpieczne i dostępne dla 

dzieci, które nie mają gdzie się bawić. 

Każdy człowiek ma prawo przebywać w 

przestrzeni publicznej. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Zdecydowanie więcej zieleni, brak 

parkingów dla samochodów, niebezpieczne 

skrzyżowanie ulic Gdańska i Kopernika. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”) 

wyposażonych w urządzenia malej 

architektury – ławki, kosze na śmieci, 

urządzenia do zabaw dla dzieci itd. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Zbyt mało zieleni. Fatalny stan chodników. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 
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Chodniki należy poprawić, ale zwracając 

uwagę na jakość nawierzchni. Chodniki 

ułożone przy ul. Kopernika są bardzo śliskie 

po deszczu. Niewiele jest miejsca na zieleń, 

więc może zastosować rośliny doniczkowe. 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”) 

wyposażonych w urządzenia malej 

architektury – ławki, kosze na śmieci, 

urządzenia do zabaw dla dzieci itd.. 

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników. 

Jednolity wygląd wszystkich pobliskich 

budynków. Gdzie tylko to możliwe 

zagospodarowanie miejsc, w których mogą 

zostać posadzone rośliny i w ich pobliżu 

umieszczenie ławek. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Wprowadzić zakaz parkowania samochodów 

na chodnikach. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Zdecydowanie wprowadzić większą ilość 

koszy na śmieci!!! 

Przestrzeń publiczna będzie wyposażana  

w dodatkowe kosze na śmieci. 

Karanie osób niesprzątających po psach (ja 

mam i sprzątam). 

Miasto realizuje ten postulat.  

Brak ławek na skwerkach, mało zieleni, 

zapuszczone podwórka, brak koszy na 

śmieci, okropne chodniki – naprawić. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci. 

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników. 

Poprawić wylewkę na podwórku, aby była 

równa i czysta. 

Podwórza przylegające do remontowanych 

kamienic będą przechodziły gruntowną 

modernizację.   

Remont całej posesji. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Ogrodzenie. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Skwery, ławki i place zabaw odmalować, 

żeby były bardziej kolorowe, żeby na 

placach zabaw nie wpuszczać psów i osób 

nadużywających alkoholu. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci.  

Skwery. Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Większy dozór nad posiadaczami psów. 

Surowe EGZEKWOWANIE dla 

niesprzątających po swoich psach. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  
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Zadbać o trawniki, uprzątnąć je i karać 

właścicieli psów za niesprzątanie po nich. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Porobić skwery – pozabierać miejsca dla 

pijaków. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Więcej ławek, więcej drzew, więcej placów 

zabaw. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci.  

Tam, gdzie to możliwe będą prowadzone 

nasadzenia drzew i krzewów. 

Generalnie ulica Piotrkowska jest bardzo 

zadbana i taki stan powinien być w całej 

Łodzi. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Zadbać o czystość, zamykanie bramy, 

zadbanie o estetykę. 

Miasto nie planuje zamykania podwórek 

bramami.  

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Teraz jest za późno, bo zostało zepsute  

i trzeba to wszystko odtworzyć od nowa. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Odnowić lub/i stworzyć nowe miejsca. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Położenie nowej nawierzchni chodników  

i wyposażenie w meble miejskie. Większa 

ilość toalet aby mieszkańcy gdzie załatwiać 

swoje potrzeby. 

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników. 

Nowoczesne place zabaw dla dzieci, więcej 

ławek na ulicach i więcej śmietników. 

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin, ławki oraz kosze na śmieci.  

Więcej dbałości o istniejącą zieleń. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci.  

Więcej zieleni, postawienie koszy na śmieci. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Egzekwowanie od posiadaczy psów dbania  

o czystość. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zieleń + nawierzchnie. Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Zieleń trzeba posadzić, bo nie ma jej wcale! Przewidziano tworzenie w razie możliwości 
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nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”). 

Remonty, częstsze patrole straży miejskiej. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Remont, odnowienie tych podwórzy i 

zamykanie bram, żeby „niemieszkańcy” nie 

mieli wstępu. Położenie nowych chodników, 

bo te są krzywe. 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Planowane jest także 

uporządkowanie należących do Miasta 

terenów oraz wykonanie nowych przejść 

pomiędzy podwórkami.  

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia pergol 

śmietnikowych, monitoringu czy domofonów 

będzie określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników. 

Udoskonalić stan podwórek. Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Planowane jest także 

uporządkowanie należących do Miasta 

terenów oraz wykonanie nowych przejść 

pomiędzy podwórkami.  

Ostateczny kształt każdego remontowanego 

podwórka, w tym kwestia pergol 

śmietnikowych, monitoringu czy domofonów 

będzie określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

Więcej zieleni, skwery przeznaczone dla 

psów. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”). 

Zasadzić zieleń, place zabaw, pilnowanie 

porządku. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”). 

W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Każde podwórko powinno być zamknięte. Miasto nie planuje zamykać podwórek 

bramami. 
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10. Jakie zmiany, według Pani/Pana, należy wprowadzić, aby zwiększyć dostęp 

do placówek użyteczności publicznej takich, jak: szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki itp. dla mieszkańców tego obszaru? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Rozpropagować możliwość korzystania z 

bibliotek (na Andrzeja Struga, ale także im. 

Piłsudskiego). Są dostępne, ale nie 

organizują żadnych inicjatyw dla 

mieszkańców, a przecież mogłyby to robić. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zmieniłabym wygląd ulicy Andrzeja Struga 

24A. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Żeby zrobić więcej parków. Aby zmienić 

wygląd przy Andrzeja Struga. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”). 

Zachęcić ludzi do korzystania z danych 

placówek. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Otworzyć, wybudować nowe. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Większy dostęp do szkół i przedszkoli. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Uposażenie obecnych placówek  

w odpowiednio potrzebne sprzęty. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Poprawić stan chodników. Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników. 

Więcej lekarzy specjalistów i sprzętu 

medycznego. W szkołach powinno być 

więcej zajęć pozalekcyjnych niekoniecznie w 

formie nauki. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej szkół z klasami integracyjnymi. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej placówek, bibliotek nie ma, mało 

przedszkoli i żłobków. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Wybudować nowe. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Poprawić stan chodników. Planowany jest remont wszystkich ulic 
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leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak i 

chodników. 

 

11. A co musiałoby się zmienić, aby poprawił się dostęp do punktów usługowych, 

sklepów? Prosimy wpisać Pani/Pana pomysły dotyczącego tego obszaru. 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Więcej sklepów spożywczych a zmniejszenie 

ilości sklepów monopolowych. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Niższe czynsze dla najemców, praca dla 

ludzi, aby mogli kupować towary. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Budowa niedużych centrów handlowych 

skupiających różne punkty usługowe  

w jednym miejscu. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej małych punktów z jedzeniem. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Zmniejszenie ilości sklepów z alkoholami  

a więcej sklepów spożywczych. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Parkingi miejskie, dostępne cenowo  

i o eleganckim wyglądzie, które nie będą 

punktami postojowymi zarządzanymi przez 

„pijaczków”, którzy wyłudzają opłaty 

postojowe. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Miasto planuje umożliwienie budowania 

parkingów wielopoziomowych na terenie 

centrum.  

Brakuje mi punktów gastronomicznych 

czynnych w innych dniach i godzinach niż 

okoliczne biura. W soboty czy w niedziele 

większość jest zamknięta. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Dobre miejsca na utworzenie placówek  

i punktów usługowych, atrakcyjne ceny dla 

inwestorów. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Brak punktów gastronomicznych – 

otworzyć :) 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Myślę, iż przygotowane remontem lokale 

przyciągnęłyby odpowiednie 

zainteresowanie. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Zmniejszyć czynsz za wynajem. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 
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uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zmniejszyć ilość sklepów monopolowych 

ponieważ jest ich bardzo dużo. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Stworzenie punktów usługowych, 

gastronomicznych, małych sklepów. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Więcej punktów usługowych (krawiec, 

szewc). 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty usługowe.  

Zwiększyć usług dla rzemiosła i drobnej 

działalności gospodarczej. 

Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty usługowe.  

Mało sklepów. Miasto zamierza przeznaczyć pewną część 

lokali w wyremontowanych budynkach na 

lokale usługowe, w których mogą mieścić się 

sklepy czy punkty gastronomiczne.  

Zmienić pracę. Miasto nie ma wpływu na rodzaj 

zatrudnienia wybierany przez mieszkańców.  

Więcej małych spożywczych sklepów. Mniej 

alkoholowych. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Więcej małych sklepów spożywczych, mniej 

monopolowych. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Za dużo jest sklepów z alkoholem, a za mało 

sklepów spożywczych. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

12. W jaki sposób zmieniłaby/zmieniłby Pani/Pan rozmieszczenie linii autobusowych 

i tramwajowych oraz przystanków, aby komunikacja publiczna na terenie tego obszaru 

była bardziej dostępna? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Jeśli wrócą tramwaje na trasy sprzed 

remontów, to nic nie trzeba zmieniać. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

W centrum tramwaje, a na obrzeża miasta  

z centrum powinny jeździć autobusy. Często 

linia autobusowa pokrywa się w dużym 

stopniu z tramwajową. 

Zmiany w częstotliwości kursowania 

komunikacji miejskiej, ilości linii 

autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  
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Więcej linii autobusowych 

niepokrywających się z liniami 

tramwajowymi. 

Zmiany w częstotliwości kursowania 

komunikacji miejskiej, ilości linii 

autobusowych i ilości i rozmieszczeniu 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Komunikacja jest w porządku, ale na miejscu 

UMŁ posiałbym ponownie trawę na 

trawniku przy przystanku tramwajowym na 

wprost nr 86 (Żeromskiego), który Urząd 

wyremontował, a zaraz potem zlikwidował 

(trawnik). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Więcej przystanków autobusowych. Ewentualne zmiany w lokalizacji 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Parking przy ulicach (bezpłatny). Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy. Nie jest planowane zniesienie opłat 

parkingowych. 

Myślę, że rozmieszczenie przystanków jest 

dobre, jedynie można byłoby ustawić punkty 

i znaki informujące dokładnie o położeniu 

tych przystanków. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Skrzyżowanie świetlne Skłodowskiej-

Żeromskiego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Na ul. Struga zmniejszyć ilość linii 

autobusowych a zwiększyć częstotliwość. 

Ewentualne zmiany w częstotliwości 

kursowania komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta.  

Przesunięcie przystanku znajdującego się na 

Gdańskiej przed M. Curie-Skłodowskiej 

bliżej ul. Struga. 

Ewentualne zmiany w lokalizacji 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

 

13. A co można zrobić, Pani/Pana zdaniem, aby poprawić bezpieczeństwo na tym 

obszarze? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Więcej patroli ulicznych. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Zdecydowanie więcej patroli policji. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  
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Sygnalizacja!!! Gdańska/Kopernika patrole, 

usunąć żuli, dać młodzieży zajęcie żeby nie 

stali w bramach. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami  

(m.in. przemoc, uzależnienia, trwałe 

bezrobocie) będą miały możliwość 

skorzystania z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Miasto tworzy także wiele programów 

kulturalnych i edukacyjnych skierowanych 

do dzieci i młodzieży. 

Aktywizować młodzież (koła, zajęcia 

pozalekcyjne, świetlice), żeby nie stała po 

bramach i żeby potem w tych bramach nie 

zostawali – wtedy będzie bezpieczniej może. 

Patrole nic nie dadzą. 

W ramach działań rewitalizacyjnych Miasto 

tworzy wiele programów kulturalnych  

i edukacyjnych skierowanych do dzieci  

i młodzieży, wśród nich takie, które uczą 

młodzież identyfikacji ze swoją „małą 

ojczyzną”. Młodzież uczy się 

odpowiedzialności za „swoją” przestrzeń. 

Jednocześnie wiele z działań, które dorośli 

odbierają jako „dewastację” jest formą 

ekspresji, która nie ma miejsca na swoją 

realizację. Miasto chce wyjść tej energii 

naprzeciw, wyznaczając wraz z młodzieżą 

miejsca, w których ta mogłaby swobodnie 

np. malować na murze czy móc wykonywać 

różne czynności sportowe.  

Problem z patologią. Za dużo osób pijących 

w okolicy. Przesiadują całymi dniami i piją, 

a wieczorem chodzą i demolują okolicę. 

Przydałoby się więcej patroli policyjnych, 

albo kamer, bo często dochodzi do kradzieży 

z samochodów. 

Każdy człowiek ma prawo przebywać  

w przestrzeni publicznej. W ramach działań 

rewitalizacyjnych realizowane będą szerokie 

programy społeczne uwzględniające pomoc 

społeczną i reintegrację zawodową. Rodziny 

ze zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania 

 z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.   

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policja zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Patrole straży miejskiej/policji; monitoring 

newralgicznych miejsc. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. Trwają prace nad 
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rozszerzeniem systemu monitoringu 

miejskiego. 

Wysiedlić żuli. Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania z 

szerokiego wachlarza działań pomocowych, 

będą też znajdować się pod stałą opieką 

pracowników socjalnych.  

Na skrzyżowaniu światła bo jest dużo 

wypadków. 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Policja ani straż miejska w ten rejon nie 

docierają. Awantury pijanej młodzieży itp. 

głośne na całą ulicę „nie są słyszane” przez 

policję z komisariatu na Kopernika. Patrole 

policji i straży miejskiej – przede wszystkim. 

Na Zamenhofa dzieci grają w piłkę latem na 

jezdni, nietrudno o wypadek. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze.  

Ilość patroli Straży Miejskiej będzie 

wzmocniona. 

Patrole policji i straży miejskiej. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona.  

Więcej patroli policji, zmniejszenie ruchu np. 

wprowadzenie ograniczenia prędkości. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Docelowa organizacja ruchu na terenie 

Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Szybsza zmiana świateł. Docelowa organizacja ruchu na terenie 

Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Częste patrole policji, nie straży miejskiej, 

która nie jest zainteresowana niczym poza 

karami za złe parkowanie. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 
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Oświetlenie uliczne (lepsze). W ramach przebudów przestrzeni 

publicznych ich oświetlenie projektowane 

jest tak, aby zapewnić maksymalną ilość 

światła. 

Sygnalizacja świetlna na rogu ulic Gdańskiej 

i Kopernika. 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Wprowadzić patrole policyjne w różnych 

godzinach. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Podłączyć monitoring. Zabronić parkowania 

samochodów na chodnikach. Wybudować 

dla samochodów parkingi wielopoziomowe 

(bezpłatne dla mieszkańców danego rejonu). 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Miasto planuje umożliwienie budowania 

parkingów wielopoziomowych na terenie 

centrum.  Na razie trudno określić jakie będą 

zasady korzystania i opłat w takich 

obiektach.  

Wdrażać kulturę osobistą. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Zwiększyć ilość patroli policyjnych. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Dać ludziom pracę. Ludzie zamieszkujący 

okolice Polesia borykają się z różnymi 

patologiami (np. alkoholizm) często 

spowodowane bezrobociem. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Na skrzyżowaniach światła bo wiele jest 

wypadków samochodowych. 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Wprowadzenie sygnalizacji świetlnej – Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 
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koniecznie!!! jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Montaż świateł – gdyż sygnalizacja 

pozostawia wiele do życzenia. 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Wyczyścić z lumpów. Każdy człowiek ma prawo przebywać  

w przestrzeni publicznej. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami  

(m.in. przemoc, uzależnienia, trwałe 

bezrobocie) będą miały możliwość 

skorzystania z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Więcej patroli policji i straży miejskiej. Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Wysiedlić alkoholików. Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania z 

szerokiego wachlarza działań pomocowych, 

będą też znajdować się pod stałą opieką 

pracowników socjalnych.  

Zmniejszyć ruch. Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 



 
 

533 
 

w centrum. Docelowa organizacja ruchu na 

terenie Obszaru będzie wynikać z przyjęcia i 

implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Trzeba częściej kontrolować takie miejsca 

jak place zabaw dla dzieci, bo najczęściej 

zbierają się tam tzw. element społeczny i piją 

piwo i inne alkohole podczas gdy obok 

próbują spokojnie bawić się dzieci. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Więcej patroli policji. Światło drogowe na 

rogu ul. Curie-Skłodowskiej i Żeromskiego. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Mniej straży miejskiej, a w jej miejsce więcej 

policji, które mam nadzieję zapewni 

porządek. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Więcej patroli straży miejskiej, policji.  

I szybsza i skuteczna reakcja służb na 

łamanie przepisów i zakłócanie porządku 

społecznego. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Więcej patroli policji i straży miejskiej 

głównie na skwerach i placach zabaw. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Więcej patroli policji + straż miejska która 

nie istnieje na tym terenie. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Sygnalizacja świetlna i pasy bezpieczeństwa 

dla pieszych. 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Wolniejszy ruch samochodowy. Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Docelowa organizacja ruchu na 

terenie Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Patrole policji, monitoring, ograniczenie Państwa propozycja odnośnie współpracy  
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ruchu samochodowego, lepsze oświetlenie, 

prostsze chodniki. 

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona.  

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum, planowane są remonty 

chodników oraz oświetlenia.  

Wprowadzić więcej patroli straży miejskiej  

i policji, doświetlić ulice, spowolnić ruch, 

wyznaczyć kontrapasy dla rowerów. 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum, planowane są remonty 

oświetlenia. Organizacja ruchu, w tym 

ułatwienia dla rowerzystów będą 

przedmiotem oddzielnej analizy.  

Częstsze patrole policji, pozbycie się ludzi  

z marginesu społecznego, podwórza 

zamykane, domofony. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. W ramach działań 

rewitalizacyjnych realizowane będą szerokie 

programy społeczne uwzględniające pomoc 

społeczną i reintegrację zawodową. Rodziny 

ze zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

domofonów, monitoringu  będzie określony 

podczas tworzenia projektu przebudowy 

konkretnego podwórza. 

Meneli zlikwidować. W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania z 

szerokiego wachlarza działań pomocowych, 

będą też znajdować się pod stałą opieką 

pracowników socjalnych.  

Zalegalizować marihuanę. Miasto nie planuje tego typu działań.  

Ogrodzić podwórka. Monitoring. Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Ostateczny kształt każdego 
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remontowanego podwórka, w tym kwestia 

domofonów, monitoringu  będzie określony 

podczas tworzenia projektu przebudowy 

konkretnego podwórza. 

Wynieść stąd ludzi mających problemy  

z współżyciem społecznym (tzw.  meneli), 

ograniczyć ruch aut, więcej ścieżek 

rowerowych, progi zwalniające, ogrodzenia, 

bramy, kamery i domofony. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców. 

Docelowa organizacja ruchu na terenie 

Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Miasto nie planuje stale zamykać podwórzy 

bramami. Ostateczny kształt każdego 

remontowanego podwórka, w tym kwestia 

domofonów, monitoringu , bram i ich 

zamykania na noc) będzie określony podczas 

tworzenia projektu przebudowy konkretnego 

podwórza. 

Docelowa organizacja ruchu na terenie 

Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

Najbardziej niebezpieczne skrzyżowanie jest 

róg Żeromskiego i Skłodowskiej-Curie. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

14. Co musiałoby ulec zmianie na terenie obszaru, na którym ma być przeprowadzona 

rewitalizacja, aby chciała/chciał Pani/Pan tu mieszkać, prowadzić działalność, częściej 

bywać? 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Poprawienie bezpieczeństwa, ładniejsze 

kamienice, więcej zieleni i dbanie  

o czystość! 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Więcej zieleni, ławek. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”) 

wyposażonych w ławki. 

Przede wszystkim remonty kamienic.  

I koniecznie zieleń. I sąsiedzi, którzy byliby 

w stanie myśleć o czymś poza własnym 

nosem. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Przewidziano tworzenie w razie 

możliwości nowych terenów zielonych (m.in. 

w postaci tworzenia nowych skwerów, 

nasadzeń przyulicznych czy tzw. „zielonych 

ścian”). 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 
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którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Bardziej zadbane skwery służące 

mieszkańcom, a nie tylko „elementom” 

społecznym. Rewitalizacja społeczna. 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania z 

szerokiego wachlarza działań pomocowych, 

będą też znajdować się pod stałą opieką 

pracowników socjalnych.  

Poprawa bezpieczeństwa, lepsza 

komunikacja miejska, remonty dróg. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Codzienne żywienie z Caritasu ludzi 

nadużywających alkohol. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Otworzenie placówek dla dzieci, gdzie 

mogłyby czynnie spędzać czas wolny. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Bywam tu często. -- 

Remont budynków, ulic i chodników. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji, chodników oraz jezdni. 

Musiałby zniknąć budynek z rogu Gdańskiej 

i Zamenhofa (wraz z „lokatorami”) – 

alkoholicy przesiadują tam całymi dniami  

i wieczorami w niby piaskownicy. Okna są 

pozabijane deskami i krążą tam sami menele. 

Ten budynek spokojnie można by zburzyć  

i w jego miejsce zrobić zielony skwer lub 

postawić sklep warzywny albo budkę  

z lodami. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Wyremontowane, ładne kamienice, 

bezpieczniej żeby było i czyściej (chodzi  

o odchody psów). 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Miasto dokłada wszelkich starań, 

aby utrzymać przestrzeń publiczną  

w czystości.  

Remonty i odmalowywanie starych 

kamienic. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 
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elewacji.  

Aby odmalowywać stare kamienice. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Zasiedlenie przez ludzi, którym na sercu 

będzie leżało dobro wspólne miasta. Strefa 

śródmiejska wszędzie na świecie jest strefą 

„Metro”, która jest reprezentacyjna i elitarna. 

Takie winno być śródmieście! Kto tego nie 

szanuje niech mieszka na przedmieściach. 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Zagospodarować fabrykę róg Kopernika 

 a Wólczańskiej (z czerwonej cegły) np. tani 

bar, mały market, jakaś rozrywka. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Estetyka obszaru. Opracowane będą we współpracy  

z Plastykiem Miasta i Miejskim 

Konserwatorem Zabytków standardy estetyki 

reklam, szyldów ogłoszeniowych itp.  

Powinno być więcej zieleni i ogólnie 

poprawa estetyki tego obszaru. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”). 

Przede wszystkim należałoby zadbać  

o właściwy stan techniczny wszystkich 

otaczających budynków oraz poprawić ich 

wygląd wizualny.  Zadbać, aby na danym 

terenie pojawiło się więcej zielonych 

punktów, gdzie byłyby posadzone rośliny 

oraz stałyby ławki. Oznakowanie placówek  

i organizowanie w nich innych ciekawych 

eventów. Zwiększenie bezpieczeństwa  

i komfortu też uatrakcyjni dany obszar. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

 

Zmiana mentalności ludności. W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem.  

Pracuję w tym obszarze, więc bywam tu 

codziennie, ale byłoby milej gdyby było 

czyściej i ładniej. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Ja tu pracuję :) -- 

Remont budynków i ulic, chodników. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. Planowany jest remont wszystkich 

ulic leżących w granicach Obszaru, 

obejmujący zarówno wymianę nawierzchni 

jezdni jak i chodników. 
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Remonty budynków i lokali w nich 

znajdujące się. 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Zmienić krajobraz wiążący się z budynkami, 

które trzeba pomalować. Wprowadzić więcej 

zieleni i świateł ulicznych (kolorowych 

wieczorami) 

W ramach działań rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są remonty należących 

do Miasta kamienic, w tym ich elewacji. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”). 

Uwagi odnośnie oświetlenia zostaną poddane 

analizie na dalszych etapach prowadzenia 

rewitalizacji obszarowej.  

Lokatorzy A. Struga 44. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Musiałoby być czysto bezpieczniej 

zmniejszyć ruch samochodowy ciężarówek. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Musiałoby poprawić się bezpieczeństwo  

i stan budynków. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Remont mieszkań, kamienic. W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji.  

Powinno być więcej zadbanej zieleni wśród 

tych betonowych zabudowań. A przede 

wszystkim to łodzianie mentalność muszą 

zmienić, żeby wszystkim żyło się miło  

i bezpiecznie. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”). 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

wdrożony będzie program aktywizacyjny, 

którego jednym z głównych celów będzie 

zwiększenie identyfikacji mieszkańców  

z Miastem i zamieszkiwanym przez siebie 

obszarem. 

Żeby było ładnie, czysto i bezpiecznie. Żeby 

można było spokojnie wyjść na ulicę. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Większe bezpieczeństwo, więcej zieleni, 

przestrzeń przyjazna dla dzieci. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Więcej zieleni. Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”). 

Poprawić czystość, zlikwidować część 

punktów sprzedaży, dystrybucji alkoholu. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 
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rewitalizacji obszarowej. 

 

Musiałoby być czyściej i estetyczniej. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Ale ja tu chętnie mieszkam. -- 

Lubię tu mieszkać. -- 

Usunąć 70% budynków, pozostałem 

wyremontować i udostępnić na wynajem 

„prawowitym obywatelom”. Patologicznych 

lokatorów USUNĄĆ!!! W miejscach 

wolnych powstałych na skutek wyburzenia 

tych ruin zorganizować miejsca 

wypoczynku, zieleń, kawiarnie, ogródki,  

małe miejskie zoo żeby dzieci wiedziały, jak 

wygląda np. koza czy kura. Powinno też być 

mniej zanieczyszczeń, śmieci i psich 

odchodów. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania z 

szerokiego wachlarza działań pomocowych, 

będą też znajdować się pod stałą opieką 

pracowników socjalnych.  

Jeśli chodzi o możliwość burzenia obiektów, 

to wszelkie decyzje w tej materii zapadną po 

przeprowadzeniu dalszych analiz na 

następnych etapach działań 

rewitalizacyjnych. W ramach działań 

rewitalizacyjnych w Obszarze planowane są 

remonty należących do Miasta kamienic, w 

tym ich elewacji.  

Czyściej, przyjemniej dla oka czyli więcej 

zieleni i żeby było bezpieczniej. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”). 

Musiałoby być bezpieczniej i miejsca do 

wypoczynku są potrzebne, przecież tutaj nie 

ma nawet gdzie usiąść. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Zarobki! Miasto nie ma wpływu na wysokość 

zarobków jego mieszkańców.  

Więcej zieleni. Utrzymanie porządku (psie 

odchody!!!). Ławki. Ograniczenie prędkości. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”). 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum. Docelowa organizacja ruchu na 

terenie Obszaru będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 
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transportowego Miasta.  

Porządek (za dużo śmieci, kup psich). Więcej 

zieleni, parki, ławki aby było gdzie usiąść, 

parkingi podziemne, żeby auta nie stały na 

ulicy i chodniku. 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby 

utrzymać przestrzeń publiczną w czystości. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”). 

Istniejąca na terenie Obszaru zieleń będzie 

podlegać uporządkowaniu i doposażeniu w 

niezbędne elementy małej architektury, w 

tym urządzenia do zabawy dla dzieci, kosze 

na psie odchody czy ławki.  

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Miasto planuje umożliwienie budowania 

parkingów wielopoziomowych na terenie 

centrum.  

Wyprowadzić całą patologię. Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

 

15. Uwagi do zadań, propozycje modyfikacji zadań lub pomysł na nowe zadania  

w projekcie rewitalizacyjnym. 

 

NUMER 

ZADANIA 

TREŚĆ UWAGI/ 

PROPOZYCJI 

MODYFIKACJI 

ZADANIA 

UZASADNIENIE 

STANOWISKO 

PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

20 

Generalny remont 

kamienicy przy ul. Struga 

44 wraz ze skwerkiem przed 

kamienicą. 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

20.25 

Rekultywacja zieleni. bd Istniejąca na terenie 

Obszaru zieleń będzie 

podlegać 

uporządkowaniu  

i doposażeniu  
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w niezbędne elementy 

małej architektury, w tym 

urządzenia do zabawy dla 

dzieci, kosze na psie 

odchody czy ławki.  

bd 

Remont budynku jest 

wilgoć ściany pękają za 

ogrzewanie dużo się płaci. 

bd W ramach działań 

rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są 

remonty należących do 

Miasta kamienic, w tym 

ich elewacji. Każdy 

remontowany budynek 

będzie podłączany do 

miejskiej sieci 

centralnego ogrzewania. 

1/20 

Posiać trawę na 

przygotowanej do tego 

przestrzeni przystanku przy 

Żeromskiego 86 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej.  

20 

Generalny remont 

kamienicy przy ul. Struga 4 

wraz ze skwerem z przodu 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

20 

Wólczańska 79 – generalny 

remont kamienicy i 

uporządkowanie terenu 

obok kamienicy. Budynek 

prawie 150-letni, nie było 

porządnego remontu. 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

bd 

1) sygnalizacja świetlna na 

skrzyżowaniu Kopernika-

Gdańska 

bd Na tym etapie nie jest 

możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne 

rozstrzygnięcia w sprawie 

szczegółowych rozwiązań 

w zakresie 

bezpieczeństwa ruchu 

drogowego. Państwa 

propozycja zostanie 

wzięta pod uwagę 

podczas tworzenia nowej 

organizacji ruchu 

drogowego 

uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na 

ulicach centrum Miasta. 

20:5 
Nie powinno się 

remontować. 

bd Miasto przygotowuje się 
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do prowadzenia 

kompleksowej 

rewitalizacji wybranych 

obszarów. 

1 

Remont fasad. bd W ramach działań 

rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są 

remonty należących do 

Miasta kamienic, w tym 

ich elewacji.  

20 

Remonty budynków bo są 

bardzo zniszczone. Nie mają 

tynków, kruszą się  

i rozwalają.  

W mieszkaniach powstają 

grzyby, trzeba je odnowić. 

Wtedy Łódź będzie ładnie 

wyglądać. 

bd W ramach działań 

rewitalizacyjnych w 

Obszarze planowane są 

remonty należących do 

Miasta kamienic, w tym 

ich elewacji.  

bd 

Wyprostować chodniki na 

ul. Zamenhofa zniszczone 

przez samochody straży 

pożarnej szczególnie przy 

sklepie spożywczym. 

bd Planowany jest remont 

wszystkich ulic leżących 

w granicach Obszaru, 

obejmujący zarówno 

wymianę nawierzchni 

jezdni jak i chodników. 

bd 

Bez przeprowadzenia 

remontów budynków dalej 

będzie zjadała nas wilgoć, 

grzyb i będą zagrożeniem 

odpadające tynki. Liczę,  

iż odpowiednie urzędy mają 

kompetentnych 

pracowników, którzy 

zapoznając się z tematem 

podejmą odpowiednie kroki. 

bd W ramach działań 

rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są 

remonty należących do 

Miasta kamienic, w tym 

ich elewacji.  

 

bd 

Remont kamienicy  

ul. A. Struga 44 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

20:28 

Więcej zieleni, ławki, zakaz 

wyprowadzania psów. 

bd Przewidziano tworzenie 

w razie możliwości 

nowych terenów 

zielonych (m.in.  

w postaci tworzenia 

nowych skwerów, 

nasadzeń przyulicznych 

czy tzw. „zielonych 

ścian”).  
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20 

Zagospodarowanie placu 

przy kamienicy A. Struga 

44! Np. trawa, krzewy, 

ogrodzenie tego placu. 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

20.19 

Przebudowa ul. Gdańskiej 

na odc. Tuwima do ul. 

Zamenhofa. 

bd Planowany jest remont 

wszystkich ulic leżących 

w granicach Obszaru, 

obejmujący zarówno 

wymianę nawierzchni 

jezdni jak i chodników.  

20.24 

Rozbudowa, a raczej 

przebudowa placu zabaw, 

na nowocześniejszy, 

bardziej oświetlony. Więcej 

zieleni. Patrole straży 

miejskiej. 

bd W ramach przebudów 

podwórek, skwerów  

i terenów zielonych 

tworzona będzie i 

uzupełniana 

infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Ilości patroli Straży 

Miejskiej zostanie 

wzmocniona.  

bd 

Stan techniczny budynków 

– pomoc wspólnotom 

mieszkaniowym w 

modernizacji obiektów. 

bd Opracowywany jest 

katalog możliwych form 

wsparcia dla wspólnot 

mieszkaniowych, który 

będzie powszechnie i 

łatwo dostępny.  

bd 

Wyremontowanie placu na 

skrzyżowaniu ulic Struga  

z Żeromskiego przy 

kamienicy Struga 44. 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

20 

Remont kamienicy przy  

ul. A. Struga 44 wraz z 

podwórkiem (skwerkiem), 

ogrodzenie!!! 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

20 

Remont kamienicy przy  

ul. A. Struga 44 i renowacja 

podwórka oraz skwerku. 

Należałoby o wszystko 

ogrodzić i zamontować 

bramę z domofonem. 

Remont komórek w środku 

też, nie tylko obok! 

bd Państwa propozycja 

zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia 

projektów rewitalizacji 

obszarowej. 

 

 

 

 



 
 

544 
 

16. Inne uwagi, postulaty oraz propozycje. 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Remonty nawierzchni, więcej fontann 

miejskich, zieleni!! 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Obniżenie opłat za parkingi dla mieszkańców 

strefy płatnego parkowania. Więcej 

parkingów dla mieszkańców. 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Miasto planuje umożliwienie budowania 

parkingów wielopoziomowych na terenie 

centrum.  

Budowa/remonty placów zabaw (zbyt mało). W ramach przebudów podwórek, skwerów  

i terenów zielonych tworzona będzie  

i uzupełniana infrastruktura dla dzieci  

i rodzin.  

Sygnalizacja świetlna. Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Wypożyczalnia rowerów – kilka punktów  

w całym mieście, gdzie można by za 

niewielką cenę wypożyczyć rower. 

Miasto przygotowuje się realizacji tego 

postulatu.  

Kwartał ulic Zamenhofa-Żeromskiego-

Gdańska-Wólczańska do ul. Struga wydaje 

się być zapomniany przez UMŁ. Pięknie 

wyremontowano rok temu ul. Kopernika, 

czemu nic się nie dzieje na Zamenhofa? 

Żeromskiego? Odnowiono przedszkole przy 

ul. Żeromskiego 113 (?) na wprost 

Zamenhofa – czy nikt nie widział, że ściany 

budynku mają różne odcienie farby? Kiedy 

będzie tam na placu zabaw posiana ponownie 

trawa? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

Parki rozrywki dla dzieci. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Uczyć ludzi kultury! Miast to my – a Łódź 

jak na razie ludziom spoza kojarzy się  

z brudem, biedą i szarością. ZMIEŃMY TO 

RAZEM! 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Na terenie tego obszaru mieszczą się 

placówki kulturalne, przyjeżdżając nie ma 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 
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gdzie zaparkować. Brak parkingu. analizy.   

Świetny pomysł z konsultacjami 

społecznymi! Oby było więcej takich 

inicjatyw! 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Bardzo niebezpieczne skrzyżowanie; 

konieczność zainstalowania sygnalizacji 

świetlnej; kosze na śmieci zainstalowanie 

darmowej toalety obok Caritasu; 

zainstalowanie bezpłatnej łaźni obok 

Caritasu. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas planowania usług dla 

ludności na terenie Obszaru.  

Dobrym pomysłem byłoby uatrakcyjnienie 

oferty mieszkaniowej dla osób młodych. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

Wysiedlić lokatorów alkoholików. Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami  

(m.in. przemoc, uzależnienia, trwałe 

bezrobocie) będą miały możliwość 

skorzystania z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Jakiś fajny mural. Pomysł wygospodarowania osobnych 

przestrzeni dla lokalnej twórczości jest 

bardzo cenny i zostanie wykorzystany 

podczas tworzenia programów kulturalnych 

dla obszarów rewitalizowanych.  

Uważam iż to co zrobiono 2-3 lata temu 

z opłatą za parkowanie w strefie płatnego 

parkowania dla mieszkańców to złodziejstwo 

w biały dzień. Opłata roczna na cały obszar 

płatnego parkowania była 10 zł  wzrosła  

o 1100% i to jeszcze na wyznaczony sektor. 

Mieszkam akurat na A. Struga i aby 

parkować np. na Żeromskiego po lewej lub 

po prawej stronie od Struga musiałbym kupić 

bilet roczny na dwie strefy i wydać 240 zł. 

To jakiś absurd. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Nie objęta programem – rewitalizacja 

frontowej elewacji kamienicy przy Andrzeja 

Struga 42 i klatki schodowej. To jest 

wizytówka Łodzi, którą często odwiedzają 

turyści – Kamienica Tuwima. 

Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 

Szersze ulice, bo auta się nie mieszczą. Miasto nie planuje takiego rodzaju działań.  

Po zapoznaniu się z propozycją rewitalizacji 

jestem za wprowadzeniem zaplanowanych 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 
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zmian w wyznaczonych obszarach.  

Jak również za zmianami na obszarach 

nieujętych rewitalizacją. 

rewitalizacji obszarowej.  

Mini ogród botaniczny stworzyć. Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej.  

 

2. Informacje ze spotkań konsultacyjnych 

 

2.1. Zestawienie opinii dotyczących obszarów 9 - 20 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 9 

 

Problemy 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

 fatalny stan techniczny budynków, wymagający natychmiastowej interwencji; 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

 brak skwerów; 

 fatalny stan podwórek; 

 brak placów zabaw; 

 korki w okolicach Teatrów (Jaracza, Nowy), nie ma gdzie parkować; 

 psie nieczystości; 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

 brak wskazań; 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

 brak wskazań; 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

 brak wskazań; 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

 często wyłączane oświetlenie na ulicy Jaracza (między Wschodnią a Kilińskiego); 

 

7. inne 

 

 bierna administracja; 
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Potencjały 

 

 lokalizacja – wszędzie blisko; 

 dobry dostęp do usług; 

 dobry dostęp do placówek użyteczności publicznej (teatry i placówki medyczne); 

 względnie bezpieczny obszar (poza weekendami); 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 10 

 

Problemy 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

 walące się kamienice w całym obszarze numer 10; 

 dziury w zabudowie (niekompletna, przerzedzona zabudowa); 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

 brak miejsc parkingowych, parkowanie na chodnikach; 

 zbyt szerokie pasy ruchu Al. Kościuszki; 

 mało zieleni; 

 nie jest dostatecznie wykorzystany potencjał Pasażu Rubinsteina; 

 za wąskie chodniki; 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

 brak wskazań; 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

 brak szewca, zegarmistrza, sklepu ze zdrową żywnością i warzywami; 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

 zatłoczone ulice i korki; 

 zbyt mała częstotliwość kursowania MPK; 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

 niebezpieczne przejście dla pieszych przy ul. 6-go Sierpnia; 

 

7. inne 

 

 Al. Kościuszki nie jest przyjaznym miejscem do życia. Charakter al. Kościuszki 

uniemożliwia rewitalizację obejmującą stworzenie obszaru przyjaznego ludziom, 
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którzy nie poruszają się samochodem; 

 

Potencjały 

 

 lokalizacja; 

 ciekawa zabytkowa architektura; 

 dobrze skomunikowany obszar; 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 11 

 

Problemy 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

 bardzo zły stan techniczny i wygląd kamienic (zarówno wewnątrz, jak i na zewnątrz); 

 zły stan wielu budynków, ale niestety wiele z nich ma prywatnych właścicieli,  

co oznacza niewielkie szanse na całościową rewitalizację; 

 problemem są kamienice prywatne, których nie można ruszyć; 

 fatalna infrastruktura mieszkaniowa; 

 brak mediów, ciepłej wody, ogrzewania; 

 duże natężenie ruchu na Kilińskiego i Sienkiewicza powodujące drżenie budynków;  

 zaniedbane kamienice naprzeciwko Parku Sienkiewicza; 

 "na Nawrot stoi kamienica, w której wybuchł gaz 20 lat temu i nic z tym nie 

zrobiono"; 

 "Nawrot 13 i od numeru 20 wzwyż – ruina"; 

 "kamienica na rogu Kilińskiego i Tuwima miała być remontowana i nie jest"; 

 "grzyb w kamienicy na Targowej 15"; 

 "budynki się trzęsą, gdy przejeżdża samochód ciężarowy (Targowa 16)"; 

 "róg Kilińskiego i Nawrot – dawna restauracja - tragedia"; 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

 zaniedbane, rozjeżdżone przez samochody trawniki; 

 brak parkingów, ludzie parkują na chodnikach; 

 za mało parkingów; 

 za mało zieleni; 

 eliminacja/niszczenie zieleni przez prowadzone w okolicy remonty dróg; 

 brak miejsc bezpiecznej zabawy dla dzieci; 

 brudne, zanieczyszczone przez zwierzęta chodniki; 

 brak koszy na śmieci oraz koszy na odchody zwierząt; 

 brak ławek, na których można byłoby odpocząć; 

 brak miejsc rekreacji; 

 brak podwórek pokoleniowych – miejsc, w których dobrze czuliby się i dziadkowie i 

dzieci, podwórka i bramy zdominowane przez osoby budzące strach sąsiadów; 

 zły stan podwórek; 

 brudne podwórza; 

 podwórka w coraz gorszym stanie; 

 bardzo zły stan nawierzchni na podwórzach (wyrwy, nierówności); 
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 "Kilińskiego 104/106 – brak bramy (ukradziona) i zamykanych klatek schodowych, 

bezdomni śpiący na klatkach schodowych"; 

 obszar mocno zdewastowany, ulica Dowborczyków i Targowa dużo terenów 

poprzemysłowych i pustych placów; 

 zniszczone nawierzchnie, dziury w jezdni; 

 "Targowa 16 – w podwórzu stara cukiernia, która się zawala"; 

 studzienki nie nadążają z odbieraniem wody; 

 blakną pasy na przejściach dla pieszych; 

 chodnik na Targowej – tragedia; 

 za mało oświetlenia; 

 stare rury; 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

 zaniedbana sfera opiekuńcza dla seniorów; 

 brak miejsc wspólnych, klubów, ośrodków kultury;  

 instytucje publiczne niedostępne dla szerszych grup społecznych, czynne tylko  

w godzinach „urzędowania”; 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

 podupadający mały handel; 

 trudności w zaspokajaniu potrzeb życiowych innych niż podstawowe; 

 utrudniony dostęp do tego, co oferuje centrum (wielkie roboty budowlane –  

np. budowa trasy W-Z); 

 za mało sklepów (tylko Żabki i Alma, „warzywniaki się polikwidowały”), upadek 

drobnej przedsiębiorczości; 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

 brak wskazań. 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

 bliskość pubów, lokali gastronomicznych skutkuje dużą liczbą nietrzeźwych 

przechodniów, co zakłóca spokój i poczucie bezpieczeństwa mieszkańców; 

 za mało bezpiecznych przejść dla pieszych (np. w okolicach Pl. Zwycięstwa i Parku 

Źródliska); 

 spadek poziomu bezpieczeństwa z powodu strefy Off-Piotrkowska; 

 niebezpieczny Park Sienkiewicza; 

 "meliny" na klatkach - bezdomni; 

 za dużo sklepów monopolowych - alkoholizm, narkomania; 

 brak zamykanych bram i domofonów; 

 "w bramie Targowa 16 – jest melina"; 
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7. inne 

 

 wykluczenie osób starszych (mało przychodni, trudności w poruszaniu się po okolicy 

– remonty odcięły obszar od centrum miasta); 

 nieaktywna rada osiedla; 

 wyludnienie okolicy; 

 brak informacji: co, kiedy będzie remontowane, co wyburzane,  

co z ul. Nowotargową, kiedy dokładnie kolejne etapy rewitalizacji (konsultacje na 

temat tego, co być może będzie robione za 5-7 lat uważane są bezzasadne); 

 niszcząca tkankę miejską i spójność poszczególnych obszarów inwestycja budowy 

trasy WZ (gettyzacja obszaru, trudny dostęp do Nowego Centrum Łodzi i EC1); 

 przekrój społeczny – zdewastowany, slumsowy obszar; 

 uciążliwe sąsiedztwo, alkoholizm; 

 potrzeba remontu torowiska na ulicy Kilińskiego; 

 marazm deweloperów – naprzeciwko dworca stoją puste kamienice; 

 nieuregulowana kwestia własności; 

 problemy z wykupem mieszkań; 

 

Jednym z głównych problemów, o którym mówili uczestnicy konsultacji jest struktura 

własnościowa omawianego obszaru, w tym szczególnie niemożność prowadzenia działań 

przez UMŁ w budynkach, w których zawiązane zostały wspólnoty, nawet w sytuacji, gdy 

osoby wchodzące w skład wspólnoty stanowią zdecydowaną mniejszość. A także brak 

mechanizmów wsparcia/obligowania do remontów dla prywatnych właścicieli. Uczestnicy 

konsultacji podkreślali, że ludzie mogli wykupić mieszkania za kilka tysięcy, a teraz 

wspólnoty nie są w stanie dźwignąć kwestii remontu i całe kamienice są skazane na 

niszczenie i degradację. Przykład takiej sytuacji stanowi kamienica przy ulicy Nawrot 35,  

w której mieszkania zostały wykupione jedynie przez trzech mieszkańców. Jak dodawali 

mieszkańcy wspólnota, która powstała uniemożliwia przeprowadzenie jakiegokolwiek 

remontu przez miasto, a kamienica sukcesywnie niszczeje, od 53 lat nie było w niej remontu 

i mimo planów rewitalizacji Śródmieścia kamienica nie będzie nadal mogła zostać 

wyremontowana. To powodowało niechęć do rozmowy na temat dalszej okolicy i skończyło 

się odejściem uczestników do stołu, przy którym siedzieli urzędnicy. 

 

Zdaniem jednego z uczestników fatalny stan kamienic wynika m.in. z wpisywania całych 

ulic (jako całości) do ewidencji lub rejestru zabytków, co uniemożliwia np. wyburzenie 

oficyn, a tym samym pozyskanie przestrzeni m.in. na zagospodarowanie jej na tereny 

zielone. Zdaniem mieszkańca oficyny nie powinny być wpisywane do rejestru, co więcej 

powinno się dążyć do ich wyburzania i otwierania podwórzy. 

Szczególną frustrację wynikającą z konsekwencji struktury własnościowej wyrazili 

mieszkańcy kamienicy przy ulicy Nawrot 35.  Nie mogli oni pogodzić się z faktem, że ma 

być rewitalizowana okolica, natomiast  kamienica, w której mieszkają, będzie dalej niszczeć 

„rewitalizujecie całe kwartały, a zostawiacie takiego rodzynka”.  

Mieszkańcy kamienicy podkreślali, że nic nie było robione od 53 lat. Drzwi, okna, podłogi są 

w opłakanym stanie, podobnie jak podwórko, drewniane komórki zagrażające 

bezpieczeństwu mieszkańców. Na klatce należy wymienić okna i drzwi, bo śnieg się sypie 

zimą. Mieszkańcy postulują sprzedaż mieszkań przez właścicieli, bo nie powinno tak być, że 

trzech lokatorów doprowadza kamienicę do ruiny. Mieszkańców satysfakcjonowałby remont 
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polegający na wymianie okien, podłóg oraz podłączenie CO. 

„Jeżeli mieszkam w ruinach, pośród domów zabitych deskami, więc mi wszystko jedno,  

co będzie w dalszej okolicy. Ja będę wycieczki z dworca organizował, jak moja kamienica 

wygląda, jak się mieszka w Łodzi”.  

 

Potencjały 

 

 lokalizacja (centrum = bliskość centrów handlowych, kin, przychodni itp.); 

 dobra komunikacja ze wszystkimi częściami miasta i z innymi miastami (bliskość 

dworców kolejowych i autobusowych); 

 długoletni lokatorzy, którzy zamieszkują obszar od 30-stu, 40-stu lat remontując na 

własny koszt użytkowane lokale i dbając o swoje otoczenie; 

 miłe hosteliki, bliskość hoteli przyciągających gości spoza Łodzi (ale przez remonty 

trudno do nich dotrzeć); 

 bliskość do Nowego Centrum Łodzi; 

 historia miejsca (np. Dowborczyków była kiedyś elegancką ulicą, a Plac Zwycięstwa 

to serce robotniczej Łodzi); 

 niedaleko Park Źródliska, Palmiarnia, Muzeum Kinematografii; 

 dużo szkół i przedszkoli, punktów usługowych; 

 bliskość dworca Fabrycznego; 

 ścisłe centrum; 

 Park Sienkiewicza i Źródliska; 

 duża dostępność usług; 

 łatwość podłączenia do ciepłej wody (Targową idzie ciąg ciepłowniczy); 

 Dworzec, Galeria; 

 kwiaty w doniczkach; 

 dostępność ośrodków kultury; 

 zabytek na Targowej;; 

 Targowa – Tuwima - skwerek; 

 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 12 

 

Problemy 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

 kiepski stan techniczny kamienic po obu stronach ulicy Solnej; 

 fatalna estetyka i zaniedbane fronty kamienic; 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

 nieprzyjemne otocznie na całej długości ulicy Solnej wraz z podwórzami; 

 zaśmiecone podwórza (psie odchody, puste butelki po alkoholu); 

 wandalizm; 

 osoby spożywające alkohol na podwórzach; 

 brak przestrzeni rekreacyjnych dla dzieci i młodzieży, obecnie nie mają one się gdzie 
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bawić; 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

 brak wskazań; 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

 zbyt długo otwarte sklepy monopolowe; 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

 duże natężenie ruchu w godzinach szczytu na ulicy Solnej; 

 brak opłat parkingowych sprawiający, że ulica Solna stała się dzikim parkingiem; 

 fatalny stan nawierzchni na ulicy Solnej wraz z chodnikiem; 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

 brak widoczności przy wyjeździe z bram na ulicy Solnej ze względu na parkujące na 

niej samochody; 

 osoby spożywające alkohol na podwórzach; 

 brak zamykanych bram oraz brak domofonu (Solna 10 oraz Północna 21 i 23),  

co powoduje że z przestrzeni podwórza może korzystać każdy, w tym osoby 

nadużywające alkoholu, które spożywają go w przestrzeniach publicznych; 

 

7. inne 

 

 brak małych koszy na śmieci wzdłuż całej ulicy Solnej. 

 hałas wywoływany przez przejeżdżające tramwaje. 

 

Potencjały 

 

 brak wskazań; 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 13 

 

Problemy 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

 szare i zaniedbane budynki w niemalże całym obszarze; 

 zaniedbane budynki w niemalże całym obszarze - brak remontów od dziesięcioleci; 

 walące się kamienice; 

 walące się kamienice, zniszczone elewacje (nie tylko kamienic); 

 brzydkie budynki i niebezpieczne miejsca przy kamienicach; 

 brzydkie budynki i niebezpieczne miejsca przy kamienicach; 

 przykład teorii powybijanych szyb;  
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 zły stan infrastruktury okołomieszkaniowej (wodociągi, instalacje); 

 problemy własnościowe - różne typy własności, mało mieszkań własnościowych  

w kamienicach; 

 pstrokate reklamy i szyldy na zabytkowych kamienicach; 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

 brak miejsc zielonych i miejsc do rekreacji; 

 mało terenów zielonych i zieleni;  

 mało zieleni, istniejąca zieleń często zaniedbana; 

 zaniedbana zieleń bądź całkowity jej brak (głównie na ulicach Jaracza i Rewolucji 

1905 r.); 

 niezagospodarowane skwery, służące jako wybiegi dla psów; 

 zły stan chodników, dróg i małej architektury; 

 niezagospodarowane skwery, służące jako wybiegi dla psów; 

 psie nieczystości na chodnikach; 

 źle przeprowadzony remont chodników przy ul. Narutowicza; 

 samochody parkujące na chodnikach – brak miejsc parkingowych; 

 wiele niezagospodarowanych obszarów; 

 smutne, zniszczone podwórka; 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

 młodzieży trudno jest znaleźć sobie zajęcie w czasie wolnym; 

 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

 nadmiar aptek; 

 zbyt duża ilość sklepów alkoholowych; 

 brak lokalnej działalności gospodarczej - upadające małe, jednoosobowe działalności 

gospodarcze; 

 brak wsparcia dla małej przedsiębiorczości; 

 zbyt mało lokalnych przedsiębiorców; 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

 częste zmiany linii i mała oraz zmniejszająca się częstotliwość kursowania 

poszczególnych linii; 

 brak autobusu nocnego;  

 niedostateczna jakość usług transportu publicznego; 

 brak stojaków na rowery; 

 zły stan techniczny ulic i chodników; 

 korkowanie się ulic: Rewolucji 1905 r. oraz Kilińskiego; 

 kongestia w godzinach szczytu; 

 brak infrastruktury dla rowerzystów; 

 

6. stan bezpieczeństwa: 
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 nierówna nawierzchnia na ulicach i chodnikach; 

 parkowanie aut na chodnikach; 

 walące się kamienice; 

 szkło i puste butelki walające się przy kamienicach - patologie społeczne; 

 brak wystarczającego nadzoru; 

 niebezpieczeństwo zawalenia się kamienic;  

 zagrożenia wynikające z nagromadzenia problemów społecznych (alkoholizm, 

ubóstwo, bezrobocie, zachowania patologiczne);  

 alkoholizm; 

 w nocy strach, że zostanie się pobitym lub okradzionym; 

 problemy z oświetleniem oraz sygnalizacją świetlną i dźwiękową przy przejściach dla 

pieszych; 

 brak bezpiecznych przejść dla pieszych; 

 wysoki poziom natężenia ruchu drogowego, przelotowy ruch samochodowy; 

 wąskie ulice uniemożliwiające swobodny ruch pieszych i pojazdów; 

 nieoświetlone zaułki (przy placu Dąbrowskiego); 

 zdemolowane wiaty przystankowe na Narutowicza; 

 przeoznakowanie pionowe na ulicach oraz nieczytelne oznakowanie poziome; 

 

7. inne 

 

 ubóstwo - teren zamieszkiwany jest przez ludzi biednych i/lub średnio zamożnych; 

 ubóstwo, bezrobocie, patologia 

 opuszczone tereny - tereny "niczyje"; 

 opuszczone, niezagospodarowane tereny 

 fetor z psich odchodów, których nikt nie sprząta, w tym właściciele czworonogów - 

brak egzekwowania prawa; 

 róg Pomorskiej i Kilińskiego - niezagospodarowana działka; 

 Jaracza i P.O.W. - niezagospodarowana działka w pobliżu klubu Bagdad Cafe; 

 niska jakość przestrzeni, niska jakość życia; 

 odpływ mieszkańców zamożniejszych lub bardziej zainteresowanych poprawą jakości 

przestrzeni; 

 

Potencjały 

 

Zdaniem uczestników konsultacji każdy problem i każdą trudność dotyczącą obszaru 13 

można zamienić i wykorzystać jako potencjał. Osoby biorące udział w spotkaniu szczególną 

uwagę zwracały również na tzw. miejsca generujące ruch i ożywiające przestrzeń.  

W przypadku obszaru 13 do takich miejsc uczestnicy zaliczyli:  

 Teatr Wielki;  

 Centrum Przesiadkowe przy Teatrze Wielkim;  

 Wydział Ekonomiczno-Socjologiczny; 

 klub Bagdad Cafe; 

 Plac Dąbrowskiego - jako punkt komunikacyjny, opera, plac jako potencjalne miejsce 

spotkań, relaksu; 

To w głównej merze te miejsca wymieniane były jako zalety omawianego obszaru. Zdaniem 

uczestników miejsca te zachęcają do odwiedzania obszaru, a tym samym ożywiają go, gdyż 

w jego przestrzeniach pojawia się coraz więcej ludzi. 
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Ponadto uczestnicy konsultacji do potencjałów obszaru numer 13 zaliczyli również: 

 dostępność komunikacyjna; 

 drobne usługi; 

 bliskość Nowego Centrum Łodzi; 

 remonty kamienic - "zaczyna coś się dziać"; 

 bliskość Piotrkowskiej; 

 dobrą komunikację z innymi miastami (blisko Dworca Fabrycznego); 

 dobrą komunikację z innymi częściami miasta; 

 bliskość ośrodków kultury: Teatru Wielkiego, Filharmonii Łódzkiej i in.; 

 Bliskość parków: Moniuszki, Staszica, Promienistych i Ocalałych; 

 bliskość budynków użyteczności publicznej (głównie urzędów); 

 woonerfy na ulicach Piramowicza i Moniuszki; 

 dużą liczbę biurowców, co daje możliwość znalezienia pracy w tym obszarze; 

 możliwość zwiększenia liczby inwestycji - "ponieważ jest to idealne miejsce do 

zamieszkania: blisko Piotrkowskiej i w centrum, ale spokojniej i taniej"; 

Jako potencjał wskazano również opuszczone tereny i działki, zdaniem uczestników są to 

przestrzeni, których zagospodarowanie może przyczynić się do jakościowej zmiany  

w omawianym obszarze. 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 14 

 

Problemy 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

 fatalny stan techniczny budynku na Wólczańskiej 94 („wilgoć okropna (…) a ściany 

w takim stanie, że jak się wierci jakikolwiek otwór to minimum na 15 cm, żeby się 

kołek trzymał”; „błędem jest wydawanie pieniędzy na rewitalizację, bo to należy 

wyburzyć, wyrzućcie nas stąd jak najszybciej!”; „to jest bomba z opóźnionym 

zapłonem”); 

 budynek frontowy [Wólczańska 94] posiada wszystkie media, a oficyna nie 

(„czujemy się jak na prowincji, a mieszkamy w centrum”); 

 fatalny stan techniczny przewodów kominowych, co uniemożliwia podłączenie do 

gazu („żeby podłączyć gaz potrzebne są nowe kominy i przebudowa budynku, bo 

nikomu się nie chciało zrobić inwentaryzacji i projektu zagospodarowania (…)”; „Jak 

nie ma kominów, to nie ma cyrkulacji, i jak jest mróz i ja palę w piecu, to muszę 

wszystkie okna na oścież otwierać, żeby się nie podusić. To jaki sens palić wtedy?  

A moja córka to się zaczadziła, w szpitalu leżała, i nam też ciągle te alarmy wyją 

[czujniki czadu]”); 

 największym problemem mieszkańców  kamienicy przy ulicy ul. Zamenhofa 26 jest 

zły stan techniczny budynku - mieszkańcy są zdania, że budynek nie wytrzyma 

kolejnych 7 lat bez remontu. Budynek w bardzo złym stanie technicznym został 

zakwalifikowany do remontu w 2013 roku w ramach programu Mia100 kamienic; 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

 brudno zarówno na terenie posesji - Zamenhofa 26 (obecna osoba sprzątająca nie 

wywiązuje się ze swoich obowiązków), jak i w całej okolicy, psie odchody, 

niezamykane podwórko - nieproszeni goście, brak poczucia bezpieczeństwa, fatalny 
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kontakt z administracją (nie wywiązuje się ze swoich obowiązków, arogancko 

traktuje lokatorów, nie udziela informacji, nie reaguje na prośby, wszystko trzeba 

wymuszać), pourywane krawężniki, zły stan chodników, brak czystych  

i bezpiecznych miejsc dla dzieci; 

 krzywe chodniki na ulicy Wólczańskiej, na odcinku od Zamenhofa do Piłsudskiego; 

 parkowanie samochodów wzdłuż jezdni („jak ktoś na parterze mieszka, to jest 

kiepska sprawa, bo te samochody mi warczą pod samymi oknami, jakby mi ktoś do 

domu wjeżdżał (…) Zimą to zanim samochód zapali, to trochę czasu minie, a mnie 

całe spaliny wchodzą do mieszkania”); 

 niedostatecznie dużo zieleni („na Kopernika kiedyś było dużo drzew, pamiętam… 

Drzewa powycinano, zrobiła się pustynia”); 

 fatalna nawierzchnia podwórzy („miejscami kocie łby, a miejscami zwykły grunt, tak 

się nie da żyć”); 

 źle administrowana przestrzeń podwórzy („u nas na podwórku stoją takie stare 

komórki, już nikomu niepotrzebne i nikt tego nie używa. Mówiliśmy, żeby to 

rozebrać, to nam powiedzieli [w administracji – przyp. MM] ‘nie mamy pieniędzy’. 

A tam przecież jakieś dziecko wejdzie, zawali się i śmierć na miejscu. Tego już 

dawno nie powinno być, po co to komu”); 

 niedostateczny porządek na ulicach („tylko Piotrkowską sprzątają, a tutaj to, o, syf  

i psie kupy”); 

 niedostatecznie dużo koszy na śmieci wzdłuż ulic; 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

 „nigdzie w pobliżu nie ma boiska dla dzieci, te dzieci nie mają gdzie chodzić”; 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

 brak wskazań; 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

 brak wskazań; 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

 dzielnica uznawana za niebezpieczną; 

 zbyt dużo sklepów monopolowych; 

 problem bezdomności („tam [al. Anny Rynkowskiej] teraz strach chodzić! Za czasów 

dzieciństwa chodziłam tam się bawić, teraz bym nie poszła. Tam był plac zabaw  

i ławeczki, a teraz strach”); 

 "ja mieszkam w takim, tak się śmieję, ‘trójkącie Bermudzkim’, bo mam obok domu 

akurat Caritas i dwa sklepy monopolowe – Caritas rozdaje żywność, a ci biedni to 

sprzedają potem i za pieniądze kupują alkohol”; 

 

7. inne 

 

 brudno zarówno na terenie posesji - Zamenhofa 26 (obecna osoba sprzątająca nie 
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wywiązuje się ze swoich obowiązków), jak i w całej okolicy, psie odchody, 

niezamykane podwórko - nieproszeni goście, brak poczucia bezpieczeństwa, fatalny 

kontakt z administracją (nie wywiązuje się ze swoich obowiązków, arogancko 

traktuje lokatorów, nie udziela informacji, nie reaguje na prośby, wszystko trzeba 

wymuszać), pourywane krawężniki, zły stan chodników, brak czystych  

i bezpiecznych miejsc dla dzieci; 

 

Potencjały 

 

 dobra lokalizacja („wszędzie blisko”; „sklepy, wszystko jest, PZU, ZUS, urzędy, 

wszędzie taka sama droga”; „blisko Piotrkowskiej”); 

 bardzo dobrze skomunikowany obszar; 

 doskonała lokalizacja;  

 dobre relacje sąsiedzkie; 

 sentyment do miejsca; 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 15 

 

Problemy 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

 nieestetyczny wygląd budynków oraz ich stan zagrażający bezpieczeństwu 

mieszkańców; 

  w obszarze  (obszar numer 14) znajduje się dużo teatrów i muzeów, obszar 

charakteryzuje się dobrą lokalizacją, ale „zakałą” obszaru jest kamienica, w której 

mieszkają osoby biorące udział w konsultacjach (Więckowskiego 19), kamienica 

nadaje się do gruntownego remontu, ale niedawno odnowiono wyłącznie elewację,  

i na tym zakończono remont, z wypowiedzi uczestników wynika, że ich kamienica 

była częścią projektu Mia100 kamienic, ale „wypadła z projektu”; 

 mieszkańcy z Więckowskiego 21 przedstawiali długi wykaz remontów, które 

przeprowadzili w swoich mieszkaniach na własny koszt, skarżąc się jednocześnie,  

że administracja od 5 lat nie chce nic robić, zasłaniając się tym, że kamienica 

przewidziana jest do remontu, na informację, że rewitalizacja tego obszaru nie 

rozpocznie się wcześniej niż w roku 2020 (a może i później), powiedzieli o wilgoci  

w piwnicy, o płynącej po ścianach wodzie i dodali: „jeśli to [rewitalizacja] ma być po 

5 latach, to już nie będzie co robić, tylko do rozebrania”. Jak dodali drzwi na klatkę 

schodową są tak nieszczelne, że mieszkańcy nie są w stanie ubezpieczyć mieszkania 

„czekamy na tę rewitalizację”; 

 pęknięcia murów, które stopniowo pojawiają się na odnowionej elewacji 

(Więckowskiego 19) 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

 zniszczone i nierówne chodniki na całym obszarze numer 15; 

 zbyt mało drzew i zieleni na całym terenie obszaru numer 15; 

 słabe oświetlenie nocne całego obszaru; 

 fekalia na klatce schodowej (m.in. we wspólnym zlewie) - kamienica przy ulicy 
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Więckowskiego 19; 

 dozorca nie chce przychodzić sprzątać (Więckowskiego 19); 

 od strony Wólczańskiej – ślepe okna – przez które wchodzi grzyb (Więckowskiego 

19); 

 pęknięcia murów, które stopniowo pojawiają się na odnowionej elewacji 

(Więckowskiego 19); 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

 zaniedbany ośrodek dla bezdomnych przy ulicy Wólczańskiej; 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

 za dużo parkomatów na całym terenie obszaru nr 15; 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

 zbyt mała liczba miejsc parkingowych na całym omawianym obszarze numer 15; 

 zły stan infrastruktury drogowej w całym obszarze; 

 zły stan torowiska tramwajowego na ulicy Zielonej między ul. Wólczańską  

i Al. Kościuszki; 

 „szalony” ruch na ulicach Wólczańskiej, Więckowskiego – ludzie mieszkający od 

frontu nie są w stanie otwierać okien z powodu ruchu; 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

 "obecność osób budzących niepokój mieszkańców". 

 "niebezpieczna okolica". 

 w obszarze piękne odnowione budynki, budynek Cosinusu, szkoły, a nawet nowy 

ładny skwerek, naprzeciwko teatru Arlekin – niestety, w opinii mieszkańców, nie ma 

z niego żadnego pożytku:  „same lumpy urzędują”, „żule leżą na ławkach” - 

społeczeństwo musi się wychować; 

 niebezpiecznym miejscem jest budynek na rogu Wólczańskiej i Więckowskiego,  

 

 w którym na parterze była kiedyś apteka, potem zakład „Uroda i zdrowie”, teraz lokal 

stoi nieużywany, szyba została wybita i zakryta płytą, co nie stanowi jednak 

przeszkody w dostawaniu się do środka niepożądanych jednostek – mieszkańcy 

obawiają się, że może łatwo dojść do pożaru; 

 „szalony” ruch na ulicach Wólczańskiej, Więckowskiego – ludzie mieszkający od 

frontu nie są w stanie otwierać okien z powodu ruchu; 

 

7. inne 

 

 w kamienicy (Więckowskiego 19) tej znajdują się lokale socjalne, przez co „bardzo 

ciężko się mieszka”, bo zamieszkujących w nich ludzie niszczą wspólną własność, 

zaśmiecają schody, demolują euroskrzynki, itp. 

 mieszkańcy biorący udział w konsultacjach i mieszkający w kamienicy przy ulicy 

Więckowskiego 19 są w bardzo zaawansowanym wieku, kamienice natomiast są 
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opalane węglem – dzielono się więc wynikającymi z tego problemami (ludzie starsi 

są zmuszeni do dźwigania węgla na 2-3 piętro); 

 

Potencjały 

 

 są w obszarze piękne odnowione budynki, budynek Cosinusu, szkoły, a nawet nowy 

ładny skwerek, naprzeciwko teatru Arlekin – niestety, w opinii mieszkańców, nie ma 

z niego żadnego pożytku: „same lumpy urzędują”, „żule leżą na ławkach” - 

społeczeństwo musi się wychować; 

 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 16 

 

Problemy 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

 zanieczyszczone, brudne i śmierdzące klatki - "zasikane i zasrane klatki"; 

 brak zamykanych bram, drzwi wejściowych i domofonów do budynków; 

 niszczejący Pałacyk na Wólczańskiej;  

 straszny stan ulicy Legionów (co 2 budynek opuszczony); 

 Wólczańska od Więckowskiego w stronę Zielonej – bardzo brudno; 

 złe warunki mieszkaniowe, brudne klatki schodowe, brak ubikacji (ul. Legionów 44); 

 kamienice przy ul. Legionów 19, 29, 31 zostały wyremontowane w sposób 

powierzchowny tzn. gruntownie odnowiono tylko elewację, natomiast dachy po  

2 latach od remontu przeciekają, ściany pękają, nie wszystkie mieszkania zostały 

wyremontowane, nie odnowiono podwórzy, budynków w oficynach, ściany są 

krzywe, okna w trakcie remontu zachlapano farbą i tynkiem w taki sposób, że nie da 

się ich całkowicie doczyścić, źle rozprowadzono instalacje elektryczne, co powoduje 

powtarzające się awarie prądu, podczas zakładania instalacji nie przewidziano 

doprowadzenia ciepłej wody, gaz również jest doprowadzony tylko do niektórych 

lokali; 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

 brudne podwórza (zanieczyszczane przez przypadkowe osoby spożywające alkohol); 

 zanieczyszczone podwórza, chodniki i trawniki przez psie odchody; 

 zanieczyszczone, brudne i śmierdzące podwórza; 

 brak zainteresowania ze strony administracji założonymi na podwórzach zieleńcami – 

rośliny usychają, nie wyglądają estetycznie; 

 brak zieleni na całym obszarze; 

 brak zieleni na podwórzach i ulicach; 

 niedostateczna ilość zieleni; 

 brak koszy na śmieci wzdłuż ulicy Legionów, Próchnika, Gdańskiej; 

 brak placu zabaw dla dzieci; 

 brak zielonych miejsc spotkań dla mieszkańców typu woonerfy, skwery z ławkami 

itp.; 

 zdewastowane place zabaw przez młodzież gimnazjalną; 
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 niezagospodarowane tereny przy szkołach; 

 zła nawierzchnia ulic; 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

 brak urzędu pocztowego; 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

 brak wskazań; 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

 duża uciążliwość związana z kursowaniem tramwajów na ulicy Legionów – stare 

torowisko powoduje duże wstrząsy skutkujące pękaniem ścian i armatury w 

mieszkaniach, mieszkańcom przeszkadza również hałas; 

 wszechobecne korki wynikające z remontów; 

 fatalny stan nawierzchni oraz torowiska na ulicy Legionów; 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

 brak działań służb publicznych w zakresie usuwania z bram osób spożywających 

alkohol – praktycznie w każdej bramie na ul. Legionów i Gdańskiej o każdej porze 

dnia przebywają osoby nietrzeźwe, wyglądające nieestetycznie, zaczepiające 

przechodniów i mieszkańców, dokonujące aktów wandalizmu; 

 brak patroli Policji czy Straży Miejskiej; 

 niebezpiecznie szczególnie wieczorami w weekendy; 

 osoby nadużywające alkoholu, które spożywają go w przestrzeniach wspólnych, 

sprawiają, że strach jest obok nich przejść; 

 jedynym problemem, jaki był diagnozowany bardzo szeroko było bezpieczeństwo na 

ulicach (a raczej jego brak). Po godzinie 20-tej na ulicy Gdańskiej na każdym kroku 

spotyka się stojących w bramach mężczyzn, pijących piwo lub w stanie upojenia 

alkoholowego. Wpływa to zarówno na bezpieczeństwo, jak i na estetykę tego 

obszaru; 

 bliskość pubów, lokali gastronomicznych skutkuje również dużą liczbą nietrzeźwych 

przechodniów, co zakłóca spokój i poczucie bezpieczeństwa mieszkańców (min. 

częste kradzieże mimo kamer monitoringu miejskiego, wykorzystywanie bram jako 

toalet); 

 na obszarze zamieszkuje bardzo duża liczba osób małoletnich nie uczących się, nie 

pracujących, bardzo agresywnych; 

 tramwaje na ul. Legionów jeżdżą zbyt szybko 

 zbyt dużo sklepów z alkoholem otwartych do późnych godzin wieczornych  

(„na każdym rogu”); 

 „wędrujący” sklep z „dopalaczami” – obecnie na ulicy Gdańskiej, poprzednio w kilku 

innych lokalizacjach; 

 

 

 



 
 

561 
 

7. inne 

 

 brak nadzoru nad sposobem (rzetelnością) realizacji prac remontowych ze strony 

UMŁ – firmy nie wywiązujące się ze zobowiązań i prac podjętych w jednym miejscu 

-  są przenoszone do remontu kolejnego miejsca; 

 brak dbałości o bezpieczeństwo mieszkańców remontowanych kamienic - 

pozostawianie części mieszkańców (osób starszych, mających problemy  

z codziennym funkcjonowaniem) w remontowanych budynkach w trakcie 

prowadzonych tam prac; 

 niejasne zasady ewentualnego wykupu mieszkań w wyremontowanych kamienicach 

(wcześniej sygnalizowana możliwość wykupu po 5 latach z dużą bonifikatą, aktualnie 

brak możliwości uzyskania informacji na ten temat) oraz zasady przyznawanie 

mieszkań w konkursach organizowanych przez UMŁ (np. w odniesieniu do wielkości 

mieszkań – osoby samotne otrzymują większe lokale niż rodziny z dziećmi); 

 wysokość czynszów w wyremontowanych kamienicach nie dostosowana do 

możliwości lokatorów (czynsze zbyt wysokie dla młodych ludzi dopiero 

rozpoczynających pracę zawodową); 

 brak możliwości realizacji prac remontowych w kamienicach zarządzanych 

częściowo przez wspólnoty mieszkaniowe, a częściowo przez UMŁ; 

 brak miejsc rekreacji dla młodzieży, w efekcie młodzież gimnazjalna spotyka się na 

placach zabaw, które dewastuje; 

 osoby nadużywające alkoholu w miejscach publicznych; 

 wszechobecny hałas; 

 brak ścieżek rowerowych; 

 brak świadomości mieszkańców, że należy sprzątać po swoim psie, co owocuje psimi 

odchodami na chodnikach i skwerkach (ludzie „migają się od sprzątania”); 

 

Potencjały 

 

 lokalizacja (bliskość Manufaktury i ul. Piotrkowskiej - największe centra handlowe, 

kina, restauracje, muzea, parki itp.); 

 dużo miejsc, do których można chodzić z dzieckiem (Park Staromiejski); 

 dostępność usług („w centrum szybciej się znajdzie szewc”, „wszystko jest 

dostępne”, „w śródmieściu wszystko jest”);  

 dostępność transportu, bezproblemowy dojazd do innych części miasta; 

 dobre połączenie z innymi częściami miasta; 

 dobra dostępność usług; 

 naturalna trasa spacerowa po śródmieściu – atrakcja turystyczna (po remoncie  

i usunięciu z bram osób spożywających tam alkohol); 

 zasiedlanie wyremontowanych kamienic młodymi lokatorami wywiązującymi się  

z opłat i dbającymi o lokale; 

 wiele pięknych kamienic, coraz więcej z nich jest odnawianych i okazale wygląda; 

 budynek Akademii Muzycznej (Gdańska), Teatr Arlekin (przy Wólczańskiej); 
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Opinie dotyczące obszaru numer 17 

 

Problemy 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

 zniszczone budynki; 

 brak zagospodarowania wielu terenów (np. gruzowisko widoczne z Pomorskiej); 

 zły stan instalacji;  

 brak zabudowy pierzejowej - wyrwy w zabudowie; 

 pustostany i kamienice nie nadające się do zamieszkania; 

 duże połacie obszaru w złym stanie i o odstraszającym wyglądzie; 

 niereprezentacyjny wygląd budynków; 

 zły stan i wygląd elewacji niektórych kamienic, widoczny tym bardziej, że część 

kamienic prywatnych w tym obszarze została odnowiona; 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

 brak miejsc zielonych i miejsc do rekreacji; 

 zły stan chodników; 

 zaniedbane podwórka; 

 zły wygląd podwórek; 

 niewiele zieleni poza parkiem; 

 zbyt mało zieleni, brak drzew, przyjaznych skwerów; 

 brak ławek, na których można byłoby usiąść; 

 brak miejsc spotkań; 

 niewiele miejsc przyjaznych dzieciom; 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

 brak wskazań. 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

 zamieranie lokalnego handlu w wyniku ekspansji dyskontów; 

 opuszczone lub podupadające punkty usługowe; 

 brak miejsc o charakterze rozrywkowo – gastronomicznych, mogących pełnić funkcję 

miejsca spotkań zarówno towarzyskich, jak i np. biznesowych; 

 zbyt mało miejsc komercyjno – handlowych o wyższym standardzie (posiadających 

szeroką ofertę podstawowych produktów spożywczych); 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

 przystanki w złym stanie; 
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 niektóre przystanki nie mają miejsc siedzących; 

 brak warunków do poruszania się na rowerze (brak ścieżek, brak stojaków); 

 mało miejsc parkingowych dla mieszkańców oraz osób korzystających z placówek 

użyteczności publicznej (szczególnie szpitali zlokalizowanych na tym obszarze); 

 uciążliwość tramwajów (hałas i drżenie budynków) na ul. Pomorskiej; 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

 nierówna nawierzchnia chodników 

 problemy z oświetleniem oraz sygnalizacją świetlną i dźwiękową przy przejściach dla 

pieszych 

 nieoświetlone i niezamykane bramy; 

 brak poczucia bezpieczeństwa wynikające z ogólnego stanu okolicy  

i nadreprezentacji mieszkańców z problemami;  

 brak poczucia bezpieczeństwa wynikający z dużej liczby osób nadużywających 

alkoholu, agresywnych, wyglądających nieestetycznie (patologia społeczna); 

 niebezpieczne nocą (po wyłączeniu sygnalizacji świetlnej) przejścia dla pieszych przy 

skrzyżowaniu ul. Sterlinga i Rewolucji 1905r.– duża liczba wypadków; 

 bardzo szybko pędzące samochody po ul. Rewolucji 1905r., słaba widoczność, nie 

przestrzegane przepisy na przejściach dla pieszych; 

 

7. inne 

 

 problemy społeczne: bieda, bezrobocie, uzależnienia; 

 tereny "niczyje"; 

 brud, psie kupy; 

 

Potencjały 

 

Zdaniem uczestników konsultacji największy potencjał omawianego obszaru wiąże się z jego 

lokalizacją, w której dobra infrastruktura ułatwiająca życie mieszkańcom (przedszkola, 

szkoły, szpital, park) łączy się z niepowtarzalnym klimatem  charakterystycznym dla centrów 

dużych miast (bliskość instytucji kultury, miejsc rozrywki itp.). Według mieszkańców 

obszaru jego ważnym atutem może stać się także bardzo atrakcyjna architektura – 

odnowione kamienice piękne z zewnątrz i oferujące duże, komfortowe mieszkania wewnątrz. 

Ponadto, jako atuty omawianego obszaru osoby biorące udział w konsultacjach wskazały 

jeszcze: bliskość Manufaktury i Nowego Centrum Łodzi, sąsiedztwo parku, Wydział 

Wychowania (obecność studentów), centralne położenie oraz dobre skomunikowanie z resztą 

miasta. 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 18 

 

Problemy 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

 zaniedbane, zniszczone elewacje, stanowiące zagrożenie dla przechodniów; 

 pustostany (skrzyżowanie Gdańskiej z 6-go sierpnia, Wólczańskiej z 6-go Sierpnia); 
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2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

 pozapadane, zniszczone i zbyt wąskie chodniki z nieodpowiedniej nawierzchni (mała 

kostka zamiast dużych płyt, co utrudnia poruszanie się ludziom na wózkach) ; 

 samochody parkujące na chodnikach;  

 brak miejsc parkingowych, co uniemożliwia rewitalizację podwórzy; 

 niedostateczna ilość zieleni (brakuje nawet trawników); 

 brak ścieżek rowerowych; 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

 brak obiektów sportowych; 

 zbyt mała ilość przychodni; 

 brak urzędu pocztowego; 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

 zbyt mało miejsc spotkań (a jeżeli już są, to „spelunki”); 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

 brak wskazań; 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

 brak bezpiecznych przejść dla pieszych (skrzyżowanie Gdańskiej z 6-go Sierpnia – 

brak sygnalizacji); 

 niedostatecznie chronione podwórza, na które każdy może wejść; 

 brak jednostki policji czy straży miejskiej, brak patroli; 

 

7. inne 

 

 problem bezdomności; 

 alkoholizm; 

 

Potencjały 

 

 Zielony Rynek – jako dobry punkt usługowy i miejsce pracy; 

 dużo placówek oświatowych i przedszkoli; 

 dobra komunikacja z innymi częściami miasta; 

 bliskość ulicy Piotrkowskiej i Manufaktury; 

 bliskość obu dworców; 

 bliskość Starego Polesia, gdzie jest dużo inwestycji developerskich, a tym samym 

duża dostępność mieszkań; 
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Opinie dotyczące obszaru numer 19 

 

Problemy 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

 bardzo zły stan techniczny budynku przy Żeromskiego 54. Wilgoć w mieszkaniach 

wywołana źle przeprowadzonym remontem elewacji; 

 bardzo zły stan drzwi wejściowych w budynku przy Żeromskiego 54; 

 fatalny stan techniczny budynków, wilgoć w kamienicy na Gdańskiej; 

 stan techniczny budynku przy 6-go sierpnia zadowalający, ponieważ mieszkanki tego 

budynku wciąż “męczą” administrację, żeby robiła remonty w budynku (całkiem 

niedawno wymieniono okna na klatkach schodowych, naprawiano dachy); 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

 zbyt mało zieleni; 

 nieogrodzone posesje, niezamykane bramy; 

 brak placów zabaw; 

 podwórko przy Żeromskiego 54 jest w bardzo złym stanie - stoją tam rozpadające się 

komórki, które zagrażają bezpieczeństwu dzieci bawiących się w ich sąsiedztwie; 

 podwórko przy 6-go Sierpnia jest zdaniem mieszkanek całkiem przyjemne, kiedyś 

bardziej dbały o zieleń, a teraz nie mają już na to siły, ale fakt, że nie jest to 

podwórko-studnia, że nie ma frontowej kamienicy działa na ich korzyść - mają jasne, 

miłe mieszkania; 

 w obszarze 19 brakuje placów zabaw dla dzieci; 

 ścieżka rowerowa jest prowadzona niekonsekwentnie - kończy się na  

ul. 6-go Sierpnia, dalej nie można bezpiecznie jechać;  

 brakuje miejsc parkingowych. Kierowcy w poszukiwaniu bezpłatnego parkingu 

zatrzymują się na otwartych podwórkach, co obniża jakość życia mieszkańców; 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

 mieszkanki 6-go Sierpnia twierdzą, że jest to doskonałe miejsce do życia, mają dostęp 

do placówek użyteczności publicznej - wszędzie blisko; 

 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

 mieszkanki 6-go Sierpnia twierdzą, że jest to doskonałe miejsce do życia, mają dostęp 

do placówek użyteczności publicznej - wszędzie blisko (Zielony Rynek!);l 

 brak miejsc spotkań, miejsc do spędzania czasu; 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

 głośne tramwaje i autobusy obniżają komfort życia; 

 ten rejon jest dobrze skomunikowany z całą resztą miasta, ale stan drogi przy szynach 
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tramwajowych jest już zły (dziury przy betonowych podkładach) - dotyczy to ulicy 

Gdańskiej; 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

 niebezpieczna okolica, zbyt mało patroli straży i policji; 

 za dużo sklepów alkoholowych, co wpływa na brak bezpieczeństwa; 

 ścieżka rowerowa na ulicy Żeromskiego jest niewidoczna dla kierowców, którzy 

często ją ignorują, zagrażając bezpieczeństwu rowerzystów; 

 dzielnicowy nie utrzymuje kontaktu z mieszkańcami, co obniża poczucie 

bezpieczeństwa; 

 

7. inne 

 

 korki na ulicach Gdańskiej, Wólczańskiej – duże natężenie ruchu z powodu 

remontów; 

 psie nieczystości, brak koszy na śmieci na przykład na ul. 6-go Sierpnia 

 nie ma segregacji śmieci, do koszy ogólnodostępnych trafiają ekskrementy  

z mieszkań pozbawionych kanalizacji; 

 kradzieże prądu; 

 ulotki – przytłoczenie ulotkami, brak jasnych strategii pozbywania się ulotek; 

 bierna administracja, brak współdziałania mieszkańców; 

 jednym z największych problemów jest administracja Łódź-Polesie. Nie spełnia 

swoich zadań i zupełnie ignoruje potrzeby mieszkańców; 

 bardzo poważnym problemem jest czystość. W całym obszarze jest masa psich 

odchodów; 

 bolączką mieszkańców ul. Żeromskiego 54 jest duża liczba gołębi brudzących 

podwórko i parapety. Administracja odmówiła zamontowania zabezpieczeń przeciw 

gołębiom; 

 niekompetentni i w ogóle niechętni do pomocy pracownicy AZM; 

 

Potencjały 

 

 obszar w centrum; 

 lokalizacja – wszędzie blisko; 

 dobrze skomunikowany; 

 dobra dostępność transportu publicznego; 

 duża dostępność placówek użyteczności publicznej (szkoły, urzędy); 

 dobry dostęp do usług; 

 względnie bezpieczny obszar; 

 wystarczająca ilość zieleni; 
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Opinie dotyczące obszaru numer 20 

 

Problemy 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

 nienajlepszy – Piotrkowska jako estetyczny rodzynek; 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

 wycięte drzewa na ul. Kopernika; 

 krzywe chodniki na Kopernika i nie odgarniany śnieg; 

 zaniedbane chodniki, studzienka, w którą można wpaść; 

 niedostatecznie dużo zieleni; 

 mało zieleni, a o tę, która jest, nie dba się, mało trawników, a te które są służą za psią 

toaletę;  

 za mało patroli straży miejskiej, pilnującej parkowania na chodnikach; 

 na ulicy Kopernika tramwaje mają często problemy z przejechaniem, zwłaszcza zimą, 

kiedy hałdy śniegu zalegają na chodnikach, a samochody nie mogąc parkować na 

chodnikach, parkują po obydwu stronach stosunkowo wąskiej ulicy 

 na pewnej części Kopernika położono nową kostkę, więc samochody już w ogóle nie 

parkują na chodniku, ale parkują na ulicy, blokując tramwaj; 

 w centrum w ogóle, a w tym obszarze szczególnie brakuje koszy na śmieci (fruwają 

odpady i śmieci; na chodnikach zalegają psie kupy); 

 problem z wyprowadzaniem psów; 

 psie odchody na chodnikach; 

 niezamykane podwórko - nieproszeni goście, załatwianie potrzeb fizjologicznych, 

picie alkoholu; 

 “chlew, brud, smród”, otwarte podwórko jako miejsce picia alkoholu i załatwiania 

potrzeb fizjologicznych, zasłane odchodami psimi i ludzkimi, na którym nikt nie dba 

o czystość, sąsiedztwo (wspólny korytarz) z alkoholikiem, który mimo otrzymania 

lokalu socjalnego (nie płacił czynszu) nadal tam mieszka, czyniąc bardzo 

utrudnionym życie starszej pani (nie sprząta, z jego części dolatuje smród, pije, nie 

przestrzega podstawowych norm społecznych); 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

 brak wskazań; 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

 z obszaru jest blisko do usług, ale w samym obszarze nie ma miejsc spotkań; 

 w centrum są miejsca, gdzie trudno znaleźć aptekę (środki przeciwbólowe dostępne  

w punktach innych niż apteczne są często na bazie ibuprofenu, przy uczuleniu na tę 

substancję, konieczne jest kupienie środka w aptece – uczulony na ibuprofen 

rozmówca wielokrotnie z powodu bólu głowy bezskutecznie poszukiwał apteki  

w centrum, poza Piotrkowską); 

 obszar cierpi ze względu na bliskość Piotrkowskiej – nie ma tu lokali 
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gastronomicznych czy miejsc do posiedzenia; 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

 brak wskazań; 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

 przy ul. Kopernika znajduje się Komenda Policji – obszar wokół niej uważany jest za 

jedno z najniebezpieczniejszych miejsc w Łodzi; przypadkowe grupki reagują często 

agresją wobec komisariatu - przydałby się monitoring; 

 skrzyżowanie Wólczańska i Zamenhofa (skręt w prawo od strony Zamenhofa  

w Wólczańską – bardzo niebezpieczny dla pieszych; mimo iż są tam światła, 

samochody skręcające w prawo mogą w zasadzie jeździć niemal bez przerwy; stąd 

też trudno tam przejść przez jezdnię; jeden z rozmówców był świadkiem niemal 

potrącenia osoby niepełnosprawnej przechodzącej na przejściu dla pieszych na 

zielonym świetle); 

 ulica Wólczańska barierka oddzielająca chodnik od jezdni jest krótka i krzywa, więc 

nachodzi na jezdnię, odgina się w różne strony i pochyla na jadące samochody – 

bardzo niebezpieczne! 

 

7. inne 

 

 brak komunikacji administracji z mieszkańcami, brak informacji; 

 bierna administracja; 

 potworny ruch na Wólczańskiej (oglądanie mieszkania odbywało się w sobotę, kiedy 

nie było ruchu; obecnie w dni tygodnia ruch jest tak duży, że nie można otworzyć 

okna, zarówno ze względu na hałas i spaliny, jak i na osiadający w mieszkaniu kurz); 

 wąskie ulice; 

 

Potencjały 

 

 świetna lokalizacja; 

 dobra dostępność placówek użyteczności publicznej i usług; 

 bezpieczna dzielnica (po wprowadzeniu się mówiący szukał „żuli”, żeby mu coś 

wnieśli, ale ich nie znalazł (na Wólczańskiej), znalazł ich dopiero na Kopernika; 

 

 

2.2. Zestawienie propozycji dotyczących obszarów 9 - 20 

 

Propozycje dotyczące obszaru numer 9 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 
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Brak wskazań.  

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

7. inne: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 
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Czy przewidywany jest skręt w lewo z ulicy 

Uniwersyteckiej w ulicę Narutowicza? 

Jeszcze nie ma szczegółowych ustaleń. 

Co z ruchem tranzytowym po rewitalizacji? Jeszcze nie ma szczegółowych ustaleń. 

Czy będzie zakaz parkowania dla 

mieszkańców w podwórzach 

zrewitalizowanych kamienic? 

Jeszcze nie ma szczegółowych ustaleń. 

Czy ulica Kilińskiego w kierunku północnym 

ma być wyłączona z ruchu?  

Jeszcze nie ma szczegółowych ustaleń. 

 

 

Propozycje dotyczące obszaru numer 10 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy jest możliwe wyremontowanie frontu 

kamienicy przy ulicy Zielonej nr 6 oraz 

jednoczesne wyburzenie oficyn, a na ich 

miejsce wybudowanie tzw. oficyny 

poprzecznej tj. znajdującej się na przeciwko 

frontu od strony podwórka? Następnie czy 

jest możliwość zagospodarowania 

wyremontowanego frontu oraz nowo 

wybudowanej oficyny na lokale usługowe? 

Wyburzenie starych oficyn zwiększy 

powierzchnię podwórza i polepszy jakość 

życia przyszłych mieszkańców. 

Nie ma takiej możliwości. 

Czy miasto mogłoby odkupić budynek przy 

ulicy Piotrkowskiej 75 i znaleźć nowego 

inwestora, który go zagospodaruje? 

Nie ma takiej możliwości. 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy jest możliwe, aby na ulicy Piotrkowskiej 

od ulicy Zielonej do Pasażu Rubinsteina 

postawione zostały całoroczne drzewa  

w donicach? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe jest, aby na podwórzu przy alei 

Kościuszki nr 42 (numery działek: 213/3 do 

213/7) wyburzyć istniejącą zabudowę 

(garaże) i przekształcić podwórze w skwer  

z nowymi nasadzeniami drzew, krzewami, 

nowym oświetleniem i małą architekturą: 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 
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ławki, kosze itp.? 

Czy istniej możliwość, aby na odcinku alei 

Kościuszki pomiędzy ulicami: Struga  

i Zamenhofa przejrzeć wszystkie podwórka 

oraz wyburzyć wszystkie budynki garażowe, 

a w ich miejsce wprowadzić zieleń? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe jest uatrakcyjnienie zieleni 

przy Al. Kościuszki 74/78 – 80/82? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe jest uatrakcyjnienie alei 

Józewskiego? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwa jest rewitalizacja pasażu 

między ulicą Piotrkowską 113 a Al. 

Kościuszki? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe jest wyburzenie garaży przy 

Al. Kościuszki 42? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe jest oznakowanie otwartych 

przejść pomiędzy ulicami Piotrkowską  

a Al. Kościuszki? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy możliwe jest stworzenie punktów  

z usługami szewskimi i zegarmistrzowskimi 

oraz sklepu z warzywami i zdrową 

żywnością na ulicy Piotrkowskiej? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 
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Czy istnieje możliwość sprzedaży działki 

przy ulicy Piotrkowskiej nr 129 (obecny 

parking, róg ulicy Zamenhofa) inwestorowi, 

który wybudowałby 4- lub 5-piętrowy 

budynek mieszkalny, a tym samym zasłonił 

nieco budynek ZUSu i uzupełnił pierzeję na 

ulicy Piotrkowskiej? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe jest stworzenie przejść dla 

pieszych przy Al. Kościuszki po obu 

stronach przystanków tramwajowych 

(zarówno na początku, jak i na końcu 

przystanku-wysepki)? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy możliwe jest stworzenie wyniesionego 

skrzyżowania  Al. Kościuszki z ul 6-go 

Sierpnia? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

7. inne: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy istniej możliwość, aby na ulicy 

Piotrkowskiej od ulicy Zielonej  

do Al. Mickiewicza wyłączyć co drugą 

latarnię oraz wbudować oświetlenie fasad 

kamienic? Czy w przyszłości będzie 

możliwość wymiany latarni, które są obecnie 

zamontowane na Piotrkowskiej na 

estetyczniejsze? Ewentualnie czy istniej 

możliwość zmiany samych kloszy? 

Nie ma takiej możliwości. 

Czy możliwe jest w ramach procesu 

rewitalizacji wykupienie przez miasto 

działek przy alei Kościuszki 34 i 30,  

a następnie sprzedaż ich inwestorowi, który 

wybuduje budynki, które uzupełnią istniejącą 

zabudowę - domkną pierzeję? 

Nie ma takiej możliwości. 

Czy w ramach procesu rewitalizacji będzie 

można zmodernizować aleję Rubinsteina  

tj. uporządkować przestrzeń, wprowadzić 

nową zieleń oraz małą architekturę oraz 

nowe oświetlenie? Czy będzie można 

również sprzedać część działki, znajdującej 

się od alei Kościuszki od strony południowej, 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 
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inwestorowi, który wybuduje tam 

kilkupiętrowy biurowiec, który zasłoni front 

kamienicy, stanowiący południową granicę 

pasażu? Zawężenie Pasażu, wpłynie 

pozytywnie na jego estetykę oraz 

bezpieczeństwo. 

Nie należy zajmować się tym obszarem  

w pierwszej kolejności! 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

 

Propozycje dotyczące obszaru numer 11 

 

1. techniczny budynków: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy w kamienicy przy ul. Tuwima 33 będzie 

możliwy kompleksowy remont elewacji, 

klatek schodowych, bramy, podwórza,  

wymiana dachu, termomodernizacja? 

Tak. 

Czy famuły przy ulic Tuwima 23/25 zostaną 

objęte rewitalizacją i zostaną 

wyremontowane? Takie budynki, podobnie 

jak famuły przy Ogrodowej powinny zostać 

wyremontowane z równą starannością, 

pomimo, że są prywatne!  

Nie ma takiej możliwości. 

Czy będzie istniała możliwość wykupienia 

mieszkań od 3 lokatorów, którzy utworzyli 

wspólnotę i włączenia kamienicy znajdującej 

się przy ulicy Nawrot 35 do programu 

rewitalizacji? 

Tak. 

Czy przy ul. Sienkiewicza 62 będzie 

możliwy remont nieruchomości i ulokowanie 

tam klubu osiedlowego/miejsca spotkań 

otwartego dla wszystkich zainteresowanych? 

Czy na terenie nieruchomości będzie można 

posadzić zieleń, wprowadzić elementy małej 

architektury i wygospodarować niewielką 

przestrzeń dla usług kreatywnych? 

Tak. 

Czy możliwe jest odkupienie budynku 

dawnego kina (Stylowe) przy ul. Kilińskiego 

123 i przywrócenie mu funkcji kulturalnych 

i społecznych? 

Nie ma takiej możliwości. 

Czy w ramach rewitalizacji będzie możliwe 

zagospodarowanie nieruchomości i terenu 

przy ul. Kilińskiego 125 na miejsce spotkań  

Nie ma takiej możliwości. 
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i aktywności dla seniorów i miejsce rekreacji 

dla dzieci? 

Czy możliwy będzie remont nieruchomości 

przy Kilińskiego  121a? 

Nie ma takiej możliwości. 

Czy możliwy będzie remont nieruchomości 

przy Kilińskiego  115? 

Nie ma takiej możliwości. 

Czy możliwe będzie wykupienie 

nieruchomości przy Kilińskiego 104  

i wyremontowanie jej w ramach działań 

rewitalizacyjnych? 

Nie ma takiej możliwości. 

Czy możliwy jest remont nieruchomości przy 

Targowej 39? 

Nie ma takiej możliwości. 

Czy w najbliższym czasie możliwy jest 

gruntowny remont kamienicy przy  

ul. Kilińskiego 105? 

Nie ma takiej możliwości. 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy będzie możliwość przekształcenia 

działek w okolicach ulicy Dowborczyków 6 

– 7 w pasaż? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy jest możliwe zainstalowanie wzdłuż 

ulicy Tuwima koszy na śmieci i odchody 

zwierząt? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy w okolicach skrzyżowania ulicy 

Targowej i ulicy Kilińskiego jest możliwość 

zorganizowania przestrzeni wypoczynkowej 

(uporządkowania i zwiększenia ilości zieleni, 

ustawienia ławek, koszy na śmieci)? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy rozjeżdżony i przekształcony w 

tymczasowy parking skwer przy 

skrzyżowaniu ul. Targowej i ul. Tuwima 

może zostać uporządkowany i zazieleniony, 

przekształcony w teren rekreacyjny (zieleń, 

ławki, plac zabaw itp.)? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy w ramach procesu rewitalizacji możliwe 

będzie zagospodarowanie przestrzeni przy 

ulicy Nawrot 33 i przekształcenie jej w teren 

zielony wyposażony w miejsca do siedzenia, 

fontannę oraz plac zabaw? Obecnie teren ten 

służy jako parking. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe będzie wprowadzenie większej 

ilości zieleni wzdłuż całej ulicy Kilińskiego? 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”).  
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Czy będzie możliwość, aby połączyć 

podwórze Urzędu Skarbowego znajdującego 

się przy ulicy Dowborczyków 9/11  

z sąsiadującym podwórzem od strony 

Kilińskiego i utworzyć pasaż, wyposażony  

w zieleń oraz meble miejskiej? Czy będzie 

możliwość przedłużenie pasażu do ulicy 

Targowej? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy w ramach rewitalizacji poprawiony 

zostanie stan chodników na ulicy Kilińskiego 

na odcinku od Al. Piłsudskiego do  

ul. Narutowicza? 

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników. 

 

Czy będzie można zazielenić róg 

Piłsudskiego i Kilińskiego (działka przy 

Piłsudskiego 28)? Czy możliwe będzie tam 

wprowadzenie małej architektury? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe będzie wyburzenie komórek, 

wprowadzenie zieleni, małej architektury, 

ukwiecenie balkonów na terenie Kilińskiego 

121a? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy będzie możliwość stworzenia na  

al. Piłsudskiego, na odcinku pomiędzy 

Kilińskiego a Targową, przestrzeni 

przyjaznej dla mieszkańców i pieszych 

(skwer/ławki, zieleń miejska)? Czy 

przestrzeń ta mogłaby stać się miejscem 

działań integracyjnych, edukacyjnych, 

kulturalnych? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy będzie możliwość przywrócenia  

ul. Dowborczyków dawnego, eleganckiego 

charakteru (drzewa, zadbana zieleń, mała 

architektura miejska)? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe będzie zrobienie skweru/innego 

miejsca zielonego przy Targowej 39? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy możliwe będzie zwiększenie liczby 

placówek medycznych, opiekuńczych  

i społecznych (w okolicy mieszka wielu 

seniorów)? Np. przy ul. Dowborczyków 23? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 
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4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy przy ul. Nawrot 44 na parterze będzie 

można umieścić lokale usługowe i handlowe 

(chodzi zwłaszcza o sklepiki z ofertą dla 

okolicznych mieszkańców)? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy w ramach rewitalizacji możliwe będzie 

poszerzenie ulicy Kilińskiego na odcinku od 

Al. Piłsudskiego do ul. Narutowicza? 

Nie ma takiej możliwości. 

Czy jest możliwy remont nawierzchni placu 

służącego za parking przy ul. Targowej 26? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy jest możliwy remont ulicy Nawrot (od 

Sienkiewicza do Targowej) wraz  

z wydzieleniem ścieżki rowerowej? 

Sposób prowadzenia i separacji ruchu 

rowerowego będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

 

 

Czy jest możliwość zrobienia ścieżki 

rowerowej na ul. Targowej  

i ul. Dowborczyków? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy na wysokości Piłsudskiego 41 mogłoby 

być przejście dla pieszych (bezpieczne 

przejście do Parku Źródliska)?  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy po rewitalizacji będą przejścia dla 

pieszych na wysokości Kilińskiego 122/128, 

Kilińskiego 115? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe jest wzmocnienie patroli 

policyjnych na terenie obszaru,  

z wchodzeniem w bramy włącznie? 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 
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7. inne: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy możliwe byłoby prowadzenie prac 

remontowych w szybszym tempie 

(wykorzystując czas między godziną 6.00  

a 22.00, a nie tylko kilka godzin w ciągu 

dnia)? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy po wyremontowaniu kamienicy przy  

ul. Tuwima 33 (gdzie konieczne są remonty 

elewacji, klatek schodowych, bramy, 

podwórza,  wymiana dachu, 

termomodernizacja) będzie możliwy powrót 

aktualnych lokatorów  i czy przeprowadzka 

może objąć większą grupę lokatorów tzn. czy 

jest możliwość zapewnienia  

im sąsiadujących lokali zastępczych  

w trakcie remontu kamienicy? 

 

Tak. 

Czy miasto ma jakiś pomysł, jak poprzez 

ukształtowanie przestrzeni zminimalizować 

niebezpieczeństwo związane  

z przeniesieniem MOPS do dawnego Urzędu 

Pracy? 

Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 

Do kogo należy famuła na ulicy Tuwima  

i jakie są wobec niej plany? 

Budynek ten należy do wspólnoty 

mieszkaniowej. Nie ma planów remontu 

budynku. 

Między ulicami Dowborczyków a Targową 

miał przebiegać pasaż. Jakie są losy tego 

projektu? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Dobrze byłoby wykupić grunty i zrobić pasaż 

będący przedłużeniem pasażu Schillera aż do 

Targowej (Kilińskiego do Dowborczyków 

lub do Targowej nawet), czy jest to możliwe? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy jest możliwe, aby zburzyć okolice 

gazowni na Targowej? 

Nie ma takiej możliwości. 

Czy możliwe są patrole policji na Targowej, 

również za bramami (podwórza)? 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Czy na obszarze rewitalizowanym można 

sadzić drzewa iglaste zamiast liściastych 

(alergicy)? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Cz będą instalowane lampy słoneczne? Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 
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rewitalizacji obszarowej. 

Pan Roman Madej, jeden z członków 

zarządu społecznie administrującego 

kamienicą zlokalizowaną przy  

al. Piłsudskiego 51 w imieniu wspólnoty 

mieszkaniowej zgłosił istotny problem 

dotyczący współpracy mieszkańców  

z Urzędem Miasta w zakresie działań 

rewitalizacyjnych. 

 

Budynek, którym administruje 3 – osobowy 

zarząd właścicielski, wymaga remontu, 

przede wszystkim szybkiego (w okresie nie 

przekraczającym kilku najbliższych  lat) 

przeprowadzenia termomodernizacji. 

Znacząca i gwałtownie postępująca 

degradacja budynku znacząco podnosi koszty 

utrzymania lokali, stąd zaniechanie 

wspomnianych działań remontowych będzie 

skutkowało koniecznością podjęcia (najdalej 

za 2-3 lata) prac interwencyjnych w tym 

zakresie. Dla miasta będzie to oznaczało 

wzrost kosztów najpierw utrzymania,  

a potem modernizacji budynku, dla 

mieszkańców będzie się wiązało także  

z koniecznością podwyższenia stawki 

funduszu remontowego. 

Aby uniknąć takiej sytuacji i poprawić jakość 

życia mieszkańców, zarząd we własnym 

zakresie zlecił audyt termomodernizacyjny, 

zgromadził na koncie wspólnoty kwotę 200 

tys. zł i na podstawie spełnionych warunków 

uzyskał promesę kredytową od banku. Do 

uzyskania kredytu konieczna jest stosowna 

uchwała, sygnowana przez wszystkich 

członków zarządu. Została ona 

przygotowana i 23. kwietnia 2015 r. 

przekazana pełnomocnikowi Prezydenta 

Miasta Łodzi reprezentującemu udziały 

Miasta we wspólnocie. Do dn. 14.05 

mieszkańcy nie uzyskali podpisu 

pełnomocnika ani konkluzywnych informacji 

dotyczących możliwości, warunków  

i ewentualnego terminu jego uzyskania. Na 

spotkaniach z przedstawicielami UMŁ 

zasugerowano im ponowne przeprowadzenie 

audytu, odwołanie obecnego zarządu  

i przekazanie go konkretnemu zarządcy 

zewnętrznemu, zlikwidowanie powiązania 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 



 
 

579 
 

między księgowością (prowadzoną przez 

żonę jednego z członków zarządu),  

a zarządem, tłumacząc, że obecna sytuacja 

generuje konflikt interesów (podczas gdy 

mieszkańcom znane są przypadki 

analogicznych rozwiązań, do których 

przedstawiciele UMŁ nie zgłosili 

zastrzeżeń). 

  

Zdaniem mieszkańców ustawa 

umożliwiająca termomodernizacje kamienicy 

jest blokowana przez UMŁ z 

nieuzasadnionych przyczyn 

 

 

Propozycje dotyczące obszaru numer 12 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy w ramach planowanej rewitalizacji 

możliwy będzie remont wszystkich elewacji 

kamienic znajdujących się przy ulicy Solnej? 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic. 

Czy kamienica przy Solnej numer 5 poddana 

zostanie kompleksowemu remontowi  

w ramach rewitalizacji? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy w ramach rewitalizacji możliwy będzie 

remont kamienicy przy ulicy Pomorskiej 25? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy na wszystkich podwórzach, 

znajdujących się na ulicy Solnej, będzie 

możliwość wybudowania zamykanych 

pergoli na śmietniki? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy istniałaby możliwość, aby przy ulicy 

Północnej 23 i 25 w podwórzu, wyburzyć 

środkowe oficyny, a działki numer: 169/15  

i 169/21zagospodarować na przestrzeń 

rekreacyjno-sportową dla dzieci, młodzieży  

i okolicznych mieszkańców? Oprócz boiska, 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 
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placu zabaw, piaskownicy, teren powinien 

zostać uporządkowany i powinno znaleźć się 

na nim więcej zieleni.  

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy gdzieś na terenie obszaru nr 12 UMŁ 

mógłby otworzyć nowy żłobek? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy w ramach rewitalizacji można byłoby 

zmniejszyć liczbę sklepów monopolowych  

w obszarze nr 12? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy na ulicy Północnej między ulicą 

Wschodnią a Kilińskiego można byłoby 

otworzyć kawiarnię? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy istniałaby możliwość, aby w ramach 

rewitalizacji wybudowano stojak na rowery u 

zbiegu ulic: Solnej i Północnej na działce  

nr: 175/2? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy w ramach rewitalizacji będzie można 

wprowadzić całkowity zakaz parkowania na 

ulicy Solnej z wyłączeniem mieszkańców 

okolicznych posesji Ewentualnie czy będzie 

można zrezygnować z parkingu na jednej ze 

stron ulicy Solnej i ustawić tam parkomaty 

miejskie, z wyłączeniem z konieczności opłat 

mieszkańców ulicy? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy można byłoby przekształcić ulicę Solną 

w ulicę jednokierunkową z ruchem od ulicy 

Północnej w kierunku ulicy Pomorskiej? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy parking przy zbiegu ulic Pomorskiej ze Państwa propozycja zostanie wzięta pod 
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Wschodnią (numery działek: 190/1 i 190/2) 

w ramach planowanej rewitalizacji mógłby 

zostać wyremontowany, a nawet przerobiony 

na parking wielopoziomowy? 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy byłoby możliwe wyciszenie torowiska 

na ulicy Pomorskiej pomiędzy ulicami 

Wschodnią i Kilińskiego? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy istnieje możliwość zamontowania tzw. 

garbów zwalniających na całej długości ulicy 

Solnej? 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Czy możliwe byłoby zwiększenie ilości 

patroli straży miejskiej bądź policji na ulicy 

Solnej, włączając w to podwórza? 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Czy w kamienicy przy ulicy Solnej 10  

w ramach rewitalizacji możliwy byłby 

montaż zamykanej bramy oraz domofonu? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy w ramach planowanej rewitalizacji 

UMŁ przewiduje zainstalowanie nowych 

latarni wzdłuż ulicy Solnej? Obecne latarnie 

nie zapewniają wystarczającej ilości światła. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy w ramach planowanej rewitalizacji 

byłaby możliwość zainstalowania miejskiego 

monitoringu wzdłuż całej ulicy Solnej? 

Ważne jednak, aby ktoś cały czas 

obserwował tą okolicę, a monitoring nie był 

wykorzystywany jedynie do ustalenia 

potencjalnych sprawców. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

 

Czy w ramach rewitalizacji można byłoby 

zamknąć z obu stron podwórze przy ulicy 

Solnej 10? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy na skrzyżowaniu ulic Północnej  

z Kilińskiego można byłoby zainstalować 

monitoring miejski? 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 



 
 

582 
 

Czy teren u zbiegu ulic: Wschodniej  

i Północnej (numer działki 185/3) mógłby 

zostać przekształcony na mały skwer  

z fontanną? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy przy ulicy Pomorskiej 20 mógłby zostać 

zamontowany tzw. garb zwalniający? 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

 

7. inne: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy wzdłuż całej ulicy Solnej będzie 

możliwość postawienia małych koszy na 

śmieci, w tym pojemników na psie odchody? 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

nawierzchni chodników i doposażenie  

w niezbędne elementy małej architektury,  

w tym urządzenia do zabawy dla dzieci, 

kosze na psie odchody czy ławki.  

Czy po rewitalizacji efektywniej będzie 

utrzymywana czystość na całym obszarze  

nr 12? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy w ramach rewitalizacji mogłaby powstać 

na terenie obszaru nr 12 świetlica dla dzieci 

lub klub dziecka, w którym okoliczne dzieci  

i młodzież mogłyby spędzać wolny czas? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy planowane jest uruchomienie jakiś 

punktów wsparcia w obszarze nr 12 dla osób 

cierpiących na choroby alkoholowe  

i wykluczonych społecznie? Obecnie część 

mieszkańców obszaru można zaliczyć do 

tzw. patologii, co UMŁ planuje z tym 

zrobić? 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Czy w SP 175 mogłyby być prowadzone 

dodatkowe zajęcia dla okolicznych dzieci? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy boisko przy SP 175 mogłoby być 

dostępne dla dzieci i młodzieży z okolicy? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 
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rewitalizacji obszarowej. 

Czy UMŁ mógłby wyprowadzić ostatecznie 

lokatorów z wyrokiem eksmisji z obszaru  

nr 12? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

Propozycje dotyczące obszaru numer 13 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy byłaby możliwość poprawy stanu 

budynków wraz z remontem podwórzy na 

ulicy Kilińskiego od ulicy Jaracza do 

Kilińskiego 50?  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy w ramach rewitalizacji możliwe będzie 

przeprowadzenie remontu budynków przy 

ulicy Jaracza 40 i przystosowanie parterów 

do działalności usługowej oraz przekazanie 

części lokali dla "kreatywnych"? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy można wyremontować kamienicę przy 

skrzyżowaniu ul. Rewolucji i Kilińskiego 

(Kilińskiego 22) oraz kamienicę przy 

Kilińskiego 14? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy w ramach rewitalizacji możliwe będzie 

przeprowadzenie remontu budynków przy 

ulicy Jaracza 40 i przystosowanie parterów 

do działalności usługowej oraz przekazanie 

części lokali dla preferencyjnych działań? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy istnieje możliwość wyburzenie 

niereprezentacyjnych i opuszczonych 

budynków przy ulicy Jaracza 40? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwa jest rewitalizacja pałacu 

Arnolda Stillera przy ulicy Jaracza 45  

i uporządkowanie jego otoczenia? 

Nieruchomość jest prywatna. 

Czy możliwe jest wyburzenie stojącego 

pustostanu przy ulicy Sterlinga vis a vis 

Teatru Wielkiego? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 
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2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy jest możliwa poprawa stanu podwórzy 

na ulicy Kilińskiego od ulicy Jaracza do 

Kilińskiego 50?  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe będą nowe nasadzenia drzew 

bądź krzewów na całej długości ulicy 

Piramowicza? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwy będzie kompleksowy remont 

podwórza przy ulicy Jaracza 40, w tym: 

nowe nasadzenia drzew i/lub krzewów, 

montaż stojaków naprawczo-rowerowych, 

instalacja ławek i pozostałej małej 

architektury, a także montaż nowego 

oświetlenia (latarni)? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy będzie można zbudować woonerf tzw. 

podwórzec na ulicy P.O.W.? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy tereny zielone przy skrzyżowaniu ulic 

Jaracza i Sterlinga będzie można 

zaaranżować na skwer z nowymi drzewami, 

krzewami oraz elementami małej 

architektury? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy będzie można posadzić drzewa i krzewy 

na Placu Dąbrowskiego oraz zainstalować na 

nim więcej ławek oraz elementów małej 

architektury? 

Czy będzie można posadzić drzewa i krzewy 

na Placu Dąbrowskiego oraz zainstalować na 

nim więcej ławek oraz elementów małej 

architektury, tak by przywrócić mu wygląd  

i funkcje z lat 70/80-tych? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe będzie wykupienie i 

uporządkowanie przestrzeni między ulicą 

P.O.W. a Placem Dąbrowskiego w 

szczególności działek od 168/11 do 168/18? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy jest możliwość zwiększenia liczby koszy 

na śmieci na ulicach obszaru? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy będzie możliwość ustawienia 

biletomatów (MPK) na głównych ulicach 

obszaru (okolice Pl. Dąbrowskiego, 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 
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Rewolucji, Kilińskiego)? rewitalizacji obszarowej. 

Czy na rogu Jaracza i Kilińskiego (Jaracza 

31) można będzie zaaranżować plac zabaw  

i małą zieleń? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy tereny zielone przy skrzyżowaniu ulic 

Jaracza i Sterlinga będzie można 

zaaranżować na skwer z nowymi drzewami, 

krzewami oraz elementami małej 

architektury? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy pod Placem Dąbrowskiego będzie 

możliwe wybudowanie podziemnego 

parkingu? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe będzie stworzenie na terenie 

zaczynającym się od Sterlinga 18 rampy 

deskorolkowej z elementami skateparku oraz 

małej architektury i zieleni? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Rewolucji 1905 r. od Kilińskiego do 

Sterlinga; POW od Jaracza do Rewolucji 

1905 r.; Jaracza od Kilińskiego do Sterlinga 

– czy możliwe jest stworzenie tam ścieżki 

rowerowej lub pasa dla rowerów? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy istnieje szansa na rozwiązanie problemu 

parkujących na chodniku samochodów przy 

ulicy Narutowicza 35-51? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy można wokół pałacu Arnolda Stillera 

(Jaracza 45), wzdłuż budynku, postawić 

ogrodzenie nawiązujące stylem do 

architektury budynku? 

Nieruchomość jest prywatna. 

Czy możliwe jest stworzenie (dzięki 

wyburzeniu budynku) i zagospodarowanie 

(zieleń, ławki, oświetlenie) ciągu 

komunikacyjnego pomiędzy ulicą Jaracza  

a ulicą Rewolucji 1905 r. poprzez połączenie 

podwórza znajdującego się na Jaracza 40  

z terenem kampusu? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe jest stworzenie skate parku dla 

młodzieży wykorzystującej w tym celu Plac 

Dąbrowskiego?  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy można lepiej oświetlić miejsce przy 

ulicy Sterlinga vis a vis Teatru Wielkiego 

(zaułek)   i uporządkować tamtejszą zieleń? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 
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3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy w ramach rewitalizacji możliwe będzie 

uruchomienie przychodni lekarskiej na ulicy 

Piramowicza 8? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy będzie można zaadoptować budynki 

znajdujące się przy ulicy Jaracza 40 (w tym 

budynki na podwórzu) na lokale usługowe,  

w tym część z nich przeznaczyć na lokale dla 

"kreatywnych"? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy w ramach rewitalizacji możliwe będzie 

wykupienie budynku starej drukarni na ulicy 

P.O.W. znajdującej się naprzeciwko 

Wydziału Ekonomiczno-Socjologicznego  

i zaadaptowanie jej na przestrzenie dla 

usług?  

Nie jest to możliwe. 

Czy istnieć będzie możliwość wykupu terenu 

znajdującego się za starą  

drukarnią przy ulicy P.O.W. i zaaranżowanie 

tego miejsca na przestrzeń wielofunkcyjną: 

przychodnia, miejsce spotkań dla 

mieszkańców, działalność kulturalna, małe 

sklepy/gastronomia (Rewolucji 1905 r.  

nr 45A)? 

Nie jest to możliwe. 

czy możliwe jest stworzenie miejsc spotkań 

(puby, kawiarnie) przy ulicy P.O.W.  

od Jaracza do Rewolucji 1905 r.? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy jest możliwe wybudowanie ścieżki 

rowerowej na ulicy Kilińskiego pomiędzy 

ulicą Rewolucji 1905 r. a Narutowicza oraz 

włączenie jej do systemu łódzkich ścieżek 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 
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rowerowych? 

Czy możliwe będzie wybudowanie ścieżki 

rowerowej na Ulicy Narutowicza począwszy 

od ulicy Kilińskiego aż do Placu 

Dąbrowskiego? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy istnieć będzie możliwość wykupu terenu 

znajdującego się za starą drukarnią przy ulicy 

P.O.W. i zaaranżowanie jej na parkingi 

(Rewolucji 1905 r. nr 45A)? 

Nie jest to możliwe. 

Czy będzie istniała możliwość wybudowania 

ścieżki rowerowej na ulicy Rewolucji 1905 r. 

między ulicą Kilińskiego a Sterlinga  

i podłączenie jej do systemu łódzkich ścieżek 

rowerowych? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

Czy można byłoby uporządkować pod 

względem estetycznym i logistycznym 

przystanki znajdujące się przy Placu 

Dąbrowskiego oraz zamontować na nich 

elektroniczne rozkłady jazdy, a także 

uporządkować okoliczne przestrzenie? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy możliwe jest poprawienie oświetlenia 

ulic na tym terenie? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe jest zwiększenie częstotliwości 

patroli straży miejskiej w okolicach ulicy 

Kilińskiego 44? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe będzie ogrodzenie działki na 

rogu ulic: Kilińskiego i Jaracza? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy będzie można zwiększenie liczb patroli 

straży miejskiej bądź policji na ulicy 

Piramowicza? 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Czy możliwe będzie zwiększenie 

częstotliwości patroli straży miejskiej bądź 

policji w okolicach ulicy Narutowicza 54? 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 
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wzmocniona. 

Czy w ramach rewitalizacji będzie można 

zbudować przejście dla pieszych na ulicy 

Rewolucji 1905 r. nr 42? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

– czy możliwe jest wyznaczenie przy ulicy 

Narutowicza (numery: 45-47; 50; 55-57) 

przejść dla pieszych? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwy będzie montaż dodatkowego 

oświetlenie w okolicach przystanków przy 

Placu Dąbrowskiego oraz w jego 

najbliższym otoczeniu, a także zwiększenie 

patroli policji lub straży miejskiej, w tym  

w szczególności przy klubie Bagdad Cafe? 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Kilińskiego od Jaracza do Rewolucji 1905 r.; 

Rewolucji 1905 r. od Kilińskiego do POW; 

Jaracza od Kilińskiego do POW – czy 

możliwe jest pokierowanie tamtędy patroli 

Straży Miejskiej? 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

 

7. inne: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

Propozycje dotyczące obszaru numer 14 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy w ramach rewitalizacji możliwe będzie 

zamontowanie zamykanych bram  

i  uporządkowanie komórek (w tej chwili to 

ruiny) w kamienicach przy ulicy Zamenhofa? 

Miasto nie planuje zamykać podwórzy 

bramami. Planowane jest także 

uporządkowanie należących do Miasta 

terenów oraz wykonanie nowych przejść 

pomiędzy podwórkami.  

Ostateczny kształt każdego remontowanego 
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podwórka, w tym kwestia pergol 

śmietnikowych, monitoringu czy domofonów 

będzie określony podczas tworzenia projektu 

przebudowy konkretnego podwórza.  

Czy możliwy jest większy nacisk na 

administrację, żeby lepiej pełniła swoje 

obowiązki w okolicach ulicy Zamenhofa? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe jest wprowadzenie większej 

ilości  zieleni i kwiatów na terenie całego 

obszaru? 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”).  

 

Czy możliwy jest remont chodników na 

całym obszarze? 

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników. 

Wólczańska od strony Śródmieścia  

[Al. Anny Rynkowskiej] – Czy istnieje 

możliwość zagospodarowania skweru przy 

ulicy Wólczańska od strony Śródmieścia  

[Al. Anny Rynkowskiej], postawienia ławek, 

sprzętu do ćwiczeń, placu zabaw? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy można zazielenić przestrzeń na rogu 

Zamenhofa i Wólczańskiej oraz 

Wólczańskiej 98? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy można zorganizować jakieś miejsce do 

wspólnego sąsiedzkiego grillowania przy 

ulicy Wólczańskiej 98? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy można ustawić wzdłuż ulicy 

Wólczańskiej więcej koszy na śmieci oraz 

stojaki na rowery? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy istnieje możliwość przeniesienia 

siedziby LOK-u gdzieś na obrzeża miasta? 

[chodzi o uciążliwość jeżdżących tam 

samochodów ciężarowych i in.] 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 
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4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań. -- 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy w ramach rewitalizacji będzie można 

wprowadzić przepisy zakazujące wjazdu 

ciężarówek na teren całego obszaru? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy po rewitalizacji możliwe będzie 

zwiększenie bezpieczeństwa, w takich 

miejscach jak place zabaw, skwery itp.? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

7. inne: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy istniej możliwości powrotu do 

mieszkania po remoncie przy uwzględnieniu  

nowych stawek czynszu? 

Tak. 

Czy będzie możliwość uzyskania dwóch 

lokali zamiennych (przypadek rodziny, która 

mieszka w 38-metrowym mieszkaniu w trzy 

pokolenia)? 

Nie. 

Czy będzie możliwość zmiany deklaracji 

dotyczącej powrotu do zrewitalizowanej 

kamienicy (zaznaczonej w ankiecie), jeśli 

okaże się, że lokator będzie wolał zostać  

w lokalu zamiennym? 

Tak. 

Czy miasto zmieni podejścia do lokatorów 

socjalnych: nie wszyscy są “patologią”, nie 

powinno więc być odgórnego założenia,  

że lokatorzy socjalni nie mogą wrócić do 

swoich mieszkań, część z nich jest związana 

z sąsiadami, ma z nimi dobre relacje, 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 



 
 

591 
 

korzysta z ich pomocy?  

Czy w ramach rewitalizacji będzie można 

podjąć jakieś działania na rzecz ograniczenia 

alkoholizmu? 

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych. 

 

 

Propozycje dotyczące obszaru numer 15 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy możliwa będzie w ramach planowanej 

rewitalizacji odnowa fasad budynków 

znajdujących się przy ulicy 6-go sierpnia 

między aleją Kościuszki i ulicą Wólczańską? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy w ramach planowanej rewitalizacji 

możliwa będzie poprawa stanu technicznego 

budynku, w którym zlokalizowane jest 

Stowarzyszenie Ludzi Bezdomnych 

(Wólczańska 27)? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy w ramach rewitalizacji wyremontowane 

zostaną wszystkie kamienice w kiepskim 

stanie technicznym, które zlokalizowane są 

przy ulicy Wólczańskiej pomiędzy ulicami 

Zieloną i Zamenhofa? 

W ramach działań rewitalizacyjnych  

w Obszarze planowane są remonty 

należących do Miasta kamienic, w tym ich 

elewacji. (wymieniona ulica znajduje się na 

terenie przewidzianym do rewitalizacji - 

obszary rewitalizacji 15, 18. 19 i 20)  

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy u zbiegu ulic Zamenhofa i Wólczańskiej 

(Zamenhofa 11) możliwe będzie 

zagospodarowanie terenu na skwer? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy przy zbiegu ulic Kopernika i 

Wólczańskiej, obok XXI Liceum 

Ogólnokształcącego będzie można 

wybudować mały skwer z nowymi 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 
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nasadzeniami drzew oraz klombami? 

Czy na całym odcinku ulicy Wólczańskiej 

między ulicą Zieloną i Zamenhofa możliwe 

będzie ustawienie małych koszy na śmieci 

oraz posadzenie nowych drzew lub 

jakiekolwiek zwiększenia zieleni? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy na całym odcinku ulicy Wólczańskiej 

między ulicą Zieloną i Zamenhofa możliwy 

będzie w ramach planowanej rewitalizacji 

kompleksowy remont chodników po obu 

stronach ulicy? 

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników. 

Czy miasto będzie efektywniej karać 

właścicieli psów, którzy po nich nie 

sprzątają? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy na całym odcinku ulicy Wólczańskiej 

między ulicą Zieloną i Zamenhofa możliwe 

będzie w ramach planowanej rewitalizacji 

zainstalowanie nowych, bardziej 

efektywnych latarni? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 
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Czy na przejściu dla pieszych na alei 

Kościuszki przy ulicy 6-go Sierpnia, 

możliwe będzie zainstalowanie dotykowej 

sygnalizacji świetlnej? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy w ramach planowanej rewitalizacji 

możliwe będzie zainstalowanie dodatkowego 

oświetlenie przy przystankach autobusów 

nocnych na alei Kościuszki? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe będzie zwiększenie patroli 

policji lub straży miejskiej w godzinach 

nocnych w pobliżu przystanków autobusów 

nocnych przy alei Kościuszki? 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

 

7. inne: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

Propozycje dotyczące obszaru numer 16 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy w kamienicy przy ul. Legionów 31 

byłyby możliwe następujące zmiany: 

 założenie mieszkańcom podzielników 

ciepła, 

 przesunięcie bramy w kierunku ulicy,  

 wymiana skrzynek elektrycznych w 

bramie (aktualnie niejednolitych, 

częściowo zniszczonych)? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe byłoby przeprowadzenie 

remontu wszystkich kamienic znajdujących 

się przy ulicy Legionów między ulicą 

Żeromskiego i Zachodniej? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe jest przeprowadzenie 

kompleksowego remontu kamienicy przy 

ulicy Więckowskiego 21 przed rokiem 2020? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy można pomalować lub w jakiś sposób 

wyremontować tyły szpecących kamienic, 

które sąsiadują z terenem szkoły muzycznej? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy jest możliwa rewitalizacja budynku przy Państwa propozycja zostanie wzięta pod 
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ulicy Legionów 44? uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy będzie możliwość uporządkowania, 

zazielenienia, wyposażenia w ławki i kosze 

na śmieci działek położonych przy 

skrzyżowaniu ul. Legionów z ul. Gdańską,  

a także działek zlokalizowanych przy  

ul. Legionów 11-13, 14 - 16, 21,  39? 

Rejon skrzyżowania ul. Legionów  

z ul. Gdańską przewidziany jest do 

rewitalizacji jako obszary 7, 8 i 16.  

Czy jest możliwe zainstalowanie wzdłuż 

ulicy Legionów i wzdłuż ulicy Gdańskiej 

koszy na śmieci i odchody zwierząt? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy jest możliwość przekształcenia 

fragmentu ul. Legionów od Placu Wolności 

do Gdańskiej w woonerf? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy byłaby możliwość (po remoncie 

kamienic i usunięciu „patologii” 

dewastującej zarówno własne mieszkania, 

jak i okolicę) otworzenia przejścia do ogrodu 

przy kościele dla mieszkańców kamienic 

zlokalizowanych przy ul. Gdańskiej 8, 

Legionów 29 i Legionów 31)? 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny ze 

zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania z 

szerokiego wachlarza działań pomocowych, 

będą też znajdować się pod stałą opieką 

pracowników socjalnych.  

 

Czy  jest możliwość stworzenia placu zabaw 

dla dzieci przy ul. Legionów 39? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy istniej możliwość wprowadzenia zieleni 

na ulicy Gdańskiej między ulicą Legionów  

a ulicą Więckowskiego? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy byłaby możliwość utworzenia jednego, 

dużego, połączonego skweru (terenu 

zielonego) na następujących działkach: 

Gdańska 16 (nr działek: 61/6, 61/12, 61/13) 

oraz Legionów 14 i 14a (nr działek: 39/5, 

39/6 i 39/7)? Działanie powinno polegać na 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 
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utworzeniu zielonego terenu w kształcie 

litery "L", w teren ten powinien zostać 

odpowiednio wpisany teren SP 23. Skwer 

powinien umożliwiać przejście między ulicą 

Legionów i Gdańską. Powinien być 

wyposażony także w oświetlenie, małą 

architekturę i plac zabaw. 

Czy byłaby możliwość wybudowania skweru 

wraz z nasadzeniami nowych drzew oraz 

instalację placu zabaw i latarni na działkach 

znajdujących się przy ulicy Wólczańskiej  

(nr działek: od 317/8 do 317/14  

z wyłączeniem działki nr 317/13)? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy można zazielenić teren przy ulicy 

Więckowskiego 35 numery działek: 382/5  

i 381/1? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy istnieje możliwość zrobienia t trawnika 

bądź zieleńca przy ulicy Legionów 39? 

Brakuje tam także ławek. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy można wzdłuż ulic Legionów  

i Gdańskiej poprowadzić ścieżkę rowerową? 

Sposób prowadzenia i separacji ruchu 

rowerowego będzie wynikać z przyjęcia  

i implementacji nowego studium 

transportowego Miasta.  

 

 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy istnieje możliwość otworzenia urzędu 

pocztowego na odcinku ulicy Legionów 

numer 40-44?  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  
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5. dostępność transportu publicznego: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy możliwa jest wymiana torowiska  

na ul. Legionów? 

Tak. 

Czy możliwe jest ograniczenie ruchu  

na ul. Legionów – pozostawienie wjazdu 

tylko dla mieszkańców i komunikacji 

miejskiej? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe jest zlikwidowanie „dzikich” 

parkingów na ul. Legionów i zaplanowania 

na tym obszarze bezpieczniejszych i bardziej 

estetycznych parkingów dla mieszkańców 

(ewentualnie zwolnienie ich z opłat za 

parkowanie wzdłuż ulicy pod kamienicą,  

w której mieszkają)? 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

 

Czy możliwe będzie wyremontowanie 

nawierzchni na ulicy Legionów między ulicą 

Żeromskiego i Zachodnią? 

Tak. 

Czy byłaby możliwość zlikwidowania 

parkingu z jednej strony al. 1-go Maja, 

między ulicą Gdańską a Wólczańską? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy będzie możliwość wprowadzenia 

darmowego parkowania dla mieszkańców po 

rewitalizacji? Obecnie mieszkańcy muszą 

wykupywać roczne karnety. 

Nie ma takiej możliwości. 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy możliwe jest zwiększenie liczby patroli 

policji i straży miejskiej na ul. Legionów, 

Gdańskiej, Ogrodowej? 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Czy możliwe jest podjęcie środków 

umożliwiających trwałą likwidację miejsca 

spotkań okolicznej „patologii” przy  

ul. Legionów 39? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe jest zapewnienie ochrony 

inwestycjom realizowanym na omawianym 

obszarze, ich zabezpieczenie przed 

dewastacją przez osoby nietrzeźwe oraz 

agresywną młodzież? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 
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Czy możliwe będzie wyremontowanie 

nawierzchni na ulicy Legionów między ulicą 

Żeromskiego i Zachodnią? 

Tak. 

Czy na terenie całego obszaru nr 16 możliwe 

byłoby zintensyfikowania patroli służb 

miejskich (straż miejska, policja), a także 

zainstalowanie monitoringu? 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 

 

7. inne: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy możliwe byłoby dodatkowe 

przeprowadzenie konsultacji z mieszkańcami 

kamienic, które mają zostać poddane 

rewitalizacji w najbliższym roku –  

np. wspólne ustalenie zakresu i czasu 

przewidywanych prac, warunków powrotu 

do kamienic, możliwości spłacania wyższych 

czynszów itp.? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe byłoby przekazywanie 

mieszkańcom informacji o stanie realizacji 

zadań z budżetu obywatelskiego? 

Miasto realizuje ten postulat.  

Czy możliwe jest szersze upowszechnianie 

informacji o konkursach, przetargach na 

wynajem lokali usługowych  

w zrewitalizowanych kamienicach, 

zwiększenie nakładów na reklamę/ akcję 

informacyjna na ten temat? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy w ramach rewitalizacji, miasto mogłoby 

przygotować ujednolicone tablice 

informacyjne na temat: ważnych wydarzeń 

historycznych dziejących się w danej 

przestrzeni, sylwetek ważnych osób 

mieszkających w danym budynku, istotnych 

budynków, które zostały wyburzone np. 

synagogi itp.? Tablice powinny zostać 

zamontowane na frontach kamienic, ważne 

jest aby były one ujednolicone. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy istnieje możliwość, aby w śródmieściu 

pojawiło się więcej inicjatyw kulturalnych, 

żeby wyszły poza Piotrkowską? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 
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Propozycje dotyczące obszaru numer 17 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy będzie istniała możliwość, aby 

kamienice wraz z podwórzami przy ulicy 

Rewolucji 1905 r. nr 34, 36 i 38 zostały 

wyremontowane, a mieszkania przeznaczone 

do wynajmu dla mieszkańców Łodzi, 

natomiast na parterze powstały punkty 

usługowe (zwł. gastronomiczne) z myślą  

o studentach Wydz. Socjologiczno-

Ekonomicznego? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy można będzie wyremontować kamienice 

przy ul. Kilińskiego 14 i 18 oraz poprawić 

parking przy Kilińskiego 14? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy w kamienicy na ul. Sterlinga 17a  

w najbliższym czasie  będzie istniała 

możliwość wymiany dachu oraz 

wyposażenia kamienicy w system 

centralnego ogrzewania? 

Każdy remontowany budynek będzie 

podłączany do miejskiej sieci centralnego 

ogrzewania.  

 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy jest możliwość stworzenia z ul. Solnej 

pasażu umożliwiającego przejście pomiędzy 

ul. Pomorską a Północną z zielenią, 

elementami małej architektury, stworzeniem 

punktów usługowych i miejsc spotkań 

sąsiedzkich? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe będzie stworzenie skweru lub 

mini-parku na obecnym parkingu na rogu 

Pomorskiej i Kilińskiego? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy będzie możliwe naprawienie chodników 

od POW do Sterlinga i od Pomorskiej do 

Północnej (ulica Sterlinga)? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy będzie możliwość posadzenia nowych 

drzew i krzewów na ulicy Kilińskiego 

między ulicą Północną a Pomorską? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 
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Czy w ramach rewitalizacji uporządkowane 

zostaną przestrzenie przy skrzyżowaniu ulic: 

Pomorskiej i Kilińskiego? Czy teren przy 

Pomorskiej 33 będzie mógł być zazieleniony 

i wyposażony w elementy małej 

architektury? Czy będzie istniała możliwość 

instalacji dodatkowego oświetlenia, tak aby 

oświetlone zostały również wszystkie ciemne 

zaułki? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy na ul. Rewolucji (od Sterlinga do 

Kilińskiego) będzie można zainstalować 

elementy małej architektury (zwł. ławki)  

i naprawić chodniki? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy narożniki skrzyżowania ulic: 

Kilińskiego i Rewolucji 1905 r. będą mogły 

zostać zazielenione? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy będzie można wprowadzić więcej 

zieleni i małej architektury przy ulicy 

Pomorskiej 50 i 52? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy będzie można wprowadzić więcej 

zieleni i ustawić ławki wzdłuż ulicy 

Pomorskiej na odcinku od numeru 50 do 

numeru 57? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy możliwe będzie wprowadzenie 

mechanizmów wspierających małą 

przedsiębiorczość (drobny handel, usługi)  

np. za pomocą czynszów preferencyjnych?  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe będzie ulokowanie w 

kamienicy przy ul. Sterlinga 17a sklepu 

ogólnospożywczego oferującego szeroki 

asortyment produktów? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy lokale na ulicy Pomorskiej 55-57 można 

przeznaczyć na restauracje, kawiarnie, 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 
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punkty gastronomiczne, które mogłyby 

jednocześnie pełnić funkcję miejsc spotkań 

dla mieszkańców obszaru? 

rewitalizacji obszarowej. 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy będzie możliwość wybudowania 

połączonej ścieżki w kwartale następujących 

ulic: Pomorska, Kilińskiego, Rewolucji 1905 

r., Sterlinga oraz dodatkowo wybudowania 

ścieżki rowerowej na ul. P.O.W. oraz na 

Sterlinga między Północną a Pomorską? 

Umiejscowienie parkingów dla rowerów  

i ścieżek rowerowych będzie wynikiem 

oddzielnej analizy.  

 

Czy będzie możliwość postawienia 

przystanku autobusowego w okolicy 

Pomorskiej 55-57? 

Ewentualne zmiany w lokalizacji 

przystanków komunikacji miejskiej będą 

wynikały z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Czy można wyremontować parking przy 

Kilińskiego 14? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy będzie możliwość wydzielenia wzdłuż 

ulicy lub w najbliższej okolicy miejsc 

parkingowych dla mieszkańców na  

ul. Sterlinga 13, 15, 17, 17a, 19? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy możliwe jest zwiększenie nadzoru nad 

przestrzeganiem przepisów drogowych  

w obszarze? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwa jest instalacja sygnalizacji 

świetlnej na rogu Północnej i Sterlinga? 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Czy możliwe jest wzmocnienie oświetlenia 

przy ul. Kilińskiego 14, na skrzyżowaniu 

Kilińskiego z Pomorską i z Rewolucji? 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 
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uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach w centrum 

Miasta. 

Czy możliwe jest zainstalowanie 

dodatkowego oświetlenia na skrzyżowaniu 

Sterlinga z Rewolucji i Sterlinga  

z Pomorską? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe będzie wybudowanie ronda na 

skrzyżowaniu ulic: Sterlinga z Północną? 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Czy istnieć będzie możliwość, aby przy ulicy 

Pomorskiej 51 w ramach planowanej 

rewitalizacji został wybudowany parking 

wielopoziomowy? 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.  Miasto planuje umożliwienie 

budowania parkingów wielopoziomowych  

na terenie centrum. 

Czy na skrzyżowaniu ulic: Sterlinga  

i Rewolucji 1905r. można utrzymać działanie 

sygnalizacji świetlnej także w godzinach 

nocnych? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe będzie wyposażenie kamienicy 

przy ul. Sterlinga 17a w zamykana bramę? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy istnieje możliwość uporządkowania  

i objęcia nadzorem przestrzeni znajdującej 

się w okolicach skrzyżowania ul. Pomorskiej 

i ul. Sterlinga - trwałej likwidacji miejsca 

spotkań mieszkańców ze  środowisk 

„spatologizowanych”? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

7. inne: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy jest możliwe „usunięcie patologii” 

(rozumiane jako przymusowe przesiedlenie 

do innych części miasta osób, które 

nadużywają alkoholu, nie płacą regularnie 

czynszu, zachowują się w sposób agresywny 

Każdy człowiek ma prawo przebywać  

w przestrzeni publicznej. 

Miasto nie planuje działań polegających na 

przesiedlaniu mieszkańców.  

W ramach działań rewitalizacyjnych 
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lub niekulturalny etc.)  z obszaru 

znajdującego się między ulicami Sterlinga, 

Rewolucji 1905r., Kilińskiego i Północną? 

realizowane będą szerokie programy 

społeczne uwzględniające pomoc społeczną  

i reintegrację zawodową. Rodziny  

ze zidentyfikowanymi problemami (m.in. 

przemoc, uzależnienia, trwałe bezrobocie) 

będą miały możliwość skorzystania  

z szerokiego wachlarza działań 

pomocowych, będą też znajdować się pod 

stałą opieką pracowników socjalnych.  

Czy możliwe jest wyjaśnienie stanu 

prawnego przy ulicy Sterlinga 17a? czy 

mieszkańcy będą mieli możliwość wykupu 

na własność lokali znajdujących się w tej 

kamienicy? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

 

Propozycje dotyczące obszaru numer 18 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy istnieje możliwość wywłaszczenia bądź 

odkupienia Pałacu Kellera znajdującego się 

przy Gdańskiej 51/53, a następnie ponowne 

sprzedanie go inwestorowi, który 

przeprowadzić generalny remont  

i zagospodaruje budynek? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe jest wyburzenie lub 

zagospodarowanie stojących pustostanów 

przy ulicy 6-go Sierpnia 10, 21/23, 26? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwa jest renowacja zabudowy przy 

ulicach: Żeromskiego 36-44; 6-go Sierpnia 

19, 27, 28; Mała 5? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy ze względu na znaczną szerokość ulicy 

Gdańskiej, istniałaby możliwość nasadzenia 

nowych drzew na odcinku między ulicą 

Więckowskiego a ulicą 6-go Sierpnia? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

czy istnieje możliwość zrobienia trawnika 

bądź zieleńca przy ulicy Zielonej pomiędzy 

Małą a Żeromskiego? Brakuje tam także 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 
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ławek, stojaków na rowery. Czy możliwy jest 

w tym miejscu plac zabaw? 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy istnieje możliwość posadzenia drzew 

przy ulicy Małej 5? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy istnieje możliwość ustawienia ławek na 

ulicy Żeromskiego 34 - 36? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy istnieje możliwość otworzenia galerii 

sztuki i/lub biblioteki przy ulicach: 

Żeromskiego 45 lub 49; 6-go Sierpnia 25; 

Gdańska 62? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy można otworzyć jakieś punkty usługowe 

(w tej chwili jest tam pustostan) przy ulicy  

6-go Sierpnia 21/23? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy możliwe jest stworzenie jednostki 

Policji lub Straży Miejskiej na Placu 

Barlickiego? 

Państwa propozycja odnośnie współpracy  

z Policją zostanie wzięta od uwagę przy 

planowaniu usług dla ludności w Obszarze. 

Ilość patroli Straży Miejskiej zostanie 

wzmocniona. 

Czy możliwe jest wyznaczenie przejść dla Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 
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pieszych przy ulicy Gdańska po obu stronach 

skrzyżowania z 6-go Sierpnia? 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

 

7. inne: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy UMŁ mógłby dokładnie zweryfikować 

warunki sprzedaży działki przy ulicy 

Zielonej nr 23, a następnie odzyskać ją,  

a w dalszej kolejności zakupić działkę przy 

ulicy Gdańskiej 48, połączyć obie działki  

w jedną i sprzedać, tak przygotowaną działkę 

sprawdzonemu deweloperowi/inwestorowi? 

Nie ma takiej możliwości. 

Czy byłaby możliwość połączenia działki 

znajdującej się przy ulicy Wólczańskiej 25 

oraz ulicy Zielonej 12, a następnie 

sprzedania jej sprawdzonemu inwestorowi, 

który nie musiałby zachowywać oficyn przy 

ulicy Zielonej numer 12? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

Propozycje dotyczące obszaru numer 19 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy możliwe jest wyburzenie komórek  

i wyremontowanie podwórka przy 

Żeromskiego 54 w najbliższym czasie? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe jest zwiększenie liczby miejsc 

parkingowych w obszarze 19?  

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   
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Czy możliwe będzie przedłużenie ścieżki 

rowerowej na ul. Żeromskiego w stronę  

ul. Zielonej? 

Umiejscowienie parkingów dla rowerów  

i ścieżek rowerowych będzie wynikiem 

oddzielnej analizy.  

 

Czy możliwe będzie wprowadzenie  

w obszarze większej ilości zieleni? 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”).  

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy możliwe jest powstanie centrum 

kulturalne otoczone zielenią przy ulicy 

Gdańskiej 65/67? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy możliwe jest wprowadzenie trolejbusów, 

które są czystsze, cichsze, a dodatkowo mogą 

wymijać przeszkody? 

Miasto nie planuje tego rodzaju działań. 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy możliwe jest wyraźniejsze zaznaczenie 

ścieżki rowerowej przy ulicy Żeromskiego 

lub przeniesienie jej na chodnik? 

Umiejscowienie parkingów dla rowerów  

i ścieżek rowerowych będzie wynikiem 

oddzielnej analizy.  

 

Czy możliwe jest wybudowanie przejście dla 

pieszych przed szkołą przy ulicy 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  
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Żeromskiego 26? w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Czy na skrzyżowaniu ulic Kopernika  

z Gdańską możliwe będzie wprowadzenie 

świateł? 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Czy na skrzyżowaniu ulicy Gdańskiej z 6-go 

sierpnia możliwe będzie wprowadzenie 

świateł? 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 

ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

 

7. inne: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy możliwe będzie zainstalowanie 

zbiorczych skrzynek na ulotki dla 

kolporterów (ulotki biorą tylko 

zainteresowani) lub pojemnika na niechciane 

ulotki? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

"Powinny odbywać się zebrania lokatorów". Uwaga wykracza poza zakres konsultacji 

społecznych. 

 

 

Propozycje dotyczące obszaru numer 20 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  
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2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy możliwe są nowe nasadzenia, zasadzenie 

drzew, które zostały wycięte (dawniej ten 

fragment Gdańskiej był aleją lipową)?  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy nowe trawniki można otoczyć 

drewniana palisadą lub w inny sposób 

zabezpieczyć przed psimi odchodami? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe jest zrobienie zamykanej 

bramy dla posesji przy Gdańskiej 112a? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Przy ulicy Kopernika 1 znajduje się duży 

budynek pofabryczny - pusty, czy można 

byłoby go wykorzystać na przykład na 

centrum sportowe, rekreacyjne (na przykład 

dla młodzieży – ze względu na bliskość 

szkoły)? Istnieje potrzeba takiego centrum 

w środku miasta. Przy dawnym Wydziale 

Filologicznym było kiedyś otwarte boisko 

do koszykówki, na które przychodziły 

okoliczne dzieci, które teraz nie mają co ze 

sobą zrobić. Istnieją projekty otwierania 

świetlic środowiskowych – dobrze byłoby, 

gdyby otwierały się w takich właśnie 

budynkach. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Cały obszar numer 20 cierpi ze względu na 

bliskość Piotrkowskiej – nie ma tu lokali 

gastronomicznych czy miejsc do 

posiedzenie, zatem czy można by tu zrobić 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 
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jakiś szlak gastronomiczny? Centrum poza 

Piotrkowską działa odstraszająco; na 

Piotrkowskiej nie ma lokali, w których 

można byłoby posiedzieć w ciszy, bez 

serwowanego alkoholu; nie ma też takich 

miejsc poza Piotrkowską, powinny powstać 

takie miejsca, na przykład w obszarze 20. 

W mieście brakuje lokali na prowadzenie 

małej działalności usługowej (te, które są, 

są często zbyt duże na pewną działalność  

i mają zbyt wysoki czynsz) Czy w każdym 

remontowanym obszarze mógłby powstać 

niewielki ciąg małych lokali, w których 

można byłoby otwierać małe punkty 

usługowo-rzemieślnicze? 

Wiele młodych osób (malarze, 

fotografowie, artyści, itp.) nie chciałoby 

wyjeżdżać z Łodzi, ale ze względu na 

niemożność znalezienia lokalu na swoją 

działalność, wyjeżdżają do Warszawy; 

rozwiązaniem byłoby stworzenie takich 

właśnie stref strategicznych (dużych 

przestrzeni do zagospodarowania) i 

wynajmowanie w nich małych lokali 

zainteresowanym. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Fatalny stan chodników na Gdańskiej i samej 

jezdni (hałasujące podkłady tramwajowe) - 

czy możliwy jest remont Gdańskiej? 

Planowany jest remont wszystkich ulic 

leżących w granicach Obszaru, obejmujący 

zarówno wymianę nawierzchni jezdni jak  

i chodników.  

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy możliwe jest zainstalowanie monitoring 

w mieście, kamery, chociażby na wszystkich 

skrzyżowaniach ulic (możliwość odszukania 

sprawców wypadków drogowych; 

świadomość, że można się dostać do 

skrzyżowania i znajdzie się w zasięgu 

monitoringu, na przykład w przypadku 

napadu)? 

Trwają prace nad rozszerzeniem systemu 

monitoringu miejskiego. 
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7. inne: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy możliwe jest konsultowanie projektu 

remontu przez lokatorów, którzy chcą wrócić 

do swoich mieszkań? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Gdyby planowane były nowe skwery lub 

parki, to czy można byłoby pójść tropem 

rozwiązań lubelskich i w latarniach umieścić 

nadajniki wi-fi (co rozwiązałoby choć po 

części sprawę darmowego Internetu w 

centrum miasta)? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

3. Informacje ze spacerów badawczych 

 

3.1. Zestawienie opinii dotyczących obszarów 9 - 20 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 9 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

 Brak wskazań. 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

 Ryneczek u zbiegu ulic Jaracza/Kilińskiego powinien zostać uporządkowany  

i zagospodarowany w taki sposób, aby nie szpecił. 

 Wzdłuż ulic Jaracza i Kilińskiego powinny zostać ustawione kosze na śmieci. 

Obecnie nie ma gdzie wyrzucać drobnych śmieci, co nie sprzyja zachowaniu 

czystości w tym obszarze. 

 Na jezdni prowadzącej od skrzyżowania Narutowicza/Kilińskiego do skrzyżowania  

 Narutowicza/Sienkiewicza istniejące 2 pasy powinny zostać oddzielone linią. 

 W obszarze 9 jest niewiele zieleni.  

 W okolicach ulicy Jaracza zdecydowanie brakuje ścieżki rowerowej, łączącej ten 

obszar z pozostałymi ścieżkami (np. prowadzącymi do Łagiewnik). Jest to poważne 

utrudnienie dla rowerzystów. 

 Na całym obszarze 9 zdecydowanie brakuje stojaków rowerowych. 

 Na całym obszarze 9 krawężniki są wysokie, obniżone tylko w niewielkim 

fragmencie w okolicy przejścia dla pieszych. Jeśli pojawią się 2 wózki, jest problem 

ze sforsowaniem krawężnika. 

 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 
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 Ul. Jaracza - brakuje poczty, po awiza trzeba iść aż na Moniuszki. 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

 Brak wskazań. 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

 Brak wskazań. 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

 Brak wskazań. 

 

7. inne: 

 

 Brak wskazań. 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 10 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

 Brak wskazań. 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

 Skrzyżowanie al. Kościuszki i ul. 6-go sierpnia jest bardzo trudne do przechodzenia. 

Kierowcy jadą bardzo szybko i często nie widzą pieszych. 

 Na 6-go sierpnia między Al. Kościuszki a ul. Wólczańską są niebezpiecznie 

chwiejące się słupki (separatory). 

 Słupki stanowią wielki kłopot w całym obszarze - są zardzewiałe, brzydkie, straszą, 

często też są wykorzystywane jako miejsce do składowania małych śmieci  

(m.in. z powodu braku koszy na śmieci, dostępnych na ulicach). 

 Brakuje toalet publicznych 

 Brakuje koszy na śmieci (na przykład na całej długości ulicy 6-go sierpnia od 

Wólczańskiej do Gdańskiej nie ma ani jednego kosza na śmieci).  

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

 Brak wskazań. 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

 Brak wskazań. 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

 Brak wskazań. 
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6. stan bezpieczeństwa: 

 

 Brak wskazań. 

 

7. inne: 

 

 Brak wskazań. 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 11 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

 Brak wskazań. 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

 Brak wskazań. 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

 Brak wskazań. 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

 Brak wskazań. 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

 Brak wskazań. 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

 Brak wskazań. 

 

7. inne: 

 

 Brak wskazań. 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 12 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

 Problemem jest struktura własności uniemożliwiająca gruntowny remont budynków 

stojących przy tej ulicy (ulica Solna). 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 
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 Wskazano na potrzebę wprowadzenia zieleni w przestrzeń ulicy, która jest szara  

i niezbyt przyjazna (ulica Solna). 

 Stan podwórza i bramy jest bardzo zły. Stoją tam m.in. stare, drewniane latryny, 

wokół których bawią się dzieci. Podkreślono konieczność gruntownego remontu 

podwórza (ulica Solna 8). 

 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

 Brak wskazań. 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

 Brak wskazań. 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

 Brak wskazań. 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

 Wskazano, że jest to bardzo ruchliwa ulica (Solna), która jest uczęszczana zarówno 

przez pieszych, w tym dzieci, jak i samochody. W związku z licznymi wypadkami 

drogowymi istnieje potrzeba uspokojenia ruchu np. poprzez ustawienie znaku “teren 

zabudowany” lub zamontowanie spowalniaczy. 

 Wskazano, że pomimo wąskiego chodnika wiele samochodów parkuje na ulicy 

Solnej, jeszcze bardziej ograniczając przestrzeń użytkowaną przez pieszych. 

Zaproponowano ustawienie parkomatu, aby ograniczyć liczbę parkujących 

samochodów. 

 

 

7. inne: 

 

 Istnieje duży problem z czystością. Chodzi zwłaszcza o odchody psów, które nie są 

sprzątane przez właścicieli i stanowią utrapienie dla przechodniów. Zaproponowano 

rozwiązanie sprawdzające się w innych miastach, np. we Włocławku, gdzie na 

ulicach zamontowano specjalne kosze z kieszenią na torebki na psie odchody.  

Do współpracy włączono straż miejską, która intensywnie monitorowała zachowania 

właścicieli psów, pouczając ich o konieczności sprzątania odchodów.  

 

Opinie dotyczące obszaru numer 13 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

 Zwrócono uwagę na bardzo korzystne zmiany wyglądu elewacji budynku Szkoły 

Podstawowej nr 1, przy ulicy Sterlinga po przeprowadzonym remoncie. Podkreślano, 

że każdy taki remont rozjaśnia “czarne śródmieście” Łodzi i pozwala dostrzec walory 

architektoniczne budynków. 
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 Zwrócono uwagę na bardzo wąskie bramy wjazdowe, do których nie może wjechać 

większy samochód (np. ambulans). 

 Zwrócono uwagę na problem malowania jedynie części elewacji kamienicy  

(np. wykusz albo parter), co niekorzystnie wpływa na estetykę śródmieścia. 

 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

 Zauważono (ul. Sterlinga - okolice szpitala im. S. Sterlinga) ogromne zatłoczenie 

samochodów i brak jasno wyznaczonych miejsc parkingowych. Pojawiła się więc 

pytanie o możliwość wybudowania piętrowych parkingów na terenach zwanych 

nieużytkami. W trakcie spaceru wskazano kilka możliwych lokalizacji, m.in.  

w obszarze 12 (róg Wschodniej i Kilińskiego). 

 Chodniki na Placu Dąbrowskiego są bardzo nierówne, w wielu miejscach płyty są 

zapadnięte (prawdopodobnie z powodu wjazdu na chodnik ciężkich samochodów). 

 Na Placu Dąbrowskiego znajdują się od lat budy kwiatowe, które stanowią ważny 

element Placu, ale ich obecny wygląd pozostawia bardzo wiele do życzenia.  

Są zaniedbane i bardzo nieestetyczne. Pojawiły się dwa niezależne głosy sugerujące 

ich upiększenie i ujednolicenie (a w najgorszym razie, chociaż umycie!). 

Przedstawiono propozycję zgromadzenia wszystkich tych pojedynczych budek  

w jednym miejscu, w ładnym, estetyczne zaprojektowanym małym pawilonie 

(na przykład w połowie Placu Dąbrowskiego między ulicami Jaracza a Narutowicza). 

 Budowa nowego dworca spowodowała, iż połowa Parku Moniuszki została 

zagospodarowana pod budowę.  

 Zainteresowanie wzbudził obszar podwórka i budynków przy ulicy Jaracza 40, 

należących do miasta. Proponowano, by zagospodarować go w sposób podobny do 

“Off Piotrkowska”. 

 Na ulicy POW po stronie przeciwnej do Wydziału Ekonomiczno-Socjologicznym jest 

zakaz parkowania. Część chodnika ograniczona jest słupkami, na pozostałej części 

nie ma słupków, co bywa mylące dla studentów, którzy parkują tam samochody. 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

 Brak wskazań. 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

 Brak wskazań. 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

 Brak wskazań. 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

 Brak wskazań. 
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7. inne: 

 

 Brak wskazań. 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 14 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

 Gdańska 127 - stoi budynek poprzemysłowy w strasznym stanie. 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

 Podziemne przejście na skrzyżowaniu jest w bardzo złym stanie, “straszy”. Należy je 

wyremontować. 

 Brakuje toalet publicznych. 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

 Brak wskazań. 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

 Brak wskazań. 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

 Brak wskazań. 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

 Aleja Anny Rynkowskiej - brak oświetlenia, brak przejścia dla pieszych (przez ulicę 

Wólczańską). 

 

7. inne: 

 

 Brak wskazań. 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 15 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

 Brak wskazań. 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

 Skwer na rogu ulic Struga i Kościuszki został bardzo ładnie uporządkowany. Tym 

większy jest kontrast z zaniedbanym budynkiem handlowym stojącym w głębi 

działki.  
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 Wzdłuż ulicy Wólczańskiej powinny zostać ustawione kosze na śmieci. Obecnie nie 

ma gdzie ich wyrzucać, co nie sprzyja zachowaniu czystości w tym obszarze. 

 Na jezdni prowadzącej od skrzyżowania Narutowicza/Kilińskiego do skrzyżowania  

 Narutowicza/Sienkiewicza istniejące 2 pasy powinny zostać oddzielone linią. 

 Na całym obszarze 15 zdecydowanie brakuje stojaków rowerowych. 

 Na całym obszarze 15 krawężniki są wysokie, obniżone tylko w niewielkim 

fragmencie w okolicy przejścia dla pieszych. Jeśli pojawią się 2 wózki, jest problem 

ze sforsowaniem krawężnika. 

 Na ogromnej części obszaru 15 (zarówno na ulicy Wólczańskiej, jak i na Al. 

Kościuszki) w wielu miejscach znajdują się popękane chodniki, wybrzuszone płyty 

chodnikowe, o które łatwo zaczepić i się przewrócić.  

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

 Ul. Jaracza - brakuje poczty, po awiza trzeba iść aż na Moniuszki. 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

 Brak wskazań. 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

 Brak wskazań. 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

 Brak wskazań. 

 

7. inne: 

 

 Brak wskazań. 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 16 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

 Niektóre prywatne kamienice wyglądają makabrycznie. Na prywatnych właścicielach 

powinien spoczywać obowiązek remontu lub wyburzenia.  

 ul. Próchnika 16 - fabryka, która wymagałaby zagospodarowania w stylu 

industrialnym - uwagę tę można rozciągnąć na wszystkie budynki na rogu ulicy 

Próchnika i Zachodniej. 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

 Ścieżka rowerowa powinna być przedłużona na całą ulicę Wólczańską. 

 W obszarze 16 i 18 powinno być więcej miejsc spoczynkowych - np. ławek  

w otoczeniu zieleni. 

 Legionów 14 - skwer powinien zostać zazieleniony i powinny tu być ławki. 
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 Zachodnia - wejście do Pasażu Róży - brakuje podjazdu - nie można się tam dostać 

wózkiem, z wózkiem lub rowerem. 

 Zachodnia - wejście do Pasażu Róży - wejście powinno zostać wyremontowane, bo 

tworzy bardzo uderzający kontrast z tym podwórkiem-dziełem sztuki. 

 Pasaż Róży - brak ostrzeżenia dla osób z epilepsją fotoczułą oraz kłopotami  

z błędnikiem.  

 Kosze na śmieci powinny być bardziej trwale przymocowane, inaczej często wędrują, 

pojawiając się nawet na środku jezdni (na przykład po szczególnie burzliwym 

weekendzie czy nocy).  

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

 Brak wskazań. 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

 Brak wskazań. 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

 Brak wskazań. 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

 Brak wskazań. 

 

7. inne: 

 

 Brak wskazań. 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 17 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

 Kamienica na Pomorskiej 52 to pustostan, który - jak zauważono - “straszy od lat”. 

 DO SPRAWDZENIA co jest za WNOWem - brzydki skwer, wjazd jak dla TIRÓW, 

itp. nie pasuje do przestrzeni starego miasta - sprzeciw estetyczny. 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

 Na ulicy Sterlinga m.in. wzdłuż chodnika przy Sterlinga 17 oraz 17a znajdują się 

zardzewiałe i połamane słupki (mające na celu zapobieganie parkowaniu). Pojawiły 

się uwagi, iż słupki te należałoby wymienić na nowe. 

 Zauważono, iż na ulicy Rewolucji 1905 od ulicy POW aż do Placu Pokoju po 

parzystej stronie ulicy nie ma ani jednego kosza na śmieci. 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 
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 Brak wskazań. 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

 Brak wskazań. 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

 Brak wskazań. 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

 Brak wskazań. 

 

7. inne: 

 

 Zainteresowanie wzbudziły Browary Łódzkie. Pojawiły się sugestie, iż warto byłoby 

również poddać je rewitalizacji i sprawić, by piwo z browarów łódzkich było 

dostępne w łódzkich sklepach i pubach. Mogłoby to - w opinii mieszkańców - stać się 

reklamą i wizytówką miasta. 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 18 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

 Niektóre prywatne kamienice wyglądają makabrycznie. Na prywatnych właścicielach 

powinien spoczywać obowiązek remontu lub wyburzenia.  

 Ul. Wólczańska - dwa głosy: należy umieścić tabliczkę upamiętniającą tamtejszą 

synagogę. 

 Ul. Więckowskiego - należy umieścić tabliczkę upamiętniającą kamienicę Ary 

Stenferd 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

 Należałoby posadzić jak najwięcej drzew przy ulicach śródmieścia, zwłaszcza przy 

Al. Kościuszki, która kiedyś miała przecież charakter spacerowy. 

 Ścieżka rowerowa powinna być przedłużona na całą ulicę Wólczańską. 

 W obszarze 16 i 18 powinno być więcej miejsc spoczynkowych - np. ławek  

w otoczeniu zieleni. 

 Kosze na śmieci powinny być bardziej trwale przymocowane, inaczej często wędrują, 

pojawiając się nawet na środku jezdni (na przykład po szczególnie burzliwym 

weekendzie czy nocy).  

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

 Brak wskazań. 
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4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

 Brak wskazań. 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

 Brak wskazań. 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

 Brak wskazań. 

 

7. inne: 

 

 Brak wskazań. 

 

Opinie dotyczące obszaru numer 19 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

 Brak wskazań. 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

 Brak wskazań. 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

 Brak wskazań. 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

 Brak wskazań. 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

 Brak wskazań. 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

 Brak wskazań. 

 

7. inne: 

 

 Brak wskazań. 
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Opinie dotyczące obszaru numer 20 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

 Stan budynków oceniono jako przyzwoity, w porównaniu z innymi częściami 

śródmieścia. 

 Na posesji Gdańska 87 nie ma frontu, a jedynie oficyny kamienic, co kontrastuje 

(zdaniem zgłaszającego uwagę) niekorzystnie z względnie jednolitą zabudową ulicy 

Gdańskiej. Pojawiła się więc propozycja dostawienia kamienicy frontowej. 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

 W obszarze zdecydowanie brakuje koszy na psie odchody. Nawet został zgłoszony 

taki wniosek w budżecie obywatelskim, który niestety nie przeszedł. 

 Uwaga do całej ulicy Gdańskiej: Zdecydowanie zbyt mała ilość zieleni, zadbanych 

skwerków, parków kieszonkowych. 

 Ul. Gdańska: na ulicy stoją kontenery na śmieci, które psują jej estetykę. Należy je 

trzymać na podwórkach. 

 Przed Miejską Biblioteką Publiczną znajdują się donice z roślinnością, które mają na 

celu zapobieganie parkowaniu samochodów na chodniku. Jedna z takich donic 

znajduje się tak blisko stojaka na rowery, że w dużym stopniu utrudnia swobodne 

korzystanie. Należy ją odsunąć od stojaka. 

 Ulica Żeromskiego od Kopernika - samochody parkują na chodnikach, które są  

w rezultacie tak wąskie, że piesi chodzą po trawniku, wydeptując ścieżkę.  

 Przejście podziemne na rogu Al. Mickiewicza i Żeromskiego (od strony północnej) 

nie ma żadnej pochylni, która pozwalałaby przejechać wózkiem dziecięcym, 

wózkiem dla niepełnosprawnych czy rowerem. 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

 Brak wskazań. 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

 W obszarze 20  brakuje warzywniaków. Powinny jednak być one estetyczne - 

właściciele powinni być zobowiązani do przestrzegania jakichś zasad w tym zakresie. 

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

 Obszar jest dobrze skomunikowany z resztą miasta. Jednak problemem - zwłaszcza 

na ul. Gdańskiej - są niewyciszone torowiska. 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

 Na skrzyżowaniu ulicy Gdańskiej z ulicą Struga przy okazji przejścia dla pieszych 

pojawiła się uwaga, iż rowki i guzki sygnalizujące przejście dla pieszych dla ludzi 

niewidomych, są zastosowane odwrotnie niż na ulicy Piotrkowskiej. Stąd też uwaga  
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o tym, że warto byłoby, żeby takie oznakowania były stosowane konsekwentnie na 

terenie całego miasta. 

 

7. inne: 

 

 Brak wskazań. 

 

3.2. Zestawienie propozycji dotyczących obszarów numer 9 - 20 

 

Propozycje dotyczące obszaru numer 9 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy planowany jest remont ryneczku na rogu 

ulic Jaracza i Kilińskiego? 

Tak. 

Czy jest możliwość postawienia koszy na 

śmieci na ulicach Jaracza i Kilińskiego? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy planowane jest oddzielenie pasów jezdni 

na Narutowicza pomiędzy skrzyżowaniami  

z Kilińskiego i Sienkiewicza namalowaną 

linią? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy planuje się wykonanie dodatkowych 

nasadzeń? 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”).  

 

Czy planuje się rozbudowę ścieżek 

rowerowych w obszarze 9, łączących go  

z istniejącymi ścieżkami? 

Umiejscowienie parkingów dla rowerów  

i ścieżek rowerowych będzie wynikiem 

oddzielnej analizy.  

 

Czy planuje się wyposażenie 

rewitalizowanych ulic w stojaki rowerowe? 

Ulice wyposażane będą w elementy malej 

architektury, w tym stojaki rowerowe.  

Czy podczas rewitalizacji możliwa jest taka 

przebudowa chodników, by zlikwidować 

wysokie krawężniki na szerokości całego 

przejścia dla pieszych? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 
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3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

7. inne: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

Propozycje dotyczące obszaru numer 10 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy możliwe jest zamontowanie 

spowalniaczy przed przejściem dla pieszych 

przed skrzyżowaniem al. Kościuszki/ul. 6-go 

sierpnia? 

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia nowej organizacji 
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ruchu drogowego uwzględniającej potrzeby 

uspokojenia ruchu na ulicach centrum 

Miasta. 

Przy okazji przechodzenia ulicą 6-go sierpnia 

przez ul. Wólczańską, pojawiły się dwie 

sugestie, pozwalająca na uspokojenie ruchu 

na tej ulicy: po pierwsze wprowadzenie 

skrzyżowań równorzędnych, po drugie 

przełamywanie osi ruchu poprzez sytuowanie 

parkingów raz po jednej, raz po drugiej 

stronie ulicy (w ramach jednej przecznicy). 

Czy będzie to możliwe w ramach planowanej 

rewitalizacji? 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum.  

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 

Docelowa organizacja ruchu i wyznaczenie 

nowego przejścia dla pieszych będzie 

wynikać z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Czy możliwe jest wymienienie  

i skuteczniejsze umocowanie słupków na 

ulicy 6-go sierpnia? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

7. inne: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  
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Propozycje dotyczące obszaru numer 11 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

7. inne: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  
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Propozycje dotyczące obszaru numer 12 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy możliwe jest zasadzenie zieleni 

miejskiej na ulicy Solnej? 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”).  

Czy planuje się wykonanie gruntownego 

remontu podwórza kamienicy przy ul. Solnej 

8? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Jakie są możliwości uspokojenia ruchu 

samochodowego na ulicy Solnej? 

Miasto zauważa potrzebę uspokojenia ruchu 

w centrum.  

Na tym etapie nie jest możliwe stwierdzenie, 

jakie będą ostateczne rozstrzygnięcia  

w sprawie szczegółowych rozwiązań  

w zakresie bezpieczeństwa ruchu drogowego. 
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Docelowa organizacja ruchu i wyznaczenie 

nowego przejścia dla pieszych będzie 

wynikać z przyjęcia i implementacji nowego 

studium transportowego Miasta. 

Czy istnieje możliwość zamontowania 

parkomatów przy ulicy Solnej, w celu 

ograniczenia liczby parkujących 

samochodów? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

7. inne: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy planowane są jakieś działania 

zapewniające większą czystość przestrzeni 

publicznych w rewitalizowanych obszarach? 

Miasto dokłada wszelkich starań, aby utrzymać 

przestrzeń publiczną w czystości. 

 

Propozycje dotyczące obszaru numer 13 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy istnieje możliwość poszerzania bram 

wjazdowych kamienic objętych 

rewitalizacją? 

Nie ma takiej możliwości. 

Czy planuje się podjęcie działań 

ograniczających praktykę częściowego 

malowania elewacji (np. parteru kamienicy, 

wykuszu itp.) w rewitalizowanych 

obszarach? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy planuje się budowanie piętrowych 

parkingów na nieużytkach znajdujących się 

w centrum? 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Miasto planuje umożliwienie budowania 

parkingów wielopoziomowych na terenie 

centrum. 

Czy jeszcze przed poddaniem całego obszaru 

rewitalizacji planuje się naprawienie 

chodników na Placu Dąbrowskiego  

i działania zapobiegające ich dalszemu 

niszczeniu? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy istnieje możliwość ujednolicenia budek 

z Placu Dąbrowskiego i zaprojektowania 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 



 
 

626 
 

ładnego pawilonu, który pozwoliłby na 

kontynuowanie dotychczasowej działalności 

w nieco bardziej estetycznych warunkach? 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy planowana jest rewitalizacja Parku 

Moniuszki i jego powiększenie do 

poprzednich rozmiarów (lub przynajmniej 

zbliżonych do poprzednich)? 

Teren parku im. Moniuszki będzie 

uporządkowany. Kwestia  chodników, 

nasadzeń drzew i krzewów, kształtowania 

zieleni i uzupełnienia małej architektury 

szczegółowo będą rozwiązywane podczas 

tworzenia projektu renowacji parku. 

Czy istnieją plany zagospodarowania tego 

“zaułku miejskiego”? 

 

Czy istnieje możliwość postawienia słupków 

uniemożliwiających parkowanie na całej 

długości tej ulicy między przecznicami 

Jaracza i Rewolucji 1905 roku? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

7. inne: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  
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Propozycje dotyczące obszaru numer 14 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy w trakcie rewitalizacji możliwe jest 

wyburzenie szpecącego ulicę budynku przy 

Gdańskiej 127? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

7. inne: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  
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Propozycje dotyczące obszaru numer 15 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy planowane są jakieś inwestycje 

zmierzające do ucywilizowania tej 

przestrzeni (skwer na rogu ulic Struga  

i Kościuszki)? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy możliwe jest ujednolicenie separatorów 

w okolicach ul. Kościuszki 40? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy planowany jest remont ryneczku na rogu 

ulic Jaracza i Kilińskiego? 

Tak. 

Czy jest możliwość postawienia koszy na 

śmieci na ulicy Wólczańskiej? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy planowane jest oddzielenie pasów jezdni 

na Narutowicza pomiędzy skrzyżowaniami  

z Kilińskiego i Sienkiewicza namalowaną 

linią? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy planuje się wyposażenie 

rewitalizowanych ulic w stojaki rowerowe? 

Ulice poddane remontom będą wyposażane 

w elementy małej architektury, w tym stojaki 

rowerowe.  

Czy podczas rewitalizacji możliwa jest taka 

przebudowa chodników, by zlikwidować 

wysokie krawężniki na szerokości całego 

przejścia dla pieszych? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Na rogu ulicy Zielonej i Wólczańskiej 

(Zielona 12) istnieje potrzeba zbudowania 

wielopoziomowego parkingu. Czy jest to 

możliwe? 

Docelowa liczba i rozmieszczenie miejsc 

parkingowych będzie przedmiotem osobnej 

analizy.   

Miasto planuje umożliwienie budowania 

parkingów wielopoziomowych na terenie 

centrum. 

Czy przewidywana jest naprawa chodników 

jeszcze przed poddaniem tych obszarów 

rewitalizacji? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 
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3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

7. inne: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

Propozycje dotyczące obszaru numer 16 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

W obszarach mieści się wiele zabytkowych 

kamienic z ciekawą historią. Należałoby 

zamieszczać tabliczki informujące  

o przeszłości budynków, żeby łodzianie mieli 

lepszą świadomość historii swojego miasta. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Należy opisać na jednolitych tabliczkach 

historię kamienic na ulicach Piotrkowskiej, 

Kościuszki, Zachodniej, Wólczańskiej, 

Gdańskiej i Sienkiewicza oraz przecznic 

Piotrkowskiej między tymi ulicami. Tablice 

takie powinny uwzględniać nie tylko historię 

wzniesienia kamienicy, ale też ciekawostki 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 
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historyczne, i wymieniać znane osoby, które 

tak mieszkały (mogą do tego posłużyć Księgi 

ludności stałej i niestałej miasta Łodzi). 

Na rogu Legionów i Gdańskiej jest ciąg 

bardzo pięknych kamienic, powinno się  

je wyremontować albo wpisać do rejestru 

zabytków, by właściciele mogli ubiegać się  

o dofinansowanie w ramach konkursu. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Należałoby posadzić jak najwięcej drzew 

przy ulicach śródmieścia, zwłaszcza przy  

Al. Kościuszki, która kiedyś miała przecież 

charakter spacerowy. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Legionów 14 - skwer powinien zostać 

zazieleniony i powinny tu być ławki. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Kosze na śmieci powinny być bardziej trwale 

przymocowane, inaczej często wędrują, 

pojawiając się nawet na środku jezdni (na 

przykład po szczególnie burzliwym 

weekendzie czy nocy).  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 
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Brak wskazań.  

 

7. inne: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

Propozycje dotyczące obszaru numer 17 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy planuje się takie przebudowanie tej 

przestrzeni [za budynkiem WNoW), żeby 

pasowała do przestrzeni starego miasta? 

 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Kiedy przewidywane są wymiany 

nieestetycznych, zardzewiałych słupków? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy przewidywane jest ustawienie na tym 

obszarze koszów na śmieci? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  
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6. stan bezpieczeństwa: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

7. inne: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy przewidywana jest rewitalizacja 

Browarów Łódzkich? 

Budynek jest własnością prywatną. 

 

Propozycje dotyczące obszaru numer 18 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

W obszarach mieści się wiele zabytkowych 

kamienic z ciekawą historią. Należałoby 

zamieszczać tabliczki informujące  

o przeszłości budynków, żeby łodzianie mieli 

lepszą świadomość historii swojego miasta. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Należy opisać na jednolitych tabliczkach 

historię kamienic na ulicach Piotrkowskiej, 

Kościuszki, Zachodniej, Wólczańskiej, 

Gdańskiej i Sienkiewicza oraz przecznic 

Piotrkowskiej między tymi ulicami. Tablice 

takie powinny uwzględniać nie tylko historię 

wzniesienia kamienicy, ale też ciekawostki 

historyczne, i wymieniać znane osoby, które 

tak mieszkały (mogą do tego posłużyć Księgi 

ludności stałej i niestałej miasta Łodzi). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Należałoby posadzić jak najwięcej drzew 

przy ulicach śródmieścia, zwłaszcza przy  

Al. Kościuszki, która kiedyś miała przecież 

charakter spacerowy. 

Przewidziano tworzenie w razie możliwości 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”).  

 

Kosze na śmieci powinny być bardziej trwale 

przymocowane, inaczej często wędrują, 

pojawiając się nawet na środku jezdni  

(na przykład po szczególnie burzliwym 

weekendzie czy nocy).  

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 
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3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

7. inne: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

Propozycje dotyczące obszaru numer 19 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  
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3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

7. inne: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

Propozycje dotyczące obszaru numer 20 

 

1. stan techniczny budynków: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy istnieje możliwość dostawienia frontu 

do oficyn w okolicy Gdańskiej 87? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

2. stan podwórzy, chodników, zieleni i małej architektury (skwery, ławki, place zabaw): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy możliwe jest zamontowanie koszy na 

psie odchody w obszarze 20? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Czy będą nowe nasadzenia na ul. Gdańskiej Przewidziano tworzenie w razie możliwości 
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od skrzyżowania z ul. Struga do 

skrzyżowania z al. Mickiewicza? 

nowych terenów zielonych (m.in. w postaci 

tworzenia nowych skwerów, nasadzeń 

przyulicznych czy tzw. „zielonych ścian”).  

 

Czy istnieje możliwość zainstalowania 

pochylni na wszystkich schodach w tym 

przejściu? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

3. dostępność placówek użyteczności publicznej (np. szkoły, przedszkola, żłobki, 

przychodnie lekarskie, biblioteki): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

4. dostępność usług (sklepy, gastronomia, rzemiosło): 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

5. dostępność transportu publicznego: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Czy w trakcie rewitalizacji tego obszaru 

planuje się wyciszenie torowisk? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

6. stan bezpieczeństwa: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

7. inne: 

 

PROPOZYCJE 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Brak wskazań.  

 

Pozostałe uwagi 

 

UWAGI 
STANOWISKO PREZYDENT MIASTA 

ŁODZI 

Zwrócono uwagę na to, iż po wybudowaniu 

sklepu Netto na ulicy Pomorskiej  

(za Sterlinga) piesi zaczęli przechodzić przez 

jezdnię do leżącej naprzeciw Biedronki. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 
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Krótka obserwacja potwierdziła, iż niewielu 

pieszych korzysta w tym celu z nieco 

bardziej odległego przejścia dla pieszych. 

Stąd też sugestia przesunięcia przejścia dla 

pieszych w miejsce częściej użytkowane. 

 

Pytanie: Czy możliwe jest zaplanowanie 

przejścia dla pieszych w miejscu, które 

pozwalałoby na bezpieczniejsze 

przechodzenie z jednego sklepu do drugiego? 

Przy okazji przechodzenia ulicą Sterlinga 

uwagę zwrócił budynek Jaracza 62/64 i jego 

wygląd od strony Sterlinga. Zauważono,  

iż na wysokości balkonów skuty został 

poprzedni ozdobny ornament i nic nie 

wskazuje na to, by miał on powrócić. 

Budynek jest obecnie prawdopodobnie w 

rękach prywatnych. 

 

Pytanie: Czy są plany, by przywrócić dawny 

ornament na budynku? 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Przy okazji spaceru ulicą Narutowicza w 

okolicach dworca Łódź Fabryczna, 

zainteresowano się losem pustostanów przy 

ulicy Składowej. 

 

Pytanie: Czy pustostany przy ulicy 

Składowej będą podlegały rewitalizacji? Czy 

Planuje się ich zagospodarowanie w chwili 

otwarcia nowego dworca? 

Pustostany będą remontowane. 

Na ulicy Zielonej przy roku z Al. Kościuszki 

odbywa się właśnie wymiana starych słupów 

elektrycznych na nowe, całkowicie odmienne 

w stylu. Pojawiła się uwaga, po co 

zastępować stare słupy nowymi. W odczuciu 

zgłaszającego tę uwagę mieszkańca wymiana 

starych słupów na nowe, zupełnie inne, nie 

nawiązujące formą do poprzednich, może 

doprowadzić do utraty charakteru miasta, 

które zawsze było różnorodne i stanowiło 

mieszankę stylów. 

 

Pytanie: Czy przewidywane jest odnawianie 

starych słupów elektrycznych, czy jedynie 

wymiana na nowe, jednolite dla całego 

obszaru miasta? 

Planowana jest wymiana słupów na nowe. 

Reklamy są umieszczane także na 

wyremontowanych ścianach odnowionych 

kamienic (na przykład Kościuszki 39). 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 
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Pytanie: Czy zrewitalizowane, odnowione 

kamienice mogą być wolne od reklam 

wieloformatowych? 

Od ulicy Żeromskiego aż do Al. Kościuszki 

istnieje naturalny ciąg pasaży (m.in. przez 

Aleję Anny Rynkowskiej). Należałoby 

jednak nieco zmodernizować pasaż między 

ul. Żeromskiego a ulicą Gdańską, wyrównać 

(w miarę możliwości) oś pasaży, zrobić 

przejścia dla pieszych zarówno na ulicy 

Gdańskiej, jak i na ulicy Wólczańskiej - 

umożliwiające swobodne korzystanie z 

pasaży oraz wprowadzić ścieżki rowerowe 

zarówno na pasażach, jak i przy przejściach 

dla pieszych. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

Mieszkańcy obszarów 16 i 18 skarżą się na 

to, że ulice w tych obszarach są niesprzątane, 

że zalegają na nich śmieci i psie odchody. 

Pojawił się więc postulat postawienia kilku 

piaskownic dla psów oraz wzmożonych 

patroli straży miejskiej, które będą pilnować 

sprzątania właścicieli czworonogów. 

Państwa propozycja zostanie wzięta pod 

uwagę podczas tworzenia projektów 

rewitalizacji obszarowej. 

 

 

4. Podsumowanie wyników konsultacji 

 

4.1. Akcja informacyjno-promocyjna 

 

 W ramach Programu Partycypacji Społecznej zorganizowano kompleksową kampanię 

informacyjną, skierowaną przede wszystkim do mieszkańców śródmieścia Łodzi. 

Komunikacja koncentrowała się na lokatorach kamienic tej części centrum, w której 

planowana jest rewitalizacja (Rdzeń Strefy Wielkomiejskiej) oraz na osobach 

zamieszkujących obszary do nich przylegające (obszar Strefy Wielkomiejskiej). Ponieważ 

jednak śródmieście jest zawsze wizytówką całego miasta, część działań komunikacyjnych 

miało za zadanie dotrzeć także do wszystkich łodzian. 

Celem kampanii było zmierzenie się z niechęcią większości mieszkańców śródmieścia Łodzi 

(ale także całego miasta) do aktywnego uczestniczenia w życiu społecznym, wynikającą  

z przekonania, że i tak nie uzyskają oni żadnego realnego wpływu na zmiany zachodzące w 

przestrzeni miejskiej (w tym przypadku w centrum Łodzi). Ponadto, działania informacyjne 

stanowiły próbę przełamania lęku przed zmianami, wynikającego z  przekonania, że 

rewitalizacja będzie miała dla nich przede wszystkim niekorzystne skutki. W związku  

z powyższym komunikacja miała przemienić te obawy w chęć współdecydowania  

o przyszłym życiu w Łodzi i zajęcia aktywnej postawy na tym polu. 
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 Podsumowując, kampania miała na celu poinformowanie mieszkańców śródmieścia 

(ale także całego miasta) o rewitalizacji oraz planowanych konsultacjach społecznych oraz 

zachęcenie ich do udziału w tych ostatnich jak największej liczby zainteresowanych.  

W jej ramach wykorzystano następujące kanały komunikacji: 

 bezpłatna gazeta kolportowana wśród mieszkańców; 

 spoty radiowe; 

 plakaty kolportowane na klatkach schodowych, tablicach informacyjnych,  

w przestrzeniach publicznych oraz środkach komunikacji miejskiej; 

 strona internetowa UMŁ, 

 internetowe bannery i posty sponsorowane.  

 

 

4.2. Formy konsultacji 

 

 W ramach konsultacji społecznych realizowanych w ramach Programu Partycypacji 

Społecznej wykorzystano następujące techniki konsultacyjne: 

 Mobilne punkty konsultacyjne; 

 Spotkania konsultacyjne; 

 Spacery badawcze. 

 Zbierania propozycji i opinii na formularzu konsultacyjnym 

 

Mobilne punkty konsultacyjne 

 W ramach Programu w sumie zorganizowano 24 mobilne punkty konsultacyjne. 

Punkty te pracowały przez 6 godzin dziennie w wyznaczonych lokalizacjach (skwery, 

chodniki, podwórka) i dniach określonych w Zarządzeniu Prezydent Miasta.  

Każdy z punktów wyposażony był w namiot, stół, krzesła i materiały informacyjne. 

Obsługiwało go 2 badaczy, którzy udzielali najważniejszych informacji na temat planów 

rewitalizacyjnych i zachęcali do wypełniania formularzy konsultacyjnych.  

 

Spotkania konsultacyjne 

 W sumie w ramach procesu konsultacji zorganizowano 8 spotkań, w trakcie których 

dyskutowano o 12 obszarach miasta, które mają zostać poddane procesowi rewitalizacji. 

Spotkania organizowane były w różnych miejscach należących lub sąsiadujących  

z konsultowanymi obszarami. Przyjęto założenie, że spotkania powinny odbywać się  

w przestrzeni dobrze znanej uczestnikom, dlatego też zdecydowano o organizowaniu ich 

przede wszystkim w szkołach. 

 Spotkania dzieliły się na 2 części. Pierwsza miała charakter ogólny i informacyjny,  

w trakcie drugiej części uczestnicy byli zapraszani do pracy w grupach moderowanych przez 

doświadczonych facylitatorów, którzy dostosowywali się do zmiennej sytuacji badawczej. 

Zgodnie z przyjętymi założeniami, osoby pracujące w grupie proszone były o określanie 

mocnych i słabych stron danego obszaru oraz o proponowanie pożądanych zmian  

i nanoszenie ich na mapę. Pomimo szczegółowo opracowanego scenariusza, konieczna była 

duża elastyczność prowadzących ze względu na różne oczekiwania uczestników spotkań. 

Niemniej jednak, warto podkreślić, że w trakcie spotkań udało zebrać się cenne informacje, 

które umożliwią prawidłowe przeprowadzenie procesu rewitalizacji tzn. dostosowane do 

potrzeb i oczekiwań mieszkańców. 
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Spacery badawcze 

 Kolejną formą pozyskiwania informacji na temat planowanej rewitalizacji i potrzeb 

mieszkańców były spacery badawcze. Taki typ konsultacji ma tą zaletę, że pozwala na 

uważniejsze przyjrzenie się przestrzeniom dobrze znanym z codziennego życia i ich 

zdiagnozowanie poprzez bezpośrednie doświadczenie. W przypadku omawianych konsultacji, 

spacery trwały około dwóch godzin i prowadzone były przez dwa lub trzy obszary objęte 

planami rewitalizacyjnymi. W spacerach udział brał przewodnik, który opowiadał o historii 

mijanych miejsc i przekazywał różne ciekawostki na ich temat, a także dwóch badaczy, 

których zadaniem było zachęcanie uczestników do formułowania opinii i pomysłów 

odnoszących się do trasy spaceru. 

 

4.3. Informacje o liczbie uczestników 

 

 W realizowanym przez Fundację Urban Forms procesie konsultacji udział wzięło 1318 

Łodzian. 1122 Łodzian wypełniło formularz konsultacyjny w ramach mobilnych punktów 

konsultacyjnych lub w trakcie spotkań konsultacyjnych. Natomiast w ośmiu zrealizowanych 

spotkaniach konsultacyjnych udział wzięło 157 osób, a w czterech spacerach badawczych 39. 

Poniższa tabela przedstawia zestawienie liczby uczestników. 

 

Liczba osób, które 

wypełniły formularz 

Liczba uczestników 

spotkań 

konsultacyjnych 

Liczba uczestników 

spacerów 

badawczych 

Ogółem 

1122 157 39 1318 

 

 

Stanowisko Prezydenta Miasta Łodzi do wyników konsultacji. 

 

 

Serdecznie dziękuję wszystkim uczestnikom konsultacji za zaangażowanie i liczny udział  

w pracach nad priorytetowymi projektami Rewitalizacji Obszarowej Centrum Łodzi na lata 

2014-2020+. 

Pragnę zapewnić, że wszystkie Państwa opinie i propozycje zostały wnikliwie merytorycznie 

przeanalizowane oraz będą wzięte pod uwagę podczas prowadzenia procesu rewitalizacji  

i tworzenia planów funkcjonalno-użytkowych rewitalizowanych obszarów.  

 

Dziękuję za zainteresowanie i troskę sprawami naszego Miasta, którym daliście Państwo 

wyraz w trakcie trwania prowadzonych konsultacji społecznych. 


